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Barcha huquqlar himoyalangan.

Jindřich Bayer 1988 yildagi Mualliflik huquqi, dizayn va patentlar to'g'risidagi qonunga muvofiq
muallif  sifatida  identifikatsiya  qilish  huquqini  tasdiqladi.Barcha huquqlar  himoyalangan.Muallif
Jindrich Bayerning ruxsatisiz ushbu nashrning hech bir qismini qayta ishlab chiqarish, saqlash
yoki qidiruv tizimiga kiritish yoki biron-bir shaklda yoki har qanday usulda (elektron, mexanik,
fotonusxa olish, yozib olish yoki boshqa yo'llar bilan) uzatish mumkin emas.

Men ushbu kitobga qo'shgan hissamni onam va otamning xotirasiga bag'ishlamoqchiman, agar men
hozir  bilganlarimni  bilsam,  bugungi  kunda  ham biz  bilan  bo'lishi  mumkin  edi.Umid  qilamanki,  bu
ma'lumot boshqa oilalar biznikini boshdan kechirishiga to'sqinlik qiladi.

Ushbu  kompilyatsiyaning  maqsadi  nasha  moylari/ekstraktlarini  tibbiyotda  qo'llash  bo'yicha
bilimlarning  hozirgi  holatini  taqdim  etishdir.Barcha  ma'lumotlar  taqdim  etiladifaqat  ta'lim
maqsadlarida,  va  shundayxavfli  giyohvandlik  vositalaridan  foydalanishni  targ'ib  qilish
niyatida  taqdim  etilmagan,  aksincha.Biz  ushbu  kitobga  kiritilgan  ma'lumotlardan  noto'g'ri
foydalanish uchun javobgar emasmiz.

Jindrich Bayer, Mart 2022
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Shiori
“Siz nasha/kanopsiz iqtisodni oqilona boshqara olmaysiz, bu imkonsiz vazifa.Xuddi shu narsa
tibbiyotga  ham  tegishli  -  siz  nashasiz  dori-darmonlarni  yaxshi  va  oqilona  qila  olmaysiz,
shunchaki ishni eng yaxshi tarzda bajara olmaysiz.Men aytganim uchun emas, balki shunday
bo'lgani uchun. JB

Nima uchun u RSO deb ataladi?
“Jek Xerer uni Rik Simpson moyi yoki RSO deb atay boshladi.Rik uning nomi bilan atalishini
xohlamadi va uni bu haqiqatan ham yaxshi fikr ekanligiga ishontirish uchun menga biroz vaqt
kerak bo'ldi.Ayyorlik shundaki, u erda ko'plab kanop/nasha moylari bor va moy yoki ekstrakti
ishlab  chiqarishning  ko'plab  usullari  mavjud  va  ko'plab  bemorlar  past  sifatli  moylar  yoki
ekstraktlarni sotib olishga aldangan.

RSO ma'lum bir usul yordamida, ma'lum materiallardan va o'ziga xos tarzda ishlab chiqariladi,
shuning uchun uni  nima deb atash kerak -  RSO.RSO BHO (butan asal  moyi)  emas,  RSO
dekarboksillangan va juda kuchli va sedativ hisoblanadi.Eng yaxshi RSO 95-98% THC, 1-2%
CBD va juda kuchli va sedativ hisoblanadi.Ko'pgina boshqa ekstraktsiyalar dorivor moyni ishlab
chiqarmaydi va ko'pincha ular to'g'ri dekarboksillanmagan.Biz odatda katta miqdordagi nashani
qayta  ishlaymiz  va  Rik  usuli  juda  samarali  va  katta  miqdorda  qayta  ishlash  uchun
soddalashtirilgan.Siz bir funt nashani qayta ishlashingiz va dunyoning ko'p joylarida topish oson
bo'lgan uskunalardan foydalanib, juda qisqa vaqt ichida yog' ishlab chiqarishingiz mumkin.Gap
shundaki, bemor kutishga majbur bo'lmasligi uchun dorini iloji boricha tezroq qilishdir.JB”

“Rik buni  RSO deb atashni boshlamagan, boshqalar  buni  qilgan.Bu yaxshi atama, chunki  u
odamlarni  Rikning usullar  va materiallar  haqidagi ma'lumotlariga olib  boradi.Rik  odamlarning
uning usullari  bo'yicha ishlab chiqarilmaydigan moyni  chaqirishi  va Feniks ko'z yoshlari  yoki
RSO ishlab chiqarish uchun tavsiya etilgan boshlang'ich materialdan haqli ravishda xavotirda.U
bemorlarni davolashda o'zining katta tajribasi nima ish qilganini biladi va u xuddi shu nomdagi
"yaxshi bo'lishi mumkin bo'lgan" narsa emas, balki juda kasal odamlarga o'zi bilgan narsalarini
olishiga ishonch hosil qilishni xohlaydi ..." Metyu

“Men Rik Simpson va JBni topganim uchun doimo minnatdorman... Hayotimni o'zgartirdiLori”

“Rik  va  uning  videosi  bo'lmaganida,  men  uning  saraton  kasalligini  davolashini  bilmagan
bo'lardim... Garchi men taxminan 27 yildan beri foydalanuvchi va yetishtiruvchi bo'lgan bo'lsam
ham,  unda  bunday  fazilatlar  borligini  bilmagan  edim...  Endi  men  Rik  Simpsonga  rahmat
aytaman. .. va uning jasorati va ochiqligisiz biz hammamiz bu haqda qorong'ulikda yashagan
bo'lardik ...shuning uchun men RSO neft uchun yaxshi nom deb o'ylayman ... lekin RSO RS
ko'rsatmalariga muvofiq amalga oshirilishi  kerak ...  emas.  ba'zi  boshqainsonning eng yaxshi
narsa haqidagi g'oyasi ... agar u buzilmagan bo'lsa, uni tuzatmang." Piter

“Men dispanserda ishlaganimda, biz katta miqdordagi nashani qayta ishlaganmiz... Biz har bir
ekstraksiya  uchun  yuzlab  funtda  gaplashamiz!Siz  qancha  CO2  yoki  n  butan  turini  bosib
o'tishingiz ajablanarli.Men o'ylab topdim va avval hamma narsani pufakchali xeshga aylantirdim,
keyin  uni  chiqarib  oldim.Biroq,  BHO  aslida  THCda  RSOga  qaraganda  PAYroqAgar  siz
chekayotgan  bo'lsangiz,  o'pkangiz  uchun  iloji  boricha  toza  bo'lishini  xohlaysiz.Agar  siz  uni
iste'mol qilsangiz, tanangiz ozgina o'simlik moddalari bilan muammosiz kurasha oladi.Agar siz
uni  uyda iste'mol  qilish uchun tayyorlasangiz,  nafta usuli  eng yaxshi  ishlaydi.Ko'pchilik  BHO
ekstraktsiyasini va har qanday iflosliklarni tortib olish uchun vakuumli tozalashni amalga oshirish
uchun laboratoriya yoki tibbiy butanga kirish imkoniga ega emas.Rikning usuli men va boshqa
ko'plab odamlar uchun ishladi, men hech qanday muammosiz ishlaydigan narsani tuzatishga
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hojat yo'qligini ko'raman! Li

“Menga uning nima deyilgani farqi yo'q!!!Iltimos, buni xohlaganingizcha chaqiring, lekin minglab
odamlarning hayotini saqlab qolgan va butun hayotini so'zni tarqatish uchun bergan Rik kabi
odamni axlatga tashlamang.Bu shunchaki to'g'ri emas!!" Donna

"Men uni  har  doim kanop yog'i  deb atayman,  chunki  u  shunday,  lug'atda  bu nasha  uchun
boshqa  so'z.Bu  eski  moda  atamasi,  ammo  to'g'ri  atama.U  nima  haqida  gapirayotganini
hammamiz bilamiz”. Dion

“Butan ekstraktsiyalari  dekarboksillanmagan.U juda past  haroratda chiqadi.Men ISO 99 dan
foydalanaman va umidsizlikka tushib qoldim va 91 foiz ISO dan foydalandim.Bu yaxshi ishladi
va bu faqat men.Men buni 93-yilda denaturalizatsiyalangan alkogol bilan qayta boshladim, lekin
bu men, chunki men ko'pchilikdan biriman.Sizning barcha erituvchingiz pishgan ekan, men buni
ko'pchilik tushlik uchun iste'mol qiladigan narsadan xavfsizroq deb aytardim.

O'lim  to'shagida  yotganimda  bu  dori  hayotimni  saqlab  qoldi.Neft  hadya  qilingan  va  u  ham
naftadan, ham ISO dan tayyorlangan va barcha erituvchi pishgan ekan, siz hech qachon farq
qila olmaysiz.Bilim almashganingiz uchun barchangizga rahmat, bu bebaho va ilm-fan qayta-
qayta  takrorlanadigan  bir  qator  tadqiqotlardir.Men  tushunganimdek,  THC  asosan  saraton
hujayralarini  bo'g'adi  va  boshqa  saraton  hujayralarini  o'limini  to'xtatadi,  ammo  sog'lom
hujayralarga  zarar  etkazmaydi,  agar  siz  THCa  bilan  kuchli  yog'ni  THC  ga  aylantiradigan
darajada qizdirsangiz, THC faollashadi. issiqlik bilan.

Mening savolim shundaki, u qachon to'liq dekarboksillanganligini qanday bilish mumkin.Bob va
Enn  Willow  Creek  Springs  Cadagi  mening  Youtube  videom  va  menga  3  hafta  yashashim
borligini aytishganidan keyin ko'rsatadi.Ikki yil o'tgach, men Pasxa bilan tabriklayman va mening
fikrimcha, hamma kasalmi yoki yo'qmi, bu dorini profilaktika sifatida qabul qilishi kerak.Saraton
yoki boshqa kasallikka chalinish uchun kutish shart emas.Sevgi.” Bob

-- Yaxshi tushuntirilgan va yaxshi qo'yilgan, Bob, rahmat.Eng oson yo'li - moyni zanglamaydigan
po'latdan idishga solib, uni taxminan bir soat yoki undan ko'proq vaqt davomida 130 ° Tselsiy
bo'yicha o'rnatilgan pechga qo'yishdir.Yoki  neft  yuzasida mutlaqo faollik  bo'lmaguncha.Sizga
eng yaxshi tilaklar va Pasxa bayrami bilan.JB

“BHO  va  RSO  shifo  haqida  gap  ketganda  ikki  xil  dunyodir,  yaxshi  RSOni  dispanserlarda
topishning  iloji  yo'q,  men  ularni  qiziqtirishga  ko'p  marta  urinib  ko'rganman  -  ba'zilari  juda
qiziqadi, boshqalari esa qiziqmaydi.O'zingiznikini yasash juda oddiy, men birinchi partiyamdagi
spirtni quyoshli kunda yuk mashinasining kapotida Pyrex pirogida ichdim.O'sha birinchi kichik
partiya hayotimni o'zgartirdi.

Men RSO va BHO ni ikkalasini ham yarataman, AGAR SIZ KASAL BO'LSANGIZ VA YAXSHI
BO'LISHNI HOXLASANGIZ --- SIZ RIK SIMPSON TURI MOYINI ISHLATISHINGIZ KERAK -
RSO oddiy,  u baribir  tuzatishni  talab qilmaydi.Yaxshi  kurtak  materialidan foydalaning va siz
yaxshi dori olasiz.O'ylaymanki, ikkalasini yaratish uchun ishlatiladigan vaqtlar farqning asosiy
sababidir.Issiqlik RSO shifobaxsh xususiyatlarini faollashtiradi. Maykl

“Sehr  trixomaning  sharsimon  boshida.Zavodda  THC  boshqa  hech  qanday  joyda  mavjud
emas.O'simlik  reproduktiv  qismlarini  himoya qilish uchun THC ishlab chiqaradi.Bu qismlarga
qanchalik yaqin bo'lsangiz, kurtaklari,  ko'proq trichomes.Shuning uchun kurtaklarda eng ko'p
dori mavjud.Bu ilm-fan, taxmin emas.Meni eng yaxshi moy ishlab chiqarishga ilhomlantirgani
uchun Rikga yana bir bor rahmat.Chiroyli tiniq amber moyi." Toni

"U mening ijtimoiy media kampaniyam tufayli RSO sifatida tanilgan." JB
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Yuqori THC yoki yuqori CBD yog'i?
“Men biroz adashdim.Mening do'stimning 4 bosqichida buyrak saratoni va o'pkasida saraton
bor.Yuqori CBD moyi yoki THC moyini berish yaxshiroqmi?CBD moyida faqat THC izi bormi?
Men unga o'n gramm naycha oldim va unda 18% CBD va 1% dan kam THC bor.Men noto'g'ri
yo'ldan ketyapmanmi?" Richard

-- "Ha, shunday emas, siz haqiqiy RSO ni olishingiz kerak."Mayklar

-- 95-98% THC 18% CBD emas, shunday emasmi?Uni sizga kim bergan bo'lsa, buni qilishni
to'xtatishni  ayting.Yuqori  CBD  marketing  shov-shuvi  ko'plab  shubhasiz  bemorlarni  o'ldiradi,
chunki  bu  juda  achinarli.Nega  ular  haqiqatan  ham  ishlaydigan  ko'rsatmalarga  amal  qila
olmaydilar?Yuqori CBD moylaridan foydalanish juda cheklangan, ular hatto teri sharoitida ham
unchalik  yaxshi  ishlamaydi,  men  nima  uchun  hamma  CBD  bema'niligi  haqida
g'azablanayotganini  tushunmayapman.Ha,  bu  ham kuchli  dori,  lekin  uning  qo'llanilishi  faqat
haqiqiy RSO bilan solishtirganda cheklangan.

95-98% THC,  1-2% CBD,  juda  kuchli  va  tinchlantiruvchi  va  eyforik;  bu  sizning  eng  yaxshi
moyingiz va bu eng yaxshi ishlaydi.Avval buni sinab ko'ring.Buni qilganingizda, siz o'sha yuqori
CBD moyiga tegmaysiz yoki unga yaqinlashmaysiz va siz farqni bilib olasiz va hech kim sizni
yirtib tashlamaydi.Avval RSO.JB

"Agar biz 20% THC ni o'z ichiga olgan ma'lum bir shtammdan moy olsak, qanday qilib undan
98% olish mumkin?Buni tushunma”. Ko'tarilish

-- Agar u yaxshi filtrlangan va qaynatilsa, siz 95% atrofida yog'ni juda oson olasiz.98% biroz
ko'proq mahorat yoki juda yaxshi zo'riqish talab qiladi.Raqamlarga ko'p e'tibor bermang, moyni
iloji  boricha  kuchli  va  tinchlantiruvchi  ta'sirga  ega  ekanligiga  ishonch  hosil  qiling.Bundan
tashqari, uni yanada kuchliroq qilish uchun uni qayta bug'lashingiz mumkin.Bu ma'lumotlarning
barchasi Rik Simpson protokolidaelektron kitob.JB

"Mening qo'limning yuqori qismida juda katta lipoma bor edi, uni shifokorim olib tashlamoqchi
edi.Taxminan bir oy davomida 2 yoki 3 marta moy surtgandan so'ng, endi u bir tiyinga teng!
Menda skolioz va degenerativ disk kasalligi ham bor va har qanday og'riq bo'lsa, topikal qo'llash
orqali DARXIYOR yengillik olaman!Bu meni shunchaki uchirib yuboradi !! ” Jill

"Mening erimning peshonasida kichik saraton yarasi bor edi, u moy surtgandan keyin bir oy yoki
undan ko'proq vaqt o'tgach butunlay yo'qoldi." Jina

"Bu o'simlik haqiqatan ham sovg'adir." Chelle

“Menga ushbu sahifa va undan o'rganishim mumkin bo'lgan ma'lumotlar juda yoqadi.Biroq, THC
dan tashqari boshqa kannabinoidlarni ikkinchi darajali deb hisoblashni eshitish juda xafa.Bu qiz
va uning ota-onasi CBDni ikkinchi darajali deb bilishmaydi.Bu unga hayot berdi.Buni qilgan THC
emasmi, CBD edi.Iltimos, hamma narsani ahmoq qilishni bas qiling.Siz odamlarni  CBD ning
yuqori  shtammlarini  sinab  ko'rishdan  qaytarasiz,  agar  ular  haqiqatan  ham  yordam  berishi
mumkin.Yuqori  THC  hamma  narsaga  javob  emas  va  shuning  uchun  zavodda  bir  nechta
kannabinoid mavjud. Tina Bebkok

"JB Dravet  sindromi emas,  o'pka saratoni  haqida javob berdi,  hech kim hech narsa haqida
gapirmaydi.Saraton kasalligi haqida bemorning hisobotlari va ilmiy tadqiqotlar THC saratonni
o'ldiradigan narsa ekanligini ko'rsatadi.Ba'zi tadqiqotlarda CBD saratonning ayrim turlari uchun
foydalidir,  ammo THC bilan o'tkazilgan tadqiqotlar  bilan solishtirganda kam.Endi soqchilik  va
boshqa ba'zi yuqori CBD sharoitlar siz qidirayotgan narsadir. Kellin

--  Kellin  va  Tina,  biz  ishlatadigan  moylar  ham  soqchilikni  davolashadi.Bemorlar  faqat
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simptomlarni emas, balki sababni davolashga harakat qilsalar, haqiqiy narsadan foydalansalar,
beqiyos yaxshi natijalarga erishadilar.

Men CBD ni tushirmayapman, bu o'z-o'zidan kuchli dori va menimcha, masalan, bolalar uchun
saqich  chaynashda  juda  yaxshi.Ammo  agar  siz  haqiqiy  quvvatni  xohlasangiz,  sizga  eng
shafqatsiz kuchli RSO va juda ko'p THC kerak.Buni oddiygina teri kasalliklarida sinab ko'ring va
haqiqiy RSO yoki uning past darajadagi yuqori CBD versiyasi bilan kuyish yoki yara tezroq shifo
topishini ko'ring.Men buni o'z ko'zim bilan ko'rdim, o'zim uchun yuqori CBD moylari bilan tajriba
o'tkazishim  shart  emas.Men  o'zim  uchun  ham,  bemorlarim  uchun  ham  eng  yaxshisini
xohlayman.Ko'pgina  yuqori  CBD  moylari  95-98%  THC  bilan  eng  yaxshi  va  eng  kuchli  va
tinchlantiruvchi RSO bilan solishtirganda ikkinchi darajali sifatga ega.

Sizning asosiy muammongiz shundaki, siz Big Pharma nasha dori-darmonlaridan foyda olishlari
uchun ilgari surayotgan yagona kannabinoid nazariyasini sotib oldingiz.Siz haqiqatan ham dori-
darmonlarni  xohlamaysizbitta  kannabinoidlarga asoslangan holda,  siz  eng yaxshi  natijalarga
erishish uchun eng kuchli va tinchlantiruvchi moyni xohlaysiz.

Va siz o'simliklarni o'zingiz etishtirishingiz mumkin va yog'ni o'zingiz qilishingiz mumkin, siz uni
yirik  farmatsevtika  kompaniyalaridan  sotib  olishingiz  shart  emas,  ular  ochko'zlikdan  boshqa
sababsiz dekarboksillangan nasha qatroniga katta narx qo'yishga harakat qilishadi. .

O'zingiz  yoki  oilangiz  uchun bir  kun sizga kilogramm yog'  kerak bo'lishi  mumkin va ehtimol
bo'ladimi  -  grammiga  qancha  to'lashni  xohlaysiz?Agar  o'simliklar  ochiq  havoda  va  keng
miqyosda o'stirilgan bo'lsa, pul juda ko'p.Shunday qilib, maxsus soliqlar, shunga o'xshash narsa
yo'q.100% qonuniylashtirish - bu yagona yo'l va buni hozir qilish kerak, butun dunyo bo'ylab yuz
millionlab bemorlarning azoblanishiga hech qanday sabab yo'q.Bu haqda bemalol bahslashing;
lekin baribir bu haqda nima qila olasiz.Eng yaxshi tilaklar, JB

"Men  bir  yilda  shuncha  ko'p  nasha  iste'mol  qilishni  tushunolmayman,  lekin  men  o'lishdan
tortinmayman." Suzi

“Iltimos, tushuntirishda davom eting, birinchi navbatda, men eslatma olaman va nima uchun
foydali  ekanligini  sizdan imkon qadar ko'proq o'rganyapman, men o'zim uchun to'g'ri  bilimga
tayyor bo'lishni va tayyor bo'lishni xohlayman va meniki...Agar siz yuqori THC kerakligi haqida
aytmagan  bo'lsangiz,  men  buni  yaxshi  deb  o'ylagan  bo'lardim,  HAMMA MA'LUMOT uchun
minnatdorman." Viki

"Rik har doim yuqori THC ekanligini ta'kidlagan, bu sizga eng yaxshi imkoniyatni berish uchun
zarurdir, shubhasiz, u eng yaxshi natijalarga erishgan.CBD yaxshiroq bo'lishi mumkin bo'lgan
ko'p  narsalar  mavjud,  u  odatda  Dravet  sindromi,  DEHB va og'ir  obsesif-kompulsiv  buzuqlik
uchun  bolalarda  qo'llaniladi,  chunki  ko'p  odamlar  hali  ham  bolalarning  ko'payishidan
qo'rqishadi.THC sizni yuqori darajaga olib chiqadi.Men ko'pchilikni davolash uchun yuqori THC
moyidan  foydalanadigan  ba'zi  odamlarni  topdim,  ammo  agar  bemor  umid  qilgandek  javob
bermasa, ular yuqori CBD ga o'tishdi va bu yaxshi ishladi.

O'ylaymanki,  hamma  har  xil  va  har  bir  saraton  har  xil.Ammo  barcha  kerakli  tadqiqotlarni
o'tkazishga ruxsat berilmaguncha, Rik usuliga yopishib olish yaxshidir.Yuqori THC, protokolga
muvofiq dominant ko'rsatkich.Aytishlaricha, agar ular kichik dozalarni boshlasa va har 4 kunda
bir marta ikki baravar oshirilsa, bemorda tezda tolerantlik paydo bo'lishi mumkin va yog'da biroz
vaqt  o'tgach,  qattiq  uyquchanlik  yo'qoladi.Rikning moyi 95-98% THC ni tashkil  qiladi,  ammo
psixoaktiv ta'sir sizga zarar bermaydi.

Va  kimning  usulini  qo'llashni  hal  qilmoqchi  bo'lganimda,  bu  dori  bilan  Rikdan  ko'ra  ko'proq
tajribaga ega bo'lganiga ishonmayman.Men Gollandiya usulini ko'rdim va bir o'ylab ko'ring, agar
kimdir o'layotgan bo'lsa, nega davoni suyultirasiz? Nik
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"Men yuqori CBD moylari tutqanoqlarga yordam berishi haqida eshitganimdan beri, agar ota-
onalar farzandlariga gibrid, lekin ustunlik qiluvchi indikator moyini berishsa, bola tuzalib ketadi,
deb o'ylaganman.Men CBD moylari tutqanoqni nazorat qilishini bilaman va NARSA Sharlotta
kabi  bolalarga  yordam  berishidan  juda  xursandman,  lekin  agar  THC  va  o'simlikdagi
kannabinoidlarning  boshqa  spektri  berilsa,  qanday  shifo  topish  mumkinligini  tasavvur
qiling.Shunday  qilib,  sizning  bolangiz  THC tufayli  juda  ko'p  uxlaydi,  ularning  tanasi  dozaga
moslashadi.Menimcha, to'liq o'simlik eng foydali hisoblanadi, ammo bitta kannabinoid alohida
emas. Sara

"Ommaviy axborot vositalari kannabinoidlarni ajratishga e'tibor qaratmoqda, ammo THC ham,
CBD  ham  saratonni  o'ldirishi  va  o'smalarni  qisqartirishi  isbotlangan.Kannabis  Indica  dan
tayyorlangan Rik Simpson moyi - bu Lendon va Brave Mykayla va boshqa ko'plab odamlarni
davolaydigan dori.Ommaviy axborot vositalari sizni ushbu davolanishni kutishingiz yoki CBD-ni
ajratishingiz kerak deb o'ylashiga yo'l qo'ymang!THC bizning endokannabinoid tizimimiz bilan
ham ishlaydi. Hanan

"Men  Internetda  THCsiz  yuqori  CBD  moyini  sotishni  da'vo  qiladigan  bir  nechta  saytlarni
topdim.Men  omadli  va  sog'lomman,  lekin  bularni  oldini  olish  uchun  pulga  arziydimi,  deb
o'ylayman.Ulardan  biri  haqiqiy  ilmiy  moydir.Ular  barcha  50  ga  yetkazib  berishni  da'vo
qilishadi.Kimdir?” Mayk

“Haqiqiy ilmiy moy THC ga ega bo'lmagan sanoat kanopidan olinadi.Mening qadamimonam ALS
uchun  CBD  moyi  va  RSO  qabul  qilmoqda.CBD  moyining  afzalliklari  bor,  lekin  menimcha,
boshqa kannabinoidlarsiz u unchalik samarali emas. Jennifer

"Turli xil shtammlar va moy aralashmalarini tayyorlash va ishlatish tajribamda men CBD Faqat
turini samarasiz yoki kamroq samarali deb topdim.Bu meni CBD lar dorivor bo'lgan har qanday
sog'liq muammosida samarali  bo'lishi  uchun THC ning kamida kichik foizi  qolishi  kerakligiga
ishonishimga olib keladi. Boy

"Ko'pincha  bu  mahsulotlar,  ayniqsa  ichki  foydalanish  nuqtai  nazaridan,  kutilgan  natijalarni
qondirmaydi.Haqiqiy RSO (ya'ni, taxminan 95% THC bo'lgan dekarboksillangan juda kuchli va
tinchlantiruvchi  nasha qatroni)  bilan  solishtirganda,  CBD mahsulotlari  ko'p  hollarda nisbatan
rangsiz bo'ladi.Ular teri kasalliklari va kosmetika sohasida topikal foydalanish uchun juda yaxshi
ishlaydi.Ichkarida  foydalanilganda,  ular  ko'p  hollarda  haqiqiy  RSOga qaraganda  ancha  kam
samarali bo'ladi.

CBD  moylari  shunchaki  boshqa  mahsulotdir  va  ular  haqiqiy  RSO  mezonlariga  javob
bermaydi.Haqiqiy RSO bilan solishtirganda, CBD moylari ko'pincha faqat haddan tashqari soxta
umid bo'ladi.Afsuski.

Shunday qilib, har doimgidek, iloji boricha o'z moyingizni ishlab chiqaring, har doim topishingiz
mumkin  bo'lgan  eng  kuchli  va  tinchlantiruvchi  kurtak  moddasi  bilan  ishlang.20%  THC yoki
undan ko'p bo'lgan juda kuchli  va tinchlantiruvchi  indikator  dominant  shtammlari  eng yaxshi
ishlaydi va eng yaxshi hosil beradi.Faqat eng yaxshisi eng yaxshi ishlaydi.Buni biling va hech
kim sizni yirtib tashlashiga yo'l qo'ymang.Sizning hayotingiz xavf ostida bo'lishi mumkin, juda
ehtiyot bo'ling.Ko'pincha sizda faqat bitta imkoniyat bo'ladi va ikkinchisini olmaysiz, bu haqda
unutmang.

THC  miqdori  qancha  bo'lishidan  qat'i  nazar,  nasha  /  kanop  o'simligini  etishtirish  va  qayta
ishlashni qonuniylashtirish uchun qonun chiqaruvchilaringizni majburlang.Ulardan makkajo'xori
yoki choyni tartibga soladigan darajada tartibga solishlarini so'rang.THC va qatron o'simliklarni
himoya qiladi.Va menimcha, bunday o'ta xavfsiz va samarali dori ishlab chiqaradigan o'simliklar
eng yaxshi himoyaga loyiqdir.To'g'rimi?" JB
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Yon effektlar
“8-fevral qachon ekanligini bilish uchun telefonim taqvimiga qaradim.Bu juma kuni kechasi edi
va u dushanba kuni ertalabgacha uxlaganini aytdi.Haha, yuragiga baraka bering.To'g'ridan-to'g'ri
grammni olib, men buni tushuna olaman.Unga barakali bo‘lsin”. Maranda

"Men moyni birinchi marta ichishni boshlaganimda, menda "dahshatli" yon ta'sirlar bor edi, men
yarim quti donut yegan bo'lsam kerak!!!Ha Ha Ha!!!Qaniydi, yana bir oz ko'proq bo'lsa, ajoyib
tarzda  uxlasam!Har  kuni  uxlash  uchun  tunni  intiqlik  bilan  kutardim.Men  soat  7:00  da  moy
ichardim, taxminan 9:30 larda uxlab qolaman va 8:30 gacha uxlayman.Ajoyib!!!” Tom

“Ajablanarlisi shundaki, biz har kuni nasha konsentratlarini iste'mol qilgan odamlarning dahshatli
hikoyalari,  giyohvandlik,  nojo'ya ta'sirlar  yoki  o'limlarsiz  ko'plab hikoyalarini  eshitamiz,  ammo
mahalliy qonun chiqaruvchilar marixuanani "jamoatchilik" manfaati uchun etishtirish, ishlatish va
sotishga qarshi  kurashmoqda.  xavfsizlik  xavotirlari,  bu ularning Big  Pharmaga sodiqligini  va
AQShda  nasha  sanoatining  rivojlanishini  cheklash  uchun  "Booze-Baronning  moliyaviy
poraxo'rliklarini yashirishdir ..." Rafael

“Shu haftada otamga moy berishni boshladim.Suyaklardagi ba'zi dog'larga tarqalgan rivojlangan
prostata  saratoni.Hozirgacha  u  juda  ko'p  uxlaydi  va  ishtahasi  tiklandi.Tomog'idagi  radiatsiya
og'rig'i  tufayli  u  hech narsa yemasdi.Bundan tashqari,  uning tashvishlarining bir  qismi uning
boshida quvnoq ko'rinadigan voqealarga aylandi!

U hali  ham kasalxonada o'tkir og'riqlar uchun yordam beradigan og'riq qoldiruvchi vositalarni
qabul qilmoqda.Mutaxassislar neft haqida bilishmaydi.Biz hatto moyni dorilar bilan birlashtirish
g'oyasiga  ishora  qildik,  ammo  shifokorlar  dahshatli  nojo'ya  ta'sirlar  haqida  uydirma  bilan
qaytishdi.Ulardan bizga o'qishni  ko'rsatishlarini  so'ramoqchi  edim,  lekin  biz  dadamning ozod
etilishini  xavf  ostiga  qo'ymoqchi  emasmiz.uni  yanada  yomonlashtiradigan  ortiqcha  dori-
darmonlarga bo'lgan ehtiyojni shubha ostiga qo'yish uchun "qiyin" deb belgilangan.

Men eng yomon dushmanimga kasalxonada saraton kasalligini davolashni xohlamayman.Men
qo'rqinchli  hikoyalarni  eshitgan  edim,  lekin  o'ylaymanki,  qandaydir  darajada  dadam  uchun
hamma  narsa  boshqacha  bo'ladi  deb  o'yladim.Kech  emasligiga  chin  dildan  umid  qilaman”.
Edmund

--  Edmund,  ular  yuzaga kelishi  mumkin  bo'lgan nojo'ya ta'sirlar  haqida to'g'ri  edi,  lekin ular
yog'dan emas, balki  ularga bergan kimyoviy moddalardan kelib chiqadi.Qanchalik tezroq uni
uyga qaytarsangiz va uni moy bilan to'ldirib qo'ysangiz, imkoniyat shunchalik yaxshi bo'ladi.Yog
'bilan boshlash hech qachon kech emas, yagona savol shundaki, u kasallikdan oldinga chiqish
uchun juda kech emas.Ammo bu to'g'ridan-to'g'ri siz unga qancha yog' kirishingiz va qanchalik
tez bog'liq.

Bu bilan men siz protokolga rioya qilmasligingiz yoki katta dozalardan boshlashingiz kerakligini
aytmayapman.Uni uyga olib boring, protokolga rioya qiling va eng yaxshisiga umid qilaylik.JB

“Salom Jindrich, men moyning “nojo‘ya ta’siri” haqida baham ko‘rmoqchiman.Avvaliga men bir
muncha vaqt o'zimni tayyorlayapman va dispanserda sotib olaman (xuddi o'zimniki yaxshisi!),
Menda  hech  qanday  maxsus  kasallik  yoki  kasallik  yo'q,  2012  yildan  beri  30  ml  ga  yaqin
ichganman, shuning uchun ...

–  Endi  spirtli  ichimlik  icholmayman...  bir  qadah  vino  va  men  tashqaridaman!Men  ichishni
to'xtatishga harakat qilmadim, lekin haqiqatan ham mening tanam uni butunlay rad etayapti va
tiniq bo'lish juda yoqimli!

-- Ko'zlarimning ìrísíi butunlay yashil... u erda va u erda kichik jigarrang nuqtalar yo'q (agar siz
iridologiyani  bilsangiz,  bu  kichik  nuqtalar  organlarning  noto'g'ri  ishlashi  yoki  hatto  o'limdan
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dalolat beradi), shuning uchun tiniq ko'zlar ajoyib sog'liq deganidir!

-- Mening 10 yoshli cho'pon itim uchun xuddi shunday ta'sir ko'zlari tiniq va juda ko'p energiya!
(U taxminan 6 dozani olgan).Yog 'va barcha kutilmagan yon ta'sirlar!!Ushbu dorini dunyo bilan
baham ko'rish  uchun qilgan  barcha sa'y-harakatlaringiz  uchun sizga va Rikga  rahmat.Katta
sevgi, Estelle"

Q.Kaliforniya  yoki  Koloradoda  men  qonuniy  ravishda  rezident  bo'lib,  saraton  kasalligimni
davolash uchun moy olishim mumkin bo'lgan yotoqxona bormi?rahmat.

A.Bu yaxshi savol, Devid Karpenter.Menga aytilishicha, sizga faqat motel manzili kerak, keyin
shifokor sizga nasha buyurishi mumkin.Shunday ekan, biror joyda qo‘shimcha haq to‘lash shart
emas,  deb  o‘ylayman.Ammo,  agar  ishbilarmon  aqlli  kishi  buni  o'qiyotgan  bo'lsa,  shuni
aytmoqchimanki,  dunyoning ko'p aholisi  davolanish uchun Kolorado yoki Kaliforniyaga uchib
ketishga qarshi emas.Bu hamma uchun yechim emas va puli bo'lmaganlar bunday imkoniyatga
ega bo'lmaydi,  lekin keyinchalik boshqalarga yordam beradigan yoki yordam berishi mumkin
bo'lgan ko'pchilikka yordam berishi shubhasiz.JB

Kimyoviy dori-darmonlarni qabul qilgan bemorlar moydan foydalanishni boshlaganlarida, yog'ni
qilish  kerak  bo'lgan birinchi  narsa tanani  detoksifikatsiya  qilishdir.Shunday qilib,  saratonning
o'ziga hujum qilishdan oldin, ba'zida 120-150 g yog'ni oladi.Kimyoviy davolashni qabul qilish
haqiqatan ham yaxshi fikr  emas,  ayniqsa tibbiyot  tizimi nasha haqida o'nlab yillar  davomida
saraton  kasalligini  davolovchi  vosita  sifatida  bilishini  hisobga  olsak,  bu  mutlaqo  keraksiz
bo'lsa.JB

"Men o'tgan haftada moyli qusish haqida yozgan edim.Men nihoyat to'xtadim va men hali ham
bir  xil  moy  partiyasidan  foydalanmoqdaman.Hozir  o‘zimni  juda  yaxshi  his
qilyapman.O'ylaymanki, men tizimimdan barcha farmatsevtik dorilarni detoksifikatsiya qildim.Bu
baxtsiz tajriba edi, lekin detoks hech qachon qiziqarli bo'lmaydi. Robin

“Aniq bilmayman, lekin mening taxminimcha, siz juda tez ko'p narsalarni qabul qildingiz.Haddan
tashqari  ko'tarilish  kabi  narsa bor  va  u ba'zi  odamlarni  qustirishi  mumkin.Men buni  shaxsiy
tajribamdan bilaman.(Men shunchaki tushundimki, bu qandaydir pastkash tuyulardi.Men bunday
demoqchi emasdim.)” Tina

"Tina,  men ham bu  haqda  o'yladim va  nega  kasal  bo'lganligim  haqida  ko'p  savollarim  bor
edi.Men bunga haqiqatan ham ishonamanO'tgan dekabr oyida men bilan sodir bo'lgan voqea
tufayli detoks edi.Menga onkologim “yakuniy bosqichda” ekanligimni aytdi, menda moy tugaydi
va  suyaklarimni  mustahkamlash  uchun  Zometa  IV  ichdim.Ma'lum  bo'lishicha,  yog  'allergiya
tabletkasi  sifatida ishlagan va meni  Zometa ta'siridan qutqargan.Yog 'bilan ishlamay qoldim,
zometa suyaklarimga kirayotgani  uchun juda og'riqli  bo'ldim va qusdi,  titroq va kasalxonaga
yotqizildi.

O'sha voqeadan beri men hind uslubida o'tira olmadim, chunki bo'g'imlarim va sonlarim juda
og'riyapti.Men moyni qayta boshlaganimda, avvaliga yaxshi edim, lekin keyin asta-sekin kasal
bo'lib  qoldim.Keyin men qattiq  kasal  bo'lib  qoldim va men kunlar  davomida qusganimda va
baxtsiz bo'lganimda, g'alati bir narsa yuz berdi, barcha bo'g'inlarim tozalandi va 6 oydan keyin
bo'g'imlarda  og'riqlar  qolmadi.Men  yana  moslashuvchanman.Men faqat  bir  yil  davomida  siz
bilan qolishi mumkin bo'lgan bo'g'imlarimdagi moyni olib tashlaganiga ishonaman. Robin

“Iloji  boricha  tezroq  terminal  bemorga  kirish  juda  muhim.Terminal  bemorlarning  ko'pchiligi
kimyoterapiya / nurlanish, og'riq qoldiruvchi vositalar va boshqalarni boshdan kechirgan.To'g'ri
tayyorlanganligiga ishonch hosil qiling va imkon qadar tezroq ichishni boshlang va men hech
bo'lmaganda saraton butunlay yo'qolguncha uni qabul qilishni to'xtatmayman!" Bonni

"Shifokorlaringiz  sizga  "siz  terminaldasiz"  desa,  u  erda  nima  bo'lsa  ham  sinab  ko'rishni
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xohlamaysizmi?O'ylab ko'r...Bunday tashxisdan keyin nimani  yo'qotishingiz  kerak?Mening bir
jiyanim bor bugun tirik... shu yog‘i tufayli...Ko'proq gapirishim kerakmi?" Kerol

“Bu men uning jiyaniman.Bu haqiqatan ham ishladi”. Joanne

“Men yarim marafonda qatnashdim, saraton tadqiqoti uchun 5000 dollar yig'dim.Men bilmasdim,
allaqachon  davo  bor  edi  va  ular  buni  menga  berishmaydi....Ular  menga  ikki  marta  kuchli
kimyoterapiya berishdi.Ular mening jigarimni vayron qilishdi; ular mening buyraklarimni vayron
qilishdi.O‘tgan  yilning  aprel  oyida  meni  uyimga  o‘limga  yuborishdi.Ular  olti  hafta
yashamasligimni  aytishdi.Va  men bugun,  hali  tirikman,  chunki  men  PhoenixTears.ca  saytini
topdim va Rik Simpson menga o'z dorimni qanday yasashni ko'rsatdi, shunda men bugun shu
yerda bo'laman.

Bu davo haqida hammaga aytishimiz kerak.Har bir inson bilishi kerak: haqiqiy tibbiy marixuana
mahsulotlari  mavjud  bo'lib,  ular  sizga  yashashga  yordam  beradi  va  do'stlaringizga  saraton
kasalligi  bilan yashashga yordam beradi.Hamma bilishi  kerak: hech kim saraton kasalligidan
o'lmasligi  kerak.Dori  bor,  har  doim  davo  bo'lgan.Ular  shunchaki...Big  Pharma  bizga  ruxsat
bermaydi.Qanday jur'at qilishdi?!Saraton tadqiqotlari ko'p milliard dollarlik sanoatdir.Va ular nima
qilishyapti?Menga o‘xshaganlarni giyohvand moddalari bilan o‘ldirishyapti.Bu bema'nilik!Buning
davosi bor!Feniks ko'z yoshlari moyi ishlaydi!Hammaga ayt.Iltimos!" Joanne

“Salom Rik Simpson, men moyga ishonaman va uni saraton kasalligiga chalingan onam uchun
ishlataman, lekin menda bir savol bor,  siz buni uch oyda 2 untsiya iste'mol qilish kerakligini
aytasiz, lekin onam juda zaif, chunki kasallik va faqat untsiya sifatida qabul qilingan va uch oy
bilan  uchrashish haqida,  lekin  hali  ham uni  olib,  va  men bir  xil  ta'sir  yoki  yo'qligini  bilishni
istayman, chunki siz uch oy ichida bo'lishi kerak dedi.Iltimos, xabarga javob bering, chunki men
xavotirdaman." Esmeralda

“U hozirgacha qancha olgani haqida ko'p tashvishlanmang.Uni bir oz ko'proq ovqatlantirishga
harakat qiling.Unga ayting-chi, u avvalgidan ko'ra kattaroq bo'lak iste'mol qilsin, u kechasi uxlab
yotganida,  u asta-sekin ko'proq ovqatlana oladi.Kechasi u kattaroq dozani  iste'mol  qilganiga
ishonch hosil qiling va u tezroq tolerantlikni rivojlantiradi.Birinchi uch oyda dadam xuddi shunday
qildi.U kuniga yarim grammdan ko'proq ovqat eyishi uchun uzoq vaqt kerak bo'ldi va u kuniga
1/4  grammdan  zo'rg'a  ovqatlansa  ham  saraton  yo'qoldi  -  (o'simta  kichrayib  borardi).Endi  u
kuniga bir grammgacha yetdi va 10 oy ichida u yuz grammdan ortiq ovqat iste'mol qildi.Omad!"
Xose

“Hammaga salom, mening bir do‘stim bor, u o‘ta obro‘li, xususiy moy ishlab chiqaruvchidan sotib
olingan sof CO (taxminan 70-80% THC va organik don spirti bilan tayyorlangan) bilan surunkali
layma kasalligini davolashga harakat qilmoqda.Taxminan 3,5 hafta oldin u kuniga taxminan 3/4
grammga etganida,  ishtahasi yo'qligi,  vaqti-vaqti  bilan ko'ngil  aynishi  va juda yumshoq axlat
(deyarli  diareya)  paydo  bo'ldi.kuniga  kamida  3  marta  -  bu  hozir  ham  sodir  bo'lmoqda  va
umuman yaxshilanmadi, lekin yomonlashmadi, bu yaxshi.

Bir oy davomida har kuni ertalab uning tanasi tom ma'noda hamma narsani yo'g'on ichakka
tashlaydi  va  hidni  uyning  narigi  tomonida  aniqlash  mumkin  (TMI  uchun  uzr!)  G'alati  narsa
shundaki,  uning  axlatidan  juda  zaharli  hid  kela  boshladi.  ..deyarli  kimyoviy  kabi,  dozani
grammning 1/2 dan 3/4 gacha oshirgandan keyin taxminan bir hafta o'tgach.Hidi juda g'alati -
hatto axlatning hidi ham yo'q!!

Hozir u kuniga bir gramm (oxirgi 1,5 hafta ichida) va hali ham shunday, agar biroz yomonroq
bo'lsa.Boshqa  hech  qanday  muammo  yoki  muammo  yo'q  va  u  haqiqatan  ham  tez  shifo
topmoqda  va  so'nggi  10+  yillik  antibiotiklar,  o'simliklar  protokollari  va  hokazolardan  ko'ra
yaxshiroq  ishlamoqda.Hozirgacha  uning  sog'lig'ining  yaxshilanishi  juda  dramatik  bo'ldi  ...
yaxshiroq !!Bu zaharli hidli axlat lyme bakteriyalarining nobud bo'lishi, detoks yoki boshqa biror
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narsadan kelib chiqadimi?Men aslida u yo'g'on ichak saratoni yoki moy davolayotgan boshqa
saraton kasalligiga chalingan bo'lishi mumkinmi, bu dahshatli hid va tez-tez yumshoq axlatlarni
keltirib chiqarishi mumkinmi, deb o'yladim.Har qanday maslahat bormi?Bu normalmi? ”

“Buni kutish kerak.Siz yog'da bo'lganingizda ...(to'g'ri tuzilgan bo'lsa) tana katta detoksni amalga
oshiradi.Buni  ta'riflashning eng oddiy yo'li...  tanangizga dori  yoqmaydigan har qanday narsa
kirsa, u chiqindilarni chiqarib yuborish yo'lini topadi.Bu sizning provayderingiz nima qilayotganini
biladiganga o'xshaydi, chunki siz so'roq qilayotgan bu alomatlar barchamiz yoki bemorlarimiz
bilan sodir bo'ladi.Bunday alomat xotinim va men 3 oydan ortiq davom etdi.

Meni  bezovta qiladigan yagona narsa bu mahsulotdagi  THC va CBD hisoblanadi.Biz  ishlab
chiqarganimizda,  biz  o'rtacha 93-97% THC va 1,34 va 1,59% CBD ni  tashkil  qilamiz.Bunga
faqat  erituvchini  almashtirish  yoki  ushbu mahsulotning  dekarboksillanishini  o'zgartirish  orqali
erishish mumkin.

-- Ratsionga kanop urug'ini qo'shing, ular najasni juda tez tartibga soladi.U juda suyuq bo'lsa,
siz  qattiq  narsa  qo'shishingiz  kerak.Va  bu  urug'lar.U  hech  qanday  kimyoviy  tabletka
olmaganligiga ishonch hosil qiling.Hidi detoks, xavotirga o‘rin yo‘q”. JB

"Yon ta'sirlarga quyidagilar kiradi: butun hafta oxiri multfilmlarni tomosha qilish." Matt

Qaysi shtammlar/navlar?

“Men bu borada Richard bilan birgaman.Ishlashi isbotlangan shtammlar ro'yxati bormi?Qanday
yaxshi  urug'lik  kompaniyalariga  buyurtma  berish  mumkin?Men  faqat  bir  nechta  urug'larga
buyurtma berdim.Yaxshi zo'riqishda nimalarni izlashim kerak?THC, CBD, indica va sativa?Men
buyurgan shtammda THC darajasi 18-23% va CBD 0,7-1,0% ni tashkil qiladi. Cisco

-- Men shunga o'xshash ro'yxatni taqdim etishni istardim, Cisco, lekin buni sizga ayta olishimiz
uchun barcha kerakli tadqiqotlarni o'tkazmagunimizcha tez orada qila olmayman va qilmayman
ham.Men Richardga shunday yozdim: men shtammning nomini ayta olmayman, siz har doim
sinab  ko'rishingiz  va  uning  og'riq  qoldiruvchi  ta'sirini  ko'rishingiz  kerak.Bu  bemor  nima
ishlatganini bilmayman.Rik o'stirgan oq beva ayol ajoyib og'riq qoldiruvchi vosita edi, Evropa oq
bevalari esa unchalik ta'sir qilmaydi.Shunday qilib, har doimgidek, 20% THC yoki undan ko'p
bo'lgan  eng  kuchli  va  tinchlantiruvchi  va  divanni  blokirovka  qiluvchi  indikator  (dominant)
shtammlar  eng  yaxshi  natijaga  erishish  uchun  bir  nechta  shtammlardan  moylarni
aralashtiramiz.Haqiqatan ham shafqatsiz kuchli shtammlarni qidirib toping, ular bir necha nafas
olishdan keyin sizni qulflaydi.Eng yaxshi tilaklar, JB

"Erkak o'simlikda foydali komponentlar bormi?" Bill

--  Yosh  erkak  o'simliklar  boylar  uchun  yumshoq  kiyim  uchun  tola  sifatida  ishlatilgan.Men
erkaklardan dori tayyorlamayman, ba'zi odamlar gulchangga alerjisi bo'ladi va bu muammoga
olib kelishi mumkin.Siz sharbat ichishingiz mumkinularni yoki choy uchun foydalaning (agar ular
sog'lom va organik o'stirilgan bo'lsa).Ammo siz o'simliklardan eng yaxshi dorini olmaysiz.JB

Q.Afg'on  qushi  neft  ishlab  chiqarish  uchun  mos  mahsulotmi?Men  ko'cha  narsalaridan  moy
tayyorladim va so'nggi  ikki  hafta  davomida uxlab qolishim bilan  bog'liq  muammolarga duch
keldim,  endi  men  go'dakdek  uxlayman  va  ertalab  yaxshi  dam  olaman.Muammo  shundaki,
Londonda  yaxshi  narsalarni  olish  qiyin,  shuning  uchun  men  AKga  buyurtma  berdim,  hozir
sizning fikringiz kerak.Ko'p rahmat

A.Men, albatta, zo'ravonlikning nomi bilan ayta olmayman.Agar u kuchli bo'lsa va sizni uyquga
keltirsa,  yaxshi  dori  ishlab  chiqarishi  kerak.Ma'lumki,  biz  eng  kuchli  va  tinchlantiruvchi
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shtammlarni tavsiya qilamiz (afzalroq 20% THC va undan ko'p) va eng yaxshi moylar bir nechta
juda  kuchli  va  tinchlantiruvchi  shtammlarning  kombinatsiyasidan  ishlab  chiqariladi,  shuning
uchun men bir nechta tinchlantiruvchi shtammlarni buyurtma qilishga harakat qilaman. hamma
narsa mumkin, bu ideal bo'lar edi.Ammo hatto bitta shtammli moylar ham mo''jizalar yaratishi
mumkin,  men  aytmoqchimanki,  eng  yaxshi  moylar  odatda  bir  nechta  shtammlarning
kombinatsiyasidan ishlab chiqariladi.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Rik Simpson Indica’dan faqat yuqori darajadagi THC dan foydalanishni tavsiya qilishiga yaxshi
sabab bor. Indica - tinchlantiruvchi vosita bo'lib, dam olish va uxlashni ta'minlaydi, ikkalasi ham
davolanish uchun zarurdir. Sativa energiya beradi va qon bosimingizni oshiradi. Ba'zi hollarda
bu yuqori qon bosimi yoki buzilgan tizimli odamlar uchun xavfli bo'lishi mumkin, shuning uchun
maslahat berishdan oldin ILTIMOS mavzuni bilib oling. Siz hech kimni xafa qilishni xohlamaysiz.
Ko'pchilik uchun Stenning maslahati (ertalab sativa, yotishdan oldin indikator) yaxshi, agar siz
gibriddan foydalansangiz, uning kamida 80=90% Indica ekanligiga ishonch hosil qiling. Omad."
Gari

“C:  Assalomu  alaykum  Jindrich.....Men  Rik  Simpson  davosi  bilan  yangi  tanishman  (menda
saraton kasalligi bor)...Men bu erda nasha sotib oluvchilar klubiga a'zoman... Shuning uchun
menda  sotib  olish  uchun  bir  oz  shtamm  bor.Men  shunchaki  hayronman,  davolanish  uchun
indikatorning eng yaxshi tanlovi nima bo'lar edi?Har qanday takliflar juda qadrlanadi.Rahmat.

JB: Salom C, eng kuchli sedativ ko'rsatkichni, yaxshisi bir nechta shtammlarni oling.Agar sizda
tanlov bo'lsa, men eng og'ir shtammlar / kurtaklarning har biridan 3-4 untsiya sotib olaman va
undan bir funtdan moy tayyorlayman.

C: OK, rahmat... eng og'ir deganda nimani tushunasiz?

JB: Eng tinchlantiruvchi, juda uyquchan, nokaut ta'siri bilan

C: Kechirasiz, lekin bularning barchasi men uchun yangi.

JB: Muammo yo'q.Haddan tashqari, deyarli narkotik sedativ, juda og'ir.

C: OK

JB: Bu so'zlarni ishlating va paxtakorlarga ayting, ular nima haqida gapirayotganimni bilishadi,
deb  umid  qilaman.
C: Bilaman, ularda qush, hash vodiysi bor.Boshqa ismlarni eslay olmayman.

J.B.: Yana tajribali odamni o'zingiz bilan olib boring va u siz uchun sinab ko'rsin.

C: OK

JB: Va ularda mavjud bo'lgan eng kuchli sedativ shtammlarni sotib oling, 20% THC yoki undan
ko'p.

C: OK.... qilgan barcha ishlaringiz uchun katta rahmat

JB: Xush kelibsiz, C.

C: Rikga ham rahmat...Sizlar mening hayotimni tom ma'noda saqlab qoldingizlar.

JB:  Men  unga  siz  haqingizda  aytib  beraman.Iltimos,  eng  yaxshi  natijalarga  erishish  uchun
saytimizdagi  barcha ko'rsatmalarga amal  qiling.Tavsiya etilgan yog'ni  oling,  tanangizning pH
darajasini oshiring (limon sharbati, tarvuz va boshqalar), har kuni ikkita olma urug'ini iste'mol
qiling, agar yashashni istasangiz, shifokorlar va KT va rentgenlardan uzoqroq turing.Ular sizni
o'zlarining  halokatli  "tasdiqlangan"  muolajalari  haqida  gapirishda  ustadirlar  va  bizning
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bemorlarimiz ularning maslahatlarini oldilar, moyni ishlatishni to'xtatdilar va vafot etdilar.

C: qilaman.... yana bir bor rahmat.

(to'rt soatdan keyin)

C: Salom Jindrich.Oldinroq yordamingiz uchun rahmat.Men Indica OG Kush va Hash Truffle
aralashmasini oldim.Klubdagilar bu dorini tayyorlash uchun eng yaxshisi deb o'ylashdi.

JB: OK.Yaxshi eshitiladi.

C: Yaxshi :-)...Demak, bu dori tayyorlash uchun yaxshi bo'ladi deb o'ylaysizmi?

JB:  Men  o'zim  materialni  ko'rmasam  va  sinab  ko'rmasam,  hech  narsa  o'ylamayman.Ismlar
yaxshi va tanish tuyuladi, lekin men kurtaklari qanchalik kuchli ekanligini va sizda nima borligini
bilmayman.
C:  Oh,  yaxshi.Men  taxminan  6  hafta  davomida  dori  bilan  shug'ullanyapman  ...  mendagi
o'zgarishlar ajoyib ...Meni tanigan har bir kishi hayratda.Xo'sh, yana bir bor.Bilasizmi, Jindrich,
men  kasal  bo'lganimdan  3  kun  o'tgach,  men  bilan  bir  xil  saraton  tashxisi  qo'yilgan  ayolni
uchratdim.Biz bir xil yoshdamiz, saraton kasalligi bir xil, hamma narsa bir xil.Menga ham u kabi
nurlanishni  taklif  qilishdi.Men yo'q,  dedim,  men Rik  Simpsonni  davolayapman.U radiatsiyani
tanladi.Jindrich, u 4 kun oldin nurlanishdan, yuqtirgan dahshatli kuyishdan vafot etdi.U atigi 55
yoshda  edi,  baquvvat  edi,  ammo  "davo"  uni  o'ldirdi.Meni  tanlaganim  bilan  to‘g‘ri  ish
qilayotganimga ishonch hosil qiladi.

JB:  Men  bunday  hikoyalarni  bilaman.Ularning  bemorlarga  qilgan  ishlari  haqiqatan  ham
g'azablantiradi.Eng yaxshi tilaklar bilan, C.Siz nima qilishni bilasiz”.

"Menimcha, moylarning sifati o'rtasidagi farqni tushuntirishning yaxshi usuli:

95-98% THC to'liq shifo va omon qolish ehtimoli 95-98% ga teng.

80% THC to'liq shifo va omon qolish uchun 80% imkoniyatga teng

70% THC to'liq shifo va omon qolish ehtimoli 70% ga teng

60% THC to'liq shifo va omon qolish ehtimoli 60% ga teng.Va boshqalar.

Biroq, 100% THC to'liq shifo va omon qolish uchun 100% imkoniyatga teng emas, chunki u
moydan farqli moddadir.

Agar  bemor  moy  bilan  birga  kimyo  va  nurlanishdan  foydalansa  yoki  bu  muolajalarni  ilgari
o'tkazgan bo'lsa, foizlarni ikkiga yoki uchga, ehtimol to'rt yoki beshga bo'ling, bunday hollarda
siz moyni kesish uchun etarli quvvatga ega bo'lishini hech qachon bilmaysiz. .Bunday bemorlar
2 yoki 3 barobar ko'proq yog' iste'mol qilishlari kerak (olti oy davomida 120-180 g).

Bu  faqat  tushuntirish  maqsadida  aytilgan,shuning  uchun  odamlar  moyning  sifati  va  THC
tarkibining ahamiyatini yaxshiroq tushunishadi. Asosiy mezon shundaki, yog'lar yutilganda juda
kuchli va tinchlantiruvchi ta'sir ko'rsatishi kerak.Eng yaxshi moylar juda tinchlantiruvchi, ammo
eyforikdir (shuning uchun siz ularni iste'mol qilasiz, uxlab qolasiz va bir necha soatdan keyin
boladek kulib uyg'onasiz).

Yog'ni  yaxshilab  filtrlab,  qaynatish  jarayonining  oxirida  bir  necha  tomchi  suv  qo'shsangiz
(shuning uchun unda keraksiz o'simlik materiallari bo'lmasa), siz ham yaxshi imkoniyatga ega
bo'lasiz.aslida yog'ning ta'mini yoqtiradi.Shunday qilib, qayta-qayta - davolashning eng yaxshi
natijasi uchun moyingiz har doim kuchli va tinchlantiruvchi ekanligiga ishonch hosil qiling.Yog'ni
ishlab chiqarish va ishlatishda ko'rsatmalarga rioya qiling, shunda siz bemor uchun maksimal
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darajada ishlaganingizga amin bo'lishingiz mumkin.Eng yaxshi tilaklar, JB"

"Men bu 95 foiz bo'lishi kerakligiga ishonmayman." Boy

-- U 95% THC bo'lishi shart emas, Rich, lekin taxminan 95% THC bo'lgan yog'lar eng kuchli
hisoblanadi va moy qanchalik kuchli va tinchlantiruvchi bo'lsa, u shunchalik yaxshi dori sifatida
ishlaydi.Siz har doim kuchliroq moyni kamroq olishingiz mumkin va u past navli moydan ko'ra
yaxshiroq ishlaydi.Bu haqiqatan ham shunchalik oddiy.JB

“Standart va sifat nazorati - ha.Ammo Rik ushbu standartlar va qcni ma'qullagan taqdirdagina."
Sue
-- Biz hech qachon sifat nazoratiga qarshi bo'lmaganmiz, Syu.Ammo haqiqat shundaki, nasha
noqonuniy ekanligi va laboratoriyalar uni sinovdan o'tkaza olmasligi sababli dunyoning aksariyat
qismlarida  sifat  nazorati  mumkin  emas.Biz  haqiqatan  ham  AQShdan  emas,  balki  butun
dunyodan kelgan odamlar bilan ishlaymiz.Sinov hozirda bir nechta mamlakatlarda mavjud, juda
kam  odam  undan  foydalanish  imkoniyatiga  ega.Ko'pgina  bemorlarimiz  erituvchi  va  guruch
pishirgichni olish uchun etarli pul topish uchun kurashadilar, shuning uchun ular uchun chegara
qanchalik past bo'lsa, shuncha yaxshi bo'ladi.

Albatta, biz hamma narsani murakkablashtirishimiz mumkin, lekin buni qilishni xohlamaymiz.Biz
buni oddiy qilishni yaxshi ko'ramiz.Agar siz oddiy ko'rsatmalarga amal qilsangiz, siz juda yaxshi
sifatli moy ishlab chiqarasiz.Unga qo'ygan narsangiz yakuniy mahsulotda bo'ladi.Shunday qilib,
agar siz uni sog'lom o'simliklardan qilsangiz,  siz yaxshi bo'ladigan moy ishlab chiqarasiz  va
pestitsid, gerbitsid va yana nima bepul ekanligini kim biladi.JB

Ochiq va ichki makon

"Jeff,  gap  shundaki,  mashhur  e'tiqoddan  farqli  o'laroq,  THC  sizni  tinchlantiradi.CBD
anandamidni  qabul qilishni bloklaydi  va sizni  asabiylashtiradi.Biz  tajribamizdan bilamizki,  95-
98% THC bo'lgan moylar ishlab chiqarilishi mumkin va ular juda tinchlantiruvchi ta'sir ko'rsatishi
mumkin.Lekin  men  ularni  aynan  nima  sedativ  qilishini  aytish  uchun  etarli  natijalarga  ega
emasman;  Bundan  tashqari,  har  bir  to'plam  har  xil  va  biz  uni  baribir  ko'paytira  olmaymiz,
shuning uchun biz yashayotgan sharoit tufayli hozirda ko'p sinovlarga e'tibor qaratmaymiz.

Biz  moylarni  davolashda  eng  yaxshi  natijalarga  erishish  uchun  iloji  boricha  kuchli  va
sedativ/couchlocking  bo'lishini  istaymiz.Narkotik  sedativ  qanchalik  ko'p  bo'lsa,  shuncha
yaxshi.Biz ko'rgan yuqori CBD shtammlarining aksariyati biz ishlashni yoqtiradigan narsaning
kuchiga yaqinlashmadi, shuning uchun biz ularni ko'p tavsiya qilmaymiz, hammasi shu. JB

“35 yoshida rafiqamni saraton kasalligidan yo'qotib qo'yganimdan so'ng va akam so'nggi besh
yil  davomida saraton kasalligi  tufayli  jigar transplantatsiyasini  kutmoqda, men dispanserlarda
RSO izlayapman.Uning narxi Vashington shtatida 100 $/g dan 30 g gacha o'zgarib turadi.RSO
deb ataladigan  joylardan birida  moy xudosiz  7% THC va yuqori  CBD bilan  bo'lgan,  bunga
arziydimi?Bu 30 g moy edi.Yuz dollar gramm neft 90 dan yuqori edi, menimcha, 92%.Barcha
uchta psixoaktiv kimyoviy moddalarning mukammal muvozanati nima?Rahmat.” Heath

-- Heath, eng yaxshi RSO taxminan 95-98% THC, odatda taxminan 1% CBD va o'ta kuchli va
tinchlantiruvchi,  kuchli  va  tinchlantiruvchi  so'zlarga  urg'u  beradi  (divanni  qulflash,  u  sizni
ichganda juda uyqu va bo'shashtirishi kerak) .Agar bunday bo'lmasa, boshqa partiyani sinab
ko'ring va topikal foydalanish uchun energiya beruvchi moyni saqlang).

7% THC bo'lgan "yuqori CBD" moylariga kelsak, hech bo'lmaganda biz nima uchun bunday
moylarga qarshi ekanligimizni bilasiz - hozirda etkazib beriladigan yuqori CBD moylari biz axlat
deb ataydigan narsaning sinonimidir, chunki biz yuqori navlar o'rtasidagi farqni bilamiz. neft va
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boshqa hamma narsa.Bu, albatta, eng yaxshisidiriloji bo'lsa, o'z moyingizni tayyorlang.Kurtakni
dispanserlardan oling, ularda mavjud bo'lgan eng yaxshisini sotib oling va keyin moy tayyorlang,
buning uchun haqiqatan ham hech narsa yo'q.Men o'zim hech kimdan moy sotib olmasdim, har
doim o'zimniki qilardim.Siz o'zingizning sifat nazoratingiz bo'lishni xohlaysiz, hech kimga qaram
bo'lishni  xohlamaysiz.Agar  siz  bir  chashka qahva yoki  mojito tayyorlashingiz  mumkin bo'lsa,
yog'ni ham tayyorlashingiz mumkin.JB

“Men  5  ta  laboratoriyani  bilaman,  ular  birlashtirgan,  HECH  QACHON“96%  THC”  moyini
ko‘rmagan… Hech kim.So'nggi 5 yil davomida minglab testlar.Bunga yaqin hech narsa yo'q –
hatto laboratoriya mutaxassislari namunani solishtirish uchun bor kuchlari bilan harakat qilsalar
ham… Ular  olishi  mumkin  bo'lgan  eng  toza  88%+.Va bular  ixtiyorida  to'liq  resurslarga  ega
bo'lgan mutaxassislardir. Fil

--  Bu  ular  ishlab  chiqarish  mumkin  bo'lgan  eng  kuchli  moylarni  sinab  ko'rmaganliklarini
isbotlaydi, boshqa hech narsa.JB

"Oh, juda ko'p qarama-qarshi sharhlar, men juda sarosimaga tushdim?!?!" Diana

-- Nima qilayotganini, nima deyayotganini biladiganlarga quloq solardim.Kimligini tanlash sizga
bog'liq.JB

“JBni aytganingiz yaxshi.Men sizning e'lon qilgan narsalaringiz va maslahatlaringizga tayangan
bo'lardim.Men Naftaning eng ko'p afzalligi (alkogoldan farqli o'laroq) ekanligi aniq.O'ylaymanki,
chalkash tomoni shundaki, Rikning veb-saytida va uning kitobida indica-dan foydalanish tavsiya
etilgan, ammo indica yuqori CBD tarkibiga ega ekanligi ma'lum va siz yuqorida ikkalasi orasidagi
chegara  yo'qolgan  deb  aytasiz.Men  kabi  oddiy  odam  uchun  bu  chalkash.Indica  Sativaga
qarshi.THC va CBD va boshqalar va boshqalar.Agar kamida 20% THC ni tanlash kerak bo'lsa,
unda Sativa ni tanlash kerak emasmi?Yoki Indica-ni tanlash g'oyasi, lekin yuqori THC darajasi
kamida 20% THC (CBD tarkibidan qat'iy nazar) bilanmi?Iltimos, men kabi yangi boshlovchi oila
a'zolariga yordam berishi uchun maslahat bera olasizmi? Jyoti

-- Ha, shuni ko'rsatadiki, ha, lekin iloji bo'lsa, eng kuchli va tinchlantiruvchi.Yuqori CD tashviqoti
past navli moylarni surish uchun ishlatila boshlandi.Bundan tashqari, bizning ideal moylarimiz
95-98% THC ga ega bo'ladi.Shunday qilib, u erda CBD uchun unchalik ko'p joy yo'q.Biz uchun
"kuchli va sedativ" so'zlari "yuqori CBD" dan ko'ra muhimroqdir. JB

“Xo'sh, kulgilarsiz shtamm yaratsak bo'ladimi?Erining ertalab soat 3 da kulgisi qariyapti.Qotib
kuldim." Qushqo'nmas

“Men sof THC in vitro yo'l bilan zararli hujayralarga yuborilgani va ular apoptitga uchraganligi
haqidagi tadqiqotlarni o'qidim.Men CBD uchun bunday tadqiqotlarni ko'rmadim.Menimcha, CBD
yondashuvi  odamlarning THC dan asossiz  qo'rquvini  o'ynash va nasha foydasini  "dahshatli,
o'ziga qaram, yuqori qo'zg'atuvchi THC"siz targ'ib qilish orqali  odamlarning kannabinoid dori-
darmonlaridan foydalanish usulidan boshqa narsa emas. CBD-ni mo''jiza sifatida targ'ib qilishda
kanop yog'ining TASLQILGAN ishlashidan pul topish yoki cho'chqachilik qilish, Xudoga shukur,
dahshatli  THC-ga  qarama-qarshi  bo'lgan  mo''jiza  sifatida,  jinnilik  va  firibgarlik  hididan
foydalanishdir.Men  CBD  ning  foydasi  yo'q  demayman,  masalan,  topikal,  lekin  tadqiqotdan
ma'lumki,  THC  eng  dorivor  hisoblanadi.Taqiqlovchilarga  murojaat  qilish  va  CBDga  e'tibor
qaratish - bu katta zarar.Pastroq bo'lgan birikmaga e'tibor qaratishni qanday tushuntirasiz?Bu
bema’nilik”. Kori

"Ha,  CBD,  albatta,  metastatik  saraton  bilan  kurashishi  mumkin.Ayniqsa,  u  Rik  Simpson
moyining bir  qismi bo'lsa,  unda 95-98% THC bo'lishi  kerak.Bu sizga CBD ning ahamiyati  u
taqdim etilayotgan darajada katta emasligini aytadi.Ammo umid qilaylik, bir kun tibbiyot olimlari
ham RSO ni  sinab ko'rishadi.Agar  ular  moyni  qanday ishlab chiqarish  va ishlatish  bo'yicha
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ko'rsatmalarimizga amal qilsalar, ular biz kabi ajoyib natijalarga erishadilar.Agar ular yo'q bo'lsa,
unday bo'lmaydi.Bu shunchalik oddiy”. JB

Rik Simpson protokoli
“Odamlarni  quruq kalta donli  guruchning yarim donasidek kichik dozalari  bilan boshlang.Yog
'zararsiz bo'lsa-da, davolanishni boshlaganlar uchun kamroq kamroq yaxshiroqdir.Dastlab, har
sakkiz soatda bu ajoyib moddadan ozgina bo'lak oling, so'ngra muntazam ravishda har to'rt
kunda  dozangizni  oshiring  va  tez  orada  tolerantlik  kuchayadi.Agar  odam  uning  ta'sirini  his
qilmaganini yoki ozgina his qilganini aytsa, men buni yangi boshlanuvchilar uchun yaxshi doza
deb  hisoblayman.Siz  shunchaki  ularning  tizimiga  ozgina  dori  olishni  xohlaysiz,  shunda  ular
bunga ko'nikishni boshlaydilar.

Siz odamning qanday javob berishini hech qachon aniq bilmaysiz, shuning uchun asta-sekin
davom eting va bemor har 24 soatda jami bir gramm iste'mol qilmaguncha, ularning dozasini
har  to'rt  kunda  oshiring.Bemor  moydan  foydalanishga  o'rganganidan  so'ng,  buni  amalga
oshirishning  eng  yaxshi  usuli  -  uni  ishlatishga  o'rganganidan  keyin  har  sakkiz  soatda  bir
grammning  uchdan  biriga  teng  dozani  olishdir.Shunga  qaramay,  men  qiyinchiliklarga  duch
kelganlarga  ularning  dozasini  sekinroq  oshirish  mumkinligini  eslatib  o'tmoqchiman,  ammo
yaxshi natijalarga erishish uchun uni iloji boricha tezroq ichish kerak.

Bu Rik tavsiya qiladigan dozalash bo'yicha ko'rsatmalar, agar bemor tezda o'z bag'rikengligini
oshira olsa.Agar ushbu protokolga rioya qilinsa, ko'plab bemorlar uch hafta ichida har 8 soatda
bir  grammning  uchdan  bir  qismini  iste'mol  qilishlari  mumkin.Ammo  ko'pchilik  bemorlarga
o'rtacha 4-5 hafta davomida bu miqdorni har bir dozada qabul qilishlari kerak, shundan so'ng
ular tuzalib ketguncha yoki ularning holati  nazorat ostida bo'lgunga qadar kuniga bir  gramm
ichishni davom ettirishlari mumkin.

Rik bu dori-darmonlarni ignalari bo'lmagan plastik shpritslarda berishni yaxshi ko'radi, buning
o'rniga  moyni  siqib  chiqaradigan  kichik  teshik  bor.Uning  so'zlariga  ko'ra,  moyni  shu  tarzda
ta'minlash  bemorga  ularning dozalarini  o'lchashni  osonlashtiradi  va  begona  moddalarni  dori
bilan ifloslanishini to'xtatadi.

Ko'pchilik iste'mol qilishi kerak bo'lgan miqdorni tushunishning eng oson yo'li  uni qisqa donli
quruq  guruch  bilan  solishtirishdir.Yangi  boshlanuvchilar  uchun  doza  bu  guruch  donalaridan
birining  yarmi  yoki  uzunligi  bir  dyuymning  sakkizdan  biriga  teng  bo'lishi  kerak,  bu  miqdor
tomchining to'rtdan biriga teng bo'ladi.Ba'zi hollarda, bag'rikengligi juda past bo'lganlar,  hatto
boshida qulay tarzda hal qilish uchun bu juda ko'p bo'lishi mumkin, shuning uchun agar kerak
bo'lsa, ular kamroq bilan boshlashlari mumkin.

Ushbu o'lchamdagi  dozalarni  kuniga uch marta,  ertalab,  tushdan keyin  va bemor yotishdan
taxminan  bir  soat  oldin  ichish  kerak.Yangi  boshlanuvchilar  uchun  plastik  shpritsdan  quruq
guruchning yarim dona ekvivalentini siqish kerak bo'ladi va bu ularning dozasi.Garchi biz juda
oz miqdor haqida gapiradigan bo'lsak ham va u bemorga hech qanday zarar keltirmasa ham,
uning kuchi tufayli bu moddani hurmat bilan ishlatish kerak.

Ushbu  dozada to'rt  kun  o'tgach,  u  guruch  donining o'lchamiga teng  bo'lgan  dozalarga yoki
shpritsdan siqib  chiqarilganda uzunligi  chorak  dyuymga teng bo'lgan dozalarga ikki  baravar
oshiriladi.Keyin, to'rt kundan so'ng, doza yana ikki baravar oshiriladi va bemor har bir dozada
o'n oltita guruch ekvivalentini iste'mol qilmaguncha, bu har to'rt kunda davom etadi.Bu miqdor
har bir dozada sakkizdan to'qqiz tomchi yog'ga to'g'ri keladi, bu taxminan bir grammning uchdan
bir qismini tashkil qiladi.

Bir ml og'irligi bo'yicha bir grammdan biroz ko'proqdir, shuning uchun agar bemorlar xohlasa,
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ular  dozani  aniqlash uchun ushbu o'lchovdan foydalanishlari  mumkin.O'sha paytda bemorlar
odatda  ushbu  dozani  o'zlarining  tibbiy  holati  bilan  kerakli  ta'sirga  erishmaguncha  davom
ettiradilar.Dozani  tez oshira olmaydigan bemorlar  bo'ladi,  lekin Rik  ularni  iloji  boricha tezroq
olishga chaqiradi, shuning uchun moy ularning azoblarini engillashtiradi.Bundan tashqari, ushbu
dori-darmonlarni tezroq qabul qila oladiganlar bo'ladi va Rik bu bilan hech qanday muammoga
duch kelmaydi, chunki bemor uni tezroq qabul qilishda qulay bo'lsa, bu shunchaki ular tezroq
tuzalib ketishini anglatadi.

Aslida, Rik ushbu dorini qo'llash haqida gap ketganda, bemorlar  o'zlarining qulay zonalarida
qolishlari kerak deb hisoblaydi.Ammo u hali ham og'ir ahvolda bo'lgan har qanday odam ushbu
modda bilan o'ynamasligi kerak deb o'ylaydi, chunki agar u to'g'ri qabul qilinmasa, u davolash
uchun mo'ljallangan holatni engib o'tolmasligi mumkin.

Ushbu dori foydalanish uchun juda xavfsiz bo'lganligi sababli, biz odatda dozalarni aniq o'lchay
olmaymiz, lekin aniq o'lchovlarni yaxshi ko'radiganlar va etarli  aniqlikka ega bo'lgan tarozilar
uchun dastlabki to'rt kun davomida kuniga uch marta taxminan 0,01 g dan boshlang.Keyin, agar
imkoningiz  bo'lsa,  uni  to'rt  kun davomida 0,02 g,  keyin to'rt  kun davomida 0,04 g,  to'rt  kun
davomida 0,08 g, 0,16 g va keyin 0,32 grammga ko'paytiring.Bu moddani tezda yuta oladiganlar
uchun ideal dozalash jadvali bo'ladi.

Ishlash uchun yuqori navli indikator kurtaklarini olishingiz mumkin bo'lganda, ishlab chiqarilgan
moy  juda  tinchlantiruvchi  bo'ladi.Agar  siz  haqiqiy  "Rik  Simpson  moyi"  ni  ishlab  chiqargan
bo'lsangiz va tashvishlanishga hojat yo'q bo'lsa, bu yog'ning ta'siri.Bemorlar shunchaki uxlab
qolishadi va oxir-oqibat ular uyg'onadilar.Ba'zilar boshida biroz toshbo'ron his qilishlari mumkin,
ammo ular hech qanday zarar ko'rmaydilar va odatda o'rnidan turgach, bir soat ichida bu uyqu
hissi yo'qoladi.Agar moy kenevirning sativa navlaridan ishlab chiqarilgan bo'lsa, muammo va
uzoq muddatli energiya beruvchi yuqori sativa kuting.Siz saraton kabi jiddiy kasalliklari bo'lgan
odamlarning ushbu ta'sirlar bilan yog'ni olishga harakat qilishlarini xohlamaysiz va bemor yaxshi
ko'rsatkichlar berishi mumkin bo'lgan dorivor imtiyozlarni olmaydi.Hamma ham baland bo'lishni
yoqtirmaydi  va  bu  moddaga  haddan  tashqari  toshbo'ron  qilish  tibbiy  nuqtai  nazardan
emas.Ammo ba'zi hollarda bemorlarning hayoti xavf ostida bo'lganda, ularga kattaroq dozalarni
berish ularning hayotini saqlab qolishi mumkin bo'lgan yagona narsa bo'lishi mumkin.

Gap  shundaki,  preparatni  bemorga  kuniga  uch  marta  kiritish  kerak.Bemor  uni  barmog'iga
qo'yishi va keyin tishlariga qirib tashlashi mumkin.Keyin, sovuq suv yoki choy iching va ular
yutish juda oson bo'lishi kerak.Ba'zi shtammlar yoqimli ta'mga ega bo'lmagan ekstrakt ishlab
chiqaradi,  ammo bu bilan kurashish oson.Shunchaki,  bemorlarning dozasini  kichik bir  bo'lak
nonga qo'ying va uni katlayın, so'ng uni og'ziga soling va ularga bir ichimlik suv bering.Xuddi
shu  narsa  banan  yoki  boshqa  turdagi  mevalardan  foydalanish  bilan  ham amalga  oshirilishi
mumkin.Maqsad moyni bemorga imkon qadar tezroq kiritishdir,  ammo Rik hali  ham ularning
konfor zonasida qolishlarini ko'rishni yaxshi ko'radi.

Har  bir  inson  har  xil  va  bizning  ushbu  dori-darmonlarga  bo'lgan  bag'rikengligimiz  insondan
odamga farq qiladi, shuning uchun bemor qabul qilgan miqdorga qulay ekanligiga ishonch hosil
qiling.Ko'pgina jiddiy sharoitlar bilan bemorlarning ushbu dori-darmonlarni tezda qabul qilishlari
muhim,  shuning  uchun  ular  omon  qolish  uchun  ko'proq  imkoniyatga  ega  bo'lishi
mumkin.Yuqorida  aytib  o'tganimdek,  yog  'zararsiz  bo'lsa-da,  agar  juda  ko'p  qabul  qilinsa,
ko'pincha  bemorlar  bu  tajribani  yoqtirmaydilar.Shuning  uchun  ularning  dozasini  asta-sekin
oshiring; Shunday qilib, ular undan foydalanishda qulay bo'ladilar.

Shunga  qaramay,  biz  aytmoqchi  bo'lganimizdek,  tajovuzkor  kasalliklarni  agressiv  davolash
kerak, shuning uchun menda hayot uchun xavfli bo'lgan narsa bo'lsa, imkon qadar qisqa vaqt
ichida  olishim mumkin  bo'lgan  ko'proq  ekstraktni  yutib  yuboraman.Menimcha,  tayyor  bo'lish
to'g'ri keladi, shuning uchun imkon qadar tezroq yog'ning ta'siriga ko'nikishni boshlashlari kerak,
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chunki agar ular kattaroq dozalarni qabul qilishlari kerak bo'lsa, ular nima kutishlarini bilishadi.

Tanangizni  yaxshi  salomatlik  holatiga  qaytarish  uchun  standart  davolash  uch  oylik  muddat
ichida 60 gramm yuqori sifatli yog'ni qabul qilishdir.Kimyoviy va nurlanishdan o'tganlar uchun
imkon qadar tezroq 120 dan 180 grammgacha yog'ni iste'mol qilish yaxshidir.Odatda, 60 g jiddiy
saratonni  davolay  oladi,  ammo  tibbiy  tizim  tomonidan  zarar  ko'rganlar  uchun  ko'pincha
saratonning qaytishini  oldini olish va ushbu davolash usullari  qoldirgan zararni  bartaraf etish
uchun ko'proq talab qilinadi.

Bemor yana sog'lom bo'lgach, siz dozani oyiga bir yoki ikki grammga yoki bemor ichmoqchi
bo'lgan miqdorda kamaytirishingiz mumkin;  bizning nuqtai  nazarimizdan,  qancha ko'p bo'lsa,
shuncha yaxshi.Ta'minot dozalarini o'tkazib yubormang, chunki ular salomatlikni saqlash uchun
muhimdir.Kechqurun  ishdan  keyin  oyiga  bir  gramm  yoki  kuniga  bir  tomchi  unchalik  ko'p
eshitilmaydi, lekin Rikning so'zlariga ko'ra, bu kerak.tanangizni sog'lom saqlash uchun etarli.

Bundan tashqari, u bemorlarni olma urug'lari va bug'doy o'ti kabi boshqa tabiiy narsalarni moy
bilan davolash bilan birgalikda ishlatishni yaxshi ko'radi.O'z tajribamga ko'ra, men bemorlarga
kanop urug'ini (va tutatqi, mirra va hops) eyishni ham so'ragan bo'lardim, chunki ulardagi moy
juda to'yimli va tana uchun foydalidir.

Rik,  shuningdek,  bemorlar  tarvuz  yoki  limon  sharbati  kabi  narsalarni  iste'mol  qilish  orqali
tanalarining  pH  darajasini  imkon  qadar  tezroq  ko'tarishga  harakat  qilishlari  kerak  deb
hisoblaydi.Uning so'zlariga ko'ra, bu eng katta ahamiyatga ega va bu bemorga omon qolish
uchun ancha yaxshi imkoniyat berishi mumkin.

Bemorlar,  shuningdek,  ko'proq  xom  meva  va  sabzavotlarni  iste'mol  qilishni  boshlashlari  va
go'shtni  kamroq  iste'mol  qilishlari  kerak,  ayniqsa,  ko'proq  toksinlarni  o'z  ichiga  olgan  qayta
ishlangan navlar.Rik sharbat chiqaruvchi mashinalardan foydalanishga qattiq ishonadi va u S
vitaminining katta dozalari ham katta foyda keltirishi mumkinligini his qiladi.

Bu Rik Simpson protokoli  va shuning uchun uning nomi abadiy  ma'lum bo'ladi.Bu,  ehtimol,
barcha davrlarning eng muhim kashfiyoti  va bu odam bizga bergan foydali  ta'sirini  ortiqcha
baholab bo'lmaydi.Zamonaviy tibbiyot va texnologiya ishlamasa, nima foyda?Agar siz natijalarni
ko'rishni istasangiz, Rikning davolash usulini sinab ko'ring.

Bizni bu moyni davo deb ataganimiz uchun tanqid qilishdi,  lekin ko'plab tibbiy muammolarni
davolashda muvaffaqiyatli ishlatilishi mumkin bo'lgan moddani yana nima deb atash mumkin?
Ba'zilar "hamma narsaga davo" so'zlari bu moy abadiy hayotni ta'minlaydi, deb o'ylaydi, lekin bu
Rikning  maqsadi  emas  edi.Albatta,  bu  dori  hayotingizni  uzaytirishi  mumkin  va  siz  undan
foydalanish bilan ancha uzoq umr ko'rishingiz mumkin, bunga shubha yo'q.Shunga qaramay, bu
abadiy hayot beradi degani emas.

Ushbu  moy hali  ham ko'pchilik  uchun qonuniy  ravishda mavjud emas va shuning  uchun  u
qancha qo'shimcha yil ta'minlay olishini aniqlash uchun juda uzoq vaqt kerak bo'ladi.Hozircha
biz  bu  dorini  boqiylik  eliksiri  sifatida  ko'rmayapmiz  va  bu  sizni  o'q  o'tkazmaydigan  qilib
qo'ymasligiga qat'iy ishonamiz.Shunga qaramay, Rik aytganidek, agar biz o'lmaslikning kalitini
topsak, u kanop asosiy tarkibiy qism bo'lishiga amin.

Iltimos, uni ishlatayotganda siz virusni yuqtira olmaysiz deb o'ylamang.Siz hali ham gripp kabi
kasalliklarni yuqtirishingiz mumkin, ammo uning ta'siri sezilarli darajada kamayishi mumkin va
siz tezroq tuzalib ketasiz.Agar pandemiya yoki shunga o'xshash biror narsa bo'lsa, agar siz bu
o'simlik taqdim etadigan ajoyib moyni iste'mol qilsangiz yoki allaqachon iste'mol qilsangiz, omon
qolish imkoniyatingiz shubhasiz sezilarli  darajada oshadi. Jindrich Bayer,Feniks ko'z yoshlari:
Rik Simpson hikoyasi,birinchi ikki nashrga epilog

“JB,  bir  savolim  bor,  akam  saraton  kasalligiga  chalingan,  ular  (tibbiy  muassasa)  uning
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oshqozonini olib tashlashdi, keyin unga kimyo berishdi, shuning uchun u saratonni ko'paytirdi, u
hech narsa,  hatto suyuqliklarni  ham yemaydi,  ularni  qusadi.Keyin men nihoyat  unga qatron
oldim; mening yangim buni qildi, lekin mustahkamlik biroz qalin (rasmga qarang).Lekin u berib,
olib  yuribdi.Obstruktsiya  yuqori  ichakda,  saraton  o'sishida.Uning  og'zi  juda  quruq,  chunki  u
kuchli og'riqlar tufayli morfin ham qabul qilmoqda.Nihoyat u suyuqlik ichdi, lekin u ikki marta
suyuqlik qusdi, uchinchi marta qon ketmadi.Shifokorlar unga 2 hafta muhlat berishdi va uyiga
jo‘natishdi.Men  nima  qilishim  mumkin???Iltimos,  yordam  bering,  unda  ¼  funt  oq  beva
shtammidan 11 gramm qatron bor.Iltimos, u uchun barcha talablarga javob beradigan haqiqiy
RSO ni qayerdan olishim mumkinligini topishga yordam bera olasizmi?U Kaliforniyada, LAva
men Salvadordaman.Bu juda og'ir vaziyat va men bu erdan ko'p narsa qila olmadim.Iltimos,
maslahat  bering."  Rikardo
--  Xo'sh,  u  yog'ni  qanchalik  tez  iste'mol  qila  boshlasa,  uning  hayot  sifati  shunchalik  tez
yaxshilanadi.Unga  bu  qatronni  taxminan  bir  soat  davomida  130  °  C  (266  °  F)  haroratda
o'rnatilgan pechga qo'yishini ayting va keyin uni eyishni boshlang.Kichik dozalardan boshlash
yaxshidir, ammo bemorlar morfin iste'mol qilganda, siz ularga ko'proq moy va kamroq morfin
berishingiz  mumkin.Birinchi  kunlar  o'zaro  aloqalar  tufayli  qiyin  bo'lishi  mumkin.Eng  yaxshi
tilaklar, JB

“Men hammaga shuni aytmoqchimanki, onam uchun tayyorlangan birinchi yog' partiyam juda
muvaffaqiyatli  bo'ldi  va bir  untsiya  yuqori  navli  kurtakdan 4/5 gramm yaxshi  qaytarib  oldim!
Birinchi urinishim bilan oy ustida.Va menga ishoning, bolalar, bu, albatta, qahva tayyorlash kabi
oson!Biz sizni yaxshi ko'ramiz Rik.......” Mark

Tutqoq va mirra
“Lanna  nasha  moyi  bilan  davolashga  ajoyib  qo'shimcha  hisoblanadi.Ham  ichki,  ham
mahalliy.Agar  siz  nasha  moyi  mavjud  bo'lmagan  joyda  yashasangiz,  tutatqi  haqida  o'ylab
ko'ring,  u  ham  mo''jizalar  qilishi  mumkin.Siz  topishingiz  mumkin  bo'lgan  eng  kuchli  va
tinchlantiruvchi turlarni qidiring."JB

“Men isiriqni sinab ko'rdim, bu og'riqni engishga yordam beradi.:)" Kerol

"Men Rik Simpsonning Feniks ko'z yoshlari  bilan Young Living efir  moylaridan frankinsense
moyidan  foydalandim.Dadam  10  soat  og'riqsiz  yura  oldi...  U  saratonning  4-bosqichi  bilan
kasallangan va hech narsa bo'lmagandek aylanib yurardi. Shelly

“Itiriq ko'p narsalar uchun juda yaxshi.Men uni terimdagi quyosh dog'larida ishlataman, har kuni
yuzimda  efir  moylari  bilan  yuvib  bo'lgandan  keyin  tonik  uchun  bodring  bilan
aralashtiriladi.Shuning uchun men 65 yoshda juda yosh ko'rinaman.QOTIB KULDIM!Hazil.Men
qirq ikkidaman.Ammo menda yaxshi teri bor, chunki men hech qanday paraben yoki kimyoviy
moddalarni ishlatmayman. Daniya

“O't do'konlarida uni boshqa nomi, Boswellia ostida qidiradi.Bu Advil bilan bir xil ishlaydi, lekin
yaxshiroq. Sharon

“Eski dori bor, unga isiriq, mirra, zaytun moyi va nasha kerak.Mirraga nur !!Qandli diabet bilan
og'rigan bemorlar uchun mo''jizalar yaratadi! ” Brayan

“Tabiatda  o'sadigan  hamma  narsa  bizga  g'amxo'rlik  qilishi  mumkin.Bularning  barchasining
sintetik  versiyalari  zararli  ekanligi  isbotlangan.Bu  o'simliklarning  barchasi  (lavanta,  mirra,
lavanta, chinnigullar,  yalpiz va boshqalar), ayniqsa o'zlarining mahalliy hududlaridagi qadimgi
o'simliklar yirtqichlardan va atrof-muhit muammolaridan himoya vositalarini mukammallashtirish
uchun  yillar  sarflagan  va  bu  narsalardan  foydalanish  mumkin  emas.  faqat  davolang,  lekin
davolang!” Vendi
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"U yana o'n yil ichida barcha turdagi sharoitlar uchun tibbiy nashadan tasdiqlangan foydalanish
markaziy o'rinni egallashini bashorat qildi, chunki dorilar THC kabi ishlaydi, ammo bemorlarga
"yuqori" ta'sir ko'rsatadigan faol moddalarsiz tayyorlanadi.Mechoulam o'z qiziqishini faqat nasha
bilan  cheklamadi.U  Quddusdagi  Muqaddas  Ma'badda  tutatqi  sifatida  ishlatilgan  levona,
ibroniycha isiriq  yoki  Boswellia sacra haqida tadqiqot  olib bordi.Ibroniy universiteti  kimyogari
o‘zining o‘sha paytdagi doktoranti Arie Mussaiff bilan birgalikda Yaqin Sharq tutatqisining asosiy
tarkibiy qismi xavotirni kamaytiradi va sichqonlarga antidepressantga o‘xshash ta’sir ko‘rsatishini
ko‘rsatdi.

"Talmudda  Bosveliya  qatroni  o'limga  mahkum  bo'lganlar  tashvishlanmasliklari  uchun"  his-
tuyg'ularni  yo'qotish  uchun  sharobga  qo'yilgan  iksir  sifatida  tilga  olinadi  ...Bu  [ularning
topilmalari]  chuqur  ildiz  otgan  madaniy  va  diniy  anʼanalar  uchun  biologik  asos
yaratadi”.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Nasha yog'i  va tutatqi  shifobaxsh ta'sirida juda o'xshash.Ratsioningizga yuqori  sifatli  isiriq
(boswellia sacra) qo'shing yoki uni kuniga uch marta iste'mol qiling (kamroq sharoitlarda kuniga
uch marta 150 mg va jiddiy kasalliklar va og'riqlar uchun 300 mg yoki undan ko'p va hokazo)
yoki siz xuddi shu protokolga amal qilishingiz mumkin va xuddi RSO dan foydalanayotgandek
bir xil dozalardan foydalaning.Xushbo'y tutatqi tanangizni DNK darajasidan yuqoriga ko'tarishi
mumkin,  shuningdek,  saraton  va  boshqa  ko'plab  "davolab  bo'lmaydigan"  kasalliklarni
davolaydi.Buni bilish ham yaxshi, menimcha.JB

“Kecha  Axilles  tendonimni  buzganimdan  juda  xafa  bo'ldim.5  mingga  divan  yo'qzo'rg'a
yurish.Tezroq tiklanish uchun kimdir maslahat beradimi? Jenna

--  Ko'p  miqdorda  yog'ni  mahalliy  va  ichkariga  kiriting.Kuchli  nasha  shirasiga  yoki  shea
yog'i/kokos/kenevir  urug'i  yog'i  aralashmasiga  isiriq  va  chinnigullar  yog'ini  qo'shing.Har
doimgidek 20-30% THC salves eng yaxshi ishlaydi.Davolanishdan rohatlaning.JB

“Men  o‘pka  va  suyaklarga  metastazlangan  o‘t  yo‘llari  saratonining  IV  bosqichi  uchun  sof
bosveliya freana efir moyini qabul qildim va 2 oydan so‘ng jigarim to‘siqsiz normal ishlaydi va 9
oylik  yashashim uchun  tashxisimni  o‘zgartirdim.  ,  va  jigarimdagi  o'smalar  qisqarib,  biri  o'lib
ketyapti!!Men  hanuzgacha  nasha  moyiga  juda  qiziqaman,  lekin  tarqalishni  to'xtatish  uchun
kimyo bilan shug'ullanaman va keyingi oy kimyo terapiyasi tugagach, qo'limdan kelgan hamma
narsa bilan tanamga qattiq zarba berishni xohlayman.Men kitobni sotib oldim, endi unga moyni
qanday tayyorlashni bilish kerak va kimdir menga yordam berishi kerak.” Sara

“Salom aytish uchun to'xtab qoldim. Shunday bo'lsa-da, 17 iyul kuni men kuniga 1-2 ml ichishni
boshlaganimga  1  yil  bo'ldi,  hayotim  butunlay  o'zgardi  va  men  deyarli  200  kilogramm  vazn
yo'qotdim, 9 funtga qoldim, dispanser dorixonasi meni 179 mg CBD dan 179 mg THC moyiga
ega. Kuniga .5ml va kuniga 87% THC va 4% CBD 1ml. Va tutatqi, mirra va sharbatlar. BU SIZ
BILGANingizdek ishlaydi JB, men hali ham ketayotganimni sizga xabar qilmoqchi edim!” Bill

“Men  Hashimoto  uchun  isiriqni  mirra  bilan  ishlataman  va  u  ishlaydi!  Afsuski,  men  o'zim
yashaydigan joydan neft ololmayman, chunki bu noqonuniydir. Cynthia

"Men buni 3 kun oldin, har ikki soatda tiliga bir tomchi tomizib, miya shishini kichraytirgan qiz
haqida eshitganimdan keyin boshladim." Lindsi

“Men bir  necha yildan beri  isiriqni  kapsulalarga solib  kelaman.  Men nasha moyidan xavfsiz
foydalanish  imkoniga  ega  bo'lmagan  paytlarda  saratonimni  davolash  uchun  (kimyo  yoki
nurlanishsiz)  isiriqni  o'zim qabul  qilardim.  Menda RSO bo'lmaganida va dog'lar  paydo bo'la
boshlaganini sezganimda, men shunchaki terimga bir necha tomchi Muqaddas isiriq qo'ydim va
bir  necha kun ichida dog'lar  yo'qolishini  kuzatdim. Men mutlaqo hayratda qoldim! Ko'p yillar
davomida odamlarga aytaman.Asosiy  o'simta  yo'qolgan yoki  yo'qligini  bilish  uchun men hali
ham kolonoskopiya (CO'da sug'urta olganimda) olishim kerak. Saratonmi yoki yo'qmi, onkologim
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tavsiya qilganidek (umr davomida) qilayotgan ishimni qilishda davom etaman. U hayratda! ” Liza

"Men bir necha oy davomida kuniga ikki marta itimning ovqatiga tutatqi qatronini qo'ydim va
greyfurt kattaligidagi o'simta yo'qoldi." Karen

“FRANKINCENSE  –  bu  o'smalarni  kichraytiradi  va  saraton  rivojlanishini  to'xtatmasa,
sekinlashtiradi,  deyishadi.  Bilaman,  bu  o'smalarni  kichraytiradi,  men  golf  to'pi  o'lchamidagi
o'smalarni hech narsaga olib kelmaganini ko'rganman! Tamara

"Bir necha yil oldin men buni metodologiyamning ajralmas qismiga aylantirdim, kopaiba va limon
o'ti moylari bilan bir qatorda, natijalar juda ajoyib. JB bilan baham ko'rganingiz uchun tashakkur."
Mark

"Hech bo'lmaganda bir sabab, videolar va blog postlarida isiriq moyi tarkibida bosvellik kislota -
isiriq saqichining qatronidagi antitumoral faol moddasi borligi  aytilgan. Lekin unday emas va
oddiy sabab shundaki, bosvellik kislota juda ko'p. juda ogʻir molekula uchuvchan boʻlishi mumkin
emas. Ladin saqichida bir nechta bosvellik kislotalar mavjud boʻlib, ularning molekulyar ogʻirligi
450  –  500  oraligʻida  boʻladi.  Biroq,  bugʻlanishga  qodir  boʻlgan  uchuvchi  molekulalarning
molekulyar ogʻirligi 300 dan past boʻladi.”
--  Shuning  uchun  men  tutatqi  va  mirra  qatronini  chaynashni  va  tutatqi  va  mirradan  ishlab
chiqarilgan (umid qilamanki) efir moylarini ichmaslikni tavsiya qilaman. JB

"Frankincense Oil menga bir hafta ichida Bell falajidan xalos bo'lishga yordam berdi! Men qabul
qilgan eng yaxshi davolash "qonuniy" edi." Jeyson

"Men to'rt oy davomida Jastinda Frankincense, Ylang Ylang va ba'zida Clary Sageni tutqanoqlar
uchun  ishlataman  va  yaxshilanishni  ko'rdim.  Men  boshlaganimda,  u  kuniga  uch  marta
tutqanoqni  boshdan kechirardi  va kuniga bir  martagacha tushdi.  ba'zan ikki-uch kun davom
etadigan  tutqanoqsiz.  Men  Anjelika  ham  tutqanoq  bilan  qayerda  yordam  berganini  o'qidim.
Uning nevrologi buning uchun hamma narsaga yordam beradi, lekin haqiqiy bilim yoki biron-bir
protokol turi yo'q. Aromaterapistlar undan foydalanishni yaxshi bilishmaydi. tutqanoqni nazorat
qilish  uchun  efir  moylari  ham.  Nafas  olish  va  suyultirilgan  topikal  qo'llash  ishlayotganga
o'xshaydi,  lekin  bir  oz  ko'rsatmalarga  ega  bo'lsam  yaxshi  bo'lardi.  Men  kofur  birikmalari
(rozmarin,  evkalipt,  boshoq)  kabi  yog'lardan  qochish  kerakligini  qiyin  yo'l  bilan  bilib  oldim.
lavanta, ispan adaçayı) yoki thujone, shuningdek, bir nechta boshqalar." Judi

"Bizning tanlagan qutqaruvchi med ochiq. Men uni javonda saqlayman va uni MCT moyi bilan
suyultirishda ishlataman. Xuddi shu tashuvchi moy Rae CO bilan og'iz orqali foydalanadi.
Bir-ikkita burun ostida,  so'ngra quloqlarning orqasida,  chakkalarda,  bo'yinlarda,  bilaklarda va
oyoqlarning pastki qismida. Bu hozirgi kunga qadar eng yaxshi qutqaruv dori. Tez va samarali,
lekin barcha oshkora bilan; har doim emas." Mark

“Langul moyi Boswellia serrata daraxtlarining qatronidan olinadi. Ba'zi aromaterapiya moylari,
parfyumeriya  va  ba'zi  turdagi  tutatqilar  ushbu  moyni  o'z  ichiga  oladi.  Ayurveda  tibbiyoti,
Hindistonning an'anaviy sog'liqni saqlash xizmati, shuningdek, bir nechta kasalliklarni davolash
uchun tutatqi moyidan foydalanadi. Memorial Sloan-Kettering saraton markazi ma'lumotlariga
ko'ra, g'arbiy tibbiyotda isiriq moyi yallig'lanishga qarshi xususiyatlari tufayli qiziqish uyg'otadi.
Ba'zi  nojo'ya  ta'sirlar  mumkin,  ammo  MSKCC  ta'kidlashicha,  isiriq  steroidlar  va  steroid
bo'lmagan  yallig'lanishga  qarshi  dorilar  kabi  yallig'lanish  kasalliklarini  davolovchi  dorilarga
qaraganda kamroq salbiy ta'sirga ega.

Shifokorlar  ish  stoli  ma'lumotnomasiga  ko'ra,  isiriq  yog'ini  qabul  qilishda  oshqozon-ichak
traktining yon ta'siri mumkin. Ular oshqozon buzilishi, ko'ngil aynishi, oshqozon og'rig'i, yonish
hissi  yoki  yoqimsiz  to'liqlik  hissi  bo'lishi  mumkin.  Tutqoq  yog'i,  shuningdek,  oshqozon  yoki
oshqozon og'rig'ini yomonlashtirishi mumkin.
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Merilend universiteti tibbiyot markazi ta'kidlaganidek, isiriq moyi qonni suyultiruvchi ta'sirga ega
va anormal qon ketish xavfini oshirishi mumkin. Bu, birinchi navbatda, qon ketishi bilan og'rigan
odamlar yoki dori-darmonlarni yoki warfarin, geparin, ibuprofen, aspirin yoki ginkgo biloba kabi
antikoagulyant  ta'sirga  ega  bo'lgan  boshqa  o'tlarni  qabul  qiladigan  har  qanday  odamni
tashvishga soladi. Jarrohlik yoki stomatologik muolajaga rejalashtirilgan har bir kishi isiriq moyini
qabul qilishni oldindan to'xtatishi kerak." Shelli

Tutqoq va mirra qatronlarini qayta ishlash
Ladinni muzlatib qo'ying, uni muz kublari kabi mikserda maydalang (bir necha soniya davomida
juda yuqori tezlikda), so'ngra kukunga juda issiq (100 ° C) zaytun moyini quying. Uni kokteyl
kabi aralashtirib,  3 daqiqa yoki undan ko'proq vaqtga qoldiring.  Yog 'aralashmasini  shishaga
to'kib tashlang va uni bir necha kunga qoldiring, qatlamlarni ajrating va siz tutatqi ekstraktini
oldingiz.  Agar sizda bor bo'lsa,  mirra qo'shing - uni  xuddi shunday qayta ishlang -  muzlatib
qo'ying, maydalang, issiq yog' qo'shing, o'tiring, ajrating.

Keyin tutatqi, mirra va zaytun moyi aralashmasiga nasha yog'ini qo'shing. Siz uni kuniga uch
marta  eyishingiz  mumkin.  Unga  alohida-alohida  kanop  yog‘ini  ham  qo‘shib,  oyoqlarimni
uqalardim. JB

Nasha chekish
"Mening 28 yoshli do'stim bugun ko'krak bezi saratoni uchun operatsiya qilindi, ular saraton olib
tashlanganligini aytishdi, lekin baribir unga kimyoterapiya qilmoqchi.Biz ilgari gaplashgan edik
va men unga kimyodan voz kechishni aytdim va shunchakiRSO ni oling.Men bu haqda to'g'rimi?
Feniks ko'z yoshlari  haqida o'qiganimdan men buni to'g'ri  deb o'ylayman, lekin bunga javob
berishda yordam so'rayman.Rahmat.” Jastin

— Yaxshi, Jastin.Kimyo yoki skanerlash yo'q.Operatsiya keraksiz edi.Kelgusi olti oy davomida
unga 120-180 g yog'ni iste'mol qiling va saytimizdagi ko'rsatmalarga amal qiling.JB

"Odamlarga shim kiyishni o'rgatmoqchi bo'lganingizni tasavvur qiling...Bu oson ko'rinadi.Agar
odamlar har kuni sizga shimlarini  qanday kiyishni so'rashsa-chi?(og'irlashtiradigan) Bu xuddi
cho'chqa kuni kabi!Agar men shimimni kiysam va u to'g'ri bajarilgan bo'lsa, men buni boshqa
birovga  ko'rsataman.Men  shimlarini  orqasiga  kiyib  ko‘rmoqchi  bo‘lgan  odamlarga  kulishim
mumkin va shunday deyishim mumkin: “Hey, ular yaxshi yarashadi, albatta, lekin bu ularning
orqada ekanliklarini o‘zgartirmaydi!(Bu Kris Kross uchun ishlagan). JB shunchaki bizga nima
ishlayotganini  aytadi  va  boshqa  yo'lni  aytmaydi,  chunki  boshqa  usullarga  ehtiyoj
yo'q.Ko'rsatmalarga rioya qiling yoki shimingizni orqaga egib aylanib yuring, lekin JB sizga buni
qilishning  to'g'ri  yo'lini  ko'rsatayotganini  tushunganingizda,  unga  jahl  qilmang!Biz  kitobdagi
matnni o‘zgartirishga urinmaymiz, faqat boshqa kitoblarni o‘rganamiz!” Chad

--  Rahmat,  Chad,  bu  ajoyib  tushuntirish  edi  va  ha,  siz  haqsiz.RSO  tibbiyotining  ushbu
muammosi shunchalik oddiyki, bu uni yanada murakkablashtiradi.Odamlar bunga ishonishlari
juda oddiy,  ya'ni  ular  dorini  o'zlari  sinab ko'ra olmasalar  va bu haqda faqat  o'qishlari  kerak
bo'lsa.

Gap shundaki,  odamlarning hayoti  xavf  ostida.Ular  bilan yuzma-yuz gaplashaman, yuzlarida
og‘riqni ko‘raman, shuncha yillardan keyin bu menga nima qiladi, deb so‘ramang.Men uchun bu
erda improvizatsiya uchun ko'p joy yo'q, uzoq bebop sololari yoki bepul jazz uchun vaqt yo'q.Bu
qattiq eski taymer o'n ikki bar blyuz va u o'n ikki bar uzunligi.Rik bizga amal qilishimiz kerak
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bo'lgan ko'rsatmalar berdi, lekin har bir kishi ba'zi ego muammolari yoki boshqa insoniy zaifliklari
tufayli g'ildirakni qayta kashf qilishni xohlaydi.

Bu  haqda  faqat  aytmoqchimanki,  avval  guruch  pishirgich  va  ventilyatorni  o'zlashtiring.Avval
RSO, keyin nasha dorisining boshqa barcha (kamroq kuchli) shakllari.Chunki potentsial muhim
ahamiyatga ega.Yog 'qanchalik kuchli va tinchlantiruvchi bo'lsa, bemor uchun shuncha yaxshi
bo'ladi.Siz ichki sharoitlarni sinab ko'rishingiz shart emas, avval uni teri holatida sinab ko'ring va
95-98% THC bilan haqiqiy juda kuchli va tinchlantiruvchi RSO yoki boshqa biror narsa bilan
tezroq shifo topishini ko'ring, bu siz uchun javob beradi.Keyin bilingki, siz ushbu dorini qabul
qilganingizda teringizda sodir bo'layotgan narsa tanangizda sodir bo'ladi.

Buni  qilganingizdan  so'ng,  siz  asosan  nasha  dori-darmonlarining  kamroq  kuchli  shakllariga
qiziqishni  yo'qotasiz.Ular  ba'zi  hollarda yordam bera  olmagani  uchun emas,  balki  bir  xil  pul
evaziga birinchi sinfda uchish va bir vaqtning o'zida hayotingizni tezroq va ishonchli saqlashingiz
mumkin bo'lsa, nima uchun ikkinchi yoki uchinchi toifaga uchishingiz kerak?

RSO -  bu yuqori  darajadagi  tibbiyot  va  men unga qarashim -  bu yuqori  darajadagi  tibbiyot
emas.Va  men  yuqori  sifatli  dori-darmonlarni  xohlayman,  nega  men  haqiqiy  narsa  o'rniga
suyultirilgan dori istayman?Yog 'qanchalik kuchli tinchlantiruvchi va kuchli bo'lsa, u shunchalik
yaxshi dori sifatida ishlaydi - va bu hech qachon o'zgarmaydi. JB

"Eng yaxshi RSO - 95-98% THC va juda kuchli va tinchlantiruvchi.Bundan boshqa har qanday
narsa (xomashyo nasha, sharbatlar, qutulish mumkin bo'lgan mahsulotlar, yuqori CBD moylari,
dekarboksillanmagan BHO, damlamalar, sho'rvalar, aralashmalar, maceratlar, siz aytasiz) nasha
dorisining kamroq kuchli  shaklidir.Albatta, nasha dorisining barcha shakllari  ma'lum darajada
foydalidir, lekin hayotingizni nasha dorisining kamroq kuchli shakllariga tikib qo'ymang." JB

Teri kasalliklari, kuyishlar, ekzema va boshqalar.

“Yakshanba  kuni  ertalab  barmoqlarimda  3-darajali  qaynayotgan  moy  kuyishini  oldim.Katta
pufakchalar  va  juda  og'riqli.Men  RSO  o'qish  kuyishlarni  davolash  uchun  ajoyib  ekanligini
esladim,  shuning uchun men buni  sinab ko'rdim.OMG, odamlar,  kuyish  atigi  40  soat  ichida
butunlay  yo'qoladi.Undan  hech  qanday  alomat  yo'q.Men  yaxshi  miqdorni  qo'lladimRSO
pufakchalarga,  yangi  Aloe  Vera  filetosiga  va  bintga.12  soatdan  keyin  takrorlanadi.3-ilovaga
ehtiyoj yo'q.SIZ RIK SIMPSON.” Bobbi

“Birinchi marta men yog'ni (kokos moyiga quyilgan) keksa qo'shnining belini mahalliy davolash
uchun  tayyorlaganman.Uning  hamma  joyida  yaralar  bor  edi,  qattiq  qichishardi.To'shakda
hasharotlar, shuningdek, qo'tir, burgalar, sketters va shunga o'xshashlar istisno qilinadi, chunki u
belidan  boshqa  joyda  ta'sirlanmagan  va  uning  to'shagida  jonzotlarning  harakat  belgilari
yo'q.O'g'li nima qilganini bilasizmi???U mavjud bo'lmagan hasharotlardan xalos bo'lish uchun
uning matrasiga kuchli kimyoviy moddalar sepdi.Men unga yangi matras berdim, u purkamaslik
kerakligi,  uni  menga kerak  bo'lgan  vaqtga  qarzga  olishi  haqida  aniq  ko'rsatmalar  berdim.U
yarasi  qon  ketishi  uchun  kasalxonaga  borishiga  to'g'ri  keldi  va  u  o'sha  erda  bo'lganida,  u
belidagi  muammoni  aytdi  va  shifokorlar  unga nima qilish  kerakligini  bilasizmi???Sochlari  va
tanasini bitlar uchun yuving.Uning bitlari yo'q.Unga yordam berish uchun kimni tinglayman deb
o'ylaysiz?Shifokorlar?YO'Q.Men  moy  tayyorladim,  u  bilan  uning  orqa  qismini  davoladim  va
yaxshilanish va davolanish davom etmoqda. Mishel

“Mening kelinim cho'chqa pirzolalarini qovurar edi va barmoqlarini qaynab turgan yog'ga birinchi
bo'g'igacha botirdi va ular pishirilgan tovuq kabi oqarib ketdi.Biz ularga RSO qo'ydik va og'riq
taxminan bir daqiqada yo'qoldi, u kuniga 2 marta RSO bilan qopladi.Ular bir necha kun ichida
juda  tez  shifo  topdilar  va  terining  yo'qolishi  yoki  chandiqlari  umuman  yo'q  edi.Ajablanarlisi
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shundaki, biz hozir oshxona muzlatgichida ozgina ushlab turamiz, shuning uchun agar kimdir
kuyib ketsa (ayniqsa bolalar) darhol RSO qo'llaymiz, bizda tabiiy o'simlikka g'amxo'rlik qiladigan
bo'lsak, bunday og'riqni his qilishning hojati yo'q. ”. Debra

“Uni  kuchli  quyosh  kuyishida  ishlatganman.Ajoyib  ishladim,  men  uning  pichoq  yarasini  bir
haftadan kamroq vaqt ichida davolaganini ko'rdim.U halitozni ham davolaydi.Men uni olti oy yoki
undan ko'proq vaqt davomida ishlatib kelmoqdaman va soqchilik dori-darmonlaridan butunlay
voz  kechdim.Chiqib  ketganimda,  menda  kichik  tutilish  bor  edi.Men  shunday  dori  olish
imkoniyatiga ega bo'lganimdan baxtiyorman, asab og'rig'i  uchun ham foydalanishni maslahat
beraman. Jek

“Men issiqlik uchun o'tin pechidan foydalanaman, shuning uchun bilagimdagi kuyishlar menga
ko'p  sovuq  oylarda  hamroh  bo'ldi.O'tgan  kuzda  chuqur  kuyish  sodir  bo'ldi,  hali
uyg'onmagan.Oldin  menga  RSO  moyi  berildi,  shuning  uchun  dab  qo'ydim,  kuygan  joyni
qopladim va ikki kundan keyin bu joy pushti, toza yamoqqa aylandi, hech qanday qabariq yoki
kuyish ko'rinishi yo'q edi!Men 100% sotildim!” Janine

“Bir  necha  yil  oldin  sochimni  oldirganimdan  so'ng  quyoshda  yaxshi  kuyganman.Ertasi  kuni
taxminan  14  soat  davomida  Kolorado  quyoshida  bo'ldim.Oldin  ham  boshim  quyoshda  juda
qattiq kuygan edi.Birinchi marta shifo topish uchun bir necha oy kerak bo'ldi va u butun vaqt
davomida oqardi va og'riydi.Oxirgi marta quyoshda kuygan boshimga nasha qo'shilgan loson
qo'ydim.3 kundan so'ng u bir marta tozalandi va keyin to'liq tuzalib ketdi.Quyoshdan kuyganlar
uchun nasha!” Neyt

"Menda savol bor.Siz buni shingillalar uchun ishlatadigan kimdirni bilasizmi?Men ularni tez-tez
his qilaman, ayniqsa stressdan keyin va men shunchaki qiziqaman.Rahmat." Trina

- Yog'ni  og'riqli  joylarga xom yoki damlamasi bilan surting va yaxshi natijaga erishish uchun
bemorga ham yog'ni iste'mol qiling.JB

"Mening  bo'g'inlarim  barmoqlarim  va  voila  ustida  siljiydi,  bir  oz  moy  surting,  og'riq
yo'qoldi.O'tgan hafta o'zimni kuygan bochkada yondirdim, bilagimning ichki qismida 3 dyuymli
qora, pufakchali  teri.Kichik miqdordagi yog ',  bandaj,  ikki  kundan keyin ajoyib pushti  teri.Ikki
kundan keyin yana bir marta murojaat qildim va tuzalib ketdi...Rahmat!!!" Janine

“Ertalab Shotlandiya, kecha kechqurun opam bilan gaplashdim va u hammasi tuzalib ketganini
aytdi!!!!Dori uning shingilini davoladi.:) U o'zini ajoyib his qilayotganini aytadi.Sizga yozishdan
oldin 100% ishonch hosil qilishni xohlardim.Yordamingiz uchun katta rahmat”.

"Mening  o'g'lim  ham,  men ham shingillalar  paydo  bo'lgan  paytdanoq  uni  mahalliy  ravishda
ishlatganman.  Yangisi  yo'qshingles  paydo bo'ldi  va  boshqa alomatlar  aniqlanmadi.  Mo''jiza."
Matiya

“Men  RSO  uslubidagi  moyni  yuzimdagi  jodugarlarga  qo'llaganman.Ikkita  dastur  lenta  bilan
qoplangan va u deyarli yo'q bo'lib ketdi! Lesli

“Men u bilan 2 ta siğilni  ham olib  tashladim.Men ularni  butun hayotim davomida oyog'imda
ushlab turdim ». Mishel

“Men kuyishlar va kesiklar uchun nasha qo'shilgan zaytun moyidan foydalanganman va ular bir
necha  kun  ichida  tuzalib  ketadi.Hech  qachon  shunga  o'xshash  narsani  ko'rmaganman.Men
RSO yanada yaxshiroq bo'lishini bilaman.Hukumatimiz ochko'z bo'lishidan oldin nasha hamma
narsani davolash uchun ishlatilgan." David

“Men moyni qizdirdim va uni yuz kremi bankam bilan aralashtirdim.Men uni kuniga 2 marta
ishlataman va taxminan 2 oydan beri foydalanaman.Men ilgari paydo bo'lgan chuqur chuqur
sivilcalar (bu turini bilasiz, ular yuzaga chiqishi uchun bir hafta vaqt ketadi va juda katta!) endi
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yo'q.O'sha  sivilcalardan  chiqqan  chandiqlar  ham  so'nayapti.Men  hatto  terining  siqila
boshlaganini ko'ryapman!Qiziq, bu post shu yerda, chunki men bugun natijalarni payqadim!Bu
moy hayratlanarli va yuz kremi juda ko'p foydalanishlardan biridir.Rahmat Rik." Jennifer

"Men o'zimni egzoz trubkasida juda yaxshi yoqib yubordim va uzum yadrosi ekstrakti qo'shilgan
nasha yog'ini qo'ydim va u bir haftadan kamroq vaqt ichida tuzalib ketdi va deyarli og'riq yoki
tirnash xususiyati yo'q va chandiqlar ham yo'q!" Daniel

“Men uni  kuyish  uchun  ishlatganman va  qayerda  kuyganimni  ayta  olmayman.Hech  qanday
qo'rquv va belgilar yo'q.Ajoyib.Bir hafta davomida kuyishim bor edi, u tuzalmadi.Men moydan
foydalandim va to'rt kun ichida yangi terim bor.Oradan bir hafta o‘tib, qayerda kuyganimni ayta
olmayman.Ajoyib narsalar." Klifford

“Ha, ha, men kuyishlarni RSO bilan davoladim.Va chandiqlar yo'q! ” Erin

"Og'riq tom ma'noda bir zumda yo'qoladi va bir kun ichida yallig'lanish yo'qoladi.Men bir necha
oy oldin bir kuyishni davolaganman va hozir boshqasini davolayapman.Bu davolanish vaqtini
haftalar va haftalar bilan tezlashtiradi.Kuyish qanchalik og'ir va men kuygan joyimda qo'rquv va
sezuvchanlik  yo'q.Men moyni  hamma narsada ishlataman va men hamma narsani  nazarda
tutaman.Men yaqinda men iste'mol qiladigan sifatga ega bo'lmagan to'plamni ham tayyorladim,
shuning  uchun  u  topikal  tarzda  qo'llaniladi.Men  yuzni  parvarish  qildim,  OMGosh,  ajoyib
natijalar.Men RSO dan har bir xayolga kelgan kasallik uchun foydalanaman."

"Menda teri kasalligidan juda qo'rqish bor, chunki menga deyarli 6 oy davomida dahshatli dorilar
berildi.Oh, ajablanib!Davolanishdan bir necha hafta o'tgach, terim yana yomonlashdi.Buni bilish
yaxshi.Men ularga dori-darmonlarni qabul qilishdan dahshatga tushdim, kayfiyatim yo'qoldi, teri
quruq, terlashdi, xudoyim, bu dahshatli edi.Doktorni boshqa ko'rmayman." Nikki

"Men moyni teri infektsiyalari, bosh og'rig'i, chivin chaqishi, qo'ziqorin, uxlash va oddiy dam olish
uchun ishlatganman.1-da juda foydalistyordam to'plami." Silviya

“Hurmatli janob, men 60-yillardagi keksa hippiman va Shimoliy Kaliforniyada yashayman.8-9 yil
davomida  turli  xil  poyezd  halokati  va  oq  beva  ayolni  gibertizatsiya  qilib,  ajoyib  natijalarga
erishdi.Men  Rik  ham  Oq  bevadan  foydalanganini  ko'rdim.Men  hozirda  Redding  shahridagi
Jeyson  ismli  kasalxonada  bemorga  yordam  beryapman.  tuzalish  davrida,  kim  edi/kim  edi?
mening  eski  shifokorim  doktor  Ronald  Sand  ko'rsatmasi  bo'yicha  MRSA  ning  so'nggi
bosqichlarida o'lish ...Men uni to'rt oy oldin o'zim tayyorlagan damlamalardan boshladim va to'rt
oy oldin suvdan to'shak ekstrakti va shunchaki sariyog 'ekstraktsiyasiga pechene berdim.

Men birlik  cherkovida  qatnashadigan  yana  bir  paxtakor  do'stim,  uch  hafta  oldin  meni  veb-
saytingizga aylantirdi.Jeysonni "JOY GREASE" da boshladi va u birinchi trubkasidan o'tdi va
hozir  ikkinchisida.Bir  oydan  sal  ko'proq  vaqt  oldin  uning  to'plari  yumshoq  to'pdan  kattaroq
qovunning kattaligida edi...Mening pishirilgan mahsulotlarimni yeb, to'g'ridan-to'g'ri "Sehrli yog'"
ni  iste'mol  qilgandan  beri  u  kundan-kunga  yaxshilanmoqda  va  jinsiy  bezlar  deyarli  normal
o'lchamiga qaytdi ...MRSA davosi yo'q deyishadi???

Jeysonning orqa tomonida juda yomon katta to'shak yaralari bor edi, chunki u yon yoki qorni
bilan yotolmaydi.U menga endi ular tinchlanayotganini aytdi va shifokorimiz shahardagi boshqa
jamoa bilan  kelganida,  ular  nima uchun u  o'lmaganini  yoki  nima uchun yaxshilanayotganini
tushuna olmadilar.Men hali shifokorga kenevir moyi bilan davolanishim haqida aytmadim, lekin
tez orada biron bir kun ...Men shifokordan ruxsat so'rayman, endi uning yaralarini moy bilan
mahalliy  davolash uchun, rozi  emasmisiz???Agar biz bor-yo'g'i  bir  necha oy yashashi kerak
bo'lgan bemorda MRSA ni to'xtata olsak,  bu tibbiyot  hamjamiyatiga nima deyishi  kerak yoki
nima deyishim kerakligi haqida o'ylab ko'ring.Tinchlik va hurmat, Kreyg"

"Erimning  kuyishidan  30  yillik  chandiq  bor  edi,  buning  uchun  teri  transplantatsiyasi  kerak
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edi  ...Shunday  qilib,  men  bu  ajoyib  mahsulotni  sinab  ko'rish  uchun  yana  bir  joy  deb
o'yladim.Xo'sh, u hech narsa qila olishiga noldan kamroq ishonch bor edi ...Bir  necha marta
qo'llanilgandan so'ng u o'zgarib bormoqda, endi u ilgari bo'lmagan pigmentga ega.Soch o'sishi
30 yil ichida hech kim o'smagan. Rebekka

“Uydagi yong‘in natijasida yuzim va qo‘lim ikkinchi darajali kuygan edi.Men RSO ni kakao moyi
bilan aralashtirilgan holda bir oy davomida qo'ydim va siz hech qachon kuyganimni aytishingiz
mumkin.Bu qanchalik tez ta'sir  qilishi  hayratlanarli  va bu men ega bo'lgan eng yaxshi og'riq
qoldiruvchi vositadir. Amerikalik

“Bosh terimda yaqinda qichiy boshlagan mol bor edi.Men bir necha kun davomida kuniga bir
marta dab qo'ydim va mol aslida qisqara boshladi!Ajoyib haqida gapiring." Amanda

"Mening nasha kokos moyida ham to'xtatilgan edi va men alopesiya bilan kasallanganimda juda
yordam berdi." Matty

"Mening  qiz  do'stim  2+  yil  davomida  MRSA infektsiyasiga  duchor  bo'lgan  va  bir  nechta
antibiotiklarni,  shu  jumladan  mavjud  bo'lgan  eng  kuchli  antibiotiklardan  birini  sinab  ko'rgan
edi.Biz bug'lashtiruvchi shlangdan quyultirilgan moyni ochiq havoda lenta ustiga qo'ydik va u
darhol og'riqni to'xtatdi.Uning hayot sifati ancha yaxshi.

Mening orqamda 2 yil davomida shubhali zarba bor edi, u rangni o'zgartirdi va juda og'riydi va
men uning nima ekanligidan juda shubhalanardim.Men RSO ni bandajda ishlatganman va u
g'oyib bo'ldi.Biz buni sinab ko'rdik, chunki biz Rikning Run from the Cure videosini ko'rdik.Men
ushbu  xabarni  tarqatish  muhim  ahamiyatga  ega  deb  hisoblayman  va  sizlarga  xabarni
etkazishda yordam berish uchun faollik va ijtimoiy tarmoqlarimiz va translyatsiyalarimiz orqali
oldinga siljishga tayyorman. Robert

“Menda fibromiyalgiya bor va dorilar og'riqni yo'qotmaydi.Ammo neft shunday qiladi." Donna

"Men imonliman ...podagrani tuzatadi...Bu yin va yangni muvozanatga keltirishi kerak, chunki
men o'zimni oldin baxtli  deb o'ylagandim, lekin oxirgi  paytlarda men chuqurlikdan baxtiyorlik
hissi paydo bo'layotganini ko'rdim ...Rahmat Rik Simpson." Irving

“Salom Korri,  men taxminan 3 haftadan beri oyog'idagi podagra uchun dori beryapman va u
nogironlar  aravachasidan zinadan yuqoriga va pastga yugura oldi  va 2 soatlik piyoda yurdi.
hafta oxiri.Bu nafaqat saraton kasalligi  uchun ...u faqat davolaydi.Men suratga olishim kerak
edi  ...Katta farq.Doimiy dorilar  unga tegmasdi.Dori-darmonlarni  qabul  qilishdan oldin 3 hafta
davomida nogironlar aravachasida.

“Men uni  kuyish  uchun  ishlatganman va  qayerda  kuyganimni  ayta  olmayman.Hech  qanday
qo'rquv va belgilar yo'q.Ajoyib.Bir hafta davomida kuyishim bor edi, u tuzalmadi.Men moydan
foydalandim va to'rt kun ichida yangi terim bor.Oradan bir hafta o‘tib, qayerda kuyganimni ayta
olmayman.Ajoyib narsalar." Klifford

"Ha, ha, men kuyishlarni RSO bilan davoladim va chandiqlar yo'q!" Erin

"Og'riq tom ma'noda bir zumda yo'qoladi va bir kun ichida yallig'lanish yo'qoladi.Men bir necha
oy oldin bir kuyishni davolaganman va boshqasini hozir davolayapman.Bu kuyish qanchalik og'ir
bo'lishi va kuygan joyimda chandiq va sezuvchanlik yo'qligiga qadar, shifo vaqtini haftalar va
haftalar  bilan  tezlashtiradi.Men  moyni  hamma narsada  ishlataman  va  men  hamma narsani
nazarda  tutaman.
**Yaqinda men iste'mol qiladigan sifatga ega bo'lmagan partiyani tayyorladim, shuning uchun u
qat'iy ishlatilmoqdatopikal & yuzni qildi.OMGosh, ajoyib natijalar.Men RSO dan har bir xayolga
kelgan har bir kasallik uchun foydalanaman**” Mishel

“Buni qildim, 18 yoshli o'g'limga topshirdim.Hozir hech qanday saraton belgisi yo'q.Men sizga
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katta rahmat Rik Simpson." Amanda

“Men uni ochiq yaralarni davolash uchun ishlatganman.Men yaqinda qandli diabetga chalingan
yaramni  yirtib  tashladim.Men kutganimdan ham yaxshiroq shifo  topdim.Bundan  tashqari,  bir
kecha-kunduzda  shifo  topgan  mushuk  tirnalgan.Bir  kechada  boshqa  tirnalgan  joylar.Yarim
tirnalgan joyga moy surting, lenta bilan qoplangan, ertasi kuni davolangan tomoni yopilgan ochiq
infektsiya ko'rinishida.Ushbu dori har bir birinchi yordam to'plamida bo'lishi kerak. Jared

“11 yoshimdan beri (men hozir deyarli 30 yoshdaman) terimda, asosan, bo'yin ko'kragi va orqa
tomonida qo'ziqorin turini rivojlantiraman.Bu qizil dumaloq dog'lar har yili terimda paydo bo'ladi
va men terining holatini davolash uchun hamma narsani oldim.Dermatologlar buyurgan dorilar
bu dog'larni olib tashlash uchun 5-6 kun va ularni butunlay yo'q qilish uchun yana 5 kun kerak
bo'ladi.

Boshqa kuni men bu dog'lar yana paydo bo'la boshlaganini payqadim, LEKIN bu safar unga
nasha moyi surtishga qaror qildim ...va bu haqiqatan ham sehr edi !!!Men uni faqat 2 marta
qo'lladim va dog'lar HAMMA yo'qoldi.Ko‘zlarimga ishonmadim!Men uchun boshqa tabletkalar va
kremlar va maxsus shampunlar yo'q!Endi men hindiston yong'og'i yog'ini nasha moyi qo'shib
tayyorladim va dog'lar yana paydo bo'lmasligi uchun uni yana bir hafta yoki undan ko'proq vaqt
davomida qo'llashda davom etaman.Barcha yordam va ma'lumotlar  uchun RS & JBga katta
rahmat, men doimo minnatdor bo'laman." Ioanna

"Moy ko'z yaqinidagi papillomalar yoki teri teglariga ta'sir qiladimi?" Shon

-- Ha, Shon, lekin ehtiyot bo'ling, ko'zingizga yog' tushmasin, aks holda u bir-ikki soat davomida
qattiq yonib ketadi.Bu ko'zni shikastlamaydi, lekin yoqimsiz.JB

“2002 yilda men dahshatli baxtsiz hodisaga duch keldim.Mening butun joyim yorilib ketgan va
qo'limdagi suyakning bir qismi yo'qolgan.Teri va suyak transplantatsiyasidan keyin men deyarli
tuzalib  ketdim  va  qo'limda  infektsiya  bor  edi.Suyak  infektsiyasi  bo'lib  chiqdi  va  hammasini
boshidan  boshlash  kerak  edi.Shuning  uchun  men  har  doim  kesilgan/kuyganimda  (men
payvandchiman)  ular  doimo  yuqadi.O'tgan  yili  mening  oshqozonimda  ishlaydigan  bug
'liniyasidan dahshatli  kuyishim bor  edi.Uni  toza saqlash va moydan foydalanish  orqali  u  bir
HAFTA davomida bir  teginishda shifo topdi!Mening kichik  payvand choki  kuyishim 4-6 hafta
davom etishi mumkin edi.Endi mening moyim bilan emas.Neosporinni burang, men YOG‘dan
foydalanaman!” Kris

“Men moyni qizdirdim va uni yuz kremi bankam bilan aralashtirdim.Men uni kuniga 2 marta
ishlataman va taxminan 2 oydan beri foydalanaman.Men ilgari paydo bo'lgan chuqur chuqur
sivilcalar (bu turini bilasiz, ular yuzaga chiqishi uchun bir hafta vaqt ketadi va juda katta!) endi
yo'q.O'sha  sivilcalardan  chiqqan  chandiqlar  ham  so'nayapti.Men  hatto  terining  siqila
boshlaganini ko'ryapman!Bu moy hayratlanarli va yuz kremi juda ko'p qo'llanishlardan biridir!”
Jennifer

“Men xo'jayinimga o'rmonda ishlashni tugatdim, u erda qoziqda zaharli eman daraxti ko'chirilishi
va yoqib yuborilishi kerak edi va u erda ekanligini bilmasdim.Shunday qilib, men zaharli emanni
tutdim.Mening  xo'jayinim  selülit  yoqasida  ekanligini  ko'rdi,  keyin  Rik  Simpson  moyi  bilan
davolanishni  boshlash  uchun  meni  qaytarib  yubordi.Bir  necha  kun  ichida  mening  qo'lim  bir
to'xtab oqib chiqa boshladi, u ham o'zini orqaga qaytara boshladi.SIZ BU O'simlik hech qanday
narsani davolay olmasligini aytolmaysiz!” Garri

“Qo'limdagi  zaharli  pechak...  Toshma  va  kuyishlar  5  daqiqada  o'tib  ketdi...  Hech  qanday
shishlar, toshmalar va og'riqlar yo'q ... Men bir dona RSO guruchini ozgina kokos moyi bilan
ishlataman ... 5 daqiqada KEDI!!!Men moyimni yaxshi ko'raman!!!" Estelle

"Men bu moyni 3 yil oldin prostata saratonining 4-bosqichini yo'q qilish uchun ishlatganman.Men
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boshlash  uchun  gormon  terapiyasidan  foydalandim  va  keyin  RSO  haqida  bilib
oldim.Ishlamoqda.Shaxsan  men  uni  har  kuni  ko'plab  kasalliklar  uchun  ishlatadigan  o'nlab
odamlarni  bilaman.Bu  saraton  bilan  og'rigan  bemorlar  uchun  juda  katta  yordam,  lekin
menimcha, mening eng hayratlanarlisiVahiy kimningdir tanasining 90% dan ortig'iga ega bo'lgan
og'ir toshbaqa kasalligini davolagan.6 hafta davomida kuniga 1/4 dan 1/2 grammgacha moyni
iste'mol qilish orqali bu odam bolaligidan beri azob chekayotgan kasallikdan o'zini tom ma'noda
davoladi.Men bu moyni  ko'rgan narsalarni  soatlab davom ettirishim mumkin edi.Siz ko'rasiz,
fikringizni ochiq tuting va Rik ko'rsatmasini bajaring, afsuslanmaysiz. Dan

"Bir oydan kamroq vaqt ichida artritli toshbaqa kasalligi ..." Giulliana

“Mening psoriazim moyni iste'mol qila boshlaganimdan so'ng yo'qoldi... Yog'ni topikal ravishda
ishlatish menga unchalik yordam bermadi - men uni og'iz orqali ishlatishni boshlamagunimcha
butunlay yo'qolmadi.Hali qaytib kelmadi.Men hozir parvarishlash dozasidaman, shuning uchun
psoriazni  ushlab turish  uchun bu etarli  deb UMIDMAN.Deyarli  4  oy  davomida menda hech
qanday alomatlar yo'q.Shifokorlar menga bu hech qachon butunlay yo'qolmasligini aytishdi va
men haqiqatan ham kasal bo'lganimda va immun tizimimda boshqa narsalar bilan kurashishim
kerak bo'lganda, u "tozalanadi".Xo'sh...Men o‘zimni kasal his qilmayapman, axloqsizlik KETIB
ketdi!” Lindsi

“Shuningdek,  bir  necha  kun  ichida  tendonitni  davoladi.Hatto  7  oylik  jarohat  ham.Kuniga  bir
marta og'riqli joyga ozgina sariyog 'yoki RSO surting.Ajablanarlisi.O'tgan yakshanba-seshanba
kunlari 3-darajali kuyishda RSO dan foydalandim, 40 soatlik davolanishdan keyin kuyish belgisi
yo'q.Shubhasiz, men uni ikkinchi marta ishlatgan bo'lardim.Bu meni bir necha soat davomida
qattiq og'riqdan va muz ustida ushlab turishdan qutqargan bo'lardi. Bobbi

"Bir do'stim ikki yarim yil oldin "Run from the Cure" filmini tomosha qilish uchun meni o'tirdi, bu
mening toshbaqa kasalligimga yordam beradi deb o'yladi.Biz moyni birga tayyorladik - birinchi
marta ikkalamiz uchun - uch hafta ichida mening toshbaqa kasalligim yo'qoldi.O'shandan beri
moyni tayyorlab, ichib yuraman.Agar men har kuni ichsam va yog'ni kechasi tasodifiy paydo
bo'ladigan  alohida  dog'larga  qo'llasam,  toshbaqa  kasalligi  juda  nazorat  qilinadi  va  deyarli
ko'rinmaydi.Ushbu tajriba tufayli men ikki oyog'im bilan sakrab chiqdim va endi Koloradodagi
birinchi to'liq litsenziyalangan tibbiy marixuana biznesiga egalik qilaman.Mening biznesimga bir
yil  bo'lib, dadamga IV bosqich melanoma tashxisi qo'yildi - u o'pka va jigarga tarqaldi.Uning
onkologi  unga  3  oydan  12  oygacha  vaqt  berdi  va  unga  hospis  yordamiga  tayyor  bo'lishni
aytdi.Men  uni  darhol  RSO  rejimida  boshladim  va  besh  oy  o'tgach,  uning  saratoni
yo'qoldi.Ketdi.Dunyodagi eng oson narsa!Rik, bu ajoyib dorini dunyoga qaytadan tanitganingiz
uchun rahmat!” Erika

“Bu nima yordam bera olmaydi?Mening o'qishim orqali imkoniyatlar cheksizdir.Mening yuzimda
yonoqning  o'ng  tomonida  kista  bor.Besh  kunlik  yog'ni  qabul  qilish  (yutish)  kist  tezda
qisqaradi.Yog 'ayozli barglar va har doim tiniq namlangan kichik kurtaklardan yasalgan.Aralash
2  hafta  davomida  turdi.Moyning  birinchi  kechasi  mening  kistamda  qichishish  hissi  paydo
bo'ldi.Besh kundan keyin ketdi.Yog 'ishlaydi.Juda ko'p dalillar bor va buning orqasida ilm-fan
ajoyib.Asab tizimidagi barcha retseptorlarimizga javob beradigan kimyoviy birikmalar mavjud -
bu  tabiatning  ishi.Ajablanarlisi  shundaki,  bularning  barchasi  bitta  o'simlikda
topilgan.NASA.Odamlar qanchalik uzoqqa borishini  ko'rish vaqti  keldi.Rivojlanish vaqti  keldi”.
Jeremy

“Birinchi marta men yog'ni (kokos moyiga quyilgan) keksa qo'shnining belini mahalliy davolash
uchun  tayyorlaganman.Uning  hamma  joyida  yaralar  bor  edi,  qattiq  qichishardi.To'shakda
hasharotlar, qoraqo'tirlar, qochqinlar, sketterlar va shunga o'xshashlar istisno qilinadi, chunki u
belidan  boshqa  joyda  ta'sirlanmagan  va  uning  to'shagida  jonzotlarning  harakat  belgilari
yo'q.O'g'li nima qilganini bilasizmi???U mavjud bo'lmagan hasharotlardan xalos bo'lish uchun
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matrasga  kimyoviy  moddalarni  qattiq  sepdi.Men  unga  purkamaslik  kerakligi  haqida  aniq
ko'rsatmalar bilan yangi matras berdim.U yarasi qon ketishi uchun kasalxonaga borishiga to'g'ri
keldi va u o'sha erda bo'lganida, u belidagi muammoni aytdi va shifokorlar unga nima qilish
kerakligini bilasizmi???Soch va tanasini bit uchun yuving, uning biti yo'q.Unga yordam berish
uchun kimni  tinglayman deb o'ylaysiz?Shifokorlar?YO'Q.Men moy tayyorladim, u bilan uning
orqa qismini davoladim va yaxshilanish va davolanish davom etmoqda. Mishel

"Men deyarli  20  yil  oldin  herpes  virusini  yuqtirganman.Men  shu  kungacha  yiliga  5-6  marta
epidemiyaga  duchor  bo'lganlardan  biriman.O'zingiz  tasavvur  qilganingizdek,  bu  men  uchun
oson bo'lmadi.Menga qiziqamannasha bilan davolashda muvaffaqiyatga erishgan takliflaringiz
yoki boshqalarni bilasizmi?Vaqtingiz uchun rahmat”.

-- Herpes tarqaladigan joylarga moyni (yoki damlamani yoki moy qo'shilgan malhamni) qo'yish
kifoya.Zarur bo'lganda takrorlang.Bundan tashqari, kamida 60 g davolashni iste'mol qilish yaxshi
fikrdir,  ba'zida  herpes  virusi  butunlay  yo'qoladi.Agar  siz  uni  davolash  uchun  moydan
foydalansangiz, epidemiyalar tez-tez bo'lmaydi va sizda og'riq bo'lmaydi va hokazo.Yog 'barcha
turdagi herpes uchun ishlaydi va siz moydan ko'ra herpesda yaxshiroq ishlaydigan hech narsa
topa olmaysiz.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Sobiq  xotinimga  dozani  kiritganimdan  keyin  virus  yuqdi!!!Uning  shifokori  hayratda  qoldi.U
DARE bitiruvchisi edi va endi u o'zi uchun bir nechta o'simlik saqlaydi ... "Tomas

“Ertalab Shotlandiya, kecha kechqurun opam bilan gaplashdi va u hammasi tuzalib ketganini
aytdi!!!Dori uning shingilini davoladi. :) U o'zini ajoyib his qilayotganini aytadi.Sizga yozishdan
oldin 100% ishonch hosil qilishni xohlardim.Yordamingiz uchun katta rahmat”.

“Qizda yirtqichlardan boshqa biror narsa yuz berdi va u hech qachon oilasiga nima bo'lganini
aytmadi.Mana,  u  endigina  menga  yubordi:  “Yana  salom,  kechagina  opamning  qalqonsimon
bezda o'sish borligini bir yil  oldin bildim, lekin oilamizga aytmadi.Aftidan, shifokor uni kuzatib
turishlarini  va agar  o'sib chiqsa,  operatsiya qilishlarini  aytdi.U biopsiya olish uchun etarlicha
katta emas edi.Qanday bo'lmasin,  u o'tgan hafta shifokor qabulida bo'ldi  va o'simta o'sishni
to'xtatganini  bildi.Uning fikricha,  dori  o'sishni  to'xtatgan.Bu ajoyib yangilik  emasmi?U keyingi
uchrashuvi  moy  o'smalarni  o'ldirishini  isbotlaydi  degan  umidda  uni  qabul  qilishda  davom
etmoqda.Bu sodir bo'lganda sizga ko'proq ma'lumot beradi." Shotlandiya

“O‘tgan bahorda men iyag‘imning chap tomonida qizil dog‘ni payqab qoldim.Men buni tez orada
yo'qolib ketadigan yara sifatida rad etdim.Xo'sh, bunday bo'lmadi va men buni bilmaganimdan
keyin  ikkinchisi  paydo bo'ldi;  biriktirilmagan,  lekin  birinchi  belgidan biroz  to'g'ri  chiziqda.Men
dorixonada topilgan polisporin va boshqa kremlarni qo'lladim, lekin hech narsa uning rangi yoki
ko'rinishini o'zgartirmadi.Men bog'lanib, doktorimning kabinetiga kirganimda, ko'proq narsa bor
edi, lekin ba'zi joylarda u boshqacha ko'rinishni boshladi.Bu ko'proq dog'li ko'rinardi.Doktorim
meni tekshirganda, uning yuzida lol qoldi.Keyingi ikki oy davomida u turli xil antibiotik kremlari
va tabletkalarini buyurdi.

Butun  vaqt  davomida  u,  menimcha,  bu  saraton  emas,  deb  aytdi.Men  buni  saraton  deb
o'ylamayman.U menga keyingi uchrashuvlar haqida qayg‘urmaslikni, har hafta o‘zi aytganidek
o‘z kabinetiga kelishimni va u meni darhol ko‘rishini va imtihon xonasida emas, balki shaxsiy
kabinetida ko‘rishimni  aytishi  g‘alati  tuyuldi.  vaqt.Men bir  oz qo'rqib ketdim desam, bu hech
qaerga ketmasligi uchun past baho edi.Bir necha marta men undan dermatolog bilan uchrashish
haqida so'radim, u shunday javob berdi:  "Biz biopsiya qilamiz, keyin sizni dermatologga olib
boramiz,  agar  Halifaxga haydashga qarshi  bo'lmasangiz"...  "Men boraman".  yurak urishida”,
dedim men unga yuzimdagi bu belgilar nima ekanligini bilib olishini aytdim.Vaqt o'tdi va men
Halifaxdan dermatolog bilan uchrashuv haqida eshitmadim.Men doktorimdan yana so'radim...
Keyin  u  Galifaksda  vafot  etgan  dermatolog  borligini  va  u  yerda  bo'lgan  odam  juda  band
ekanligini  aytdi,  ya'ni  men  uni  ko'rishimga  bir  necha  oy  kerak  bo'lardi.Vaqt  o'zini  sudrab
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borayotgandek edi ... hech narsa sodir bo'lmadi ...

Doktor bergan dori-darmonlarni sinab ko'rganimdan so'ng, masalani o'z qo'limga olishga qaror
qildim.Men bir nechta so'rovlar qildim va RSO ni olishga muvaffaq bo'ldim(Rik Simpson moyi)
yoki  oddiy  qilib  aytganda,  yaxshi  tayyorlangan  kenevir  yog'i.Men  moyni  qanday  ishlatish
bo'yicha  ko'rsatmalarga  amal  qildim.Men  doka  ustiga  qo'ydim  va  kechasi  yuzimdagi  izlarni
yopdim.Men ham har kuni kechqurun bir oz ichdim.

Men o'qiganlarimning barchasidan bu narsa sizga zarar etkaza olmaydi, lekin agar siz boshidan
juda ko'p iste'mol qilsangiz, u sizni oyoqlaringizdan yiqitishi mumkin.Xo'sh, bir necha marta men
juda ko'p narsalarni qabul qildim va bir-ikki kun ishlay olmadim.Men qilgan ishim kechalari moyni
men  kabi  qattiq  surtishda  davom  etdibehuda  sarf  qilmasdan  mumkin  edi.Men  buni
o'zgartirayotganini  ko'rdim.Ishonchim  komilki,  vosita  funktsiyasiga  hech  qanday  salbiy  ta'sir
ko'rsatmasligi  uchun  ichimdan  qabul  qilgan  miqdorni  sozlash  uchun  vaqt  ajratganimda,  bu
tezroq ishlagan bo'lardi.qotib kuldim

Umuman olganda, bu ishlar ishlaydi va doktorimga yaqinda qilgan tashriflarimdan birida u: "Bu
avvalgidek tajovuzkor ko'rinmaydi", dedi. Bu o'zimni ancha yaxshi his qildim va biopsiya hisoboti
qaytib  kelganida,  to'qima  namunasi  zararli  emasligini  aytdi!Rostini  aytsam,  moy  mening
iyagimdagi narsalarni tozalaganga o'xshaydi.

Ko'pincha o'sib borayotgan qizil belgilar mavjud emas, faqat "soya"lar mavjud.Men bir haftadan
keyin dermatologga boraman.Umid qilamanki, u nima ekanligini yoki menda borligi haqida bir oz
oydinlik kiritishi mumkin.Men xotirjamlik uchun aniq bilmoqchiman.Qo'shimcha ma'lumotga ega
bo'lganimda, men albatta yangilashni beraman.Hozircha... shifo topishimga yordam berganlarga
katta rahmat aytmoqchiman!” Bill

Q.Men RSO onamning radiatsiyadan kuyishiga yordam beradimi, deb o'yladim?U "an'anaviy"
davolanishni  davom  ettirishga  qaror  qildi  va  endi  uning  ko'kragi,  boshqa  so'zlarning
etishmasligidan, zerikib ketdi.Shunchaki qarash og‘riyapti.Esimda, siz ham, Rik ham bir vaqtlar
kuyib  qolgan,  menimcha,  RSO  tayyorlayotganda  va  moyning  kuyishlarda  qanday  ishlashini
tasvirlab bergan.Xo'sh, bu unga yaxshilik qiladimi?

A.Uning ko'kragiga va orqasiga moy yoki kenevir moyini surting.Albatta, u yog'ni iste'mol qilishi
va shifokorlardan va boshqa barcha keraksiz zararlardan uzoqlashishi kerak.JB

"Mening onam (72)  taxminan 2  yildan beri  barmoqlarining ko'p  qismida og'riqli  darz  ketgan
teriga ega ... juda og'riqli.Doktor: "Ha, bu yosh bilan birga keladi", deydi. Dufus!!!Biz moyni juda
oz miqdorda akvafor bilan aralashtirdik ...Bir muolaja, bir kechada... ketdi!Uning og'riqli yoriqlari
shifo topdi va bir haftadan ko'proq vaqt davomida yaxshi bo'lishda davom etmoqda!Ajoyib!” Dolli

“Men moyni yangi ochiq jarrohlik yarasiga ishlatdim.2012 yil sentyabr oyida mening yuzimdan 2
ta  bazal  hujayrali  karsinoma  o'simtasini  olib  tashladim.Biri  katta  edi  va  uni  tarqatuvchi
oziqlantiruvchi  o'simta  edi.Shuningdek,  yonog'imdagi  ichki  shish  biopsiya  uchun  qirib
tashlandi.Uyga kelib, yaramni ochganimda, yuzimda krater bor edi.

Dastlabki  4  kun  davomida  men  shea  yog'i  va  moyni  aralashtirdim  va  uni  surtdim.Keyin
to'g'ridan-to'g'ri  moyga  o'tdim  va  to'xtamadim.Men  operatsiyadan  keyingi  uchrashuvga
borganimda,  plastik  jarrohlik  amaliyotini  o'tkazaman  deb  o'ylagan  doktor  mening  shifo
topishimdan  hayratda  qoldi.Men  unga  haqiqatni  aytishga  qaror  qildim,  men  retseptni
ishlatmaganman, uni nasha yog'i bilan davolaganman.U Rik Simpson va Feniks Tears haqida
eshitgan edi,  u  meni  hukm qilmadi  va yaxshi  ishni  davom ettirishni  aytdi.Bir  oy ichida men
ikkinchi  operatsiyaga  boraman,  bu  yarani  davolash  uchun  harakat  rejasi  ...  Nasha  yog'i.Bu
jarrohga aytamanmi?Mening post op uchrashuvimda!Sevgi va nurda." Patti-Jo

--  Patti,  agar moy bilan davom etsangiz,  hech qanday operatsiya talab qilinmaydi.Yoki agar
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kerak bo'lsa, yana 60 grammga kechiktiring, lekin iloji bo'lsa, jarrohlik va shifokorlardan uzoqroq
turing.Bu ko'p hollarda davolanishning muvaffaqiyati uchun achinarli shartdir.JB

“RSO mening psoriazimni deyarli yo'q qildi.Men uch yildan beri parvarishlash dozasini ichaman
va terim toza, fikrim ravshan va men hech qachon sog'lom bo'lmaganman. Erika

"Menga yaqin kimdir Rik moyini yomon kuygan joyida ishlatganini ko'rganman, bu esa yomon
chandiq qoldirishi mumkin edi va moy surtgandan keyin bir hafta ichida u yo'qoldi va chandiq
yoki kuygan izi yo'q edi." Janice

“Bizda qizim bor.Uning ikkala tirsagi,  bilaklari  va bir  tizzasida toshbaqa kasalligi  bor.Boshida
suratga  tushdi.Hozirgacha  quruq  qobiqli  joylar  yo'qoldi.Teri  qizil,  ammo  silliqko'tarilgan  va
yallig'langan o'rniga.Tashqi tomondan kichikroq joylar butunlay tozalangan.Ishonchimiz komilki,
bu ish olib boradi.Biz  har kuni  yoki  sezilarli  yaxshilanish bo'lganda suratga olamiz.Bularning
barchasi moyni topikal ravishda ishlatishdan bir haftadan kamroq vaqt ichida.Rik va JB xalqlarini
davolaydigan ushbu dori haqida xabardor qilganingiz uchun sizga katta rahmat.Men har kuni
postlar bilan o'rtoqlashaman va tinglaydiganlarga aytaman.U cho‘kib keta boshladi”. Ron

Q.Bu aralashmalar akne uchun ishlaydimi?

A.Jennifer,  moy "har qanday teri  kasalliklari"  uchun ishlaydi.  Bu akne,  shu jumladan,  degan
ma'noni anglatadi.Eng yaxshi tilaklar, JB

"(Men moy haqida bilib oldim) 3 oy oldin internetda akne va rosacea davosini qidirib topdim.Buni
darhol  aniqladi!Men kuniga bir  marta yuzim va bo'ynimga qo'llash uchun hindiston yong'og'i
yog'iga iso yog'ini qo'shaman.Erimning aytishicha, men 15 yoshga yoshroq ko'rinaman!Ushbu
ma'lumotni baham ko'rganingiz uchun katta rahmat.Ollohim barchangizdan rozi bo'lsin.Yaxshi
ishlashda davom eting." Toni

“Qasam ichamanki, shuning uchun men ukalarimdan ancha yoshroq ko'rinaman.Men 4 yoshdan
kattasiman.Ko‘pchilik meni singlimdan kamida 20 yosh kichik ko‘rishimni aytadi”. Meri

"U yuzdagi  o'sgan tuklar  uchun ham ishlaydi.Men uni  23 yoshli  o'g'limda qo'lladim va 2  ta
dasturda muvaffaqiyat qozondim.YAGONA SEVGI." Patti-Jo

"JB, sizda biron bir ilmiy dalil bormi yoki shunchaki odamlar marixuanaga allergiyasi bormi?Bu
mumkinmi?Menimcha, trixomalar odamning qichishiga sabab bo'ladi, chunki qirqish paytida siz
qo'lingizda  qichishishni  xuddi  izolyatsiyaga  tegish  kabi  his  qilasiz.Ammo  menga  ikki  kishi
aytishdiki,  ular  marixuanaga allergiyasi  bor deb o'ylashadi  va ular  atrofida bo'lganlarida yoki
ularning yonida tutun chiqsa,  uyalar  paydo bo'ladi.Ammo men ikkalasi  ham o'qishimning bir
qismi bo'lishini istardim, shuning uchun kimdir marixuanaga alerjisi borligiga guvoh bo'lganmi
yoki buni o'zi boshdan kechirganmi deb o'yladim?

-- Qarang, nasha o'simlik, shuning uchun ha, ba'zi odamlarda uning ba'zi tarkibiy qismlariga
allergiya bo'lishi mumkin, albatta.Ammo biz hali yog'ga allergiyani ko'rmadik va agar bu sodir
bo'lsa,  odamlar  boshqa  terpenlar  bilan  boshqa  shtammni  sinab  ko'rishlari  kerak,  deb
o'ylaymiz.Yog  'har  xil  turdagi  allergiyani  davolash  uchun  ishlatiladi.Ammo  biz  yetti  milliard
odammiz  va  har  birimiz  noyobmiz,  shuning  uchun  men aytmoqchimanki,  ha,  ba'zi  odamlar
yog'ning ayrim turlariga allergiyaga duch kelishlari mumkin.JB

"Charli yurmoqda.Og'riqli dorilar yo'q.U baland turadi.Uning qadamlari tekis va keng.U yugurib
sakrashi va o'ynashi mumkin.Uning bo'yni deyarli 90 foiz tuzalib ketgan.Ikki yildan beri bunday
ko'rinmagan.Kecha u banan, pitsa, yarim sendvich, qovurilgan guruch, yogurt va boshqalarni
yedi.U hech qachon bunchalik ovqatlanmagan.(…)

Charlining  o'ng  tizzasi  eng  yomoni  edi.Bu  taxminan  50  foizga  yaxshi.Chap  qismi  deyarli
butunlay tuzalib ketdi, faqat kechasi qichitib, yana pufaklab qo'ygan.Lekin asosiy narsa yo'q...

- 32 -



Eng katta o'zgarish - bo'ynidagi va qo'ltiq ostidagi yara.Bo'yin ham, qo'ltiqlari ham deyarli tuzalib
ketgan.

Men vannalar  oldidan uning g-trubkasidagi  kichik  bir  tomchi moydan foydalanaman.Bu tizza
og'rig'iga ham yordam berdi.Agar tizzalari og'risa, u bu tomchini oladi.Men hech qanday tylenol
yoki  ibuprofen  qo'shmayman.Bu  hiyla  qiladi.Men  ham  o'zimning  malhamimni
tayyorlayman.Menda  suvni  filtrlaydigan  va  gidroksidi  suvni  kislotalidan  ajratadigan  suv
mashinasi bor.Kislotali kislorodli suv teri uchun juda yaxshi va ayni paytda antibakterial bo'lgani
uchun, men kislotali suvni olib, uni metotsellyuloza bilan aralashtirib, malham hosil qilaman.

Men konsentratni vazelin konsistensiyasiga o'xshagan sho'r tayyorlash uchun qo'shaman.Men
uning sariyog'ini shu bilan yog'layman va yaralariga ishlataman.Faqat BU og'riq, qichishish va
shifo  bilan  ajoyib  farq  qiladi.Men  sizga  tez  orada  rasmlarni  yuboraman.Men  ularni  har  bir
o'zgartirishni qabul qildim.O'ylaymanki, moy yana bir oy davom etadi, lekin men buni birinchi
marta  qilganim  uchun,  men  shundaymanIshonchi  komil  emas.Men  hayajondaman.Uning
ishtahasi  hech  qachon  yaxshi  bo'lmagan.Kecha  u  butun  yilgidan  ko'ra  ko'proq  ovqat  yedi."
Trisha

"Hey Rik va do'stlarim, mening bir do'stim bor,  u og'riyapti (taxminan).Diametri 2 dyuym x 4
dyuym) chap yelka pichog'ida 4 yildan beri davom etmoqda, yuqumli infektsiya, joyida qoraqo'tir
yo'q,  shunchaki  toza  xom  teshik,  sirt  ostida  siz  teginishga  sezgir  bo'lgan  qattiq  beysbol
o'lchamidagi bo'lakni his qilishingiz mumkin. .

U yog'ni 7 oy ichida 8 marta, shuningdek, ichki foydalanish uchun taxminan 2 dam olish kunlari
qo'llagan.
Qichishish va chandiqli bo'lak yo'qoldi, ochiq yara chandiq qoldi va do'stim moydan foydalanish
imkoniyatiga ega bo'lgani uchun baxtiyor his qilmoqda. Rebekka

“Mening bo‘ynimda ikkita dog‘ bor, biri ko‘krakda, biri qorinda... so‘nggi uch hafta ichida mening
bo‘g‘im  qisqarib  ketdi...  bo‘ynim  va  oshqozon  orqasidagi  dog‘lar  deyarli  yo‘qoldi...  quloq
orqasidagi dog‘lar yarmi o'lchami...KANABIS YOG'INING BO'LGAN!!!!!!” Sharon

"Kichik hikoyamni aytib berish uchun ...mening bir  do'stim ko'p yillar  davomida chuqur tomir
trombozi bilan og'rigan.Uning oyog'ida 2 yildan beri chorak kattalikdagi yara bor...Rik Simpson
hikoyasini  ko'rganimdan  so'ng,  men  moyni  taklif  qildim,  u  hamma  narsani  sinab  ko'rishini
aytdi ...Shunday qilib, baribir chekuvchi bo'lib, men moyning bir qismini oldim.Kuniga ikki marta
ichish  kerakligini  aytdi.2  dona  guruch  kattaligi...2  hafta  o'tdi...u  jilmayib  turardi,  buni  uzoq
vaqtdan beri ko'rmagan edi ...Yara kichrayib qolgandi??????...Yangi teri boshlanmoqda???Bu
bo'lishi mumkin emas edi???...Yoki bo'lishi mumkinmi???...U yana ikki hafta davom etdi ... keyin
kattaroq  tabassum  bilan  paydo  bo'ldi  ...yara  ketib  qoldi???...Hammasi  yangi  teri  va
og'riqsiz ...WOWWW...Biz endi imonlimiz, ko'rish - ishonish...Umidni yashang!” Jeyson

--  Ha,  shunday  bo'lishi  mumkin,  Jeyson  Xildebrandt,  siz  buni  ko'rdingiz  va  endi  siz  yoki
do'stlaringiz  bilan  sodir  bo'lgan  har  qanday  narsaga  qanday  munosabatda  bo'lishingizni
bilasiz.Bir oz yog' surting va uni iste'mol qiling, bu juda oddiy.Rahmat va eng yaxshi tilaklar, JB

“Kecha men ishda barmog'imni blenderda kesib tashladim.Ertalab soat 3 da men muz, peroksid,
neosporinni sinab ko'rgan barmoqni urishdan uyg'ondim.Hech narsa ishlamadi.Hali ham titrab
turardi.Keyin eshitish moyi hujayralarni tiklashga yordam berishini esladim va og'riqni to'xtatdi,
chandiqlar va teri muammolarini davoladi, shuning uchun uni sinab ko'rmaslik kerak.Shunday
qilib, men bir tomchi oldim va uni barmog'imning butun uchiga tarqatdim.1 daqiqa ichida og'riq
80% yo'qoldi.30 daqiqa ichida.Men barmog'imni ozgina og'riq bilan silkita oldim, lekin haqiqiy
og'riq yo'q.Men sotilganman.12 soatdan keyin men yana murojaat qildim va shundan beri og'riq
yo'q. Rebekka

"Strechmarks?" Amber
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-- Ha.JB

“Hey  Rik,  agar  siz  buni  (men  bunga  qarshi  emasman)  joylashtirsangiz,  ism-sharifimni  sir
saqlashni xohlayman.Mening qiz do'stim juda qo'pol tarbiya ko'rgan va tushkunlikka tushganda
bilaklarini kesishga murojaat qilgan, bu muammo bizdan yillar va yillar ortda qoldi, lekin uning
bilagidagi juda yomon chandiqlar hali ham saqlanib qolgan.U erda juda ko'zga ko'rinadigan va
biroz pufakchalar paydo bo'ladi, bu ko'pchilik uni birinchi marta uchratganda e'tibor beradigan
birinchi narsa, u ulardan xalos bo'lishdan boshqa hech narsani xohlamaydi.

Demak, mening savolim shundaki,  moy chandiqlardan xalos bo'lishga yordam beradimi?Yoki
hech bo'lmaganda ularni kamroq ko'rishga yordam berasizmi?Qilayotgan ishing menga yoqadi
va bobom saraton kasalligiga chalinganda moy haqida bilsam edi, sen asrab qolgan hayotlar
uchun qahramonsan!”

-- Yog'ni chandiqlar ustiga qo'llashni boshlang, ular haftalar yoki oylar ichida yo'qoladi.Men ham
uni moy bilan ta'minlagan bo'lardim, bu uning boshidan kechirgan barcha xotiralaridan PTSD
bilan yordam beradi.Bu uning uyqu sifatini ham yaxshilaydi.Agar qarshi bo'lmasangiz, rasm va
videolarni  oling,  chandiq haqiqatan ham yo'qoladi  -  yoki  butunlay yo'qoladi  yoki  ular  deyarli
ko'rinmaydi.Eng yaxshi tilaklar, Jindrich

“Menda  oyoq  yaralari  bilan  bir  xil  muammo  bor.Birinchidan,  chunki  men  diabetdan  oldin
edim.Ammo men hasharotlar  va chivin chaqishlariga juda sezgir  ekanligimni  bilib  oldim.Men
ularga moy surtdim va bir kechada tishlash joyi tuzalib ketdi. Mishel

--  Yog'ning  chivin  yoki  shomil  chaqishi  uchun  nima  qilishi  ajoyib.Bir  urinib  ko‘ring,  o‘zingiz
tushunasiz, nega biz hech kim uyidan yog‘i bo‘lmasa, chiqmasin, deb aytamiz.Yog 'shunchalik
ko'p foydalanishga egaki, usiz yashashga harakat qilish mas'uliyatsizlikdir.JB

"Moyni  yeng  ...Men  moyni  ikki  oydan  beri  ichyapman,  psoriazim  deyarli  80% tozalandi  va
umuman hech qanday dori ishlatishim shart emas...Va mening artritimni ham olib tashladim...”
Giuliana

“Men nasha zaytun moyi aralashmasidan foydalandim va bir hafta ichida toshbaqa kasalligim
tozalana boshladi.Afsuski, menda ozgina narsa bor edi va uni ichki va tashqi tomondan ko'proq
qabul  qilish  uchun etarli  emas edi.Kuzatib  ko'ring,  menda haqiqiy  RSO ham yo'q edi,  lekin
zaytun moyidan tayyorlangan nasha moyi bor edi." Teemu

-- Tez orada yana moy olasiz degan umiddamiz, Teemu.Semptomlarni nazorat qilish va moyni
iste'mol qilish uchun uni topikal ravishda qo'llash yaxshidir, siz muammoning asosiy sababini
ham yo'q qilishni xohlaysiz.Eng yaxshi tilaklar, JB

"Bu chivin chaqishi va tish og'rig'ida ham yaxshi ishlaydi.Qizimni 15 daqiqa ichida 50 marta
chivin tishlagan, hazillashmagan! Deep Woods bug spreyi.Men banan qobig'i, deodorant, aloe
vera, dermaplast va gidrokortizonni sinab ko'rdim.Ularning hech biri shishishni kamaytirmadi (u
chivin chaqishi uchun allergiyasi bor va ular qattiq shishiradi) yoki uni engillashtirmadi.Noilojlik
bilan men bug'lashtirgichdan qatronni qirib tashladim, unga ozgina hindiston yong'og'i yog'i bilan
aralashtirdim, shunda u osonroq tarqaladi va uning oyoqlarini "moyladim".Taxminan yarim soat
ichida shishib ketdi va uning tishlagan joylarida hali ham qizil nuqta bor edi, ular uni bezovta
qilmadi va men unga Benedrilni berishdan qochdim.

Mening og'zimda xo'ppoz paydo bo'ldi va men vape ichidagi qatronni zararlangan tish atrofiga
solib qo'ydim va yana yarim soat ichida shish tushib ketdi va men uni davolay oldim, shundan
beri u bilan hech qanday muammo yo'q.Ishonch hosil qilish uchun uni ikki kun yig'ib oldim.Endi
men aytishim mumkinki, qatronni qadoqlash (agar siz ekranni o'zgartiradigan konusning ichida
Vapir  No2 bo'lsa,  deyarli  sof  hash to'playdi,  ham jamlangan.)  tishim atrofida men nihoyatda
yuqori bo'ldim, ehtimol, hayotimda hech qachon bo'lmaganimdan yuqoriroq. .
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Men  hatto  yotoqxonaga  kirishda  yordam  so'rash  uchun  yashash  xonasidan  erimga  SMS
yozdim.Til  osti  dori-darmonlari  yaxshiroq  ta'sir  qiladi,  shuning  uchun  ERda  yurak  xurujidan
shubhalansa,  til  ostiga  nitro  sepiladi.Hozir  hammasi  yaxshi,  men haddan  tashqari  dozadan
o'lmadim,  dahshatli  ochlikdan  uyg'onmadim  va  eng  muhimi...Men  Tylenol  yoki  Advilni  ko'p
miqdorda qabul qilishim va oshqozonim va jigarimga ko'proq zarar etkazishim shart emas edi.

Men qatron eng samarali usul emasligini bilaman va u ishlashiga ishonchim komil emas edi,
lekin men noqonuniy davlatda yashayotganim uchun bu bilan ishlashim kerak edi.O'yladimki, bu
zarar  bo'lmaydi.Men  o'zimning  eng  yuqori  sifatli  organik  boshlang'ich  materialimni  bemalol
yetishtiradigan,  o'z  moyimni  tayyorlay  oladigan,  o'zimni  va  butun  oilamni  davolay  oladigan
davlatda  yashashni  kuta  olmayman...shu  jumladan,  o'tgan  yili  do'zaxni  boshidan  kechirgan
deyarli 2 yoshli qizim, chunki hech kim unga nima bo'lganini tushunolmaydi.

Ular hozir uning oqsil kasalligi bor deb o'ylashadi, lekin bu ular boshqa narsa, chunki ular aslida
nima  noto'g'ri  ekanligini  bilishmaydi.Uni  moyga  tushirish  uning  hayotini  saqlab  qolishi
mumkin.Men aniq tashxis qo'yishni istardim, shuning uchun nima davolayotganimni bilaman,
lekin  xulosa  shuki,  men  chaqalog'imning  o'zini  yaxshi  his  qilishni  xohlayman  va  agar  bu
an'anaviy jamiyatdan voz kechishni anglatsa, men shunday qilaman. Sara

“Neft  jonlanganga  o'xshaydi.Qo'llash  paytida  u  porlaydi.Qo'limni  kuydirdim  (qandayligini
aytmayman), lekin uni moy bilan davoladi.Faqat 2 ta qo'llash uchun etarli  miqdorda sof moy
qoldi,  so'ngra  quyilgan  moy  ishlatilgankokos  moyi.Hech  qanday  og'riq  yo'q  edi.Va  oxirida
chandiqlar  yo'q.Parafinli  doka,  infektsiyalar,  og'riqli  tabletkalar  yo'q.Buni  dunyo  bilan  baham
ko'rganingiz uchun Rikga yana bir bor rahmat." Kerol

“Qilgan  ishlaringiz  uchun  rahmat  yetarli  emas.Bu  yerda  zaharli  emanga  moy  surtib
o‘tiribman.Sizsiz  men HECH QACHON harakat  qilmagan bo'lardim.O'tgan yili  kimdir  yong'in
boshlagani uchun tanamning deyarli 100 foiziga tegishi 2 oydan ko'proq davom etdi, shuning
uchun men uni hamma joyda olaman va bundan ham yomoni, ular aytishadi, chunki biz bunga
qarshi immunitet yaratmaymiz.

Bir kun oldin paydo bo'ldi.Shunday qilib, kechagi yog ', qichishishni butunlay to'xtatmadi.Ammo
men  har  kuni  yaralarni  davolayotganini  ko'raman,  shuning  uchun  men  ishonaman.Bugun
ertalab,  birinchi  qo'llashdan  24  soat  o'tgach,  men  uning  ishlaganini  va  tirnalganimdan
yaralangan  terini  davolayotganini  ko'raman.Shunday  qilib,  moyim  ustiga  bir  oz  sink  oksidi
pastasi bilan zaharli eman uchun 1# yordam topdim deb o'ylayman.Men keyingi mavsumni kuta
olmayman, ehtimol moy bu muammoni hayot uchun tuzatadimi yoki yo'qmi.Men sizga xabar
beraman.Bu ajoyib bo'lmaydimi?Yana bir bor barcha qilganingiz uchun rahmat." Rebekka

--  Yog  'ham  buni  tuzatishi  mumkin.Bu  barcha  tibbiy  muammolarni  davolash  yoki  nazorat
qilish.Qanchalik tez qo'llanilsa, tuzatilishi kerak bo'lgan narsalarni tezroq tuzatadi, hamma narsa
shu.JB

"Mening  qo'limdagi  zaharli  pechak  ...toshma  va  kuyishlar  5  daqiqa  ichida  yo'qoladi  ...hech
qanday  shish,  toshma,  og'riq  ...Men  bir  dona  RSO  guruchini  ozgina  kokos  moyi  bilan
ishlataman...5 daqiqada KETADI!!!Mening moyim!!!” Estelle

“Yuzimda zaharli  eman bor  edi,  ikkinchi  kundan keyin u peshonamdan bo'ynimgacha,  katta
qichima dog'lari, tirnalganidan xom va biroz qon ketgan.Yoyish oson bo'lishi uchun bir oz yog'ni
bir oz kokos moyi bilan aralashtirdim.Men uni qo'ydim va qichishish va og'riqdan tezda xalos
bo'ldim,  bir  soat  ichida xom va yallig'lanish  yo'qoldi,  ertasi  kuni  ertalab u  ko'rinmasdi,  agar
chindan ham qaramasangiz.Bu, albatta, bir nechta qoshlarni ko'tardi va nihoyat, ba'zi skeptiklar
men doimo nima haqida gapirayotganimni ko'rishdi.Nashaning shifobaxsh kuchi!” Sindi-li

“Men odamlar RSO erimning kasal bo'lib to'shakda uzoq vaqt yotganida tovoniga tushgan katta
pufakchani tozalaganini bilishlarini istayman.Men yog'ni qo'ydim va bir hafta ichida u yo'q bo'lib
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ketdi.Men bundan jiddiyroq narsaga aylanib qolishidan qo'rqardim.U butun tovonini qopladi.Rik
Simpsonga qilgan barcha ishlaringiz uchun rahmat." Syuzan

“Men  asalari  mumi,  zaytun  moyi,  hindiston  yong'og'i  yog'i  va  nim  yog'idan  25  yildan  ortiq
vaqtdan  beri  og'riqli  oyoq  hidimni  davolovchi  moy  tayyorladim...Neem  hidini  kesish  uchun
lavanta va sitrus moylarini qo'shdim.Va u men sotib olgan har qanday teri kremidan yaxshiroq
ishlaydi.Xotin esa hech qachon baxtli bo'lmagan." Robert

-- Men aralashmaga ozgina yog' qo'shaman, Robert.Bir oz qo'shish hech qachon zarar qilmaydi,
bundan tashqari, u yanada yaxshi ishlaydi.Yog'ning o'zi ham xuddi shunday qila oladi, masalan,
kenevir  urug'i  moyi  bilan  aralashtirilganda  va  kuchli  nasha  moyi  bilan  oyoq  massaji  bu
dunyodagi  eng  yoqimli  narsalardan  biridir.Oyoqlaringizni  iliq,  suyultirilmagan  yog'ga  o'n
daqiqaga botirsangiz,  qanchalik  ajoyib bo'lishini  tasavvur qila  olasizmi?Bu kuyishlar,  diabetik
yaralar, teri saratoni va boshqalar uchun qanchalik samarali bo'lishini tasavvur qila olasizmi?
Qo'limdan keladi.JB

“Agar ayollar terining qarishini va shikastlangan terini tiklayotganini bilsalar edi (masalan, bu
odamning holatida), nashani qonuniylashtirish yordami tomidan o'tib ketadi!Ushbu ajoyib tabiiy
dorining bostirilishi tufayli butun iqtisodiyot gullab-yashnadi va biz hammamiz birgalikda uning
qulashini kuzatamiz, chunki ko'proq odamlar xabardor bo'lib, o'zlarini davolashni boshlaydilar.
Gil

"Men ajinlarni o'qidimmi?Ajinlarga yordam beradimi? Margi

Q.Siz uni ajinlarni davolash uchun yuzingizga surtasizmi yoki og'iz orqali qabul qilasizmi yoki
ikkalasi ham? Toni

A.Ikkalasi ham eng yaxshi natijalarga erishish uchun, lekin faqat topikal dastur ham juda ko'p
ish qilishi mumkin.JB

“Menga kallash retsepti  kerak.Bu bir  qism kenevir  yog'i  o'n  qismli  kenevir  urug'i  yog'igami?
Iltimos,  yordam bering!Mening kuyovimning sochlari  to'kilayapti  va  men uni  tashlab ketishni
xohlamayman... Bizning egizaklarimiz bor, shuning uchun menga uning yonida turishi kerak, ha
ha». Jenna

-- Bu ishlashi mumkin.Biz kanop urug'i yog'iga, 96% spirtga yoki boshqa tashuvchilarga 20-30%
yog'  qo'shishni  yaxshi  ko'ramiz,  ammo undan kamrog'i  topikal foydalanishda ham mo''jizalar
yaratishi mumkin.Ideal holda, albatta, u bir  chelak moyga ega bo'lardi va uni to'g'ridan-to'g'ri
ishlatardi.Chunki  suyultirilmagan  dori  suyultirilgan  doriga  qaraganda  yaxshiroq  ishlaydi.Eng
yaxshi tilaklar, JB

"Mexanik  sifatida  men  moyni  juda  yomon  kesilgan  joylarda  ishlatganman  va  siz  100%
haqsiz ...u terini hamma narsadan tezroq davolaydi." Kori

“Jinsiy  a’zolarimni  2  hafta ichida atigi  3  marta  qo‘llash orqali  davoladim.Men kasalxonadagi
GUM  klinikasida  bir  nechta  og'riqli  muolajalarni  o'tkazdim,  bu  esa  ularni  yanada
yomonlashtirdi.Men har uch kunda har bir siğilda taxminan 10 mg ishlatdim (menda 5 tasi bor
edi).Men yuvindim, lekin moy so'rilguncha har safar 3 kun sovun ishlatishdan qochdim, keyin
yuvindim va qayta qo'lladim.Siğillar o'lik teriga aylandi, ular hech qanday og'riqsiz ishqalanib,
yangi  sog'lom  terini  qoldirdi.Men  shifokorimga  bu  haqda  aytdim  va  u  meni  yolg'onchi  deb
atadimi?Menga  soya  va  kurtak  bargidan  moy  yasagan  do‘stim  borligidan  baxtiyorman,  bu
odatda chiqindi material bo‘lardi”. Milya

“Hozir men qora rangga aylangan noxush molni davolash jarayonidaman.Har kuni ertalab mo'l-
ko'lning  ustiga  ko'p  miqdorda  surtaman,  so'ng  bandaj  bilan  yoping.3  haftadan  so'ng  men
ko'zning  qisqarishini  vizual  tarzda  ko'raman.Ishlamoqda.Men  ham  har  kuni  ozgina
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ovqatlanaman ...energiya darajasida qanday farq bor.NASA ORQALI TIBBIY BAXT!!!!!!” Go'zal

"O'zimni boshimdagi erkaklar kalligi uchun sinab ko'rmoqchi bo'lganim uchun o'zimni aybdor his
qilaman." Robert

--  Bo'lmang,  u ishlaydi  va baribir  sizga oz  miqdorda moy kerak bo'ladi.Albatta,  siz  uni  ko'p
qo'yishingiz  mumkin  va yaxshiroq bo'lar  edi,  lekin  agar  siz  100 ml kanop urug'i  yog'ida  bir
gramm yoki undan ko'proq eritsangiz, menimcha, sizga ham uning nima qilishini ko'rish yoqadi,
Robert.Bundan tashqari, shampun va boshqa kosmetik mahsulotlarga bir necha million urug'lik
moyi va moy aralashmasi qo'shing, bu sizga beradigan farq ham sizga yoqadi.Suratga oling, siz
boshqalarga yordam bera olasiz.Bizda buning bir nechta fotosuratlari bor, biz bunga unchalik
ahamiyat  bermadik,  tushunarli.Lekin bu haqiqatan ham ishlaydi,  sinab ko'ring va bundan bir
soniya ham uyalmang.JB

"Men tan olaman ...Men ahmoqman...Menda vilkaning tishlarini oyog‘imga yopishtirish yomon
odati bor.RSO to'g'ridan-to'g'ri  joyida, lenta bilan yoping, og'riq soniyalarda o'tib ketdi,  3 kun
ichida shifo topdi. Heather

“Men  moyning  kamroq  ta'sirga  ega  balzam  versiyasini  ko'rganman,  bir  necha  kun  ichida
toshbaqa  kasalligini  yo'q  qiladi,  20  daqiqada  hayz  ko'rishning  birinchi  kunida  tuxumdonlar
shishishini  kamaytiradi va mayda kuyishlarga darhol qo'llanilganda chandiq va og'riqni  oldini
oladi.Haqiqatan ham, neft nima qilishi mumkinligi meni hayratga soladi...” Beres

“Menda 10 yoshimda oyoq og'rig'i bo'lgan eng yomon holatlardan biri bo'lgan edi, menda moy
bo'lsa edi.Lekin menda hozir bor.47 yildan keyin hammasi yaxshi.Hamma narsani davolaydi."
Donald

“Mening kelinim cho'chqa pirzolalarini qovurar edi va barmoqlarini qaynab turgan yog'ga birinchi
bo'g'igacha botirdi va ular pishirilgan tovuq kabi oqarib ketdi.Biz ularga RSO qo'ydik va og'riq
taxminan bir daqiqada yo'qoldi, u kuniga 2 marta RSO bilan qopladi.Ular bir necha kun ichida
juda tez shifo topdilar va terining yo'qolishi yoki chandiqlari umuman yo'q edi.

Ajablanarlisi shundaki, biz hozir oshxona muzlatgichida ozgina ushlab turamiz, shuning uchun
agar  kimdir  kuyib  ketsa  (ayniqsa  bolalar)  darhol  RSO  qo'llaymiz,  bizda  tabiiy  o'simlikka
g'amxo'rlik qiladigan bo'lsak, bunday og'riqni his qilishning hojati yo'q. ”. Debra

"Mening  tirsagimda kichik  bo'laklar  bor  edi,  ularni  moy  bilan  davoladim ...Bir  hafta  o'tgach,
mening tirsagim silliq va hech qanday zarba yo'q ...Menimcha, ular siğil edi, lekin shifokorlarga
ishonmaganim uchun sizga aniq ayta olmadim. Karla

-- Teringizga nima bo'lishidan qat'iy nazar, shunchaki moy surting, ustiga lenta bilan yoping va
har  kuni  yoki  ikki  marta  yoki  bandaj  tushib  qolganda moyni  qayta  surting.Kuyishlar,  siğillar,
ekzema, psoriaz...Tu yog'ning nima ekanligiga ahamiyat bermaydi va uni tuzatadi, faqat unga
vaqt va moy bering.JB

“Men o'zim tayyorlagan moydan ''yuvish'' tayyorladim va boshidan oyog'igacha OG'IR psoriaz
bilan og'rigan va 4 yildan ortiq vaqt davomida suratga tushmagan do'stimdan o'zini moy bilan
yuvishni so'radim.1 MARTA - u tanasini  yuvayotganda,  men har safar  tanasining bir  qismini
artgandan so'ng, BARCHA qizil,  yamoqli terining PUF bo'lib ketishini va Ajoyib sog'lom terini
ko'rib, SHOKda edim.O'sha kechasi men uning suratlarini oldim va ularni joylashtirdim.U ENDI
o'z suratini olishdan rohat oladi...KUNDA!

Yana  bir  necha  kishi  uni  qanday  aralashtirganimni  so'rashdi  va  men  xursand  bo'ldim  va
hayratda qoldim, MS bilan kasallangan bemorlar va boshqa kasalliklardan aziyat chekkanlar
vannada ishlatishgan, biri esa hayotida birinchi marta og'riqsiz CHALKA kabi uxlaganini aytdi.
Traci
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“Do‘stimning yuzida kista bor edi, moyni bir necha kun qabul qilgandan so‘ng u yo‘qoldi.Va u uni
topikal ishlatmasdan, uni yutib yubordi. ” Jonatan

“Men  guruch  donasidan  bir  oz  ko'proq  narsani  olaman.Men  haqiqatan  ham  burnimni  biroz
yuqoriga qo'ydim va allergiyam deyarli yo'qoldi.Men ikkita it bilan motorli uyda yashayman va
bizni qo'shni daraxtlar tepaligidan gulchanglar bilan bombardimon qilishmoqda.O'tgan yili men
har kuni benedril qabul qilardim.Bu mavsumda men hech narsa qabul qilmadim va men ancha
yaxshi uxlayapman”. Judi

“Saraton kasali  emasman,  lekin mening tovonimda infektsiya  bor  edi,  u  davolanishga javob
bermaydi.Menda hatto jarohatni parvarish qilish bo'yicha texnik ish ham bor edi ... u tarqalishini
to'xtatish  uchun  infektsiyani  oldi,  lekin  u  hali  ham  tuzalmadi.Ustiga  moy  surtib  BIR  kunda
qizarish  kamayib  ketdi.Ikkinchi  kun  va qizarish  ketdi.Uchinchi  kun  va  infektsiya  yana  teriga
o'xshaydi!Ajoyib shifobaxsh moy!” Tammi

“Men  uyimni  tark  etmaydigan  paytga  keldim.Menda  toshma  paydo  bo'ldi,  shifokor  perioral
dermatit deb aytdi va ular menga bergan hamma narsa ish bermadi yoki meni kasal qildi.Ular
bunga nima sabab bo'lganini va undan qanday qilib butunlay qutulish mumkinligini bilmasliklarini
aytishdi.Vankuverga borganimdan so'ng,  men toshma ustiga RSO qo'yish  va nima bo'lishini
ko'rishga qaror qildim.Ertasi kuni u deyarli g'oyib bo'ldi.Men moyni hozir ichkariga olaman va
o'shandan  beri  menda  bunday  og'riqli  toshmalar  bo'lmagan.Bu  narsa  ajoyib.Men  hozir  bir
ayolning ko'krak va oshqozon saratonini  Xudodan boshqa hech kim bizga bergan bu ajoyib
narsa bilan davolayotganini ko'rib turibman!!!” Choy

“Men  basseyn  va  kurort  kompaniyasida  ishlaganman...  Men  ochiq  tanliman,  kun  bo'yi
tashqaridaman.Mening  yuzimda,  boshimda  va  qo'limda  har  doim  haydovchi  oynasidan
tashqarida bo'lgan aqldan ozgan dog'lar paydo bo'ldi.Yog 'bu dog'larni bir necha hafta ichida
tozaladi!Men endi har qanday kasallikka qarshi kurashish va immunitetimni mustahkam saqlash
uchun har kuni 5 gramm toza THC ichaman.BTW hech qachon grippga qarshi emlanmagan!
Bolaligimdan beri gripp bo‘lmagan”. Jey

“Bu kuyishlar va quyosh yonishi bilan ajoyib ishlaydi.Zaytun moyi bilan suyultiriladi." Rachael

“18  oy  oldin  oyog'im  operatsiya  tufayli  infektsiyalangan  edi.Shifokor  barcha  antibiotiklar  va
muolajalarni sinab ko'rgandan so'ng, ular asosan voz kechishdi va meni yopilishini kutish uchun
uyga  yuborishdi.Nashaning  yuqori  dozasi  bilan  davolanishni  boshlaganimdan  keyingina
regeneratsiya boshlanganini ko'rdim! Ariel

“Uni  sovuq  yaralar  va  lablardagi  pufakchalar  uchun ishlatganman,  men o'ylaganimdan ham
yaxshi ishladi.Men bu ish qilishini bilardim, lekin davolanish vaqti bir kechada 24 soat edi.Men 6
soat emas, 1-2 kun o‘yladim”. Kevin

"Onam yuzida deyarli 2 yil bo'lgan dog'dan 4 kun ichida moy bilan qutuldi!!Keyin aytdikki, agar u
tashqi saraton dog'lariga shunday ta'sir qilsa, ichkarida nima qilayotganini o'ylab ko'ring!" Amber

“Mening chap tomonimda kichkina jigarrang dog'  bor  edi,  u  kattalashib borardi.  Bir  oz  moy
surtgan yigitimga ko'rsatdim. E'tibor bering, men hech narsa qiladi deb o'ylamagan edim. To'rt
kundan keyin men tekshirib ko'rdim, (men bu haqda unutib qo'ygan edim) faqat dog' joylashgan
joyda mayda qizil nuqta butunlay g'oyib bo'ldi. Hech narsamayor, lekin bu meni imonli qildi."
Kerol

“Salom JB.Kecha qizim qo'lini pechda kuydirdi.U tashqariga chiqdi-da, qo‘lida qabariq paydo
bo‘lgan  kuygan  joyini  ko‘rsatdi.U  og'riyotganini  aytdi.Men  unga  uyga  kirib,  moy  olib  keling,
so'ngra yarani yopishtiraman, dedim.Men unga chandiqsiz tuzalishini aytdim.U besh daqiqadan
keyin chiqdi.U dadaga og'riq yo'qolganini aytdi.Men ha dedim, moy shunday qilishi kerak.
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Opam  moy  nima  qilishi  mumkinligiga  shubha  bilan  qaradi  va  men  uni  dori  sifatida
ishlatayotganimni  ma'qullamadi.Moy  haqida  gap  ketganda,  u  hech  qachon  menga  o'q
uzmadi.Lekin  hammasi  joyida!Hammamiz  uzoq  vaqtdan  beri  yolg'on  gapirganimiz  uchun
ularning  yolg'onlariga  ishondik.Singlim  shifokorlar  tomonidan  og'ir  kasallikdan  aziyat
chekmoqda.Uzoq hikoyani  qisqa qilish uchun.U moyni  qabul qila boshladi va so'nggi  olti  oy
ichida  60  kilogrammni  yo'qotdi.U  endi  neftga  chinakam  ishonadi.Va  buni  hamma  bilan
ochiqchasiga baham ko'radi.Buning uchun qilgan barcha ishlaringiz uchun rahmat. ” Ron

“Bilaman,  bu  yerdagi  bolalar  har  doim  sof  RSO  dan  foydalanishni  aytishadi  va  men  bu
narsaning chinakam muxlisiman.Biroq, men odamlarga shuni aytmoqchimanki, shakar barglari
bilan tayyorlangan kokos moyi infuzioni biz uchun neosporinni butunlay almashtirdi, men 2 yil
davomida bu narsalarni sotib olishga majbur emasman.Bu yaxshiroq va tezroq ishlaydi va men
uni odamlarning qo'llari va yuzlariga sura olaman va agar ular tasodifan uni iste'mol qilsalar, ular
kasal bo'lib qolishidan tashvishlanishga hojat yo'q. Tina

-- Tina, hech narsa sof RSO dan yaxshiroq va tezroq ishlamaydi, lekin men nima demoqchi
ekanligingizni  bilaman.Albatta,  nasha  dori-darmonlarining  kamroq  kuchli  shakllari  ham
mo''jizalar yaratishi mumkin.Muammo shundaki, muvaffaqiyat suyultirilmagan eng kuchli RSO
bilan bo'lgani kabi ishonchli emas.

Nasha kosmetikasi yaqinda mavjud bo'lgan ko'pgina kosmetika vositalarining o'rnini egallaydi,
ya'ni ayollar yog'ning go'zalligi uchun nima qilishini bilib olganlaridan keyin.Kenevir urug'i yog'i,
hindiston  yong'og'i  yog'i  va  shi  yog'i  mening  eng  sevimli  tashuvchilarimdir,  ammo  ular
yashaydigan joyda mahalliy mashhur bo'lgan har qanday narsani ishlatish va unga moy qo'shish
mumkin.Kremlarda 20-30% RSO ajoyib ishlaydi, ammo 0,01-1% kamroq jiddiy sharoitlarda va
kundalik parvarishlash uchun ham katta foyda keltirishi mumkin.JB

Ishlab chiqarish bo'yicha maslahatlar
“Hech qachon muxlissiz!!!Bu hech qachon degani." JB

“Ba'zi muxlislar juda xavfli  bo'lishi mumkin, shuning uchun kimdir farqni bilmasa, (men elektr
motorini  qayta  o'rashchiman)  ular  erituvchini  yoqishi  mumkin  va  ehtimol.Faqat  ma'lum
muxlislardan foydalanish mumkin.Ko'pchilik kun bo'yi muxlisga qarasa, farqni bilmasligi sababli,
bu yaxshi maslahat.Shunisi e'tiborga loyiqki, agar fanning elektr motori ishga tushirilganda ichki
uchqun hosil  qilsa, uni dvigatel  tashqarisidan ko'ra olmaysiz,  u erituvchini  yoqadi.Uyda dori-
darmonlarni  tayyorlash  juda  xavfli  joy,  chunki  ko'pchiligingiz  bilasiz!Buning  sababini  hamma
bilishi  kerak...Elektr  pechkalari,  chiroqlar,  kalitlar,  pechlar,  suv  isitgichlari,  lampalar  va
uyingizdagi deyarli barcha elektr jihozlari, siz ko'rsangiz ham, ko'rmasangiz ham, erituvchilarni
yoqadigan uchqun hosil qiladi.Ushbu uchqunlarning aksariyati avtomatik ravishda paydo bo'ladi
va siz buni hech qachon bilmaysiz!Agar siz buni ilgari uyingizda muvaffaqiyatli qilgan bo'lsangiz
ham, bu ko'p marta yoqilmasligi mumkin bo'lgan vaqtli bombaga o'xshaydi, lekin bir nuqtada siz
qochib  qutulib  bo'lmaydigan  portlash  bilan  yakunlanasiz,  bu  juda  tez  sodir  bo'ladi!Sizning
uyingizdagi  hamma  xavf  ostida  bo'ladi!Iltimos,  hech  qachon  bu  ogohlantirishni  e'tiborsiz
qoldirmang.Jindrich  Bayer  bu  erda  sizga  bir  maslahat  berdi,  agar  unga  rioya  qilsangiz,
hayotingizni saqlab qolishi mumkin.Rahmat Jindrich." Entoni

“Sizning  fikringizga  100  foiz  qo‘shilaman,  chunki  o‘tgan  hafta  oxirida  men  ham  shunday
xulosaga keldim.Shuni ham qo'shimcha qilmoqchimanki, nafta/moyni filtrlash uchun kofe filtridan
foydalanish  ham  eng  yaxshi  usuldir...Pishloq  mato  yoki  qahva  filtridan  boshqa  narsalarni
ishlatish sizga ko'proq yog' beradi, lekin zaifroq yog' bo'ladi, ehtimol yashil rangda bo'lishi sizni
tasdiqlaydi.tarkibida  juda  ko'p  o'simlik  moddalari  mavjud.Xulosa  -  Nafta  va  kofe  filtridan
foydalaning  va  Rik  aytganidek,  materialni  endi  maydalamang.Menimcha,  Rik  saratonni
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davolovchi  sof  moy ishlab chiqarish  jarayonini  mukammallashtirdi  va  uni  vaqt  va  materialni
behuda yo'qotish deb aytganidan boshqa yo'l bilan yaratdi. Mari

“Salom JB.Agar  zudlik  bilan kerak bo'lsa,  kurtakni  eng qisqa vaqt  ichida quritib  qo'yishingiz
mumkinmi?Rahmat.”  Priskilla
-- Suyak quriguncha.Lekin men faqat tez quritadigan 5-7 g kurtakni aytmoqchiman, bu sizga
boshlash uchun etarli bo'lgan bir gramm moy beradi va keyin uni to'g'ri quritilganda, bir hafta
yoki  undan  ko'proq  vaqt  ichida  tugatishingiz  mumkin.Qayta  ishlashdan  oldin  boshlang'ich
materialni qanchalik kam ishlatsangiz, shunchalik kamroq qatronlar isrof qilinadi.Shuning uchun
boshlang'ich  materialni  dekarboksillantirmaslik  yaxshiroqdir  (masalan,  GW  hech  qanday
sababsiz,  moyni  isitish  orqali  kamroq  muammo  bilan  dekarboksillashingiz  mumkin,  baribir
erituvchi  qoldiqlarini  olib  tashlash  uchun  qilishingiz  kerak).Eng  yaxshi  narsa,  iloji  boricha,
qo'shimcha  ishlov  berishsiz,  to'g'ridan-to'g'ri  quritish  xonasida  ishlov  berish  uchun  kurtakni
chelakka solib qo'yishdir.Kurtakga qanchalik kam tegsangiz, shuncha yaxshi bo'ladi.JB

“Bryan,  sharoitlar  ideal  emasligini  bilaman,  lekin  baribir  o‘sha  qo‘shiqni  kuylashni  davom
ettiraman.Yana nima qilishim mumkin va nega men ohangni o'zgartirishim va standartlarimizni
pasaytirish  kerak bo'lmasa,  tushirishim kerak?Albatta,  har  xil  turdagi  moylar  bo'ladi,  ba'zilari
topikal foydalanish uchun (60% gacha), ba'zilari dam olish uchun (60-90) va ba'zilari davolash
uchun (90 va undan yuqori)  va  eng  yaxshi  moylar  95-98% bo'ladi.  THC va  juda kuchli  va
sedativ, bu haqida hamma narsa bor.Ammo endi biz odamlarga 95-98% THC moyi borligini va
ular ishlashi mumkin bo'lgan o'rtacha mahsulotlarga emas, balki eng yaxshi sifatga intilishlari
kerakligini o'rgatishimiz kerak.

Shaxsan men ba'zida va ba'zi  hollarda faqat  bizning ixtiyorimizda deyarli  barcha holatlarda
samarali  bo'ladigan dori-darmonlar  bo'lsa,  samarali  bo'lishi  mumkin  bo'lgan dori-darmonlarni
o'rganishga unchalik qiziqmayman.

Bu sharbat chiqarishning hammasi yaxshi va yoqimli,  lekin siz odamlarning 10-20-30 foizida
o'simlik  materiallariga  allergiya  paydo  bo'lishini  yoki  ularning  ta'mini  yoqtirmasligini,  shuning
uchun uni dori sifatida ishlatmasliklarini bilib olasiz.Nasha o'sadigan tuproqni zararsizlantiradi,
siz o'simlik materiallarini umuman iste'mol qilishni xohlamaysiz.Ba'zan ha, aniqrog'i, siz o'simlik
qayerda va qanday o'stirilganini bilsangiz, lekin men o'zim bunday sharbatlarni ichishga juda
ehtiyot bo'lardim, unda nima borligini hech qachon bilmaysiz va men nasha etishtirish uchun
qanday kimyoviy  moddalar  ishlatilishini  bilaman.Shuning uchun men o'zim sharbatni  tavsiya
qilishda ehtiyot bo'lardim.

Yog 'to'g'ri ishlashi uchun dekarboksillangan bo'lishi kerak, uni qaynatishingiz kerak yoki u to'g'ri
ishlamaydi  va  u  qon-miya  to'sig'idan  o'tib  ketmaydi,  shuning  uchun  "psixoaktiv  bo'lmagan
sharbat" mantiqan hech qachon yaxshi ishlamaydi. 95-98% THC bilan dekarboksillangan moylar
sifatida.Yana teri kasalliklarida sinab ko'ring va farqni ko'ring.

Asosan, xuddi shu narsa CBD uchun ham amal qiladi - yana, ha, u ba'zan va ba'zi hollarda
ishlaydi va bu ham ajoyib doridir, masalan, u bolalar uchun saqichga qo'shilganda, lekin bundan
tashqari  men  har  doim  birinchi  navbatda  nasha  dorisining  eng  kuchli  shaklini  qo'llashni
xohlaydi.Shunday qilmaysizmi?JB”

“Shaxsiy  tajribamga  ko'ra,  men  sharbat  chiqara  olmayman,  bu  meni  juda  qattiq  yirtib
tashlaydi.Menda qon ivishining buzilishi ham bor va og‘ir xlorofill K vitamini yuqori bo‘lganligi
sababli dori-darmonlarni qabul qilganlar uchun qonni suyultirish uchun “yo‘q”. Dena

"Virjiniya,  siz  shuni  tushunishingiz  kerakki,  biz  ko'plab  moylarni  ko'rdik  va  ko'pchilik  moylar
bemorlarning  o'z  sharoitlari  uchun  foydalanishini  ko'rishni  xohlagan  narsaga
yaqinlashmaydi."O'zingni  yarat"  strategiyasi  -  bu  haqiqatan  ham  mantiqiy  bo'lgan  yagona
strategiya, siz o'zingiz uchun moy ishlab chiqarishda hech kimga qaram bo'lishni xohlamaysiz,
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sifatni  o'zingiz  nazorat  qilishni  xohlaysiz  va nima borligini  bilishni  xohlaysiz.  u  va  u  qanday
yaratilgan.U erda juda ko'p firibgarlar bor va ularning aksariyati tegishli sifatni ta'minlamaydi va
bu  achinarli  haqiqat  va  uning  oldini  olishning  yagona  yo'li  odamlarga  qanday  qilishni
o'rgatishdir.ular  farqni  bilishlari  uchun o'zlarini  yarating.Ba’zan neft  sifatidagi  kichik  farq ham
birovning hayotini  butunlay  o‘zgartirishi  mumkin.Shuning  uchun biz  doimo moyning  sifati  va
quvvatini oshirishga harakat qilamiz.

Biz  qaraydigan bo'lsak,  agar  kimdir  bir  chashka qahva tayyorlasa,  ular  moyni  tayyorlashlari
mumkin,  buning  uchun  haqiqatan  ham  hech  narsa  yo'q.O'zlari  uchun  moy  tayyorlay
olmaydiganlar odatda yordamga muhtoj, shuning uchun agar kerak bo'lsa, kimdir buni har doim
tayyorlay  oladi,  shuningdek,  bunday  odamlar  dorixonadan  95-98%  THC  RSO  olishlari
kerak.Yoki hech bo'lmaganda men yashashni xohlagan dunyoda.JB

"1.)  Men  suyak-quruq  kurtaklarni  faqat  qo'llarim  bilan  maydaladim,  maydalagich
ishlatilmadi.Boshlang'ich material taxminan juda kichik kurtaklarga o'xshardi.Diametri 5 dan 10
mm gacha, shuning uchun asosan kukun yo'q.Men hozirda o'zimning "pazandachilik" tajribamga
ega  bo'lganim  uchun,  men  C  bandidan  tashqari  barcha  masalalarda  siz  bilan  to'liq
qo'shilaman.Men  spirtli  ichimliklardan  tayyorlangan  moylarni  ko'rdim,  ular  odatda  ancha
quyuqroq,  chunki spirtdagi suv xlorofilllarni  eritadi.Men moyimni laboratoriya darajasidagi sof
neft efiridan tayyorladim.Bu moyning rangi ancha yorqinroq (oltin-jigarrang) va men sinab ko'rish
imkoniga ega bo'lgan alkogol  moyiga qaraganda ajoyib,  mazali  achchiq  ta'mga ega.Mening
fikrim  shuki,  Nafta  spirtli  ichimliklar  kabi  ko'plab  terpenlar  va  xlorofilllarni  olib
tashlamaydi.Bundan  tashqari,  u  alkogol  kabi  ancha  nazoratli  va  boshqariladigan
qaynatiladi.Demak, mening savolim shuki, nafta bilan birga maydalash/yuvish, sifatli moy uchun
alkogol bilan maydalash/yuvish kabi zararli emas deb o'ylaysizmi?

--  Avval materialni  maydalamang.Quruq kurtak moddasi bilan har qanday ishlov berish sizni
THC  va  boshqa  kannabinoidlarni  yo'qotishingizga  olib  keladi  (stol  ustidagi  mayda  chang
chelakda qolishi kerak edi).Ha, maydalash va nafta maydalash va spirtdan ko'ra "yaxshiroq"
bo'lardi - bu kombinatsiya deyarli kafolatlangan muvaffaqiyatsizlikdir, siz shunchaki yaxshi yog'ni
bu tarzda tayyorlay olmaysiz.

Kurtakni  chelakka  soling,  uni  nafta  bilan  namlang,  ikki-uch  daqiqa  davomida  tayoq  bilan
maydalang,  chelakka  yog  'erituvchi  aralashmani  quying.Agar  siz  sifatli  material  bilan
ishlasangiz,  ikkinchi  yuvishni  qiling  va  ikkinchi  aralashmani  birinchi  yuvish  bilan  chelakka
quying.Agar  siz  yuqori  sifatli  materialdan  foydalanmasangiz,  birinchi  yuvishdan  faqat  ichki
maqsadlarda foydalaning (va ishlash uchun yaxshiroq materialni qidiring).

Eter ajoyib yog'larni ishlab chiqaradi (biz amber moylarini quyuq yog'larga qaraganda yaxshiroq
yaxshi  ko'ramiz,  lekin  ba'zi  shtammlar  boshqalarga  qaraganda  quyuqroq  yog'larni  ishlab
chiqarishini unutmang).Biz ham amber moylarini amaliy sabablarga ko'ra yaxshi ko'ramiz - kim
qora xlorofil tishlarga ega bo'lishni xohlaydi?Ammo biz buni unchalik tavsiya etmaymiz, chunki
efir  bilan  ishlash  juda  xavfli,  dunyoning  koʻp  qismlarida  uni  olish  qiyin  va  biz  neft  ishlab
chiqaruvchilarning  xavfsizligi  haqida  qaygʻuramiz.Nisbatan  past  haroratlarda  bum juda  oson
bo'lishi mumkin.Shunday qilib, ko'pchilik uchun nafta juda yaxshi ishlaydi.Biz odatda naftadan
foydalanamiz, ammo efir biz tanlagan hal qiluvchi bo'ladi.

Biz shaxsan foydalanadigan erituvchilarning joriy ro'yxati: 1.efir, 2.sof nurli nafta, 3.99% izopropil
spirti, 4.oziq-ovqat uchun alkogol - 99%, lekin uni olish odatda qiyin va juda qimmat.96% alkogol
bilan  ishlaganingizda,  qolgan 4% odatda  suvdir.10  litrdan  4% 4dcl,  ya'ni  deyarli  bir  litr  suv
qaynatib olish kerak bo'ladi - va unumliroq sarflash uchun vaqt kerak bo'ladi.

2.) Bundan tashqari, barcha erituvchi qoldiqlarini butunlay olib tashlash uchun oxirgi 60°C iliq
moyni  vakuum  ostida  1,5  soat  davomida  qo'ydim.Men  sizga  yozganimdek,  men  yog'ni  35
grammdan  keyin  dekarboksilladim...  Dekarboksillanishdan  oldingi  yog'ning  ta'mi  ancha
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achchiqroq edi, bundan yomonini aytmayman, lekin burish haqida siz haqsiz.

--  O'tgan  safar  aytganimdek,  g'imirlama  suv  qoldiqlaridan  edi.Suv  siz  ishlatgan  "ilmiy"  past
harorat tufayli u erda edi.Siz baribir yog'ni dekarboksillashingiz kerak, shuning uchun 110 ° C da
yopiladigan guruch pishirgichi juda yaxshi ishlaydi.Yoki, albatta, foydalanish uchun eng yaxshi
narsa a bo'ladihali - lekin yana, ko'p odamlar ularga egalik qilmaydi va ularni qanday ishlatishni
bilishmaydi va portlash xavfi doimo mavjud. Agar kimdir erituvchini qaynatish uchun noto'g'ri
ishlab chiqilgan gazdan foydalansa, u portlashi va jiddiy shikastlanishga olib kelishi va butun
uyni buzishi mumkin. Ammo agar guruch pishirgichining tarkibi qandaydir tarzda yonib ketgan
bo'lsa va jarayon ochiq havoda yoki yaxshi gazlangan joyda amalga oshirilgan bo'lsa.Agar moy
ishlab  chiqarayotgan  odam  vahima  qo'ymasa,  ular  olovni  nazorat  qilishda  juda  ko'p
qiyinchiliklarga duch kelmasligi  kerak va ha,  yong'in o'chirgichni qo'lingizda bo'lishi  har doim
yaxshi fikrdir.

Vakuumga kelsak - albatta, nima uchun emas.Agar sizda uskuna bo'lsa va uni qanday qilib
to'g'ri  ishlatishni  bilsangiz,  unda  erituvchi  qoldiqlari  yo'qligiga  100%  ishonch  hosil  qilishni
istasangiz  yoki  moyni  shu tarzda tugatish yomon fikr  emas.  neft-kimyo erituvchilarga qarshi
bo'lganlarning  og'zi.Ba'zi  odamlar  buni  katta  muvaffaqiyat  bilan  ishlatishadi  va  men  bunga
qarshi emasman.Lekin siz bilganingizdek, ko'pchilik bu uskunaga ega emas va bizning ko'plab
bemorlarimiz  guruch  pishirgich  va  ventilyatorni  sotib  olmaydilar  yoki  sotib  olishlari  mumkin
emas, shuning uchun biz zarurat sifatida vakuumni tavsiya etmaymiz.

Rik  usuli  qanchalik  oson  va  sodda  ekanligini  va  biz  haligacha  qancha  savollarga  javob
berishimiz  kerakligini  ko'ring.Endi  neft  ishlab  chiqarishning  boshqa  usullari  haqida  ma'lumot
qo'shganda nima bo'lishini  tasavvur  qiling.Bu shunchaki  chalkashliklarni  keltirib  chiqaradi  va
men "chalkash" odamlarning savollariga javob berish uchun kunlar va haftalar sarflashim kerak
bo'ladi, men bundan keyin ham buni qilmayman.

3.) Iltimos, tushuntirib bering, nima uchun moyni naychadan to'g'ridan-to'g'ri og'izga, kapsulasiz
ichishni  taklif  qilyapsiz?Ba'zi  emilim muammosi?Men yog'ning ko'p qismini  sigaret  qog'ozida
iste'mol  qilaman,  lekin agar  men uydan ko'proq soatlab ketishim kerak  bo'lsa,  kamdan-kam
hollarda kapsulalardan foydalanaman.Qolaversa, men uni tishlarimga tegizishni yoqtirmayman,
chunki tushish juda qiyin...

-- Bir necha sabablarga ko'ra.Asosiysi, bu yutish usuli bemorlar uchun eng samarali va foydali
ekanligi  isbotlangan.Bu  og'iz  gigienasini  yaxshilaydi,  chunki  u  og'iz  bo'shlig'ini  dezinfektsiya
qiladi  va  keyin  ovqat  hazm  qilish  trakti  yoki  tomog'ingizdagi  har  qanday  sharoitda  yordam
beradi.To‘g‘rirog‘i,  tomog‘im  og‘risa,  moyni  og‘zimning  orqa  qismiga  surtib,  so‘ng  chidab
turgancha  og‘zimda  ushlab  turaman.Ko'pgina  hollarda  gripp  yoki  tomoq  og'rig'i  (yoki  uning
belgilari) bir kechada davolanadi.

Aytganingizdek, yog'ning bir qismi tishingizda va tilingiz ostida qoladi, shuning uchun bu yutish
usuli  aslida  moyni  til  ostiga  qayta  ishlashni  (ala  Sativex  va  boshqa  til  osti  spreylari  va
damlamalari) va oshqozon va oshqozonda qayta ishlashni birlashtiradi. ichaklar.Asosiysi, yog'ni
oshqozonga olishdir.Shunday qilib,  agar sizda unchalik yaxshi bo'lmagan ta'mga ega bo'lgan
yog'ingiz bo'lsa, unda siz bir bo'lak non yoki banan va boshqalarni (yoki sigaret qog'ozini, agar
siz undagi kimyoviy moddalarni iste'mol qilishni yaxshi ko'rsangiz) solib qo'yishingiz mumkin, uni
katlayın  va  xuddi  shunday  yutib  yuboring.  bir  tabletka  oling  va  uni  suv  yoki  choy  yoki
xohlaganingizcha  yuving.O'n  daqiqadan  so'ng  tishlaringizni  moy  bilan  yuving,  bu  og'iz
gigienasiga  ham  yordam  beradi.Ko'pgina  yog'lar  mazali  ta'mga  ega  (ayniqsa,  boshlang'ich
material  maydalanmagan  bo'lsa  va  yog'ni  ishlab  chiqarish  uchun  spirt  ishlatilmasa).Xlorofil
odatda  yomon  ta'mga  ega  va  ko'p  noqulayliklarni  keltirib  chiqarishi  mumkin,  hatto  topikal
ravishda qo'llanilganda ham - quyuq yog'lar kiyimingizni bo'yab qo'yadi, siz buni xohlamaysiz
yoki kerak emas.)
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Kapsulalar - a) ularni Big Pharma'dan sotib olishingiz kerak, bu orqali siz ularni pulingiz bilan
qo'llab-quvvatlaysiz,  b)  ba'zi  odamlar  ularga alerjisi  bor,  c)  ba'zilari  oshqozonda emas,  balki
ichaklarda eriydi, d) dilerlar tez-tez qo'yishadi. kapsulada bo'lishi kerak bo'lganidan kamroq yog
', e) ular juda ko'p sharoitlarda yaxshi ishlamaydi, f) o'pka kasalliklari uchun bo'g'in yasamoqchi
bo'lsangiz yoki moyni bug'lantirmoqchi bo'lsangiz, ulardan moyni olish qiyin. yoki moyni topikal
ravishda  ishlatmoqchi  bo'lganingizda.Men  kapsulalardan  foydalana  olmaysiz  deb
aytmayapman,  men  shuni  aytmoqchimanki,  moyni  to'g'ridan-to'g'ri  naychadan  ishlatishni
o'rgangan  ma'qul.Ko'proq  amaliyotga  ega  bo'lganingizdan  so'ng,  siz  moyni  hech  qanday
noqulayliksiz qanday ishlatishni o'rganasiz.Shaxsan men guruch pishirgichdagi yog'ni iste'mol
qilishni yaxshi ko'raman, men unga barmog'imni botirib, o'ylagancha olib olaman.E'tibor bering,
bu juda "moy iste'mol qiladi" va siz odatda shpritsdan ko'ra ko'proq narsani olasiz.Yog 'yaxshi
bo'lsa, "dozani oshirib yuborish" sizni faqat uyquga olib keladi, katta ish.Lekin, albatta, men buni
tajribam  va  bag'rikengligim  tufayli  qila  olaman,  men  buni  qilmayman  vaBuni  yangi
boshlanuvchilarga yoki ko'p tajribaga ega bo'lmaganlarga tavsiya qilmang.Sizga ham yaxshilik,
Stefan.Jindrich"

“Agar  siz  xarajat  haqida  qayg'urayotgan  bo'lsangiz,  bu saratonga  qarshi  dori-darmonlarning
ko'pchiligi uchun qo'shimcha to'lovdan ancha arzon va siz saraton kasalligi uchun uyda qabul
qilgan ba'zi dori-darmonlar sug'urta bilan qoplanmagan.Agar mening oilamdagi kimdir saraton
kasalligi uchun bu moyga muhtoj bo'lsa, men yo'l topaman.Omad!!!!" Liza

-- Qabul qilaman, Liza, agar boshqa barcha xarajatlar va xarajatlarni hisobga olsak, moy ancha
arzonroq  davolanadi.Bundan  tashqari,  u  tibbiy  tizim  ta'minlaydigan  har  qanday  narsadan
beqiyos xavfsizroq va u samaraliroq va ishonchli  ishlaydi  va zahar yoki  radiatsiyadan ko'ra,
albatta, qiziqarliroqdir.JB

Q.Nima uchun quruq materialni maydalash THC yo'qolishiga olib keladi?Buning uchun biron bir
tushuntirish  bormi?
A.Siz  hech  qachon  chindan  ham  kuchli  kurtakni  maydalaganmisiz?Agar  shunday  qilgan
bo'lsangiz,  sababini  bilishingiz  kerak.Siz  maydalaganingizdan  keyin  stol  atrofida  turgan  oq
kukun  THC  (yoki  trixomalar)  bo'lib,  u  yog'da  qolishi  kerak  edi.Bundan  tashqari,  u
maydalanganda, u juda yaxshi bo'ladi va siz yog'ga solib qo'yishni xohlamagan ko'p narsalarni
olib tashlaysiz.

Nafta yoki o'zingiz tanlagan erituvchi bilan namlanganingizdan so'ng, suyakni quritgan butun
kurtaklarni qayta ishlang, lekin uni qayta ishlashdan oldin unga ko'p tegmang, chunki har gal
tegizganingizda  bir  qismini  yo'qotasiz.Tuproqli  materialdan  ishlab  chiqarilgan  yog'lar
namlanganidan  keyin  ezilgan  kurtaklardan  ishlab  chiqarilgan  yog'ga  qaraganda  sezilarli
darajada kamroq kuchga ega.

Birinchi  tez  yuvish  eng  kuchli  hisoblanadi  va  mavjud  bo'lgan  THC  ning  taxminan  70%  ni,
ikkinchisi  taxminan  20% ni  va  uchinchisi  taxminan  5% ni  tozalaydi.Uni  maydalaganingizda,
yog'ingizdagi uchta yuvish (aslida to'rtta) bo'ladi va siz buni xohlamaysiz.Miqdordan sifat.JB

Q.Bilaman, siz RSO ni o'zingiz qilishni tavsiya qilasiz, ammo dispanserda mahalliy bo'lgan va
men shunchaki uning adolatli narxi qanday bo'lishi kerakligini qiziqtirgan edim?

A.Bir gramm moy ishlab chiqarish uchun 4-7 g yuqori sifatli  kurtak kerak, shuning uchun bu
"to'g'ri narx" bo'lishi kerak.Keling, kanopning kulgili narxlarini muhokama qilmaylik, men uchun
60 g  doza uchun to'g'ri  narx 50-100 USD (yoki  undan kam,  agar  u ochiq  havoda qonuniy
ravishda keng miqyosda o'stirilgan bo'lsa).Ayni  paytda men uni  qayerdan bu narxda olishni
bilaman demayman.Yuqori navli moyning narxi siz yashayotgan joyda eng yuqori sifatli material
qancha turadi.JB

“Faqat  yangilashim  va  men  hali  ham  tirik  ekanligimni  bildirishim  kerak  edi!Menga  3  oy

- 43 -



qolganligini  aytishganidan  deyarli  ikki  yil  o'tib,  ajoyib  ish  qildim  va  HANIM
TIRIK.Shifokorlaringizga ishonmang!Hayotimni saqlab qolishga yordam berganingiz uchun yana
bir bor rahmat! ” Li

Dekarboksillanish

"Men  hozirda  butun  o'simlikni  dekarboksillayman,  shuningdek,  RSO  va  sariyog  '/yog'lar
qilaman." Sheril
-- Butun o'simlikni dekarboksillamang.Yog'ni juda quruq kurtakdan tayyorlang (kesmang, unga
ko'p tegmang, siz doimo THC ni yo'qotasiz).Yog'ni hosil qiling, so'ngra yog'ni dekarboksilatlang
(uni  taxminan  bir  soat  davomida  130  °  Tselsiy  bo'yicha  o'rnatilgan  elektr  pechga
qo'ying).O'simliklarni  moyga  qayta  ishlashdan  oldin  ular  bilan  hech  narsa  qilmang.Ularga
qanchalik kam tegsangiz, shuncha yaxshi bo'ladi.JB

"Dekarbdan tozalash uchun pechga 266 daraja Farangeytda (130 °C) bir soat davomida qo'yish
kifoya, siz guruch pishirgich yoki idishdagi barcha erituvchini yoqib yuborganingizdan so'ng, jami
dekarb olasiz." Rayan
-- Lekin men qozondan foydalanmasdim.Bir kun kelib yog'ingni kuydirasan.Guruch pishirgich
o'chadi, bu haqiqatan ham yaxshiroq variant, deyman.JB

"To'g'ri dekarboksilatsiya mukammal yog' ishlab chiqarishda juda muhim qismdir, chunki xom
o'simlikunchalik toza emas delta9-THC va CBD o'rniga kislotalar THCA va CBDA vositalariga
ega.Karboksil  guruhini  olib  tashlash  uchun  isitish  jarayoni  amalga  oshiriladi.Qimmatli
molekulalaringizni  yoqib  yubormaslik  uchun  buni  juda  ehtiyotkorlik  bilan  bajaring.Men
Xromatografiya jurnalida yog'ni isitish uchun kerakli harorat va vaqt bo'lishi kerak bo'lgan yaxshi
eslatmani topdim, chunki guruch pishirgichga qarab haroratlar etarli bo'lmasligi mumkin.Shuning
uchun moyni kamida 27 daqiqa qizdirish yaxshidir.  122 daraja Selsiy.Yog'ni  haddan tashqari
qizib ketmaslik uchun har doim isitish plitasining haroratini raqamli o'lchash moslamasi bilan
tekshiring.Quyidagi  jadvalda  siz  hech  qachon  erisha  olmaydigan  asosiy  kannabinoidlarning
qaynash  nuqtalarini  ko'rasiz,  aks  holda  siz  ularni  pishirasiz.Qo'shimcha  ravishda  shuni
ta'kidlaymanki, Rik o'z videolarida yog'ni haddan tashqari qizdirmaydi, lekin shifobaxsh moyni
tayyorlash uchun issiqlik kerak bo'ladi, deb aytgani to'g'ri.Taxminan bir soat ichida diagrammada
belgilangan vaqt  ichida to'g'ri  dekarboksillanish jarayoni uchun minimal 106,2 daraja harorat
kerak.Agar  sizning  moyingiz  faqat  THCA va  CBDA kislotali  shakliga  ega  bo'lsa,  u  unchalik
samarali emas, chunki kislotalar CB1 va CB2 retseptorlariga juda mos kelmaydi.Shunday qilib,
buni to'g'ri yo'l bilan bajarishingizga e'tibor bering, chunki Rik aytgani to'g'ri, faqat eng yaxshi
ishlab chiqarilgan moy jonli vaziyatga bog'liq bo'lsa, bu ishni bajarishi mumkin.(…)

Ha,  guruch  pishirgichida  kannabinoid  erituvchi  suyuqlik  aralashmasini  qizdirganingizda
dekarboksillanish  jarayoni  davom  etishini  tushunish  uchun  ushbu  fan  diagrammasini  ko'rib
chiqing va sharhlang.Shunday qilib, grafikalar shuni ko'rsatadiki, maksimal dekarboksillanishni
olish uchun haroratni uzoq vaqt davomida 130 daraja Selsiyga etkazish juda katta ishdir.Eng
yaxshi darajaga erishish uchun harorat va vaqt masalasi.

Agar siz haroratni o'lchash uchun raqamli asbobdan foydalansangiz va uni erituvchini bug'lash
uchun butun jarayon davomida guruch pishirgichining pastki qismiga qo'ysangiz, jarayonning
oxirgi bosqichida suv tomchilari oxirgi bosqichda paydo bo'lishini ko'rasiz. pishirgichda harorat
100-110 ° C atrofida bo'ladi.Ammo bu oraliqdagi vaqt, asosan, butun dekarboksillanish jarayoni
uchun etarli emas.Shundan so'ng, siz yog'ni kichkina po'lat qozonda isitish plitasida uzoqroq
vaqt  davomida  qizdirasiz.Shunday  qilib,  uzoq  vaqt  davomida  hech  qanday  faollik  bo'lmaydi
(endi  gaz  pufakchalari  yo'q)  siz  qizdirasiz  va  kutasiz.Haroratni  nazorat  qiling  va yarim soat
davomida  130  darajadan  oshmaslik  yaxshiroqdir.Esda  tutingki,  THC  157  daraja  qaynash
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nuqtasiga ega, shuning uchun haddan tashqari qizib ketish bilan xavfli bo'lmang, aks holda siz
xohlagan kannabinoidlar bug'lanadi va shamoldan chiqib ketadi...

Asosiysi,  dekarboksillanishning  eng  yuqori  miqdorini  olish  muhim emas,  shuning  uchun  siz
tanangizda  etarlicha  yog  'olasiz.Qizig'i  shundaki,  siz  kuniga  BIR  gramm  yoki  undan  ko'p
ichishingiz kerak.Albatta, sizga qancha moy kerakligi neftda qancha delta9THC borligiga bog'liq
- dekarboksillanish qanchalik samarali bo'lganligini anglatadi.Agar siz Rikning tavsiyasiga amal
qilsangiz  va yog'ni  130 darajaga qadar  uzoq vaqt  davomida qizdirsangiz  -  hammasi  yaxshi
bo'ladi.Qaysi erituvchidan foydalanishingiz mustaqil.” Stefan

Erituvchilar
"Men ba'zi oddiy o'simlik moylari (kanola yoki kolza) juda o'xshash tarzda ishlab chiqarilishini
bilgunimcha, men erituvchiga (nafta) osib qo'ydim." Grem

"Nafta - bu neft efirining savdo nomi, shuning uchun qidirib ko'ring va uy hayvonlari efirining
sanoatda ko'p qo'llanilishi, tinerlarni bo'yash uchun yog'sizlantiruvchi vosita bor." Al

"UNDDINGIZDA THC va CBD qutbsizdir ...va xlorofill va H2O qutbli ...Shunday qilib, eng yaxshi
moy qutbsiz erituvchi bilan ishlab chiqariladi ... u toza ... xlorofillsiz. Maykl

"Bir  kimyogar do'stim men uchun butun voqeani soddalashtirdi  va menga nafta nima uchun
yaxshiroq bo'lishi mumkinligini tushuntirdi (garchi u unchalik ham o'ylamasa ham): nafta qutbsiz
erituvchidir, shuning uchun u qutbsiz molekulalarni osonroq va samarali ravishda ajratib oladi
(THC va CBD asosan qutbsiz molekulalardir) va qutbli molekulalarni qoldiradi.

Izopropil spirti (va bu borada efir) zaif qutbli erituvchidir, shuning uchun u bu maqsad uchun juda
yaxshi,  lekin  naftadan  bir  oz  kamroq  bo'lishi  mumkin  -  chunki  JB  ikkalasini  ham  sinab
ko'rganligini va ular kuchliroq ekanligini aytdi.EDIT: Oh, ha, men deyarli unutdim: u shuningdek,
agar siz Rik Simpson tomonidan taqdim etilgan retseptga amal qilsangiz, yakuniy mahsulotda
nafta (yoki iso)  qolishidan qo'rqish yo'qligini  aytdi  (do'stim plastik chelak ishlatmaslikni  aytdi,
ammo, lekin shisha yoki zanglamaydigan po'latdan) va agar ishonchingiz komil bo'lmasa, JB har
doim aytganini  bajaring  -  ozgina  suv  qo'shing  va to'liq  bug'lanishi  uchun  pechga  qo'ying.U
izopropil spirtini ishlatar edi, chunki bu shunday bo'lishi kerakligiga ishonchingiz komil...” Sandra

-- Sandra, Rik dunyoga ko'rsatgan usul eng oddiy, oddiy va arzon usuldir.Agar T ga bo'lgan
ko'rsatmalarga amal qilsangiz, bu deyarli aql bovar qilmaydi.Shisha yaxshi, lekin u sinadi va siz
bunday bo'lishini xohlamaysiz, hech qachon.Albatta, zanglamaydigan po'latdir.99,9% iso yaxshi
ishlaydi, lekin imkon qadar biz hali ham engil alifatik naftadan foydalanamiz.Yoki efir.JB

“Shuningdek, men ekstraktsiyadan oldin hamma narsani iloji boricha sovuqroq qilishni maslahat
beraman.Ko'pchilik  spirtli  ichimliklar,  nasha,  konteynerlar,  ekstraktsiya  bilan  bog'liq  bo'lgan
barcha  narsalarni  24-48  soat  davomida  muzlatgichga  qo'yishadi.Shu  tarzda  siz  ancha  toza
mahsulotni olasiz.Sizning hosildorligingiz past bo'ladi, lekin sizga unchalik kerak bo'lmaydi.Har
qanday  matn  terish  xatosi  yoki  etishmayotgan  so'zlar  uchun  uzr  so'rayman,  MS yomon va
menda dori yo'q, lol.Baraka topsin”. Chak

-- Chak, muzlatish yaxshi va yaxshi,  lekin sifatli  qutbsiz erituvchilar  va boshlang'ich material
bilan  ishlaganingizda  buni  qilish  shart  emas.Qolaversa,  biz  qo‘llarimizni  sovib  qo‘yishni
yoqtirmaymiz, xona harorati biz uchun juda yaxshi ishlaydi va kurtakni muzlatib qo‘yganimiz bir
necha oy yoki yillardan keyin artrit bilan bog‘liq muammolarga duch kelmaymiz.Bundan tashqari,
ko'pincha  moy  muzlatgichlar  bo'lmagan  joylarda  ishlab  chiqariladi.Shunday  qilib,  ha,  agar
xohlasangiz, muzlatib qo'yishingiz mumkin, lekin biz buni o'zimiz qilmaymiz.

Men  o'zim  muzlatilgan  sabzavotlarni  yoqtirmayman,  iloji  boricha  ularni  iste'mol  qilishdan
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qochaman,  shuning  uchun  nima  uchun  istisno  qilishim  va  ularning  barchasidan  o'zimga
yoqadigan sabzavotlarni muzlatish kerakligini tushunmayapman.Lekin ha, bu moyni olish uchun
spirtli ichimliklarni ishlatish kerak bo'lganda yordam berishi mumkin, shuning uchun men bunga
mutlaqo qarshi emasman.

Shunchaki,  biz  spirtli  ichimliklarni  erituvchi  sifatida  o'zimiz  ishlatmaymiz  (yoki  yaxshiroq:  bu
bizning birinchi tanlovimiz emas), men davlatga solvent uchun qo'shimcha soliq to'lashim kerak
bo'lgan  yagona  sababni  ko'rmayapman.  baribir  bug'lanadi  (agar  siz  svetofordan
foydalanmasangiz, biz imkon qadar nima qilamiz).Men bir litr engil naftani taxminan 3-4 dollarga
sotib olsam bo'ladi, bir litr 99% spirt ancha qimmatga tushadi va u kamroq neft ishlab chiqaradi
va bu neft engil nafta yoki 99,9% izo bilan ishlab chiqarilgan moylar kabi yaxshi bo'lmaydi. .

Xo'sh,  spirtni  erituvchi  sifatida ishlatishning afzalligi  qayerda?Yog'da erituvchi  qoldiqlari  yo'q,
deb hisoblasa,  qaynayotgan past  haroratli  sof  alifatik  naftadan ko'ra spirtli  ichimliklarni  afzal
ko'rishning  birorta  ham  mantiqiy  sababini  ko'rmayapman.Agar  u  to'g'ri  ishlab  chiqarilmasa,
yog'da erituvchi qoldiqlari  mavjud yoki bo'lishi  mumkin.Lekin bizni  noto'g'ri  ishlab chiqarilgan
moylar uchun ayblamang, biz boshqalar tomonidan etkazib beriladigan moylarning sifati yo'qligi
uchun javobgar bo'la olmaymiz.Bu shunday oddiy.JB

"RSO  to'g'ri  tayyorlanganda  siz  foydalanayotgan  erituvchining  ko'p  qismini  ushlab
turmaydi.Shuningdek,  RSO saraton  kasalligini  davolaydi  va  siz  yeyayotgan/nafas  olayotgan
hamma narsa saraton kasalligini keltirib chiqaradi.Qolgan ortiqcha qoldiqlar, agar mavjud bo'lsa,
men juda tashvishlanmayman.RSO, o'z navbatida, dastlabki yutish paytida o'zgartirilgan bo'lishi
mumkin bo'lgan hujayralar/DNKni tuzatishi mumkin.Agar erituvchi biron bir zarar etkaza olsa,
moy ichidagi haqiqiy THC erituvchi qoldiqlari tomonidan etkazilgan har qanday zararni tuzatadi.
Amanda

-- Amanda to'g'ri  tushundi.Yog'da qolishi mumkin bo'lgan bir necha ppm erituvchi qoldiqlarini
majburiy ravishda o'ylaydiganlar moyni shunchaki vakuum bilan tozalashlari kerak.Bu umuman
qiyin emas.Buni qilmaganlar hali ham ko'p tashvishlanishga hojat yo'q.

Yog'da 0,1% erituvchi qoldiq bo'lsa ham (baribir bu juda ko'p bo'lar edi,odatda bir necha yuz
ppm bo'ladi, ehtimol, agar yog'ni qaynash nuqtasi 80-100 ° C atrofida bo'lgan sof engil nafta
yordamida to'g'ri ishlab chiqarilganda, 60 g dozada yog'da 0,06 g qoldiq bo'lib, u yeyiladi. ikki
yoki uch oy davomida.

Shaxsan meni tashvishga solayotgani yo'q, bu aniqki, bu oziq-ovqat chegaralaridan ancha past
va  siz  allaqachon  ovqatingizdagi  erituvchi  qoldiqlari  miqdoridan  ancha  past.Sizningcha,
ko'pchilik o'simlik moylari nima bilan ishlab chiqariladi?Erituvchilar bilan, biz hal qiluvchi sifatida
ishlatadigan bir xil yoki o'xshash uglevodorodlar.

Shunchaki so'rayman -- siz mashinangizga benzin solganingizda doimo qo'lingizni yuvasizmi?
Agar  shunday  qilsangiz,  to'g'ri  ishlab  chiqarilgan  yog'da  mumkin  bo'lgan  erituvchi  qoldiqlari
haqida  tashvishlanishda  davom eting.Agar  yo'q  bo'lsa  yoki  siz  ularni  hech  bo'lmaganda  bir
marta yuvmaganingizni eslayotgan bo'lsangiz, iltimos, boshqa qiladigan ish toping, haqiqatan
ham tashvishlanadigan boshqa jiddiy muammolar bor.

Siz ichgan har bir tabletkada ko'proq zahar bor, bu aniq.Neft mahsulotlariga kelsak, masalan,
siz  vitaminlar  iste'mol  qilasizmi?Ularning  ko'pchiligi  neft  hosilalaridan  tayyorlanganligini
bilasizmi?

Va agar siz hech qachon neftdan yasalgan narsalarni og'zingizga solmayman deb o'ylasangiz,
men sizdan so'rayman - tishlaringizni aynan nima bilan yuvasiz?Bir parcha yog'och yoki tish
cho'tkasi bilanmi?Neft asosidagi plastmassalardan tayyorlangan boshqa stomatologik vositalar
va  aksessuarlar  haqida  nima  deyish  mumkin?Siz  ulardan  hech  birini  ishlatmaysizmi  yoki
foydalanmadingizmi?Agar  sizda  shunday  bo'lsa  yoki  mavjud  bo'lsa,  yana  to'g'ri  ishlab
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chiqarilgan  RSOdagi  erituvchi  qoldiqlari  haqida  tashvishlanishdan  boshqa  narsalarni  qilish
kerak.JB

"Hech  qachon  tugamaydigan  savolga  juda  oddiy  tushuntirish  ...Shaxsan  men  neft  ishlab
chiqarish uchun nafta, izo, spirt va butandan foydalanganman...Va hozirgacha eng yaxshi ... eng
toza  ...eng  kuchli...va  eng  mazali  yog'i  naftadan  edi  ...Men  odamlarga  nima  yoqmasligini
tushunmayapman ... To'g'ri bajarilganda yoqilg'i umuman qolmaydi ...va nafta ham o'simliklarni
ko'proq olib tashlayotganga o'xshaydi ...Buni tezroq qiladi ...Shunday qilib, toza yog '...(oltin)...”
Piter

“Bu  odamlar  o'z  veb-saytida  mendan  keyin  kelishdi.Erin  guruhi  Rik  yuradigan  erdan
nafratlanadi.Va ular  Rikni  eslatgan har bir  kishini  to'da bilan urishadi.Men uchun bu tabiblar
uchun turishi kerak emas.

Men uchun butun Nafta ishi Rikni jazolash uchun bahonadir.Chunki oxir-oqibat hamma biladi
nasha yog'i nafta tarkibidagi toksinlarni yo'q qiladi.Rik naftani himoya qiladi, chunki ko'pchilik uni
topish oson.Rikning ta'kidlashicha, u efirni afzal ko'radi va distillerni yaxshi ko'radi.Nafta kuchli
moy ishlab chiqaradi - bu asosiy narsa - kuchli yog' - buni rad etuvchilar tashlab ketishadi.Don
spirti kuchli yog' hosil qilmaydi - va Rikni axlatga tashlaydiganlar buni bilishadi.Nafta odamlarni
chalg'itish  uchun  bahonadir  -  shuning  uchun  ular  o'zlarining  moylarini  yaxshiroq  deyishlari
mumkin.Rikdan oldin bu odamlar qaerda edi - iltimos, qaerda edingiz? Tom

“Yengil  nafta 30 °C dan 90 °C gacha qaynaydigan fraksiya bo'lib,  5-6 uglerod atomiga ega
molekulalardan  iborat.Og'ir  nafta  90  °C  dan  200  °C  gacha  qaynaydi  va  6-12  uglerodli
molekulalardan iborat.Nafta asosan yuqori  oktanli  benzin ishlab chiqarish uchun xom ashyo
sifatida  ishlatiladi  (katalitik  reforming  jarayoni  orqali).Bundan  tashqari,  u  bitum  qazib  olish
sanoatida  suyultiruvchi  sifatida,  neft-kimyo  sanoatida  bug  'krakerlarida  olefinlarni  ishlab
chiqarish uchun va kimyo sanoatida erituvchi (tozalash) ilovalari uchun ishlatiladi.U bilan ishlab
chiqarilgan  umumiy  mahsulotlarga  engilroq  suyuqlik,  lager  pechlari  uchun  yoqilg'i  va  ba'zi
tozalovchi erituvchilar kiradi.

“Eritgichlar,  nafta,  neft  distillati...Meth  laboratoriyasi  yoki  boshqa  narsa  kabi  zaharli
eshitiladi.Iltimos, suv bilan ishlov berish usulini ishlab chiqing.Buni iloji bormi?" xristian

-- Siz biz kabi bir xil moddani ishlab chiqarmaysiz va bu juda ko'p keraksiz qo'shimcha ishlarni
talab qiladi, natijada ancha yomonroq bo'ladi.JB

"Bu juda yomon.Qaniydi yo‘l bo‘lsa.Erituvchilar va ularning qoldiqlari zaharli va xavflidir”.xristian

--  Yog  'to'g'ri  ishlab  chiqarilganda  tashvishlanishingiz  kerak  bo'lgan  hech  qanday  qoldiq
yo'q.Iltimos,  buni haqiqat  sifatida qabul qilasizmi?Sizningcha,  ko'pchilik  o'simlik moylari  nima
bilan ishlab chiqariladi?JB

“Nafta CnH2n+2 kimyoviy formulasiga ega.Yengil nafta 5 va/yoki 6 uglerod atomiga ega bo'lib,
ular  C5H12  va  C6H14  ga  tushadi,  ular  Pentan  va  Geksan  deb  ham  ataladi.Demak,  siz
izlayotgan narsa - bu pentan va geksan aralashmasidan iborat nafta." Wouter

“Men shunchaki erituvchilar haqida biror narsa yozmoqchi edim.Men bir nechta kimyo fanlari
nomzodi va magistrlari bo'lgan do'stimning oldiga bordim va undan neftdan naftani butunlay olib
tashlash uchun nima qilishim mumkinligini so'radim.U shunday dedi: “5 ml izopropil spirtini oling
va oxirgi marta pufaklashni to'xtatgandan keyin aralashtiring.U bug'lanadi va naftani o'zi bilan
olib  ketadi.Keyin  zaharli  erituvchi  toksik  bo'lmagan  erituvchiga  aylanadi.Bu  mening  haqiqiy
ismim  emas,  ishdan  bo‘shatilishi  yoki  hamshira  sifatida  ishga  olinishidan  qo‘rqib,  haqiqiy
hisobimdan foydalana olmasligim sharmandalik”. Bobbi

“Buyuk  Britaniyada  Naftani  topish  uchun  “panelni  tozalash”  yoki  “panelni  tez  tozalash”  ni
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qidiring.Bu  avtomobil  kuzovini  ta'mirlashda,  metallni  tozalash  va  hech  qanday  qoldiq
qoldirmaslik uchun ishlatiladigan mahsulot.Qiyinchilik - aniq ingredientlarning batafsil ro'yxatini
topish, chunki ular farq qilishi mumkin.99,9% izopropanolni topish oson bo'lishi kerak. Em

“Biz VM&P Naphtha yordamida sizning jarayoningizni kuzatib bordik va hammasi reja bo‘yicha
o‘tdi, bundan tashqari, biz kutganimizdan bir oz ko‘proq suyuqlik chiqqan birinchi ikki shpritsdan
tashqari.Men bir-ikki  tomchi  suv  qo'shib,  yana  urinib  ko'rdim va yaxshi  bo'lib  chiqdi.Mening
yagona tashvishim/savolim - bu ta'm.U hali ham erituvchiga o'xshaydi.Bu yaxshimi yoki men
yana biror narsa qilishim kerakmi?Buni qabul qiluvchi har safar moy olganida taxminan 12 soat
uxlaydi.U tolerantlikni rivojlantirmaguncha, bu to'g'rimi?Har qanday yordam juda qadrlanadi. ”
Pamela

--  VM&P  yaxshi  hal  qiluvchi  emasga  o'xshaydi  (garchi  ba'zi  MSDS  varaqlarida  u  biz
foydalanmoqchi bo'lgan modda bilan bir xil bo'lishi kerakligi aytilgan).Bu og'ir naftaga o'xshaydi
va u to'liq qaynamaydi va qo'shimcha parvarish qilishni talab qiladi.

Men bir oz suv qo'shib, uni bir necha soat davomida 130 ° Tselsiy bo'yicha o'rnatilgan elektr
pechga qo'yaman, ehtimol bir kechada yoki erituvchi butunlay yo'qolguncha, ba'zilar erituvchi
qoldiqlarini  olib tashlash uchun to'rt  kungacha vaqt  ketishini  aytishadi.Agar yog 'to'g'ri  ishlab
chiqarilgan bo'lsa va yog' oqmasligi kerak bo'lsa, u ko'proq yog'ga o'xshash bo'lishi kerak.Yog
'to'g'ri  filtrlanganligiga  ishonch  hosil  qiling,  chunki  erituvchi  qoldiqlari  o'simlik  materiallariga
yopishib qoladi.

Siz  foydalanmoqchi  bo'lgan  hal  qiluvchi  bilan  barmoq  bilan  sinovdan  o'tkazing.Unga
barmog'ingizni botirib, 30 soniya ichida yoki tezroq bug'lanib ketishini tekshiring.Qanchalik tez
bug'lanadi, film qoldirmaydi, shuncha yaxshi bo'ladi.

Agar siz sof nurli alifatik nafta (Evropada benzin deb ham ataladi) ololmasa, CAS raqami 64742-
49-0 ni so'rang, u avtomobillarda yoqilg'i sifatida emas, balki erituvchi sifatida ishlatiladigan turli
nomlarda sotiladi.  yoki  tinerli  bo'yoq),  men 99% yoki  undan ham yaxshiroq 99,9% izopropil
spirtini tanlagan bo'lardim -- buni dunyoning deyarli hamma joyidan topish mumkin.

Ayni paytda biz engil alifatik (past qaynaydigan, vodorodlangan) naftani afzal ko'ramiz, chunki u
hozirda qo'llanilayotgan boshqa erituvchilarga qaraganda yaxshiroq va kuchliroq yog'larni ishlab
chiqaradi.Yog'dagi o'simlik materiallari va xlorofill qanchalik kam bo'lsa, u dori sifatida qanchalik
yaxshi ishlaydi, ta'mi shunchalik yaxshi va kuchliroq bo'ladi.Butun hiyla yog'ning qanchalik kuchli
va sedativ ekanligidadir.Qanchalik kuchli va tinchlantiruvchi bo'lsa, shuncha yaxshi.JB

"AQShda to'g'ri nafta sotilmaydiTraktor ta'minoti yoki Home Depot yoki Lowes yoki hatto Shervin
Uilyamsda emas.U hali  ham Kanadada sotiladi.Mening bir  do'stim bor,  u uni 100 ° F gacha
distillaydi va yog' ishlab chiqarishda ishlatiladigan erituvchini saqlaydi. Stiv

“Agar  siz  AQShda  yashasangiz,  to'g'ri  naftani  olmaysiz,  bu  turdagi  erituvchi  tarkibidagi
ingredientlar bo'yicha erkin tartibga solinmaganligi  sababli  AQShda ishlab chiqarilgan barcha
naftalarga ishonib bo'lmaydi.Siz AQShda hech qachon toza nafta olmaysiz, hatto VM&P ham bir
shishadan  ikkinchisiga  mutlaqo  mos  kelmasligi  mumkin  va  hatto  toza  deb  e'lon
qilinmaydi.Kanadada  ular  sof  nafta  ishlab  chiqaradilar  va  u  ISO  yoki  Don  spirti  bilan
solishtirganda foydalanish uchun eng yaxshi hal qiluvchi hisoblanadi, katta xatoga yo'l qo'ymang
va dori-darmonlarni  isrof  qilmang  yoki  undan ham yomoni,  noto'g'ri  erituvchidan foydalanib,
o'zingizni yoki boshqa birovni yanada kasal qiling.Ogoh bo'ling, AQShda mavjud bo'lgan nafta
hatto kerak bo'lgandek ko'rinadigan moy hosil qiladi, ammo bu sizni juda kasal qilishi mumkin.
ketidan quvmoq

-- Sof alifatik naftaning AQShda hamma joyda sotilmasligi, CAS raqami 64742-49-0 va qaynash
harorati 60-80 °C atrofida bo'lgan sof alifatik nafta mavjud emasligini yoki uning mavjudligini
anglatmaydi. to'g'ri ishlatilsa, boshqa erituvchilarga qaraganda yaxshiroq yog' chiqarmaydi.Agar
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siz  toza yengil  naftani  ololmasangiz,  99% yoki  undan ham yaxshiroq 99,9% izopropil  spirti
bizning ikkinchi tanlovimiz bo'ladi.

Lekin men hali ham taslim bo'lmagan bo'lardim - engil nafta yoki shunga o'xshash erituvchilar
o'simliklardan moy olish uchun ishlatiladi, shuning uchun men o'simlik yog'i ishlab chiqaruvchilar
bilan tekshirib, ular nima ishlatishini ko'rardim.Men Evropada yashaydigan joyda, men deyarli
har bir  apparat yoki bo'yoq do'konida erituvchini sotib olishim mumkin, bu men bolaligimdan
eslayman, eng keng tarqalgan texnik suyuqliklardan biri, biz velosiped zanjirlarini yog'sizlantirish
uchun ishlatardik va hokazo va deyarli  hammada shisha bor edi.  undan uyda.Shunday qilib,
erituvchilar haqidagi bu tugamaydigan munozaralar menga biroz kulgili tuyuladi.To'g'ri yorug'lik
naftasidan  foydalanganda,  biz  tavsiya  qilganimizdek  deyarli  bir  xil  erituvchi  bilan  ishlab
chiqariladigan arzon o'simlik moylarida bo'lgani kabi, hech qanday hal qiluvchi qoldig'i bo'lmaydi,
ehtimol bir necha ppm.JB

“Guruch pishirgichlar yomon.Elektr panjara va 9x13 o'lchamdagi pishiriladigan idish yaxshiroq
ishlaydi.Yog'ni pyrexdan yig'ish ancha oson va teflon yo'q.Harorat modulyatsiyasi ham ancha
boshqarilishi mumkin.Siz JB o'z egoingizga chuqur kirib borasiz.Sizdan aqlliroq odamlarga duch
kelasiz.Bu  xuddi  shunday.Ularning  bilimlarini  aqlingizdan  to'sib  qo'yish  o'rniga  ulardan
o'rganing.Har bir insonda JB jumboqning kichik bir qismi bor. Jodi

--  Jodi,  albatta,  pyrex  juda  zo'r,  ayniqsa  u  sinmaguncha  va  siz  butun  yog'ingizni
yo'qotmaguningizcha.Siz tushunishingiz kerakki, bular butun dunyo bo'ylab imkon qadar kamroq
jihozlar  bilan  foydalanish  uchun  mo'ljallangan  muhim  ko'rsatmalardir.Ko'pchilik  ba'zi
mamlakatlarda  guruch  pishirgichni  sotib  olmaydi  yoki  hatto  topa  olmaydi,  bu  hamma
o'ylagandek oddiy emas.

Albatta, biz sizga neft ishlab chiqarishning juda murakkab va qimmat usulini ko'rsata olamiz,
lekin siz menga va'da berishingiz kerak bo'ladiki, siz bir yil davomida har kuni shu yerda o'tirib,
bu boradagi savollarga javob berasiz.Aksariyat odamlar hali guruch pishirgichni o'zlashtirmagan
va ular asosan o'zlarining e'tiqodlariga asoslanib yoki biror narsani boshqacha qilish kerak deb
"o'ylashlari" uchun boshqa ekstrakt turlari bilan ishlashni xohlashadi.

RSO shu tarzda ishlab chiqariladi, u odamlarda sinovdan o'tgan va ishlaydi.Boshqa usullarga
kelsak, menimcha, biz ularni yillar davomida sinab ko'rganmiz, deb o'ylamaganmiz.Ammo shuni
bilamanki, boshqa hech qanday usul bunday muvaffaqiyatga erishgan ko'plab odamlarda sinab
ko'rilmagan.Shuni  yodda  tutingki,  biz  boshqalar  to'xtagan  joydan  boshlaymiz,  terminal
bemorlarimiz  olishlari  mumkin  bo'lgan  eng  yaxshi  moyga  muhtoj  -  bu  RSO.Yoqadimi  yoki
yo'qmi.JB

“Yengil alifatik nafta ajoyib ta'mga ega bo'ldi, moyimda erituvchining izi qolmadi.Agar siz Rikning
ko'rsatmalariga qat'iy rioya qilsangiz, sizda hech qanday muammo bo'lmaydi." Rik

“Naftaning ikkita asosiy toifasi mavjud -- engil va og'ir.Yengil nafta benzolni o'z ichiga olmaydi,
bu  Rainani  nazarda  tutgan  (geksan  emas).Agar  nasha  ekstrakti  nafta  qoldig'i  uchun  ishlab
chiqarilgandan keyin sinovdan o'tkazilmasa, men hatto engil naftani ham tavsiya qilmasam ham,
uni  faqat  erituvchi  uchun  olishingiz  mumkin  bo'lsa,  ishlatish  mumkin.Asosiysi,  ekstrakti
qaynayotganingizga ishonch hosil  qilingqalin yog 'holatiga -- bu vaqtda naftaning katta qismi
yo'qolishi  kerak.Distillash  uskunasidan  foydalanish  eng  toza,  erituvchisiz,  lekin  ko'pchilik
o'rtacha odamlarning imkoniyatlaridan tashqarida yog'ni tayyorlash usulidir.Umid qilamanki, bu
yordam beradi. ” Mark

“Raina,  men  sen  bilan  bahslashmoqchi  emasman.Vikipediyadan:  “Neft  efiri,  benzinning
sinonimiga qaramay, uni benzol yoki benzin bilan aralashtirib yubormaslik kerak, garchi koʻp
tillarda uni benzindan olingan nom bilan atasa ham, masalan, “Benzin” (nemischa),” benzol”
(Gollandiya) yoki “benzina” (italyancha).Neft efiri alkanlarning aralashmasidir, masalan, pentan,
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geksan va geptan, benzol esa tsiklik, aromatik uglevodorod, C6H6.Xuddi shunday, neft efirini
RO-R' funktsional guruhini o'z ichiga olgan efirlar deb ataladigan organik birikmalar sinfi bilan
aralashtirib  yubormaslik  kerak.  Mening  bilimim  mikrobiologiya  bo'lib,  u  erda  organik  kimyo,
biokimyo / noorganik kimyo bo'yicha o'qiganman... Albatta, hammasini bilmayman, lekin ozgina
bilaman.Yengil  nafta  benzolni  o'z  ichiga olmaydi  -  davr.Fikringizni  e'tiborsiz  qoldiraman.Ilmiy
ma'lumotlardan tashqari da'vo qilmasangiz, hamma manfaatdor bo'lar edi." Mark

"To'g'ri emas, qoldiq erituvchilar ko'pincha Zahardir!THC yurak etishmovchiligini zahardan tuzata
olmaydi.Yirik farmatsevtika kompaniyalari bu mahsulotni ishlab chiqarishi kerak bo'lganlar yoki
xavfsizlik bo'yicha sertifikatlash kursidan o'tgan odamlardir, nasha ishqibozlari EMAS." Derek

--  Ular  o'z  moylarini  bemalol  ishlab  chiqarishlari  mumkin,  menda  bu  borada  hech  qanday
muammo yo'q.Yog 'to'g'ri ishlab chiqarilgan bo'lsa, tashvishlanishingiz kerak bo'lgan erituvchi
qoldiqlari yo'q.JB

“JB, siz har kuni yuzlab g'alati shikoyat va savollarga chidashingiz uchun avliyosiz.Shunchaki
shu yerda bo‘lganingiz va bu ishga putur yetkazmoqchi bo‘layotgan targ‘ibot  oqimiga qarshi
shifo  qo‘llab-quvvatlashda  faol  bo‘lganingiz  uchun  sizga  rahmat  aytmoqchiman.Ularga  uyat,
senga xayr!” Merilin

“Otangizga  nima  bermoqchi  edingiz?Eng  yaxshisining  eng  yaxshisi  yoki  shunga  o'xshash,
ammo to'g'ri  effektga ega bo'lmagan narsami?Dori-darmonni Rikning ko'rsatmalariga muvofiq
tayyorlaganingizda,  davolanish  paytida  muvaffaqiyatsizlik  ehtimoli  juda  past  bo'ladi.Yog'ni
"mutaxassislar va olimlar" ko'rsatmalariga muvofiq tayyorlasangiz, siz boshqa mahsulot ishlab
chiqarasiz.Va bizning tajribamizga asoslanib, u biz tavsiya qilgandek ishlamasligi mumkin.

Shunday ekan, jim bo'lib, past sifatli axlat bilan ta'minlashga ruxsat berishimni xohlaysizmi?Yoki
siz  mendan/bizdan  o'rganishni  va  buni  qanday  qilib  to'g'ri  qilishni  bilishni  afzal  ko'rasizmi,
shunda siz bizning bemorlarimiz aytgan natijalarga erishasizmi? ” JB

“Men JB.Ba'zan siz ular bilan bir xil intellektual darajaga chiqishingiz va siz erishmoqchi bo'lgan
odamlar bilan bir xil taktikadan foydalanishingiz kerak.Bu janjal yoki drama bo'lsin.Ba'zi odamlar
faqat drama va tortishuvlarga javob berishadi.Qanchalik achinarli.Aksariyat odamlar hali ham
shu tarzda etuk emaslar." Mitzi

"Men 99% izopropil spirtidan foydalanaman, bu men uchun eng oson edi.Men ekin kurtaklari
kremidan foydalanaman, 100% organik va pestitsidlarsiz o'stirilgan, yaxshi ishlov berilgan va
suyak quruq.Iuni bir nechta indica shtammlari bilan aralashtiring.Men Xodgkin limfomasi bilan
og'rigan  bemorni  davoladim,  u  4-bosqichda  edi  va  moyni  ko'rsatmalarga  muvofiq  qabul
qilganidan keyin 6 oy ichida u endi saraton kasalligidan holi!Rik Simpsonga ushbu ma'lumotni
hamma  uchun  ochiq  qilish  uchun  qilgan  qurbonlaringiz  uchun  rahmat!Yaqinda  yana  bir  4-
bosqich saraton bemor menga yordam so'rab murojaat qildi, uning buyragidan birida o'sma bor,
uni operatsiya qilib bo'lmaydi.Ketma-ket ikkita tasdiqlangan shifo olish uchun ibodat qilish.Xudo
sizga  Rik  Simpson  va  JBni  barakallasin,  bu  ajoyib  shifobaxsh  kenevir  yog'i  haqida  xabar
tarqatishda va odamlarga ma'lumot berishda davom eting. Grow Goddess

-- Bir nechta shtammlarni aralashtirish har doim yaxshi fikrdir.Oddiy qilib ko'ring, siz ma'lum bir
shtamm  nima  uchun  yaxshi  ekanligini  bilmaysiz,  shuning  uchun  bir  nechta  shtammlarni
aralashtirganda, siz ancha yaxshi adyolga ega bo'lasiz.ta'sir.Bundan tashqari, bunday moylar
sizni  ancha  yuqori  darajaga  olib  chiqadi  -  qozonni  "ko'ngilochar"  chekuvchilar  nima haqida
gapirayotganimni  bilishadi.Tasavvur  qiling-a,  do'stlaringiz  bilan  birga  o'tirib,  ularning  har  biri
o'zlarining  eng  yaxshi  kurtaklarini  taqdim  etishadi.Bir  necha  soat  ichida  siz  ko'p  ish  qila
olmaysiz.Va bu eng yaxshi natijalarga erishish uchun sizga kerak bo'lgan effekt, shuning uchun
yana  bir  bor  aytamanki,  shtammlarni  aralashtirish  yo'ldir.Eng  yaxshi  tilaklar  va  rahmat,
GrowGoddess, men har doim ko'rsatmalarga amal qiladigan va biz gaplashadigan natijalarga
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erishadigan odamlar haqida eshitishdan xursandman.JB

“Men  izopropil  spirtini  Farangeytning  nol  darajasida  ishlataman.  Faqat  zanglamaydigan
po'latdan yasalgan idishlarda va ekstraktsiya uchun ekranga o'rnatilgan kollander. Keyin men
ikkinchi idish ustidagi ekrandagi kollanderdagi uchta katta qahva filtridan o'tkazaman. Yakuniy
natijalar  faqat  filtrdagi  trichomalardir.  Bu retsept  men gep C ni  yengish uchun qabul  qilgan
narsadir. Maykl

“Salom JB, menda elektr  guruch pishirgich bilan bog'liq  muammo bor,  men ko'rgan narsam
100ºC ga tushib ketganini ko'rdim, men bozordagi barcha brendlarni ko'rib chiqdim va ularda
haroratga yetganda o'chadigan termostat bor.Siz nimani tavsiya etasiz?" Kristina

-- Kristina, muammo nimada?Siz har doim yog'ni 130 ° C (266 ° F) haroratda o'rnatilgan elektr
pechga  qo'yishingiz  va  u  erda  taxminan  bir  soatga  qoldirishingiz  va  shu  tarzda
dekarboksillashingiz mumkin.JB

“Harorat 100°C ga yetganda, elektr guruch pishirgich oʻchadi!Erituvchi 110 ° C ga etib bormaydi.
Kristina

-- Menimcha, erituvchi bu haroratga erisha olmaydi, chunki u qaynab ketadi.Pishirgich birinchi
marta o'chguncha erituvchini qaynatishda davom eting (oxirgi partiyaga bir necha tomchi suv
qo'shing).Keyin sovushini kuting va uni yana yoqing.Biz qilgan ishimiz shu.JB

“Qayta yoqiladi va u qaytguncha qaynab tursinmi?Keyin o'chadi va moy allaqachon tayyormi?
Kristina

-- Guruch pishirgichni yoqing, birinchi marta to'xtaguncha qaynatib oling, so'ng sovib ketguncha
besh  daqiqa  kuting,  uni  qayta  yoqing  va  ikkinchi  marta  o'chguncha  kuting.Keyin  yog'ni
zanglamas  po'latdan yasalgan idishga quying  va  uni  130 °  C  (266 °  F)  haroratda bir  soat
davomida o'rnatilgan pechga qo'ying va yog'ingiz tayyor.JB

-- Rahmat JB, sen mening hayotimni saqlab qolding.Kristina

“Sen moy ishlab chiqarayotganingda Naftadan nafas olasan.Siz  buni  shunday qilganingizda
ZAHR bilan nafas olmoqdasiz.Agar  siz  uning hidini  sezsangiz,  siz  allaqachon o'lgansiz.Men
hayotimda yuzlab marta Coleman lager yoqilg'isi,  zippo engil  yoqilg'i  va qisman tozalash va
sanoat  maqsadlarida  ishlatiladigan  nafta  hidini  his  qilganman  ...Hali  o'lmagan.Qotib
kuldim.Jiddiy...Agar siz sof erituvchidan foydalansangiz (qo'shimchalarsiz) va erituvchini oxiriga
yuqoriroq qaynash nuqtasi qo'shilgan suv bilan to'g'ri qaynatib oling, xoh u izo, xoh spirt yoki
nafta, siz hammasini chiqarib yuborasiz.Bir yil davomida avtomobilingizga o'z gazingizni quyish
uchun siz  butun umr davomida to'g'ri  ishlab chiqarilgan neftdan olganingizdan ko'ra ko'proq
naftani iste'mol qilasiz. Metyu

“Dori-darmonlarni ishlab chiqishda yagona molekulali Big Pharm yondashuvi sog'likka, natijalar
ilmiga asoslangan EMAS... U patent daromadiga asoslanadi va o'simlik dori vositalariga bo'lgan
qarashimizni butunlay buzib tashladi.Ularning aksariyati tabiiy tamponlar bilan yuzaga keladi va
bitta  birikmani  ajratib  olish  ularni  paydo  bo'lgan  shakllarda  ishlatish  kabi  sog'lom  bo'lishi
dargumon.Etnobotaniklar  foydali  o'simlikning  shakli  u  eng  yaxshi  o'simliklarning  urug'lari  va
gulchanglarini tarqatadigan hayvonlar tomonidan yaratilgan bo'lsa ham, 100% to'g'ri.Tibbiyotda
ishlatiladigan o'simliklar kimyoviy tarkibiy qismlarning tabiiy nisbatida tibbiy foydalanilganda eng
samarali  bo'ladi  -  kenevir  urug'ining EFA nisbatlariga  qarang -  ular  inson salomatligi  uchun
maqbuldir.Nega siz 3 ta EFA turidan birini chiqarib, uni takomillashtirish va uni ajoyib qo'shimcha
deb atashingiz  mumkin  (agar  yana ikkitasi  e'tiborga olinmasa,  ularning kombinatsiyasi  ENG
sog'lom shakldir)?Bu ahmoqlik”. Alan

Q.Salom JB, men bu Naftani o'z hududimda topdim...(havola) Unda Light Nafta deyilmagan...
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bu hali ham ishlaydimi?Barcha yordamingiz va super ma'lumotingiz uchun yana bir bor rahmat!

A.Bu engil alifatik nafta bo'lishi kerak -- qo'shimchalarsiz sof engil  nafta, Avstraliyada shellit,
Evropada (texnik yoki sanoat) benzin (texnikaviy yoki sanoat) ekanligini bilish uchun MSDSni
tekshiring.benzin, emasbenzol, va avtomobillarda yoqilg'i sifatida ishlatiladigan tur emas).U turli
nomlar ostida sotiladi.U bo'yoqni suyultiruvchi, erituvchi, yog'sizlantiruvchi sifatida ishlatiladi, u
juda keng tarqalgan uy hal qiluvchi yoki to'qimachilik yog'sizlantiruvchi vosita bo'lgan, u engilroq
suyuqlik  sifatida  ham  ishlatilishi  mumkin  va  hokazo.Qaynatish  nuqtasi  60-80  °  C  atrofida,
qancha past bo'lsa, shuncha yaxshi bo'ladi.

Bir oz toza Petri idishiga surting yoki unga barmog'ingizni botiring va agar u o'ttiz soniya ichida
bug'lanib ketsa va yog'li qoldiq qolmasa, uni ishlatish yaxshidir.Ko'plab etkazib beruvchilar bor,
men sizga qaysi biri eng yaxshi ekanligini yoki hozir nimani tavsiya qilishimizni ayta olmayman,
shuning uchun biz faqat umumiy ko'rsatmalar beramiz.

CAS raqami  64742-49-0,  sof,  neft  distillati,  iloji  bo'lsa,  qo'shimchalarsiz  va qaynash nuqtasi
imkon qadar past  bo'lishi  kerak.Aksariyat  neftni  qayta ishlash zavodlari  uni  ishlab chiqaradi,
shunchaki ulardan o'simlik ekstraktlari uchun nimani tavsiya qilishlarini so'rang.

Ikkinchi  variant  -  99%  yoki  99,99%  izopropil  spirti  yoki  juda  qimmat  99%  oziq-ovqat
spirti.Izopropil spirti va oziq-ovqat spirti nafta kabi erituvchi kabi samarali emas va ular yog'da
ko'proq o'simlik materiallari va xlorofillni olib tashlaydi, bu esa uni kamroq kuchli va ta'mli qiladi,
shuning uchun biz naftani iloji  bo'lsa/mavjud bo'lganda ishlatishni tavsiya qilamiz.Eng yaxshi
tilaklar, JB

Q.Rik, Meksikada "nafta" bir nechta nafta turidagi mahsulot nomlaridan biridir.Iltimos, halokatli
xatoga yo'l qo'ymaslik uchun siz foydalanadigan "nafta" ning ilmiy nomiga ega bo'lasizmi?

A.Hech  qanday  qo'shimcha  ingredientlarsiz  sof  engil  naftani  qidiring.Bu  asosan  Coleman
yoqilg'isi bilan bir xil, uni quyidagi fotosuratda ko'rishingiz mumkin, lekin Coleman yoqilg'isiga
qo'shiladigan zangga qarshi qo'shimchalarsiz naftani qidiring.

Agar siz mamlakatingizda engil alifatik nafta taqiqlanganligini bilsangiz (masalan, Gondurasda
bo'lgan),  99% yoki undan yaxshiroq 99,9% izopropil  spirtini  qidiring,  uni topish oson bo'lishi
kerak.99% spirt biz ishlatadigan uchinchi erituvchidir, lekin biz uni ishlatmaslik uchun hamma
narsani  qilamiz,  chunki  u  juda  ko'p  xlorofill  va  boshqa  kiruvchi  o'simlik  materiallarini
yo'qotadi.Ba'zilar  erituvchi  sifatida  izopropil  spirti  yoki  spirtdan  foydalanganda  erituvchi  va
boshlang'ich  materialni  muzlatib  qo'yishni  yaxshi  ko'radilar.Biz  shaxsan  bu  erituvchilardan
foydalanmaymiz, agar kerak bo'lmasa va qo'llarimizni muzlatib qo'yishni yoqtirmaymiz, shuning
uchun  biz  uni  muzlatishga  yordam  bermaymiz,  lekin  ba'zilar  bu  moy  sifatini  yaxshilashga
yordam  beradi,  deyishadi.Qaynash  nuqtasi  past  bo'lgan  qutbsiz  sof  nurli  naftadan
foydalansangiz, hech narsani muzlatib qo'yishingiz shart emas va agar siz ko'rsatmalarga amal
qilsangiz, baribir yaxshi mahsulot olasiz.JB

"Odamlar buni amalga oshirishning yangi usullarini o'rganayotganidan xursandman, bu yangilik
u erga etib borishini anglatadi." Alisiya

--  Umid qilamizki,  siz  moyni  sinovdan o'tkazmaysiz.Men allaqachon ishlayotgani  isbotlangan
narsadan  foydalanishni  afzal  ko'raman,  ayniqsa,  agar  mening  ko'pchilik  bemorlarimiz  kabi
menda o'ta kasal bo'lsa.Barcha eksperimentchilarga eng yaxshi tilaklar.JB

“Birinchi navbatda, Rik Simpson NAPTHA dan foydalanishni taklif qiladi.Bu odatda yaxshi tanlov
emas  va  ko'pchilik  Everclear  kabi  yuqori  darajadagi  spirtli  ichimliklarni  erituvchi  sifatida
ishlatishadi.

Ikkinchidan, o'g'lim ikki yoshda, unga 15 oylik bo'lganida miya va orqa miya saratoni terminali
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tashxisi qo'yilgan.U 8 oy davomida yuqori THC nasha moyini iste'mol qildi, kimyo yoki radiatsiya
YO'Q va uning o'smalari yo'qoladi!Aslida, ularning aksariyati butunlay yo'q bo'lib ketgan, faqat
bittasi qolgan !!Nasha yog'i ishlaydi! ” Suzetta

“Ajoyib!!!U to'liq tuzalib ketishini so'rayman va u sog'ayganga o'xshaydi.Nima uchun odamlar
buni dori sifatida emas, balki yuqori darajaga ko'tarish uchun dori sifatida qaray olmaydilar?Bu
tibbiyot  va  hukumat  yaxshilanishimizni  istamaydi,  ular  bizning  o'limimizni  ko'rishni  afzal
ko'rishadi.Men ham saraton va ko'plab tibbiy muammolarga duch keldim.Ayni paytda, 2013 yil
avgust  oyidan beri  saraton yana qaytmadi.Men haqiqatan ham bu saraton kasalligiga  davo
ekanligiga ishonaman.Nega hamma ham haqiqatga ko‘zini ocha olmaydi!!!” Linda

-- Yengil alifatik nafta bilan ishlab chiqarilgan moylar odatda Everclear bilan ishlab chiqarilgan
moylarga qaraganda kuchliroqdir.Yog 'qanchalik kuchli va tinchlantiruvchi bo'lsa, u shunchalik
yaxshi dori sifatida ishlaydi.Shunday qilib,  men sizning o'rningizda bo'lsam, siz ishlatayotgan
erituvchini  qayta  ko'rib  chiqaman  va  uning  o'rniga  qutbsiz  erituvchini  ishlatardim.Sizga  va
o'g'lingizga, JB

“Everclear-dan  foydalanish  moyni  yashil  rangga  aylantiradi.Endi  biz  99,9%  ISO  ni
qidirmoqdamiz, chunki biz bu erda sof shaklda Light Alifatik Naftani ololmaymiz. Sara

“Erituvchingizni  muzlatib  qo'ying  -  Everclear  190  proof,  95% va  ISO 99% muzlatgichda  bir
kechada  qo'yilishi  va  muzlatgichdan  chiqarilgandan  so'ng  darhol  ishlatilishi  kerak.Bundan
tashqari, kurtaklarni muzlatish yaxshi fikrdir.Agar alkogol muzlatgichda sovutilgan bo'lsa va siz
3-5 daqiqada tez yuvib tursangiz - spirt hali  sovuq bo'lganda ikki marta tez yuvsangiz, unda
yashil rang bo'lmasligi kerak..." Joze

-- Undagi yashil rang qancha kam bo'lsa, shuncha yaxshi.Yog'dagi o'simlik moddalari qanchalik
kam bo'lsa, u shunchalik kuchli.Bunday mantiqiy.Agar siz kurtak va erituvchini muzlatib qo'yishni
tanlasangiz,  men qo'lqopda  ishlagan  bo'lardim.Yaxshi  qutbsiz  erituvchi  va  yaxshi  kurtakdan
foydalanganda, hech narsani muzlatish shart emas va siz hali ham ajoyib yog' hosil qilasiz.JB

“Xeshdan yaxshi moy yasasam bo'ladimi?Naftani esa kamroq ishlating?” Jon

-- Sizdan yaxshi yog' bo'lmaydi.JB

“Qiziqarli.Tabiiyki, men buning aksini o'yladim.Iltimos, yordam kerakmi? ” Tielman

-- Qanday yordam?Bu unday emas, siz biz gapiradigan narsalarni hashdan yasamaysiz.Siz uni
engil naftada eritib, filtrlashingiz mumkin va u hashdan ko'ra kuchliroq bo'ladi, lekin u hali ham
bo'lmaydi va siz baribir undan 95-98% THC moyini yaratolmaysiz.JB

“Jindrich  Bayer,  feniks  ko'z  yoshlari  bilan  pishirish  haqida  qanday  fikrdasiz?Go'yo  men uni
yeryong'oq moyi idishiga solib qo'ysammi? LinZy

-- Linzi, men odatda odamlarga yog'ni nima qilishni xohlasa, ustiga qo'yishni aytaman.Shunday
qilib,  u erda qanday neft  borligini ko'rishingiz mumkin.Biz tavsiya qiladigan narsa shunchalik
kuchliki, baribir har bir xizmat uchun mikrogramlarda o'ylashingiz kerak bo'ladi, shuning uchun
agar  kerak  bo'lsa,  yeryong'oq  yog'i  stakanining  ustiga  bir  tomchi  yog'  qo'ying.Bilasizmi,  biz
odamlar  moyni  shpritsdan  to'g'ridan-to'g'ri  iste'mol  qilganda  afzal  ko'ramiz,  uning  afzalliklari
bor.Uni oziq-ovqat bilan aralashtirish har doim dorini suyultiradi.JB

"Ammo  o'z  fan-klubingizni  qoralamang,  chunki  non  pishirish  va  sariyog  'ekstraktsiyasi
shifobaxsh  va undan  kamroq  qo'rqinchli  ekanligi  isbotlangan  ...Biz  hammamiz  bu  kurashda
birgamiz, iltimos, boshqalarning urinishlarini qoralamang. Pamela

“Pamela, pishirish va sariyog 'ekstraktsiyasi nasha moyi PERIOD kabi shifobaxsh va tiklovchi
xususiyatlarni  ta'minlamaydi.U  saraton  kasalligini  davolaydi,  Kron  belgilaridan  xalos  bo'ladi,
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qandli diabet, laym kasalligini davolaydi, buni siz aytasiz!Sariyog 'yoki qutulish mumkin bo'lgan
mahsulotlar  umuman  solishtirilmaydi,  agar  siz  feniks  ko'z  yoshlarini  ovqatlaringizda
ishlatmasangiz.Tinchlik va sevgi." LinZy

“Pamela,  men kamroq samarali  usulni  tavsiya eta olmayman.Eng yaxshi natijalarga erishish
uchun to'g'ridan-to'g'ri  moy,  unga ko'niking va keyin dozangizni oshiring.Ovqatlanish mumkin
bo'lgan  mahsulotlar  ko'pincha  oldindan  aytib  bo'lmaydi,  siz  ularda  qancha  yog'  borligini
bilmaysiz va hokazo. JB

“Menda  guruch  pishirgich  yoki  qozon  bormi,  bilmayman.Harorat  sozlamasi  faqat  past  med
salom deydi, haroratni tekshirishning usuli bormi? Jeremy

“Bu idish bo'lardi.Guruch pishirgichda odatda 2 ta sozlama mavjud.Ovqat pishiring va qizdiring."
Deb
“Go‘sht termometrini yoki lazer nuqtali termometrni oling va haroratni suv yoki moy kabi boshqa
vosita  bilan  tekshiring.Sizda  idish  borga  o'xshaydi,  uni  ishlatish  mumkin,  lekin  siz  doimo
haroratni kuzatib borishingiz kerak, guruch pishirgichni olganingiz ma'qul. Luqo

"Aroq iste'mol qilsak bo'ladimi?" Monika

-- Kokteyllar uchunmi?Ha.JB

"Oziq-ovqat darajasi" shunchaki FDA tomonidan xavfsiz deb topilgan degan ma'noni anglatadi.U
erda juda yuqori standart emas.Shunday qilib, shunchaki “oziq-ovqat alkogolli” deb aytish uni,
aytaylik, har qanday umumiy alkogoldan yaxshiroq qilmaydi.Va agar siz bitta hal qiluvchi haqida
paranoyak bo'lsangiz, ularning barchasi haqida paranoyak bo'lishingiz kerak." Ben

“Men izopropil spirti yoki naftani o'z mamlakatimda ololmayman!Xo'sh, men nima qilaman?O'zim
tayyorlay olmayotganim uchun bu moyni qanday olaman? Oysha

-- Oysha, topilgan narsangiz bilan moyni tayyorlang, so'ng uni qayta bug'lang, Oysha, bunday
hollarda eng yaxshi yo'l bo'lardi.JB

“Jindrich Bayer zavodda nima yashiringan bo‘lishi mumkinligi to‘g‘risida to‘g‘riroq bo‘lgani uchun
ORGANIK  gidro-ko‘tarilgan  nashadan  boshqa  hech  narsadan  foydalanish  shira  olishning
yagona XAVFSIZ yo‘lidir.Har birimiz o'zimizdan qo'rqadigan va ehtiyot bo'ladigan "uy hayvonlari"
mavzusiga egamiz, lekin umuman olganda, agar biz xavfsiz amaliyotlarni qo'llasak, to'plangan
ilmiy  ma'lumotlarni  o'qib  chiqsak  (TUSHUNCHA  bilan)  va  ehtiyotkorlikning  ichki  ovoziga
ishonsak, biz aql bilan davolay olamiz.

RSO to'g'ri  bajarilganda,  laboratoriya natijalari  moyda erituvchi  yo'qligini  ko'rsatadi.To'g'ri  hal
qiluvchi bilan to'g'ri bajarish uchun qilingan oddiy va oddiy qaynatiladi.Men RSO uchun erituvchi,
qozon/pan, pechka/olov va hokazolardan HAMMA kerak bo'lgan hamma narsaga ega bo'lgan
to'plamni Internetda ko'rishni istardim, shuning uchun siz qilishingiz kerak bo'lgan narsa nasha
qo'shishdir.O'ylaymanki, bu saraton kasalligiga chalingan bemorlarni o'zlari uchun buni qilishga
undaydi.

Men hozirgi sog'ligim uchun, hatto MRSA alevlenayotganim uchun ham Xudoga shukur, lekin
agar  eng yomoni  kelsa,  hayotimni  saqlab qolish  uchun Rik  Simpson va Jindrich  Bayerning
ko'rsatmalariga amal qilishga jasorat topaman, chunki yashashim uchun juda ko'p narsa bor
(mehribon erim) va biz sajda qiladigan o'g'il bola) qo'rquv ostida yiqilish.

Rik  va  Jindrichni  kuchlari  uchun  Xudo  rahmat  qilsin.Shuningdek,  Xudodan  bu  yo'lda
yurganlarning barchasiga baraka berishini  so'rayman,  chunki  bu oson yo'l  emas,  balki  shifo
uchun to'g'ri yo'ldir." PlatypusOnam

-- Katta rahmat,  PlatyPusMom.Bu kabi  xabarlar  menga uzoq,  ammo juda mazmunli,  har bir
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insonning ushbu doridan erkin foydalanish huquqi uchun kurashni davom ettirishim uchun kuch
beradi.Bu zavod butun dunyo bo'ylab to'liq qonuniylashtirilmaguncha men to'xtamayman, buni
sizga va'da qila olaman.JB

“Eritgichlarni tozalash mumkin.Ba'zida kimyoviy ishlab chiqaruvchilar shubhali sabablarga ko'ra
boshqa ifloslantiruvchi moddalarni qo'shadilar.Ular erituvchiga qaraganda ancha xavfli bo'lishi
mumkin va ularning erituvchilarga qo'shilishida bir xillik yo'q.Faqat erituvchilar masalasidan uzoq
bo'lgan  neft  ishlab  chiqarishning  murakkabligini  tushunadiganlar  uchun  bahs  kulgili
bo'ladi.Kimyoviy  pestitsidlar  haqida  qancha  sharh  o'qidingiz?Tozalanmagan  erituvchilarga
nisbatan  bularning  foizi  qancha?Bu  munozara  qayerda?Ko'p  odamlar  bu  munozarani
erituvchilarni  tanlashga  qisqartirdilar.Bu  kulgili!O'zingizning  tadqiqotingiz  bilan  shug'ullaning,
shubhali bo'ling, beadab bo'ling va o'zingiz qabul qilgan dalillarni yuqori darajadagi janoblarga
ishoning." Pol

“Bu  yerda  hech  kim  bilan  bahslashishga  ham  ahamiyat  bermang,  agar  siz  neft-kimyo
erituvchilardan  foydalansangiz,  vakuum  kamerasidan  foydalaning  va  qoldiqlarni  olib
tashlasangiz, men bu lavozimdan chiqib ketdim.Nasha yog'i saratonni davolaydi va naftani olib
tashlash  mumkin,  oziq-ovqat  donalari  spirti  neft-kimyo  erituvchilari  kabi  kuchli  yog'ni  hosil
qilmaydi.Men  neft-kimyoga  asoslangan  erituvchi  (sof  engil  alifatik  nafta)  va  oziq-ovqat  don
spirtining (95%, 190 chidamli) partiyalarini tayyorladim va ikkala moyni ham bemorlar bilan sinab
ko'rdim.natijalar bir xil  bo'ldi, sof engil nafta bilan tayyorlangan moy aslida don spirti  moyiga
qaraganda kuchliroq va tinchlantiruvchi.Agar siz neft-kimyoviy erituvchi (nafta, butan, geksan,
aseton)  ishlatmoqchi  bo'lsangiz,  buni  shunday  qo'ying.Men  oziq-ovqat  sifatini  ham
changyutkichdan so‘radim va nafta yog‘ini to‘liq tozalashga (vakuum kamerasida qaynatish va
ko‘piklanish)  qaraganda  ham  ko‘proq  vaqt  kerak  bo‘ldi,  shuning  uchun  siz  neft-kimyoviy
erituvchiga ega bo‘ldingiz va qoldiqlar haqida qayg‘urasiz, ular nima qilayotganini qiling. sanoat
va uni 35 psi bo'lgan vakuum kamerasiga qo'ying va qoldiqlarning so'rilishini tomosha qiling!
Shovqinning oxiri va haqiqiy TAJRIB !!!!!” Rayan

“Agar  siz  to'g'ri  naftadan  foydalansangiz,  neftda  hech  qanday  qoldiq  qolmaydi.  Men  uni
laboratoriyada sinab ko'rdim. Mayli, ozgina qoldiq, lekin gavjum shahar havosidan yoki yonilg'i
quyish shoxobchasida to'ldirganingizda yoki bog'ingizda biror narsani bo'yashda olganingizdan
muuuuuuch kamroq...” Shlyapa.

“Biz bir necha yillardan beri neft ishlab chiqaramiz va ko'pchilik kabi don spirtidan boshlaganmiz,
ammo vaqt o'tishi bilan tajriba bizga suvsiz erituvchilardan foydalanishni o'rgatdi. To'g'ri ishlov
berilganda, RSO qoldiq erituvchi darajasi 100 ppm dan ancha past bo'ladi va xuddi shu narsani
don  spirti  bilan  bajarish  mumkin,  chunki  bu  faqat  spirt  o'lchanadi,  ammo e'tibordan  chetda
qoladigan  narsa  shundaki,  don  spirti  suv  va  suv  hayot  olib  boradi.  Biz  ISO  bilan  ishlab
chiqarilgan RSO ni ko'rdik va mikroskop ostida qarasak, hayot yo'q, ammo donni talab qiladigan
dispanserlardan chiqadigan yog'lar tirik bakteriyalarga to'la!

Men laboratoriyalarda ko'p vaqt va pul sarfladim va ehtimol don spirti moyini laboratoriyaga olib
borgan va qoldiq erituvchi va suvning qoldiq darajasini tekshirgan yagona odamman. Aslida,
men shunday ekanligimga aminman, chunki yog'da qancha suv borligini o'lchash uchun asbob
yo'q. Qanchalik "bo'sh bog'langan" va "bog'langan" suv qolganligini aniqlash uchun shifokorni
turli asboblar bilan ishlashga majbur qilishim kerak edi va u aniq raqamni keltira olmasa ham, u
foizlarda  emas,  balki  foizlarda  o'lchanishini  aytdi.  millionga  qismlar.  Shunday  qilib,  bu
laboratoriya  va  olim  meni  hech  qachon  tarkibida  suv  bo'lgan  moydan  foydalanmaslikka
ishontirdi. Ajablanarlisi shundaki, erituvchi suv kabi emas, balki hisob-kitob qiladi; 100ppm da siz
kasallikni yengmaguningizcha ikki yoki uch oy davomida 0,06 gramm erituvchi iste'mol qilasiz.
Bu 0,06 gramm yoki taxminan 1,2 tomchi,

Men davolanish rejamda GI bilan ham ishladim. Biz raqamlarni yugurdik va ISO ning 100 ppm
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tezligida u haqiqatan ham tashvishlanmadi va bu darajadan 10 barobarida uning tashvishlari
bo'shashgan ichak va yomon nafas paydo bo'lishi mumkin edi. Bu men hayotimni saqlab qolish
uchun ishlatiladigan moy edi va men bugungi kunda parvarishlash uchun ishlataman, lekin endi
dispanserlar bizning moyimizni xohlashayotgani uchun biz etil spirtini ham ishlatishimiz kerak va
endi test raqamlari biroz pastroq bo'lib, qaytarilish miqdori sezilarli darajada oshdi. ortdi. Yana
bir  bor,  biz  birinchi  marta  boshlaganimizda,  men  Ever  Clearni  qaytarib  olish  yaxshi  g'oya
ekanligini his qildim, xuddi men uni erituvchida yaxshi tanlov deb bildim. Ilm va qonun mening
"his-tuyg'ularim" noto'g'ri ekanligini isbotladi; ilm-fan menga suvning zararli ekanligini ko'rsatdi
va TTB davlatlari Ever Clearni qaytarib olish jinoyat ekanligini ko'rsatdi. Shon

"Menimcha, Rik va JB aytmoqchi bo'lgan narsa, Rikning moy usuli ko'pchilikni yaxshi ko'rdi va
bizda boshqa qazib olish usuli  samarali  ekanligiga dalil  bo'lgunimizcha,  ishlaydigan narsaga
yopishib oling." Rebekka

SaratonVa dalillar

“22/4/13 kuni biz erimning so'nggi qon tekshiruvi natijalarini oldik va u so'nggi bir necha hafta
ichida tomoq og'rig'i virusiga qarshi kurashayotgan bo'lsa-da, u juda yaxshi.Ushbu Indica nasha
yog'i ekstrakti leykemiyani davolashda ajoyib ish qilmoqda!

Uning limfotsitlar soni doimiy ravishda pasayib bormoqda va trombotsitlar normal diapazonda,
shuning uchun tashvishlanmang.Umuman olganda,  biz neftning navbatdagi partiyasini  ishlab
chiqarishni davom ettirsak, bu Blackberry Kush, Granddaddy Purple va Washington Redning
Indica  aralashmasidir.Ushbu saraton kasalligiga  qarshi  dorining har  bir  tomchisiga kiradigan
yaxshi tebranishlar va shifobaxsh fikrlar bilan muborak.Rahmat sizga nasha." Debra

“Men uchun ishlagan.Hayot yana ajoyibdir." Zed

"Buni yaxshiroq aytish mumkin emas edi!" Piter

"Agar  siz  ilmiy  adabiyotlarni  o'qishdan  bezovta  bo'lsangiz,  Rik  Simpson  Oil  to'liq  ilmiy
ishonchlilikka ega" Robert Melamede, aka doktor Bob

"Hujayra omon qolish yo'lining inhibisyonu Badning defosforilatsiyasiga va bu Bcl-2 oqsilining
mitoxondriyaga o'tishiga va keyinchalik apoptozga olib keladi." Ummmm, Laymanning shartlari,
iltimos???” Imkoniyat

-- Bu shunday tarjima qilinadi: "Nasha saraton hujayralarini o'ldiradi", Chance.JB

"Nasha moyi haqida ko'rgan ko'plab sharhlar  va videolardan shuni aytishim kerakki,  kenevir
o'simlikida inson tanasi uchun "standart" yoki "optimal" sozlamalar mavjud." Remi

"Umurtqa  suyagi  bo'lgan  har  qanday  narsa  endokannabinoid  tizimga  ega.Aholining  yarmi
haligacha bilmaganligi achinarli.Endokannabinoid tizimi har bir fan va tibbiyot kitobida bo'lishi
kerak.Bu bizning bo'lajak shifokorlarimizni maktablar o'rgatishi kerak.Qanday qilib odamlar buni
jiddiy e'tiborsiz  qoldirishlari  mumkin,  bu tananing qanday ishlashining bir  qismidir.Bu qanday
"haqiqiy" fanni nashr etishni tanlash va tanlash buzuq.Bu yolg'on amaliyot.lol" Chloe

"Bu  ishlaydi,  chunki  u  kuchli  immunomodulyator  bo'lib,  shikastlangan  immunitet  tizimini
mustahkamlaydi  yoki  tuzatadi.Shuningdek,  u  teskari  transkriptaza  ingibitorlari  va  proteaza
inhibitörleri kabi DNKni yo'q qiladigan dorilar natijasida kelib chiqqan DNK yoki mitoxondriyal
shikastlanishni  tiklaydi.Nosog'lom  turmush  tarzi  yoki  boshqa  sabablarga  ko'ra  tanangizni
zararlardan tuzatib,  arv dorilari tomonidan etkazilgan zararni bartaraf etish orqali,  ha, siz uni
"yordamchi" davo deb ayta olasiz."Jon
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“Sizda  mavjud  bo'lgan  har  qanday  kasallik,  agar  bu moy  bilan  to'liq  davolanmasa,  yordam
berishi mumkin.Qaysi kasallik haqida qanday savol tug'ilishidan qat'i nazar, javob har doim "HA"
bo'ladi." Keti

"Bu  mening  do'stim  uchun  umurtqa  pog'onasidagi  degenerativ  disklarni,  o'smalar  va  asab
shikastlanishlarini davoladi va itimdagi saraton o'smalarini davoladi." Sara

“Men tibbiyot talabasiman, tibbiy fizika yo'nalishi bo'yicha o'qiyman, u asosan saraton kasalligiga
chalingan bemorlar bilan tibbiy tasvirlash va radiatsiya terapiyasi bilan shug'ullanadi.Aytishim
mumkinki,  meni juda yomon tushdan uyg'otganingiz uchun juda katta RAHMAT.Men cheksiz
miqdordagi ma'lumotni har tomondan tadqiq qildim va bu dori haqida hech qanday shubham
yo'q.Men  o'z  kursimga  qo'shildim,  chunki  men  saraton  va  boshqa  kasalliklarga  chalingan
odamlarga  yordam  berishni  xohlardim,  ammo  baribir  buzuq  tibbiy  tizim  hukmronlik
qilmoqda.Ko'rinib  turibdiki,  yagona  qiziqish  (BU YERDA IRELANDIYA)  o'layotgan  odamlarni
kimyo va radda so'nggi tiyinini quritib, pul ishlab bo'lgach, ularni teshikka tashlashdan oldin qon
to'kishdir.Men odamlarning o'limini ko'rdim.Ularning kasalliklari davomida asta-sekin yo'qoladi,
hali  ham  tabletkalar  va  boshqa  kokteyllarni  iste'mol  qilganda  va  men  u  bilan  oshqozonim
og'riyapti.Qanday qilib men buni amalga oshiradigan tizimning bir qismi bo'lishni xohlayman?
Yo'q  Boshqa.Siz  ilhom  manbai  emassiz  va  siz  (RIK)  mening  hayotimga  shunday  ta'sir
qildingizki,  men unga ergashishim kerakligini  bilaman va ishoning,  men Irlandiyada odamlar
sizning ismingizni bilishlariga ishonch hosil  qilish uchun hamma narsani qilaman.Men ushbu
dorining ajoyib qobiliyatlari haqida izoh berishim shart emas, chunki faktlar o'zlari uchun, ularni
tadqiq qilishni istagan har bir kishi uchun gapiradi.

Bilasizmi, o‘tgan kuni bir narsa o‘qidim-u, ag‘darishni yoki kulishni bilmay qoldim.Irlandiyadagi
yetakchi siyosatchi (Maykl Martin)  nashadan MS yoki saraton yoki unga tegishli  bo'lgan har
qanday  kasallikni  davolash  uchun  foydalanish  qo'llab-quvvatlanmadi,  chunki  "BU  yerda"Uni
tasdiqlovchi tibbiy dalil yoki tadqiqot yo'q edi." Men uni cho'kib ketishidan oldin bir necha marta
o'qishim kerak edi.Bu joyda nima xato?Tibbiy dalil yo'qmi?Kechirasiz, lekin jahl qilmasdan buni
qanday davom ettirishni ham bilmayman...” Brendan

--  Hurmatli  Brendan,  siz  neft  nima  ekanligini  ko'rayotganingizdan  va  xabar
tarqatayotganingizdan  juda  xursandman.Maykl  Martinga  kelsak,  u  men  uchrashgan  boshqa
siyosiy  turlar  bilan  bir  xil.Nega  bunday  buzuq  ahmoqlarga  tizimimizni  boshqarishiga  ruxsat
beramiz?Umid qilamanki, qachon janob.Martin saraton kasalligiga chalingan va u va'z qilgan
narsasini  mashq qiladi  va kimyoni o'zi  qabul qiladi.Brendanni qo'llab-quvvatlaganingiz uchun
tashakkur va yaxshi ishni davom eting.Bu biz g'alaba qozonadigan janglardan biri.Eng yaxshi
tilaklar, Rik Simpson

"Kanabinoidlar  laboratoriya  hayvonlarida  o'sma  o'sishini  inhibe  qiladi.Ular  buni  hujayra
signalizatsiyasining  asosiy  yo'llarini  modulyatsiya  qilish  orqali  amalga  oshiradilar,  shu  bilan
o'simta  hujayralarining  to'g'ridan-to'g'ri  o'sishini  to'xtatish  va  o'limga  olib  keladi,  shuningdek
o'simta angiogenezi va metastazini inhibe qiladi.

Kannabinoidlar selektiv antitumor birikmalardir, chunki ular o'simta hujayralarini o'zgartirilmagan
hamkasblariga ta'sir  qilmasdan o'ldirishi  mumkin.Kannabinoid retseptorlari  o'simta va o'simta
bo'lmagan hujayralarda hujayraning omon qolish va o'lim yo'llarini boshqacha tartibga solishi
mumkin.

Kannabinoidlar qulay dori xavfsizligi profiliga ega va an'anaviy kimyoterapiyaning umumiy toksik
ta'sirini keltirib chiqarmaydi.Biroq, kannabinoidlarni tibbiyotda qo'llash ularning psixoaktiv ta'siri
bilan  cheklangan  va  shuning  uchun  istalmagan  yon  ta'sirlardan  mahrum  bo'lgan
kannabinoidlarga  asoslangan  terapiya  ishlab  chiqilmoqda.  Manuel  Guzman  --  Boshqacha
aytganda,  nasha  ekstrakti  saraton  kasalligini  davolaydi.Bu  etishmayotgan  narsa  insonni
o'rganishdir.Nega?Hukumatingizdan va ularni nazorat qiluvchilardan so'rang.JB
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"Bu meni saraton kasalligidan davoladi ... Miyaning 4-bosqichi ... Ha." Kristal

“Tanja, u ishlaydi va men uni yedim.To'xtang, qarang va tinglang.Men sizda nol kasallik bo'lsa
ham, moyni olishni maslahat beraman.Bu sizni avvalgidan ko'ra yaxshiroq his qilish bilan birga
ularni  qabul  qilishdan himoya qiladi  va tanangiz  sizga rahmat  aytadi.Amerika hukumati  kabi
yopiq aqllar kimyo va radiatsiya kabi salbiy muolajalar tufayli ko'plab keraksiz o'limlarga sabab
bo'lmoqda.Agar  onam shifokorlarning  bunday  "amaliyot"  ko'rsatmasiga  amal  qilishdan  ko'ra,
moyni tatib ko'rishga tayyor bo'lganida edi, men ishonamanki, u bugun biz bilan bo'lardi.Agar
shunday  bo'lmasa,  u  shunchalik  azob-uqubatlarni,  og'riqlarni  boshdan  kechirmagan va oxir-
oqibat o'sha shifokorlar 100 000.00 dollardan ortiq muolajalardan so'ng sochiqni tashlaganidan
keyin o'zining ko'plik suyuqligiga cho'kmagan bo'lardi.Kimyoviy va radiatsiya klinikalari bemorni
tejash va qulaylikdan ko'ra, faqat o'zlarining pul daromadlari haqida qayg'uradilar.Aylanadigan
eshik mentaliteti  mavjud bo'lib,  faqat kutish xonalari igna uchun navbatini kutayotgan vayron
bo'lgan va asosan kal  odamlar bilan to'la.Sizniki  ham, retsept  bergan shifokorning fikri  ham
menda muammo bor.Davolanish  pul  foydasiga bog'liq  bo'lmasligi  kerak.Bu tez o'zgarishi  va
o'zgarishi kerak bo'lgan achinarli holat.Shaxsan men har qanday shifokorning "amaliyoti" uchun
sinov  ob'ekti  bo'lishdan  tiyaman.  Tanja,  o'zingni  his  qil,  lekin  senga  eng  yaxshi  tilaklarimni
tilayman.Rik Simpsonga qilgan va qilgan barchangiz uchun rahmat.Biz yaxshi kurash uchun
kurashamiz; qonunlar yoki qonunlar yo'q." Lyuis

"Uning  saraton  kasalligini  davolaydi  deyish,  ko'proq  izlanishga  loyiq  bo'lgan  boshqa  asosli
nuqtani  juda  xavfli  va  xayoliy  ortiqcha  baholashdir.Lekin  yo'q,  yo'q,  yo'q.Nasha  saraton
kasalligini davolamaydi.Hozirda saraton kasalligining aniq va haqiqiy davosi yo'q va faqat bir
qator  takabbur  tibbiy,  ovqatlanish  va  psixologik  harakatlar  saraton  kasalligidan  o'lim  xavfini
kamaytirishga yordam beradi.Nasha saratonni davolamaydi va bemorlar buni bilishlari kerak."
Davide

"RSO saratonni o'ldiradi, do'stim ...Chekish, yo'q, lekin RSO ha." Kevin

"Bu erda menga yordam berish uchun g'amxo'rlik qiling, iltimos, do'stim ..." Jeff

“Birinchidan, “saraton” - bu kistadan tortib neyroblastomagacha bo'lgan hamma narsa, shuning
uchun “saratonni davolaydi” umumiy, illyuziv va o'ziga xos emas.Keyin, nasha hujayralarning
ko'payishiga  juda  yaxshi  ta'sir  qiladi,  bualbatta  yordam  beradi,  lekin  muntazam  ravishda
o'smalarni davolamaydi.Shunga qaramay, saratonning har bir turi har xil  va nasha an'anaviy
tibbiyot tomonidan keng tarqalgan va juda samarali davolanadigan saraton turi bo'lgan ko'krak
saratoniga  qandaydir  ijobiy  ta'sir  ko'rsatdi.Aytgancha,  men  nashani  qonuniylashtirish
tarafdoriman, lekin men muqobil davolash usullariga juda ochiq bo'lsam ham, men o'zimni bu
dabdabali da'voga qo'shilmayman. Davide

"Jindřich Bayer, yordam bering, iltimos!!!" Kevin

"Nasha ma'lum turdagi o'smalarga qarshi kurashda ijobiy javob beradi, deb aytish men qabul
qila oladigan da'vodir." Davide

-- Davide, nimani xohlasang, qabul qil, men bilan yaxshi.Ha, Rik Simpson moyi haqida juda kam
qattiq  ma'lumotlar  mavjud,  ammo  bu  faqat  tibbiyot  tizimining  korruptsiyasi  va  ularning  pul
ustalari bilan bog'liq.Bu Kolorado va Vashington o'z ma'lumotlarini etkazib berishni boshlaganda
tez orada o'zgaradi.Bundan tashqari, Isroil va Gollandiya hozir neftni sinab ko'rishni boshladilar,
Chexiya yaqin orada qo'shiladi.

Bizga  ma'lumki  va  minglab  bemorlar  bilan  amaliy  tajribamizdan  ko'rinib  turibdiki,  moy
saratonning  barcha  turlarida  hozirda  tibbiyot  tizimi  tomonidan  taqdim  etilgan  narsalarga
qaraganda ancha yaxshi  ishlaydi.Agar  siz  dalil  qilmoqchi  bo'lsangiz,  moy tayyorlang va teri
saratoni  bilan  kasallangan  odamni  toping va unga moy surtilganda nima bo'lishini  tomosha
qiling.Eng yaxshi tilaklar, JB
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“Agar siz ba'zi yirik xayriya tashkilotlari ortida turgan boylar haqidagi haqiqatni bilsangiz, pulingiz
qayerga  ketayotganini  tushuna  boshlaysiz.Shuningdek,  1960-yillarda  poliomielitga  qarshi
vaktsina  230  million  amerikaliklarga  berilganida,  ular  bu  vaktsinalarda  maymun  virusi  sv40
borligidan bexabar bo'lganligi haqidagi tarixiy ma'lumotlarni ham ko'rib chiqishingiz kerak.Keyin
1963  yilda  prezident  Nikson  saraton  kasalligiga  qarshi  urush  e'lon  qildi,  chunki  u  saraton
epidemiyasi kelishini bilib oldi.Qarang, SV40 maymunlarda bo'lgan, ular kompaniya bo'laklari
bo'yicha vaktsina uchun antikorlarni yig'ib olishgan.Saraton sifatida namoyon bo'lishi uchun 30
yilgacha vaqt ketishi mumkin.Aynan o'sha davrda Amerika sog'liqni saqlashni xususiylashtirish
boshlandi  va  Nikson  foyda  olish  uchun  buni  amalga  oshirish  uchun  xususiy  tibbiy  yordam
ko'rsatuvchi  provayderning  orqasiga  chiqdi.Haqiqat  shundaki,  ular  saraton  deb  ataladigan
sanoatni yaratdilar va umumiy aholi RSO haqida bilishlarini xohlamaydilar. Metyu

“Oʻzingiz tayyorlang, biz Rikdan buni olishimiz mumkinmi deb soʻragan edik va bir muncha vaqt
oʻtgach, biz Amerikadan uzoqda yashayotganimiz va moliyaviy cheklovlar tufayli uni olish uchun
biron joyga sayohat qila olmasligimizni angladik, biz videoni 100 marta tomosha qildik. , amalda
uni yodlab oldi, mahalliy provayderdan nasha topdi, haroratga ishonch hosil qilish uchun guruch
pishirgich,  spirtli  ichimliklar,  hatto  termometr  sotib  oldi.Bu  biz  o'ylagandan  ham  osonroq
bo'ldi.BIZ BUNI O'ZIMIZ QILGANIZ.Yigitim 4 kundan beri ichyapti...Biz kutamiz va ko'ramiz.Biz
tibbiy jurnallarni o'qidik va ko'plab hujjatli filmlarni tomosha qildik, ularning barcha natijalari bir xil
(UCLA, Garvardda o'tkazilgan klinik sinovlar ...) -- yog' saraton hujayralarini o'ldiradi!Shunday
qilib, biz buni qilishga qaror qildik, chunki siz buni sinab ko'rmaguningizcha hech qachon qila
olmaysiz! ” Ioanna

“Azizim,  qo'shnilaringizdan  so'rang  ...  sizga  yaqin  kimdir  allaqachon  bo'lishi  mumkin.Aspirin
so'ragandek so'rangmi?Yigirma to'lqinla." Qumli

“Platseboning  ba'zi  odamlarni  davolayotgani  dori-darmonlarni  abadiy  tark  etish  va  platsebo
san'atini  o'rganish  uchun  sababdir.Samarali  davoga  ega  bo'lganingizda,  siz  hech  qachon
platsebo  tadqiqotini  o'tkazmasligingizni  aytsangiz,  siz  haqsiz,  bu  kasal  va  shafqatsiz
bemorlarning yarmini o'ldiradi. Kristofer

-- Bu haqiqatan ham kasal va shafqatsiz bo'lardi, Kristofer, shuning uchun men shaxsan buni
qilmayman.Boshqalar xohlasa, qila oladi, lekin men xohlamayman.Men tibbiyot tizimi moydan
platsebo sifatida foydalanishni boshlashini  xohlayman - agar ular ishlatmoqchi bo'lgan narsa
moydan  ko'ra  xavfsizroq  va  samaraliroq  (va  bemor  uchun  qiziqarliroq/yoqimliroq)  ekanligini
isbotlasa, ular davom etib, uni sotishlari mumkin. .Agar yo'q bo'lsa, unda yo'q.Menimcha, bu
juda oddiy va juda oqilona.Kelajakda ham shunday bo'ladi, nega kutish kerak?JB

“Hali  biror  dalil  bormi?Nasha har  kim uchun saraton kasalligiga  yordam berishining haqiqiy,
tasdiqlangan  isboti?Anekdot  hikoyalari  ilmiy  jihatdan  mutlaqo  hech  narsani
anglatmaydi.Kechirasiz.Men e'lon qilinayotgan dalillarning etishmasligini topdim va bu haqiqat
bo'lishini juda xohlayman.Lekin HAR QANDAY tasdiqlanadigan dalillar bormi?Klinik tadqiqotlar?
Siz umuman biror narsa yozishingiz mumkinmi?Shunchaki qiziq.Men nafratchi emasman.Men
siz tomondaman lekin...baribir...” Sí

"Saraton  kasalligiga  chalingan  va  o'zlarini  yoki  yaqinlarini  davolash  uchun  nasha  moyidan
foydalanganlar haqida ko'plab guvohliklar mavjud ...Bir oz tadqiqot qiling, Si.Agar sizga "klinik"
tadqiqotlar  kerak  bo'lsa,  siz  ularni  olmaysiz,  chunki  tadqiqot  bilan  shug'ullanadigan
kompaniyalar THC ning tabiiy ko'rinishida samaradorligini oshkor qilishdan pul ishlashga qodir
emaslar.U  birinchi  navbatda  "kimyoviy"  formulaga  aylantirilishi  va  shu  tarzda  sotilishi
kerak.Hammasi o'z sezgi va sog'lom fikringizdan foydalanish va o'z xulosalaringizga kelish yoki
guvohliklarga e'tibor bermaslik haqida.Men ularga ishonishni tanladim! ” Cher

"Hey Kim, men sizni nasha toksik bo'lmagan hayotni qutqaruvchi dori sifatida "ritorika" ekanligini
isbotlashga chaqiraman.Bu bilan omad tilaymiz.Men ham siz  kabi  ovoz chiqarar  edim.Keyin
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men  bu  "ritorika"  orqali  teshik  ochishga  qaror  qildim,  chunki  bu  BU  BO'LGAN  BO'LISHI
KERAK...  bola,  men  noto'g'ri  edim.Men  o'lik  noto'g'ri  demoqchiman.Siz  ilmiy  100%  TEMIR
KO'PLANGAN FAKTlarni  inkor  eta olmaysiz.Men qila  olmadim, siz  ham qilmaysiz.FAKTLAR
FAKTLAR  va  bu  FACT,  Kim.AMA  va  Big  Pharma  Jinoyatchilardir.Ular  bila  turib,  SOFO
FOYDALANISH uchun Xudoning bu ajoyib sovg‘asini jinga aylantirishga va yolg‘on gapirishga
yo‘l  qo‘yishdi!Ular  sizning  oila  a'zolaringizning  azoblanishiga  va  o'lishiga  ruxsat  berishdi,
Kim.Agar siz  ushbu Petrokimyoviy mahsulotlarni  dori  deb hisoblasangiz,  yana bir  bor o'ylab
ko'ring.Siz ba'zi "ritorika" ni kashf qilishni xohlaysiz, borib doktoringiz bilan gaplashing, Amerika
saraton  jamiyati  bilan  gaplashing,  zaharli  dori  ishlab  chiqaruvchilar  bilan  gaplashing.E'tibor
bering,  Kim,  ular  "xavfsiz"  deb  da'vo  qilayotgan  har  bir  tabletka  EMAS!Menga  ZAHILI
bo'lmaganini toping, faqat BIR!Shunga qaramay, bizda KASALLIKNI davolashi isbotlangan er
yuzidagi  eng  kuchli  dorini  ishlab  chiqaradigan  ZAHARLI  BO'LMAGAN  SABZAVON  bor  va
bizning  “sog'liqni  saqlash  mutaxassislarimiz”  va  hukumatimiz  hayotni  saqlab  qolgan  bu
sabzavotni bizni inkor etishni o'rinli deb topdi, bu bizga azob chekishimiz va o'lishimizga imkon
beradi. jamiyatdagi narsalarni yanada xavfsizroq qilish uchun qamoqda ..."RITORIKA" haqida
gapirmoqchimisiz???Umid qilamanki, bu post sizning ko'zingizni HAQIQATga ochadi.Agar yo'q
bo'lsa,  RIP  Kim,  siz  va  sizning  turingiz  uchun  umid  yo'q,  sizda  "Klinik  endokannabinoid
etishmovchiligi" mavjud. Qarang, bu haqiqatdir”. Dan

“Rik va JB sizga katta rahmat... Sizlar tufayli men endi haqiqatni bilaman.Salomatlik, tinchlik va
baxt. ” Tina

"Rik Simpson, siz juda axlatga to'lasiz.Saratonni davolab bo'lmaydi!” Jeyson

“Jeyson  hukumat  uchun  ishlashi  kerak.Men  buni  o'z  ko'zim  bilan  ko'rganman  ».  Metyu
"Kris,  agar siz RSO-da Youtube videosini  ko'rsangiz,  jarayon o'sha erda.Men naftadan ko'ra
Everclear-dan foydalanardim,  ammo shaxsiy  narsa.Metyu,  Jeyson hukumatda ishlayotgandir
YOKI u juda yosh va koinotdagi  barcha ma'lumotlarni  o'rgangan deb o'ylaydi.Shundagina u
nimadir  qilish  mumkinligini  ochiq-oydin  bayon  qilishi  mumkin.U  har  bir  zarracha  ma'lumotni
bilishi kerak edi." Judie

"Siz marixuanadan keyingi targ'ibot kabi yomonsiz ...Siz odamlar uchun qilayotgan ishingiz juda
zo'r va saraton kasalligini  davolashdan tashqari  YO'Q!Semptomlarni  engillashtirish va og'riqli
odamlarga  yordam  berish  ha.Lekin  sizning  ekstraktlaringiz  xom  va  tozalikdan  uzoqdir.Men
hukumatda ishlamayman.Men buni ko'rganimda shunchaki bema'nilikni bilaman." Jeyson "Men
20 yildan beri uyqu buzilishi bilan shug'ullanaman, RSO moyi birinchi marta uxlab qolishimga
yordam berdi va men uyg'onganimda og'riqsizman!Vajjaj!Jeyson, nega shu yerdasan?Agar buni
bilishni istamasangiz, shunchaki keting!” Bonni

“@ Jeyson!!!U saraton yoki STFUni davolamasligini isbotlang!!!” Jon

"Menga dalil ko'rsatingmi?Va Jon kulgili, siz "STFU" kabi vulgar tilga qaytishingiz kerak.Sizda
qanchalik aql-zakovat borligini ko'rsatadi!Siz Texasdan ekaningiz ajablanarli emas...” Jeyson

“Jeyson, agar shunday davom etishni istasangiz, sizni bu saytdan taqiqlashim kerak.Ko'proq
tadqiqot qilinghukm chiqarishdan oldin." JB

“Meni man qil, jinni!Siz yolg'onchisiz va hech narsaga hech qanday dalil yo'q!Siz jinni izlanishlar
qilasiz va bu bechoralarga yolg‘on gapirishni bas qiling!Sizning yog'ingiz pishirilgan iflos axlat
uchun xom!Siz qandaydir yo'l  bilan pul uchunsiz!Shuning uchun meni taqiqlang, chunki men
haqiqatni  va  THC,  CBD  va  boshqalarni  bilaman.SARATONNI  DAVOLAMANG,  siz  tibbiy
marixuana jamiyati uchun saratonsiz!" Jeyson

"Xayr, Jeyson." JB

“Erim  haq.Menda  buni  tasdiqlovchi  4  ta  PET  skanerlari  bor.Yog'ni  og'irlashtirganimda,
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o'simtalarim aqldan ozgandek ketardi.Dozani kamaytirishim kerak bo'lganida, ular qisqarishdan
ko'ra barqarorroq.Menda narsalar ishlayotganiga ko'rinadigan dalillar bor." Mariya

“Pul  topish uchun yolg'onga o'xshaydi.Haqiqatan ham,  qonun menga moy tayyorlash uchun
kanop  yetishtirishga  ruxsat  beradi  deb  o'ylaysizmi?Haqiqiy  do'stni  oling.Men  leykemiyaga
chalinganman va siz  aytgan  so'zlarga  ishonmayman.Bemorga duo  qilayotgan jinni  firibgarni
qamoqqa olish kerak.Agar bu ishlayotganiga ishonchingiz komil bo'lsa, haqiqiy klinik sinovlarni
o'tkazing.Ko'p mamlakatlar sizga buni qilishga ruxsat berishadi, oqsoq eshak FDA bahonasini
ishlatmang!" Stiven

-- Stiven, moyga qanchalik tez tushsangiz, shuncha yaxshi.Haqiqatan ham, neft haqida ilmiy
tadqiqotlar  yo'qligi  uchun meni ayblamang.Agar tibbiyot tizimi haqiqatan ham o'zlari  qilishlari
kerak bo'lgan ishni qilgan bo'lsa, faqat shu sakson guvohnomaning o'zi o'tkazilishi kerak bo'lgan
o'nlab yoki yuz minglab tadqiqotlarni o'tkazish uchun ko'rishlari kerak edi.

Rik va men bu tadqiqotlarning barchasini o'tkazishga qodir emasmiz, bu bizning byudjetimizdan
ancha ko'p, bundan tashqari, biz ularni qonuniy va o'zimiz xohlagan tarzda o'tkaza olmaymiz,
shuning uchun hozir ularning ishlarini boshqalar bajarishi kerak.Bilishimcha, tibbiy marixuanaga
ruxsat  berilgan shtatlar  bor,  nega ular  hali  tadqiqot  o'tkazmaganini  bilmayman.Masalan,  teri
saratonida, bu bir necha oy ichida, faqat yog'ni topikal ishlatish bilan amalga oshiriladi.Lekin bu
sodir bo'lmaganga o'xshaydi yoki men bunday tadqiqotlar haqida bilmayman.

Ammo biz aytayotgan hamma narsani tasdiqlovchi ilmiy dalillar mavjud: bu tadqiqot 2006 yilda
nashr  etilganhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594va  bu  yaqinda  nashr
etilganhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Umid qilamanki, bu sizning ilmiy ehtiyojlaringizni qondiradi va umid qilamanki, shifokorlaringiz
sizni kimyoviy zahar bilan o'ldirish imkoniyatiga ega bo'lgunga qadar moyga tushasiz, agar u
to'g'ri va axloqiy tibbiy tadqiqotda sinab ko'rilsa, bunga hech qachon yo'l qo'yilmasdi.JB

"Rik  Simpson,  nasha moyi  haqidagi  ishonchimni  tasdiqlaganingiz  uchun tashakkur  ...Menda
TSSB  bor  va  men  nasha  iste'mol  qilganim  uchun  endi  dori-darmonlarni  qabul
qilmayman  ...Haqiqiy  narsa...Men  ko'pchilikning  qarshiligiga  duch  kelaman,  lekin  men nima
ishlayotganini  bilaman  va  buni  boshqalarga  targ'ib  qilaman...Bu  MOda  hali  ham
noqonuniy  ...Lekin,  ehtimol,  men  sizning  barcha  guvohliklaringizni  baham  ko'rish  orqali
odamlarni tarbiyalashda yordam bera olaman ...va ehtimol bu tez orada qonuniy bo'ladi ... "Ale

"Men rozi bo'ldim, 12 yoshli faxriy sifatida yaqinda PTSD uchun ajratilgan bo'lsam, men ajoyib
ishlash uchun ovqat topdim va bu o'rim-yig'im mavsumida ozgina yog' tayyorlamoqchiman." Jon

“Yangi  ishga kirishga 4 kun qoldi.Hech qanday nojo'ya ta'sirlar,  chekinishlar  va odamlarning
boshini  tishlamaslik!Sizning tadqiqotingiz  bor,  lol.So'zni  tarqating!Bizga bu kerak.Biz  dunyoni
yaxshiroq joyga aylantirish uchun insoniyat oldida qarzdormiz.Bu boshlanish.:)" Kristina

“Tadqiqotchilar shunday xulosaga kelishdi: “Bu yerda keltirilgan maʼlumotlar biz bilgan birinchi
maʼlumotlardan biri boʻlib, odamlarda PTSD etiologiyasida CB1 (kannabinoid) retseptorlari va
endokannabinoidlarning  muhim  rolini  koʻrsatib  beradi.Shunday  qilib,  ular  TSSB  zaifligining
informatsion biomarkerlarini ishlab chiqish va tasdiqlash uchun asos bo'lib xizmat qiladi.TSSB
uchun dalillarga asoslangan davolashning keyingi avlodini ishlab chiqish.

Ammo federal amaldorlar bu jarayonni oldinga siljitishda yordam berishini kutmang.2011 yilda
federal  ma'murlar  Feniksdagi  Arizona  universiteti  tergovchilariga  PTSD  bilan  og'rigan  50
bemorda  nasha  iste'molini  baholash  uchun  FDA tomonidan  tasdiqlangan,  platsebo-nazorat
ostidagi klinik sinovni o'tkazishga to'sqinlik qildi.

Ilmiy yaxlitlik?Marixuana haqida gap ketganda emas.Uzoqdan emas”.
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--  Iltimos,  bizni  nasha  moyi  haqida  tibbiy  tadqiqotlar  yo'qligida  ayblamang.Ha,  bu  dunyoni
haqiqatan  ham  boshqaradigan  bir  guruh  odamlar  borligini  va  ular  nashaning  qaytishini
kechiktirish  uchun  hamma  narsani  qilishlarini  qanchalik  tezroq  tushunsangiz,  siz  uchun
shunchalik  yaxshi  bo'ladi.Bu  biz  nasha  dori-darmonlarini  o'tkazib  yubormasligimizni
anglatmaydi, bu faqat kerakli yoki kutilganidan ko'proq vaqt talab qilishini anglatadi.JB

“15  yoshimda  birinchi  marta  nasha  chekkanimda,  miyam  to'satdan  o'sha  paytgacha  kerak
bo'lgan etishmayotgan kimyoviy moddani olgandek bo'ldi. Mening tashvishim va depressiyam
shunchalik oson ediki, bu menga bir muncha vaqt yangi hayot baxsh etdi. Men har doim nima
uchun biz uchun juda yaxshi bo'lgan narsa noqonuniy ekanligiga hayron bo'lganman, lekin bu
mening qisqacha javobim. Ajoyib ish qilganingiz uchun tashakkur, Rik va JB Maylzga hurmat

"Mening bir  do'stim bor,  u sobiq dengiz va Iroq urushi veterinari.U TSSBning og'ir  holatidan
aziyat  chekmoqda.Nasha  -  bu  unga  normal  hayot  kechirishga  yordam  beradigan  yagona
narsa.VA  hech  qachon  qilgan  yoki  unga  bergan  hech  narsa  haqiqatan  ham  yordam
bermagan.Xotinim  va  men  jiddiy  tibbiy  muammolardan  aziyat  chekmoqdamiz.Nasha  bizga
yordam beradigan  yagona  narsa.Aynan  shu  sabablarga  ko'ra,  biz  ushbu  ajoyib  o'tni  Ayova
shtatida qonuniylashtirishga harakat  qilish  uchun qo'limizdan kelganini  qilmoqdamiz.Ko'pgina
veterinarlarimiz sifatli nashadan doimiy qonuniy foydalanish imkoniyatiga ega bo'lishdan katta
foyda ko'rishadi.To'liq qonuniylashtirish yagona yo'l deb hisoblayman." Jastin

“Men kanop moyini bir necha sabablarga ko'ra iste'mol qilaman va men hech qachon bunchalik
yaxshi  uxlamaganman  va  o'zimni  juda  yaxshi  his  qilmaganman.Rik  Simpson  va  JB  ga  bu
o'simlik  tasavvur  qilinadigan  hamma narsada  ajoyibotlar  yaratishi  haqida  xabar  berganingiz
uchun  rahmat!Faqat  buni  qiling  odamlar  va  o'zingiz  ko'ring  !!Bu  haqiqiy  imonli  bo'lishning
yagona yo'li, menga ishon!! Val

-- Rahmat, Val.To'g'ri, hech narsa yog'ning qo'lidan kelganicha shaxsiy tajribaga ega emas.Siz
buni sinab ko'rganingizdan so'ng, masalan, kuyish yoki chivin chaqishi va qichishish va og'riq bir
necha soniya ichida yo'qoladi, har kim sizga nima istayotganini aytishi mumkin va siz ular sizga
nima istayotganini ayta olishlarini bilib olasiz, ammo yog' hali ham shunday bo'ladi. eng yaxshi
dori bor.Va agar biror narsa yuz bergan bo'lsa, uyda bir chelak bo'lishni xohlaysiz.

Siz  biz  aytgan  so'zlarga  ishonishingiz  shart  emas,  shunchaki  moy  tayyorlang,  kuygan,  teri
saratoni, diabetik yarasi bo'lgan odamni toping, keyin uni mahalliy ravishda qo'llang va nima
bo'lishini tomosha qiling.Keyin shuni yodda tutingki, siz yog'ni iste'mol qilganingizda tanangizda
ham xuddi shunday bo'ladi va bu siz bilishingiz kerak bo'lgan narsadir.JB

“O'tgan aprel oyida, ko'krak bezi saratonidan 5 yil qutulganimdan so'ng, menga yana tashxis
qo'yildi.Bu safar 4-bosqich, umurtqa pog'onasi, qovurg'a, limfa tugunlari, to'sh suyagi va ko'krak
qafasi bilan yakunlandi.Menga asosan palliativ yordam taklif qilindi va ular meni haddan tashqari
og'riqdan saqlashga harakat qilishlarini aytishdi ...Uyga borib, ishlarimni hal qilish uchun.Men
juda og'riqli edim va ular juda yomon yon ta'sirga ega bo'lgan toksik og'riq qoldiruvchi vositalarni
(Percocet,  gidromorfon  va  deksimetazon)  yozishni  davom  ettirdilar.Men  bular  ustida  ishlay
olmadim.

Erim bu narsalarni Internetda o'qiy boshladi va men hech bo'lmaganda shubha bilan qaradim,
lekin buni sinab ko'rish orqali hech narsa yo'qotmasligimni tushundim.Kuniga 3 marta juda oz
miqdorda Oq bevani chaynash.O'tgan hafta men suyaklarim butunlay yo'qolganligi haqida xabar
oldim.Bugun  menga  aytishdiMRI  yumshoq  to'qimalarning  o'smalarining  sezilarli  qisqarishini
ko'rsatadi.Hozir unchalik shubhalanmayman va o'zini yaxshi his qilyapman, og'riq yo'q. Julia

“3 1/2 yil oldin menga ko'krak bezi saratoni tashxisi qo'yildi, 3-bosqich, tajovuzkor.Mastektomiya,
kimyoterapiya va radiatsiya qilingan va testlar  ko'proq saraton uchun salbiy  bo'lgan.Afsuski,
mening  saratonim  metastlangan  va  bu  uni  ko'krak  saratoni  uchun  agressiv  4-bosqichga
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qo'ydi.Menda suyak saratoni bor edi va xayoliy singan edim, u erda saraton chap son suyagini
yeb ketgan, chap oyog'im esa saratonga to'la edi.RSO uchun to'g'ri yo'nalishni ko'rsatib, ko'krak
qafasi, qorin va tos a'zolarini skanerlashdan ajoyib yangilik oldim - u erda saraton yo'q.Oldingi
tekshiruvlarimda 8 ta saraton dog‘lari bor edi, 1 tasi chap oyoqda, 5 tasi umurtqa pog‘onasida va
2  tasi  belning  pastki  qismida,  tez  orada  o‘sha  sohani  skanerlash/rentgenogrammasidan
o‘tkazaman va umid qilamanki,  yana yaxshi  xabarlar  haqida xabar  bera olaman.Bu mening
hayotimni saqlab qoldi!Bu 16 oy oldin bo'lgan shifokorning "Siz oxir oqibatdasiz, ishlaringizni
tartibga  keltiring  va  biz  sizga  4  oy  yashashingiz  uchun  vaqt  beramiz"  degan  so'zlarni  urdi.
(Qo'shimcha qilishim kerakki, u endi yuruvchining yordami bilan yurib, to'shakda uxlayapti, bu 3
yildan  beri  qila  olmagan  narsadir.Uning  keyingi  maqsadlaridan  biri  men  bilan  musiqa
murabbosiga qatnashish uchun yaxshi/mobil bo'lishdir.)"

“Salom  Jindrich,  kecha  men  Rikning  kitobini  o'qib  chiqdim.Ajoyib  narsalar!Rostini  aytsam,
menga moyning haqiqiy sehrli kuchi haqida boshqa dalillar kerak emas!Men ham ba'zi tajribalar
o'tkazdim va har kuni bu dori qila oladigan yangi narsalarni kashf qilaman!Ajoyib!Afsuski, men
bunga ishongan bo'lsam ham va qiz do'stim amin bo'lsa ham, uning onasi qandaydir tarzda
butunlay "qo'yib yubora" olmaydi ...va u hali  ham yomon kimyodan voz kechganiga ishonchi
komil emas... Men doimo yaxshi dalillar keltirishga harakat qilaman, lekin uning o'rniga qaror
qila  olmayman!U  saraton  kasalligiga  chalingan  va  hayotini  nima  qilishni  o'zi  hal  qila
oladi.Bilaman,  u  baribir  oxir-oqibat  tuzalib  ketadi,  chunki  biz  unga  shunchalik  ko'p  moy
solamizki,  uning  o'lishi  mumkin  emas.Ammo  shunga  qaramay,  men  bu  ahmoq  kimyoviy
moddalar  bilan  o'ynashni  juda  ahmoqona  va  juda  xavfli  deb  bilaman,  ayniqsa  siz  saraton
kasalligini davolagan tabiiy dori vositalaridan foydalansangiz!Men saraton va tibbiyot tizimi bilan
bog'liq  tajribangizni  o'qidim  ...Yo‘qotganingiz  uchun  juda  afsusdaman...  va  endi  sizning
an’anaviy “tibbiyot”ga munosabatingizni yaxshiroq tushunaman!” Luidji

--  Salom  Luiji,  kitob  haqidagi  yoqimli  so'zlaringiz  uchun  tashakkur  va  siz  o'tib  ketishingiz
achinarli.U qaysi muolajani tanlashi uning tanlovi, lekin men kimyoga yaqinlashmayman - faqat
onamning  hikoyasini  o'qib  chiqing,  ehtimol  u  zaharni  qabul  qilish  hech  qachon  yaxshi  fikr
emasligini tushunadi, ayniqsa bu asosli yoki zarur bo'lmasa.Agar u moyni iste'mol qilsa, uning
kimyoviy davolanishdan omon qolish imkoniyati sezilarli darajada yaxshilanadi, lekin yana nima
uchun uning kasal tanasiga ko'proq zarar yetkazish kerak?Bu hech qanday ma'noga ega emas.
Eng yaxshi tilaklar, Jindrich

"Bu ko'plab yaxshi odamlar bilan kurashishi kerak bo'lgan jang, nasha, uning kannabinoidlari va
bemorga  zarar  etkazmasdan  saratonni  o'ldirish  qobiliyati  haqidagi  yangi  rivojlanayotgan  va
mavjud  ma'lumotlar  bo'yicha  hech  qachon  oldinga  siljmasdan  ko'proq  narsani  biladi  deb
o'ylaydigan nodon Doktor.Bizning nuqtai nazarimizdan, ular shunday xavfsiz narsa uchun zahar
talab qilishlari qanchalik aqldan ozgan, nega?Bu jaholatmi yoki qo'rqib ketishyaptimi?

IBS uchun ushbu moyni o'rganganimdan beri men 5 yilda bir marta shifokorni ko'rdim va bu men
o'zim qila olmagan narsa uchun edi.Chiqib ketgan pushtirang va men hech qachon yuqmaslik
uchun moydan foydalanardik,  tikuvlarni  hech qanday azob-uqubatlarsiz olib tashladik va har
safar  qo'llaganimda,  yallig'lanish  olib  tashlanganligi  sababli  og'riq  bir  zumda
yo'qoldi.Fizioterapiya o'rniga 2 1/2 oydan 3 oygacha va davolanish uchun taxminan 9 oydan bir
yilgacha to'liq davolandi.Men o'z ko'zim bilan qayta-qayta ko'rganman va buni mendan hech kim
tortib ololmaydi." Kovi

“Shifokorlar  olim  emas  va  ular  ilm  bilan  shug'ullanmaydilar.Agar  shunday  qilishsa,  ular
hukumatdan  marixuanaga  ruxsat  berishni  talab  qilgan  bo'lar  edi.Buning  sababi  shundaki,
tananing  hozirda  tasdiqlangan  qismi,  endokannabinoid  tizimi  Amerika  tibbiyot  jamiyati
tomonidan butunlay e'tiborga olinmagan.Boshqa mamlakatlarda marixuana va ayniqsa saraton
kasalligi bo'yicha ko'proq tadqiqotlar olib borilmoqdadavolash, Amerika tibbiyot muassasasi Big
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Pharma  tomonidan  boshqariladi,  katta  sug'urta,  va  katta  pul.Shifokorlar  o'zlarining
hunarmandchiligi ustidan nazoratni shifokor bo'lmagan va qo'rquvga asoslangan siyosatchilarga
berishdi.Ular yillar davomida patent yuristlari nazorati ostida muqobil usullarni topishga harakat
qilishadi, shu bilan birga potentsial davolanishga tahdid soladilar.

Agar  marixuana  qandaydir  savodsiz  qabila  tomonidan  boshqariladigan  chuqur  o'rmonda
yashiringan bo'lsa, Big Pharma birinchi bo'lib uning ishlab chiqarilishini nazorat qiladi, ko'plab
turli  kannabinoid  birikmalarini  patentlaydi  va  keyin  shifokorlarga  murojaat  qilib,  uni  "yozish"
uchun  murojaat  qiladi.Ammo  AQShdagi  eng  katta  qabila  allaqachon  haqiqatni  baqirishni
boshlagan.Big Pharma uchun bu qabila sotilmagani achinarli. Brayan

“Bu  dalil  bizda.Va  biz  uni  baham  ko'ramiz.Rag'batlantirish  uchun  ishlaydigan  giyohvand
moddalarni  tashuvchilarning  tibbiy  guruhi  [endi  hurmat  bilan  munosabatda  bo'lmaydi].Ular
hamyonlarida  chayqalib  yurishadi.Ular  nima bo'layotganidan xabardor  va  ularning o'yindoshi
FDA ular  bilan  birga  ketmoqda.Biz  bu  safar  ichki  zulmni  qabul  qilishdan oldin  duch kelgan
zulmning har qanday shaklidan farq qilmaydi.Biz buni o'zimizga qilyapmiz.Saraton kasalligini
davosi bor,  cho‘ntagimiz va byulletenimiz bilan ovoz bermagunimizcha,  hozir bizni  TIBORAT
zo‘rlab qo‘yayotganiga davo yo‘q!” Thielman

“Men qarindoshlarim va doʻstlarim Ona Yerdan shifo paydo boʻlganda, asta-sekin oʻldirish uchun
oʻn  minglab  dollar  sarflashga  majbur  boʻlganidan  keyin  tezda  rad  etishlarini  va  oʻlishlarini
kuzatganman.Qani, endi uyg'on, bu ahmoqning hidini his et.Stereotiplarga sakrab tushmang va
HAQIQIY tadqiqot olib boring”. Emi

“Menda Altsgeymer bilan kasallangan keksa bir ayol bor edi.U 24/7 parvarishga muhtoj edi.U
ovqat  tayyorlamoqchi  bo‘lib  oshxonasiga  o‘t  qo‘ydi.Biz,  u  moyga  tushdi  va  bir  oy  ichida
nevaralarini yana tanidi va xotirasini tiklay boshladi. Janet

"Men kimyo/raddan ko'ra RSO ni afzal ko'rishimni bilaman... Qiziq, ba'zi odamlar RSOni rad
etishlari mumkin bo'lsa, boshqa hamma narsaning nojo'ya ta'siri sizni hayot sifatini juda past
qoldirishi mumkin." Kerri

“Uni  osonlik  bilan  olish  kerak.U  mavjud  bo'lishi  kerak"  Qanchalik  ko'p  o'qisam,  shunchalik
hayratlanaman." Shelli

“Keyingi safar kimdir “Tekskor tekshiruvlar qayerda?” degan gapni eshitganingizda: “Marixuana”
atamasidan foydalangan  holda barcha ekspertlar  tomonidan ko'rib  chiqilgan  ilmiy  maqolalar
ombori  bo'lgan PubMed-da qidiruv  o'simlik  va/yoki  o'simlikka tegishli  20 000 ga yaqin  ilmiy
maqolalarni beradi.  uning tarkibiy qismlari,  ularning deyarli  yarmi so'nggi o'n yil  ichida nashr
etilgan.Taqqoslash uchun, "Tylenol" atamasi yordamida kalit so'zlarni qidirish 17 370 ta nashr
etilgan  maqolani  beradi."Ibuprofen"  atamasi  yordamida  kalit  so'zlarni  qidirish  10,500  nashr
etilgan maqolani beradi."Ritalin" atamasi yordamida kalit so'zlarni qidirish 7012 ta nashr etilgan
maqolalarni beradi va "gidrokodon" atamasi yordamida kalit so'zlarni qidirish faqat 630 ta nashr
etilgan maqolani beradi. Lin

"Hukumat tomonidan moliyalashtiriladigan yangi nasha / saraton kasalligini o'rganish SHOCKS
ilmiy  jamiyati  ...THC,  nashaning  asosiy  psixoaktiv  moddasi  saraton  va  yallig'lanish
kasalliklarining  oldini  olish  uchun  inson  genetik  kodini  o'zgartirishi  mumkin.Nima?!!!!Nima
nima!!!????

Rik Simpson va uning bosh elfi, chexiyalik faol Jindrich Bayer buni ko'p oylardan beri aytishdi va
men xushmuomala bo'ldim, lekin bu tushunchani yashirincha masxara qildim, chunki bu menga
bir guruh hokus-pokus kabi tuyuldi (va boshqa kichik texnik sabablar tufayli) Men ularning nuqtai
nazari bilan kelishmovchiliklarim bor).Dorilar DNKni o'zgartira olmaydi, to'g'rimi?Aftidan, NOG'O!
MUQADDAS [BLEEP]!!!!!!” Alan
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"Xo'sh,  bu  nima  degani,  bu  mening  tajribam  doirasiga  kirmaydi.Ehtimol,  kannabinoidlar
saratonni davolay oladi va ular buni qandaydir tarzda gen modifikatsiyasi orqali qilishadi.Va har
doimgidek ko'proq tadqiqot talab etiladi.

Men shuni aytmoqchimanki, materiya haqidagi fikrning o'zi materiyaning eng kichik zarrasi va
moy  ham  fikrlarni  tuzatishi  mumkin.Genlar  hali  ham  juda  katta.Tadqiqotda  kannabinoidlar
tanamizning eng kichik zarralari, atomlar, kvarklar, torlar va boshqalar bilan nima qilishiga e'tibor
qaratish  kerak.Muammolar  eng  kichik  zarrachalarda  boshlanadi,  agar  siz  haqiqatan  ham
muammolarni hal qilmoqchi bo'lsangiz, buni tuzatishingiz kerak.JB

Endokannabinoid tizimi
"Endokannabinoid tizimiga ega bo'lgan har bir organizm (aka: ECS) kannabinoidlardan foyda
ko'rishi  mumkin,  bu  organizmda  gomeostaz  (uyg'unlik)  yaratadi.Bu  sayyorada  ECSga  ega
bo'lmagan  uchta  organizm  mavjud:  gubkalar,  jele  baliqlari  va  siyosatchilar.Xo'sh,  ehtimol,
oxirgisi biroz bo'rttirilgan bo'lishi mumkin." Stiv

"Men o'simtani bostiradigan genlarning yo'qolishi saraton kasalligida hal qiluvchi rol o'ynashiga
ishonaman va bu endogen kannabinoid etishmovchiligi tufayli yuzaga keladi." Matty

-- Genlar juda katta, siz eng kichik zarrachalarga o'tishingiz kerak, muammo o'sha erdan kelib
chiqadi va o'sha erda uni tuzatish kerak.Hatto DNK ham juda katta. JB

“Men ilm-fanni o'zim bo'lmagan olimlarga qoldiraman, men ko'rgan va his qilgan narsalarimdan
ma'lumot to'playman.Men yaxshiroq ekanligimni bilaman va men bilimlarimni baham ko'rganlar
yaxshiroq yoki tuzalib ketmoqdalar va eng muhimi, ular o'zlarining kasalliklari yoki kasalliklaridan
qo'rqmaydilar, bu esa stresssiz tiklanishni yaxshilaydi. Kelee

“Bu  yillar  davomida  mening  hujumlarimni  bostirib  keldi.19-asrdan  beri  shifokorlar  migrenni
engillashtirishi  ma'lum  va  Russo  2003  yilda  asosiy  klinik  endokannabinoid  etishmovchiligi
aybdor deb taxmin qildi." Tom.

"PubMed'da IB, migren va fibro klinik endokannabinoid etishmovchiligi bo'lishi mumkinligi haqida
maqola bor." Erik

-- Albatta.Biz qaraydigan bo'lsak, ko'pchilik kasalliklar kannabinoid etishmovchiligi belgilaridir va
agar odamlar tug'ilgan kundan boshlab yog'ni oz miqdorda iste'mol qilsalar, aksariyat kasalliklar
umuman yuzaga kelmaydi.JB

Q.Nega  men  shifokorlardan  nasha  saratonni  davolaydi,  degan  da'voni  qo'llab-quvvatlashini
kutishim  kerak?
A.Axir, u saraton kasalligini davolaydi va buning uchun hamma narsa bor.THC apoptozni keltirib
chiqaradi,  shuning  uchun  ajablanarlisi  shundaki,  u  barcha  saratonlarda  apoptozni  keltirib
chiqaradi.Nega?Axir, dekarboksillangan yog 'to'g'ri miqdorda iste'mol qilinsa, qandaydir tarzda
tananing barcha hujayralariga kiradi.Endokannabinoid tizimi immunitet tizimini tartibga soladi,
shuning uchun immunitet tizimini to'g'ri ishlaganingizda, u saraton kasalligiga ham qarshi turishi
mumkin.Bu juda ko'p emas, haqiqatan ham, bu juda oddiy.

To'g'ri  ishlab  chiqarilgan  yuqori  navli  moy  -  bu  bemorning  baribir  eng  yaxshi  imkoniyatidir
(ehtimol, hayot uchun xavfli bo'lgan bir nechta hollarda jarrohlik talab qilinadi).Va agar siz bemor
uchun moydan ko'ra xavfsizroq, samaraliroq va qiziqarliroq bo'lgan davolash usulini bilsangiz,
bizga ayting.Hech kim yo'q.

Mechoulam  va  Pacher  nima  deganiga  qarang:  "Yallig'lanish  /  to'qimalarning  shikastlanishi
mahalliy endokannabinoid darajasining tez ko'tarilishini keltirib chiqaradi, bu esa o'z navbatida
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immun  va  boshqa  hujayralardagi  signal  reaktsiyalarini  tartibga  soladi,  ularning  muhim
funktsiyalarini  modulyatsiya  qiladi.Yurak-qon  tomir,  oshqozon-ichak,  jigar,  buyrak,
neyrodegenerativ, psixiatrik, suyak, teri, otoimmün, o'pka kasalliklaridan og'riq va saratongacha
bo'lgan odamlarga ta'sir qiluvchi deyarli barcha kasalliklarda endokannabinoid darajasi va/yoki
CB2 retseptorlari ifodalarining o'zgarishi va CB2 modulyatsiyasi haqida xabar berilgan. Ushbu
patologiyalarda retseptorlarning faolligi katta terapevtik salohiyatga ega.

Va bularning barchasini qanday qilyapsiz?Xo'sh, yog 'bilan.Siz darajalarni muvozanatlashtirasiz
yoki ularni bir joyga qo'yasizkerak bo'lganda haddan tashqari ko'tarilish.Siz moyni yeyishingiz,
uni ishqalashingiz, bug'lashingiz va shamlarga olishingiz mumkin va bu to'rtta usul orasida siz
bu sayyoradagi har bir bemorga yordam berish yo'lini topishingiz mumkin.Keyinchalik shifokorlar
o'simtalarni moy bilan in'ektsiya qilishadi va ularni rekord vaqt ichida qisqartiradilar (uyda tavsiya
etilmaydi).

Va nega men teri saratonini (yoki diabetik yaralar yoki kuyishlar) taklif qildim?Xo'sh, chunki siz u
erda nima sodir bo'layotganini ko'rishingiz mumkin va ularni moy bilan davolash uchun odatda
ko'p  vaqt  talab  qilinmaydi,  ko'p  hollarda  maksimal  bir  necha  hafta.Keyin  shuni  tushuningki,
teriga topikal qo'llashdan keyin sodir bo'ladigan narsa yog'ni qabul qilganda tanangizda sodir
bo'ladi.Shunga  qaramay,  haqoratli  darajada  sodda,  ammo  bu  oxir-oqibat  juda  aniq
tushuntirish.Va keyin Mechoulam yozgan narsaga qayting: "Endokannabinoid darajasi va / yoki
CB2  retseptorlari  ifodalarining  o'zgarishi  yurak-qon  tomir,  oshqozon-ichak,  jigar,  buyraklar,
neyrodegenerativ, psixiatrik, suyak, teri, otoimmün kabi deyarli barcha kasalliklarda odamlarga
ta'sir  qiladigan  deyarli  barcha  kasalliklarda  qayd  etilgan.  og'riq  va  saraton  uchun  o'pka
kasalliklari va modulyatsiya qiluvchi CB2 retseptorlari faolligi bu patologiyalarda katta terapevtik
potentsialga ega.

-  Bularning  barchasini  bilib,  men  darhol  CB2  retseptorlari  faoliyatini  modulyatsiya
qilmoqchiman.JB

“Kim shubha qilsa.ILTIMOS, Google'da Endokannabinoid tizimi so'zlarini so'rayman.Bu har bir
insonda mavjud.Odamlar ko'krak sutida tom ma'noda kannabinoid moddalar ishlab chiqaradi, bu
tasdiqlangan tibbiy fakt.Bizning tanamizda ko'p yillar oldin kashf etilgan, nasha birikmalari uchun
retseptorlari  mavjud bo'lgan ulkan tizim mavjud.Bu ham tasdiqlangan fakt.Ilm-fan isbotladiki,
THC FAQAT shikastlangan, nosog‘lom yoki saraton hujayralarining CB1 retseptoriga kirib boradi
va  ularni  apoptoz,  dasturlashtirilgan  hujayra  o‘limi  orqali  o‘lishga  majbur  qiladi.Saraton
hujayralari keramid ishlab chiqaradi, THC uni topadi va muammoni hal qiladi.Shunga qaramay,
bu akkreditatsiyadan o'tgan  universitetlar  va  boshqa tadqiqot  markazlari  tomonidan istalgan
joyda onlayn topishingiz  mumkin  bo'lgan tibbiy  isbotlangan haqiqatdir.Bu haqiqiy  fan.EMAS,
ba'zi buqalar yuqoriga ko'tarilishadi.

Men  bir  nechta  bolalar  nasha  yordamida  saraton  kasalligini  davolagan  yoki  davolaganini
bilaman.Mening  o‘g‘lim  ulardan  biri.Sizningcha,  mening  ikki  yoshli  bolam  baland  bo'lishni
xohlaydimi?Sizningcha, men bolamni baland qilishni xohlaymanmi?Um, YO'Q.LEKIN, men unga
kimyo ham bermayman, shifokorlar uni davolay olmasligimizni aytishdi.Va, albatta, men uning
o'lishini  xohlamayman.Shunday  qilib...ha,  men  uni  unga  qo'llayman  va  hammaga  haqiqatni
bilaman deb aytaman.Va umid qilamanki,  ba'zi  shubhali  kishilarga erishasiz  ...Balki,  bir  kun
kelib, bu suhbat ularning yoki ular biladigan odamning hayotini saqlab qolar...” Suzetta

"Lipidlar almashinuvidagi o'zgarishlar saraton kasalligi bilan chambarchas bog'liq.Biologik faol
lipidlarning  bir  necha  sinflari  neoplastik  o'zgarishlar  va  o'smalarning  o'sishi  va  rivojlanishida
ishtirok  etadigan  signalizatsiya  yo'llarini  tartibga  solishda  rol  o'ynaydi.Lipidlardan  olingan
endokannabinoidlar,  ularning  G-oqsillari  bilan  bog'langan  retseptorlari  (GPCR)  va  ularning
metabolizmi  uchun  fermentlarni  o'z  ichiga  olgan  endokannabinoid  tizimi  saraton  kasalligida
istiqbolli terapevtik maqsad sifatida paydo bo'lmoqda.
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--  Endokannabinoid  tizimi  immunitet  tizimini  bevosita  tartibga  soladi,  shuning  uchun  ha,  u
saraton kasalligini davolashda katta rol o'ynaydi.Buni tushunish uchun universitet diplomi shart
emas.

Va  endokannabinoid  tizimining  funktsiyasini  qanday  tartibga  solasiz?Kannabinoidlar  bilan,
ehtimol?
Va nashaning qaysi  shakli  eng kuchli?Xo'sh,  neft.Va bemorlar  undan qanday foydalanishlari
kerak?Ko'pgina boshqa dorilar singari, ular uni oddiygina iste'mol qilishlari mumkin.Kuniga uch
marta.Bingo.JB”

Saraton haqida guvohlik
Shiori: Saratonning o'z-o'zidan yo'qolishi hayratlanarli darajada tez-tez nasha 
yog'i borligida sodir bo'ladi.
“Do‘stim suyak saratoniga chalingan.O'tgan hafta faqat moyni boshladi, og'riq yo'qoldi, u o'zini
yaxshi his qiladi.Onkologiyashifokorlar hayratda." Jo

"Men yaxshi do'stimning intensiv kimyodan so'ng oxirgi oyoqlarida ko'krak bezi saratonining 4-
bosqichi  bilan  vafot  etganini  ko'rdim.Men unga  maxsus  kukilar  berdim,  keyin  har  4  soatda
Feniks  ko'z  yoshlari.U  shifo  topdi  va  gullab-yashnamoqda!U  hech  qachon  o'zini  yaxshi  his
qilmaganini aytdi! ” Charlen

"Siz  juda  ko'p  odamlarning  hayotini  saqlab  qoldingiz  ...Mening  do'stlarimdan  biri  45  kunlik
kenevir moyi bilan davolashda uning suyak saratonini davoladi. Gyan

“Kecha bir oz ajoyib yangilik.Biz hozirgina shifokoriga moy surtish uchun moy bergan edik, bir
necha hafta o'tgach,  uning o'pkasidagi  o'smalar  ham,  jigaridagi  o'sma ham yo'qolib  qolgani
aniqlandi.Bitta kichik naycha!Bizda bir nechtasi bor va ularning hammasi yaxshi.Umid qilamanki,
ishlar yaxshi.Feniks ko'z yoshlari tirik va sog'lom." Kris

"Xose: Yangilash - 81 yoshli do'stim yuzidagi (teri saratoni) skuamoz hujayrali karsinomadan 3
ta  o'simtadan  o'tdi.Ularning  dunyoning  eng  zo'r  tibbiyotiga  qarshi  imkoniyatlari  yo'q  edi.Yog
'ustida 5 hafta va u 15 yil ichida o'zini yaxshi his qiladi.Uning ishtahasi qaytdi!U jangda g'alaba
qozonadi !!!Biz jangda g'alaba qozonamiz!

Stiv: U moyni yutib yuborganmi va uni mahalliy sifatida ham ishlatganmi?

Joze: Ikkalasi ham

Stiv: Ajoyib.Birovning hayotini shunday o'zgartirishimiz mumkinligini bilish hayratlanarli emasmi?

Xose: U zaytun moyi va hindiston yong'og'i  yog'i  bilan aralashtirilgan 68% THC moyi paydo
bo'lishidan  oldin  2  hafta  davomida  yonoqlarini  ishqalay  boshladi.Yana  uni  zaytun  moyisiz
yonoqning ichki qismiga surtgandan keyin ham yutadi.

Xose: Kecha uning doktori menga qo'ng'iroq qildi va u ham teri saratoni bilan kasallangan va
o'zini moydan sinab ko'rishini aytdi.

Stiv:  Bu shifokorning yordamga muhtojligi  haqidagi  ajoyib  yangilik.Yaxshi  do'stim!!!!81  yoshli
do‘stingiz yana hayotdan zavqlana boshlaganidan xursandman.

Xose: Ha, bu haqiqatan ham ajoyib!Doktor P, biz uni chaqiramiz, u bir nechta kitoblarning taniqli
muallifi, ajoyib Naturopat tabibi va tibbiyot fanlari doktori.U oxirgi 2 hafta ichida 5 nafar bemorini
menga yubordi.Barcha terminal saraton bemorlari."

"Ikki hafta oldin men teri/tomoq saratoni bilan og'rigan bemorimga/do'stimga shifobaxsh moyni
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ichkariga qo'yish va mahalliy foydalanish uchun bir oz kokos moyi bilan birga berdim.Seshanba
kuni u menga yuzidagi teri ochilganini va shish paydo bo'lganini aytdi.Men unga moyni surtishda
davom etishini  aytdim,  lekin  kokos  moyisiz,  faqat  toza  shifobaxsh  moy.U shifobaxsh  moyni
to'g'ridan-to'g'ri ochilgan o'simtaga surtdi va u aytdi: "Chiqib qolgan bo'rtoq ertasi kuni g'oyib
bo'ldi.Uni ishqalagandan so'ng bir necha daqiqadan so'ng oqib chiqa boshladi.U oqib chiqdi -
moy  rakni  malham  kabi  chiqarib  yubordi."  Saraton  o'simtasi  bor  edi,  endi  u  yo'qoldi  ...Ikki
hafta!!!" Xose

“Salom  Rik  Simpson  va  Jindrich  Bayer,  men  juda  baxtli  yangilik  bilan  bo'lishmoqchi
edim.Onamning  skanerlashi  jigar  va  oshqozon  osti  bezidagi  HAMMA  o'smalar  hajmining
"o'lchanadigan"  kamayishini  ko'rsatdi.Bundan  tashqari,  uning  o'pkasidagi  o'simta  endi
TUTILAMA, 100% O'TGAN!!!Atrofga borish uchun juda ko'p rahmat, lekin eng ko'p muhabbatga
loyiq bo'lgan birinchi raqamli odam Rik bu ma'lumotni dunyo bilan ochiqchasiga baham ko'rgani
uchun.

Jindrichga  qilgan  barcha  ishlaringiz,  shu  jumladan  qo'llab-quvvatlagan  mehribonligingiz  va
ko'rsatmalaringiz  uchun  rahmat.Bilaman,  biz  hali  ham  uning  tashxisi/prognozi  bilan  tuxum
qobig'i ustida yuramiz, lekin agar vaziyat yaxshilanishda davom etsa (o'smalar qisqaradi yoki
boshqa  metastazsiz  "echiladi").Oxir-oqibat,  men  sizga  tibbiy  hisobotdan  oldin  va  keyin  uni
yuboraman, shunda siz ochiq havoda o'z bog'ini ekayotgan ajoyib, mehribon, faol, mehribon
ayolning hayotini saqlab qolishga yordam berganingizni ko'rishingiz mumkin.yozganimdek.Katta
sevgi, Barbara"

-- Salom Barbara, rahmat, siz bizning kunimizni elektron pochtangiz bilan qildingiz.Biz uchun
onangizga  salom  ayting  va  u  boshqa  skanerlar,  rentgen  yoki  boshqa  kanserogen
bema'niliklarga bormasligiga ishonch hosil qiling.U o'zini qanday his qilsa, u olti oy yoki undan
kamroq vaqt  ichida 120-180 g  yog'ni  iste'mol  qilishi  kerak.Agar  men uning o'rnida bo'lsam,
umrimning oxirigacha har kuni yog'ni iste'mol qilgan bo'lardim, tanada yog' mavjud bo'lganda
saraton  kasalligining  ehtimoli  juda  kam.Ta'minot  dozalari  ushbu  usulning  juda  muhim
qismidir.Eng yaxshi tilaklar, Jindrich

“Do'stimning eri saraton kasalligidan tuzalib ketdi, bu esa onkologlarini hayratda qoldirdi, ular
unga  3  oylik  borligini  aytishdi.Bu  ogohlantirish:  ular  uning  mo''jizasi  shifo  topib,  ahmoq
bo'lganlari uchun uni har 6 oyda kontrastli bo'yoq bilan MRIga yozdirdilar.Oxirgi MRIda uning
tanasi bo'yoqqa reaksiyaga kirishdi va MRIda yuragi to'xtab qoldi va u deyarli o'ldi.Men JB bilan
roziman.Sinovlar ularning "davolanishi" kabi zaharli.Ehtiyot bo'ling."Colette

"Mening onam o'zining 3-bosqichdagi  kichik  hujayrali  o'pka saratonini  moy bilan davolagan!
Tashxisdan  keyin  to'rt  oy  o'tgach,  u  saraton  kasalligidan  xalos  bo'lganini  aytdimmi?Xo‘sh,
shunday bo‘ldi”. Tong

“Otamda ham oshqozon osti bezi saratoni bor edi, u kimyo terapiyasi paytida uning jigari va
o'pkasiga tarqaldi, keyin yana tarqaldi, u juda yomon edi va tezda yomonlashdi.U moyni 3 oy
oldin  boshlagan.Dushanba  kungi  so'nggi  skanerlash  barcha  7  ta  nuqta  yo'qolganini  va
oshqozon osti  bezi  saratoni  qisqarganini  ko'rsatadi.U o'zini  100% yaxshi  his  qiladi  va hayot
sifatini tiklaydi.Yog 'haqiqatan ham hayratlanarli." Liza

“Mening dadam boshqa yettita nuqtaga tarqalgan oshqozon osti bezi saratoni uchun moydan
ham foydalanadi.U 5 oydan beri yog'da.Kimyoviy davolash paytida paydo bo'lgan barcha etti
dog'lar  moy boshlanganidan beri  yo'qoldi  va oshqozon osti  bezi saratoni qisqardi.Neft  uning
hayotini saqlab qoldi!” Liza

“Salom, men sizni yangilamoqchi edim.Dadam 5 oy oldin oshqozon osti bezi saratoni uchun
moyni  boshlaganidan  beri  yana  bir  skanerdan  o'tkazdi.Oxirgi  skanerlash  shuni  ko'rsatdiki,
oshqozon osti bezi saratoni qisqargan va u kimyoterapiya paytida paydo bo'lgan qolgan 7 ta
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dog'i moy boshlanganidan beri yo'qolgan.Yangi natijalar shuni ko'rsatadiki, oshqozon osti bezi
saratoni  yana  qisqargan  va  boshqa  qonli  dog'lar  yo'q,  chunki  oshqozon  osti  bezi  saratoni
tarqalish tezligi tufayli  juda halokatli.Shunday qilib, 8 oy davomida o'sha oylarning 5-da moy
dadasidan foydalanish juda yaxshi.Darhaqiqat, u birinchi tashxis qo'yilganidan ko'ra hozir o'zini
yaxshi his qilmoqda.Shunday qilib, yana bir bor Rik, JB va ushbu ma'lumotni olishga yordam
bergan barchaga rahmat.Agar moy bo'lmaganida mening dadam yo'q edi!!" Liza

“2013  yilning  oktyabr  oyida  otamga  o‘pka,  limfoid  va  oshqozon  osti  bezi  saratoni  tashxisi
qo‘yildi.Oshqozon osti  bezi saratoni o'lim darajasi  95 foizni  tashkil  qiladi.Unga 2-4 oylik umr
berishdi.Biz bu haqda eshitganimizdan so'ng darhol uni moy bilan boshladik.2014 yil 26 martda
dadamga  saraton  tashxisi  qo'yildi.Ajoyib!!Bu  moy  otamning  hayotini  saqlab  qoldi.U  yaxshi
uxlaydi va yaxshi ovqatlanadi. ” Melissa

“Dadam ham oshqozon osti bezi saratonining 4-bosqichi edi.Bundan tashqari, uning jigarida 10
ta dog'  bor  edi  ...  bu  2012 yil  noyabr  oyining oxiri  edi.Endi  uning jigarida  1 nuqta (.08)  va
oshqozon osti  bezida 1 nuqta (8 mm).Biz buni yengamiz.Uning shifokorlari  hayratda.U vazn
ortib  bormoqda va  umuman  olganda  o'zini  ajoyib  his  qilmoqda.Nasha  qo'shilgan  moy  ham
yaxshi." Angie

-- Suyultirilgan dori bilan o'ynamang, Anji.U topikal foydalanish uchun yaxshi, lekin siz saraton
kasalligiga  chalingan bemorlarga  ularning yagona davosi  sifatida  nasha qo'shilgan moylarni
berishni xohlamaysiz.To'liq quvvatli to'liq spektrli hujum eng yaxshi ishlaydi.

Ayniqsa,  "kerak"  bo'lganlar  uchun skanerdan o'tishlari,  uning qanday shifo topishini  "ko'rish"
kerak.Bunday odamlar avtomatik ravishda protokolga yana 60 g moy qo'shishlari kerak, chunki
ular  o'zlarining  his-tuyg'ularini  "ko'rish  uchun"  keraksiz  ravishda  yuqori  kanserogen
protseduradan  o'tishgan.Qiziqish  pulga  tushadi,  bu  uchun  uzr.Tabriklaymiz  va  ezgu
tilaklar.Boshqacha fikrlaydigan odamlarning muvaffaqiyatini ko'rish ajoyib.JB

“Men ushbu moy tufayli oshqozon osti bezi saratonining 4-bosqichidan omon qolganman.Men
2013-yil  dekabr  oyida  kimyoni  boshladim,  tadqiqotda  qatnashganlarning  hammasi  (200 dan
ortiq)  vafot  etdi.Faqat  men moyni  olib,  doktordan yashirishga majbur  bo‘ldim.Endi  men neft
haqida chiqdim va u 5-iyun holatiga ko'ra meni saraton kasalligidan xalos qildi, deb aytdi, u hali
ham meni kimyoni davom ettirishga ishontirishga harakat qilmoqda.Men rad etaman!Bu shifokor
qilgan hamma narsa noto'g'ri  bo'lib  chiqdi,  lekin Rik  Simpson aytgan hamma narsa haqiqat
bo'lib  chiqdi.Mening  tibbiy  yozuvlarim  shifokorlar  aytganlarini  ko'rsatadi,  men  yanvargacha
o'lishim  kerak  edi,  lekin  men  iyun  oxiridaman.Rahmat  Rik!Neft  meni  saraton  kasalligidan
qutqardi, umid qilamanki, u meni kimyodan qutqaradi. Do'stim

"Men RSO ning MPNST va NF1 ga bevosita ta'sir ko'rsatishini isbotlayman.Tibbiy ma'lumotlar,
MRI,  PET,  CAT skanerlari  o'simta hajmi  va avidligi  sezilarli  darajada kamayishini  isbotlaydi.
Kristyne

“Mening moyakimda 3,7 sm o'simta bor edi.Men kuniga bir gramm RSO qabul qildim, boshqa
dori-darmonlarsiz va men qaytib kelganimda, u hayratda qoldi.U o'simta yo'qolganini va buni
tushuntira  olmasligini  aytdi.Shuning  uchun  men  unga  RSO  qabul  qilayotganimni  aytdim.U
shunday dedi: "Men bu borada unchalik ma'lumotga ega emasman, lekin aytamanki, bu uning
yo'qolishining yagona sababi bo'lishi kerak." Yaqinda menda yana bitta qalqib chiquvchi oyna
paydo bo'ldi va menimcha, bu men parvarishlash dozasini qilmaganim uchundir.Shunday qilib,
men 30  kun  davomida  kuniga  yana  bir  gramm qilaman va  u  oxirgisi  kabi  yo'qoladimi  yoki
yo'qligini tekshiraman.Keyin men davom etayotganimga ishonch hosil qiling." Brandt

“Yaxshi mening Peeps.Bugun men faqat orzu qilgan kun bo'ldi.Biopsiya natijalari mavjud.Korri
Yelland  SARATONI  100%  TO'LIQ  O'TGANGA  TASDIQ  OLDI!!!!MEN  SARATONDAN
BOLAYMAN!!!!!Hatto har qanday displazi ham emas, balki katta C.
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Dori-darmonlarni  sotib olishim uchun birgalikda mas'ul  bo'lgan aql bovar qilmaydigan, ajoyib
do'stlarimga  =  har  biringizdan  qanchalik  minnatdor  ekanligimni  ta'riflashga  so'z  ham
yo'q.Hammangiz ajoyibsiz!

Meni birinchi bo‘lib DAVOLASHDAN QO‘CHIB yuborgan Hizerga -- Bu video mening hayotimni
butunlay o‘zgartirib yubordi.Kim buni o'ylardi, hoy?Men sizni sevaman!Rik Simpsonga, Jindrix
Bayerga  chin  yurakdan...Bilimingiz  va  qo'llab-quvvatlaganingiz  uchun  RAHMAT.Hammangiz
tufayli men bugun tirikman!

Bunday ajoyib oilam va do'stlarim borligidan juda baxtiyorman." Korri

“Salom  Jindrich,  bugun  shifokorimni  ko‘rganimni  bildirish  uchun  qisqa  eslatma.Hisobotda
aytilishicha, saraton (anal kanal saratoni) endi aniqlanmaydi.O‘tgan kuzda, agar nurlanish bilan
shug‘ullanmasam, 2-4 oyligim bor, deyishdi.Men radiatsiya qilmaslikni va uning o'rniga RSO ni
sinab  ko'rishni  tanladim.Shubhasiz,  u  ishladi!Chin  qalbimdan,  rahmat,  rahmat,  Rikga  va
o'zingizga RAHMAT!!!!“ Korri

-- Korri, qanaqa saraton edi?Yog'ni chandiq ustiga qo'ying, ehtimol u ham o'tib ketadi.Qanday
bo'lmasin,  shifokorlardan  uzoqroq  turing,  boshqa  skanerlash  va  hokazolar  qilmang  va  iloji
boricha parvarishlash dozalari qadar ko'proq moy iste'mol qiling.JB

"Men Rik bilan taxminan 2 oy oldin radio ko'rsatuvida gaplashish imkoniga ega bo'ldim ...Men
unga  rso  menga  qanday  yordam  berganini  aytdim  ...Farrah  Fosett  bilan  bir  xil  saraton
kasalligiga chalinganman...Anal kanal saratoni ... bu juda kam uchraydi ...yo'g'on ichak saratoni
bilan adashtirmaslik kerak ... va men hech qachon yog'ni to'xtatish niyatim bor." Korri

-- Men ham moydan foydalanishni to'xtatish niyatim yo'q, bu juda tushunarli.JB

"Mening  so'nggi  muvaffaqiyat  hikoyam.Bu  50  yoshdan  oshgan  ayolga  3-bosqich  tashxisi
qo'yilgan, ammo o'pka saratoni 4-bosqichiga juda yaqin.Bugun men buni oldim: “Onam bir oy
oldin kompyuter tomografiyasiga borgan va bir  necha kun oldin natijalarini qaytarib olgan.Bu
butunlay g'oyib bo'ldi!Uning shifokori ularni o'qib chiqdi va kattaroq massa aniq ekanligini va
hech narsa qolmaganligini aytdi ...

Uning  hali  ham  KOAH  bor,  lekin  biz  buning  ustida  ishlaymiz  va  uning  chekishi
lol  ...Barchangizga  katta  rahmatbiz  hech  qachon  bilmagan  narsalar  haqidagi  maslahat  va
bilim.Hammasi  bir  sababga  ko'ra  birlashdi  va  biz  juda  xursandmiz.Xudo  sizni  va  oilangizni
asrasin”. Korri

-- O'pka saratonining o'z-o'zidan remissiyasi hayratlanarli darajada tez-tez nasha yog'i borligida
sodir bo'ladi.JB

"Adigi 4 grammdan so'ng biz qovuq saratoni bilan og'rigan otamning qon hisobotlarida (ESR) va
buyrak testlarida keskin o'zgarishlarni ko'rdik, u yaxshi uxlayapti, jilmayibdi, umid qilamanki, u
Rik  Simpsonning  ahvoliga  qarab  normal  holatga  qaytadi.  fidoyilik  va  ishonch,  men  barcha
shifokorlarga  qarshi  chiqdim  va  otamga  kimyoterapiyadan  o'tishiga  ruxsat  bermadim,  shu
kungacha qarorimdan afsuslanmayman. Rahmat, Rik Simpson”. Arpit

“Hozirda  bir  nechta  Ajoyib  yangilikni  oldim,  men  sizlar  bilan  baham  ko'rmoqchiman.Menda
miloddan avvalgi  bir  ayol bor,  men ko'krak bezi saratoni bilan to'g'ri  yo'nalishni ko'rsatdim.U
o'pkasi,  oshqozoni va miyasiga metastaz bergan.U bir oydan beri meditsinada edi va kecha
onkologni  ko‘rdi.Barcha  o'smalar  qisqargan  va  uning  o'simta  belgilarini  tekshirish
NORMAL.Yana bir marta Peeps - nasha yog'i saratonni o'ldiradi! Korri

“Yaxshi, mening barcha ajoyib Peeps, bu uzoq o'qish bo'ladi, lekin men kecha PAYDIRT urgan
bo'lishi  mumkin,  deb  o'ylayman.O'tgan  sentyabr  oyidan  beri  tish  shifokorimni
ko'rmadim.O‘shanda  men  o‘z  hayotim  uchun  kurashning  o‘rtasida  edim.O'sha  paytda  tish
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shifokorimga saraton kasalligim borligini  aytishdi.Biz  odatdagidek suhbatlashdik,  u erda men
unga radiatsiya  qilmasligimni  va  "muqobil  davolash"  qilayotganimni  aytdim.O'shanda u nima
qilayotganimni  so'ragan edi.Men unga aytishga ikkilanib  qoldim,  chunki  u  o'zining "qat'iyligi"
bilan mashhur edi, lekin unga tomosha qilishni aytdimDavodan qoching.U buni ko'rgandan keyin
menga qo'ng'iroq  qildi.Uning  so'zlariga  ko'ra,  tibbiyot  mutaxassisi  sifatida  u  qutida  bo'lishga
moyil  bo'lib,  uning akasi  (shifokor)  va boshqa ukasi  (farmakolog)  borligini  va ba'zida ularda
"barcha javoblar yo'q".

Kechagi kunga tez suring.U mening qanchalik yaxshi ko'rinishga ega ekanligimni ko'rib hayratda
qoldi va men unga nasha moyi ishlaganini aytganimda bir zum jim qoldi.U har xil savollarni bera
boshladi.Ularning ko'pchiligi men javob bera olmagan "ilmiy savollar".U klinik sinovlar, nasha
bilan davolangan turli  xil  kasalliklar  va boshqalar  haqida so'radi.U akasi  bilan o'zim haqida,
shuningdek,  nasha  saraton  "davosi"  haqida  gapirmoqchi,  shuningdek,  ukasi  nashani  dori
sifatida  tadqiq  etishini  xohlaydi.Agar  u  mening  uyali  telefon  raqamimni  va  elektron  pochta
manzilimni olsa yaxshi bo'ladimi?

Bu erda  u  katta  bo'ladi.Uning  akasi  doktor  Jeyk  Teissen  dekan  bo'lib  ishlagan  va Vaterlou
universitetida  farmakologiya  dasturiga  kashshof  bo'lgan.Hozirda  u  dori  kompaniyalari  uchun
maslahatchi va "Saratonni davolashda yangi yondashuvlar" bo'yicha ixtisoslashgan. U Kanada
Saraton Jamiyati bilan qattiq bog'langan.(Shuningdek, u hukumat tomonidan suyultirilgan kimyo
janjali bo'yicha surishtiruvga rahbarlik qilishni so'ragan kishi.) Jon aytdiki, uning akasi ko'pincha
saraton  kasalligini  davolash  uchun  yaxshiroq  narsa bo'lishi  kerakligini  aytdi.Kimyoviy  emas,
balki tabiiy narsa.Men unga "boshqa qaramaslikni" aytdim. Nasha - bu "tabiiy narsa". Korri

“Erimga deyarli  6  yil  oldin prostata saratoni  tashxisi  qo'yilgan edi.Biz  tibbiyot  hamjamiyatiga
ishondik  va  an'anaviy  davolash  yo'lidan  o'tdik  va  saraton  qaytganidan  keyin  4,5  yil  ichida
"halokatli muvaffaqiyatsizlikka uchraganimizni" aytishdi.Men 2 oyga yaqin vaqt davomida barcha
muqobil davolash usullarini, shu jumladan sizning kanop yog'ini doimiy ravishda tadqiq qildim va
3 oy ichida erimning saratoni ikki baravar kamaydi.O'n oy o'tgach va uning PSA .11 ga tushdi -
aniqlanmaydi.

Hukumatimiz kasalliklarni davolashda har qanday muqobil tibbiyotni,  jumladan, kanop yog‘ini
ham  tan  olishdan  bosh  tortayotganini  eshitish  juda  achinarli,  biroq  siz  kabi  bizda  ham
“professionallar”  va  hatto  ba’zi  oila  a’zolarining  masxaralaridan  boshqa  hech  narsa
bo‘lmagan.Barcha "jamiyatlar"  katta farmatsevtika  nazorati  guruhlari  mavjud,  ammo men bu
sohada ishlaydigan millionlab odamlar tizimini yo'q qilish haqida "tushundim", yiliga 20 milliard
dollarni buzadigan va hech qachon davolab bo'lmaydi.Qasddan!!

Bu butun jarayon meni quyon teshigi qanchalik chuqurlashishini ochib berdi va men hozirda
topilmalarim  to'g'risida  tegishli  ravishda  "nuqtalarni  bog'lash"  deb  nomlangan  kitob  yozish
jarayonidaman.Bu GMO, sanoat dehqonchiligi va yirik farmatsevtikaning tarixiy istiqboli va uning
har bir  inson salomatligiga ta'siri.Men sizni  ushbu veb-saytda kuzatishda davom etaman va
sizga eng yaxshi va sihat-salomatlik tilayman.Qilgan va qilishda davom etayotgan hamma narsa
uchun rahmat.Hurmat bilan, K.

"Bir  do'stim,  saraton  kasalligining  so'nggi  bosqichida,  kimyo  va  leykemiya  uchun  radiatsiya
qiynoq dasturidan aziyat  chekib,  "Davolashdan qochish"  haqida uzumzor  orqali  bilib  oldi  va
hamma narsa uni davolay olmaganidan keyin moyni sinab ko'rishga qaror qildi. kasallik.Afsuski,
u o'zini qutqarish uchun juda kech qoldi, lekin uning bilimi va g'amxo'rligi meni qutqardi.Aynan u
foydalanish imkoniyati bo'lmagan moy meni tiklanish yo'limda boshladi." Stefan

“Bugun  ertalab  qaynotam  o'zining  onkolog  doktorini  tekshirish  uchun  ko'rgan.Doktor  jim
qoldi.Mening  qaynotam  15  yildan  beri  leykemiya  bilan  kasallangan.U  moy  ustida
ishlagan.Bugungi  kunda  uning  oq  qon  hujayralari  soni  normal  chegaralarga  qaytdi.qanaqa
saraton??NASA YOG‘I SARATON ODAMLARNI DAVOLADI!” Karen
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-- “Jim bo'lgan doktordan yaxshiroq narsa yo'q!hehe yaxshi ko'raman!Mening kunimni yaratdim!
” Jeki

“Yana salom Rik!Umid qilamanki,  bu elektron pochta sizni  yaxshi  topadi.Bugun men sizdan
so'rash uchun yozyapman, bemor qancha vaqt yog'da turishi kerak?Bizda katta o'simta bilan
kasallangan  bemor  bor.U  15  martda  boshlangan  va  hozirgacha  40  grammdan oshgan.U 2
kundan boshlab kuniga 1,5 gramm yoki undan ko'p iste'mol qilmoqda.60 grammlik terapevtik
dozada to'xtaysizmi?Bu bemor uchun pul omil  hisoblanadi.Hozirgacha dori-darmonlari  uchun
hech qanday pul to‘lamagan.Ularning g'amxo'rligi dastlabki 60 gramm moyni hadya qildi, lekin
abadiy  bepul  dori  bera  olmaydi.Kiritganingiz  uchun  tashakkur.Men  sizning  tushunchangizni
qadrlayman.Hurmat bilan, Janet”

“Hurmatli Janet, siz ikkinchi kundan boshlab u kuniga 1,5 gramm yoki undan ko'proq iste'mol
qilganini  aytasiz.Men  ishlab  chiqaradigan  moy  shunchalik  kuchliki,  o'rtacha  odam  kuniga  1
gramm yuta oladigan darajaga yetib borishi uchun odatda 5 hafta kerak bo'ladi.Ushbu moyli
kanop shtammlarini ishlab chiqarish uchun ishlatilgan shtamm bilan bog'liq muammo bo'lishi
mumkin, ularning shifolash qobiliyati juda katta farq qilishi mumkin, shuning uchun muammo
shtamm  bo'lishi  mumkin.Odatda,  bemor  60  gramm  moyni  iste'mol  qilganda,  saraton
yo'qoladi.Agar  shunday  bo'lmasa,  men  ularga  moyni  u  bo'lguncha  berishni  davom
ettiraman.Keladigan vaqt va kerakli yog 'miqdori odamdan odamga katta farq qilishi mumkin.Biz
hammamiz boshqachamiz va ba'zi odamlar boshqalarga qaraganda tezroq shifo topadi.Odatda
kimyo va radiatsiyadan qattiq zarar ko'rgan odamlar uzoqroq davolanishni  va ko'proq yog'ni
talab qiladi.Yog ',  bu muolajalar deb ataladigan ortda qolgan barcha zararlarni bartaraf etishi
kerak.Mening  maslahatim  shundaki,  moyni  boshqa  kuchli  indikator  shtammidan  ishlab
chiqarishga harakat qiling, lekin har holda uni moyda ushlab turing, bu uning hayotini saqlab
qolishi mumkinligini bilgan yagona narsa.Eng yaxshi tilaklar, Rik Simpson”

“Nasha moyi sizni  halokatli  kimyoterapiyadan qutqara olmaydi.Agar bemor kimyoterapiyadan
bosh tortsa, moy ko'proq yordam berishi mumkin. Stiv

"Bu muvaffaqiyatmi yoki yo'qmi, ishonchim komil emas, lekin men buni bitta deb hisoblayman!
Kimdir nega mening erkakcha ovozim bor deb hayron bo'lsa, bu men sigaret chekganim yoki
boshqa  narsa  emas  -  men  hech  qachon  chekmaganman,  balki  qalqonsimon  bezimni  olib
tashlaganim  uchun.Men  51  yoshdaman  (yarim  yoshda!)  Va  20  yoshdan  beri  moy
ishlataman.Men har doim bug'lanishni yoqimli deb bilaman.Bir necha yil oldin - men yutishda
muammoga  duch  keldim  va  shifokorlar  qalqonsimon  bezda  tugunlarni  topdilar.Qalqonsimon
bezdagi tugunlar saraton tekshiruviga borishim kerak edi.Ular buni qilganda - ular shunchaki
tomog'ingizga katta eshak ignasini qo'yishadi va sinovdan o'tish uchun tugunlarga kirishadi.Ular
sizga hech narsa bermaydilar - behushliksiz - joylashuvi tufayli.Shunday qilib, buni bir necha
marta bajaring va harakatsiz o'tira olasizmi yoki yo'qligini tekshiring.Qanday bo'lmasin - 6 marta
pichoqlanganidan keyin - qalqonsimon bez juda katta bo'lib, yutish va nafas olishda qiynalib
qoldim - qalqonsimon bezni olib tashladim.Mening oilamdagi barcha saraton bilan men o'yinda
oldinda bo'laman deb o'yladim.Saraton yo'q.Yo'q.Men oilamda saraton kasalligidan  qutulgan
yagona odamman.Men 20 yoshdan beri moy bilan shug'ullanaman.Menda deyarli har bir narsa
bor edioila tarixi tufayli u erda saraton testi- va nada hozirgacha Xudoga shukur!Siz hisob-kitob
qilasiz :-)” Janet

“Men Facebook devorimda Rik Simpsonning Feniks ko'z yoshlarini ko'p marta baham ko'rdim...
keyin  bir  kuni  mening bir  do'stim limfoma bilan  o'lim to'shagida yotgan edi.U moy haqidagi
mening  postlarimni  ko'rgach,  u  darhol  moyni  qabul  qila  boshladi  va  endi  SARATONDAN
BEPUL!Uning  shifokorlari  hayratda.Ular  unga  uch  oylik  umri  borligini  aytishdi...  ULAR
ADASHDI. Jeymi

“Men TERMINAL saratoni bilan kasallangan ayolni RS kanop moyi bilan davolash va u nihoyat

- 72 -



yaxshilanmoqda.ISHLAMOQDA!" voodotattooo

“Hozir ham xuddi shunday qilyapman.25% THC SKYWALKER OG, oxirgi OG moyi mening PSA
160 edi.100 grammdan keyin bugun 7 ga yetdi. Jimmi

“Salom Kris, yangilanish...saraton yo'qoladi ...kecha ertalab u sarosimaga tushgan onkologdan
qo'ng'iroq qildi.Odatda biz yuzma-yuz uchrashamiz, lekin u bu safar unga qo'ng'iroq qilib, bir
necha hafta oldin o'tkazilgan barcha skanerlash natijalari haqida maslahat berdi.Jigar - saraton
endi ko'rinmaydi.O'pka saratoni,  bir o'pka saratoni yo'qoldi va boshqa o'pka saratoni sezilarli
darajada kamaydi.U ko'krak haqida gapirmadi ...Shunday qilib, onam unga bir nechta savollar
berish  uchun  qo'ng'iroq  qilmoqda  va  biz  u  bilan  gaplashishimiz  va  o'tmishdagi  va  oxirgi
skanerlarni  ko'rishimiz  uchun  uchrashuv  belgilamoqda.Doktor  uning  jigari  va  o'pka  saratoni
yo'qolishi  haqida  gapira  boshlaganida,  u  biroz  hayratda  qoldi  va  u  ko'krak  qafasi  haqida
so'rashni unutib qo'ydi.

Barcha tekshiruvlar yangi gormon terapiyasi sinovi uchun oldindan skrining uchun edi...Ammo
doktorning  aytishicha,  u  endi  gormonlarni  o'rganish  uchun  nomzod  emas,  chunki  bemorda
bo'lishi  kerako'sishsaraton zonalarida va uning barcha hududlarida o'smaydi,  balki  o'ladi.Neft
natijalari bilan oydan oshib ketdik!!!Men Rik bilan bir oy yoki undan ko'proq vaqt oldin onam
haqida gaplashganimda, u unga ikkinchi 90 kunlik davolanishni taklif qildi va shuning uchun biz
buni sentyabr oyining boshida rejalashtirmoqdamiz.Bu orada biz unga parvarishlash dozasini
qo'yamiz. Voy-buy!U davolanishning boshidanoq moy uning o'smalariga ta'sir qilishini bilar edi, u
ularning kichrayib ketayotganini his qilardi.Hujjatli film g'oyangiz bilan meni tanishtirganingiz va
ushbu muolajani baham ko'rganingiz uchun barchamiz juda minnatdormiz.Doim minnatdorman,
Sindi"

“Salom  aziz  Korri...Shunchaki,  onamdan  olgan  moyni  ko‘krak  bezi  saratoni  bilan  og‘rigan
do‘stimning  dugonasiga  berganimni  aytmoqchi  edim...U  bir  oy  davom  etdi  va  u
remissiyada ...Ba'zi saraton hujayralari o'simtada o'likdir ...Va shifokor hayratda va ijobiy edi va
agar  u  keyingi  safar  yaxshi  natijalarga  erishsa,  ular  moy  haqida  biror  narsa  qilishni
boshlaydilar.Men juda xursandman va bu ayolga nasha yog'i haqida ma'lumot berishga imkon
bergani uchun Xudoga minnatdorman.:)) Koshki, onam har kuni moy ichsa...”

“Salom Rik, men yaxshi xabar oldim.Onam ko'kragida saraton borligini bilishga ruhiy jihatdan
ko'proq chiday olmadi,  shuning uchun u operatsiya qilindi.Biroq,  u 30 g dozani  yeb,  har  xil
dorivor  o'tlar  bo'lgan  bir  yigitdan  o'simlik  choylarini  ichdi  va  bu  o'tlardan  ham  bog'lab
qo'ydi.Qanday bo'lmasin, shifokorlar saratonni olib tashlashganda, u 7 mm dan oshmagan va
100% to'qimalardan iborat edi, faqat 1% faol va xavfli va o'lish bosqichida edi.3 shifokor buni
ko'rishdi va ular hech qachon bunday narsani ko'rmaganliklarini aytishdi ...Shunday qilib, agar u
operatsiyasiz 1 yoki ikki haftadan ko'proq davom etsa, hamma narsa yo'qoladi.Endi u har kuni 1
yarim gramm moy iste'mol qilmoqda va operatsiya umuman kerak emasligini endi tushundi.

Biroq, u endi o'ziga qaraganda ancha xotirjam, chunki u asabiylashdi, shuning uchun biz uni
operatsiyadan chiqarib yubora olmadik ...lekin hozir hammasi yaxshi, o'tlar va moylar ham o'z
ishini qildi.Qanday bo'lmasin, ahmoq shifokorlar unga 23 ta radio terapiyasini berishdi, lekin u
buni  qilmasligini  aytdi  va  shifokor  uning  to'g'ri  ekanligini  aytdi.Bu  shifokorlarning  qanchalik
uzoqqa borishiga aql bovar qilmaydi.Hamma salom deydi, Rik.Tavsiya uchun katta rahmat va
beringJindrichga yana bir bor katta rahmat." Sasa

“Rik... bir do‘stim hozirgina boshidan miya shishini olib tashladi... o‘pkasida dog‘lar bor... ular
kimyo  va  nurlanishni  xohlashmoqda...Kimyo  va  nurlanish  paytida  moyni  iste'mol  qilish  isrof
bo'ladimi?Miya shishi olib tashlanganidan keyin uning ahvolini ko'rish ajoyib, u boshida o'sha
narsa bilan o'tgan haftadagidan 80% yaxshiroq ...Men unga kimyo va radiatsiya qilmaslikni va
moy bilan shug'ullanishni aytmoqchiman, lekin bu mening tanlovim emas...” Sheron
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-- Sharon, bu uning omon qolish imkoniyatini oshiradi.Ammo, aslida, agar u kimyo qabul qilsa,
zararni bartaraf etish uchun 120-180 g moyni ichish kerak bo'ladi.Albatta, agar u zaharlanishdan
omon qolsa.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Rik Simpsonni firibgar deb hisoblaydigan barcha kuluvchilar uchun shuni bilishingiz kerakki,
Mishel Aldrich o'zining 3-bosqich o'pka saratonini  Valeri Korral  va WAMM tomonidan taqdim
etilgan  nasha  moyi  bilan  davolagan!Nega  OAV  va  shifokorlar  bir  marta  haqiqatni  aytishni
boshlay olmaydi?!Nasha saratonni davolaydi, xudoyim!!!Va men va Tommi kabi dunyo nasha va
saraton haqidagi haqiqatni bilishini xohlaydigan odamlar emas, balki mas'uliyatsiz odamlar bu
haqiqatni yashirishga harakat qilishadi. Stiven Xeyger

“Men Rik Simpson, JB va Rikning yillar davomida qilgan ishlariga aloqador bo‘lgan har qanday
boshqa  shaxsga  katta  rahmat  aytmoqchi  edim.Xotinimga taxminan  18 oy  oldin  miya shishi
tashxisi  qo'yilgan  va  onkologlar  undan  darhol  voz  kechishgan,  chunki  u  allaqachon  4-
bosqichning  3-kursida  edi.Biz  moyni  2014  yilning  boshida  boshladik  va  biz  o'simta  hajmini
kamaytirdik va uning hayot sifatini oshirdik.Miya shishi tashxisi qo'yilganiga qariyb 18 oy o'tgan
bo'lsa ham, xotinim har kuni mashina haydaydi va o'zini band qilish uchun haftasiga 3 kun ishlay
oladi.Uning energiya darajasi  ham asta-sekin qaytib keladi  va u sochlari  o'sib borayotganini
yaxshi  ko'radi!LOL  -  Agar  sizga  o'xshagan  odamlarning  mashaqqatli  mehnati  va  qat'iyati
bo'lmaganida, bularning hech biri mumkin bo'lmasdi.Sizga katta rahmat va yaxshi ishda davom
eting. ” Barri

“Menga  5  hafta  oldin  o'ng  o'pkamning  pastki  qismida  12  mm  hajmdagi  o'simta  tashxisi
qo'yilgan.Men o'zim tayyorlagan 1/3 g RSO ni quyuq oltin rangga ega bo'lgan kichik jelatinli
kapsulaga joylashtirdim va uni  kuniga 2  marta  ayoldan topilgan quvur  shaklidagi  "shpritsga
o'xshash" vosita yordamida sham sifatida kiritdim. mening shkafda edi xamirturush infektsiya
krem davolash.Bu kapsulani kiritishning juda samarali va oson usuli edi...Keyingi 4 hafta ichida
bir necha skanerdan so'ng, o'simta hajmi 1 mm ga qisqardi va faol emas edi... bu o'lik degan
ma'noni  anglatadi!!!Bu  4  hafta  davom  etdi  va  endi  saraton  doktori  uchun
tashvishlanmaydi.Maslahat  uchun rahmat  JB...  Bu ham eyforik  emas edi.Bunga qo'shimcha
ravishda men kuniga 3 marta 1 g bir xil yog'ni ichdim.1 OY va bu mening saratonimni o'ldirdi!!"
Gabriella

“Rik Simpsonga rahmat!!Nasha yog'i  mening 15 yoshli  qizimning 8,8 yoshli  miya saratoniga
qarshi kurashni bir necha oy ichida davoladi!!!!Salomat bo'ling!!!!!!" Karen

“Hammaga salom,  menda ajoyib  yangilik  bor.Dushanba  kuni  xotini  PET tekshiruvi  natijasini
oldi.U 6 marta kimyoterapiya va bitta ildiz hujayra transplantatsiyasidan so'ng 5 yil davomida
saraton kasalligiga chalingan, keyin u yana qaytib keldi.6 oy oldin u yana transplantatsiya qilishi
kerak  edi,  ammo  donor  topilmagani  uchun  u  bekor  qilindi.Shunday  qilib,  u  moyni
boshladi.Dushanba kuni shifokor bizga saraton yo'qolganini  aytdi.Moy uchun rahmat, Rik.Siz
odamsiz, rahmat." Luc

-- Rahmat, Luc.Tibbiy hujjatlar juda mamnuniyat bilan qabul qilinadi.U parvarishlash dozasida
qolishi kerak.Iloji  boricha ko'proq yog' iste'mol qilardim.Iloji  bo'lsa, uni ko'proq skanerlashdan
uzoqroq tuting.Youtube video guvohnomasi ajoyib bo'lardi.Eng yaxshi tilaklar, JB

"Men  (xxx)  saratonim  uchun  sovg'a  qilingan  moy  uchun  minnatdorchilik  bildirmoqchiman!
Hozircha  tanamda  hech  qanday  saraton  topilmadi!!Bu  haqiqatan  ham  ishlaydi,  buni  isboti
mening  tibbiy  yozuvlarimda!Barchangizga  katta  rahmat  va  Ko'z  yoshlari  uchun  katta
rekvizitlar!!!” Bekki

"Jindrichga  katta  barmog'i  bilan,  u  topikal  qo'llash  bintga  emas,  balki  to'g'ridan-to'g'ri  teriga
qo'llanilishi  haqida  mutlaqo  to'g'ri  edi.Farqi  kechayu  kunduzdek  edi”.  Ronni  Smit
--  Albatta.20-30-50% moyli  damlamalar  ham juda  yaxshi  ishlaydi,  chunki  ular  osongina  sirt
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ostiga tushadi.Ba'zi hollarda kenevir urug'i yog'i (yoki shea yog'i) va kenevir yog'i aralashmalari
ham juda foydali.Ammo mantiqan, yaraga qanchalik ko'p yog' tushsa, shuncha yaxshi bo'ladi.JB

“Men ilgari  yozgan edim, biz ko'krak bezi saratonini  davolashda muvaffaqiyat  qozondik.Endi
shifokorlar bemorga uning natijalari shunchalik yaxshi, u ishga ketishi kerakligini aytishdi.Bemor
ALLOHGA SHUKUR dedi va shifokor unga xudoga emas, balki unga rahmat aytish kerakligini
aytdi  va  men u  hech  narsa  qilmaganini  so'rayapman,  lekin  unga  kimyo  va  radiatsiya  olish
kerakligini aytdi ... aqldan ozgan doktor ...

Lekin biz uni keyingi bosqichga olib chiqdik, biz birovning yuzini davolayapmiz, chunki u 5 yil
oldin tabletkalar bilan yo'q qilingan.Bu odamning ichaklarida katta muammolar bor edi va ular
buni boshida saraton deb o'ylashadi va unga kuchli tabletkalar berishadi, bu esa uning yuzini
yo'q qilishdan ko'ra qurbaqadek edi.Keyin ular Kron kasalligi bo'lishi mumkinligini aytishdi va
hokazo.

Mening fikrim shuki, bu odam 5 yil davomida uning yuzini davolamoqchi bo'lgan, hech qanday
natija bermagan.U yuziga 5 marta kenevir yog'ini surtdi va yana uning terisi qanday ko'rinishiga
ishonolmaymiz.OMG u juda baxtli, endi u yana o'zi bo'lishi mumkin.

Men suratga olishga harakat qilaman, lekin har 3 kunda terisi shunchalik tez tuzalib ketardiki,
uning yuzi qanday ko'rinishini ko'rsatolmayman, lekin uning ruxsati bilan keyingi kunlarda uning
eski suratlarini ko'rsatamiz (faqat yuz terisi) va yangisi, siz odamlar farqni ko'rishingiz uchun...”
Jasmin

"Men 39 yoshli ayolman, 2 yoshda va ko'krak saratoni bilan kasallanganman.Bu moy mening
dorim va davomdir.Bu odamlar ochko'zlikka to'la.Ular biz va oilalarimiz boshdan kechirayotgan
og'riq va iztirob haqida tasavvurga ega emaslar.Faqat xudbin ochko'zlik.Karma." Sally

"Xo'sh, ikki hafta ...Doktor qovug'imda 2-3 sm o'simta borligini aytdi.Meni to'g'ridan-to'g'ri ORga
olib bormoqchi edim.14 kundan kamroq vaqt ichida uni yo'q qildi.Kompyuter tomografiyasi bilan
tasdiqlangan.15  sentyabrda  tashxis  qo'yilgan,  29  sentyabrda  kompyuter  tomografiyasi
o'tkazilgan. Gersh

“Ushbu  kompyuter  tomografiyasi  mening  qovug'imda 2-3  sm o'simta  kuzatilganidan  14 kun
o'tgach amalga oshirildi.Faqat 14 kun ichida, faqat efir moyi yordamida, siydik pufagida o'simta
kuzatilmaydi.Faqat nasha ... 14 kun ...ketdi.Qonunchilar buni tushunib olinglar.Dorilarimni olib
ketmang.Bu shunchaki mast bo'lishning boshqa usuli emas.Bu dori mening hayotimni saqlab
qoladi." Gersh

"OK  ...Men  patologiya  haqida  hisobot  oldim.Quvig'imdagi  o'simta  ular  chiqargunga  qadar
kichrayib  qolgan  edi.Shifokor  oxirgi  marta  ko'rganida,  u  taxminan  2,5  sm.Uni  olib
tashlashganda, u 0,5 sm gacha qisqardi.Qiziq, bu shifokor bu haqda nima deydi”. Gersh

“8  oy  oldin  ular  mening  qovug'imda  mayda  tikanli  kirpilarga  o'xshagan  o'smalarni
topishdi.Patologiya  hisobotida  aytilishicha,  ular  yuqori  darajali,  juda  agressiv  malign,
karsinoma.Ularni  kesib tashlash mumkin edi.Men bir  nechta mahalliylashtirilgan davolanishni
sinab ko'rdim, lekin to'xtatishga majbur bo'ldim, chunki bu meni juda kasal qildi.Dekabr oyida
mening  ikkinchi  operatsiyam,  ular  ko'proq  o'smalar  va  devorga  tekis  yotadigan  yangi  o'ta
agressiv malign saratonni topdilar, shuning uchun ular uni kesib tashlay olmadilar.Bu tur boshqa
organlarga tez tarqaladi.

Kechagi  jarrohlik  operatsiyasi  SARATON  YO'Qligini  ko'rsatganida  va  shifokorim  mening
qovug'im xuddi bolalarnikiga o'xshab toza ekanligini aytganida, men bu mo''jiza bo'lganini his
qildim!Endi, agar qiziqsangiz, men nima qildim.Vahima qilmang, qo'lingizdan kelganini ishlating
va o'zingizga yoqqan narsadan bahramand bo'ling...” Mishel
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“Akamning 4-bosqichdagi bosim yarasi/yarasi bor edi.Faqat 4 bosqichdan bu bosqich davolab
bo'lmaydi.G'arb tabobatiga ko'ra, siz 3-bosqichga kirganingizdan so'ng, teri transplantatsiyasisiz
davolay olmaysiz.Suyak va to'qimalar ko'rindi, ammo 3 kun davomida topikal RSO yangi teri
o'sishi  paydo  bo'lishiga  olib  keldi!Hospis  hamshiralari  buni  "mo''jiza"  deb  atashgan.  Bu
shunchaki nasha edi!

U kuniga .2 dan 1 to'liq grammgacha ishladi.5 haqiqatan ham meni bezovta qiladi, lekin uxlab
qolishi uchun suyak saratonidan og'riqni engillashtirish uchun unga ko'proq narsa kerak edi.Siz
moyni indikator bilan tayyorlashingiz kerak, shuning uchun har qanday yuqori doza 1 soatdan
1,5 soatgacha bo'lganidan keyin foydalanuvchini uxlab qolishi kerak.Bu sizni chuqur uyquga olib
keladi  va  siz  yaxshi,  chuqur,  REM  uyqusiga  ega  bo'lganingizda  shifolashning  ko'p  qismini
qilasiz.

Qanchalik  ko'p qabul qilsangiz,  bu noqulay tuyg'u emas.Bu sizni  tezroq va chuqurroq uxlab
qolishiga olib keladi.Agar siz uyqudan erta uyg'ongan bo'lsangiz, xuddi mast bo'lgandek bosh
aylanishi mumkin, lekin noqulay tarzda emas.qotib kuldim

RSO kasalxonada bo'lganidan keyin bir  necha oy ichida birinchi marta akamga tinch uxlash
imkonini berdi.O'tni bug'lash unga 80+ mg Oksikontin va boshqa pk kokteylidan ko'ra ko'proq
yengillik  berdi.U  shuningdek,  fentanil  IV  da  edi,  lekin  hech  narsa  uni  RSO  kabi
tinchlantirmadi.Men buni hech qachon unutmayman!” Mishel

“Men hozir RSO hikoyam bilan yashayapman.Tuxumdon saratonining kam uchraydigan turiga
qarshi  kurash.Jarrohlik  va  kimyo  terapiyasini  o'tkazdim  va  ancha  sog'lom  turmush  tarzini,
organik  oziq-ovqat,  qo'shimchalarni  va  hokazolarni  qabul  qildim,  ammo  saraton  qaytib
keldi.Keyin men davodan qochishni topdim!Ishlarni tartibga solish uchun biroz vaqt kerak bo'ldi,
chunki  bu  erda  nasha  NZda  noqonuniy  hisoblanadi.Lekin  men  moyning  kichik  qismini
tayyorlashga  muvaffaq  bo'ldim  va  undan  foydalanishni  boshladim.2  hafta  o'tgach,  mening
o'simta belgilarim 200 dan 140 gacha ko'tarildi, bir yil ichida birinchi pasayish!5 haftadan so'ng
moyim tugadi va qo'llarimni yana bir oz olishim uchun 2 oy kerak bo'ldi.O'simta belgilari yana
ko'tarildi (oxirgi testda 262 ...), lekin biz 3 haftadan keyin va barmoqlar kesishgan holda ular
keyingi qon testida yana pastga tushadilar ...

Men RSO ga ishonaman va biz uni kimga kerak bo'lsa, foydalanishimiz kerak deb hisoblayman!
Agar mening saraton kasalligim RSO tomonidan davolanmasa ham (lekin men ishonaman!), bu
menga  juda  ko'p  foyda  keltirdi.Bu  menga  ajoyib,  xotirjam  uyqu  beradi!Va  u  mening  ichak
harakatimni  tartibga  soldi  ...Men  Rik  Simpsonning  insoniyat  uchun  qilgan  ishlaridan  juda
hayratdaman.U  eng  yaxshi  tibbiy  kashfiyotlar  uchun  Nobel  mukofotiga  loyiq!Va  siz  va
tashkilotingiz  nima uchun!Men oddiy  qonunga  bo'ysunuvchi  fuqaroman va  o'zimni  davolash
uchun  noqonuniy  ishlarni  qilishimdan  qo'rqaman.Shunday  ekan,  davom  eting!Qachonki
kuchimni qaytarsam, harakatga qo‘shilaman!” Diny

"Rik tufayli men RSO natijalarini tom ma'noda ko'rdim.Men qisqa vaqt klinikada ishladim.Men u
erga boshlaganimda,  tomoq saratoni  to'rtinchi  bosqichli  bir  odam keldi.U  RSOga qo'yildi.90
kundan keyin u butunlay tuzalib ketdi”. Karl

“Hozirgina qovuq saratoni tashxisi qo'yilgan dadamni davoladim.5 haftalik davolanishdan keyin
o'smalar  o'lik  edi.Rik  Simpsonga  bilimingiz,  ilhomingiz,  qat'iyatingiz  va  odamlarga  bo'lgan
muhabbatingiz uchun rahmat." Kristin

“Men hozir ikki kishi uchun RSO qildim, ikkalasida ham ajoyib natijalar!Birida MRSA bor edi, u
yog'ni bir hafta davomida mahalliy ravishda qo'lladi ... SOG'AYDI !!Ikkinchisida bazal hujayrali
teri saratoni bor edi, u 2 hafta davomida topikal ravishda qo'llanilgan ... SHIFO!Oh, va mening
yuzimda dog' bor edi, men buni teri saratoni deb o'yladim, shuning uchun men 6 kun davomida
lokal ravishda qo'lladim... KETDI!!!” Mariah

- 76 -



“Ajoyib!Onam 2011 yil fevral oyidan beri ko'krak bezi saratoni bilan kurashmoqda va saraton
asta-sekin butun tanaga metastazlangan, shu jumladan uning o'pkasi bir necha oy davomida
deyarli  har hafta drenajlanishi kerak edi - deyarli har safar kirganida 11 ml saraton suyuqligi
drenajlangan.Yaqin  vaqtgacha.RSO ni  qabul  qilganidan keyin  bir  hafta ichida uning yuzi  va
bo'ynidagi  shish  va rosacea  yo'qoldi.U  hatto  20+  yildan  beri  qabul  qilgan  qon  bosimi  dori-
darmonlarini  qabul  qilishni  to'xtatdi  va  o'pkasidagi  suyuqlik  6  ml  ga  tushib  ketdi!!!Men
ishonamanki, bu shifo!Nihoyat, bunday dahshatli kasallikdagi kumush astarni ko'rish ajoyibdir.
farishta

"Shunday ekan, buni tekshirib ko'ring!

- Xotiniga 2012-yil 14-dekabrda bachadon bo‘yni saratonining III-b bosqichi tashxisi qo‘yilgan.

- Xotinim nasha yog'ini bir oy o'tmay boshladi.

- Xotinim 2013 yil fevralidan oldin kimyo va nurlanishni boshladi.(Texasda ko'p tanlov yo'q)

- Xotinimga saraton kasalligining zo'rg'a belgisi borligini aytishdi, 2013 yil 6 may.

5 oydan kamroq vaqt o'tdi va mening xotinim saratonning III bosqichini deyarli yengdi, hammasi
moy tufayli!" Colt

“Hurmatli  Rik,  Xudo  sizni  asrasin!Men  onamni,  buvimni,  suyukli  xolalarimni,  amakilarni  va
do'stlarimni yillar davomida saraton kasalligidan mahrum qildim.Lekin menga eng qattiq ta'sir
qilgani mening ajoyib, aqlli, ajoyib singlim Kim edi.Unga 2010 yil iyul oyida 42 yoshida o'pka
saratonining 4-bosqichi  tashxisi  qo'yilgan va 2011 yil  fevralida  u vafot  etgan.Men u  qanday
muolajalarni  qo'llaganini  bilmayman,  chunki  u  oiladagi  hech  kimga  kechgacha  o'layotganini
aytmadi va uning sobiq eri uning qaramog'iga kirib, oilani qulflab qo'ydi.Oxirgi oygacha men neft
haqida bilmadim va o'shandan beri qattiq izlandim.Avvaliga men bu ko'plab boshqa narsalar
kabi ilon yog'i deb o'yladim, lekin hozirgacha u bilan saraton kasalligini davolagan yoki sezilarli
darajada kamaytirganini da'vo qilgan 27 kishini sanab o'tdim.27 kishi!!!Va bu faqat YouTube va
onlayn bloglarda!Men bu haqda 1997 yilda onamga tashxis qo'yishganda yoki 2000 yilda buvim
remissiyadan chiqqanida yoki 2010 yilda opam uyga borib o'lib ketishni aytishganda yoki o'tgan
yili ukam kasal bo'lganida bilsam edi. -qonunga og'iz va tomoq saratoni tashxisi qo'yilgan va
yuzining  yarmini  olib  tashlash  va  rekonstruksiya  qilish  kerak  edi.Lekin  hozir  men  sizga
rahmat.Xudo sizni va barcha sevganlaringizni barakali qilsin va bu ajoyib dori hamma uchun
mavjud bo‘lishi uchun ko‘p mehnat qilganingiz uchun rahmat”. Denis

-- Hurmatli  Denis, men nima deyman?Ular onamni erta kichik hujayrali  o'pka saratoni tufayli
kimyo bilan o'ldirishdi, shuning uchun men sizning his-tuyg'ularingizni aniq bilaman.Hech narsa
yoqimli emas.Dori har doim mavjud bo'lishi kerak edi va faqat kimdir pul ishlamoqchi bo'lgani
uchun emas edi.C'est la vie, lekin hamma ham uni men kabi tinchgina yutavermaydi.Barcha
moylar nimani davolay olishi yoki boshqarishi mumkinligini va uning o'rniga nima ishlatilganligini
bilib olsangiz, bu juda shikastli tajriba.

Iltimos, menga o'sha onlayn guvohliklar ro'yxatini yuboring, bu men Rik bilan uchrashishdan
oldin  va  "an'anaviy  tibbiyot"  sohasidagi  ishlarning  haqiqiy  holatini  bilishimdan  oldin  miyasi
yuvilgan boshqalar uchun qiziqarli va foydali bo'lishi mumkin. Qo'llab-quvvatlaganingiz va ushbu
dori haqida xabar tarqatishimizga yordam berganingiz uchun tashakkur.Rik bilan ikki yarim yil
ishlaganimdan  so'ng,  shuni  aytishim  mumkinki,  to'g'ri  ishlab  chiqarilgan  va  ishlatilgan  moy
aynan u aytganini qiladi.JB

“Salom Korri!Yana bir bor Ajoyib yangilik.Mening do'stim ***** ***** siz Los-Anjelesdagi *** bilan
gaplashib, jo'natgansiz, u 2 oy yoki undan ko'proq vaqt davomida nasha moyini iste'mol qilgan
va u bugun tibbiy ko'rikdan o'tish uchun ketgan va uning tanasida SARTON YO'Q!!!!!!!HAMmasi
ravshan!!!!!!!U  siz  haqingizda  gapirganingiz  uchun  mendan  va  siz  unga  ****  haqida
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gapirganingiz  uchun  bundan  tashqari  minnatdorman!!!Yana  ko'proq  RAHMAT.Siz  tanimagan
odamlarga yordam berish va butun dunyo bo'ylab odamlarning hayotini saqlab qolish uchun
juda yaxshi odamsiz!Men Los-Anjelesga **** bilan ishlash uchun mashinada ketmoqchiman va
ich  ketishimni  to'xtatishga  va  kuniga  60-80  marta  hojatxonadan  tushirishga  harakat
qilaman.Yana bir ajoyib hisobot haqida nima deysiz?Biz buni juda yaxshi ko'ramiz !! ”

"Men  bugun  doktorimning  sharhini  baham  ko'rmoqchiman.Men  uzoq  vaqt  davomida  siydik
pufagi infektsiyasiga chalinganman! vaqt va doktor infektsiyani davolagan.Bugun u kamera bilan
birinchi qo'l  ko'rinishini oldi  (ko'p qiziqarli  emas) VA!!Ko'rinib turibdiki,  menda qovuq massasi
(o'simta)  qoldiqlari  o'z  joyida  O'lgan  (uning  so'zlari,  meniki  emas)  va  infektsiyaning  davom
etishiga sabab bo'lmoqda.

YANA!UNING SO'ZLARI, MENIKI EMAS; Doktor "Men 40 yildan ortiq vaqt davomida tibbiyot
bilan  shug'ullanaman  va  hech  qachon  o'simtaning  biron  bir  tashqi  aralashuvisiz  o'limini
ko'rmaganman", dedi. IMart oyidan beri moyni olib tashladim, lekin hosilim kelganidan beri men
taxminan 6 hafta davomida moyni ikki marta dozalashtirdim.8 oktabr kuni massa yo'qolganiga
ishonch  hosil  qilish  uchun  (agar  men  undan  oldin  o'tmagan  bo'lsam)  kichik  tozalash
operatsiyasiga boraman.

Menda  moy  haqida  bir  oz  shubha  bor  edi,  lekin  HALKLAR,  BOSHQA MENDA SHUBXA
YO'Q.Taxminan  5  yoki  6  untsiya  moy  hosil  qilish  uchun  menda  etarli  kurtak  materiallari
bor.Ishlatilgan material Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.Hozircha natijalardan qanchalik
xursand ekanligimni ayta olmayman.Men doktorimga hali hech narsa aytmadim, chunki FLada
ba'zi doktorlar sizni davolashdan bosh tortadi.Demak, u hozircha hech narsani bilmaydi”. Jon

—  Lekin  siz  yetarlicha  bilasiz,  Jon.Tabriklaymiz.Men  moyni  ichishni  davom  ettirardim  va
operatsiyani keyinroq qoldirardim.Agar iloji bo'lsa, boshqa skanerlash yo'q.Va men moyni sham
shaklida  ham  olardim,  siz  doimo  moyni  og'riqli  joyga  iloji  boricha  yaqinroq  olishni
xohlaysiz.Bundan tashqari,  iloji  bo'lsa,  eng yaxshi  natijaga erishish  uchun moyni  bir  nechta
shtammlardan tayyorlashga harakat qiling.Sizga eng yaxshi tilaklar, JB

“To'liq rozilik bildiraman, JB.Va jarrohlikning kechikishini ta'kidlang.Har qanday invaziv tana ishi
sizning tizimingizga infektsiyalarni kiritish imkonini beradi.Bema'ni odatlar va o'zlarining ajoyib
dori-darmonlariga  nisbatan  hurmatsizlik  tufayli  bizda  antibiotiklarga  chidamli  go'sht  yeyuvchi
bakteriyalar  ko'pchilik  shifoxonalarda  keng  tarqalgan.RSO  buni  tuzatadi,  ammo  jarrohlik
"muammo" haqida nima deyish mumkin?Davodan qochinghammasini aytadi." Tielman

“3 kun oldin biz bir do'stimizning bazal hujayrali karsinomasini RSO bilan davoladik.Bugun biz
uni tekshirdik va u deyarli yo'qoldi.Biz RSO ni qayta qo'lladik va bint bilan yopdik.Biz uni yana 3
kundan keyin tekshiramiz va oldingi 3 kunlik natijaga ko‘ra u yo‘q bo‘lib ketishini kutamiz.Bu
uning o'ng tomonida.Biz uni davolagan oldingi saratonlari chap qo'lida edi.Hoora, ishlaydi." Mark

-- Ha, shunday.Agar shunday bo'lmasa, biz qilayotgan ishimizni qilmagan bo'lardik.JB

“Yaqinda  onamga  miya  saratonining  4-bosqichi  tashxisi  qoʻyildi,  endigina  nurlanish  davri
tugadi.Hujjatlar uning qanchalik yaxshi ishlayotganidan hayratda!Avvaliga u juda yomon ishladi,
gapirish  qobiliyatini  yo'qotdi.Biz  unga  moy  berishni  boshlaganimizdan  beri  u  yaxshilanib
bormoqda  va  endi  u  ilgari  qilmagan  ishlarini  qila  oladi,  masalan,  bir  yoki  ikki  so'z  o'rniga
iboralarni  aytish  va  odatdagidek  yurish.Shuningdek,  uning  tushunishi  ancha  yaxshi  ekanini
aytishimiz mumkin.Bundan tashqari, u hech qachon agressiv nurlanish va kimyo terapiyasidan
kasal bo'lmagan.Bir kun ko'ngil aynish yoki qusish emas!Demak, kimdir bu ishlamayapti deyishi
haqoratdir!Faktlaringizni aniqlang!Buni yasash ham JUDA Oson!Siz uchun marixuana oladigan
odamni  hamma  biladi!Menda  davolanishni  qanday  o'tkazish  bo'yicha  ko'rsatmalarim  bor,
shuning uchun agar kimdir qiziqsa, men buni izohda joylashtiraman! ” Diana

-- Diana, kimyo va nurlanishdan uzoqroq turing.Agar shifokorlar va ularning usullari to'sqinlik
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qilmasa, moy bu ishni ancha oson bajargan bo'lardi.120-180 g yuqori navli moy, iloji boricha
tezroq, agar iloji bo'lsa, boshqa kanserogen tekshiruvlar o'tkazilmaydi.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Mening ismim Jorj, men sizga guvohligimni bermoqchiman.82 yoshda, 2010 yil 22 dekabrda
menga qizilo'ngach saratoni tashxisi qo'yildi.Menga 6 oydan 2 yilgacha yashashim kerakligini
aytishdi  va  yutishga  yordam berish  uchun  nurlanishdan  keyin  tomog'imga bir  nuqta  qo'yish
kerak bo'lishi mumkin.

Tashxis qo'yishdan oldin men nafas olish va ovqatni yutishda qiynalardim, ikkala oyog'im shishib
ketdi  va  engil  harakatlardan  charchadim.2011-yil  boshida  radiatsiya  davolashdan  o‘tgan
edim.2011  yilning  sentyabriga  kelib,  qattiq  ovqatni  yutish  va  chaynash  qiyin  kechdi.O‘zimni
bo‘g‘ilib  qolgandek  his  qildim.Mening  ovqatimni  mayda  bo'laklarga  bo'lish  kerak  edi.Men
shilimshiq  ovqat  iste'mol  qilishni  afzal  ko'rdim  va  uning  o'rniga  Boost  shakes.Men  ham
oshqozonimda qattiq  gazni  boshdan kechirdim.Gaz momaqaldiroq va chaqmoqdek qornimni
yorib yubordi.Men bosh aylanishi, nafas olish qiyinlishuvi, nafas qisilishi va terlashni boshdan
kechira  boshladim.Mening  muvozanatim  yomon  edi  va  men  juda  yaxshi  harakatlana
olmadim.Nafas qisilishi va terlashsiz xonamga oziq-ovqat olib borish qiyin edi.

Keyinchalik kuchli  bosh aylanishi meni kasalxonaga yubordi va shifokor menga ikkinchi qon
bosimi  tabletkasini  qo'ydi.Kasalxonada  bo'lganimdan  ko'p  o'tmay,  bir  notanish  kishi  menga
yaqinlashdi va saratonimni davolash uchun menga bir oz kanop yog'ini taklif qildi va qo'shimcha
ma'lumot olish uchun meni Feniks Tears veb-saytiga yo'naltirdi.Avvaliga men bezovta bo'ldim va
kenevir  moyini  qabul  qilishdan  qo'rqardim,  men  har  doim  nasha  giyohvandlikni  keltirib
chiqaradigan  va  boshqa  og'ir  dorilarga  olib  keladigan  dori  deb  o'ylardim.Rik  Simpsonning
kenevir moyini tadqiq qilganimdan so'ng, men davolanishga qaror qildim.Davolanish paytida va
undan keyin men kenevir / nasha yog'i salomatlik uchun "eshik" ekanligini angladim.

Kenevir yog'ining 1/2 guruch donasining birinchi dozasini qabul qilganimdan so'ng, men u darhol
tanamda  ishlayotganini  payqadim.
-  Barmoqlarimdan oyoq  barmoqlarimgacha  tanam bo'ylab  oqayotganini  his  qildim.Men dam
olish, baxt va hazil tuyg'usini kuchaytirishni his qildim.Mening oyoqlarim kauchukdek tuyuldi, u 6
soatdan keyin o'chib ketdi.Nafas olish dam olish paytida ham, uxlayotganda ham tinchroq edi.

Kunlar/haftalar  o'tib:  mening  qoziqlarim/gemorroylarim  yo'qoldi.Yelkada  og'riq  kamaydi.Nafas
qisilishi kamaydi.Ikkinchi kundan boshlab gazning to'planishi va oshqozon noqulayligi tinchlandi
va muntazamroq bo'lib, davolanishni davom ettirdi.Qon bosimim juda past bo'lganligi sababli,
men qon bosimi tabletkalarini  olishni kamaytirdim va to'xtatdim.Qon bosimi tabletkalarini olib
tashlagach,  qon  bosimim  normallashdi.Ikkala  oyoq  va  to'piqlarda  shishish  sezilarli  darajada
kamaydi.Ishtahamni jilovladim va vaznimni tartibga soldim – shu paytgacha 26 kilogramm vazn
yo‘qotdim.Terining  rangi  yaxshilandi.Bosh  aylanishi  yo'qoldi.Tug'ilgandan  beri  yurak  urishim
tartibsiz bo'lganini hisobga olsak, yurak urishi muntazamroq va unchalik bezovta qilmaydi.Ichak
harakati  muntazamroq  bo'ldi.Yaxshiroq,  tinchroq  uyquni  boshdan  kechirdi.Muvozanat  va
muvofiqlashtirish  yaxshilandi.Nafas  qisilishisiz  yaxshiroq  aylanib  o'tishga  qodir.Suhbatlarda
yanada  aniqroq bo'ldi.Men narsalarga  qarashimni  o'zgartirdim va kayfiyatimni  ko'tardim.Men
marixuana haqidagi fikrimni o'zgartirdim.

Umuman  olganda,  men  kenevir  moyini  qabul  qilishdan  oldin  boshdan  kechirgan  barcha
alomatlar  yo'qoldi.
Davolanishni yakunlash uchun menga 3 1/2 oy kerak bo'ldi.Bu tajriba unchalik yoqimsiz emas
edi.Men dozani oshirganimda, bu tuzatish edi, lekin bir yoki ikki kundan keyin hamma narsa
o'zgartirildi.Men Rik Simpson tomonidan tavsiya etilgan dozani ko'proq yoki kamroq oshirdim.

2 oylik  davolanishdan so'ng onkologga tashrifim hayratlanarli  bo'ldi.U terimning rangi  yaxshi
ko‘rinayotganini,  qon bosimi va yurak urishi normal ekanligini,  yutishda muammo bo‘lmagani
bois,  sekin  urishga  hojat  yo‘qligini  aytdi.Bundan  tashqari,  u  oldingi  uchrashuvdan  olingan
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rentgenogramma yaxshi ko'rinishini va kamida 6 oy davomida qaytib kelishim shart emasligini
aytdi.Odatda, men har 3 oyda bir onkologga tashrif buyurishim kerak edi ...

Men kanop yog'i saraton kasalligini o'ldirganiga ishonaman.Kanop moyidan olgan sog'lig'imning
boshqa  barcha  yaxshilanishlari  meni  yangi  odamdek  his  qiladi.Men  kanop  yog'ining
mo''jizasidan hayratdaman.Men kanop yog'ini olishga qaror qilganimdan juda minnatdorman.

Kanop  moyi  salomatligimni  yangiladi  va  umrimni  uzaytirdi.Rik  Simpsonga  rahmat  aytaman,
Xudo  sizni  asrasin!Yaxshi  ishlarda  davom  eting!Men  kanop  yog'i  hayotni  saqlab  qolishi
mumkinligiga to'liq aminman.Rahmat." Jorj

“Jorj uchun mini-yangilanish....Bugungi kunga qadar u +31 funtni yo'qotdi, endi biroz vaqt oldin u
vazn yo'qotishi sababli (ilgari u 280 funtga teng edi) tish shifokoriga tashrif buyurishga majbur
bo'ldi.U hozir xohlasa, vaznini osongina qaytarib olishini bilib oldi, ammo u sog'lomroq vazn va
turmush  tarzini  tanlayapti),  protezlarini  qayta  o'rnatishi/sozlashi  kerak  edi.Uning  stomatologi
uning qanchalik yaxshi ko'rinishi va rangi yaxshiroq ekanligi haqida gapirdi.

Aytishim kerakki, Jorj hali ham yaxshi nafas olayotganini va hozirgacha bo'g'ilish bilan bog'liq
muammo yo'qligini  aytdi,  u  shu  haftaning  boshida  kechki  ovqat  uchun  biftek,  kartoshka  va
sabzavot  iste'mol  qildi  va ovqati  har qachongidan ham ancha oson tushdi.  "davolanishidan"
oldin  odatlangan.  U  bizga  shifokoriga  tashrif  buyurganini  aytadi(odatiy  hujjat)  shu  hafta
boshida...Uning shifokori xitob qildi: “Voy!borSiz men ko'rgan Jorj ekanligingizga ishonchingiz
komilmi?  Shuningdek,  uning  shifokori  rangi  yaxshilanganini  aytdi.Jorj  menga  keyinroq
shifokoriga  ikkala  oyog'ida  qancha  suyuqlik  yo'qotganini  ko'rsatganini  aytdi  va  u  deyarli
yo'qolgan deb o'yladi ...Keyin shifokor: "Jorj, endi shishing yo'q", dedi.

U  eski  tibbiy  ma'lumot  qog'ozlarini  sotib  oldi  va  unga  (hozir)  keyingi  uchrashuvda  (iyun)
onkologdan eski  rentgen va kompyuter  tomografiyasi  tasvirini  (diskda)  olishga urinib ko'rishi
kerakligini aytishdi.U hozir onkolog qabuliga ertaroq kirishga harakat qilmoqda...hozir uning GP
yordami  bilan.O'sha  tashrifda  u  MRIni  so'raydi.U  hozirda  uzoq  yo'llarni  bosib  o'tdi...  ammo
hozirda uning yagona haqiqiy muammosi (aks holda u zo'r bo'lardi, deydi!) uning tug'ilganidan
beri  yurak  urishi  tartibsiz  bo'lgan  va  oxirgi  paytlarda  u  odatdagidan  bir  oz  ko'proq
tezlashmoqda.Uning  vazn  yo'qotishi  uning  yurak  urishining  tartibsiz  urishini  yoki  hayotni
o'zgartiruvchi voqeadan hayajonlanishni qo'zg'atadimi yoki buni aniq nima qilyapti, bilmayman,
men buni  uning  uchun  ham tuzatishni  xohlayotganimni  bilaman.Endi  uning  yurak  urishi  va
hokazolar bo'yicha kardiologga murojaat qilish uchun yo'llanma bor.Bundan tashqari, yaqinda
uning  rangi  yanada  yaxshilandi,  uning  qizil/qizil  yuzi  bor,  qon  aylanishi  ham
yaxshilangan.Hozircha men olishim mumkin bo'lgan narsa shu... Tinchlik 1♥”Ozodlik

“Kecha  mening  savollarimga  javob  berganingiz  uchun  Rik/JBga  rahmat.Men  onasiga  ega
bo'lgan  odamni  bilaman.Men  unga  qarash  uchun  yuboradigan  biror  narsaga  ega  bo'lishni
xohlardim.Siz ajoyibsiz.Men ko'proq yordam berishni xohlayman.Bu ma'lumot ko'pchilikka yetib
bormoqda.Siz bu haqda dunyoga aytib berish uchun juda zo'r ish qilyapsiz, Rik.Sizni zamonaviy
avliyo deb hisoblashingiz mumkin.Bexazil.Ajoyib odam.Rik va JB haqida hamma narsa haqida
yaxshi  gapirib  bo'lmaydi.Rikga  yordam  berish  uchun  har  oy  5  ta  kitob  sotib  olaman  deb
o'ylayman.Ajoyib  ma'lumotni  saqlang,  bolalar.Siz  eng  zo'rsiz.Hammaga  tinchlik  va
salomatlik.RSO.Xudoning dorisi." Piter

“Xo'sh,  Rik  va  Jindrich,  mening  mashaqqatli  mehnatim  va  RSOga  sodiqligim  nihoyat  o'zini
oqladi.Men 2004 yildan beri Rik va Feniksning ko'z yoshlarini kuzatib kelaman va men moyning
shifobaxsh qobiliyatiga bir lahzada ishonganman.Odamlar kulib, meni aqldan ozishsa ham, men
bu  so'zni  tarqatdim  va  uning  ortida  100%  turdim.Hozir  men  3  kishini  yakuniy  saraton
kasalligidan davoladim va mening eng so'nggi bemorim tibbiyot tizimidan o'tganim va u erdagi
barcha  davolanishni  rad  etganim  va  saraton  kasalligini  davolash  uchun  RSO  dan
foydalanayotganini  hujjatlashtirganim uchun juda ko'p qarzdorman...uning ikkala o'pkasi ham
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saratonga to'la edi va birinchi marta tashxis qo'yilganida unga 3 oy umr berishdi ...5 oy oldin.

Bugun  u  rasman  saraton  kasalligidan  xalos  bo'ldi  va  u  aslida  27  funtga  erishdi.Saraton
shifokorlari  uning  atigi  5  oy  ichida  mo''jizaviy  tarzda  tuzalib  ketishidan  zo'rg'a  yordam
so'raganidan  hayratda  qolishdi  va  aslida  u  hozirgidan  ko'ra  sog'lomroq  ekanini
aytishmoqda.Qotib kuldim.U kasalxonada shifokorlar oldida moy yeydi va Feniks ko'z yoshlari
maqolasi yozilgan Weed dunyo jurnalini ko'tarib, uni boshqa barcha bemorlarga ko'rsatib, RSO
haqida xabar tarqatdi.Tez orada RSO saraton kasalligini davolagani haqidagi barcha shifoxona
hujjatlarining  nusxalarini  olaman...Hujjatlarida  uning  davolanish  uchun  kanop  moyidan
foydalangani aytiladi.

Men imkon qadar imkon qadar  so'zni  tarqatishga yordam berish uchun u uchun qisqa vaqt
ichida  hikoya  tuzaman.Men  yana  25  ga  yaqin  odamlarni  bilaman,  ular  RSO  mo''jizasining
ko'plab  turli  kasalliklar  uchun  ishlashini  ko'rgan  va  ular  endi  o'zlarini  davolash  ustida
ishlamoqdalar  ...  so'z  tugadi!!!!:)  Davolangan  va  yaqin  orada  mening  hududimdagi  boshqa
ko'plab  odamlar  nomidan  men  panatseyani  qayta  kashf  qilishda  davom  etgan  mashaqqatli
mehnatingiz  va  fidoyiligingiz  uchun  RAHMAT  aytmoqchiman...Sizlar  qutqaruvchilarsiz...Tom
ma'noda!!PAdan TINCHLIK VA SEVGI” Stiv

“Menga kimdir moyni uning teri saratoni (yuzi)dagi kichik bir joyga surtdi va bir kundan keyin u
yanada  yomonroq  ko'rinadi.Uning  reaktsiyasi  bormi  yoki  moy  dastlab  narsalarni  tortib  olib,
terining  yuzasiga  tushadimi?Hammasi  yam-yashil  ko'rinadi,  xuddi  u  infektsiyalanganga
o'xshaydi.Bu normalmi?Ba'zan?" Migel

“Ha, bu normal holat!Bu yaxshi belgidir, agar siz qichishishni his qilsangiz va moy ishlayotganini
ko'rsangiz, qo'yingundan ham ko'proq moy.Yashil rang moydan kelib chiqishi mumkin.Moy to'g'ri
tayyorlanganmi?" Anna

“Ha, bu moydan yashil emas, bu men tayyorlagan oltin moy, buni uyda tayyorlashda olishingiz
mumkin  bo'lgan  eng  toza  moy.Bu,  albatta,  infektsiyaga  o'xshaydi,  yashil  oq  rangga
ega.Ishonchim  komilki,  bu  moy  o'z  ishini  bajaradi,  faqat  boshqa  birovdan  tasdiqlashni
xohlardi.Rahmat.” Migel

“Salom, men sizga kecha sodir bo'lgan mo''jiza haqida hikoya qilishim kerak.Mening do'stim bor
va  uning  ismi  Shennon  O'Brayen.U 17  yoshli  miya  saratonidan  omon qolgan.Taxminan  bir
yildan  beri  u  operatsiya  qilib  bo'lmaydigan  o'smaga ega.Bu  uning  miyasining  deyarli  butun
hajmiga o'sgan edi.Men u bilan RSO ni o'rtoqlashdim va kecha uning MRI natijalari  o'simta
deyarli  yarmiga qisqarganini  ko'rsatdi.U fevral  oyidan beri  qabul qilmoqda.14.Bu Salom Meri
ekanligini  tushunishingiz  kerak.Men  ruhim  sizning  hikoyangizni  topgani  uchun  juda
minnatdorman va men uni etkazishga muvaffaq bo'ldim. Nadin

“Xotinim 11 oydan beri RSO dan foydalanmoqda.U IV bosqichli metastatik ko'krak saratoni bilan
kasallangan va MD Anderson saraton markazining onkologlari unga kimyoterapiya, radiatsiya
yoki jarrohlik amaliyoti uchun juda uzoqqa cho'zilganligini aytishdi.U uni olish uchun 26 soat
davomida noqonuniy holatda bo'lgan uyimizdan to'g'ridan-to'g'ri qonuniy davlatga bordi.Uning
o'smalari kichrayib bormoqda.Agar u zarur bo'lgan imkoniyatlarga ega bo'lsa (hozirda u kuniga
atigi 2 gramm oladi), biz hozirgacha u saraton kasalligidan holi bo'lar edi, deb ishonamiz.RSO
mening xotinimni tirik qoldirmoqda va bizning nogiron o'g'limiz ham bor.Xudo biladi, uning bu
yerda ishi tugamadi!” Frederik

“Xo'sh,  Rik,  o'zimni  yaxshi  his  qilyapman.Miya  shishi  va  diabet  uchun  taxminan  30  kun
davomida  RSO da  bo'lgan.Qon shakarim pasaymoqda.Men 2  kun oldin  insulinni  to'xtatdim,
chunki qondagi qand miqdori juda past edi. Jeff

“Shuningdek,  bu  boshqa  do'stning  ko'krak  bezi  saratonining  1-bosqichini  tozaladi.Ikki  hafta
ichida golf to'pi o'lchamidagi o'simtadan no'xatdan kichikroq bo'ldi.Kuniga ikki marta 0,4 g, xom
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yog'.Teri  saratoni bilan kasallangan yana bir  do'st  uni  to'g'ridan-to'g'ri  teriga surtilgan topikal
eritma bilan olib tashladi.

Men o'zim infektsiyadan va yomon tishdagi shishishdan xalos bo'ldim, astma bilan og'riganidan
keyin o'pkamni tozaladim va terimdan saraton bo'lishi mumkin bo'lgan yoki bo'lmasligi mumkin
bo'lgan ikkita qo'rqinchli dog'larni olib tashladim ... uni hech qachon tekshirmadim va u ketdi...
opa.Kimyo, nurlanish, nojo‘ya ta’sirlar, muammo yo‘q”. Bryus

“Men JBga yordami  uchun minnatdorchilik  bildirmoqchiman!Ba'zi  odamlar  bilishicha,  mening
xotinim  ko'krak  bezi  saratonining  4-bosqichi  bo'lib,  uning  suyaklariga  tarqaladi.Doktorning
aytishicha, u juda ko'p o'smalar bor edi, ular hisoblashni to'xtatishga majbur bo'lishdi va ular
unga 6 oy yashash uchun vaqt berishdi!Ular uni so'nggi 5 oy davomida kimyo bilan boshlashdi,
men unga 1 yarim oy davomida 5 dona RSO moyi guruchini berdim!Men bir umr mo''jizasining
guvohi bo'ldim!U hozirgina MRIni oldi va skanerlashdi va ular saraton belgilarini topa olishmadi!

Men moyning bunga aloqasi borligini isbotlay olmayman, lekin 99% ishonchim komilki, bu unga
dumg'azadan oshib ketishiga yordam berdi!Kimyo protokolini ham tugatmagan, davolanishiga 4
oy qolgan!2012 yilda saratonning 4-bosqichini davolash mumkin emasligi aytilgan edi, shuning
uchun men aytganimdek, moy ishlagan bo'lishi kerak!Men saraton kasalligiga chalingan har bir
kishiga ushbu RSO moyini tezroq olishni tavsiya qilaman.Hech narsaga zarar yetkaza olmaydi!
Aytganimdek, barcha yordam uchun JBga rahmat! ”

"Unga parvarishlash bosqichida qancha guruch o'lchamli tomchi berishim kerak?" Jeff

-- Oyiga 1-2 g bo'lishi mumkin, Jeff, ko'pchilik bemorlarga tungi tomchilar parvarishlash dozasi
sifatida  kerak  bo'ladi.Ammo  u  kimyoterapiya  oldi,  shuning  uchun  uning  orqasida  qolgan
kimyoviy  zararni  yo'qotish  uchun  iloji  boricha  tezroq  kamida  60  gramm  iste'mol  qilishini
xohlayman.Rahmat, JB

“Men Rikning video koʻrsatmalaridan foydalanib oʻzim ishlab chiqargan moydan foydalandim va
58 kun ichida goʻyoki “davolab boʻlmaydigan” follikulyar saraton boʻlgan 4-bosqich diffuz yirik B
hujayrali limfomadan davoladim!

O'shandan  beri  men o'zim  va  boshqalar  uchun  moy  tayyorlashni  davom  ettirdim  va  o'pka,
ko'krak, prostata, miya, yo'g'on ichak, leykemiya, oshqozon osti bezi kasalliklarining 10 dan ortiq
tasdiqlangan  holatlarini  ko'rdim,  bemorlar  o'zlarini  davolaydilar.quyuq  yashil  moylardan
foydalanish!!FAQAT yashil barglarda joylashgan maxsus yallig'lanishga qarshi birikmalar tufayli
men barglar va gullardan foydalangan holda moy tayyorlayman!

Men 1992 yilda butun yo'g'on ichakni yo'qotdim.Mening ingichka ichakdan 20 yil davomida oddiy
suv quvurlari kabi ishlaydigan "xalta" bor edi, u 7 yil oldin qurt chiqib ketishi kerak edi!PAMFdagi
gastroenterologimga ko'ra; U kannabinoidning og'ir ishlatilishini "birinchi marta qo'yilgan kundan
20  yil  oldingi  holatdan  ko'ra  yaxshi  holatda"  sog'lom sumkaga  bog'laydi.  U  xuddi  shunday
natijalarni  kannabinoidlardan  foydalanadigan  ko'plab  bemorlardan  eshitgan va endi  buni  o'z
bemorlariga tavsiya qiladi! Kreyg

“Men sizga faqat rahmat aytmoqchiman.5 yillik “Hushyor kutish”dan keyin erimning follikulyar
limfomasi xunuk boshini ko'tarmoqda.U 3 hafta neft bilan shug'ullanadi va o'zini ajoyib his qiladi,
hattoki haftada 4 kun golf o'ynaydi.Davom etar ekanmiz, sizni yangilab turaman”. Joys

“Men 2 yillik skanerlash uchun bordim va ular SARATON VA SO‘NGI BO‘LGAN AZAL KO‘RGAN
RADIATSIYA  ZARARLARINI  TO‘LA  TOZIQ.MEN  KASALLIKLARDAN  TUTILAMAM,  RSO
OIL.XUDO RIK SIMPSONNING YOGINI KO'PLARGA NIMA YUBORGAN...Qilayotgan barcha
maʼlumotlaringizni oʻtkazib yuborganingiz uchun RAHMAT”. Linda

“Do‘stimning rafiqasi yo‘g‘on ichak saratonining kech bosqichiga chalingan.Shifokorlar uni uyiga
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jo'natishdi  va  unga  boshqa  hech  narsa  qila  olmasligini  aytishdi.Uning  o'pkasi  va  miyasiga
tarqaldi.U qanday dozani qabul qilishi kerak?Unga bag'rikenglikni shakllantirish uchun qancha
vaqt kerak bo'ladi?U kuniga 3 tomchi guruch donini olishi kerakmi?Ular bergan kimyoterapiya
uni  juda  zaiflashtirdi...  endi  unga  kimyoterapiya  berishmaydi...Umid  qilamanki,  yog  'kech
bo'lmasdan oldin qilingan zararni tuzatadi.Ular unga 4-6 oy vaqt berishdi...” Saymon

-- Saymon, boshqa hamma narsaga o'xshash protokol.Dori-darmonga ko'niksa, u qanchalik tez
va tez ovqatlansa, shuncha yaxshi bo'ladi.JB

"Men to'rt oy oldin, shifokori bir yil ichida 4 marta, siydik pufagidagi ko'plab saratonni jarrohlik
yo'li bilan olib tashlaganidan keyin, 2014 yilda ham buni qilishdan voz kechgan amakivachcham
uchun nasha yog'ini tayyorlashni boshladim va unga bir nechta kimyo muolajalarini o'tkazdim.
uning keyingi qadami siydik pufagini olib tashlash edi.U yanvar oyida moyni qabul qila boshladi
va ikki hafta oldin u saraton kasalligidan xalos bo'lganini bildi.Endi u o'zi moy ishlab chiqaradi va
har kuni parvarishlash dozasini oladi. Charlz

“Assalomu alaykum, men sizlar bilan xushxabarni baham ko'raman deb o'yladim.Men siz bilan
gaplashgan  saraton  kasali  yaqinda  CAT  tekshiruvidan  o'tdi.Hech  qanday  o'smalar  mavjud
emas  !!!Uning  ko‘kragida  beysbol  to‘pidek  o‘simta  bor  edi.U  va  boshqa  o'smalar  butunlay
yo'qoldi!Qolgan yagona narsa - bir oz chandiq to'qimasi.U ham, men ham bu ajoyib dori uchun
Xudoga hamd aytamiz.Nasha, ajoyib o'simlik, barchamizga Xudo tomonidan berilgan sovg'a.Biz
hammamiz  Rik  Simpsonga  va  u  Xudoning  o'simlikining  nima  qila  olishi  haqida  odamlarni
xabardor  qilish  uchun  qilgan  qurbonliklari  uchun  minnatdorchilik  bildirishimiz  kerak.Bemor
yo'qotgan  40  kilogrammini  qaytarib  oldi.U  men  ko'rganimdan  ham  sog'lom  va  yaxshi
ko'rinadi.Rik Simpson moyi to'g'ri ishlab chiqarilganda va ishlatilsa, saraton kasalligini davolay
olishiga 100% ishonaman va chinakam ishonaman.12 yil  davomida ushbu kasallikka qarshi
kurashgan  bu  bemor  saraton  kasalligidan  xoli.Buning  uchun  faqat  Xudoga  ulug'lashimiz
mumkin.

Yana bir bor rahmat, Rik, odamlar uchun juda katta qurbonliklar qilgan stend odam bo'lganingiz
uchun.Bir yil davomida men RSO nima qila olishi haqida so'zlarni tarqatmoqdaman.Endi men
100% aminmanki,  videolaringizda aytilganlarning hammasi  haqiqiy  ko'k rangda.Men yana 4-
bosqich  saraton  bemorini  qabul  qilyapman  va  u  bir  yildan  kamroq  vaqt  ichida  saraton
kasalligidan  xalos  bo'lishiga  juda  ishonaman.Men  qo'limdan  kelganicha  xabar  tarqatishda
davom etaman.Men ham imkon  qadar  ko'proq odamlarga  yordam beraman.Haqiqat  g'alaba
qozonadi.Qilgan  va  hozir  ham  qilayotgan  barchangiz  uchun  rahmat.Hurmat  bilan,  Grow
Goddess”

“Dr. Rondo Rojdestvo oldidan mening orqamdagi bu qora nuqta melanoma ekanligini aytdi.Qon
keta boshlaganidan keyin uning oldiga bordim.Men uyga keldim va orqamga kurtak yog'ini sura
boshladim va men ham yog'ni barqaror iste'mol qila boshladim.Bu 2 haftadan kamroq vaqtni oldi
va orqamdagi dog' tozalandi va men taxminan 2 untsiya moyni eyishni davom ettirdim.Orqamda
zo'rg'a iz bor va men o'zimni ajoyib his qilyapman.

Filipp  ham  bir  yillik  tekshiruvdan  o'tdi  va  u  bir  yildan  ortiq  saraton  kasalligidan  xalos
bo'ldi.Shuning uchun  ular  buni  saratonsiz  deb atashadi.U kamida  3  yil  davomida shifokorni
ko'rishi shart emas.U hech kim kimyo va nurlanishni qabul qilmadi, u taxminan 4 untsiya nasha
yog'ini oldi va u hali ham deyarli har kuni ozgina ovqatlanadi.Ko'pchilik ichak saratonini mag'lub
etmaydi.Rik bizning qahramonimiz." Fleyta yog'ochi

“Nasha  yog'ining  shifobaxsh  kuchi  haqida  bilim  olish  imkoniga  ega  bo'lmagan  odamlarga
ishonish  qiyin...  Men  Rik  Simpson  bo'lgan  hududda  yashayman  va  biz  10  yil  davomida
shifobaxsh kuchini ko'rdik.U saraton, qandli diabet, mushak kasalliklari, tish og'rig'ini davolaydi,
ayniqsa kuyish uchun mo''jizaviy davo (ishonish uchun buni ko'rish kerak).
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Hozircha  biz  uni  to'g'ri  va  muntazam  ravishda  qabul  qilsak,  ishlamasligini
ko'rmaganmiz.Ayniqsa, teri saratoni, ko'ngil aynishi, oshqozon kramplari va nima kerak bo'lsa,
yaxshi.Yaxshi tungi uyqu.Nasha yog'i kabi stressni engillashtiradigan hech narsa yo'q va bizning
ichki muammolarimizning aksariyati stressdan kelib chiqadi.Shunday ekan.Hammaga omad.Bu
haqiqatan ham ishlaydi, faqat unga ishonish kerak.Xudoga va Rik Simpsonga ishoning." Terri

“Men bilganim shuki,  men ketishga tayyor edim, endi chiday olmadim, hikoyamni shu yerga
yozdim va farishtam o‘rnidan turib,  RSO moyini  bog‘lab qo‘ydi.Men ovqat  eyishni  to'xtatgan
edim va atigi bir necha guruch donasi yog'i bilan ichimdagi o'zgarishlarni his qildim.Bundan oldin
mening hayotim isitish yostig'i bilan divanda edi, ichimliklar pastga tushdi.Ammo ikkinchi kunga
kelib, men o'rnimdan turib, muz qutisida ovqatlanadigan narsa qidirib, dush qabul qildim.Ba'zilar
uchun bu unchalik muhim emas, toki siz dushga uzoq turolmaysiz.Men u erda qoldim, vazn
orttirdim, yana yashashni boshladim, haqiqatan ham hayotimni tikladim.Operatsiyadan oldin bu
haqda bilmaganimdan afsusdaman.56, oq tanli ayol ko'krak saratoni qurboni Ketlin"

“Mening  otam  hozir  75  yoshda,  bundan  18  yil  avval  otamga  oshqozon  saratoni  tashxisi
qoʻyilgan, oshqozoni olib tashlangan, 15 yil davomida qanday yashashni oʻrgangan.3 yil oldin
unga  saraton  kasalligi  tufayli  pastki  ichaklari  va  yo'g'on  ichakning  bir  qismini  olib  tashlash
kerakligi aytilgan.2 yil  oldin unga yangi saraton operatsiya qilish mumkin bo'lmagan joylarda
ekanligini aytishdi ...

Men bu haqda xabar topganimda, men 24 soatlik moy tayyorladim (1/2 gallon Everclearda 350
gramm yuqori kurtak).Bir yil o'tgach, u tekshiruvga borganida, doktor saraton kasalligini topa
olmadi, shekilli, moy saratonni ko'rinmas va o'limgacha samarasiz qiladi ...U hozir o'zining eng
yaqin do'sti Ellini, uning o'smalari bor labrador itini davolayapti...va u moyga juda yaxshi javob
bermoqda...Men  sizning  AQShdagi  eng  katta  muxlisingizman.Mening  hayotim  shu  moy.Rik
Simpsonga rahmat.” Rebekka

"Men bu ajoyib yangilikni siz va sizning izdoshlaringiz bilan baham ko'rishim kerak ...Xotinimning
ishdagi  do'sti  bir  necha  oy  oldin  unga  erining  oshqozon  osti  bezi  saratoni  ikkinchi  marta
qaytganini aytdi, xotinim va men sizning RSO haqida allaqachon bilar edik, shuning uchun biz
bu  haqda  ko'proq  ma'lumot  olish  uchun  ularni  saytingizga  joylashtirdik  va  hokazo,  yaxshi
boshladi.  Shu  zahotiyoq  u  va  kecha  eng  so'nggi  tekshiruvlari  natijalarini  olish  uchun
kasalxonaga qaytdi, shifoxona unga yana kimyoga muhtojligini aytishdi, ammo natijalarni ko'rib
chiqishganda, aslida nima sodir bo'ldi, saraton aniq bo'lib qoldi. Qaytib kelganini birinchi marta
payqagan  paytdagidan  ancha  kichikroq,  deyarli  g'oyib  bo'ldi.Ular  qanday  qilib  qisqarishi
mumkinligi  haqida  hayron  bo'lishdi  (ular  faqat  zaharli  dori-darmonlarni  emas,  balki  barcha
turdagi dori-darmonlarni o'rganishlari kerak).Ular qolgan narsalarni olib tashlashni xohlashlarini
aytishdi, lekin men unga avvalgi dozalarini davom ettirishni maslahat berdim, chunki bu ijobiy
ta'sir ko'rsatdi va bu qassoblarni uning yoniga qo'ymaslik kerak.Men bu yangilikni eshitganimdan
juda xursand bo'ldim va sizga xabar berishni kutolmadim. :)" Mark

--  Yaxshi,  Mark,  bemor  o'zini  qanday  his  qilayotganiga  e'tibor  bering,  aksariyat  hollarda
skanerlash  shart  emas.Agar  u  olti  oy  davomida  120-180  g  ovqat  iste'mol  qilsa,  u  ko'p
tashvishlanmaydi, shekilli.JB

"U shifokorlar bilan hech qanday aloqasi bo'lmagan odamlarda saraton kasalligini davolaydigan
minglab  hujjatlashtirilgan  dalillar  mavjud,  faqat  moy.Menda  saratonning  4-bosqichi  bor
edi.Mening bor-yo'g'i 3 oy yashashim bor edi va bu 14 oy oldin edi." Tom

“Sizga shuni ma’lum qilishim kerakki, mening Tom amakim haqidagi yangilik.Uning yangi PSA
darajasi  0,1  va  barqaror.Uning  hayotini  saqlab  qolish  uchun  bizga  bilim  berganingiz  uchun
tashakkur.U prostata saratonining 4-bosqichida edi.Biz guvohlik bermoqchimiz.Salomat bo'ling."
Sherri
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"Tom,  men  bu  moyni  3  yil  oldin  prostata  saratonining  4-bosqichini  o'ldirish  uchun
ishlatganman.Men boshlash uchun gormon terapiyasidan foydalandim va keyin RSO haqida
bilib oldim.Ishlamoqda.Shaxsan men uni har kuni ko'plab kasalliklar uchun ishlatadigan o'nlab
odamlarni  bilaman.Bu  saraton  bilan  og'rigan  bemorlar  uchun  juda  katta  yordam,  lekin
menimcha, mening eng hayratlanarli kashfiyotim kimningdir tanasining 90% dan ortig'iga ega
bo'lgan og'ir toshbaqa kasalligini davolashdir.6 hafta davomida kuniga 1/4 dan 1/2 grammgacha
moyni iste'mol qilish orqali bu odam bolaligidan beri azob chekayotgan kasallikdan o'zini tom
ma'noda  davoladi.Men  bu  moyni  ko'rgan  narsalarim  haqida  bir  necha  soat  davom  etishim
mumkin edi.Siz ko'rasiz, fikringizni ochiq tuting va Rik ko'rsatmasini bajaring, afsuslanmaysiz.
Dan

"Yarali  kolit  va saraton kasalligidan tuzalib ketganimdan beri, mening gastroenterologim endi
barcha bemorlarini nasha mahsulotlarini iste'mol qilmoqdalar, chunki ular u biladigan eng kuchli
yallig'lanishga  qarshi  vositalardir  ...va  ular  U  AYTALADIGAN  HAR  QANDAY  DORIDAN
YAXSHIroq ishlaydi!!!” Kreyg

"Men bilaman, bu saratonni davolaydi ...Men onamni 3 marta davoladim va u hozir  saraton
kasalligidan xalos bo'ldi. Mak Jey

"Men  moyni  5  hafta  davomida  ishlataman  va  kechagi  uy  hayvonlarini  skanerlash  suyak
o'smalarining sezilarli  darajada kamayganini va boshqa gipermetabolik jigar o'smalari haqida
hech  qanday  dalil  yo'qligini  ko'rsatdi.Men  dastlab  3  oy  oldin  suyakning  4-bosqichi  va  jonli
saraton bilan kasallanganman ...Bu ishlaydi, deyman.Va bu faqat birinchi 8cc'lar edi, keyingi 52
cc quvvatni o'chirish vaqti! Laura

--  Ajoyib,  Laura,  buni  eshitganim  juda  yaxshi,  lekin  iloji  bo'lsa,  boshqa  skanerlar  yoki
rentgenlardan uzoqroq turing.Siz shish paydo bo'lishini xohlamaysiz, onkologingiz sizga nima
uchun buni qilish yaxshi emasligini tushuntirishi kerak.Eng yaxshi tilaklar, JB

"Eshiting,  men  buni  oylar  davomida  o'rgandim.Bu  Garvard  tomonidan  tasdiqlangan.Ular
Ispaniyada foydalanishadi.Bu noqonuniy ekanligi sababli, afsuski, sizga boshqa hech narsa ayta
olmayman.Aytishim  mumkinki,  mening  erim  4-bosqich  saraton  kasalligiga  chalingan.RS
sog'ligingni hech kimga ishonma, deydi.Shunday qilib, men qilmadim.Men “oy ustidan sakrab
chiqdim”.Oyog‘imga mustahkam qo‘ndim, erimning ahvoli yaxshi.:)" Liza

“Hurmatli CureYourOwnCancer.com, bir muncha vaqt oldin men Rik Simpson moyi haqida o'qib
chiqdim  va  uni  tayyorlashga  qaror  qildim.Men  juda  uzoq  vaqtdan  beri  marixuana
yetishtiraman.Men  eng  yaxshi  kurtaklarimdan  foydalandim  va  yuqori  sifatli  kanop  yog'ini
tayyorladim.Men sinab ko'rdim va ishonmadim.Bu shunchalik kuchli ediki, menda hech narsa
bo'lmagandek edi.

Sinab  ko'rganimdan  so'ng,  men  o'sha  paytda  taxminan  11  yil  davomida  saraton  (Xodgkin
limfomasi) bilan kurashayotgan bemorni bilardim.Men unga marixuana bo'yicha tibbiy xizmat
ko'rsatuvchi bo'lishni taklif qildim va tavsiya etilganidek moyni iste'mol qilsa, uni hech qanday
to'lovsiz yog' bilan ta'minlashni taklif qildim.O'sha paytda u menga begona edi.Men u bilan bir yil
oldin  mehr-shafqat  klubi  yig'ilishida  uchrashganman  va  o'shanda  u  saraton  kasalligiga
chalinganini  bilgan  edim.Rik  Simpsonda  aytib  o'tilganidek,  moy  saraton  kasalligini  davolay
oladimi yoki yo'qligini ko'rishni juda xohlardimDavodan qoching.

Shu bois ushbu bemor bilan bog‘lanib, unga taklifni bildirganimizdan so‘ng davlatimizga tegishli
hujjatlarni  rasmiylashtirib,  davolanishni  boshladik.Biz  uni  o'simliklarga  ega  bo'ladigan  joyga
o'rnatdik, shuning uchun oxir-oqibat u o'zini moy bilan ta'minlay oladi.Bu ham kelishuvning bir
qismi edi, u o'ziga qanday yordam berishni o'rganadi.Davolashni boshladik.Avvaliga bu unga
qiyin edi, chunki moy juda kuchli edi va uni kuniga uch marta qabul qilish juda qiyin bo'lishi
mumkin.
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Uch oydan keyin uning yuqori  ko'krak qafasidagi o'simta qisqara boshladi.Besh oydan keyin
shish  butunlay  yo'qoldi.Keyin  u  CAT  tekshiruviga  kirdi.Natijalar  shuni  ko'rsatdiki,  u  saraton
kasalligidan  xalos  bo'lgan!Shifokorlar  kamida  11  yil  davomida  uning  saraton  kasalligini
davolashga harakat qilishdi.Kimyoviy, suyak iligi transplantatsiyasi va boshqalar.Buning uchun
faqat  bir  funtga  aylantirilgan  premium  kurtak  kerak  bo'ldikanop  yog'i.Uning  diskda  CAT
skanerlashdan oldin va keyin natijalari bor (tez orada bizga taqdim etiladi).U oldinga chiqdi va
odamlarga ochiq gapirdi.Darhaqiqat, u endi boshqa bemorlarga shifobaxsh kenevir moyi bilan
yordam beradigan qarovchi!Grow Goddess"

“Bir  yil  oldin  onkologim  bizga  tez  orada  hospisga  murojaat  qilishimizni  aytdi,  yo'g'on  ichak
saratoni  o'pkam  va  yo'g'on  ichakda  qaytdi,  09  da  yo'g'on  ichakdan,  11  da  jigardan  olib
tashlangan.Erim  yana  bir  marta  kimyodan  foydalanishni  talab  qildi.Bir  vaqtning  o'zida  men
nasha  yog'ini  kashf  etdim,  men  kimyo  bilan  bir  kunda  moyni  qabul  qila  boshladim.Mening
o'simta belgisi 17,6 edi.BIR davolashdan so'ng (va 2 hafta moy) mening o'simta belgisi 10,6
edi.O'tgan  juma  kuni  2  ta  davolanish  va  5  haftalik  moydan  so'ng,  mening  o'simta  belgisi
4,8.Hamshira menga nima qilayotganimni bilmasligini aytdi, ammo bu kimyo bunday natijalarni
keltirmasligi kerak edi.Men o‘zimni uzoq va uzoq vaqtdan beri yaxshi his qilyapman”. Diane

“Salom  Jindrich,  kecha  men  Rikning  kitobini  o'qib  chiqdim.Ajoyib  narsalar!Rostini  aytsam,
menga moyning haqiqiy sehrli kuchi haqida boshqa dalillar kerak emas!

Men ham ba'zi  tajribalar  o'tkazdim va har  kuni  bu dori  qila  oladigan yangi  narsalarni  kashf
qilaman!Ajoyib!Afsuski,  men ishongan bo'lsam ham va mening qiz do'stim amin bo'lsa ham,
uning onasi qandaydir tarzda butunlay "qo'yib yubora" olmaydi ...va u hali ham yomon kimyodan
voz  kechganiga  ishonchi  komil  emas  ...
Men  doimo  yaxshi  dalillar  keltirishga  harakat  qilaman,  lekin  men  uning  o'rniga  qaror
qilolmayman!U saraton kasalligiga chalingan va hayotini nima qilishni o'zi hal qila oladi.

Bilaman, u baribir  oxir-oqibat tuzalib ketadi,  chunki biz unga shunchalik ko'p moy solamizki,
uning o'lishi mumkin emas.Ammo shunga qaramay, men bu ahmoqona kimyoviy moddalar bilan
o'ynashni juda ahmoqona va juda xavfli deb bilaman, ayniqsa siz saraton kasalligini davolagan
tabiiy dori vositalaridan foydalansangiz!Men saraton va tibbiyot tizimi bilan bog'liq tajribangizni
o'qidim  ...Yo‘qotganingiz  uchun  juda  afsusdaman...  va  endi  sizning  an’anaviy  “tibbiyot”ga
munosabatingizni yaxshiroq tushunaman!” Luidji

-- Salom Luiji, kitob haqidagi yoqimli so'zlaringiz uchun tashakkur va boshidan kechirganingiz
achinarli.U qaysi muolajani tanlashi uning tanlovi, lekin men kimyoga yaqinlashmayman - faqat
onamning  hikoyasini  o'qib  chiqing,  ehtimol  u  zaharni  qabul  qilish  hech  qachon  yaxshi  fikr
emasligini tushunadi, ayniqsa bu asosli yoki zarur bo'lmasa.Agar u moyni iste'mol qilsa, uning
kimyoviy davolanishdan omon qolish imkoniyati sezilarli darajada yaxshilanadi, lekin yana nima
uchun  uning  kasal  tanasiga  ko'proq  zarar  yetkazish  kerak?Bu  hech  qanday  ma'noga  ega
emas.Eng yaxshi tilaklar, Jindrich

“Bir do'stim meni tomosha qilish uchun o'tirdiDavodan qochingTaxminan ikki yarim yil oldin, bu
mening toshbaqa kasalligimga yordam berishi mumkin deb o'ylardim.Biz moyni birga tayyorladik
-  birinchi  marta  ikkalamiz  uchun  -  uch  hafta  ichida  mening  toshbaqa  kasalligim
yo'qoldi.O'shandan beri moyni tayyorlab, ichib yuraman.Agar men har kuni ichsam va yog'ni
kechasi tasodifiy paydo bo'ladigan alohida dog'larga qo'llasam, toshbaqa kasalligi juda nazorat
qilinadi va deyarli  ko'rinmaydi.Ushbu tajriba tufayli  men ikki oyog'im bilan sakrab chiqdim va
endi  Koloradodagi  birinchi  to'liq  litsenziyalangan  tibbiy  marixuana  biznesiga  egalik
qilaman.Mening biznesimga bir yil bo'lib, dadamga IV bosqich melanoma tashxisi qo'yildi - u
o'pka va jigarga tarqaldi.Uning onkologi unga 3 oydan 12 oygacha vaqt berdi va unga hospis
yordamiga tayyor bo'lishni aytdi.Men uni darhol RSO rejimida boshladim va besh oy o'tgach,
uning saratoni yo'qoldi.Ketdi.Dunyodagi eng oson narsa!Rik, bu ajoyib dorini dunyoga qaytadan
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tanitganingiz uchun rahmat!:-)" Erika

"Men 2 haftalik moy kursini o'tkazdim ...Men buni har kuni yoki undan ko'p sotib olishim mumkin
edi,  ammo  tanamdagi  toshbaqa  kasalligi  deyarli  yo'qoldi.beraman7kartamni  bu  yil  ochiq
paxtakorga topshirdim, shuning uchun men bu axlatni bir marta va butunlay davolash uchun 60
kunlik partiyani tayyorlash uchun bir vaqtning o'zida etarli xom ashyoni olishim mumkin !!!" Sofi

“Nasha  moyi  saraton  kasalligini  davolaydi.Men  3-bosqich  ko'krak  bezi  saratoni  bilan
kasallanganman va o'zimni davolash uchun moydan foydalanaman. Adel

"Kimyoviy  davolash  yo'q,  radiatsiya  yo'q  ...  RSO  va  dietani  o'zgartirish  ...  RSO  mening
oshqozon saratonimni hech qanday shifosiz davoladi ..." Deyl

"Salom Rik, men siz bilan bir necha oy oldin gaplashdim va o'shandan beri ruhiy tushkunlik
uchun moyni sinab ko'rdim.Bu samarali yoki yo'qligini aytish qiyin, chunki bir untsiya (28 g) atigi
10 kun davomida etarli  edi.10 kunning oxiriga kelib,  men bir necha kun ruhiy tushkunlikdan
aziyat chekdim.Hayotimda stress bor edi, lekin men tushkunlik hissi bilan ishlay oldim.Xo'sh, kim
biladi, yog'siz yomonroq bo'lishi mumkin edi.

Yaxshiyamki,  men  do'stimning  teri  saratonidan  birida  (76  yoshda)  moyni  sinab  ko'rdim.Bu
haqiqatan ham yomon ko'rinadigan saraton edi, diametri 75 mm bo'lgan qizarish bilan o'ralgan
taxminan 8 mm o'ta sariq markaz edi.U faqat 2,5 kunga qoldirdi, chunki qichishish va hid unga
juda ko'p edi.Biroq,  qoplama olib  tashlanganida (bu suv o'tkazmaydigan kiyim edi),  saraton
deyarli yo'qoldi.Afsuski, u ko'plab teri saratoni bilan kasallangan va ularni davolash uchun zarur
bo'lgan pulni  to'lashga qodir  emas.Shunday  qilib,  u  ularni  juda og'riq  bilan  yoqib  yubordi.U
shubhali tabiatga ega va uning uchun moyni maqtash juda muhimdir.

YAXSHI XABAR.Mening o'g'lim universitetning kimyo ixtisosligi bo'yicha so'nggi yilida o'qiydi va
natijalari haqida o'zining organik kimyo professoriga (avstraliyada tug'ilgan xitoylik janob) aytib
berdi va u juda qiziqdi va teri  saratoni bilan og'rigan turli  odamlarda moyni tekshirib,  tajriba
o'tkazmoqchi.Bu  qancha  davom  etishini  bilmayman,  lekin  sizni  xabardor  qilib
turaman.Professorning  ishonchliligi  bilan  biz  byurokratiya  eshigiga  oyoq  qo'yishimiz
mumkin.Hurmat bilan, Uorvik, Avstraliya”

“Buni qildim, 18 yoshli o'g'limga berdim...  Hozir hech qanday saraton belgisi  yo'q.Men sizga
katta  rahmat  Rik  Simpson.O'g'limga  oktyabr  oyida  biopsiya  qilishdan  oldin  o'simtani  olib
tashlaganidan  keyin  sinovial  sarkoma  tashxisi  qo'yilgan...Saraton  hali  ham  borligi  va
saratonning agressiv turi tufayli o'pkasiga tarqalishi mumkinligi aytilgan edi ...Eng so'nggi sinov
natijalari, ular o'zlarining hayratda qolgan izlarini topa olmadilar ...Nasha yog'i men uni tashxis
qo'ygandan so'ng darhol boshladim." Amanda

“Yaqin  do‘stimga miya  shishi  og‘rig‘i  uchun  morfin  berishardi.Morfinning  o'zi  giyohvandlikka,
chekinishga olib keldi va uni ishlatish paytida vaziyatni yanada yomonlashtirdi.Nashaning o'zi
chekinish  belgilari,  depressiya,  og'riq  va  saraton  kasalligini  engillashtiradigan  yagona  dori
edi.Sizning xabaringiz mening do'stimni qutqardi." Jasper

“Men  neftdan  juda  xursandman.O'tgan  oy  men  bu  haqda  birinchi  marta  o'qigan  yoki
eshitganman.Men hayratdaman...Janob Simpson,  ko'pchiligimiz butun insoniyat  uchun qilgan
fidokorona  va  mehrli  mehnatingiz  uchun  sizga  rahmat  aytamiz.Siz  mening  gumanitar
ta'rifimsiz!!!Men 1998 yildan beri Hospisda ko'ngilli bo'lib ishlayman, ko'pchilik azob chekkan va
hatto qo'limda o'tib ketganini ko'rganman.Bu azob-uqubatlarning ko'pini engillashtirish mumkin
edi, deb o'ylash, tom ma'noda aqlni o'yg'otadi..." Sindi

--  Bu,  ayniqsa,  Rik  Simpson  moyining  "mo''jizaviy  shifobaxsh  kuchlari"  haqidagi  barcha
ma'lumotlar  haqiqat  deb  hisoblanganda,  albatta.To'g'ri  ishlab  chiqarilgan  va  ishlatilgan  moy
saraton,  diabet  va  boshqa  minglab  kasalliklarni  davolaydi.Bu  haqiqatan  ham  morfin
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tegmaydigan og'riqlarga yordam beradi.Bu haqiqatan ham tanani yoshartiradi va mushaklarni
tiklaydi.Menimcha, aqlni chalg'ituvchi so'zlar buni to'liq tasvirlamaydi.JB

"OBBO.Men hozirgina Feniksga ko'z  yosh berayotgan odamdan xabar  oldim,  kimda buyrak
saratoni  bor  edi.Yog'ni  90  kun  davomida  qabul  qilgandan  so'ng,  eng  yangi  PET tekshiruvi
o'smalar  yo'qolganligini  ko'rsatadi..Bu aql  bovar  qilmaydigan narsa.Men Feniks ko'z  yoshlari
bilan  ishlaganimdan  beri  ko'pchilikni  davolaganini  ko'rganman.Boshqalarga  shifo  topishimga
yordam berganingiz uchun tashakkur.” Gregg

-- Tabriklayman va boshqalarga yordam berganingiz uchun tashakkur, Gregg.Endi skanerlash
yo'q, faqat moy.Skanerlash kanserogendir, u saratonning qaytishiga olib kelishi mumkin va buni
kim xohlaydi?JB

“Salom, aziz Rik Simpson va Jindrich Bayer, umid qilamanki, siz ham yaxshi va baxtlisiz.Siz
olishingiz  kerak  bo'lgan  elektron  pochta  xabarlarining  miqdorini  hisobga  olsak,  ishonchim
komilki, siz meni bir necha oy oldin eslay olmaysiz,  shuning uchun oldingi yozishmalarimizni
kiritdim.Onam tirik va juda sog'lom!Biz juda minnatdormiz, desak, bu kamtarlikdir.

2012  yil  fevral  oyida  tashxis  qo'yilganda  (jigar  va  o'pkaga  metastazlangan  pankreatik
adenokarsinomaning  4-bosqichi)  uning  prognozi  3  oydan  6  oygacha  bo'lgan  va  bu  vaqt
oralig'ida sog'lig'ining keskin pasayishi kutilgan edi.Buning o'rniga u 10 oydan keyin tirik, baxtli
va sog'lom.Bilaman,  siz  ikkalangiz  ham kimyoga qarshi  ekansiz,  biz  ham...  Lekin ular  3 oy
deganlarida,  biz  hamma  narsani,  shu  jumladan  kimyoni  ham  tashladik  va  darhol  RSO  ni
boshladik.Bizga  aytilishicha,  hech  kim  ona  kabi  Gemzar  kimyosi  olgandek  sog'lom
qolmaydi.RSO  shu  vaqt  ichida  uni  sog'lom  saqlashi  kerak  edi.6  hafta  oldin  kimyoterapiya
to'xtadi,  u kimyoviy shikastlanishning boshlanishini  his qilishiga qaror qildi.U 6 haftadan beri
kimyo terapiyasidan voz kechdi va o'zini yaxshi his qilmoqda.

2012 yil  fevral  oyida tashxis  qo'yilganidan beri,  dastlabki  to'planganidan so'ng,  u kuniga bir
gramm RSO qabul qildi (hozirgacha jami 300 gramm).12-17-12 dushanba kunlari oʻtkazilgan
soʻnggi skanerlash oʻsimtaning koʻproq qisqarishini koʻrsatdi, shu jumladan, baʼzi oʻsmalarning
kompyuter tomografiyasi orqali koʻrish uchun juda kichik ekanligi haqidagi hujjatlar.Bu aql bovar
qilmaydigan yangilik edi!Keyin seshanba kuni biz uning laboratoriya ishi natijalarini oldik.Bunday
yaxshi skanerlash xabaridan so'ng, biz uning o'simta marker testi (CA19-9) 285 dan 2100 gacha
ko'tarilganini  eshitib  hayratda  qoldik.Buni  oldin  hech  ko'rganmisiz?Belgilar  nima  uchun  yoki
qanday  oshgani  haqida  biron  bir  izohingiz  bormi?Har  qanday  fikr  bormi?Har  qanday  taklif
bormi?Bu savol bir nechta RSO ishlab chiqaruvchilariga berilgan, ammo hozircha aniq javob
yo'q.

Mana  uning  CA19-9  natijalari.Oddiy  daraja  37  dan  kam.  Fevral  oyida  dastlabki  tashxis
qo'yilganda o'simta markerlari testi o'tkazilmagan. 4-30-12...23 568; 5-30-12...5240; 6-18-12...4
458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (oxirgi  kimyo  10-29-12  edi);  12-17-12...2100.Sizning  har
qanday ma'lumotingiz mening oilam tomonidan qadrlanadi!Katta sevgi, B"

"Hurmatli  B,  kompyuter tomografiyasi  katta dozada nurlanishni  keltirib chiqaradi va bu unga
sabab bo'lgan bo'lishi mumkin, shuningdek, kimyo ham kerak emas edi.Men unga imkon qadar
tezroq 180 g eng yaxshi sifatli yog'ni iste'mol qilmoqchiman.Endi kompyuter tomografiyasi yoki
boshqa kanserogen bema'ni gaplar yo'q, faqat moy va u olishi mumkin bo'lgan miqdorda.Avval
kimyo va radiatsiyadan zararni bartaraf etishingiz kerak va bu biroz vaqt talab etadi, bu faqat
moy uchun ishni qiyinlashtirdi.Uning tomirlariga zaharni quyish paytida antidot berish kabi, bu
men uchun hech qanday ma'noga ega emas.Eng yaxshi tilaklar bilan, Jindrich Bayer”

"Taxminan 4 hafta oldin menga ko'krak bezi saratoni bilan og'rigan ayol murojaat qildi va uni
to'g'ri yo'nalishga ko'rsatishga muvaffaq bo'ldim.U juda sezilarli o'smaga ega (menimcha, u bir
nechta  bo'lishi  mumkin)  va  buni  his  qila  oladi.U  moyni  boshlaganiga  atigi  3  hafta  bo'ldi  va
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allaqachon  shish  aniq  yumshayapti.3  hafta  davomida  yomon  emas!Men  u  uchun  juda
daldalanaman va men bu xonim yana bir  muvaffaqiyat  hikoyasi  bo'lishini  BILAMAN.Yagona
sevgi." Korri

“Mening dadam 89 yoshda, yuzida teri saratoni bor.Men uni uch marta kesib tashlash uchun
kasalxonaga olib bordim, bu esa uni infektsiyalarga yo'l qo'ymaydi, hatto uni qariyalar uyidan
olib ketish va orqaga qaytarish ham unga qiyin.Men bir  necha hafta oldin nasha yog'i  bilan
boshladim.Ulardan  ba'zilari  mening  chaqaloq  barmog'imning  bosh  barmog'imgacha  bo'lgan
o'lchamidir.Men 11 tasini  davolagan edim,  hozir  4  tasi  bosh barmog'ining kattaligi  chaqaloq
barmog'ining  kattaligi.Ular  shunchaki  o'lib,  shifo  topgan  teridan  tushadilar.Men  ham  barcha
hamshiralar va shifokorlar kabi hayratdaman”.Stiv

“Shunchaki shuni aytmoqchimanki, qaynotamning raki tekshiruvi ikkinchi marta o'pkada dog'lar
paydo  bo'lganidan  keyin  butunlay  toza  bo'lganini  e'lon  qilishdan  juda  xursandman.Birinchisi
dog'larni ko'rsatgandan so'ng darhol uni moyga boshladik.Nasha uning o'pkasini olib, tozaladi!
Unga kimyo kerakligi aytildi.Biz bunga qarshi edik va o'rniga uni moyga qo'ydik.Nasha saratonni
davolaydi!!!” Karen

"U  bachadon  bo'yni  saratonini  ham  davolaydi!Men  davolanishga  pulim  yo'q  edi  (hatto  BIR
ham...)  va  hech  qanday  tibbiy  yordamsiz  bir  yil  yurdim  ...lekin  men  deyarli  har  kuni
chekardim  ...bir  yil  o'tgach,  mening  yillik  imtihonimda  shifokor  va  hamshiralar  hayratda
qoldilar  ...Ular  saraton  paydo  bo'lgan  joyda  engil  chandiqdan  boshqa  narsani  topa
olmadilar  ...Men  hozir  100%  saraton  kasalligidan  holiman...marixuana  uchun
rahmat  ...shifokorlar  emas..."tibbiyot"  emas  ...muolajalar  emas...lekin  toza,  o'simlik,  TABIY
o'simlik tufayli...Men tirik dalilman...Shifokorlar,  men hech qanday davolanmaganim uchun 5-
darajali  saraton  bo'lishim  kerakligini  aytishdi  ...lekin  baribir  ketib  qoldi...ularning
yordamisiz  ...ular  shunchalik  hayratda  qoldilarki,  ular  meni  qo'shimcha  tekshiruvlar  uchun
LITTLE  ROCK  (UAMS)  dagi  DAVLAT  KASTONALIGA  yuborishdi  ...va  UAMS  ham  engil
chandiqdan  boshqa  hech  narsa  topmadi  ...ular  buni  mo''jiza  deb  aytishdi  ...Menimcha,  bu
shunchaki  marixuana  edi...Buni  allaqachon  qonuniylashtiring  ...odamlarga  yordam
bering ...Insoniyat aynan mana shu narsa emasmi?” Monika

"Men  nasha  yog'ini  boshim  va  yuzimdagi  bazal  hujayrali  karsinomani  davolash  uchun
ishlatganman.Muvaffaqiyatli.Bu tadqiqot  qilish uchun ideal  saraton.Yalang'och ko'z bilan aniq
ko'rinadi  va  sodir  bo'lgan  har  qanday  o'zgarishlar  osongina  ko'rinadi.Men  AQShda  bunga
qiziqish uyg'otmoqchi bo'ldim, lekin federallarda kimdir bor va hamma qo'l tegizishdan o'lagacha
yaralanganga o'xshaydi.Nima qila olishingizni ko'ring." Yusuf

"Mening sonimda bo'lak bor, u ilgari qattiq edi, deyarli 2 sm edi, endi esa yarmidan kam va
yumshoqroq bo'lib bormoqda (4 hafta)." Katri

"Va men 5 oy to'g'ridan-to'g'ri yog'da bo'lganimdan keyin saraton kasalligim yo'qligini bildim!"
Mimi

Q.JB, sizda gemangioblastoma deb ataladigan o'sma turlarini davolash bo'yicha biror narsangiz
bormi?Men  sizning  xabarlaringizni,  shuningdek,  boshqalarni  kuzatib  boraman.Men  HECH
QACHON  bu  turdagi  o‘simtani  olib  tashlashdan  tashqari  davolashni  ko‘rmaganman.Menda
ulardan bir to‘dasi bor”. Grem

A.Shaxsan  emas,  biz,  albatta,  insonga  ma'lum  bo'lgan  barcha  tashxislarni  davolash
imkoniyatiga ega emasmiz, lekin hozir bu haqda o'qiganlarimga ko'ra, moy yordam bermasligi
uchun  hech  qanday  sabab  ko'rmayapman.Men  bilishimcha,  ular  buni  faqat  kompyuter
tomografiyasi  yordamida  tashxislashlari  mumkin  va  men  unga  qarashimcha,  kompyuter
tomografiyasini o'tkazgan har bir kishi keyin kamida 60 g moy iste'mol qilishi kerak.Va agar ular
operatsiyadan oldin bu 60 grammni iste'mol qilsalar, ko'p hollarda operatsiya kerak emasligiga

- 89 -



aminman,  chunki  o'smalar  u  erda  bo'lmaydi.Shuning  uchun  men o'zim  moyni  albatta  sinab
ko'raman.Barcha yaxshi tilaklar, JB

“Platseboning  ba'zi  odamlarni  davolayotgani  dori-darmonlarni  abadiy  tark  etish  va  platsebo
san'atini  o'rganish  uchun  sababdir.Samarali  davoga  ega  bo'lganingizda,  siz  hech  qachon
platsebo  tadqiqotini  o'tkazmasligingizni  aytsangiz,  siz  haqsiz,  bu  kasal  va  shafqatsiz
bemorlarning yarmini o'ldiradi. Kristofer

--  Bu  haqiqatan  ham  kasal  va  shafqatsiz  bo'lar  edi,  shuning  uchun  men  shaxsan  buni
qilmayman.Boshqalar xohlasa, qila oladi, lekin men xohlamayman.Men tibbiyot tizimi moydan
platsebo sifatida foydalanishni boshlashini  xohlayman - agar ular ishlatmoqchi bo'lgan narsa
moydan  ko'ra  xavfsizroq  va  samaraliroq  (va  bemor  uchun  qiziqarliroq/yoqimliroq)  ekanligini
isbotlasa, ular davom etib, uni sotishlari mumkin. .Agar yo'q bo'lsa, unda nima uchun.Menimcha,
bu juda oddiy va juda oqilona.Kelajakda ham shunday bo'ladi, nega kutish kerak?JB

“Nasha shunchaki dori ekanligini qabul qilish hech qachon kech emas.Shu bilan birga, sizning
ahvolingiz  qanday  yoki  qanchalik  og'ir  bo'lishidan  qat'i  nazar,  moyni  dori  sifatida  ishlatishni
boshlash  hech  qachon  kech  emas.Yog'ni  qo'llash  bilan,  odatda,  bemorning  tiklanishi  uchun
yaxshi imkoniyat bor, yoki moy oxirigacha ularni maksimal hayot sifati bilan ta'minlaydi.Va bu
ham muhim.JB”

“Kimyoviy  dori-darmonlarni  qabul  qilgan  bemorlar  moydan  foydalanishni  boshlaganlarida,
birinchi navbatda, yog'ning tanasini  detoksifikatsiya qilish kerak.Shunday qilib,  ba'zi hollarda,
bemor saratonning o'ziga hujum qilishni boshlashdan oldin, bir oz yog'ni iste'mol qilishi kerak
bo'lishi  mumkin.Kimyoviy  davolashni  qabul  qilish  haqiqatan  ham  yaxshi  fikr  emas,  ayniqsa
tibbiyot tizimi nasha haqida o'nlab yillar davomida saraton kasalligini davolovchi vosita sifatida
bilishini hisobga olsak, bu mutlaqo keraksiz bo'lsa.JB”

Q."Terminal" saraton bemorlari: Siz ularni kuniga 1 grammdan agressiv ravishda boshlaysizmi
yoki ishlaysizmi?bir hafta yoki undan ko'proq vaqt davomida ular?Tajribalardan maslahat?

A.Yo'q, biz har doim kichik dozalardan boshlaymiz va ko'rsatmalarga amal qilamiz.Albatta, agar
ular  nasha bilan oldingi  tajribaga ega bo'lsalar  va qo'rqadigan hech narsa yo'qligini  bilsalar,
ba'zida siz yuqori dozadan boshlashingiz mumkin.Ammo bemor moyga qanday munosabatda
bo'lishini hech qachon bilmaysiz, shuningdek, ular odatda turli xil dori-darmonlarni aralashtirib
yuborishadi,  shuning uchun siz  ehtiyot  bo'lishingiz  va  bemorning qon bosimini  kuzatishingiz
mumkin va hokazo.Umumiy tavsiya - ko'rsatmalarga rioya qilish, qanchalik rasmiy bo'lmasa -
o'zingizning instinktingiz va mulohazangizga amal qiling va bemorda "yo'qotadigan hech narsa
yo'q" bo'lsa, men kerak bo'lganda ularga yuqori dozani berishdan tortinmayman (o'tkir bel og'rig'i
va boshqalar). .Haqiqatan ham yuqori navli moyning bir grammi tajribasiz foydalanuvchi uchun
juda  yuqori  bo'lishi  mumkin,  ammo  baribir  u  hech  qanday  zarar  keltirmaydi.Ba'zida  hatto
kanopdan  kelib  chiqqan  koma  ham  foydali  bo'lishi  mumkin  va  men  ishonchim  komilki,  u
operatsiyadan oldin behushlik uchun ishlatiladi, ammo hozir biz bemorlarni iloji boricha qulay
zonada qolishlarini xohlaymiz.Umid qilamanki, men buni yaxshi tushuntirdim.Eng yaxshi tilaklar,
JB"

"Korri, do'stim, sen menga *** bilan yordam berding.Men unga neyroendokrin o'smalari uchun
dori berdim.U 1 oydan beri meditsinada va u qisqara boshladi.U shunchalik katta ediki, uning
qornini itarib yubordi, lekin endi u yana ovqatlana oladigan darajaga yetdi va uning shifokori
hech qachon bunday o'smaning bunchalik TEZ qisqarishini ko'rmaganligini aytdi.Bu uni vahima
qo'ydi va barcha qon ishlari normal holatga qaytdi, shuning uchun davolanish yo'lida boshqasi
paydo bo'ldi va bu Ajoyib.Sen esa SOZIYsan va Xudo buyukdir”.

"Mening  do'stim  miya  saratoni  bilan  kasallangan  va  menda  Cml  bor.Neft  ikkalamizga  ham
ishlayapti!!!Do'stim  mening  ko'z  o'ngimda  bu  moy  mo''jiza  ekanligini  isbotlaydi  ...Oldin  ham
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shubhalarim bor edi, lekin hozir emas!Moyni oling, ISHLAYDI!” Tayler

“Nasha moyi bir yil foydalanishdan keyin va faqat nasha moyi yordamida saratonni o'rgimchak
to'ri turidan o'simtaga aylantirdi, agar ular endi kimyoning ma'lum bir shakli bilan nishonga olish
imkoniga  ega  bo'lsalar,  u  yog'ning  dozasini  kuniga  3  grammgacha  oshirdi.18  oy  oldin  ota-
onalarga uning miya saratoni yakuniy ekanligini va uning taxminan 18 oylik umri borligini va
kimyo terapiyasi uni bir necha oyga sotib olishini aytishdi, shuning uchun sizning savolingizga
javoban ikkalasi ham remissiyaga hissa qo'shdi, umid qilamanki, bu sizning savolingizga javob
beradi. Michigan nasha saratoni loyihasi

“Oʻtgan yili onamning dugonasi mendan onam uchun eng yuqori navli nashadan 6 oylik kanop
yogʻini  tayyorlay  olamanmi,  deb  soʻradi.Uning  bo'yin  saratoni  bor  edi.Men  uni  Youtube
maslahatiga binoan moy qildim, keyin uni Rossiyaga joylashtirdim.U hayratlanarli natijalar bilan
birinchi 6 oylik kursni ishlatdi va yana 6 oylik dozani so'radi, men unga yana bir yuk yubordim va
endi 14 oydan keyin u yaxshi sog'lom.Siz ajoyib ish qilyapsiz, Rik.Rahmat." Garet

“Salom mening ismim Alisa  va men 16 yoshdaman.2011 yilda  menga 3-bosqich  anaplastik
astrositoma tashxisi  qo'yildi.Biz  (mening oilam va men)  nasha konsentratidan foydalanishga
qaror  qildik.Michigan  universiteti  menga  bir  necha  yildan  ortiq  omon qolmasligimni  aytdi  va
saratonning o'zi o'rgimchak shaklida bo'lganligi sababli operatsiya qilib bo'lmaydi.O'tgan yanvar
oyida men Michigan universitetida muntazam MRIga bordim.Barcha o'smalar yo'qoldi."

"Mening onamning o'pka saratonining 4-bosqichi bor va u miyasiga tarqaldi, lekin u RSO nasha
moyini ishlatganidan beri u yaxshi ishlamoqda.Uning qon ishi yaxshi qaytdi va men sizga juda
minnatdorman,  chunki  men  RSO  onamga  saraton  kasalligiga  qarshi  kurashish  imkoniyatini
berganini his qilaman ... "Shennon

"Men 68 yoshli erkakman, u hech qanday muammosiz oddiy sog'lom hayot kechirardim va har
yili  grippga  qarshi  emlash  va  tekshiruvlar  bilan  o'zimni  saqlab  qoldim.Mening  tanamning
funktsiyalari yaxshi edi va bir kuni ertalab dahshatli oshqozon og'rig'i bilan uyg'onganimga qadar
hammasi  yaxshi  edi.Apendiks  yoki  churra  deb  o'ylab  xotinim  meni  tez  yordamga  olib
keldi.Taxminan  2  soatdan  keyin,  2012-yil  15-avgustda  men  shoshilinch  jarrohlik  amaliyotini
oʻtkazdim  va  yoʻgʻon  ichakimda  katta  oʻsimta  bor  edi,  u  14  limfa  bilan  birga  olib
tashlandi.tugunlar.Bir hafta o'tgach, ichim ochilib, meni zaharladi va bu ikkinchi operatsiyaga olib
keldi.

4  kundan  keyin  o'zimni  yaxshi  his  qila  boshladim,  men  oyoqqa  turdim  va  asta-sekin
harakatchanlikni  tikladim va mendan qon keta boshladi.3-raqamli  operatsiyaga qaytdi  va bir
kundan keyin engil yurak xurujiga uchradi.Oradan ko'p o'tmay - 33 kun ICUda - men OSTOMIY
sumkasini  olib  chiqib  ketishdi.Xalta  men  bilan  8  oy  edi  va  hech  qanday  asoratsiz  teskari
operatsiya o'tkazildi.Jarrohning aytishicha, saraton tugunlardan tashqariga tarqalmagan.

Shunga qaramay, ular meni saraton klinikasiga olib borishdi va kimyo va nurlanishni "kuzatuv"
sifatida muhokama qilishni boshladilar. Ular standart protokolni aytishdi.BULLSHIT men aytdim!
Mening  tanamning  nurlanishi  yoki  uni  kimyo  yoki  radiatsiya  bilan  ko'proq  zaharlanishi
bo'lmaydi.Saraton  klinikasidagi  onkolog  bahslashmadi  va  har  3  oyda  bir  yil  davomida
kuzatuvlarni belgilab berdi, bu esa kompyuter tomografiyasi va qon tekshiruvini talab qiladi.

Men  Rik  Simpson  tomonidan  ta'kidlanganidek  materialni  oldim  va  RSO  ni  ishlab
chiqardim.Ekstraksiya jarayoni bo'yicha barcha ko'rsatmalarga rioya qilib va  Naftani erituvchi
sifatida ishlatib,  men tayyor moyni  shpritslarda oldim va uni kuniga ikki  marta,  har safar  oz
miqdorda  ichishni  boshladim.Men saraton  klinikasida  4-kuzatishimni  yakunladim va  ular  KT
tekshiruvida  SARTON  mavjudligini  ko'rsatadigan  hech  narsa  ko'rsatilmasligini  aytishdi.Qon
tekshiruvi CEA darajasini 1,4 da ko'rsatdi, lekin nima bo'ladi, har birida saraton hujayrasi yoki
ikkitasi bor.Ular 5+ har qanday narsani tashvishga solishi mumkin deb hisoblashadi.Endi men
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boshqa  partiyani  tayyorlayapman  va  har  kuni  profilaktika  chorasi  sifatida  ichaman.Hozirda
saraton  kasalligidan  aziyat  chekayotgan  har  kimga  sizga  ham  shunday  qilishni  maslahat
beraman.Bizda yo'qotadigan HECH NIMA yo'q va hamma narsa yutadi." Gerry

"4-bosqichga ega bo'lgan, terisi va suyaklari bo'lgan va endi kuchini yo'qotishdan zo'rg'a yura
oladigan odamni qutqarish juda kechmi?" Yiqilish

“Hech qachon kech emas.Ushbu moydan foydalanish bilan ko'plab mo''jizalar ko'rilgan.Agar u
ularni  qutqara  olmasa,  dori  vositalarining  nojo'ya  ta'sirisiz  ularning  azoblarini
engillashtiradi.E'tibor  bering,  agar  ular  yuqori  dozalarda  boshlasa,  tolerantlik
mustahkamlanmaguncha ko'p uyqu bo'ladi.Bu juda kuchli." Nik

“Bizning shahrimizdagi oqsoqollardan biriga jigar saratonining 3-bosqichida yashashi uchun 3
hafta muhlat berildi.Uning atrofida to'plangan oilasi unga tirik uyg'onish berdi.U bu moyni sinab
ko'rdi.Ikki  yil  bo'ldi,  u  yaxshi.Saraton  kasalligi  yo'q,  shifokorlar  uni  yo'lda  sinovdan
o'tkazishdi.Ular bu haqda gapirishmaydi ham.Davo topish uchun pul yo'q.Ishonchim komilki, u
ishlaydi.......” Bobbi

"Men ham qalqonsimon saratonsiz !!" Mishel

"Men haqimda  nima  istayotganingizni  ayting,  meni  do'stsiz  qoldiring,  hukm  qiling  ...Sizning
dalilingiz noto'g'ri!Bu onaning oxirgi tekshiruvidir!!!NASA SARATONNI O‘LDI!” Tong

Steysi:  Onangiz qaysi  bosqichda edi?Bilaman,  siz  buni  oldin bir  marta e'lon qilgansiz,  lekin
unutaman.Bu darhol ajoyib hisobot !!

Tong: Steysi, bu o'pkaning kichik hujayrali karsinomasining 3-bosqichi edi.Yuqori limfa tizimiga
kichik metlar bilan 5 ta o'sma.

Debbi: Bu juda ajoyib!Men hech kimning kichik hujayrani davolagani haqida eshitmaganman,
hatto oddiy protokollar bilan ham.Bu ajoyib!Siz nafaqat onangizning hayotini saqlab qoldingiz,
balki bu boshqa odamlarning hayotini saqlab qoladi, chunki bu nasha ishlashining isbotidir.Buni
baham  ko'rganingiz  uchun  katta  rahmat!
Tong:  Debbi,  u  hammasini  qildi,  nasha yog'i  -  kimyo -  nurlanish LEKIN kimyo va radiatsiya
muolajalari o'tkazilgunga qadar davolandi, shuning uchun u qolgan davolanishdan bosh tortdi va
moy bilan yopishib qoldi ...Buni u hali ham oladi va umrining oxirigacha HAR KUN oladi!

Stiv:  "Bu radiatsiyadan keyingi  o'zgarishlarga eng mos keladi",  deydi.U radiatsiyaga duchor
bo'lganmi?terapiya?

Tong: Stiv, ha, u shunday qildi, lekin u hech qachon tugatmadi ...Doktor polga tushdi!

Bemor:  Linda  V.,  Xizmat  sanasi:  11/16/2013,  Protsedura:  KONTRAST  BILAN  KT
KO'KRAGI.Ko'krak  qafasining  kompyuter  tomografiyasi  o'tkazildi  ...Taqqoslash  7/8/13  dan
oldingi  ko'krak  qafasining  KT  bilan  amalga  oshiriladi.KO'RSATMA:  Bu  o'pka  saratoni  bilan
og'rigan 64 yoshli ayol ...

TOPLOQLAR: Interstitsial o'zgarishlar kuchaygan va interlobulyar septal qalinlashgan ...oldingi
imtihonga  nisbatan  yaxshilangan....Mediastinal  yumshoq  to'qimalarning  aniq  tugunlari  yoki
mediastinal adenopatiya ko'rsatilmagan.Aksilyar limfadenopatiya yoki tepalik limfadenopatiyasi
haqida  aniq  dalillar  yo'q.O'ng  yuqori  bo'lakning  medial  tomonida  nurlanishdan  keyingi
o'zgarishlardan tashqari, qo'shimcha parenximal o'pka opasiteleri yoki shubhali o'pka tugunlari
ko'rsatilmaydi.Traxeya va asosiy bronxlar patent hisoblanadi.Plevral efüzyon yo'q.Yurak hajmi
normaldir.Perikardial  efüzyon  yo'q.Qorinning  yuqori  qismining  ko'zga  ko'rinadigan  qismlari
e'tiborga loyiq emas.Fokusli agressiv lyuks yoki sklerotik suyak lezyonlari mavjud emas.

TASSIR: o'ng tepalik va o'ng yuqori lobning medial tomonida radiatsiyadan keyingi o'zgarishlarni
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yaxshilash.Kasallikning qaytalanishi yoki qoldiqlari haqida aniq dalillar yo'q.

“Menda operatsiya qilib bo'lmaydigan suli saratoni bor edi, bu chap o'pkamning pastki qismidagi
mayda hujayrali saraton. Men juda qimmat nasha moylarini oldim va hujayralar qisqaradi. Men
terminalda edim va 2013 yil Rojdestvoga qadar o‘lishimni aytdim. Xo‘sh, THC tufayli men hali
ham shu yerdaman”. Jon-Maykl

"Neft  barcha  radiatsiyaviy  zararni  o'zgartirdi  va  ishonib  bo'lmaydigan  darajada
davolandi ...Tibbiy marixuana meni qutqardi va 5 ta dorixonadan saqladi.Kimyoterapiya tufayli
oʻng  buyragimni  yoʻqotib  qoʻydim  va  u  mening  terim  ogʻriydigan  joyda  tuta  boshladi...va
damlamadagi  moylarni  iste'mol  qilgandan  so'ng  bir  necha  daqiqadan  so'ng  men  tutilishni
to'xtataman va oylarcha uzoqlashaman ...

Ajablanarlisi  shundaki,  bu  moylar  kimyo  terapiyasi  natijasida  ko'zlarimdagi  nervlarning
shikastlanishini  bartaraf  etdi,  bu erda menga glaukoma tashxisi  qo'yilgan va atigi  6 oy oldin
oxirgi tashrifimda hech qanday glaukoma belgisi yo'q va men dori-darmonlarni qabul qilganimda
ko'rishim yaxshilanadi. .." Tereza

“Men 4-bosqichga ega bo'lgan odamni bilaman, u aqldan ozgandek tarqaldi.Unga yil davomida
yashash uchun  10% imkoniyat  berildi  va  ishlarini  tartibga solishni  aytdi.Men unga tomosha
qilishni aytdimDavodan qochingva dorini sinab ko'rish uchun.Bir yil ichida unga 100% saraton
kasalligi  tashxisi  qo'yildi  va hozirda bir  nechta bemorlarga g'amxo'rlik  qilmoqda va bularning
barchasi nashaning ajoyib shifobaxsh kuchi va Rik Simpsonning yo'nalishi bilan bog'liq.Shunday
ekan, Rikga rahmat." Jeyms

"Mening xolam glioblastomaning 4-bosqichi bilan uch dozadan keyin nogironlar aravachasidan
yurishga o'tdi!Uning chap tomoni bir oydan ko'proq vaqt davomida falaj bo'lib qoldi.Ammo endi
to'liq ishlaydi !!Juda hayajonli!” Nikolta

"Menda o'lim darajasi yuqori bo'lgan glioblastoma bor edi.6 oylik kimyoterapiya va nurlanishdan
so'ng,  kasallik  va qusish,  og'riqli  buyraklar  va hamma narsa zaharlanishni  his  qiladi.Nihoyat
uyga jo'natishganidan so'ng,  biz  boshqa hech narsa qila  olmaymiz,  men bog'imdan organik
ravishda  etishtirilgan  ovqatlarni  iste'mol  qilish  uchun  dietamni  o'zgartirdim.Yashil  smetanalar
ichish,  C  vitaminini  olish.Keyin  nordon  mevasini  qo'shdim.Keyin  bir  do'stim  menga  Rikning
moyidan  olib  keldi.O'tgan juma kuni  onkologim menga qo'ng'iroq  qilib,  men SARATONDAN
EMAS ekanligimni aytdi.Mening yuragimdan siznikiga juda ko'p muhabbat.Bu hayotni  saqlab
qoldi." Tanya

“Ayam 6 haftadan beri moy ichadi.Uning terminal o'smalari hozir 50% ga qisqargan.Bu ishlaydi.
” Boosboys

"Bir do'stim bor edi, men buni 4 oy oldin aytdim, chunki uning otasi kimyoterapiyada edi va
yomonlashdi,  endi  u  deyarli  saraton  kasalligidan  xalos  bo'ldi  ...  va  o'zini  juda  yaxshi  his
qilmoqda." Rut

“Bu  ishlaydi  –  kimyo/radio  uni  tarqatib  yuborganida,  xotinimning  saratonini  davoladi  –  ular
qarashni aytishdimuqobillar uchun ... biz neft haqida bilib oldik - saraton 3 oy / 90 kun ichida
yo'qolgan - uni hozir to'laymiz. Kris

"Men glioma miya shishi qayta o'sishining oldini olish uchun taxminan bir yil davomida moydan
foydalanaman.Iltimos,  Rikga o'z  minnatdorchiligimni  bildiring,  davolanish mening sog'lig'imga
yordam berayotganga o'xshaydi va hech qanday o'sish kuzatilmadi.JSSTning 2-darajali  miya
shishi takrorlanishining oldini olishga harakat qilayotgan kishi uchun yaxshi doza nima bo'lishini
kimdir  biladimi?"Standart"  maslahat  shundan iboratki,  u  qayta  o'sadi  va  kimyoterapiya  talab
qiladi.Mening  shifokorim  50%  3  yil  ichida  o'sishni  taklif  qildi,  men  buni  bir  necha  oyga
yengdim.Hozirgacha juda yaxshi." 40
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“Hozirgina bir do‘stimdan uning do‘sti o‘pka saratonining IV bosqichidan tuzalib ketgani haqida
xabar oldim.9 shifokor uning bir  necha hafta umr ko'rishi va bu uning suyaklari va miyasiga
tarqalib ketganiga rozi bo'lishdi.Yog'da 4-5 hafta, va endi shifokorlar noto'g'ri tashxis qo'yishdi,
bu kichik o'pka infektsiyasi edi.Uning qonida o'sma yoki saraton belgilari yo'q.Men uni Feniks
Ko'z yoshlariga aylantirdim va unga kichikroq, arzonroq miqdorda o'tlardan qanday qilib to'plam
tayyorlashni  ko'rsatdim.Buni  bemalol  ishlating,  meni  anonim  saqlang.Rahmat  va  Alloh  rozi
bo‘lsin”.

“Men uzoq yillar jamoada ishladim va mashinani haydab ketayotib derazaga osib qo'yganim
uchun chap qo'limda teri saratoni bor edi.Endi men hech kim menga ishonishi kerak emasligini
bilaman, lekin men har kuni RSO moyini qo'yishni boshladim va qasam ichamanki, u ketdi.Bu bir
necha oy davom etdi,  lekin u haqiqatan ham yillar davomida bo'lgan joyidan g'oyib bo'ldi.  ”
Rendi

“Men omon qolgan odamni uchratdim, agar hayot uchun xavfli kimyoviy va radiatsiya bo'lsa,
uning o'rniga moydan foydalanishni tanladi ... unga bir yildan kamroq vaqt berildi ... u 5 yildan
ortiq saraton kasalligidan xalos bo'ldi  va hech qachon soch to'kilmagan yoki zaif  bo'lgan va
muolajalardan kasal... tabiiy kimyoviy bo'lmagan dori!!Firibgarlik emas!!” Gvendolin

“Men hozirgina Peeplarimdan biri bilan xabar yozdim.U Non-Xodgkin limfomasining 4-bosqichi
va uch marta urishi bor edi (ya'ni 3 ta haydovchi unga buni tushuntirib berdi va saratonlardan
biri ikkinchisini kimyo ta'siridan himoya qilishini aytdi), shuning uchun uning yagona tibbiy usuli -
suyak  iligi  transplantatsiyasi.Uning  bugun  ko'rgan  onkologi  transplantatsiya  qilishdan  bosh
tortgani uchun "saraton hozirgacha qaytadi" deb aytdi.Bu uning xabari: “Hozirgina onkologimni
ko'rdim.Mening qonim yaxshi.Men to'g'ri ish qilyapman.Hooragh, yaxshi natijalar, yaxshi xabar,
saraton yo'q. Nasha saraton kasalligini o'ldiradi! ” Korri

“Rik menga 3 yil davomida siydik pufagida 4 xil saraton turiga qarshi kurashib, qanday qilib tirik
qolishni ko'rsatdi. Men hozir 2 yoshga tushib qoldim va har kuni RSO yordamida kurashaman.
Men buni yuta olamanmi yoki yo'qmi, bilmayman, lekin bu yaxshi kurash bo'ldi va men o'roqdan
3 yil o'tib ketdim va hali ham kurashyapman.... Rahmat Rik va ekipaj... Xudo asrasin...” Gregori

“Biz  erim  uchun  RSO  tayyorlaymiz.U  revmatoid  artritdan  aziyat  chekadi.U  shuningdek,
Hodgkins limfomasini ham mag'lub etdi.Biz 99,9% izopropildan foydalanamiz.Biz uni erituvchida
3-5 daqiqadan ko'proq qoldirmaymiz.Bu tarzda xlorofill bilan yashil emas.Erim RA uchun hech
qanday dori-darmonlarni qabul qilmasligi kerak edi.U shishmaydi va og'riq sezmaydi.Xudo sizni
Rik va do'stlaringizni ushbu ajoyib dori bilan baham ko'rganingiz uchun barakallasin! ” Janice

“Men shaxsan uning amakimda teri saratonining ikkala turini va prostata saratonining to'rtinchi
bosqichini  davolaganiga  guvoh  bo'lganman.  Men  uning  limfoma  bilan  muvaffaqiyatli
kurashayotganini  ham  ko'rdim.  Biz  itimizdagi  shishlarni  ham  katta  muvaffaqiyat  bilan
davolayapmiz.  Ikki  oylik  topikal  qo'llash va uni  ovqat  bilan  iste'mol  qilishdan keyin  o'smalar
taxminan 85% yo'qoladi. Shuningdek, artrit uchun 9 yoshli nemis cho'ponimizga bering. U buni
yaxshi ko'radi va bu haqiqatan ham uning hayot sifatini qaytardi, ayniqsa veterinar bir necha yil
oldin buyurgan Rymadildan yaxshiroq! Jeyson

“Men suyak va jigar saratonining 4-bosqichini davoladim, qo‘limdagi yomon kuyishni davoladim,
qon  bosimimni  tartibga  soldim,  varikoz  tomirlarim  yo‘qolishini  ko‘rdim,  90  kilogramm  vazn
yo‘qotdim,  og‘riq  qoldiruvchi  vositalarni  qabul  qilishni  to‘xtatdim,  topikal  moy  bilan  quyosh
kuyishini  engillatdim,  do‘stlarim  itini  davoladim.  suyak  saratoni  ...  hmmm,  yana
nima ...barmoqlarimdagi artrit, men buni hatto unutib qo'ydim. Bu o'simlikning sehrlari noqonuniy
ekanligi aqldan ozgan. O'ylab ko'ring." Laura

"Bu  deyarli  bir  yil  oldin  CML (surunkali  miyelogen  leykemiya)  tashxisi  qo'yilgandan  keyin
hayotimni  o'zgartirdi  va  men  videoni  tomosha  qildim.Davodan  qochingnasha  yog'i  terminal
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saraton bemorlarini qanday davolagani haqida.Xo'sh, men ishlayotganining jonli isbotiman.Bu
mening saraton darajasini o'zgartirdi.Hali tuzalmagan, lekin umid qilamanki, bir kun kelib, men
omon qolganman deb ayta olaman, shuning uchun agar siz saraton kasalligiga chalingan har
qanday  bemorning  poyabzalida  bir  mil  yurmagan  bo'lsangiz,  o'zingiz  bilmagan  narsangizni
haqoratlamang. Denis

"Ishonamanki.Do'stimga 3 xil  saraton tashxisi  qo'yilgan.Unga yashash uchun 3 hafta muhlat
berildi.Endi 2 yil o'tgach, u 1 xil bo'lib qoldi va yaxshilik qilmoqda. Sandra

“Sizlar onamning hayotini saqlab qolishga yordam berdingiz.Bir yil  saraton kasalligidan xalos
bo'lish!” Ajoyib

"Onamning  hikoyasi:  "2010  yil  sentyabr  oyida  onamga  tuxumdon  saratonining  4-bosqichi
tashxisi  qo'yildi  va unga davolanmasdan 6 oy, davolanish bilan yashash uchun bir  yarim yil
berildi. U darhol kimyoterapiyaga o'tdi va saraton uning 70 yoshli tanasini vayron qilgan bo'lsa
ham, Guillain Barre sindromidan atigi 85% tuzaldi.

U  ko'proq  kimyo  terapiyasini  davom  ettirdi  va  2011  yil  dekabr  oyida  shoshilinch  jarrohlik
amaliyotini o'tkazishga majbur bo'ldi, chunki uning GI va ginekologik tizimlari bir-biriga bog'lanib,
og'ir infektsiyaga olib keldi.Olib tashlash mumkin bo'lgan saraton miqdori olib tashlandi; u o'lim
eshigiga juda yaqin edi va qandaydir yo'l bilan jarrohlik amaliyotidan o'tib, tuzalib ketdi va uyiga
qaytishga muvaffaq bo'ldi, lekin hali ham saraton kasalligidan xalos bo'lmagan.

Ayni  paytda,  bir  do'stim  menga  marixuana/nasha  moyi  va  uning  saraton  kasalligiga  qarshi
ishlatilishi  haqida  ma'lumot  bera  boshladi.Sekin-asta  tinglashni  va  o'z  tadqiqotimni  qila
boshladim; Men topgan narsamdan hayratda qoldim va izlanishda davom etdim ...

Keyingi yil davomida onam ko'proq kimyodan o'tdi; u og'riq uchun morfin va oksikodon qabul
qildi.Uning hayot sifati yomonlashdi, shuningdek, "hech qachon taslim bo'lmaslik, Xudoga halol,
Muskogidan Okie, munosabat".

2013 yil yanvar oyiga kelib u beshinchi kimyo terapiyasidan o'tdi.Uning oldingi yilini jang bilan
o'tkazgan; u charchagan, kaltaklangan, og'rigan va kimyo dorisi endi shifobaxsh ta'siri yo'q edi.

Bizga  saraton  uning  siydik  pufagi  va  jigariga  tarqalib  ketganini  va  jigar  saratoni  uni  nima
qilganini aytishdi; ular buni to'xtata olmadilar, lekin ular buni sekinlashtirishga va unga biroz vaqt
sotib olishga umid qilishdi.Dastlabki tashxisda bizga berilgan vaqt jadvalidan o'tib ketdik, ammo
biz hali ham ko'proq qilish kerakligini his qildik.

U tugadi va taslim bo'lishga tayyor edi;  u kimyo bilan yakunlandi; "boshqa emas; boshqa ...
bo'lmaydi; Endi yo'q!" - dedi u.Men uni ko'rgani bordim va o'tgan yil davomida nasha yog'i va
uning  saratonga  qarshi  ishlatilishi  haqida  o'rganganlarimni  muhokama qila  boshladim.1950-
yillarda kambag'al, diniy, Texasdagi qishloq xo'jaligi va qishloq xo'jaligida qattiq tarbiyalanganiga
qaramay, u neft  haqida bir  yoki  ikkita hujjatli  filmni onlayn tomosha qilishga va muvaffaqiyat
hikoyalari  haqida  ko'proq  eshitishga  ochiq  edi.Ko'p  bahs-munozaralardan  so'ng  va  faqat
o'layotgan onaning o'g'li berishi mumkin bo'lgan savdo-sotiqni taklif qilgandan so'ng, men uni
moyni sinab ko'rishga rozi bo'ldim.

Bo'sh  vitaminli  kapsulalarda  guruch  donasining  yarmidan  kamroq  dozasini  qabul  qilishni
boshlaganida, u ikki kun ichida giyohvand moddalarni iste'mol qilish 50% ga kamayganini ko'rdi
va bu pasayish uning ushbu dorini qabul qilgan vaqt davomida saqlanib qoldi.

Onam  hayotida  hech  qachon  THC  mahsulotiga  ega  bo'lmagan  va  bu  uning  uchun  katta
o'zgarishlar  bo'ldi.Ba'zida  ta'sirlar  juda  ijobiy  edi,  lekin  asosan  juda  tinchlantiruvchi  ta'sir
ko'rsatdi.Ba'zida thc biroz kuchli edi, lekin dozani oshirib yuborish sizga zarar etkaza olmaydi,
shuning  uchun  u  o'tib  ketguncha  yotib  ibodat  qilardi.Kutish  shifo  jarayonining  bir  qismidir,
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shuning uchun sedativ tabiat dizaynga ega.

Ko'p o'tmay, onamning KT o'simtalari soni 455 ga ko'tarila boshladi va u imkon qadar tezroq
moy dozasini oshira boshladi.Shifokor tavsiyasiga ko'ra, u ginekologik saraton jarrohini ko'rdi va
u kirib, iloji boricha ko'proq saratonni olib tashlashga rozi bo'ldi.Operatsiya iyun oyining oxiriga
mo'ljallangan edi va u kelganda o'simtalar soni 405 taga tushdi va onam 100 grammdan ortiq
moy iste'mol qildi.

Jarroh dadam bilan gaplashish uchun operatsiyadan chiqqanida, uning aniq so'zlari: "Bu yaxshi
bo'lishi mumkin emas edi!" Ular o'zlari bilgan katta saratonni olib tashlashdi, ammo ular ko'rishni
kutgan kichikroq saraton o'smalari yo'q edi.Onam jarrohlik amaliyotidan tuzalib ketdi va 2013 yil
iyulidan beri  uning o'smalari  soni  20 dan oshmadi  (normal  34);  uning dekabr  oyida bo'lgan
so'nggi mushuklari 2014 yil iyul oyiga qadar saraton kasalligidan xalos bo'lganligini tasdiqlaydi.
Ajoyib

“Mening akam limfoma, oshqozon, umurtqa pog'onasiga metastazlangan.Ular bergan dorilar uni
har  kechayu  kunduz  tun  bo'yi  uyg'otdi  va  haftalar  davomida  uxlamadi  va  ovqatlanmadi.Bir
gramm tabletka moy va u 18 soat uxlaydi va to'yguncha ovqatlanadi.Bir hafta o'tgach, u 78%
saraton kasalligidan xalos.Doktor dovdirab qoldi.Biz unga aytmadik, chunki u tibbiy bo'lmagan
holatda edi, lekin nasha uning va bizning hayotimizni saqlab qoldi.Endi bir yil  o'tgach, Akam
LIMFOMANI URDI!Hech kim buni qilmaydi ...nashasiz." Errl

“Bir  muncha  vaqt  oldin  menda  bundan  katta  yomonlik  bor  edi.Men  kuniga  bir  tomchi
ichaman.Menga bergan odam uni qaytarib berishni so'radi.Oxir-oqibat  u saraton kasalligidan
so'nib  borayotgan  ayolga  berdi.U  yashash  u  yoqda  tursin,  yeb-icha  olmadi.Uning  vazni  70
funtdan kam edi.Do'stim unga moy berdi  ...  voila!U eb-ichishni  boshladi va kurashni davom
ettirdi ... muvaffaqiyatli.Nashaning shifobaxsh xususiyatlariga qat'iy ishoning." Tara

"Men siz  yozgan hamma narsani  juda sodiq o'qiyman.Dadam saraton kasalligiga chalingani
uchun vafot etdi.Ular faqat radiatsiya bilan shug'ullanmoqchi edilar.U bitta muolajani o'tkazdi va
ular bu joyni o'tkazib yubordilar, shuning uchun uni asosan qovurdilar.U 2 kun ichida vafot etdi."
Anita

“Bugun  men  katta  miqdorda  xayriya  qilgan  odamdan  xabar  oldim.Uning  tomog'ida  saraton
o'simtasi bor edi.U 2013 yil aprel oyining boshidan buyon naycha bilan oziqlanadi.Bemorning
xotini  yig'lab  hammani  chaqiradi.4  haftadan  so'ng  kuniga  2  marta  yog'ni  qabul  qilish
yo'qoladi.Butunlay ketdi...U qattiq ovqat yedi ...Yangi muolajalar yoki yangi dorilar yo'q, faqat
RSO.Bilimni baham ko'ring, hayotni saqlang." Jared

“Men saraton kasalligining 4-bosqichidan omon qolganman, u kimyo yo'nalishini o'tkazganimda
(yana HECH QACHON) ko'ngil aynish, uyquni yaxshilash va hokazolar bilan kurashish uchun
buyurilgan  barcha  dori  vositalarini  aytib  bera  olaman.Tibbiy  THC  ga  o'tganimdagina  men
ovqatlanish, uxlash, dam olish va chidashga muvaffaq bo'ldim !!Xudoga shukur, men qonuniy
bo'lgan Kaliforniya shtatida yashayman, yuragim kirish huquqiga ega bo'lmaganlar uchundir!”
Xaynts

“Iltimos,  boshqalar  ham biz  kabi  xato  qilmasligi  uchun ulashing.Oziqlanish  juda muhim!!!!Va
keyin,  ba'zilar  uchun,  xuddi  Sent-Jondagi  xonimga  o'xshab,  4  yil  oldin  kichik  hujayrali
karsinomaning 4-bosqichi tashxisi qo'yilgan va unga 2-3 oylik yashash muddati berilgan, men u
bilan telefonni endigina uzib qo'ydim, u yaxshi!! !!!!!Va u 73 yoshda!!!O'pka saratoni tufayli  2
opa-singilni  yo'qotdi.Va...Bu haqda  bizga  uning o'g'li  aytdi,  CHUNKI,  bu haqda  unga  kimdir
aytdi!!!!" Bronven

“Men  saraton  kasalligini  RSO  bilan  taxminan  6  marta,  shu  jumladan  miya  saratonini
davolaganman,  birovning  saratonini  eng  tez  davolaganim  13  kun  edi!!!Lol,  meni
qitiqlaydi.Shuningdek,  diabet,  katarakta,  IBS,  artrit,  kulrang  sochlar  va  yuqori  qon  bosimini
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davolaydi.Men  bu  narsaga  qanchalik  shubha  qilganimni  o'ylash  aqldan  ozgan  !!!Endi  men
hamma narsaga ishonaman." Jade

“Ha,  u  kulrang  sochlarni  davolaydi.Men  uni  avval  balzamga  aylantirib,  soch  va  yuzimga
surtganman.Voy, bu narsa ajoyib ishlaydi. ” Brittni

“Men uch kishining moy bilan shifo topganini ko'rdim.Uning oyog'idagi qandli diabet yarasidan
biri,  shifokori  oyog'ini  amputatsiya  qilish  kerakligini  aytganidan  keyin.Jigarning  "terminal"
saratonidan biri.Va bittadanVetnamda Agent Orange bilan surtilgandan keyin rivojlangan yuqori
sezuvchanlik  pnevmoniti.Uning  VA shifokori  unga  vaziyatni  "boshqarish  mumkin"  ekanligini
aytdi,  lekin  oxir-oqibat  uni  o'ldiradi.Bir  necha  oy  o'tgach,  bu  odam gripp  bilan  kasalxonaga
yotqizildi  va uning shifokori  CAT tekshiruvini  buyurdi.Birinchisi  boshqa bemor bilan aralashib
ketgan deb o'ylagach, u ikkinchi skanerlashni buyurdi.Keyin u do'stimdan "nima bo'lyapti", deb
so'radi -  o'pkasidagi chandiq to'qimasi tuzalib ketgan va "asosan oddiy odamning o'pkasi"  -
tuzatib bo'lmaydigan holatdan. Booth

“Erimning aytishicha, u endi yo'qolgan saratoni uchun moyni qabul qilishdan farq qilmaydi.U 3
oy ishladi, endigina texnik xizmat ko'rsatish darajasiga yetdi va hammasi zo'r!Qanday mo''jizaviy
o't!" Debora

“Oshqozon osti bezi boshidagi neyroendokrinning IV bosqichi.Tashxis sanasi 2012 yil may.2013
yil  dekabr oyida ishlab chiqarilgan neft.O'simta 20% ga qisqardi.O'simta belgilari  73 dan 23
gacha (normal diapazon 0-30). Joanna

“Men kanop moyi tufayli TERMINAL saraton kasalligidan omon qolganman.2008 yilda menga
yumshoq  to'qimalar  sarkomasi  tashxisi  qo'yildi.Men  5  hafta  radiatsiya  oldim,  8,5  soatlik
operatsiya.va  8  hafta  o'tgach,  saraton  o'pkamga  juda  tez  tarqalib  ketganligi  sababli,  men
terminalda ekanligimni aytishdi.25-40 metr oralig'ida bo'lgani uchun u ishlamay qoldi.Kimyoviy
davolash  variant  emas  edi.Menga  3  oydan  bir  yilgacha  vaqt  berildi.1  oydan  so'ng  moyni
boshladim, 1 yildan keyin kompyuter tomografiyasi o'pkada saraton belgilarini ko'rsatmadi.Bu
narsa ishlaydi!Rik Simpson mening hayotimni saqlab qoldi!” Salobrena

“Men 2013-yil 23-dekabrdan beri RSO qabul qilyapman, chunki menga 2012-yil noyabr oyida
yo‘g‘on  ichak  saratonining  4-bosqichi  tashxisi  qo‘yilgan  edi.Oxirgi  3  oy  ichida  shishlarim
o'smagan.Ishonchim komilki, neft ishlayapti”. Syuzan

“Bir  oylik  moydan  foydalanganimdan  keyin  men  remissiyadaman.Rahmat!Qanday  his
qilayotganimni  so'zlar  tushuntirib  bera  olmaydi.Men yana  sayohat  qila  olaman.Va  yaxshiroq
ovqatlaning.Najotkor - siz nimasiz....Yana bir bor rahmat.Dadam saraton kasalligidan vafot etdi,
shuning uchun men bu haqda o'sha paytda bilishni xohlardim.

Bundan  tashqari,  faqat  eslatib  o'tish  uchun.Men  ikki  marta  saraton  kasalligidan  omon
qolganman.Deyarli  erisholmadi.O'shanda men ham bu haqda bilsam edi.Hech qachon odatiy
yo'ldan bormagan bo'lardim, bu meni deyarli o'ldiradi.Kimyoviy, radiatsiya, 3 ta operatsiya va
teskari  jarrohlik  bilan  iliostomiya.Uzoq  vaqt  davomida  ovqatlana  olmayman  yoki  uyimdan
chiqolmayman.Rahmat!Rahmat!Va.Yana bir bor rahmat.Men yana tirikman”. Karin

“Men shaxsan nasha qatroni yordamida leykemiya, saraton, Lymes kasalligi,  tomoq saratoni,
teri saratoni va har xil narsalarni davolaganman.Men har doim nasha qatronidan foydalanaman
va buni kim bilishi menga qiziq emas.Ha, politsiya, agar siz tinglayotgan bo'lsangiz, men har
doim  nasha  qatronidan  foydalanaman  va  bu  haqda  qanday  fikrda  bo'lsangiz,  men  bunga
ahamiyat bermayman. Maks Igan

"Men  shaxsan  4-bosqich  qizil  yuguruk  va  saraton  kasalligini  bir  nechta  operatsiya  qilib
bo'lmaydigan o'smalar bilan ko'rganman; ikki oydan kam vaqt berilgan, davolangan, 3 yildan
keyin ham shu yerda.Tutqich kasalliklari  yo'qoldi.Qandli  diabet,  Kron kasalligi  va boshqa bir
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qator  ichak  kasalliklari  davolandi.Hep  C.Jigar  etishmovchiligi,  buyrak  etishmovchiligi.Barcha
og'riq  kasalliklari,  shu  jumladan  fibro  va  neyropatiya.YouTube'da  minglab  guvohliklar
emas.Lekin men bilgan odamlar qutqarib qolishdi.Davolanish va hayot sifatiga qaytish.

Men  turli  kasalliklar  uchun  tibbiy  marixuana  ishlatadigan  bemorlarni  davolovchi  tashkilot
a'zosiman.Hammamiz Rik Simpson kenevir moyini  topdik va ishlatdik.Marixuana ekstrakti.Bu
davolaydigan va davolaydigan son-sanoqsiz sharoitlar mavjud.Bu barcha qonuniy davlatlarda
sizning trim va kurtaklaringizdan olinishi  mumkin bo'lgan narsadir.Va jarayonlar.Men shaxsan
dispanserlardan foydalanmayman va ularga g'amxo'rlik qilmayman, lekin har birining o'zi.Men
o'zimga va boshqalarga g'amxo'rlik qilishni yaxshi ko'raman, bu hayotda tibbiyotni tiklash orqali.

Bu  o'simlik  Bibliyada  mavjud.Mamlakatimiz  nimaga  asoslanadi,  deb  da'vo  qiladi.Shunga
qaramay, uni olib qo'yadi va bizning sayyoramiz resurslarini yo'q qiladi va buning o'rniga birinchi
navbatda  foydali  bo'ladi.Topingsizning  ovozingiz.To'liq  qonuniy  bo'lmaguncha  gapiring  va
to'xtamang.Kanop dalalari tibbiy bo'lmagan barcha maqsadlar uchun tiklandi va odamlarga yana
odamlar  kabi  munosabatda  bo'lishdi.Hammaga  muborak  bo'lsin.Men  bu  birinchi  protokol
bo'lishini xohlardim.Men dastlab davolanganimdan ko'ra ko'proq sog'liq muammolarini  keltirib
chiqaradigan kimyo yoki katta dori emas.Baxtli shifo.Nega urinib ko'rmaysiz? Bristy

“Bir do'stim kimyo qabul qilishni to'xtatdi va moy ichishni boshladi va u yaxshilandi.Shifokorlar
buni davolab bo'lmas deyishdi, lekin hozir uning toza ekanligini aytishmoqda!!!!" Keti

"Kimdir  menga  Rik  Simpson  moyini  sovg'a  qilishdan  oldin  18  oy  kimyo  terapiyasini
o'tkazdim.Davolab bo'lmaydigan halokatli kasallik yo'qoldi.Men hali ham kimyo bilan etkazilgan
zararni  moy  bilan  davolayapman.Taxminan  uch  yil  oldin  kimyoterapiyani  to'xtatdi.Kimyoviy
davolash mening sog'lig'imni yo'qotish edi ». Xano'x

"Rahmat sizga rahmat Rik, men buni o'z vaqtida oldim va bugun saraton kasalligimdan xalos
bo'ldim va men ham har doimgidan ham yaxshiroq ko'rinaman." Randa

“Vu, Rik Simpson moyi Ajoyib!Barchaga bu ajoyib davoni qanday qilish kerakligini dunyo bilan
baham ko'rganingiz uchun tashakkur.Men do'stim Karmenga Xodgkin limfoma saratoni tashxisi
qo'yilganida moyni olishga majbur qildim.U bir yildan beri SARATONDAN BEPUL!!!Va mening
Addison  kasalligim  hech  qanday  iz  qoldirmasdan  o'tib  ketdi  va  shifokorlar  qanday  va nima
uchun  buni  tushuntira  olmaydilar,  chunki  bu  hech  qachon  sodir  bo'lmagan.LEKIN  men  qila
olaman va qilaman!!!Nasha davolaydi!!!” Emi

“Bir yil oldin, bugun menga juda yaqin bo'lgan bir kishi menga saraton kasalligini aytdi.Unga 8
oylik umri borligini aytishdi.5 kun ichida men unga nasha yog'ini berdim va guruch donasining
yarmini  iste'mol  qildim.6  hafta  ichida  uning  o'simtasi  hajmining  qisqarishi  kuzatildi  va  ular
aytganidek tarqalish belgisi yo'q edi.

Men o'simta katta greyfurtning o'lchamida bo'lgan va bugungi kunda u akkordonning o'lchamiga
ega  ekanligini  aytishdan  xursandman.Nasha  moyi  uning  hayotini  saqlab  qoldi.U  yog'i
yo'qolguncha yeyishda davom etadi.Bu nafaqat uning terminal saratonini davolaydi, balki uning
sog'lig'iga ham ajoyib ta'sir ko'rsatdi.U diabetdan oldin va semirib ketgan va hozir u mukammal
vaznga tushib qoldi va har qachongidan ham baxtli!Men barchani nasha moyi bilan davolashni
ko'rib chiqishni taklif qilaman.Iltimos, Youtube-da RIK SIMPSON “DAVODAN QOCH” videosini
tomosha  qiling...Bu  sizning yoki  siz  bilgan  odamning hayotini  saqlab qolishi  mumkin.Ularga
hayot sovg'asini bering! ” Xose

“Ha....Rahmat  janob  Simpson,  sizning  buyuk  ixtirongiz  menga  saraton  kasalligini  engishga
yordam  berdi.2007  yil  7/20  da  omon  qolish  ehtimoli  20% yoki  undan  kam  bo'lgan  tashxis
qo'yilgan, keyin men Rik bilan tadbirda uchrashganimdan keyin davolanishni boshladim.Neftdan
foydalanish hayotimni saqlab qoldi.Mening leykemiyam remissiyada va men hali ham kundan-
kunga yaxshilanib boraman va moy tufayli men siz bilan haqiqatni baham ko'raman.....Tinchlik
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va sevgi." Maykl

“Kecha Jenis (buvi) uchun hayotni saqlaydigan dori tayyorlash uchun ajoyib kun edi.U taxminan
6 oy davomida RSO qabul qilmoqda.O'smasi yo'qolgan, ko'zlari orqasidagi shish yo'qolgan, 106
kilogramm  vazn  yo'qotgan,  buyrak  toshlari  yo'qolgan,  qon  bosimi  normal.Ammo  uning
sog'lig'idagi  o'zgarishlar  mo''jizadan  boshqa  narsa  emas  edi.6  oy  oldin  u  mening  uyimga
kelganida,  u  zinadan  zo'rg'a  ko'tarildi,  endi  u  zinadan  yuqoriga  va  pastga  yugurmoqda  va
atrofimda aylanayapti!Agar siz serebri  o'simtasini  nasha moyi  bilan qanday davolash haqida
ko'proq  bilmoqchi  bo'lsangiz,  Jenis  yoki  men  bu  haqda  siz  bilan  gaplashishdan  xursand
bo'laman!Yagona sevgi.tinchliksevar CURE.Men seni sevaman buvijon!!” Debra

“Shifokorlar, agar kimyoterapiyani qabul qilmasam, 6 oylik umrim borligini aytishdi.......... bundan
11  yil  oldin  edi...Agar  moy  bo'lmaganida,  ehtimol,  changni  tishlagan  bo'lardim.Men  hozir
ho'kizdek sog'lomman va sochimni to'kilmasligim kerak edi!!Buni dunyoga keltirganingiz uchun
tashakkur. ” Kreyg

“Kuzga yana 6 oy qolishi  kerak bo'lgan eng yaqin do'stim hozir  deyarli  saraton kasalligidan
holi!!!Uning jigarida yo'g'on ichak saratonidan 40 ta metastaz bor edi.Barcha tadqiqotingiz va
tajribangiz va uni baham ko'rganingiz uchun Rikga rahmat!Siz Gollandiyada ham hayotni saqlab
qoldingiz!Sizdan ilhomlangan tabiatshunosning sevgisi." Marloes

"Mening do'stim 3 yil  oldin o'pka saratonining 4-bosqichi bilan kasallangan va u juda yaxshi
ketmoqda.U bu narsa bilan qasam ichadi. ” Richard

“RSO ishlaydi.Men anekdot emasman”. Tielman

“Rik Simpson, sizga katta rahmat. Men ilm tufayli  tirikman. Jigar, suyak va prostata saratoni
bilan  kurashish.Yog  'bilan  boshlanganidan  bir  necha  oy  o'tgach,  jigar  va  suyak  saratoni
remissiyada edi, skanerlashda boshqasini ko'ra olmadi.Louis

“Saraton tadqiqoti eshigim oldiga kelganida, men ularga puldan ham ko'proq narsani berishimni
aytdim, men Rik Simpsonning ismini yozib oldim va Google-ga aytdim. Salomat bo'ling." Jeyn

"Faqat odamlar boshqa birovga o'zlarini tabiiy ravishda davolashni to'xtatishga imkon beradigan
darajada ahmoq bo'lishi mumkin ...Aytmoqchimanki, bu qanchalik kulgili?Jaholat insonning eng
ashaddiy dushmanidir”. Sol

O'pka saratoni bilan og'rigan bemorlar uchun 
qo'shimcha maslahatlar
Q.Bu bir  muncha vaqt  yog'da edi  va  hali  ham og'riq  qoldiruvchi  vositalardan foydalanishga
majbur bo'ldi, shuning uchun biz bemorga qanday yordam berishning ko'proq usullarini qidirdik.

A.1) Yana bir moy partiyasini tayyorlang va uni o'zingizdagi bilan aralashtirib ko'ring, mumkin
bo'lgan eng tinchlantiruvchi moyni qidiring, bemorga energiya berishni xohlamaysiz.

2) Bir vaqtning o'zida bir nechta shtammlardan moy ishlab chiqarishga harakat qiling, u odatda
shu tarzda yaxshiroq adyol effektiga ega va ko'plab sharoitlarni samaraliroq davolashi mumkin.
Mumkin  bo'lgan  eng  samarali  dori-darmonlarni  ishlab  chiqarish  uchun  mavjud  bo'lgan  turli
shtammlardan 20% THC yoki undan ko'p bo'lgan eng kuchli sedativ Indica kurtaklari materialini
qidiring.

3) Agar u kapsuladagi moydan foydalanishni to'xtatsa yaxshi bo'lardi.Siz qo'shimcha til ostiga
singdirish uchun uning og'ziga bir  oz  so'rilishini  xohlaysiz  (siz  buni  yaxshi  og'riq  qoldiruvchi
ta'sirga ega bo'lishingiz mumkin)
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4) Kakao moyi bilan 0,3-0,5 g shamlar tayyorlang va uni kuniga kamida ikki marta ishlating, u
og'iz orqali ham, anal ham foydalanishi mumkin.

5)  Kuniga  bir  necha  marta  moyni  bug'lashtiring  -  yo'talishni  xohlaydi,  u  o'pkasiga  tegishli
bo'lmagan narsalarni, shu jumladan o'smalarni ham yo'talishi kerak (ular shunchaki qisqarishi va
keyin parchalanishi va yo'talishi kerak).

6) Spirtli moyli damlamani tayyorlang (miqdoriga qarab 20-30-50%; 1-2ml moydan 4ml 96-99%
spirtda) va uni operatsiya qilingan joyga surting. ko'z tomchisi bilan, odatda, bir yoki ikki tomchi
tomiziladi  va  siz  shu  tarzda  ko'p  yog'ni  tejashingiz  mumkin.Albatta,  siz  ham  bir  oz  yog'ni
to'g'ridan-to'g'ri dog'ga surtishingiz va uni bint bilan yopishingiz va har uch kunda yoki bandaj
tushganda takrorlashingiz mumkin.

7) Shi yog'i bilan malham tayyorlang yoki bir oz yog'ni iliq kanop urug'i yog'ida yoki yuqori sifatli
zaytun moyida eritib, kuniga bir necha marta bu joyga surting.Bu uning qovurg'alaridagi og'riqni
yo'q qilishga yordam berishi kerak va siz uni yotoq yaralari va teridagi har qanday narsa uchun
ham ishlatishingiz mumkin.

8) Uning ratsioniga kenevir urug'i, kanop yuraklari va kenevir urug'i yog'ini qo'shing - kamida bir
hovuch urug'lar/yuraklar yoki 1-3 osh qoshiq kenevir urug'i yog'i.

9)  Og'riq  qoldiruvchi  vositalar  va  yamoqlarni  iloji  boricha  tezroq  moy  bilan  almashtirishga
harakat qiling.Agar siz moyni topikal ravishda qo'llashni boshlasangiz, u juda yaxshi yordam
berishi kerak.Shamlar o'pka kasalliklari uchun ham mo''jizalar yaratadi.U qanchalik ko'p yog'ni
yutsa  va  uni  tezroq  qilsa,  shuncha  yaxshi  bo'ladi.U  kasallikni  yenggunga  qadar  kuniga  bir
gramm yoki undan ko'proq iste'mol qilishi kerak, keyin esa oyiga 1-2 g parvarishlash dozasida
qolishi kerak. JB

Artrit, og'riq, mushaklar

"Do'stim baxtsiz  hodisada qo'lidagi  barmoqlariga olib  keladigan bir  nechta tendonlarni  kesib
tashladi.U  operatsiyadan  so'ng  darhol  uning  shifo  topishiga  yordam  berish  uchun  moydan
foydalangan va u juda tez tuzalib ketgan, ular choklarni erta olib tashlashga majbur bo'lgan, bu
uning uchun juda og'riqli edi, chunki ular allaqachon teriga yopishgan, ular erimaydigan choklar
emas  edi.Uning  jarrohi  va  fizioterapevti  bundan  butunlay  hayratda  qoldi,  lekin  u  oxirgi
uchrashuvigacha nima qilganini aytmadi.Ular unga ishondilarmi yoki yo'qmi bilmayman, lekin
men o'z ko'zim bilan ko'rganlarimni bilaman va u nimalarni boshidan kechirganini biladi”. Tina

“Sizga  dalil  kerakmi?Singlimni  bir  necha  oylik  umri  bor  uyga  yuborishdi.O‘pkasi  bilan
to‘shagidan chiqolmasdi.5 hafta oldin u moyni  boshladi.3 hafta oldin va butun shu hafta va
o'tgan hafta u endi mashinasini haydab, bog'ida ishlamoqda va u har birimizdan ko'ra semizroq,
boshqa 4 aka-uka.Bu Rik uchun haqiqiy rahmat.Seni sevaman odam." Andy

“Yangilanish: O‘tgan hafta men birodarimizni og‘irlashtiruvchi revmatoid artritini davolash uchun
Rik  Simpson  moyi  tayyorlash  uchun  kerakli  material  olib,  akasiga  yordam  berganini  aytib
o‘tdim.U bugun kechasi  menga qo'ng'iroq  qilib,  ukasi  2  kunlik  qor  bo'roni  va Superkubokda
uxlab yotganidan keyin ovqatlanib,  kulib,  do'stlari  va oilasi  bilan telefonda gaplashayotganini
aytdi.U, ehtimol, unga haddan tashqari ko'p berdimi yoki yo'qligini bilmoqchi edi, chunki u hech
qachon bunday harakat qilmaydi.DOSHA!(kuladi) Nazarimda, u Superkubokdan tashqari ajoyib
ish qilyapti, u uzoq nafas olib: “Rahmat, akamning qaytib kelgani juda yoqimli, u yana kulyapti”,
deydi. (Bu hamma narsani foydali qiladi, odamlar)

Bu bor-yo'g'i  uch kundan so'ng,  BIZ ABSOLUT BO'LGAN KIMSIGA HAQIQATDA YORDAM
BERA  OLGANIMIZNI  bilish  juda  yaxshi  his  qiladi.EUMID  YO'Q.Bu  romatoid  artrit  bilan
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kasallangan ikkinchi odam bo'lib, u Rik Simpson moyi yordam berganini yuzma-yuz yuzma-yuz
bilaman.Biz  o'qitilgan  shifokorlar  emasmiz  -  biz  shunchaki  yog'  haqida  eshitgan,  uni  sinab
ko'rgan  va  ishlayotganini  bilgan  yigitlarmiz,  biz  siz  kabi  oddiy  odamlarmiz  va  yaqinimizga
yordam berish uchun harakat qilamiz - boshqa hech narsa emas. Maykl

“Hozir  78  kun  yog'da  va  ba'zi  ijobiy  natijalarni  ko'rasiz!!!Menda  RA bor  va  kenevir  moyini
davolashni boshlaganimdan beri hech qanday alevlenme bo'lmagan.Na astma xurujlari, ürtiker,
shikoyatlar yo'q!!!” Beverli

"Men ko'p yillar davomida RA bilan kasallanganman.Men uni nasha moyi bilan davolaganimdan
beri, men alevlenmedim va bo'g'imlarning ba'zi zararlari yo'qoldi.Menda og'riqlar bor, lekin men
dorivor moddalarni  kashf  qilishdan oldingi kabi hech narsa yo'q.Men baribir  uzoq vaqt  toker
edim, lekin surunkali kasalliklar va og'ir og'riqlar uchun chekish etarli emas. Mark

“Odamga baliq bering, u bir kun ovqatlanadi (agar bu baliq bo'lmasa, faqat baliq yog'i bilan soya
patti).Odamga  baliq  tutishni  o'rgating  va  u  umr  bo'yi  to'la  qoringa  ega.Bizga  eng  ko'p
to'lanadigan narsani berganingiz uchun tashakkur.Men moliyaviy sabablarga ko'ra hozirda RSO
dan foydalanmayapman, lekin men asabiy buzilishimni (RSD) to'liq nazorat qila oldim.Davolay
olmadim, lekin simptomlarni nazorat qilishdan xursand bo'ldim.U kuniga 9 tabletka qabul qilishni
almashtirdi.Rahmat." Xavfsiz

“Salom Rik va JB, men moyni shaxsan qabul qilishning yana bir yaxshi natijasi haqida xabar
bermoqchi  edim:  bu  moyning  taxminan  8-kunidir.Men  kuniga  kamida  ikki  marta,  kuniga
taxminan 1/4cc dan 1/2cc gacha olaman.Men tovon/oyoq/to'piq og'rig'ida ajoyib muvaffaqiyatga
erishdim -  kundan-kunga u yaxshilanib  bormoqda!Moslashuvchanlik  jarohatlangan yelkamga
qaytadi  va  kecha kechasi  –  massaj  paytida  men chap yelkamdagi/bo‘ynimdagi  juda og‘riqli
tugunning  hajmi  pista  o‘lchamiga  kamayganini  payqadim.  yong'oq  kattaligida.Bu  mening
yelkamdagi  og'riqlar  tez  pasayganiga  sabab  bo'lishi  mumkin.Tugun  nima ekanligini/tuguniga
ishonchim  komil  emas,  lekin  u  ketayotganidan  xursandman.Sinovlar  kannabinoidlar  aslida
to'qimalarning  yallig'lanishini  kamaytiradi  va  bo'g'imlarning  harakatchanligi  va  mushaklarning
elastikligini  oshiradi  degan  xulosaga  kelganmi?Sinovlar  nima  degani  menga  unchalik  ham
ahamiyat  bermayapti  --  men  sotilganman  va  men  o'zimni  bu  qadar  yaxshi  his
qilmaganman.yillar!!!

Menda energiya yo'q bo'lishidan butunlay xavotirda edim va uni qabul qilayotganda uxlashni,
uxlashni,  uxlashni  xohlayman.Lekin  ---  men  uchun  buning  teskarisi  -  menda  energiya
kuchaygan va kunduzi hech qanday letargiya yo'q.Qaniydi men sizni ZATTA quchoqlay olsam!!!”
Heather

"Men revmatoid artrit uchun kimyo dori-darmonlarni tashlashga muvaffaq bo'ldim.Qanday qilib
bu  erga  kelganim  uzoq  yo'l  edi.1997  yilda  men  jiddiy  MVAda  bo'lib,  meni  nogiron  va
farmatsevtikaga  qaram bo'lib  qoldirdim.14  yil  davomida  men ikkala  oyog'imda 10  dan  ortiq
jarrohlik amaliyotini o'tkazdim, depressiya, g'azab, fibromiyalgiya (men shifokorlarning an'anaviy
dori-darmonlarisiz  davolaganman),  yillar  davomida  fizioterapiya,  muqobil  meditatsiya,
akupunktur,  Reiki  va boshqalarni  boshdan kechirdim.Meni  jismoniy tayyorgarligim darajasiga
olib keldiki,  men yana qisqa muddatli  sayohatlarga chiqishga, basseynda suzish va jismoniy
mashqlar dasturida ortga qaytishga muvaffaq bo'ldim.O'n yil davomida men steroidlar, har xil
turdagi og'riq qoldiruvchi dorilar, yallig'lanishga qarshi dorilar va boshqalarni qabul qildim.Ikki yil
oldin og'riq kuchayib ketdi va men osteoartrit bilan og'riqni boshdan kechirganimdan farq qildi,
chunki  mening  tanam,  bo'yin,  ko'krak  qafasi,  orqa  va  tizzalarimning  bir  necha  joylaridagi
jarohatlarim, shuningdek, ikkala oyog'im va tizzalarim.Mening qo'llarim va oyoqlarim juda og'riqli
va shishib ketdi, shuningdek, qo'llarim revmatoid artritning shikastlanishi tufayli deformatsiyaga
uchradi va ko'plab testlar va revmatologga tashriflardan so'ng menga tashxis qo'yildi va darhol
boshlanishini  o'z  ichiga olgan bir  qator  dori  sinovlari  va protokollarini  qo'ydi.  RAni  davolash
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uchun kimyoviy dori Metotreksatda, 6 oy o'tgach, ular menga dahshatli yon ta'sir ko'rsatadigan
kimyoviy dori bilan birga boshqa dorini qo'yishdi,  lekin men boshqa yaxshiroq va qimmatroq
doriga o'tishdan oldin protokoldan o'tishim kerak edi. (Big Pharma fikrida) hali ham kimyoda edi,
shuning  uchun  bir  yarim  yil  kimyo  va  qo'shimcha  RA dori-darmonlaridan  so'ng,  meni  RSO
haqidagi hikoya "Davolashdan qochish" videosi bilan tanishtirgan do'stim bor edi. .O'sha videoni
birinchi  marta  ko'rganimdan  beri  men  uchun  va  o'shandan  beri  ko'p,  ko'p,  hayot  butunlay
o'zgardi.Men so'nggi haftani 2012 yil noyabrda boshladim va ko'p o'tmay farovonligimdagi aniq
o'zgarishlarni seza boshladim, men yog'dan ko'p uxladim, lekin bu shunchaki shifo topganimni
anglatadi,  ishtaham qaytishi  uchun  biroz  vaqt  kerak  bo'ldi.  lekin  oxir-oqibat  shunday  bo'ldi,
mening sochlarim sezilarli darajada yaxshilandi, ular yana porlashdi va ingichka bo'lib tushmadi.
Vendi

“Moy podagrani 5 soatda davoladi.Gap aynan shu haqida!BOSHQA OG‘R YO‘Q!” Maykl

"Men uni miya shikastlanishining salbiy ta'sirini va butun tanamdagi surunkali og'riqni davolash
uchun ishlataman.Stress mening alomatlarimni  yomonlashtiradi,  lekin marixuana stress bilan
juda  samarali  kurashishga  yordam  beradi.Bu  mening  ongimni  ham,  tanamni  ham
tinchlantirishga  yordam  beradi,  bu  menga  diqqatni  vazifalarga  yaxshiroq  qaratishga  va
asabiylashmaslikka,  asabiylashmaslikka,  tushkunlikka  tushishga  va  hokazo.Menimcha,  bu
mening kayfiyatimni yaxshilaydi va tashqi ogohlantirishlarga javobim impulsiv harakatdan ko'ra
ko'proq  o'lchanadi  va  cheklangan.Umid  qilamanki,  bu  ma'lumot  sizga  qandaydir  yordam
beradi.Litsenziyam yo‘q,  uni chaqirib,  narkomandek muomala qilishdi,  tuhmat qilishdi.Bu o'z-
o'zidan mening depressiyamni oziqlantiradi va tuzalib ishlashga imkon bermaydi." Fred

“Mana,  umuman olganda,  hash moyi  men uchun nima qildi.To'rt  yil  ichida men har  qanday
tashvish tabletkalari va og'riq qoldiruvchi vositalarni (geroinni o'z ichiga oladi) qabul qilishdan
atigi  1/8  qabul  qilishga  o'tdim.thkuniga  ikki  marta  og'riqli  tabletka.Menda  mushaklarning
spazmlari bor, xuddi pichoqlangandek his qilaman va yaqinda moyim tugagach, tutqanoq tuta
boshladim.Menda  migren  bosh  og'rig'i  ham  bor  va  bir  qator  psixiatrik  kasalliklar  tashxisi
qo'yilgan.Shifokor menga qancha sintetik dori yozishini bilmayman.Ammo neft hammasini hal
qiladi.Shuni  ham  ta'kidlashim  kerakki,  men  IQ  testlarini  hash  yog'i  ta'siri  bilan  va  ta'sirisiz
o'tkazdim.148  ball  bilan,  122  ballsiz.Bu  aqlliroq  bo'lganini  anglatadimi  ...  deyarli  daho
darajasiga?Balki  men DEHB bilan  deyarli  dahoman va hash moyi  vaziyatni  davolaydi?Dars
davomida dori-darmon bilan shug'ullanishim uchun onlayn darslarni olganimda, albatta, kollejda
yaxshiroq o'qidim.Qanday bo'lmasin,  hash yog'i  dunyodagi  aksariyat  muammolarga javobdir.
Jimi

"Tovon/oyoq/to'piq og'rig'i  uchun moyni qabul qilish bo'yicha yana bir  yangilanish.Yog'ni og'iz
orqali  qabul qilish 4 kun, kuniga 3 martaog'riqdan xalos bo'ldim va o'ng oyog'im / tovonim /
to'pig'im bilan yana to'liq harakatni berdi.Kecha men ertalab va tushdan keyin dozani olishni
unutib qo'ydim va kun oxiriga kelib zo'rg'a yura oldim, bo'g'inlarim yana qotib  qoldi  va men
baxtsiz edim.Men uyga keldim, bir oz yog' yedim va 15 daqiqa ichida bu moslashuvchanlikni
tiklay boshladim va og'riq  pasaydi,  oqsoqlanish to'xtadi.Ajablanarlisi  shundaki,  u  20 yil  oldin
avtohalokatdan  olgan  eski  jarohatdan  yelkamdagi  barcha  qotib  qolishimni  olib  tashlaydi  va
yelkamdagi og'riqni  engillashtiradi,  so'ngra yelkamdagi muskullar  siqilib,  umurtqa pog'onasini
tekislashdan tortib, butun bo'yin og'rig'imni olib tashlaydi.  .Yelkamning qotib qolganidan bosh
og'rig'i  ham  yo'q.Bu  men  uchun  moyning  boshqa  ko'plab  sehrlar  bilan  bir  qatorda  og'riqni
davolashda ishlashini to'liq tasdiqladi.

"Bu saraton kasalligini davosi yoki boshqa narsa emas, lekin men Rikga aytmoqchi edimki, men
deyarli  bir  yildan  beri  o'ng  tovonimda  oqsoqlanib  yuraman,  nima  bo'lganini  bilmayman  va
shifokor  menga dori  berishini  bilaman"  t  olish  qulay,  shuning  uchun  men faqat  og'riq  bilan
muomala.
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Biz RSO bilan yaqinda do'stimiz Charlz orqali tanishdik va biz uni yaratishni boshladik.So'nggi
ikki kun davomida men kuniga bir necha marta moyni ichdim va bugun ertalab uyg'ondim va
oqsoqlanmadim.Erim buni  darhol  payqab qoldi.U yog 'o'z sehrini  ishga solayotganiga e'tibor
qaratdi!Rahmat Rik Simpson![:)] Men o‘zimni juda yaxshi his qilyapman!” H

-- Hurmatli H, xushxabar uchun rahmat, biz ular haqida doimo eshitishni yaxshi ko'ramiz.Men
moyni kanop urug'i yog'i yoki zaytun moyi bilan aralashtirib, damlamani tayyorlayman va moyni
ham mahalliy sifatida ishlataman.Albatta, yog'ni iste'mol qilish haqiqiy shifo kalitidir va moyni
qanday ishlatish bo'yicha barcha ko'rsatmalar bizning saytimizda mavjud.Eng yaxshi tilaklar, JB
(FB xabaridan)

"Ikki hafta oldin oyog'imni sindirib qo'ydim va "Big Pharma" men uchun nada ekanligini aytib,
tog'li opiatlardan olingan moy va nashadan ko'proq xalos bo'ldim." Maykl

“1987-yilda  belimni  ikki  joyidan  sindirib  oldim.1994  yilgacha  alkogolli  va  dori-darmonlarni
ichgan.Lotni tashlab, NA va AA ishini qildi, giyohvandlik va spirtli ichimliklar bo'yicha maslahatchi
bo'ldi.Surunkali bel og'rig'i meni og'riq qoldiruvchi vositalarni qayta baholashga majbur qildi.Men
LA, morf  va geroinga qaram bo'lib  qoldim.Yomon amfizem uchun pot  chekishni  boshladi  va
barcha opiatlarni to'xtatdi.Tadqiqotlar shuni ko'rsatadiki, nasha opiatga qaramlikni olib tashlashni
kamaytiradi  va  nasha  bilan  ishlatilsa,  zarur  bo'lgan  milligrammni  yarmidan  ko'proq
kamaytiradi.Bu hamma narsaning davosi.:)" Jon

“Men 20 yoshga to'lganimda belimni jarohatlaganman.Men taxminan 2 o'n yil davomida siyatik
bilan azoblanganman.Oxirgi marta men buni 5 yil oldin og'irlashtirgan edim va bu eng yomoni
edi.4 oy ichida bu meni ikki baravar oshirdiki,  men endi hojatxonaga oldinga va orqaga kira
olmasdim.Men 2 oydan ortiq vaqt davomida 10-darajali og'riqni boshdan kechirdim va divanda
yostiqda turishim kerak edi.To‘shakda yotadigan darajada o‘zimni tiklay olmadim.

O'g'illarim bilan do'st bo'lgan bir yosh xonim menga tibbiy marixuanani sinab ko'rishim kerakligini
aytdi, chunki bu onasiga MS kasalligi bilan yordam berdi.Men ot unga kulib yubordim va bu
saraton kasalligiga chalinganlar  va mendan ham yomonroq odamlarga mo'ljallanganligini  va
men bunga loyiq emasligimni aytdim.Men buni bilmasdim, lekin bu yosh xonim mavzu haqida
juda yaxshi bilardi va yana bir necha hafta yomonlashgandan so'ng, u mening behuda azob
chekishimni ko'rishdan charchagan bo'lsa kerak, shuning uchun u onasini men bilan gaplashish
uchun olib keldi.Onasi menga osonlik bilan saralashimni aytdi, men buni keyinroq qildim va bu
yordam beradi.U menga past  haroratda ozgina yog'da pishirilgan kurtakni  eyishni  aytdi.Men
umidsiz edim va buni qildim.Mening oilam nasha iste'mol qilgandan 15 daqiqa o'tgach, uxlab
yotganimni va oqayotganimni aytdi ... lol.

Ertasi kuni ertalab uyg'ondim, bu biroz g'alati edi, chunki men 2 oydan ko'proq vaqt davomida
esda  qolarli  uyquga  ega  bo'lmaganman  va  men  sezgan  birinchi  narsa  og'riqning  sezilarli
darajada kamayishi, taxminan 20% ga aytaman va taxminan xuddi shunday. harakat oralig'ini
yaxshilash.Men  hayajonlandim  va  juda  hayratda  qoldim.Men  nasha  iste'mol  qilishni  davom
ettirdim va keyingi oyda yana tik turdim.Men Rik Simpsonni shunday topdim.Men shunchaki
Google'da nasha yallig'lanishga qarshi  vositani  topdim va "Davolashdan qoching"  bu mavzu
bo'yicha  qilgan  birinchi  tadqiqotlarimdan  biri  edi.5  yil  o'tib,  mening  orqam  shunday  his
qiladikerak.Men muntazam ravishda nasha iste'mol qilaman va u yallig'lanishni hech narsaga
olib kelmaydi.Jarohat hali ham bor.Agar men teshikka yoki biror narsaga kirsam, og'riydi, lekin
tiklanish uchun ko'p vaqt kerak bo'lmaydi va agar men ahmoqona ish qilmasam, belim hech
qachon og'rimaydi. Jodi

“Mening  artritim  va qondagi  qand,  tashvish,  depressiya  va uyqusizlikni  tuzatdim.  Men artrit
deyman, lekin uning og'ir degenerativ disk kasalligi. Men tom ma'noda moysiz yura olmayman
(hozir 2 yildan beri olib boraman). Men har 14 kunda 120 ta narkotikni o'tkazaman. Men bir
yildan ortiq og'riq qoldiruvchi tabletka ham ichmadim. Men uni faqat artrit va yon ta'sirlar uchun
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oldim (ajoyib uyqu va ajinlar yo'q). Men hayotimdagi eng yaxshi formadaman. 45 yoshli buvisi. 3
farzandning onasi." Everglade

"3 yil davomida oksikodondan tortib fentanil yamoqlarini qo'llashgacha bo'lgan hamma narsani
olib,  yana  ikki  yil  davomida  har  kuni  160  mg  morfinni  qo'llaganimdan  so'ng,  menga  og'riq
pompasini joylashtirish kerakligini aytishdi, men etarli deb qaror qildim.Sovuq kurkani to'xtatdi
(men buni hech qachon qilishni tavsiya etmayman) va nasha bilan boshladim.Og'riq hali ham
nazoratdan chiqmagan, oz bo'lsa-da, aqlim bunga e'tibor ham bermaydi». Maykl

"1981  yilda  men  MVAda  o'qidim.Men  o'ng  yelkamni  olib  tashladim.O'ng  qo'lim  asabdan
cho'zilgan umurtqa pog'onasigacha falaj bo'lib qoldi.Men azob chekayotgan dahshatli og'riqdan
hech qanday yengillik topa olmadim.Yarim tunda qiynalib yig'lab uyg'onardim.Tirnoqlarim ostiga
igna sanchilgandek tuyuldi va to'g'ri qo'limga yugurdi.Men sug'urta ustasi bergan 400,00 dollarni
oldim va amakivachcham do'stimni MJ bilan kasalxonaga olib kelishni buyurdi.MJ chekishdan
keyin og'riq butunlay yo'qoldi va men uxlab qolishim mumkin edi.Bu aytilmoqda.O'ylaymanki,
Rikning  moyni  yutish  usuli  chekish  yoki  bug'lanishdan  ko'ra  yaxshiroq  ishlaydi,  lekin  men
ikkalasini ham qilishni yoqtiraman.Salom.” Ron

"Men RSO ni 3 kunlik davolashdan so'ng, men yugurishim mumkinligini bilaman ... og'riqsiz!15
yil ichida birinchi marta doimiy nerv shikastlanishi va doimiy og'riq qoldirgan o'murtqa birikmasi
tufayli.Hindiston yong'og'i yog'i bilan quyilgan kapsulalar ham ajoyib ishlaydi.Yog 'kapsulalarini
qabul qilishni boshlaganimdan beri menda hech qanday ishtiyoq yo'q va men Perkocetni ham
olmadim.Bu hatto marixuana chekish istagini ham, kapsulalarni olish orqali ham yo'qotdi." Terri

“Yangilanish,  oh!Men  o'g'lim  bilan  kurashdim!O‘g‘illarim,  ayniqsa,  kenja  o‘g‘lim  bilan  doim
kurashardim.Men u bilan tom ma'noda yillar  davomida kurasha olmadim!Hozir u 22 yoshda,
men 52 yoshdaman.Artrit tufayli butun tana og'rig'i tufayli harakat qilish juda qiyin bo'ldi, kamroq
kurash!Ammo men bugun qildim!Va men ham deyarli unga ega bo'ldim, lekin kula boshladim,
lol.Bu qanchalik  hayajonli  ekanligini  sizga so'z  bilan  aytib  berolmayman!!Bundan keyin  ham
menda og'riq yo'q, o'zimni juda yaxshi his qilyapman!!!” Keysi

“Mening  siyatik  asabimni  bosib  turadigan  disk  churrasi  bor,  bu  esa  pastki  belimdan  chap
oyog'imdan  barmoqlarimgacha  qattiq  og'riqni  keltirib  chiqaradi.Men  har  to'rt  soatda  3  dona
ibuprofen qabul  qilardim,  shunda  to'shakdan  turib,  yura  olaman.Men deyarli  ikki  hafta  oldin
og'riq va yallig'lanish uchun moyni qabul qila boshladim.Endi menga ibuprofen kerak emas, men
har doimgidan ham yaxshiroq uxlayman, hamkasblarim yaxshi kayfiyatim va umumiy baxtim
haqida fikr bildirdi.MEN O'ZIMNI YAXSHI XIS QILYAPMAN!" Jennifer

"Agar siz saraton kasalligingiz bo'lmasa ham, tanangizni profilaktika qilish haqida o'ylang.RSO
kundalik ravishda ishlatiladigan oz miqdorda.Siz tanangizga har xil zararli viruslar va hasharotlar
bilan kurashishga imkon berasiz.Nasha va uning barcha shifobaxsh xususiyatlari tufayli men 15
yil davomida "birlamchi tibbiy yordam shifokorimni" ko'rmadim.Men bilan nima sodir bo'lishidan
qat'i nazar, RSO men erishmoqchi bo'lgan birinchi narsalardan biridir.

Aytgancha,  men 3 marta belimni sindirdim.Umurtqa suyaklari  va disklari  L-4 dan S-2 gacha
almashtirildi.Mening  umurtqa  pog'onasini  tos  bo'shlig'imga  qayta  bog'lashim kerak  edi...  AC
bo'g'imimni olib tashlashim kerak edi.Jigar saratoni va gep C bilan kurashdi.Men o'zimni 100%
nasha bilan davolayman.RSO mening arsenalimdagi vositadir». Rik

“Mehnatingiz uchun katta rahmat.Men 25 yildan beri umurtqa pog'onasi shikastlanganmanoyoq
va  oyoqlarimdagi  yaralar  va  shishish  bilan  bog'liq  muammolar.Men  oyog'imning  tepasidagi
yomon  yaraga  oz  miqdorda  harakat  qildim  va  bir  necha  kun  ichida  u  sezilarli  darajada
yaxshilandi.Shishish  ham  unchalik  yomon  emasga  o'xshaydi.Mening  savolim  partiya  ishlab
chiqarilgan boshlang'ich material haqida.U tarkibida qatronlar ko'p edi va etarlicha etuk edi, lekin
to'g'ri  davolanmagan  va  biroz  chiriyotgan  hidi  bor  edi  (ular  kuchli  shtammlar  bo'lsa  ham)

- 104 -



Sizningcha, bu moyning umumiy sifatiga ta'sir qiladimi?Bundan tashqari, men qolgan yog'ni kofe
krujkasini isitgichda "bir necha soat" dan ancha uzoqroq vaqtga qoldirdim, men uni taxminan 7
soat  davomida  qoldirdim.Sizningcha,  bu  sifatga  ham  ta'sir  qiladimi?Tayyor  mahsulot  siz
aytgandek ko'rinadi.Xuddi to'q oltin kehribar qoldiqlari bilan o'q moyi kabi.BTW, men uni juda
og'riqli  va  harakat  qilishda  qiynalayotgan  eski  itimga  berishni  boshladim.U  ham  sezilarli
yaxshilanishni  ko'rsatdi.Baham  ko'rgan  va  qilgan  barchangiz  uchun  yana  bir  bor
rahmat.Avvaliga biroz shubhalangan edim, lekin hozir hayratdaman!” XXX

-- Olingan narsangiz bilan ishlang va yaxshiroq material qidiring.JB

“Men RA kasalligimni davolash uchun nasha moyidan foydalanishni boshlaganimga deyarli bir
yil  bo'ldi  va  men ijobiy  natijalarni  ko'rishda  davom etmoqdaman va  rostini  aytsam,  mening
fikrimcha,  mening RA remissiya bosqichida.Bundan tashqari,  vazn yo'qotish,  qon bosimining
normal darajalari (qon bosimi 30 punktga pasaygan), pulsning 50 dan 60 gacha bo'lgan tezligi,
depressiyaning yo'qligi va eng muhimi, retsept bo'yicha toksik dorilarning yo'qligi kabi boshqa
ijobiy ta'sirlarni ham ko'rgan. Tom

"Endi o'zimni 90 yoshdaman deb his qilishning o'rniga uyg'onganimdan so'ng darhol yotoqdan
turishim  mumkin.Qo'shimchalar  ancha  oson  harakat  qiladi,  endi  og'riqdan  azob
chekmaydi.Yaxshilik  uchun  ba'zi  dorilarni  bekor  qiling!Haqiqatan  ham  ajoyib  o'simlik,  uni
YOMON deb ayblashni to'xtatish kerak." Kerol-Ann

“Menimcha, bu bizning tanamiz tiklanishi va tiklanishi uchun uni qayta tiklashga muhtoj, men
artritdan  aziyat  chekdim  -  bu  og'riqni  engillashtirdi  va  bir  yil  oldin  qo'llarimning
moslashuvchanligini  yangiladi,  men  hatto  jiddiy  og'riqlarsiz  yozolmasdim.Bu  yo'qoldi,  endi
qo'llarim normal va moslashuvchan, men yozish va tikishim mumkin.Va mening ko'z shifokorim
har safar borganimda ko'zlarim yaxshiroq bo'lganiga hayron bo'ldi. Kelee

“Men jarrohlik amaliyotlarini o'tkazdim va belimning bir joyiga son-sanoqsiz umurtqa pog'onasini
tegizdim.Bularning  barchasi  sezilishi  mumkin  bo'lgan  qalin  chandiqni  keltirib  chiqardi  va
umurtqaning  yallig'lanishi  va  bu  juda  og'riqli.Men  ko‘p  og‘riqni  boshdan  kechirdim,  najot
topaman.Shunday  qilib,  Geyl  joyiga  bir  oz  (1  tomchi)  RSO  (nasha  moyi)  surtdi  va  uni
singdirishim uchun yotqizdi.Xo'sh,  moy biroz xirillashdi,  lekin bundan tashqari,  men unchalik
ko'p  ish  qilyapti  deb  o'ylamagan  edim.20  daqiqadan  so'ng  og'riq  yo'qoldi  va  ertalabgacha
hushimdan  ketdim!Men  ajoyib  uxladim  va  uyg'onganimda,  belim  yaxshilandi  va  chandiq
to'qimasi unchalik qalin emas edi.Bu men uchun yirtqich, lekin moy eski chandiq to'qimasini
buzayotganga o'xshaydi.Nasha moyi ajoyib va  agar men shunga o'xshash boshqa hikoyalarni
o'qimaganimda, o'zimni aqldan ozgan deb o'ylagan bo'lardim! Mikki

“Mening qiz do'stimning buvisi  og'ir  artrit  bilan kasallangan va qo'llarini ocholmayapti.Biz Rik
Simpson moyi  bilan  tajriba  o'tkazdik  va  uni  qo'llariga  surtishini  aytdik.Qo'llashdan bir  necha
daqiqa o'tgach, uning qo'llari bo'shashdi va yana bir necha marta qo'llanilganda, u yana og'riqsiz
barmoqlarini harakatga keltira boshladi.Bunday voqea sodir bo'lganini ko'rish juda hayratlanarli
edi ». Dueyn

“Mening  fikrimcha,  bu  ishlayotganiga  hech  qanday  shubha  yo'q.Men  darhol  natijalarni
payqadim.Men allaqachon A rejasini bajargan edim.Neftni qayta ishlash rejasi B edi.Qaniydi,
avval yog'ni sinab ko'rgan bo'lardim.Men ko'p yillik og'riqni boshdan kechirdim, men kerak emas
edi.Men har 4 soatda og'riqli tabletkalarni qabul qilardim.Ikki haftalik moy muolajalari o'tdi, lekin
o'zimni ancha yaxshi his qilyapman.Ishqoriy suvdan ham foydalanish.Ajoyib!!!” Jeyms

“Rik Simpson moyi alohida.Men ko'p yillar davomida og'riq belgilarini davolash uchun nasha
ishlatganman,  ammo  alomatlarimni  zo'rg'a  qoplaganman.Jarohatim  to'liq  tuzalmaganini
bilardim.Rik Simpson moyini qabul qilishni boshlaganimda, men nashadan tayyorlangan turli xil
ekstraktlarni  iste'mol  qilishga  urinib  ko'rgan  edim va  ularning  barchasi  qisqa  muddatli  ta'sir
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ko'rsatdi, ammo keyin o'zimni yuqori yoki yonib ketgandek his qilardim.u shunchaki uzoq davom
etmaydi.Men hech qachon mukammal his qilmaganman.Men hatto menga Rik Simpson moyi
sifatida sotilgan, yomon va samarasiz mahsulotni sinab ko'rdim - hech narsa qilmaydigan past
sifatli ekstraktlardan ehtiyot bo'ling va bundan tushkunlikka tushmang, chunki haqiqiy kelishuv
shunchaki  mo''jizadir.Men  tez  ortib  borayotgan  opiatlarni  qabul  qilardim.Rik  Simpson  moyi
opiatlarning  so'rilishiga  yordam  beradi,  ammo  u  o'z-o'zidan  juda  kuchli  og'riq  qoldiruvchi
vositadir.Bu kun bo'yi  davom etadi  va men qabul  qilgan dozadan hech qanday yuqori  yoki
nojo'ya  ta'sirlarni  sezmayman.Men  og'riqsiz  odam  sifatida  ko'proq  narsani  qila  olaman  va
harakat doiram oshib borayotganini his qilyapman va shifo topayotganimni bilaman.Umuman
olganda,  mening  sog'ligim  aql  bovar  qilmaydigan  darajada  edi  -  men  har  doim  juda  ko'p
kasalliklar  yoki  infektsiyalarga  duchor  bo'lganman  va  bu  moyni  ishlab  chiqarishni
boshlaganimdan beri sog'lig'im juda toza edi.Endi men o'zimni yaxshi his eta turib, yana opiat
og'riq  qoldiruvchi  vositalarni  qabul  qilyapman.Vaqti-vaqti  bilan  men  hash  yog'i  yoki  qutulish
mumkin bo'lgan boshqa turdagi ekstraktlarni sinab ko'rdim.Men Rik Simpson moyidan olingan
og'riq qoldiruvchi vosita iste'mol qilingan yoki chekilgan boshqa nashalarga qaraganda kuchliroq
ekanligini  tushunaman.Bu  hatto  eng  kuchli  nasha  mumi  ekstrakti  bilan  solishtirganda  ham
simptomlarni  engillashtiradigan o'ziga xos ligada.Bir  kun kelib  men opiatlardan butunlay voz
kechmoqchiman." Mayk

“Men  bu  moydan  foydalanaman.Menda  mushak  distrofiyasi  bor  va  menda  Stivens  Jonson
sindromi / TEN tufayli davom etayotgan sog'liq muammolarim bor.Bu ishlaydi.Bu bozordagi HAR
QANDAY  farmatsevtikadan  yaxshiroq  ishlaydi.Bu  xavfsiz  va  samarali.Men  usiz  ishlay
olmasdim.Bu menga samarali bo'lish imkonini beradi.Men to'liq vaqtda ishlayman.Yog'ni qabul
qilishdan oldin men og'ir dori-darmonlarni qabul qildim, ular meni ko'plab nojo'ya ta'sirlari bo'lgan
zombiga aylantirishdan boshqa hech narsa qilmadi.

O'z  "g'azabimni"  yakunlash  uchun  shuni  aytaman:  iymon  keltirganlar  uchun  hech  qanday
tushuntirish kerak emas.Buni bilmaydiganlar uchun hech qanday tushuntirish etarli emas.Men
buning samaradorligining jonli isbotiman.Va u qonuniy va hamma uchun ochiq bo'lishi kerak."
Lori

Qandli diabet
“Moy oshqozon  osti  bezini  yoshartiradi  va  ishoning  yoki  ishonmang,  u  ko'p  yillar  davomida
harakatsizlikdan  keyin  ham insulin  ishlab  chiqarishni  boshlaydi.Ko'pgina  bemorlar  moyni  bir
necha hafta o'tgach, insulin otishni to'xtatishi mumkin.Yog ', shuningdek, tanadagi diabet bilan
bog'liq boshqa barcha muammolarni davolash yoki nazorat qilishda yordam beradi.

Men moyni yeyman va/yoki uni shamda ishlataman.Chekish yoki bug'lanish ham qon shakar
darajasini pasaytirishga yordam beradi, ammo moyni iste'mol qilish bilan solishtirganda ta'siri
juda  cheklangan.Men  diabetik  yaralar  uchun  moyni  mahalliy  sifatida  ishlatardim,  shunchaki
moyni surting, uni bint bilan yoping va yara tuzalguncha har uch kunda takrorlang.Men kenevir
urug'i  yog'ini  ekstrakti  bilan  aralashtirib,  massaj  uchun  ishlatardim,  bu  qon  aylanishini
yaxshilaydi va shish va boshqa noqulayliklarning oldini olishga yordam beradi.Men dietamga
kanop urug'i va kenevir urug'i yog'ini ham kiritgan bo'lardim.JB”

"Ikkinchi  toifa  deyarli  yo'q  bo'lib  ketdi,  deyarli  barcha  dori-darmonlar  bekor  qilindi,  u  bilan
sarkoidoz bilan kurashmoqda, u ishlaydi." Jeff

"Hindiston yong'og'i  yog'i  diabetda qon shakar darajasini barqarorlashtirishga yordam beradi!
Mening mahalliy do'kon sotuvchim buni sinab ko'rdi va u aytganidek, joziba kabi ishlaydi!U o'zini
ruhiy  jihatdan  ancha  yaxshi  his  qilmoqda  [ko'proq  energiya]  va  vazni  ham  yo'qotmoqda!
Hammasi yaxshi!!" Robin
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"Mening qondagi qandlarim keskinlashdi (oylar davomida 400+-gacha - juda xavfli) va bu meni
tom  ma'noda  ishdan  chiqardi.Men  rulda  bosh  irg'ab  turardim  -  shuning  uchun  haydashni
to'xtatdim - juda yomon narsa!Hujjatlar hatto Nyu-Yorkka uchishimni ham man qildiRojdestvo
uchun onamni ko'rish uchun.

Xo'sh  -  shifokorlar  bitta  insulinni  sinab  ko'rishdi,  keyin  ikkita  -  mutlaqo  hech  narsa
qilmadilar.Shunday qilib - men nihoyat ularga aytdim - etarli !!Men moyga ketyapman (men buni
shifokorga ilgari aytmaganman) va men dozani har 2 soatda oshirdim.Xo'sh, siz taxmin qildingiz
-  mening  qandlarim  burni  bilan  normal  diapazonga  qaytdi.Mening  doktorim  Garvard
universitetining  o'ta  xushmuomala  yigitlaridan  biri  va  u  hayratda.Varvarlar  uchun  bitta  ball
oling!!!!Shunday qilib - endi bizda to'liq hujjatlashtirilgan qandli diabet kasalligi bor, unda hayot
saqlanib qoldi - Men!!!!!!-- :)" Janet

"Dramatik  o'zgarish,  men  deyarli  barcha  insulindan  voz  kechdim.Vaqti-vaqti  bilan  men
Lantusdan  uzoq  muddat  foydalanishim  kerak  bo'ladita'sir  qiluvchi  insulin,  lekin  tez-tez
emas.Men  ko'p  sabablarga  ko'ra  RSO  dan  foydalanishni  boshladim,  ammo  ulardan  biri
insulindan voz kechishim va nihoyat qondagi qand miqdorining barqarorligini ko'rishim mumkin
edi.Men kuniga 300 birlik Novolog, qisqa muddatli insulin va 200 birlik Lantus va kuniga 4 ta
Metformin tabletkalarini ishlatardim.Men hali ham tabletkalarni ichyapman, lekin men bu bilan
yashay  olaman,  chunki  endi  insulinni  ishlatishim  shart  emas.Endi  kuniga  6-8  marta
oshqozonimni igna bilan yopishtirmayman!Mening shakar darajasini nazorat qilish osonroq va
men  endi  2  dan  5  yuzgacha  ko'rsatkichlarni  ko'rmayapman.Bundan  tashqari,  30-yillardagi
keskin  past  shakar  darajasini  endi  ko'rmayapman.Bu  Xudo  yuborgan  va  mening  shakar
darajasini saqlab qolgan birinchi narsa edi. Dena

"Mening qandli diabetdan oldingi qondagi qand miqdori 140 dan yuqori edi va hozir men 100 ga
yetdim.Yog  'qo'yishdan  oldin  qoningizni  tekshiring,  unga  10  daqiqa  vaqt  bering  va  yana
tekshiring va u juda tushib ketgan bo'ladi.Men o'zimniki  juda ko'p ish qildim, men bir  marta
Gatorade ichishga majbur bo'ldim. Mishel

"Men diabetga bog'liqman va insulinga bog'liqman va bitta 60 gramm moy bilan kuniga 100
birlikdan 50 birlik insulinga o'tdim." Lesli

“Bu mening darajalarimni  butunlay  muvozanatlashtirdi.Menga og'iz  orqali  qabul  qilish  uchun
"METFORM" berildi va birinchi tabletkadan beri hech qachon tabletka olmadim va men yana
uyg'onib  ketdim  va  "Yo'q,  endi  menga  II  turdagi  diabet  tashxisi  qo'yilganligi  sababli  moyni
oshiring" deb o'yladim. Mening darajalarim 3,4 dan 7,2 gacha ko'tariladi.Tajriba sifatida bir qop
konfet, shu jumladan shokolad barini iste'mol qilganimdan so'ng, men qand miqdorini 8,1 ga
oshira oldim.Men uni 8.1 ga surganimda juda oz miqdorda moy qo'lladim va har 10 daqiqada o'z
darajalarimni  tekshira  boshladim,  men  ularni  tushirishga  majbur  qila  olamanmi  yoki
yo'qmi.Yog'dan 10 daqiqa o'tgach, men 7,3 ga tushdim va moydan keyin 20 daqiqada sinab
ko'rganimda 4,8 ga tushdim. Mishel

“Men  moydan  faqat  kichik  dozalarda  foydalana  olaman.Bu  meni  to'liq  quvvat  bilan
gipoglikemiyaga olib keladi.Ammo bu yaxshi narsa, chunki men sakkiz yil oldin 45/10 dozada
uzoq va qisqa ta'sir  qiluvchi insulin bilan boshlaganman.Men yangi  kasalligim haqida bir  oz
tadqiqot  qildim va marixuana doimiy ravishda doljin kabi  boshqa ziravorlar  bilan bir  qatorda
tabiiy  dori  sifatida paydo bo'ldi,  shuning uchun "haqiqiy"  moy mavjud bo'lgunga qadar hash
qopqoqlaridan foydalanishni boshladim.Ular shunchalik kuchli  ediki,  men birinchi marta hash
kepkasini yeganimda o'laman deb o'yladim.RSO ning yuklanish dozasi haqida gapirmasa ham
bo'ladi.(Ammo o'sha paytda RSO men uchun imkoniyat ham emas edi) Ammo bir marta yog'dan
foydalanish (kuniga don) tanamning kuniga ikki marta insulin ukollariga o'ta sezgirligini keltirib
chiqardi  va men tanlash uchun yo'lda vilkada tiqilib  qoldim. RSO yoki  tortishish.Men otishni
to'xtatdim va moyni davom ettirdim.
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Ratsionni o'zgartirish va kundalik faollikni oshirish (mashq) bilan bir qatorda, menda 5,7 A1C
bor, 60 funtni yo'qotdim va endi xayoliy yonish og'rig'i (diabetik neyropatiya) yo'q.Bir necha oylik
davolanishdan so'ng men glitserin va spirtli damlamalarga o'tishga majbur bo'ldim va faqat yillik
moyli muolajalar qildim.Chunki shakarim juda pasayib ketdi.

U  mo''jizaviy  diabetni  davolash  qobiliyatiga  ega.Nasha  tananing  endokrin  tizimida  qanday
ishlashini ta'kidlash va har tomonlama o'rganish kerak.Men geni o'zgartirilgan cho'chqa DNKsini
730 marta o'qqa tutgandan ko'ra, yiliga bir oy moyli davolanishni afzal ko'raman.Men moylarimni
olish va damlamalarimni tayyorlash uchun sativa o'simlik navlaridan foydalanaman.Bu mening
alomatlarim  uchun  eng  yaxshi  ishlaydi.Men  indica  sinab  ko'rdim  va  men  shunchaki  ishlay
olmasligimni  va  ko'proq  ovqatlanishni  xohlayotganimni  va  doimo  sovuq  his  qilishimni
ta'kidladim.Sativa metabolizmimni va yurak urishimni tezlashtirdi, ishtahamni bostirdi va meni
isterik kulgiga olib keldi (mening eng sevimli yon ta'sirim).

Agar shakaringiz yuqori bo'lsa, past dozalarda qabul qilishni boshlang.Siz hali  ham tanangiz
bilan nima sodir bo'layotganini his qilishni xohlaysiz.(Menda bitta muammo bor edi, men yog'dan
boshim  aylanganmi  yoki  shakar  pastligidan  boshim  aylanganmi,  bilmasdim,  shuning  uchun
birinchi oyda siz nimani his qilayotganingizni bilmaguningizcha, test chiziqlaridan o'tasiz).Va siz
juda chanqagan odam bo'lasiz.Suv bu muolajalar bilan sizning do'stingizdir.Yuqori shakar sizni
doimo tashnalikka olib keladi va yog' ham shunday, shuning uchun buni ham e'tiborga oling.

Avvaliga shakar tushib qolishi  haqida ko'p tashvishlanmang.Bu insulinni  majburiy tushirishga
o'xshamaydi.Moy shunchaki kirib boradi va men o'zim yoqtirgan narsani qiladi, chunki barcha
a'zolaringizni sakrab ishga tushiradi va bu o'z navbatida ularga qonni tozalashga yordam beradi
va bu asab tizimiga juda yaxshi aloqasi bor va men sizning miyangiz tanangizni yaxshiroq his
qilishiga ishonaman. bu kanallar orqali  va barcha tabiiy shifo qobiliyatlarini stressli  qismlarga
yuborishni biladi.(Mening holatimda oshqozon osti bezi, buyraklar va qon.) Endi yodda tutingki,
bu mening nazariyam va men olim emasman, men faqat uning o'zim uchun qanday ishlashi va
uning  ta'sirini  qanday  ratsionalizatsiya  qilishim  haqida  gapiryapman.Kundalik  yuritish  va
muvaffaqiyatingizni  aniqlash  uchun  muntazam  ravishda  sog'lig'ingizni  tekshirish  va  qon
tekshiruvini  o'tkazish  yaxshi.Sizning  A1C  tekshiruvdan  o'tgach  va  buyraklaringiz  faoliyati
yaxshilangandan so'ng,  siz to'g'ri  yo'lda ekanligingizni bilib olasiz va keyin u siz ishlayotgan
darajada ushlab turasiz va u erga borishdek kuchli bo'lmaydi.Bu, ehtimol, diabetga chalinganlar
uchun hech qanday begona bo'lmagan past doimiy dozalarni va turmush tarzini o'zgartirishni
talab  qiladi.(A1C dan  11  dan  7  ga  tushishim uchun  taxminan  olti  oy  kerak  bo'ldi  va  uni  5
diapazoniga ko'tarish uchun parhez va mashqlarda yana bir  nechta o'zgarishlar kerak bo'ldi.
(Suv mashqlari kam ta'sir qiladi va men uchun ajoyib ishladi)." Entoni

"Men og'ir degenerativ periferik neyropatiya uchun kuniga 1 gramm moydan foydalanaman va
yengillik ajoyib!" Lori

“Mening erim ko'p yillar davomida nasha va yaqinda qandli diabet uchun RSO moyini iste'mol
qildi.Bu  nafaqat  uning  qondagi  qand  miqdorini  barqarorlashtirdi,  balki  surunkali  buyrak
kasalligini ham qaytaradi.Unga 3-bosqich CKD tashxisi qo'yilgan va ular uni buyrak donorlari
ro'yxatiga  kiritishgan.U  tinctures  va  RSO  moyini  yutishni  boshladi  va  hozir  u  1-bosqichda
CKD.Shifokorlar unga bu mumkin emasligini aytishdi.Biz o‘sha shifokorlardan qutulib, yangisini
oldik!RSO  moyi  ham  uning  qon  bosimini  pasaytirdi,  anemiya  va  diabetik  retinopatiyani
barqarorlashtirdi (u hozirgacha butunlay ko'r bo'lishi kerak edi, deydi Western Medicine).Chiroyli
nasha o'simligi va u taqdim etgan barcha narsalar uchun Buyuk Ruhga rahmat!Rik Simpsonga
nasha  efir  moyini  qanday  tayyorlash  haqida  ma'lumot  berganingiz  va  buni  qilganlarning
guvohliklarini berganingiz uchun rahmat!" Julie

“Mening  sherigim  1-toifaga  ega  va  ozgina  yog'  iste'mol  qilish  uning  shakar  darajasini
barqarorlashtirishga yordam beradi.Bu haqiqatan ham sovg'a...” Spaceleaf
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“Men kuniga 4 metformin va 4 diamikron qabul qildim, 12 soatlik tez qon shakar testidan so'ng
qondagi  qand  miqdori  12% edi.Doktorim  biroz  hafsalasi  pir  bo'lib:  "Menimcha,  sizga  diabet
uchun  boshqa  tabletka  kerak  emas",  dedi.  Davolanishdan  9  oy  o'tgach.Mening  barcha
alomatlarim, buyraklar, artritlar, xolesterin, qon bosimi, tabletkalardan ko'ra moyda yaxshiroq.Bu
mo‘jiza.

Davolanishning 6-haftasi atrofida qon shakarim toshdek tushib ketdi.Bir kuni kechasi men kulgili
tuyg'u bilan uyg'onib ketdim, qon shakarim 4% belgidan past edi, 3,2%.Men 2-toifa diabet uchun
kuniga 8 ta tabletka olishni to'xtatdim.Bu 17 oy oldin edi.Umuman olganda, men kuniga 15 ta
tabletka ichardim,  hozir  esa yo'q.Shunday qilib,  Maykl,  davolanish  darajasidagi  davolanishni
qiling.3 oy, 60 gramm [Rik saytidagi ko'rsatmalarga rioya qiling], sizning diabetingiz yo'qoladi.
Piter

"Nasha yog'i  mening nevropatiyamning og'rig'ini  to'xtatadigan yagona narsa.Hatto Oxycontin
ham  qaymoqqa  aralashtirilgan  nasha  yog'idagi  CBD  kabi  barcha  og'riqlarni  bartaraf  eta
olmadi.Bu har xil tibbiy maqsadlarda foydalanish uchun ajoyib o'simlik va nihoyat odamlar buni
tan olishadi. Kishan

“Rik bilvosita yurak mutaxassislari bilan uchrashganimdan keyin meni o'limdan ham yomonroq
taqdirdan qutqardi.14 oy, 4 shifoxona va tibbiyot markazida 22 dan ortiq turli testlar."Siz eng
yomon  stsenariysiz,  yuragingizning  bir  tomoni  o'lgan,  sizga  yurak  transplantatsiyasi  kerak
bo'lishi  mumkin."  Keyin  14 oydan keyin  ular  boshqa testlarni  o'tkaza olmadilar,  ular  aylanib
o'tishdi.

2 yil o'tgach, men yangi kardiologdan kuzatuvga bordim, u shunday dedi: "Sizning yuragingizda
umuman zarar yo'q, sizga zarar borligini va yurak xuruji  borligini  kim aytdi?Bu to'g'ri  emas."
Meni  so'rg'ich  uchun  o'ynashdi.Shunday  qilib,  shifokor  meni  diabet  bo'yicha  mutaxassisga
yuborganida,  u  meni  buyraklar  bo'yicha  mutaxassisga  yuborganida,  men  qor  bo'shlig'ida
uxlashni va undan o'tishni afzal ko'rardim.yana sog'liqni saqlash mutaxassislari kabi har qanday
narsa.Keyin yog' paydo bo'ladi.Hozir men 20 yil davomidagidan ko‘ra sog‘lomroqman”. Piter

“Men 79 yoshli  ayolman va Frantsiyada yashayman.Men siz bilan kanop yog'i  bilan shaxsiy
tajribamni baham ko'rmoqchiman.Mening turmush o'rtog'im Jerom bir  necha oy oldin yiqilish
tufayli dum suyagi va son suyagi singan edi.O'sha paytdan boshlab hamma narsa noto'g'ri bo'lib
ketdi,  qattiq  og'riq  va  azob-uqubatlarni  boshdan  kechirdi.Mening  nabiram menga bu  og'riqli
holatda sizga yordam beradigan juda samarali  tabiiy  dori  bilishini  aytdi.Biz  uning yaralarida
kanop  yog'ini  ishlatamiz  va  shifo  topgan,  ammo  shishgan  va  og'iz  orqali  har  kuni  ozgina
miqdorda beramiz.

Aytishim kerakki, tiklanish hayratlanarli bo'ldi, lekin yana bir narsani bilishingiz kerak, mening
erim ancha oldin jinsiy ojizlikdan aziyat chekayotgan edi, shuning uchun men moydan tashqari
berishga qaror qildim, uni jinsiy a'zosiga surting, natija eng ajoyib edi. Men umrim davomida
ko'rganman, endi mening erim kuniga bir necha marta intensiv jinsiy aloqada bo'lishga qodir,
shuningdek,  uning  jinsiy  olatni  kattaligi  men  yoshligimda  erim  bo'lgan  o'lchamgacha
kattalashadi.Mening yoshimdagi odam uchun bu guvohlik berish g'ayrioddiy tuyulishi mumkin,
ammo menimcha, sog'liq yaxshi jinsiy hayot kabi muhimdir.Rahmat Rik." Rochelle

-- Rahmat, Rochelle.Ha, salomatlik yaxshi jinsiy hayot kabi muhim va ha, moy siz tasvirlagan
narsani qiladi.JB

“Qaysi shtammlar erkak jinsiy quvvatsizlikka yordam beradi, JB?Erkaklar buni bilishlari kerak...”
Tomas

— Bu yaxshi savol,  Tomas.Shunchaki shtammni tekshirish saytiga kiring va afrodizyak ta'siri
haqida xabar berilgan shtammlarni qidiring.Keyin bir oz oling, uni chekish orqali sinab ko'ring va
agar sizga ta'sir  yoqsa, moyni tayyorlang va foydalaning.Hamma narsa shu.Ba'zi  shtammlar
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sizni  boshqalarga  qaraganda  shoxliroq  qiladi  va  ba'zi  shtammlar  kombinatsiyasi  boshqa
shtammlar yoki moylarning kombinatsiyasidan samaraliroq bo'ladi.Ayni damda shuni aytishim
mumkin.Yog'ni  sinab  ko'ring,  agar  u  siz  izlayotgan  ta'sirga  ega  bo'lmasa,  to'g'ri
topmaguningizcha boshqa partiyani tayyorlang yoki oling.Shunday bo'lishi kerak.JB

"Mening oyoqlarim neyropatiya tufayli so'nggi o'n yildagi har qanday vaqtdan ko'ra yaxshiroq his
qilmoqda." Leon

"Men nasha ishlatishdan oldin ruhiy salomatlik bilan bog'liq muammolar mavjudligini aytaman;
ruhiy kasallikning noqulayligi ularni o'z-o'zini davolashga harakat qilishga undagan.Menda C-
PTSD bor va (kamida) 12 dan 33 da toza bo'lgunimcha faol giyohvandlikda bo'lganman.Bu 5,5
yil oldin.Men deyarli barcha dori-darmonlarni sinab ko'rdim, chunki o'zimni "to'g'ri" his qilmadim.
Men uchun toza bo'lish psixiatrik dorilar, reabilitatsiya va bir necha yillik terapiyani anglatardi.

Bir yil oldin (yana) nasha topib, uni disk bilan bog'liq muammolar uchun ishlatganimdan so'ng,
men  kamida  3  yil  davomida  qabul  qilgan  bir  nechta  psixiatrik  dorilarga  ehtiyoj  sezmay
qolganimni bilib hayratda qoldim.Tibbiy nashani kashf qilishdan biroz oldin menga 2-toifa diabet
tashxisi qo'yildi.Bu ba'zi ruhiy dorilarning bevosita natijasi edi!Endi menda oddiy qon shakar bor
va  2  yil  ichida  oxirgi  2  ta  dorini  (asta-sekin  olib  tashlash  kerak  bo'lgan  antidepressantlar)
to'xtatishga harakat qilaman. Jenn

“Menda  2-toifa  qandli  diabet  ham  bor  edi.Kundalik  ravishda  nasha  iste'mol  qilish  meni
ichkaridan o'ldiradigan bir nechta retsept bo'yicha dori-darmonlardan foydalanishni to'xtatishga
imkon berdi.Bu o'zgarish menga energiya va uzoq vaqt davomida ega bo'lmagan tiniqlik hissini
berdi.Energiyaning  ortishi  men  sayrga  chiqishni  xohlayotganimni  anglatardi.Men  akvafit
darslariga borishni boshladim.

Men dietamga bir nechta oson o'zgarishlar kiritdim.Bir o'zgarish shundaki, men ko'proq nasha
iste'mol  qila  boshladim.Odatda  nasha  qo'shilgan  kokos  moyi  bilan  tayyorlangan  shokolad
shaklida (juda sog'lom yog', jigarni zararsizlantirish va vazn yo'qotish uchun juda foydali).

Kundalik nasha ishlatishning birinchi yilida men 40 funtdan bir oz ko'proq vazn yo'qotdim.Men
biroz  orqaga  qaytdim,  lekin  menMen  bu  haqda  umuman  tashvishlanmayman,  chunki  men
so'nggi paytlarda biroz ko'proq stress ostida ekanligimni bilaman va har kuni nasha ishlatish
(ayniqsa, eyish!) Mening tanam o'z-o'zidan o'z-o'zidan g'amxo'rlik qiladi. Jenn

“Bilmayman, siz buni bilasizmi, lekin 2011-yilda mening qandli diabetim yomonlashdi, buyragim
kuniga 12 gramm oqsil oqib ketar edi, tizzalarim shunchalik ogʻridiki, yura olmay qoldim.85-yilda
sonimda yirtilgan tendonlar deyarli chidab bo'lmas og'riq bilan qaytdi.Men 220 funt edi.Shifokor
meni  diabet  bo'yicha mutaxassisga yubordi,  u meni  buyrak mutaxassisiga yubordi.Men endi
gitara chala olmasdim.Men g'amxo'rlik qilishni to'xtatdim.

Ushbu postda Mayk menga Rik Simpson ismli yigit ko'plab saraton kasalligini qozon yog'i bilan
davolaganini aytganidan keyin men biroz tadqiqot qildim.Men bs deb o'yladimlekin men unga
qaradim.Va u 2-toifa diabetda ham ishlaganligini bilib oldim - menda nima bor edi.

Men Rik Simpsonning saytida qanday qilish va qancha olish kerakligi haqidagi ko'rsatmalariga
amal qildim.bu meni kasal qildi,  men grippga duchor bo'ldim deb o'yladim, men buni davom
ettirdim va taxminan 6-haftada qondagi qand miqdori pasayib ketdi, men kuniga 8 ta tabletka
ichishni to'xtatdim va qon shakarim maqsadda qoldi.

Men 30 funtni yo'qotdim, belim unchalik og'rimasdi.Men 3 oylik tekshiruvga kirdim, shifokorim
jag'i  ochiq  turgan  edi.Mening barcha  hayotiy  jarayonlarim normal  edi.Bu  2  yil  oldin  mening
vaznim 173 funt, qon shakarim hali ham normal, tabletkalarim yo'q Men buyraklarim qanday
ishlayotganini bilish uchun yana 24 soatlik siydik tahlilini o'tkazdim, shifokorimdan “Men nima
uchun ekanligini bilmayman. buyraklar juda yaxshilandi." Men tizzada yoki orqamda og'riq yo'q,
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agar  men  haddan  tashqari  oshirib  yubormasam,  bir  necha  kundan  keyin  normal  holatga
qaytadi.Men  o'tlarni  deyarli  chekmayman,  chekishni  umuman  yoqtirmayman.Neft  menga
shunday qildi”. Piter

"Meni eslayotganingizga ishonchim komil emas, men og'ir idiopatik neyropatiya uchun kuniga 1
g qabul qilaman.Bir kuni High Noonga qo'ng'iroq qilishdi, Rik va Janet menga sizni yangilab
turishim kerakligini aytishdi ...3 oy o'tdi va men bugun kechqurun hayratda qoldim ...divanda
o'tirib, to'satdan tushundimki, mening itim mening ostida edi, men uni uzoq vaqtdan beri erkalab
yurganimni  bilmayman,  buzoqlarimning orqa tomoni  bilan.VA U O'ZINI  O'ZINI  YUMSHIK his
qildi!!!Oxirgi  10  yil  ichida  men  hech  qanday  behushliksiz  uch  marta  tizza  ostidagi  jarrohlik
amaliyotini o'tkazdim, chunki men buni his qila olmadim.Bunday operatsiyalardan biri SURAL
NERV BIOPSIYASI edi!Bu odamlarni hayratda va hayratda !!" Lori

"RSO moyi men uchun juda ajoyib bo'ldi, men yana ovqatlanishga muvaffaq bo'ldim, hozircha
og'rig'im engillashdi va giyohvand moddalar yo'q, menda juda ko'p muammolar bor, giyohvand
moddalar mening bitishmalarimni to'xtatmoqda. Ichaklarim bir-biriga yopishib qoldi, shifokorlar
to'siq bo'lmasa,  hech narsa qilishmaydi,  men ikki  kun oldin suyuqlikdan boshqa hech narsa
yeolmadim,  4 kun RSOda,  panjara pishloqli  sendvich  va kecha yarim tonna orkinos yedim.
sendvich, shifokorlar men uchun hech narsa qila olmaydi, shuning uchun men yolg'izman, men
110 funt og'irlikdaman va bu mening normal vaznim ham emas, men uchun sog'lom vazn ham
emas, men 98 ga tushib qoldim, ularning dori-darmonlari  bilan ular buni qilishdi.  meni choy
qoshiq  ovqat  bilan  tarbiyalang,  24/7,  yoqimli,  biz  xohlagan  taomlarni  iste'mol  qilishni  afzal
ko'ramiz ...Xudo bizga bergan o‘simlikni ozod qiling...” Joys

“Haqiqat.Mening qondagi qand miqdori endi me'yorda va men kuniga 2000 mg metformindan
voz kechdim va endi nolga yaqin kleykovina iste'mol qilaman va dietamni kuzatib boraman.Hech
qanday  yog'siz  axlat,  yoki  parhez  axlati,  yoki  muzlatilgan  Weight  Watcher  taomlari  ham
yo'q.Muzlatilgan ovqatlarda natriy borligini ko'rganmisiz?Dahshatli!” Cheshir

-- Yog'da tatib ko'rganingizda bu taomlarning ta'mi sizga yoqdimi?JB

“Men ularni  oldin yoqtirmasdim, lekin moydan yoki yoshimdan beri  men kleykovinaga sezgir
bo'lib qoldim.Menda ko'proq migrenlar,  ko'proq tolali  alevlenmeler,  akne,  oshqozon kramplari
bor.Bundan tashqari, natriy meni balon kabi shishiradi.Asosan nasha iste'molchisi bo'lganimdan
beri va yog' bilan men endi ko'proq kanop, meva va sabzavotlar, kamroq yog', kamroq o'tlar
iste'mol  qilaman.BU MENGA JUDAYAM YOQDI!Biroq,makaron va non kabi  kleykovina bilan
bog'liq oziq-ovqat, men yog'da yoki yo'qligidan qat'i nazar, SEVAMAN.Natijalar shuni ko'rsatdiki,
bu mening tanamga yoqmaydi va men bunga roziman. Cheshir

“Salom Greg, mening qovug'imda sog'lig'im to'g'risida aniq hujjat bor.Doktor kimyoga rahmat
aytadi.Uning  aytishicha,  men  hozir  butunlay  remissiyadaman.Ammo haqiqat  shundaki,  men
2012-yil 13-oktabrdan boshlab, 2012-yil 19-dekabr payshanba kunidan boshlab jami 19 gramm
RSO oldim.Men prostata bezi orqali va qovug'imga jinsiy olatni ko'rish uchun bordim va endi
mening siydik pufagi saratoni to'liq remissiyasi bor.Hammasi sog'lom pushti va saraton belgisi
yo'q.Doktorimning  aytishicha,  men  ilgari  hech  qachon  saraton  kasalligiga  chalinganga
o'xshayman.U mening qanchalik yaxshi ko'rinishimga hayron bo'ldi.Men hali ham bu giyohvand
moddalarga qarshi kurashaman va bilamanki, RSO meni ichishdan oldin bu tabletkalardan xalos
bo'lishga yordam beradi.Hali ham o'ng va chap buyraklarimdagi kistalarimni kamaytirishga umid
qilaman.

So'nggi bir necha oy ichida mening uyqu dori-darmonlarim keskin qisqartirildi va men hozirda
Cymbalta-dan  butunlay  voz  kechdim  va  o'zimning  Baklifin,  Lyrica  va  OXYCOTINni  ham
to'xtatdim  va  hali  ham  ulardan  butunlay  voz  kechishga  harakat  qilaman,  bu  mening
shifokorlarimni  hayratda  qoldiradi.  Men  qisqartiraman  va  bu  menga  qandaydir  NORMAL
HAYOTga ega bo'lish imkoniyatini beradi.
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Men dorivor marixuana chekishni hayotimning ushbu giyohvandlik qismi orqali tirik qoldirgani
uchun hisoblayman.Shifokorlar meni uzoq vaqt oldin yozishdi.Bu RSO menga o‘tgan oktyabr
oyida 6 fut balandlikda 135 ga teng bo‘lgan eng past ko‘rsatkichga erishganimdan so‘ng vazn
ortishni  boshlashimga  imkon  berdi  va  men hozir  149  ta  vaznga  egaman  –  bu  RSO qabul
qilayotgan paytimda 14 funt orttirdi.Mening qotib qolgan belim og'riqdan tushdi va men so'nggi
bir necha oy ichida ko'proq harakat qildim va mening bo'yinbog'im JARORAJASI ham shu kuzda
RSO qabul qilganimdan beri to'xtatildi.

Mening  oyoqlarimdagi  psoriatik  artritim  ham  pasaydi  va  men  endi  oyoqlarimga  steroid
in'ektsiyalarini  olmaslik  uchun  ibodat  qilaman  va  orqam  uchun  ham  xuddi  shunday  ibodat
qilaman, umurtqa pog'onasiga oxirgi marta epidural steroid zarbalari o'tgan kuzda edi va umid
qilamanki, mening og'rig'im boshqa sodir bo'lishining oldini olish uchun darajalar past bo'ladi.

Shifokorimning  aytishicha,  mening  tanam  endi  bardosh  bera  olmaydi  (AGAR  MEN
YASHMASHNI  ISHLAYSAM)  hayot  sifati  uchun  dori-darmonlar  va  tabletkalarni
almashtiradi.BULSHIT, AYTAMAN.Barcha kasalliklaringizga yordam berish va og'riq qoldiruvchi
dorilarni  kamaytirish  va  saratonni  abadiy  o'ldirish  uchun  RSO ni  oling.Men juda  ko'p  narsa
olmadim va juda uzoq vaqt emas, agar u men uchun qisqa vaqt ichida buni qila olsa, butun
dunyo bu haqda bilishi mumkinmi, deb o'ylang.Xudoning shifosi!!!” Toni

“Dadamga 6 oy oldin oshqozon osti bezi saratoni tashxisi qo'yilgan.Kimyoviy davolash paytida u
buyrak  va  o'pkaga  tarqaladi.Uning  hamma  joyida  dog'lar  paydo  bo'ldi  va  u  juda  tez
yomonlashdi.Men  neft  haqida  o'qidim  va  uning  yo'qotadigan  hech  narsasi  yo'q  deb  qaror
qildim.Biz  bir  oz  qildik  va  u  uch  oy  davomida  har  kuni  o'ynadi.Skanerlash  natijalari  kecha
chiqdi.Doktor hayratda qoldi.Oshqozon osti bezi saratoni qisqardi va boshqa dog'lar butunlay
yo'qoldi.Mening dadam ancha yaxshi.Ko'ngil aynish yo'q, og'irlashdi, kun bo'yi uxlamaydi va u
yana va yana yuradi.Haqiqatan ham ajoyib.Biz oydan oshib ketdik." Liza

--  Ajoyib,  Liza,  lekin  boshqa  skanerlash kerak  emas,  faqat  moy.Uning yaxshi  ishlayotganini
ko'rish  uchun  sizga  kanserogen  tekshiruvi  kerak  emas.Aytganingizdek,  yo'qotadigan  hech
narsangiz yo'q edi, shuning uchun keraksiz skanerlash orqali bu o'yinni yo'qotmang, bu esa uni
osonlikcha yomonlashtirishi mumkin.

Radiatsiya  ta'siri  tanada  to'planadi.Saraton  kasalligi  bilan  og'rigan  bemor  qanchalik  kam
tekshiruvdan  o'tadi,  shuncha  yaxshi  bo'ladi.Bu  faqat  aql-idrok,  boshqa  hech  narsa
emas.Umuman olganda, sog'ligingiz 100% ekanligiga ishonchingiz komil bo'lmaganda, yana 60
g yog' iste'mol qilganingiz ma'qul.

Bundan tashqari, ushbu testlarning barchasi va shifokorlarga tashrif buyurish odatda bemorlarni
juda  asabiylashtiradi  va  ularni  juda  ko'p  stressga  duchor  qiladi.Biror  kishi  kasallik  bilan
shug'ullanayotganda stress va xavotirdan qochish qiyin, shuning uchun iloji boricha stress va
tashvishlardan saqlaning -- va moy men biladigan har qanday boshqa moddalarga qaraganda
stress va tashvish bilan yaxshiroq yordam beradi.JB

“Men qandli diabetim uchun ko'p yillar davomida nasha ishlatganman.Men har doim ahmoqdek
his qilardim.Mening oilamda onam tomondan qandli diabet yomon edi, oyoq, oyoq, ko'rish va
keyin  o'limni  yo'qotish.Mening  xolalarim,  amakilarim,  buvim.Onalarning  hammasi  diabetdan
o'tdi.Onam 55 yoshda edi.Bugungi yoshim.Mening yosh singlim bu yerda ball 570 dan ortiq, bir
kun, 3 o'q, lekin men uchun, hech qandli diabet, ko'p yillar davomida.Men juda sog'lomman.

Yaxshi  do'st,  70  yoshda.Taxminan  etti  oy  oldin  menga  keldi.Uning  ochkolari  500-yillarning
o'rtalarida  edi,  u  haqiqatan  ham  kasal  edi.Xo'sh,  u  RSO-dan  foydalangandan  so'ng,  faqat
kesishdan  boshlab,  180-yillarga  tushib  ketdi.Bir  necha  oy  ichida.Kuniga  ikki  kapsula  olinadi
kenevir yog'i bilan singdirilgan.Endi u yana ov qiladi, baliq ovlaydi va o'tin kesadi.76 yoshda va u
15 yoshga yoshroq ko'rinadi.Men bugun otishmaga nasha sabab ekanligini bilaman.Men hali
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qandli  diabetga  chalinganman.Men  oilamda  yagonaman.Qaniydi  singlim  o‘zini  o‘qisa,  o‘zini
ancha yaxshi his qilsa.Har kuni ertalab Grizzli bilan o'ynagandek." Ron

"Men sizga haqiqatni ayta olaman, mening holatimda nasha yog'i va tatlandırıcı sifatida asalga
o'tish mening shakar darajasini maqbul (normal o'qing) darajaga tushirdi.Men faqat uzun donli
guruchning o'lchamiga teng miqdorda foydalanishim kerak.Men periferik neyropatiya, uyqusizlik,
surunkali bo'yin va bo'g'im og'rig'i, jigarning xiralashganligi (bu tibbiy atama), past trombotsitlar
soni, surunkali EBV va non qutisidan kattaroq taloqdan aziyat chekaman.Meni operatsiya qilish
mumkin emas (meni o'limdan qutulish ehtimoli katta).

Endi  men  boshqa  hech  kimga  buni  qilishni  tavsiya  qilmayman,  lekin  men  o'n  yildan  beri
kasalman.Qanchalik  ko'p  dori-darmonlar  va  muolajalar  qo'llashsa,  ahvol  yomonlashdi.Oxiri
“YETADI” dedim.OTC yo'q, tijorat dori yo'q, barcha o'simlik yoki oziq-ovqatga asoslangan.Men
o'zim  uchun  testlarni  so'rash  uchun  ND dan  foydalanaman,  keyin  men u  bilan  o'taman va
tavsiya  etilgan  usullarni  so'rashim  mumkin.Lekin!Oxirgi  so'z  menda.Va  men  yaxshiroq
ishlayapman." Hoody

"1-toifa  qandli  diabet  bilan  kasallanganlar  yoki  yo'qmi,  mening  qon  shakarim  har  doim tez
ko'tariladi.Men moylardan foydalanganimdan beri shakarim normal bo'lib qoladi.20 yoshimda uni
olganimdan beri birinchi marta mening a1c testim 6,8 ga yetdi. Evgeniy

"Mening bir do'stim bor, bir nechta, lekin uning shakarlari 20+ edi.Biz 35+ yil uzoq vaqt chekdik,
shuning uchun biz bir oz moy oldik.Doktor hech narsa qilmadi.Uning qandlari hozir 10 ta.Hali
ham yuqori, lekin u Pepsini yaxshi ko'radi. Donald

“Moy  mening  suyak  nayzalari  va  kundan-kunga  kuchayib  borayotgan  zaif  o'pkadan  og'riqni
butunlay o'ldirdi!Va men neftni yaqinda boshladim!Men ham hayratdaman va minnatdorman! ”
Doim yashil

“Aql  bovar  qilmaydigan.Bu  mo''jizaviy  o'simlik.Nima  bo'lishidan  qat'i  nazar,  tizimingizni
normallashtirishga harakat qilayotganga o'xshaydi. Zed

“Xotinimning oyoqlarida nevropatiya yo'q.Taxminan ikki oy oldin yog'imiz yo'q edi va o'sha 20
kun ichida neyropatiya so'nggi bir necha kun ichida qaytib kela boshladi.Yog 'ustida to'rt kun
orqaga va endi igna va igna yo'q.U endi yuqori qon bosimiga ega emas va oddiygina nasha
yog'ini  muntazam  ravishda  qo'shish  orqali  deyarli  30  funtni  yo'qotdi.U  shuningdek,  atriyal
fibrilatsiyaga ega.Moy boshlanganidan beri aritmiya yo'q." Do'stim

“Mening shakarim nazoratdan chiqib ketdi.Men maksimal insulin miqdori va og'iz orqali qabul
qilingan dori-darmonlarni  qabul qilmadim.Men bu dori-darmonlardan bir  tonna vazn oldim va
baxtsiz  edim.Men  moydan  foydalanishni  boshladim,  tomchilab  ko'tarilib,  yaxshi  ekanligimga
ishonch hosil qilish uchun kuniga 8 marta qonimni tekshirdim.Bu ishladi!Engil dozada shakarim
normal  holatga  tushdi.Ikki  yil  o'tgach,  men  tirikman,  67  kilogrammni  tashladim,  dietani
o'zgartirmadi  va Rikga yordam berdim.Agar raqamlarim ko'tarilsa (ba'zida yomon bo'laman),
moyimni oshiraman." Janet

“Salom  janob  Simpson,  men  Aaronman,  men  17  yoshdaman.Men  1-toifa  qandli  diabetga
yordam berish uchun retseptingiz moyidan foydalanaman.Men kuniga to'rtta insulin in'ektsiyasini
yuqori dozada qabul qilishim kerak edi, lekin men sizning yog 'reseptingizdan foydalanganim
uchun  kechasi  faqat  bittasini  ichishim  kerak  va  shaxsan  sizga  rahmat  aytmoqchiman.Bu
sayyorada  sizga  o'xshagan  odamlar  ko'p  emas,  endi  sizda  bitta  bororqangizdan  ko'proq
tarafdor.Hurmat bilan, Aaron”

"Ushbu  hikoyaning  maqsadlari  uchun  mening  ismim Aleksis.Men  1994  yildan  beri  diabetga
chalinganman.2010 yilning kuzida chap oyog'im oddiy bo'g'im yirtilgan bo'lib ko'rindi va tibbiy
yordam ko'rsatilmadi va men juda oz muolaja oldim.Menga Charcot oyog'i borligi haqida xabar
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berishdi,  ayniqsa  o'tkir  bosqichda,  og'ir  asoratlar  paydo  bo'lgunga  qadar,  odatda  tan
olinmaydi.Erta aniqlash va tashxis qo'yish, darhol immobilizatsiya va profilaktika dasturi diabetik
neyropatiyaning ushbu halokatli asorati bilan bog'liq kasalliklarni minimallashtirishi mumkin.Agar
noto'g'ri  boshqarilsa,  Charcot  oyog'i  halokatli  oqibatlarga  olib  kelishi  mumkin,  shu  jumladan
amputatsiya.

Dekabrga  kelib,  juda  shishgan  oyog'imning  pastki  qismida  yarali  yara  bor  edi.Shoshilinch
ortopedik yordam so'rab shifokor tezda unga "surunkali Charcot osteomielit" tashxisini qo'ydi.
Oyog'imda havo cho'ntaklari  va suyakda jiddiy  infektsiya  bor  edi.U menga yagona samarali
davo bu oyoqni darhol amputatsiya qilish ekanligini aytdi.Men jismonan, hissiy va ruhiy jihatdan
qattiq  og'riqni  boshdan  kechirdim.Psixologik  jihatdan  kurashishim uchun  shifokor  menga bir
hafta berdi.Menga oyog'imga to'liq  yuk ko'tarmaslik ko'rsatmalari  bilan nogironlar  aravachasi
berildi.

Biz hammamiz bilamizki, Xudo sirli va ajoyib usullarda ishlaydi.U menga o'zining ikkita insoniy
"shifobaxsh farishtasini" uzoq vaqt oldin bergan dori bilan olib keldi.Yo'qotadigan hech narsam
yo'q,  oyog'imdan  tashqari,  men  dori-darmonlarni  qabul  qildim,  ular  menga  mehr  bilan  olib
kelishdi, ikkalasi ham sublingual ravishda va to'g'ridan-to'g'ri ochiq yaraga qo'llashdi.Haftaning
oxiriga kelib, men va menga g'amxo'rlik qilayotganlar yaraning tashqi tomonida yaxshilanishni
ko'ra oldik.Men yana shifokorni ko'rganimda, u menga yana bir hafta davomida nimalarga e'tibor
berish kerakligi haqida bir qator tavsiyalar berdi, buni "OMG ..." deb ataydi.Men tavsiya etilgan
dori dozasini sodiqlik bilan berishni davom ettirdim.Men o'zimni yaxshi his qila boshladim, eng
muhimi,  yarali  yaralar  bita  boshladi.Aprel  oyiga  kelib  kuniga  10  daqiqa  oyog'imda yurishga
ruxsat  berildi.Hosil  bo'lgan  ba'zi  yomonlashgan  suyak  massasini  olib  tashlash  uchun  kichik
jarrohlik amaliyoti kerak edi.

Men dori-darmonlarni qabul qilishni davom ettiraman va shifokorim oyog'imni ushlab turishim
uchun ehtiyotkorlik bilan optimistik.Mening suyagimdagi infektsiya juda jiddiy edi va uni tozalash
uchun  biroz  vaqt  kerak  bo'ladi,  lekin  u  shifo  topmoqda.Ayni  paytda  shifokor,  agar  oyog'im
yaxshilanishda  davom  etsa,  yil  ichida  oyog'imga  konstruktiv  jarrohlik  amaliyotini  o'tkazish
imkoniyatini ko'rib chiqmoqda. Aleksis

"Men Aleksis aytgan do'stlardan biriman.Men unga ushbu postga havolani yubordim va u buni
ko'rganida o'zini oshkor qilishni xohlashi mumkin, men buni unga qoldiraman.Men uzoq vaqtdan
beri  marixuanani dam olish maqsadida qonuniylashtirish tarafdori bo'lganman va u og'riq va
xavotirni samarali tarzda engillashtirishi mumkinligini bilardim.Biroq, men nashaning shifobaxsh
kuchi  haqida so'nggi  8  yoki  9  oy  ichida haqiqatan ham xabardor  bo'ldim.Fevral  oyida  men
Aleksis  bilan  gaplashganimda  va  u  menga  amputatsiya  haqida  gapirganda,  men  Rikning
"Davodan qoching” videosi lekin haqiqatdan ham shubha bilan qaradi.Mening sherigim va men
kanop yog'ini tayyorlash va uni davolovchi vosita sifatida sinab ko'rish imkoniyatini muhokama
qildik va bizning umumiy do'stimiz Aleksis asosiy nomzod bo'lib tuyuldi.U rozi bo'ldi va biz o'sha
kechasi  bir  partiya  moy  tayyorladik  va  ertasi  kuni  uni  berishni  boshladik.Dastlabki  natijalar
umidvor edi, lekin men hali ham juda shubhalanardim.Ammo men Aleksisga aytganimdek, “Siz
nimani yo'qotishingiz kerak?oyog'ingmi?shifokor allaqachon qabul qilmoqchi! Men hech qachon
u mening yashash xonamga kirgan kundan ortiq mag'rur bo'lmaganman.Va operatsiya tufayli u
yana bir  muncha vaqt nogironlar aravachasida o'tirdi.Uning shifokori  unga Aleksisning kelasi
may oyidagi to'yida raqsga tushish "birinchi navbatdagi vazifa" ekanligini aytdi.Bu to'rt oy oldin
uning oyog'ini kesib tashlamoqchi bo'lgan odamdan. Bud

“Rahmat Rik, men moyni shifolash qobiliyati haqida hech qanday tasavvurga ega bo'lmagan
odamlarga yordam berish uchun qildim.Birinchi holat - haftada 5 kun, bir vaqtning o'zida 6 soat
dializda  diabetik.13%  buyrak  funktsiyasi  va  katta  og'riq.Birinchi  kun  og'riq
yo'qoldi.Davolanishning uch oyligi, haftasiga 2 marta dializ, 3 soat.Va 54% buyraklar faoliyati
tiklanadi.Davolanishdan besh oy o'tgach, endi dializ va 98% buyraklar faoliyati tiklanmaydi va
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retsept bo'yicha og'riq qoldiruvchi vositalar umuman qo'llanilmaydi va 25 yoshdan keyin hayoti
tiklanadi.do'zax  yillari.Oh,  moy  uchun  to'lov  yo'q  va  men  unga  yordam  berishning  har  bir
daqiqasini  yaxshi  ko'raman.Biz  davolayotgan  boshqa  odamlar  ham  xuddi  shunday
muvaffaqiyatga erishdilar, shuning uchun menga buning bir qismi bo'lishga ruxsat berganingiz
uchun tashakkur. Dan

“Mening erim 2-toifa qandli diabet bilan kasallangan va nasha iste'mol qilgan va u kuniga 3
marta,  kechasi  5  birlikdan  tashqari,  kechasi  5  birlikgacha  qisqartirilgan,  shuning  uchun  bu
yordam beradi.U faqat bir yarim oydan beri qabul qilmoqda”. Gledis

“Men ham 5 kishini davoladim.Do'stlarim.2-toifa diabet.Tuxumdon saratoni.Semirib ketish.Teri
saratoni.Va bu mening HGG og'ir ertalab kasalligimni davolaydi.Men o'zim tayyorlayman.Mening
hovlimda.Men 4 yoshli bolaga dars beraman.Bu qanchalik muhimligini tushunaman”. HempGirl

Ovqat hazm qilish va Kron kasalligi
“Moy Kron kasalligiga yordam beradi.Bu sizning ichaklaringizdagi yallig'lanishni to'xtatadi.Menda
o'simta  bor  edi  va  moy  haqida  bilishimdan  oldin  jigar  va  o't  pufagining  1/3  qismini  olib
tashlashdi.Endi  moy mening gep  C va operatsiyalarim uchun  kimyo ta'siridan keyin  barcha
yomon  narsalarni  davoladi.Men  18  kilogramm  vazn  yo‘qotdim  va  o‘zimni  juda  yaxshi  his
qilyapman”. Mishel

“Menga sinab ko'rishim uchun ozgina miqdor berildi.Qoyil.Yillar davomida yemagandek yedim!
Ishtaham qaytdi!Endi  men bu  arzon emasligini  bilaman,  lekin  u  barcha  turdagi  muammolar
uchun ishlaydi.Rahmat!" Denni

“Men ham xuddi shunday narsani topdim!60 funt 205 dan bir yil oldin bir oz ko'proq.Endi men
180 ga qaytdim va barqarorman.Men juda och bo'laman, va faqat munchies emas.Hozir men
kuniga  bir  marta  to'liq  ovqatlanaman.Oldinmi?2  luqma  va  men  xohlardim  ...Xo'sh,  haddan
tashqari grafikaga tushmaylik." Hoody

"Va, albatta, dietani o'zgartirishga RSO ham sabab bo'ldi ...Men hozir har qachongidan ham
sog'lomroq  ovqat  istayman...Menda  shokolad  muammosi  bor  edi...hozir  1  bo'lak  yetarli  va
menga ko'pincha bu kerak emas!!!Men sog'lom ovqatlanishni xohlayman, sog'lom yashang!!!”
Lori

“Kron  kasalligi  forumida  men bu  “RSO”  nima ekanligini  bilish  uchun  amalda  “bezorilik”  his
qildim.Va bundan atigi ikki hafta o'tgach, bu mening hayotimni saqlab qoldi va har kuni shunday
qiladi.29.12.12 kashf etilgan.11.11.13 hayotni saqlab qoldi." Sara

“Umid qilamanki, siz yopilmagansiz, men sizni hozirgina topdim!O'tgan oy tanamni o'lim hissi
bilan to'shakka yotqizdim, xuddi ilgari his qilganimdek.Bundan atigi 2 hafta oldin men sizning
ismingiz bilan tanishdim va Kron forumida ishladim.Bu yigit sizning ismingizni shunchalik ko'p
takrorladiki, men sizning ismingizni o'chirib tashlashim uchun "qo'pollik" qilganimni his qildim.Bir
ozdan keyin ismingizni  va moyingizni  qidirdim.Ko'p ma'lumotlar  paydo bo'ldi,  shuning uchun
men "Red Ice Radio" deb nomlangan internet radio tok-shousini va neft mavzusida Rik bilan
suhbatni  yozib  olishni  boshladim.Hammasi  tugagach,  yig'lab  yubordim.Uyga  borib,  erimga
hammasini aytdim.

FFdan yanvargacha11-kuni men o'lishim kerak edi.Erim 10-da biz moy ishlab chiqarish uchun
zarur bo'lgan narsani  sotib  olgan edi  va bir  kun ichida moy ishlab chiqarishni  rejalashtirgan
edi.11-kuni men ertalab kasal bo'lib qoldim ... ko'p ertalabki kabi.Kasallik  meni tez va kuchli
yuvdi.O'lish  uchun  to'shakka  yotdim...  Ishda  erimga  qo'ng'iroq  qilishga  o'zimni  topolmay,
yomonligini bilardim.Uyga kelgach, u darhol moyni boshladi.Men jo'xori uni kattaligidagi to'pni
yedim va bir soat ichida tanam orqaga qaytganini his qildim, shuning uchun yana bir to'p yedim
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va  2  soatdan  keyin  hammomga  o'zim  yura  oldim.Ertasi  kuni  ertalab  men  oldingi  kundagi
alomatlarni zo'rg'a his qildim va ishga ketdim!(hafta oxiridagi ish - sekin va oson) 15-da men
qopladim  va  qo'shimcha  kun  va  oxirgi  daqiqada  haftaning  qolgan  qismini  qamrab  olish
so'raldi.DUNYOGA RSO HAQIDA AYTAB BERAMAN!

Men Kron kasalligi, kolit va o'pkamdan biokimyoviy kuyishlar (qo'shimchalarning oqishi) borligini
aytishni unutibman.Dekabr oyining oxirida 5 1/2 oy davomida mening appendixim oqdi.2008
yildan 2009 yil 19 maygacha.1 gallon yuqumli chiqindilarni olib tashlash.

Men bu moyni har kuni 39 kun davomida kuniga 3 marta jo'xori uni don o'lchamidagi to'pda
qabul qildim.Menga endi hech qanday dori kerak emas va uni deyarli chekmayman.Aloe Vera
sharbatini  95% ham ichaman.Bu yog'ning ishlashini yanada yaxshilaydi.Men hamma narsani
qayd qilaman.Men hech qachon boshqa odam yasagan moddani qabul qilmayman." Sara

"Pot  mening  og'ir  Kron  kasalligimni  remissiyaga  majburlagan  yagona  vositadir.Nasha
davolaydi." Alisiya

“Nasha  Kron  kasalligini  davolaydi  deganimda,  men  shuni  nazarda  tutyapman.Men  o'zimga
noma'lum bo'lgan  bu kasallik  bilan  30 yil  yashadim va faqat  marixuanani  dam olish  uchun
ishlatishdan voz kechganimdan keyin bildim.Bu uzoq tanaffus edi va men nasha iste'mol qilishni
qayta  boshlamagunimcha,  mening  Kron  kasalligim  nazorat  qilinadigan  darajaga
qaytmadi.Avvaliga  men  ko'ngil  aynishimni  o'ldirdim,  lekin  keyin  Kron  kasalligi  yordam
berdi.Orqaga qaramay!” Shon

"Ajoyib ish!Men dispanserda ishlaganimda, men Kron kasalligi bilan og'rigan bir yigitni (18 yosh)
uchratish baxtiga muyassar bo'ldim.U o'sha paytda RSO dan foydalanmayotgan edi, faqat biz
olib  yurgan ba'zi  dori  vositalari.U qidiruv  operatsiyasiga bordi  va  nashasini  ishlata olmadi.U
kasalxonada juda kasal bo'lib qoldi, isitma, infektsiya, allaqachon juda nozik bo'lgan ramkada
tez vazn yo'qotdi.Nihoyat, uning shifokori bizni ko'rishi va dori-darmonlarni olishi uchun unga bir
kunlik ruxsat berishga rozi bo'ldi.

Ertasi kuni ertalab uni tekshirish uchun kirganida, shifokori hayratdan ham hayratda qoldi va u
karavotda ko'zlari chaqnab, dumli  buta bo'lib o'tirar edi,  kechasi yaxshi ovqatlanib, nonushta
qilardi.Oxirgi  marta  bemor  bilan  gaplashganimda,  u  RSO haqida  eshitgan edi.U qisqa vaqt
ichida Kron kasalligidan to'liq xalos bo'lishiga shubha qilmayman. Jenn

“Menda Kron bor.Rik Simpsonga rahmat, men hayotimni qaytardim!” Ketlin

“Bu Kron kasalligini davolaydi, men bilaman.Siz uni ichishingiz kerak.Og'riqni yo'qotish uchun
ham  yillar  davomida  chekdim...  Yog'ni  ichmagunimcha  shifo  kelmadi.Sinab  ko‘ring,  chidab
bo‘lmas kasallikdan boshqa yo‘qotadigan narsangiz yo‘q”. Sara

“Nasha  moyi  mening  Kron  kasalligimni  davolashga  yordam  berdi,  shuning  uchun  men  uni
boshqarishim mumkin!Endi men Rik Simpson moyi va Shona Banda moyi tufayli yana hayot
sifatiga egaman.O'tgan yilning shu vaqtida men HECH QACHON bunday ishni qila olmagan
bo'lardim...  Vannaxonaga  yaqin  bo'lishdan  qo'rqmasdan  zo'rg'a  oziq-ovqat  do'koniga
borardim.Mening Kron kasalligim qanchalik yomon bo'lganligi uchun men doimiy ravishda san'at
ko'rgazmalaridan va jonli rasm kontsertlaridan voz kechishga majbur bo'ldim.Yaxshiyamki, men
nasha moyi bilan tanishdim va oxir-oqibat o'zim uchun to'g'ri moy topdim.Men yana yashayman
va  hayotni  sevaman...jiddiy  o'tgan  yili  bu  vaqtda  men  dehqon  bozoriga  ham  bora
olmadim ...hayot zerikarli!Nasha shifo beradi!!!!

Shona Bandaning ~ “Ozod yasha yoki o‘l” asarini o‘qish menga o‘rnimdan turishga kuch berdi
va BEPUL YASHAK va shifo topish uchun jasorat berdi.Rik Simpsons kitobini o'qing!Bu bilish
uchun qimmatli ma'lumotlarga to'la ajoyib avtobiografiya.Ikkala kitob ham ongingizni uyg'otishga
yordam beradi, shuning uchun siz endi qo'ylarning bir qismi bo'lishingiz shart emas.Haqiqatni
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bilib oling.Google. Linzi

"Men uzoq vaqt davomida his qilmagan eng katta tuyg'ulardan biri  bu Pho'da sriracha bilan
jalapenosni iste'mol qilishdan Ajoyib issiqlikni his qilishdir ....Ichaklarim og'riqsiz!CANNABIS OIL
uchun Xudoga rahmat!Men o'zimni fohisha bilan davolay olish uchun og'riqni his qilardim….
o'zimning sevimli taomim…..Hozir men uni iste'mol qila olaman va OG'R SEZMAYMAN, chunki
nasha  moyi  Kron  kasalligimni  davolashga  yordam  beradi!!!Oh,  men  pho  ta'mini  va  issiq
ziravorlarning  issiq  kuyishini  qanday  sog'indim!Men  hech  qachon  moyimni  olishni
to'xtatmayman.Mmm mmm yo'q!" Linzi

“Menda  Kron  bor  va  u  mo''jizalar  yaratadi!!!Ular  menga  bergan  har  qanday  tabletkadan
yaxshiroq ishlaydi ». Endryu

“Hozirda xonadoshimni  kolitni  RSO bilan davolayapman.U mototsiklini  buzib tashlaganida,  u
qattiq  singan  va  bir  oy  kasalxonada  yotibdi.Kasalxonada  bo'lganimizda  uning  yo'g'on
ichakchasidagi massa borligini va bu katta ehtimol bilan saraton ekanligini aytishdi.U yoshidan
beri kolit bilan og'rigan17 yoshda, hozir 29 yoshda.

O'limdan  qo'rqib,  nima  bo'layotganini  bilmay,  do'stim  bilan  RSOni  sinab  ko'rish  haqida
gaplashdim.U mening do'stim uchun Rik Simpson moyini tayyorladi va u oktyabr oyidan beri uni
qabul  qilmoqda.Shifokorlarning  aytishicha,  massa  o'z-o'zidan  tartibga  solingan,  normal  rang
qaytgan  va  ular  endi  saraton  ekanligiga  ishonishmaydi.Biz  oktyabr  oyidan  beri  uning
ichaklaridagi qon ketishini birorta ham alangasiz to'xtatdik!Yallig'lanish darajasi minimaldir.Biz
hech qachon oilamda RSO dan foydalanishni to'xtatmaymiz!!!” Kris

“Men  kolit  uchun  moydan  foydalanaman.Ishlayapti.Bitta  muammo  shundaki,  menda  to'g'ri
kuchlanish yo'q,  shuning uchun men bundan ozgina boshim aylanaman.Ammo kimga qiziq,
men o'zimni yaxshi his qilyapman." Igor

“Mening kolit bilan og'rigan do'stim bor va u ajoyib darajada yordam bermoqda.Ular u erda har
bir genetik dori uni bor edi,  deb o'ylayman, u bir clausal sumkaga juda yaqin edi.Bir nechta
shifokorlarni ko'rgan, u masala, tafsilotlar va boshqalarga juda ochiq.Ba'zi tafsilotlarni olishga
harakat qila olaman." Jastin

"Menda  nurlanish  muolajalari  natijasida  kolit  bor  ...giyohvand  moddalar  foydasizdir.Nasha  -
menga og'riqdan xalos bo'lgan yagona narsa." Li

"Kolit  bilan  ishlaydigan  shtammlarni  ko'rib  chiqayotgan  odamlar  uchun  ko'plab  pishloq  va
Chemdogg egilgan xochlar men biladiganlarim uchun eng yaxshisidir." Kris

“Men  yarali  kolit  rivojlanishining  oldini  olish  uchun  20  yoshdan  boshlab  RSO  dan
foydalanaman.41  yoshda  ovqat  hazm  qilish  tizimim  butunlay  normal.Mening  otam  Kron
kasalligidan ko'p azob chekdi va mening kamtarin fikrimcha, xuddi shunday taqdirga duchor
bo'lishimga aynan moy to'sqinlik qildi. Todd

"Men divertikulitning  kuchayishi  bilan  nasha  ishlataman,  bu  menga  haqiqiy  yengillik  beradi,
oshqozon og'rig'iga katta yordam beradi va qorin bo'shlig'i mushaklarini bo'shashtirishga yordam
beradi,  bu  faqat  og'riqni  yashiradigan  retsept  bo'yicha  og'riq  qoldiruvchi  vositalardan
yaxshiroqdir. bir oz vaqt!" David

“Men Kronlarim uchun ham RSO dan foydalanaman.Bu men uchun mo‘jiza bo‘ldi”. Bobbi

Yurak, qon bosimi
“Yurak muhim organ bo‘lib, moy hayotiy organlarni yoshartiradi.Bemorlar moydan foydalanishni
boshlaganlarida,  ular  odatda yurak dori-darmonlarining dozalarini  kamaytiradilar  va ko'pchilik

- 117 -



ulardan  foydalanishni  to'xtatish  mumkinligini  his  qilgan  zahoti  dori-darmonlarni  qo'llashni
to'xtatadilar.Yog 'yurak uchun juda foydali,  ammo menimcha, bemor ularga buyurilgan ushbu
dori-darmonlarni qabul qilganda shifokor bilan maslahatlashishi kerak.

Yog 'qon bosimini va ba'zi hollarda aritmiyani juda samarali tartibga solishi mumkin.Odatda qon
bosimini  pasaytiradi,  shuning  uchun  qon  bosimini  kamaytiradigan  dori-darmonlarni
qo'llaydiganlar,  yog'ni  ishlatishga  o'rgangunlaricha  ehtiyot  bo'lishlari  kerak.Qon  bosimi  dori-
darmonlari va moyning kombinatsiyasi bosimni juda pastga tushirishi mumkin, shuning uchun
qon bosimini tekshirgich yordamida qon bosimini nazorat qilish yaxshidir.Ko'p hollarda bemorlar
ham yog'ning yurak urish tezligini biroz oshirishini ham topadilar.

Bu  soha  ko'proq  tadqiqotlarni  talab  qiladi,  shuning  uchun  bemorlar  moyni  qabul  qilishni
boshlaganlarida o'zlarining sog'lom fikrlariga rioya qilishlari  kerak,  ammo ular  o'z shifokorlari
bilan  aloqada  bo'lishlari  kerak,  chunki  ular  ushbu  dori-darmonlarni  qabul  qilishda  ba'zi
muammolarga  duch  kelishlari  mumkin.Yurak  bilan  og'rigan  bemorlar  o'z  uylarida  yoki  ish
joylarida  elektr  simlarini  tekshirishlari  kerak.Yurak  elektromagnit  impulslar  ustida  ishlaydi,
shuning uchun ular elektromagnit maydonlarda iloji boricha qolishdan qochishlari kerak.

Men yog'ini yeyman va uni shamlarda ham ishlatardim.Topikal qo'llashga kelsak, u hech qachon
og'rimaydi, lekin hozirda uning qanchalik foydali ekanligini ayta olmayman.Har doimgidek, men
kanopdan  foydalanardimbarcha  mumkin  bo'lgan  yo'llar.Men  o'z  dietamga  kenevir  urug'i  va
kenevir urug'i yog'ini ham kiritgan bo'lardim, urug'lar ham, moy ham ko'plab yurak kasalliklariga
juda foydali ta'sir ko'rsatishi ma'lum.

Agar men shifokor bo'lsam va yurak bilan bog'liq operatsiya yoki transplantatsiya va hokazolarni
amalga oshiradigan bo'lsam, birinchi navbatda kamida 60 g moy bilan organni yoshartirishga
harakat qilardim.Agar 60 g bemorni etarli darajada sog'lom holatga keltirmasa, men ularga moy
berishni davom ettiraman.JB”

"Qon bosimim juda past ko'rsatkichlarga ega bo'lganligi sababli men qon bosimi tabletkalarimni
kamaytirdim  va  to'xtatdim.Qon  bosimi  tabletkalarini  olib  tashlagach,  qon  bosimim
normallashdi.Tug'ilgandan  beri  yurak  urishim  tartibsiz  bo'lganini  hisobga  olsak,  yurak  urishi
muntazamroq va unchalik bezovta qilmaydi. Jorj

"2012 yil  2 aprelda tug'ilgan kunimning ertasiga yurak xurujiga duchor bo'ldim.Doktor menga
hammasi artrit ekanligini va bu faqat yurak xuruji ekanligini aytishga harakat qildi.Ularga mening
nasha  iste'mol  qilishim  yoqmaydi,  bu  erda  faqat  farmatsevt  bo'lgan  va  tabletkalarni  itarib
yuboradigan shifokor va tabiatshunos farmatsevt o'rtasida katta zarba bo'ldi, mening shifokorim
ham meni o'ldirdi, men bir tomondan 100% bloklanganman va Boshqa tomondan 80%, men
nogiron bo'lib qolaman deb o'yladim, o'tgan hafta sizdan yordam so'rayman va menda faqat
nasha bor edi, hanuzgacha moy qidirmoqda, menda artrit bor, bu beva ayol deb aytishdi. ishlab
chiqaruvchi, omadim keldi, tez tibbiy yordamga bordim, ular menga stent qo'yganimni aytishdi
va boshqasini nima qilishni ko'rishni kutishdi, rahmat Rik siz ajoyib ish qilyapsiz va sizni juda
qadrlashdi.Hoy, men hali ham shu yerdaman va yana bir eslatma: erim shifokorga bormaydi,
ichmaydi va chekmaydi, faqat shu yillar davomida nasha iste'mol qiladi.Uning qon bosimi xuddi
o‘spirindek, sog‘lom, Xudo sizni va barchamizni panohida asrasin, Barbi hanuzgacha (@ O@ )
og‘riqdan azob chekmoqda”. Barbi

“Yurak etishmovchiligi bo'lgan itim hali ham davom etmoqda va u ham mart oyidan beri moy
iste'mol qilmoqda.Tinchlik sevgisi va RSO!!" Jenna

“Mening  qon  bosimim  139/99  dan  114/80  ga  tushdi,  hech  qachon  bunchalik  past
bo'lmagan.Rahmat Rik." Jeyson

Q.Salom, savolim bor edi.ARTERIAL FIBRILATSIYAga yordam beradigan moy haqida guvohlik
bormi, men qiziqdim?Yurak urishining tartibsiz turi.Rahmat!!!!" Meri
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A.Hurmatli  Meri,  ha,  albatta.Yog  'ko'rsatmalarimizga  muvofiq  ishlab  chiqarilgan  va
ishlatilganligiga  ishonch  hosil  qiling  va  uni  yurak  dori  vositalari  bilan  birlashtirishga  ehtiyot
bo'ling.JB

“Endi men yuqori qon bosimi (gipertenziya) bilan uzoq davom etgan kurashim va hikoyamni
hamma bilan  baham ko'raman.25 yoshdan beri  men doimo yuqori  qon bosimi  bilan  bog'liq
muammolarga duch kelganman, lekin 2008 yilda men hayot sug'urtasi bo'yicha mukofotni o'z
vaqtida  to'lamaganman.Qayta  tiklanishim  uchun  menga  jismoniy  tayyorgarlik  kerakligini
aytishdi.Kompaniya meni qon bosimimni o'lchaydigan mahalliy hamshiraga yubordi.Bu 180/120
edi.U  menga  "yurayotgan  insult"  ekanligimni  aytdi  va  darhol  tez  yordam  bo'limiga  borishni
tavsiya qildi.Xo'sh,  men kasalxonalarni  yoqtirmayman,  shuning uchun uyga bordim va tabiiy
dorilarni  o'rgandim -  bularning  barchasi  hech  narsa qilmadi.Nima ishlaganini,  shu  jumladan
mashqlarni ko'rish uchun men qon bosimini tez-tez tekshirib turdim.U hali ham juda baland edi
va u erda qoldi.

Bir yil o'tgach va qon bosimi 180 dan oshdi, bir do'stim shifokorga borishimni aytdi, men buni
qildim.Men dori-darmonlarni qabul qildim, bu ozgina ta'sir ko'rsatdi, lekin ayni paytda meni juda
bosh aylantirdi  va tuman qildi.Men dorilarni  tashlab,  bir  oy  ichida tomirlarni  tozalash uchun
"kafolatlangan" MLM mahsulotini topdim.Xo'sh, men to'rt marta dozani qabul qildim va 9 oydan
keyin ham yuqori qon bosimi bor edi.O'tgan oktyabr oyida mening qon bosimim 235/135 (xavfli
darajada yuqori)  ga ko'tarildi.va men o'zimni so'nayotgandek his qildim, shuning uchun men
nihoyat taslim bo'ldim va shifoxonadagi tez yordam bo'limiga bordim.Ular meni bog'lab, ikkita
dorini sinab ko'rishdi - Lisinopril va Diltazem, ular qon bosimini 150/110 gacha tushirdi.Dorilarni
bir oydan keyin tugamaguncha ichdim.Bir oydan keyin shifokorimga tekshiruvdan o'tish uchun
qaytib kelganimda va qon bosimim hali ham 160/110 atrofida edi.Men juda xafa bo'ldim, chunki
men hali ham "yuradigan insult" edim.

Yanvar oyida men Kolorado shtatidagi Aamann bilan tanishdim, u maxsus Cannabis Oil bilan
ishlagan.U menga moy MS bilan  og'rigan  bemorlarda  mo''jizalar  yaratganini  va  xotinimning
og'rig'ini  aytdi.U menga filmni  tomosha  qilishni  ham aytdi  -Davodan qochingko'plab  saraton
kasalliklarini davolash uchun nasha yog'ini maxsus ishlatgan.

Xotinim sotilgandan keyin va biroz ochiq fikrli bo'lsa ham, uni qabul qilishni istamadi, shuning
uchun men qon bosimimga nima qilishini bilish uchun dozani oldim.Aamann juda kichik dozadan
boshlashni  va  mening  bag'rikengligimga  qadar  harakat  qilishni  aytdi.Men  guruch  donining
o'lchamidan boshladim va ertalab boshqa dori-darmonlarsiz qon bosimim 138/90 edi - bu katta
yaxshilanish.Men boshlaganimda eski dori-darmonlarim ham tugab qolgan edi.Men past dozada
davom  ettirdim,  ammo  dozani  ikki  donagacha  oshirgunimcha,  dramatik  ta'sirlar
to'xtadi.Ajablanarlisi  shundaki,  BP  darhol  pastga  tushdi.Men  hali  ham  o'z  tanamda
eksperimental rejimdaman va so'nggi bir necha kun davomida mening qon bosimim normal edi
va men yotishdan oldin taxminan 3 dona qabul qilib, retseptsiz dori-darmonlarni qabul qilib, uni
ushlab turdim.Men hech qanday nojo'ya ta'sirlarni ham sezmadim va uni "ko'tarilish" ostonasida
ushlab turish niyatidaman.

Men tibbiy karta olish uchun murojaat qilganimda, shifokor qon bosimini davolash uchun nasha
moyi bilan davolash tarixi yo'qligini aytdi.Ko'p yillar davomida og'riyotgan og'rig'im tufayli men
hali ham rozilikni olishga muvaffaq bo'ldim.Nima deb o'ylaysan?Yana bir ajoyib yon ta'sir/foyda
bor edi - endi qo'shma og'riqlar yo'q.

Ko'pchilik, jumladan men ham chekishni yoqtirmaydi.Ishlay olmaydigan va bu dispensatsiyani
noto'g'ri ishlatadigan "potheadlar" sanoatga qora ko'z berdi.Umid qilamanki, davlat bu ajoyib dori
bilan chaqaloqni hammom suvi bilan tashqariga tashlamaydi.

Q.Qon bosimini nazorat qilish uchun har kuni qancha qabul qilasiz?Jo
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A.Ko'rsatmalarga muvofiq kamida 60 g davolashni qabul qilish va keyin parvarishlash dozasiga
tushirish har doim eng yaxshisidir.JB

“Men uni saraton kasalligi uchun qabul qilgan vaqtimda to'liq miqyosda qon testini o'tkazdim ...
shifokorlar  mening  xolesterin,  qondagi  qand  miqdori  va  qon  bosimimdan hayratda  qolishdi!
Aytishlaricha, bu o'smirlar kabi.Men esa 49 yoshdaman!” Lindsi

"Men 240 funt va diabetdan oldin edim.Hid va ta'm hissi yo'qoladi, pastki oyoq va oyoqlarda
yallig'lanish va shishish, barmoq uchida karıncalanma.Shuningdek, og'ir OA bor.RSO 2 guruch
yadrosi/kuniga taxminan 6 oy o'tgach,  diabetning barcha belgilari  yo'qoladi  va  OA surunkali
og'rig'i yo'q.40 funtdan ortiq vazn yo'qotdi.Yog‘ni o‘zim tayyorlaganman”. Ron

“Men xolesterin haqida bilmayman, lekin bilamanki, bir hafta davomida har kuni bir donadan
kamroq guruch iste'mol qilganimdan keyin vazn yo'qotishni boshladim.Ikkinchi haftada qorindagi
yog'lar yo'qoladi va terim yo'qoladi.Uchinchi haftada bo'shashgan teri yana siqiladi..." Doniyor

"Mening xolesterinim normal  ko'rsatkichlarga tushdi  va men shifokorlarning dori-darmonlarini
to'xtatdim.Oldinroq umrimning oxirigacha dori ichaman, deyishdi.Mening shakarim ham normal,
men 126 yoshda edim, hozir 80-90-yillar. Xose

"Bir necha oy oldin men qon testini o'tkazdim va doktor mendan 10 oy oldin to'xtagan xolesterin
dori-darmonlarini qabul qilmasligim haqida gapirdi.Men undan xolesterin miqdorim qandayligini
so'radim va u past ovozda hammasi yaxshi deb javob berdi, lekin mening orqamdan mening
yomon xolesterin yaxshi xolesterindan yuqori, lekin har doim shunday bo'lgan, shuning uchun
mening  tanam  shunday  deb  o'ylayman.  .Men  bir  yildan  beri  RSOda  bo'ldim  va  30  funtni
yo'qotdim  va  shakar  darajasi  pasayib  ketdi,  shuning  uchun  unchalik  tashvishlanmadim  va
boshqa bir nechta dori-darmonlarni to'xtatdim, shuning uchun menga moy yoqadi. Al

“Men  Internetda  guvohliklarni  o'qiyotganimda  juda  shubhalanardim.Ammo  ikki  do'stim  uni
muntazam ravishda ishlatganidan keyin va men ularning sog'lig'i  bilan bog'liq  muammolarini
avval bilardim va buni ko'ramanularning hayoti va sog'lig'ining aql bovar qilmaydigan darajada
yaxshilanishi,  men  marixuanani  taqiqlangan  moddalar  ro'yxatidan  olib  tashlashni  juda
xohlardim.Har kimga o'zini o'zi etishtirishga ruxsat berish kerak.

O'tmishda men marixuanaga juda qarshi bo'lgan paytlarim bor edi, lekin ba'zi do'stlar mening
nuqtai nazarimni o'zgartirdilar.Ulardan biri uzoq vaqt davomida yuqori qon bosimi bilan og'rigan -
u planshetlarda edi (u ham juda uzoq vaqt qarshi edi), kimdir uni bir hafta davomida ichishga
ishontirmaguncha.U shunday qildi  va  bu ta'sir  uni  hayratda  qoldirdi,  chunki  u  odatdagi  200
birlikdan 140 birlikka tushdi.

Yana bir do'stim tomoq va oshqozon og'rig'i va oshqozon yarasi bilan bog'liq muammolar bilan 4
yildan ortiq kurash olib bordi.Choy, tutun va tomchilar sifatida marixuana muntazam dozalari bir
necha hafta o'tgach, u ancha yaxshi ko'rinadi.U yaxshiroq uxlaydi, endi unga dori kerak emas”.
Aleks

Nafas, nafas olish, o'pka
“Men deyarli  mukammal sog'lomman, endi astma yo'q,  ortiqcha vaznni jismoniy mashqlarsiz
yo'qotdim va har kuni o'zimni ajoyib his qilaman.Buni qila oladigan dorini ayting? Edvard

"Moy  uchun  rahmat,  u  menga  og'ir  pnevmoniyani  engishga  yordam  berdi.Yog  'NyQuil  va
shifokorning  antibiotiklari  qila  olmagan  narsani  qildi.Va  men  bir  kechada  davolandim  !!!Rik
Simpson  mening  hayotimga  yengillik  va  shifo  qo'shdi  va  buning  uchun  men  har  doim  Rik
Simpsonning ishi va uning moyi uchun minnatdor bo'laman.Davom eting!” Jo
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"Moyni  bug'lash  astma va  boshqa  nafas  olish  muammolarini  davolashda  samarali  bo'lishini
kutish mumkin.Ammo ajablanarlisi shundaki, biz kenevir moyi shamlari havo yo'llarini ochishda
juda samarali ekanligini aniqladik.Odatda, bemor shamni qabul qilganidan keyin 30 minut ichida
ular  o'zlarining  o'pkalari  ochilgandek  his  qilishlarini  va  nafas  olishlarini  sezilarli  darajada
osonlashtirdilar.Albatta,  boshqa  har  qanday  kasallikda  bo'lgani  kabi,  men uch  oy  davomida
standart 60 g dozani iste'mol qilardim va o'zimni butunlay sog'lom his qilgunimcha kuniga bir
grammda  qolaman.Keyin,  albatta,  men  umrimning  oxirigacha  parvarishlash  dozasini  qabul
qilaman.Men moyni og'iz orqali,  tomog'im va ko'kragimga topikal ravishda va sham shaklida
ishlatardim.JB”

“2002 yilda menga surunkali  amfizem tashxisi  qo'yilgan.Menda 90 yoshli  bemorning o'pkasi
borligini aytishdi.Tamaki chekishni to'xtatdi va shunchaki yaxshi nasha chekdi.Bugungi kunda
o'pka funktsiyasi yaxshi.Endigina umurtqa pog'onasidagi og'riqlar uchun moydan foydalanishni
boshladim." Jon

“Men  21  yildan  beri  astma,  14  yoshimdan  beri  sigaret  chekaman  va  mmj  bilan
kasallanganman.Men  93-yilda  marixuana  bilan  tajriba  o'tkazganimdan  beri  inhalerimni
ishlatishga  majbur  emasman.Menda  hali  ham  qutqaruvchi  inhaler  bor,  lekin  bunga  ehtiyoj
yo'q.Shuningdek,  migren uchun mushak gevşetici,  800 mg ibuprofen,  antidepressantlar  yoki
boshqa ikkita dorini qabul qilmang.Men MMJni yaxshi ko'raman.Bu mening hayotimni saqlab
qoldi." Kari

“RSO bilan birinchi marta men tabletkada 1,7 gramm qabul qildim.Men to'g'ri  yura olmadim,
o'zimni aqli zaifdek his qildim, ammo buning natijasi men ertasi kuni og'ir pnevmoniyadan tuzalib
ketdim!Yana qilardim, lol." Jo

“Men ekzema va astma uchun kanop moyidan foydalanishni boshladim va hammasi o'tib ketdi!
Men  endi  steroid  inhaler  yoki  steroid  kremlarini  ishlatmayman.Bir  million  yil  ichida  u  hech
qachon yo'qoladi  deb o'ylamagan edim.G'alaba uchun kanop!Rostini  aytsam, men har  doim
ishlatmaslikni  buyurgan  o'simlikni  bilgunimcha  muammolarimdan  xalos  bo'laman  deb
o'ylamagan edim, chunki u men uchun yomon edi, aslida men uchun yaxshi edi! Matt

"Neft  o'pka  uchun  ishlaydi!Bug'lanish  ham  yordam beradi.Yog'ni  qabul  qilganingizdan  so'ng
dastlabki 5 kun ichida o'pkangiz balg'amni chiqara boshlaydi va agar siz o'pka saratoniga qarshi
kurashayotgan  bo'lsangiz,  o'smalar  qisqarishi  kerak,  yog'  esa  saraton  hujayralarini
o'ldiradi.O'smalarning 60-80% Candida bilan to'ldirilgan,  shuning uchun THC ning antifungal
xususiyatlari immunitet tizimidagi kimyoviy jarayonni qo'zg'atuvchi kannabinoidlar bilan birga bu
jarayonga  yordam  beradi!Nasha  sigaretlardan  farqli  o'laroq  o'pkangizni  ochadi  va
kengaytiradibronxial naychalar tanangizni gomeostaz holatiga qaytarganda.O'pka muammolari
va boshqa ko'plab kasalliklari bo'lgan ko'plab odamlar bug'doy va shakarni o'z dietalaridan olib
tashlashlari  kerak,  chunki  bugungi  bug'doy  95%  GMO  va  inson  tanasi  uni  qanday  qayta
ishlashni  bilmaydi,  shuning  uchun  u  saqlaydi  va  immunitet  reaktsiyasini  keltirib  chiqarishi
mumkin.  tananing  har  qanday  qismida  yallig'lanish  yoki  gistaminning!O'ylash  uchun  ovqat!"
Metyu

Q.Assalomu  alaykum  JB,  sizda  KOAH  bilan  og'rigan  odamni  moy  yordamida  davolashga
imkoningiz bormi?Amfizem?Astma?Shon

A.Ha, bularning barchasi.KOAH va angina pektorisi bilan og'rigan birinchi bemorlarimdan biri olti
zinapoyaga ko'tarila olmadi (oltita zinapoya emas, nafas ololmagani uchun u zo'rg'a yurardi).Ikki
oy ichida u yana badminton o'ynadi.Yog 'bu barcha sharoitlarda juda samarali va xavfsiz yordam
beradi.Men moyni iste'mol qilardim, uni shamlarda ishlataman (ular o'pka kasalliklari uchun ham
juda yaxshi ishlaydi), men kuniga bir necha marta moyni bug'layman (bu yo'talni kuchaytiradi va
siz  shuni  xohlaysiz,  siz  barcha  ifloslanishlarni  olib  tashlashingiz  kerak.  o'pka,  va  siz  buni
yo'talish orqali qilasiz) va men ham moyni tomog'im, ko'kragim va orqamga mahalliy ravishda
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ishlataman.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Menda KOAH bor, men oxirgi bosqichda edim va vilkadan tortib olish haqida o'yladim.Men bir
oydan beri nasha yog'ini ichaman va endi tuzalish yo'lidaman! ” Gordon

“Mening  Gramps  rahmdillikdan  foyda  ko'rgan  yagona  Gramp  emasga  o'xshaydi!
Bu chol  nasha moyi  yordamida amfizemasini  davolagan.Mening Gramps shuningdek,  nasha
o'simligidan efir  moyidan foydalangan holda kislorod va astma inhalerlaridan (hatto  u  o'pka
saratonining oxirgi  bosqichidan o'layotgan bo'lsa ham) qutulishga muvaffaq bo'ldi.Bu mening
Gramps hayotining so'nggi 8 haftasida ishlatgan yagona doridir ...Negadir u KOAH, amfizem va
o'pka  saratoni  bilan  kasallangan  bo'lsa  ham,  u  antibiotiksiz  pnevmoniyani  yuta  oldi.Mening
Gramplarim  100% kislorod  darajasi  bilan  o'tdi,  nafas  olish  apparatlari  yoki  qo'shimcha  dori
vositalarining yordamiga muhtoj emasman. Lindsi

“Men  o'zim  quyidagi  natijalarni  ko'rdim:  Bolalik  va  kattalar  leykemiyasi  ~  Jigar  kasalligi  ~
Surunkali  og'riq  ~  Qandli  diabet  ~  Semirib  ketish  ~  Astma  ~  Surunkali  bronxit  ~  IBS  ~
Yallig'lanish  ~  Artritli  qo'llarga  lokal  ravishda  qo'llash  -  og'riq  taxminan  bir  daqiqada
yo'qoldi.Kuygan barmoqlarga surtilsa, bir necha daqiqada og'riq yo'qoldi...KETIB O'ylagandimki,
terining  hammasi  chiqib  ketyapti  va  o'rta  barmoqning  faqat  bitta  joyi  terini  yo'qotdi.Endi  bu
barmoqlar qaynayotgan kanola yog'idan chiqqanda terisi pishirilgan tovuqdek oppoq edi!Kuyish
uchun yaxshiroq narsa yo'q.Men bundan buyon oshxonada banka saqlayman!Rahmat  sizga
nasha!" Debra

-- Rahmat, Debra.Yog'ning kuyish uchun nima qilishi mumkinligi haqidagi bitta tajriba, aqlli odam
oshxonada undan idishni xohlashi uchun kifoya qiladi, men roziman.Har bir pechka, ochiq olov,
o'choq va hokazolar yonida moyli idish bo'lishi kerak.Har qanday ehtimolga qarshi.JB

“70-yillarning oxirlarida va 80-yillar davomida men doktorimga (Xashmi) borib, yiliga kamida ikki
marta (kuzda va bahorda, havo har doim bo'lgan) bronxit xurujiga qarshi tabletkalarni olishim
kerak edi. nam).Men 1990 yilda sigaretani tashlab, ko'proq pot chekishni boshladim (o'shanda
men ko'proq o'sishni boshladim va men o'zim uchun taxminan 5 funt g'uncha saqlardim, endi
men yog' tayyorlash va ovqat pishirish uchun ko'proq iste'mol qilaman. Bu.) LEKIN 1990 yildan
beri  bronxit  tabletkalari  uchun  shifokorga  qaytmadim.YA'ni  22  YIL  BRONXITGA QARSHIB
PULLARGA  HARAQAT  BO'LMAYDI...MENGA  NASA  CHEKISH  O'pkangiz  uchun  YAXSHI
EMAS  DEB  AYTISHGA UYINMANG...ONAMDAN  SO‘RAGAN  KAFOLAT BERAMAN  HECH
KIMGA YOLG‘ON SO‘ZLAMAYDI...” Fleyta

“Kuniga bir gramm RSO - bu mening KOAH uchun qabul qiladigan narsa va bu issiq la'nat kabi
ishlaydi.Men uni kapsulalarga aylantiraman va har olti soatda 250 mg qabul qilaman.Men 60 yil
davomida  tamaki  chekdim.Dorixona  inhalerlari  shunchaki  axlat  bo'lib,  aslida  uni  yanada
yomonlashtirdi.Mening  shifokorim  ahmoq,  chunki  u  menga  hech  qanday  davo  yo'qligini  va
pufferlar ishlamay qolganda men kislorodga kirishimni aytdi.Agar nima demoqchi ekanligimni
bilsangiz,  uning  eshagini  tirnoqli  tayoq  bilan  ko'taring.Men  moyni  dekabr  oyida
boshladim.Ajablanarlisi  shundaki,  men  eskirgan  va  achinarli  o'rniga  yana  oddiy  odam  kabi
harakatlanyapmanMen  tezda  aylanib  borayotgan  eski  jonzot.2011  yil  noyabr  oyida  menga
tashxis qo'yilgan nurlanmagan va kimyoviy davolanmagan oshqozon saratoni uchun RSO dan
foydalanganimdan so'ng, men ushbu davolanishga qoqilib qoldim.Men o'sha sahnadan faqat
"Irlandiyaliklarning omadlari"ning amaldagi isboti orqali omon qoldim.Advokatim mening ahvolim
haqida eshitgan edi.U o'z xohishimga qo'yib, men bu dunyoni tark etmoqchi bo'lganimni juda
to'g'ri  aytdi.U  RSO  va  boshqalardan  xabardor  bo'lgan.Menga  xabar  berdi  va  men  shu
yerdaman.Mening  advokatim  bu  borada  o'qiganimdan  ko'ra  ko'proq  ma'lumotga  ega.Nima
bo'lganda ham, Rik va bizga yordam berayotgan barcha odamlarga yana bir bor rahmat." Deyl

"Men  KOAH  uchun  RSO  dan  foydalanaman  ...Spirtli  ichimliklar  va  H202  2  kun  davomida
yordam bermagan shamollashim paydo bo'ldi.Ertalab va kunduzi bir nuqta moy surtib qo'ydim,
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bugun ertalab u yo'qoldi?Men oriq eski lablarimni his qildim va u erda hech narsa yo'q edi ...Men
aqldan ozdimmi???Men hammomga kirib, joyni yorug'lik bilan to'ldiraman va nihoyat cho'zilgan
va tortganimdan so'ng uni sindirib tashlayman, to'g'ridan-to'g'ri tuzalib ketgan joyini ochaman...
Men  unga  boshqa  nuqta  qo'ydim  va  men  hech  qachon  ongli  ravishda  qaraganman  deb
o'ylamayman. yana... Eng ajoyib dori RSO...” Deyl

"Onam o'pka saratoni bilan kasallangan.U kimyo qilmayapman dedi.Men aytdim, keyin nima
ishlatasiz?RSO.U aytdi,  ha?U menga havolani  berdi  va  u  o'sha  erda  edi.U  4  oy  ichida  60
kilogramm vazn yo'qotdi.Dorixona dori-darmonlarini qabul qilmaydi va hozir yaxshi ko'rinishga
ega va shahar bo'ylab shovqin-suron!Uning amfizemasi borligini aytdimmi?Unga endi kislorod
baklari ham kerak emas.Ulashgan barchaga rahmat.Rik -- mening Fkn qahramonim hazil emas!
JB -- to'xtamang uka.Bu sodir bo'ladi." Bill

“JB, men erimga PT videosini ko'rsatdim va so'nggi 2 yil davomida u bilan minglab guvohliklarni
baham  ko'raman.U  asosan  moyning  hamma narsasiga  rozi.O'tgan  hafta  oxirida  biz  qizg'in
muhokama qildik.Men kanop chekish mavzusi qanday paydo bo'lganini ham bilmayman ...Men
chekmayman  yoki  chekishni  xohlamayman.Uning  ta'kidlashicha  (va  men  buni  qaerdan
eshitganini bilmayman, u o'zini tarbiyalash uchun hech narsa o'qimaydi!) o'pkada chekish va
nafas olish paytida ammiak ajralib  chiqadi,  shuning uchun u o'sha paytda zaharli  ekanligini
da'vo  qilmoqda  ...  bu  haqda  hech  qachon  eshitmagan  va  uning  uchun  qaytishi  ham  yo'q
edi.Fikrlar? Pam

--  Har  qanday  narsani  chekish  o'pkangiz  uchun  qiladigan  eng  yaxshi  narsa  emas.Chekish
kanopi, albatta, sog'liq uchun foydali bo'lib, u yuzaga kelishi mumkin bo'lgan har qanday salbiy
ta'sirni osonlikcha engib o'tadi, ammo yog'ni iste'mol qilish yaxshidir.Agar kimdir dam olish yoki
boshqa tibbiy maqsadlar uchun moyni bug'lashni xohlasa, bu ularga bog'liq bo'lishi kerak.Yog
'bug'lanishi o'pka kasalliklarini, shu jumladan saratonni davolash protokolining bir qismidir, siz
bemorlar  o'pkalarida  bo'lmasligi  kerak  bo'lgan  hamma  narsani  yo'talishini  xohlaysiz.Men
qaraydigan bo'lsak,  nasha chekish zarar keltirsa,  moyni  iste'mol qilish uni  tuzatishi  mumkin,
shuning uchun muammo qayerda? JB

"Onam o'pka o'pka fibrozi bilan kasallangan ... Agar u 70 funtni yo'qotsa, transplantatsiya qilishi
mumkin,  ammo mashq qilish uchun nafas olmasangiz,  bu deyarli  mumkin emas ...Men olib
borgan tadqiqotlarimga ko'ra, uni davolay olishiga ishonaman, lekin shifokorlar tomonidan emas
va bizda vaqt  tugayapti  ...Bu haqda kimdir  bilan  gaplashishni  juda xohlayman ...Men xuddi
shunday kasallikka chalingan odamlarning RSO dan foydalanib,  uni  engish uchun videosini
ko'rdim ...Men onamni qutqarish uchun hamma narsani qilaman ...Shifokorlar  unga "oilangiz
bilan vaqt o'tkazing" nutqini berishdi, lekin men uning dunyoga berish uchun juda ko'p narsasi
borligini bilaman, u atigi 55 yoshda va qalbga to'la ajoyib xonim. Anjela

--  Anjela,  unga  moy  surting,  u  vazn  yo'qotadi  va  moy  ham  o'pkaning  holatini  tuzatadi.Uni
ovqatlantiring,  shamlarda  ishlating,  shuningdek  kuniga  bir  necha  marta  moyni  bug'lang,  siz
uning o'pkasiga tegishli bo'lmagan narsalarni yo'talishini xohlaysiz.JB

“2009 yilda menga idiopatik  peritoneal  fibroz tashxisi  qo'yildi.  Men oxirgi  bosqichda intensiv
terapiya bo'limiga kirdim. Qon bosimi 223 130 dan yuqori, buyrak etishmovchiligi 90%, aorta
oqishi,  yurak  tartibsizligi  140-40.  Tolalar  oshqozon  devori  orqasida  to'planib,  butun  tana
a'zolarimga bosim o'tkazib, qattiq og'riq keltirdi. Men tirik qoldim. Keyingi 12 oy ichida kimyoviy
dorilarning muvaffaqiyatsiz turlari.  Keyin men Rik Simpson moyini  ishga tushirdim. Uni sotib
olishga imkonim bo'lmagani uchun menga sovg'a qilingan. Yana 6 oy sekinmoyni qabul qilish
paytida kimyodan voz kechish. To'satdan to'xtab qolish immun tizimimni buzadi. Hatto moy bilan
ham. Tez oldinga o'ting va ko'p narsalarni qoldirib keting. Ikki oy oldin shifokorlarim aytdilar; ular
mening tanamda idiopatik tolalarning izini topa olmaydilar.  Kimyoviy dorilarning oshqozon va
ichaklarga  ta'siri  bilan  bog'liq  muammolarim  bor,  ammo  bu  ham  barqaror  ravishda  hal
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qilinmoqda.  Shifokorlar  buni  tibbiy  mo''jiza  deb  atashadi.  Men  Rik  Simpson  moyidan
foydalanishim haqida gapirganda, ular bilishadi va ajoyib eslatma olishsa ham. I. Shuningdek,
sabzavotli glitserin damlamasini tayyorlang va oling. Mening birlamchi tibbiy yordam shifokorim
terminal tashxisimning birinchi oyida kannabisni tavsiya qildi. U, aslida, u bilgan yagona umid
ekanligini  aytdi.  Bu  javobni  qo'yish  uchun  juda  ko'p  tafsilotlar  mavjud.  Umid  qilamanki,  bu
yordam beradi. ” Xano'x

“O‘t mening hayotimni astma xurujidan saqlab qoldi.Ko'p yillar davomida meni kulishdi, chunki
men  bu  haqda  aytdim  -  chekish  astmaga  qanday  yordam  beradi,  deyishadi?Qanday  qilib
bilmayman, men olim emasman, lekin u ishlagan va shuning uchun yashayman. David

“Ko'pchilik  bu  dori  yo'lida  to'sqinlik  qilmoqda.Qaniydi,  ular  o'zlari  va  oilalari  shunchalik
osonlikcha  ko'p  kasalliklarga  qarshi  kurashish  yoki  oldini  olish  uchun  o'zlari  kerakligini
bilishsa.Agar ular bu dorining ko'plab ajoyib ta'siri  haqida haqiqiy haqiqatni bilib,  oila a'zolari
ularga nima deyishlarini bilsalar edi.Qaniydi, yog‘i yo‘qligida o‘zlari qancha azob va iztiroblarni
boshdan kechirganini bilsalar edi.O'ylaymanki, ular tezroq harakat qilishadi va menimcha, ular
oxir-oqibat bunga qarshi emas, balki biror narsa qilishadi.Faqat ahmoq yoki ma'lumotsiz odam
juda ko'p qo'llaniladigan doriga qarshi tura oladi.JB”

“2011 yilning oxiridan menga oshqozon saratoni tashxisi qo'yilgandan beri, men KOAH uchun
ham RSOda barqaror bo'ldim... U g'amxo'rlik qilgan boshqa narsalar ajoyib... Ko'rish, eshitish va
teri Aksariyat 75 yoshlilar kabi emas... Varikoz tomirlari kamida 50% ga kamaydi... Qizlar buni
xohlashadi... Bu meni sog'lom his qiladi...” Deyl

“Qachonki ayollar  uning qarishga qarshi xususiyati  borligini  anglab olsalar,  ular  parlamentga
bostirib  kirishadi.Qotib  kuldim."  Lupus
— Ular, albatta, bo'ladi, Lupus, men bunga shubha qilmayman.JB

“Men undan foydalanganman va barcha dori vositalaridan voz kechdim, shuningdek, KOAHni
yengdim.Mening artritim juda ko'p dori-darmonlarni qabul qildi, nafas olishim yomon edi.5 yildan
ortiq kislorod iste'mol qildim va barcha og'riq qoldiruvchi vositalardan voz kechganimdan keyin
nafas olishim juda yaxshi.Hali ham artrit bor, lekin hayot hozir yashashga arziydi. Laurel

"Bu onam hayotining ko'p qismini boshidan kechirgan ikki hafta ichida sekin o'sib borayotgan
teri  saratonini  o'ldirdi  ...Ko'proq  gapirishim  kerak!Bu  biz  bilgan  ko'plab  odamlarga  turli  xil
kasalliklar  bilan  yordam  berdi  va  biz  hozir  uning  KOAH  bilan  ajoyib  yordam  berishini
kuzatmoqdamiz!Bu mo''jizaviy o'simlik uchun Xudoga hamdu sanolar ayting!" Bonni

--  Teri  saratoni  yo'qoldi,  surunkali  obstruktsiya  o'pka  kasalligi  yo'qoldi.Men shuni  bilamanki,
shifokorlar odatda ikkalasini davolashda katta muammolarga duch kelishadi.Buning ajablanarli
joyi  yo'q,  ular  tarixdagi  eng  qadimgi  an'anaviy  dori-darmonlardan  biri  bo'lgan  nashadan
foydalana olmaganlarida, ular o'z ishlari uchun mos vositalarga ega emaslar.Ular buni birinchi
bo'lib so'rashlari kerak.JB

Gepatit
"Hep C ketdi, yuqori qon bosimi va ichak muammolari ketdi." Janet

"Gep C tashxisi qo'yilgan - 2006 yil.Klinik sinov.Dunyo bo'ylab 1000 tadan 1 tasi.Albuferon +
Ribavirin - 2007 yil iyul - 2007 yil dekabr.Ushbu kimyoviy kokteylni boshlaganimdan keyin bir
hafta ichida men qattiq og'riq va morfin iste'mol qildim, vazn yo'qota boshladim, toshmalar va
hokazo.Sinov oxirida  men 47 funtni  yo'qotib  qo'ydim va 24-7  marta  qattiq  og'riqni  boshdan
kechirdim.Men 47 yoshimda nafaqaga chiqishga majbur bo'ldim va kompaniyam bilan ikki yil
nogironlik uchun, to'rt yil Kanada hukumati bilan kurashdim.O'tgan yili menga klinik sinov dori
o'lim va nojo'ya ta'sirlar tufayli to'xtatilganligi haqida xabar berildi.
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O'tgan  2012  yilning  yozida,  iyun  oyida,  yuta  olmaslik,  muvozanatni  yo'qotish  kabi  tutilishlar
boshlandi.Qisqasi, men nogironlar aravachasiga o'tirdim.Shu nuqtada men barcha skanerlash,
rentgen va testlar va nevrolog MS uchun yuborilgan edi ???MRI ahamiyatsiz ...

Oila shifokori, ehtimol, menda insult bo'lgandir.Ikkalasi ham meni u bilan yashashim uchun uyga
yuborishdi,  chunki  ular  boshqa  sinovlarni  o'tkazmaydilar!Men  ikkalasini  ham  ishdan
bo'shatganman.Keyin  bir  do'stim  meni  janobga  aylantirdi.O'tgan  yilning  avgust  oyida  Rik
Simpson  va  men indica  kurtaklari  uchun  ov  qila  boshladik.29  dekabr  kuni  men  60  gramm
vaznga ega bo'ldim va o'sha tunda oxirgi marta tutqanoq tutdim va ertasi kuni ertalab Og'ir neft
dasturini boshladim.

Kimyoviy terapiyadan keyin hech qachon bunchalik yaxshi uxlamaganman, menga 1-2 soat vaqt
berish nasib  etdi  ...Endi  7-8.O'z-o'zidan haqiqiy  emas.Men retseptsiz  dori-darmonlarni  qabul
qilmayman  va  har  bir  opiat,  uyqu  tabletkalari  va  antidepressantlarni  qabul  qildim,  barchasi
yomon yon ta'sirga ega edi.Bu mening og'rig'imni hamma narsadan yaxshiroq boshqardi.

Men  hozir  tugatdim  va  umr  bo'yi  parvarishlash  dozam  uchun  keyingi  shtammni
qidiryapman.Men  ishdan  bo'shatgan  G'arbiy  hujjatlardan  mening  tashxislarim
quyidagicha  ...Hep  C,  Fibromayalgiya,  Raynauds,  IBS,  CFS,  depressiya,  haddan  tashqari
tashvish,  MS???Men  retseptsiz  doriman,  hech  qanday  tutilish  yo'q  va  og'riqni
boshqaraman ...Buni tabletkalar bilan sinab ko'ring!Kuchli bo'ling - kurashing." Roy

"Men o'z kareramda muvaffaqiyat qozondim va ajoyib hayot kechirdim ... yaxshi uy, mashinalar,
qayiqlar va boshqalar.Menda ruhiy salomatlik bo'yicha bakalavr darajasi bor va buning uchun
hali  ham 28,000.00 qarzim bor.Men katta xatolarga yo'l  qo'ydim...  AJAT!Va men oqibatlarga
duch  keldim.Men  hech  kimdan  yuqori  emasman,  pastroq  ham  emasman.Hammamizning
o'zimizga xos hikoyasi, sayohati bor.

Men kasal bo'lishni tanlamadim.Lekin men qildim.Men SSD-da bo'lishni tanlamadim, lekin bu
men foydalanishim kerak bo'lgan variant  edi.Men uyalmayman, mag'rur  ham emasman.Men
oyiga bor-yo'g'i  980,00 daromad bilan yashayman, ko'pdan kamroq, ba'zilaridan ko'proq.Men
shikoyat  qilmaslikka  harakat  qilaman,  lekin  qilaman.Men  oziq-ovqat  talonlari  va  Medicare
olaman.Men kuchukcham bilan yolg'iz yashayman.Ba'zan o'zimni umidsiz, qadrsiz va umidsiz
his qilaman.Men sevgan narsalarga qiziqishimni yo'qotaman, kunlar bir-biriga uyg'unlashadi va
ko'pincha to'shakdan turishni xohlamayman.

Aytgancha,  men ham mehribon,  mehribon,  rahmdilman va men odamlarga  juda  g'amxo'rlik
qilaman.Mening do'stlarimga sevgi va qo'llab-quvvatlashdan boshqa taklif qiladigan narsam juda
kam, lekin shunga qaramay, mendan o'g'irlangan va mendan o'z manfaati uchun foydalangan
ko'pchilikning  qurboni  bo'ldim.Men  yig'layotganim  yo'q,  shunchaki  aytilmoqda.
Men har kuni surunkali  og'riq va charchoqdan aziyat  chekaman.Har kuni o'zimni to'shakdan
turish  va  turish  uchun  sabab  topishga  majburlashim  kerak.Odatda  bu  mening
kuchukchamdir.Ammo mening do'stlarim ajoyib!Men ular tufayli uyg‘onganimni ham bilishmasa
kerak.Ha, men tushkunlikka tushaman.Og'riq, surunkali og'riq sizga shunday qiladi.

Men juda aqldan ozganman... lekin men o'zimman, xudo keraksiz narsalarni yaratmagan.Men
sizga  shuni  aytmoqchimanki,  buni  sizga  aytmoqchiman ....Men spirtli  ichimliklar,  tabletkalar,
giyohvand  moddalarni  sinab  ko'rdim  .....Menga  quyidagilar  buyurilgan:  Oksikotin,  Vikodin,
Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozak,  ko'plab  yallig'lanishga  qarshi  dorilar,  Celebrex,  Lyrica,
Tramadol, Provingil, Ritalin va yana qanchasini unutganimni Xudo biladi.

MEN  TIBBIY  MARIXUANA  BASORMAN.Nega?Xo'sh,  men  yuqori  ko'tarilishni  xohlaganim
uchun  emas.
Men  g'amxo'rligim  bilan  men  uchun  ishlaydigan  dori-darmonlar  ustida  ishlayapman.Bu
jarayon.Men toshbo'ron qilinishini xohlamayman.Men aniq o'ylashni va og'riqdan xalos bo'lishni
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xohlayman.Men jigarimga qo'shimcha zarar yetkazishni xohlamayman.Menda Gepatit C bor va
ko'p  yillardan  beri  bor.Shunday  qilib,  barcha  retseptlar  ...  ular  faqat  qo'shimcha  zarar
keltiradi.Men Rik Simpson moyini olaman va yallig'lanishni kamaytirishga yordam beradigan va
dam olishimga yordam beradigan dori-darmonlardan foydalanaman.Og'riq tufayli kamdan-kam
uxlayman.Ammo,  mening  g'amxo'rligim  bilan  ishlash  yaxshi  uxlash  imkonini  beradi!Men
nashaning afzalliklarini kashf etyapman va rahmdil, mehribon va mehribon odamlarning yordami
bilan og'riqni  engish yo'lini  topyapman!Men retsept bo'yicha dori-darmonlar qurboni bo'lishim
shart emas.

Shunday  ekan,  noan'anaviy  tibbiyotga  qarshi  bo'lganlar,  hukm  chiqarishdan  oldin  o'zingizni
tarbiyalashlari  kerak.Ko'pchiligingiz  faqat  salbiyni  ko'rishingiz  mumkinligini
bilaman.tushunamanbu.Va, ehtimol,  tibbiy marixuana siz uchun emas ...  va bu yaxshi.Ammo
an'anaviy  tibbiyotdan  ko'proq  zarar  ko'rishni  istamaydiganlar  uchun...  iltimos...  qarorimizni
qo'llab-quvvatlang va hukm chiqarishdan oldin o'zingizni tarbiyalang.Men toshbo'ron emasman,
men og'riqli odamman ... va men nashaning ko'p ishlatilishidan foyda ko'raman.

Men MM hamjamiyatida  mehribon,  mehribon  va  chin  dildan  g'amxo'rlik  qiladigan  odamlarni
boshdan kechirdim va men juda baxtiyorman.Men hamjamiyat a'zolari tomonidan pul evaziga
etkazilgan zararni ko'rdim ... va ko'chadagi xatti-harakatlardan boshqa hech narsa bermaydi.Bu
mukammal  dunyo  emas.
PS, men buni yozishdan qo'rqaman.Ammo bizning hamjamiyatimiz uchun ... men buni u erga
qo'yaman.Tinchlik.” Keti

“Moy Kron kasalligiga yordam beradi.Bu sizning ichaklaringizdagi yallig'lanishni to'xtatadi.Menda
o'sim  bor  edi  va  jigarim  va  o't  pufagimning  1/3  qismini  moy  haqida  bilishimdan  oldin  olib
tashlashdi.Endi  moy mening gep  C va operatsiyalarim uchun  kimyo ta'siridan keyin  barcha
yomon  narsalarni  davoladi.Men  18  kilogramm  vazn  yo‘qotdim  va  o‘zimni  juda  yaxshi  his
qilyapman”. Mishel

“35  yil  davomida  gep  C  bilan  kasallanganman.Interferon  in'ektsiyalari  va  boshqa  dahshatli
muolajalardan o'tdi.Keyingi yili ular gemangiomani va jigarimning 1/3 qismini olib tashlashdi.Va
menda  kasal  bo'lgan  o't  pufagi  bor  edi,  ular  olib  tashlashdi.Men  moyni  3  yildan  beri
ishlataman.Hali ham virussiz, jigar qayta tiklanmoqda va moy qon shakarimni me'yorda ushlab
turadi.May oyidan beri men 45 kilogrammgacha vazn yo'qotdim.Men qandli diabet yaralarimga
moy surtdim va hammasi tuzalib ketdi.Hech qanday chandiqsiz." Mishel

"Men o'z versiyamni yarataman, eng yaxshi kurtak, ko'proq og'riq qoldiruvchi va yana bir nechta
psixoaktiv THC, shuningdek, ba'zi yaxshi CBD raqamlari.Og'riq qoldiruvchi 90 mg morfin to'xtata
olmadi.Mening moyim 3 daqiqada og'riqni to'xtatadi.Morfin kabi 20 emas.Va morfin kabi 2 emas,
balki  4  soat  davom  etadi.Lekin  rozilik  bildiring,  sizning  versiyangiz  boshqa  xususiyatlarni
qo'shadi.Lekin bu men uchun yaxshiroq ishlaydi, men RSO ni ham sinab ko'rdim.Men o'zimning
bir  qismini  til  ostiga  tish  pichog'iga  solib,  5  soatdan  ortiq  og'riqsiz  raqsga  tusha
olaman.Barchaga muhtoj bo'lganlar uchun yaxshi dori mening fikrim." Jim

“Bu erimning hayotini  saqlab qoldi.Gep S bilan  davolash uni  o'ldirdi.Ovqatlana olmadim,  70
funtni yo'qotdim, ko'ngil aynish uchun 5 ta skript, ularning hech biri ishlamadi.Xudoga shukur,
biz  Arizonada  yashaymiz  va  menda  24  soat  ichida  bizga  yordam  beradigan  kooperativda
g'amxo'r odamlar bor edi.U ovqatni ushlab turdi va davolanishni tugatishga muvaffaq bo'ldi.Hep
C  bepul  va  ishtahani  ochish  uchun  tomchilarni  ishlatadi.Dorilar  yaxshi  narsalarni
o'ldirdi.Davolash paytida  ovqatlanish  muhim ahamiyatga ega.Bu  ishlaydi  va  bizda juda  ko'p
foydali  odamlar  borligidan  minnatdormiz.Nasha,  Arizona  va  yaxshi  odamlar  uchun  Xudoga
shukur. Julie

“G'day Rik, shunchaki rahmat aytmoqchiman.Menda gep c dan jigar sirrozi bor va men 6 oz
chemdogdan moy tayyorladim, lekin men 4 litr izopropil spirtini ishlatdim.Bu juda kuchli!Menda
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guruch donasidek bo‘lak bor edi, xudoyim, bulut ustida suzib yurardim...qotib kuldim.Men faqat
miqdorlarimni o'zgartirishim kerak.Qanday bo'lmasin, 18 oydan ortiq dahshatli jigar og'rig'idan
keyin  birinchi  marta  menda  og'riq  yo'q.Bu  moyni  qabul  qilishning  1-kunidan  keyin  edi.Bu
haqiqatan ham Xudoning insonga bergan sovg'asidir ...Avstraliyadan barakalar...:-))" Nayjel

"Xush habar.Dadamning jigar fermentlari normal va u 10 yildan ortiq HEP C bilan kasallangan.U
2,5 oy davomida RSO qabul qilmoqda, doktor HEP C yo'qolganini aytmadi,  lekin uning jigar
fermentlari  normal,  bu  yaxshilanish!Otam esa  so‘nggi  1-2  o‘n  yil  ichida  gep  C  bilan  qattiq
ichuvchi bo‘lgan, uning jigari o‘qqa tutilgan va endi u tuzalib ketgan!” Rojer

"Agar siz saraton kasalligingiz bo'lmasa ham, tanangizni profilaktika qilish haqida o'ylang.RSO
ni kundalik ravishda ishlatiladigan oz miqdorda iste'mol qilish orqali.Siz tanangizga har xil zararli
viruslar  va  hasharotlar  bilan  kurashishga  imkon  berasiz.Nasha  va  uning  barcha  shifobaxsh
xususiyatlari  tufayli  men  15  yil  davomida  "birlamchi  tibbiy  yordam  shifokorimni"
ko'rmadim.Menga  nima  bo'lishidan  qat'iy  nazar.RSO  men  erishmoqchi  bo'lgan  birinchi
narsalardan biridir.Aytgancha, men 3 marta belimni sindirdim.Umurtqa suyaklari va disklari L-4
dan  S-2  gacha  almashtirildi.Mening  umurtqa  pog'onasini  qayta  bog'lashim  kerak  editos
bo'shlig'i... AC bo'g'imimni olib tashlashim kerak edi.Jigar saratoni va gep C bilan kurashdi.Men
o'zimni 100% nasha bilan davolayman.RSO mening arsenalimdagi vositadir». Rik

“Men bu nafaqat saraton kasalligida ishlayotganini bilaman.Endi gep C yo'q, jigar yangi kabi,
shifokorlar  hayratda.Ushbu  sovg'a  uchun  rahmat,  Rik,  siz  haqiqatan  ham  hayotni
qutqaruvchisiz. Jeyson

"Hep  C  va  nasha  yog'i:  Mening  qarindoshim  gep  C  bilan  kasallangan,  13-may  oyida
aniqlangan.Operatsiya  paytida  /  keyin  iflos  shifoxonadan  shartnoma  tuzdi.Uni  oxirigacha
hayratda qoldirdi.Haqiqatan ham aqli bilan aldadi.Darhol yog'ga o'tdi va u o'sha vaqtdan beri
yog'ni  olishni to'xtatgan vaqt  oralig'ida edi!Va u bu haqda haqiqiy ta'sirchan edi.U interferon
qiladi deb o'ylash (buning yon ta'sirini ko'rib chiqing!Dahshatli!Va uni davolamaydi!!!), o'lish va
"kelgusi yil bu erda bo'lmaslik" haqida gapirish.Aql juda kuchli.

Jigar raqamlari  qayerda ekanligini  bilish uchun u 5 marta qon tekshiruvidan o'tdi.13-maydan
boshlab uning raqamlari 108 dan yuqori bo'lgandan hozirda 63 ga tushdi (normal diapazon 0 -
41)!Bu  aql  bovar  qilmaydigan yangilik!U  oydan oshib  ketdi  va  sekin  kech kuzda  va hozirgi
vaqtda uning kayfiyati ko'tarildi.

Men sizga yog'da bo'lish nima qila boshlaganini ko'rsataman, keyin u uni tashlab ketdi va keyin
haqiqiy  ishtiyoq va yo'nalishga ergashdi.Bu raqamlar  ALT (normal  diapazon 0-63)  /  va AST
(normal diapazon 0-41).Ushbu fermentlar uchun jigarni sinovdan o'tkazing: '13 may: 99/93, '13
iyul: 84/79 (tez tushadi!Xush habar).13-avgust: 108/99!(Yaxshi emas.Siz 4 haftani ko'rishingiz
mumkin,  u  moyni  butunlay  to'xtatdi  va  juda  tushkunlikka  tushdi).13-noyabr:  87/78!(108  uni
qo'rqitdi!hahahaa!yana yog'ga).14-fevral: 72/63!!!(Deyarli uyga!).

Bu raqamlar  ajoyib!Buni  butun dunyoga ayting,  agar  sizda yoki  siz  sevgan odamda gep C
bo'lsa, ularni tezroq nasha moyidan oling.Interferonga YO'Q deb ayting!Men uning 2014 yil may
oyiga qadar normal chegarada bo'lishini kutaman (tashxis qo'yilgan kundan boshlab atigi 1 yil)!
Keyin umr bo'yi parvarishlash dozasi." Keti

Bolalar
“Jayden juda yaxshi ish qildi, biz uni 22 tabletkadan 8 tabletkaga tushirdik.Va biz uni kuniga 10
dan 1 topamaksga tushiramiz.CBD dan oldin biz uni 1 ta topamaksdan olib tashlardik va u bir
hafta davomida bir soat davomida tutqanoq tutadi.U juda xursand va turli tovushlarni chiqarishni
va ko'z bilan aloqa qilishni ancha yaxshi tushunadi.U shu haftada 1 marta tutqanoq tutdi va u
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bor-yo'g'i  1  daqiqa  davom  etdi  va  men  valiumdan  foydalanishim  shart  emas  edi.Xudoga
shukur.Kelgusi bir necha kun ichida biz Jeydenni oxirgi topamaks tabletkasini olib tashlaymiz,
bu  so'nggi  4  yil  ichida  birinchi  marta  tabletkasiz  bo'ladi.Iltimos,  Jaydenni  bu  axlatdan  olib
tashlaganingizdan keyin yaxshilik qilishini duo qiling.Rahmat."

“Men moy haqida 3 oy oldin internetda akne va rosacea uchun davo izlab bilib oldim.Buni darhol
aniqladi!Men  hindiston  yong'og'i  yog'iga  iso  yog'ini  qo'shaman  va  kuniga  bir  marta  yuz  va
bo'yinga ishlatishda davom etaman.Erimning aytishicha, men 15 yoshga yoshroq ko'rinaman!
Ushbu  ma'lumotni  baham  ko'rganingiz  uchun  katta  rahmat.Ollohim  barchangizdan  rozi
bo'lsin.Yaxshi ishlashda davom eting." Toni

“Mening egizaklarim bor,  ular  homiladorlikning 23,6 xaftaligida,  vazni  bir  funtdan sal ko'proq
edi.Ular  mo''jizalar  va  tirik  qolishlari  uchun  omadli!Ular  hozir  2  yoshda  va  ularning  barcha
terapiyasiga (kasbiy, nutq, jismoniy, rivojlanish haftalik) qaramay, rivojlanish taxminan 1 yilga
kechiktiriladi.Men kanop yog'i ko'plab kasalliklarni, shu jumladan saraton va miya jarohatlarini
davolaydi, deb o'qiganman ...Savolim shuki - kenevir yog'i mo''jizaviy go'daklarim rivojlanishiga
yordam bera oladimi?!?Agar shunday bo'lsa, men kuniga qancha iste'mol qilaman?Yordamingiz
uchun katta rahmat!” Jenna

--  Hurmatli  Jenna,  kuniga  uch  marta  kichik  dozalardan  (0,005  -  0,01  g)  boshlang.Agar
shifokorlar nima qilishayotganini bilishsa, bolalar birinchi kundan boshlab yog'da bo'lishi kerak
edi.Ishonchim komilki, siz ko'rasiztez orada katta yaxshilanishlar.Men ularning ratsioniga kanop
urug‘i va kanop yog‘ini ham kiritgan bo‘lardim, vannalariga bir choy qoshiq kanop urug‘i yog‘i va
kanop yog‘i aralashmasini ham qo‘shgan bo‘lardim – bu ularning terisi uchun juda yaxshi ish
qiladi va ekzema va toshmalar paydo bo‘lishidan saqlaydi.JB

"Salom, qizim uchun olgan shpritsda necha gramm moy bor ekan, deb qiziqdim?" Mari -- Bir
gramm taxminan 0,9 ml.JB

“Oxirida men Keshining onasi bilan bog'landim va u menga radiatsiyaga borishni taklif qildi va
men ham shunday qildim, chunki moy hali  kirmagan va u nafas qilar edi.Shunday qilib, u 4
marta nurlanishni davolashdan o'tdi va u qisqardi va nihoyat yana nafas ola boshladi.Men moyni
to'xtatmayapman, men unga kuniga bir gramm beraman.Endi umid qilamanki, u ishlay boshlaydi
...Bilaman,  siz  radiatsiya  yo'q  deyapsiz,  lekin  nima  qilishim  kerak  edi?Agar  radiatsiya
bo'lmaganida, u hozir o'lgan bo'lar edi ...Chunki o'simta uning tomog'ida o'sib chiqdi ..." Mari

-- Salom Mari, siz nima qilishingiz kerak bo'lsa, shuni qildingiz.Kelgusi olti oy ichida 120-180 g
yuqori navli moy zararni bartaraf etishi kerak.Men bemorga kuniga besh yoki o'n gramm yog'ni
to'ydirgan bo'lardim, lekin baribir uni bekor qila olmaymiz.Eng yaxshi tilaklar, JB

“U endigina 7 oylik.Kuniga 10 gramm chaqaloq uchun juda ko'p tuyuladi,  chunki u kuniga 1
grammni qabul qilishda qiynaladi.Mari

-- Bilaman, Mari.Bemorni ko'rmasdan, moy sifatini bilmasdan va hokazolarni bilmasdan, Internet
orqali  ushbu maslahatni  berish juda qiyin.Siz qilishingiz kerak bo'lgan narsani qildingiz,  men
bunga  roziman.Men  aytmoqchi  bo'lgan  narsa  shundaki,  u  etkazilgan  zararni  bartaraf  etish
uchun ko'p yog' iste'mol qilishiga ishonch hosil qiling.JB

“Assalomu  alaykum,  qizimning  o‘simtasiga  moy  sepsam  bo‘ladimi?Yana  o‘sib  borayotgani
uchun o‘simtasi pastki labida va ikki yonoqning ichki qismida...Yaxshi xabar shundaki, u nihoyat
gidromorfinni yo'qotdi va u yana o'sishni boshlagan bo'lsa ham, u og'riq sezmaydi ...Shunday
qilib, ular ko'krak bezi saratoni bilan og'rigan bemorlarga moy ukol qilishganini ko'rdim va bu
meni Kayli uchun ham shunday qilishim kerakmi degan savol tug'dirdi.Agar shunday bo'lsa, men
unga qancha in'ektsiya qilishim kerak va men unga ng trubkasi bilan bir oz beramanmi?Mari

-- Salom Mari, men uni topikal ravishda ishlatardim, bu etarli bo'lishi kerak.Damlamasi yaxshi ish
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qiladi  yoki  to'g'ridan-to'g'ri  unga.Agar  zarurat  tug'ilmasa,  o'simta  joyini  juda  ko'p  in'ektsiya
qilmasdim.Albatta,  siz  qanchalik  ko'p yog 'olsangiz  va o'simtaga qanchalik  yaqin  bo'lsangiz,
shuncha yaxshi  bo'ladi,  lekin bu holda menimcha,  topikal foydalanish yordam beradi.Iltimos,
fotosuratlar yoki videolar oling va eng yaxshi tilaklar.Jindrich

“Menimcha,  neft  Kayli  uchun ishlamaydi.U yana kattalashib bormoqda...Yaqinda xuddi  oxirgi
marta bo'lgani kabi,  o'simta uning nafas olishini  to'sib  qo'yadi ...Endi  u kuniga 2 grammdan
ko'proq  iste'mol  qiladi  va  hali  ham o'zgarish  yo'q  ...U  kuniga  5  dan  10 grammgacha  toqat
qilolmadi, chunki u kuniga 2 grammga ham chidamaydi ...va bundan tashqari, har 2 kunda 200
dollar turadi, kuniga 5 gramm olishning iloji yo'q, bizda yana 2 ta qizimiz bor, biz ham boqishimiz
kerak ...Biz dahshatli tushda yashayapmiz ... "

-- Xo'sh, yo'qotadigan hech narsangiz yo'q, dozani qaytaring va keyin ukol qilishni boshlang.U
tezda qisqaradi, shuning uchun nima qilayotganingizni bilsangiz, vaqtni behuda sarflamang va
umid qilamanki.Eng yaxshi tilaklar, JB

"Menga qanday qilib  in'ektsiya qilish kerakligi  haqida ko'proq ko'rsatmalar kerak edi,  buning
uchun  moyni  nima  bilan  aralashtirishim  kerak  va  hokazo?...Iloji  bo'lsa,  menga  barcha
ko'rsatmalarni yozib bersangiz juda xursand bo'lardim."

--  Rostini  aytsam,  men  buni  hech  qachon  o'zim  qilmaganman  -  siz  hali  ham  mening
ko'rsatmalarimni xohlaysizmi?JB

“Ha...Siz buni sinab ko'rgan odamni bilishingiz kerakmi?

-- Men moyni eritmasdim, o'simtaning yoniga ukol qilardim.Yog 'oqib ketishi uchun siz shpritsni
isitishingiz  kerak.Keyin  iloji  boricha  ukol  qiling,  balki  yarim gramm desangiz,  kim biladi.Yoki
kamroq bilan boshlang.Ammo yana - shifokor buni ideal holatda qilishi kerak,buni ikkalamiz ham
bilamiz.JB

"Ok...Kaylining shifokorlari  uning  yog'da ekanligi  haqida  bilishmaydi  ...Bu yerda hamshiralar
dorini bekor qilishim uchun bergan ignalarim bor...Agar men uning o'simtasi yoniga bir oz ukol
qilsam, uning trubkasiga berishim kerakmi?

-- Sinab ko'ring, u qanday javob berishini ko'ring va ikkalasini birlashtiring.O'ylaymanki, kuniga
bir marta in'ektsiya qilish foydali bo'ladi, lekin bu onlayn maslahatni berish juda qiyin.Undagi
moy qancha ko'p bo'lsa, imkoniyat shunchalik yaxshi bo'ladi,  ba'zi bemorlar butun bir  trubka
olib, uch to'rt kun uxladilar, lekin bu orada ularning o'simtalari kapsulalangan, men nima deyishni
bilmayman.JB

"Robunolni  moy  bilan  davolash  paytida  berish  mumkinmi?Chunki  uning  shilliq  qavati  juda
yomon va agar  Robunolni  bermasam, u shilimshiq bo'g'ilib  qolardi.Ammo qo'rqamanki,  moy
uning o'simtasini kamaytirmaydi, hali bunga sabab bo'ladi ... "

-- Yog' uning shilimshiqligini davolaydi, shuning uchun men unga Robunol bermayman.JB

"Hali yo'q, men yaxshi navli moy olmagan bo'lsam kerak, chunki hech narsa ishlamayapti ..."
-- Bu ham mumkin.JB

"Qizim juma kuni ertalab soat 4 da vafot etdi."

-- Mari, siz qo'lingizdan kelganini qildingiz.Jindrich

“4  YOSHDAGI  MIYA  O'SIMASI.Ha,  yana  bir  bor  NEGA  men  nasha  yog'i  saratonni
o'ldiradiganligi  haqida  gapirmayman.Quyida  umurtqa  pog‘onasiga  o‘ralgan  miya  shishi  bilan
og‘rigan  4  yoshli  bolaning  onasidan  olingan  yangilanish  keltirilgan.Taxminan  6  hafta  oldin
R.yashash uchun 2 oy berildi.U o‘simtadan beligacha falaj bo‘lib qolgan.Avvalgi xabarda onam
chap oyog'ini biroz harakatlantirganini aytgan edi.Quyida men hozir olgan yangilanishdir.==
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Hey Korri, yaxshimisiz?Bu erda hamma narsa yaxshi !!R.yaxshi ishlayotganga o'xshaydi!Yaxshi
ovqatlanish va ozgina og'riqni ushlab turish S.va men va fizioterapevt bu uning tanasidagi zaif
mushaklar  deb  o'ylayman!U  qulay  uxlaydi  va  bir  vaqtning  o'zida  bir  necha  soat  nogironlar
aravachasida o'tirishi mumkin.Men hamma narsa to'g'ri yo'nalishda ketayotganiga juda ijobiy his
qilaman !!

U  bir  vaqtning  o'zida  3  soat  o'tiradi  va  og'riq  juda  oz  !!U  kechasi  uyg'onib,  bizdan  uni
ag'darishimizni yoki oyoqlarini  massaj qilishni so'rashi mumkin,  ammo bu shunday.U o'simta
bo'lgan joydagi og'riqdan shikoyat qilmaydi va biz hech narsa bo'rtib ko'rmayapmiz!!!Men unga
dozani berganimdan keyin taxminan 3 soat o'tgach, u hushidan ketadi va 4 soat uxlaydi.Biz hali
ham  kuniga  1  grammga  etish  ustida  ishlayapmiz,  lekin  biz  yarim  yo'ldan  o'tdik!!!Siz  bilan
uchrashganimizdan  juda  xursandmiz  !!Men  haqiqatan  ham  shunday  bo'lishi  kerakligiga
ishonaman  !!R.22-aprel  kuni  uning  MRTsi  rejalashtirilgan!!!Odamlarga  ishoning.NASA
SARATONNI O'LDI." Korri Yelland

“Onalar moyni iste'mol qilishlari kerak, bu o'zlari uchun ham, bolalari uchun ham yaxshi bo'lar
edi.Ushbu dorini chekish unchalik samarali emas, shifobaxsh ta'sirning 90% tutunga o'tadi.Va
agar  siz  mendan bolalar  moyni  dori  sifatida  ishlatishlari  kerakmi  deb  so'rasangiz,  men ha,
mutlaqo, yaxshisi har kuni javob beraman.Bolaga dori sifatida yana nima berishni xohlaysiz?JB”

“Hozirgina o‘g‘limga choy daraxti yog‘i bilan kanna moyi qo‘shib, orqasiga massaj qildim.Pastki
og'riqlardan shikoyat qilgan.Shunday qilib, dori chiqdi.Ikki daqiqa ichida ishladi.Uning aytishicha,
og'riq  butunlay  yo'qolgan.U  tashqariga  qaytib,  traktorlari  bilan  qurilish  loyihasini  amalga
oshirmoqda”. Xose

“Qizim  epilepsiya  bilan  kasallangan,  birinchi  marta  13  yoshida  tutqanoq  tutgan.U  hozir  31
yoshda va u kuniga 3 marta katta dozalarda qabul qiladigan 5 turdagi dori-darmonlarni qabul
qilmoqda.Shuningdek,  u 2000 yil  aprel  oyida olgan VNS implantiga (vagal nerv stimulyatori)
ega.O'sha paytda uning tutilishi shunchalik kuchli ediki, u ishlamaydigan odam edi, u nogironlar
aravachasiga  bog'lanishi  kerak  edi.Men VNSni  tan  olishim kerakbunda  katta  yordam berdi!
Ammo  u  hali  ham  tutqanoq  tutadi  va  bu  va  boshqa  dorilar  orasida  u  hayot  kechira
olmaydi.Uning shtapellari, choklari va suyaklari singanligi hech kimga kerak bo'lmaganidan ko'p.

Qanday  bo'lmasin,  umid  qilamanki,  siz  rasmni  olasiz.Mening  o'g'lim  va  akam  ikkalasi  ham
bipolyar va og'riq uchun marixuana ishlatishadi.Ular mendan bir necha marta uni tutqanoqlar
uchun qo'llash bilan bog'liq biron bir tadqiqotni ko'rib chiqdimmi, deb so'rashdi.Nihoyat, men uni
o'rganishni boshladim va o'sha paytda men Feniks ko'z yoshlarini topdim.Men moyning unga
yordam berishiga umuman amin emasman, lekin o'tgan yakshanba kuni butun tanadagi og'riqlar
va katta uyqusizlik uchun uni o'zim qabul qila boshladim.Bu menga aytishim mumkin bo'lgandan
ko'ra ko'proq yordam berdi!

Ammo tadqiqotimda men Jeyson va Jayden hikoyasiga ham duch keldim.O'ylaymanki,  siz u
bilan  tanishsiz,  lekin  har  ehtimolga  qarshi,  erkak  o'g'illarining  tutqanoqlarini  yuqori  CBD
damlamasi bilan davolaydi.Men ham buni tadqiq qila boshladim va qizim uchun sinab ko'rishga
qaror qildim.U birinchi dozani 2012 yil 30 dekabr yakshanba kuni oldi.Bugun men unga kuniga 5
marta  1/2  tomchi  tomchi  beraman.Bir  haftadan  kamroq  vaqt  ichida  u  har  kuni  bir  nechta
tutilishlardan so'nggi ikki kun ichida yo'q bo'lib ketdi!Men hamma narsani yozyapman va mening
maqsadim  uni  dori-darmonlardan  voz  kechish  va  qat'iy  ravishda  damlamani  olishdir.Agar
mening  hujjatlarim  biron-bir  tarzda  yordam  bersa,  men  uni  mamnuniyat  bilan  sizga
yuboraman.Siz va Rik Simpson qilayotgan ishlaringiz uchun juda minnatdorman!Rahmat." Keysi

-- Salom Keysi, yangilik uchun rahmat.Bu juda odatiy hol, odamlar yog'da bo'lganlarida soqchilik
ko'p  bo'lmaydi.Agar  u  bizning saytimizdagi  ko'rsatmalarga muvofiq  davolanishni  to'g'ri  qabul
qilsa  yaxshi  bo'lardi.Albatta,  hujjatlar,  shuningdek,  Youtube  kliplari  yoki  shunga  o'xshash
narsalar ajoyib bo'ladi.Eng yaxshi tilaklar bilan, Jindrich”
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Q.Ular  buni  boshlashlari  mumkin  bo'lgan  yosh  bormi?Mening  o'g'lim  3  yoshda  va  yomon
ekzema bor va bu erda yilning yaxshi qismi sovuq bo'ladi. Roksanna

--  Roksanna,  yog'ni  bolalarga,  hatto  yangi  tug'ilgan  chaqaloqlarga  ham  berish  mutlaqo
xavfsizdir, ayniqsa kenevir urug'i  yog'i  yoki shi yog'i  bilan aralashtirib ishlatilsa.Kenevir urug'i
yog'ini yog' bilan aralashtirish yaxshi strategiya (1% yog' bo'ladi, lekin 20-30% ideal bo'lar edi)
va keyin har kuni vannaga bir necha tomchi qo'shing.U butun tanada yupqa plyonka qoldiradi va
bu odatda kerak bo'lgan narsadir (yoki hech bo'lmaganda parvarish qilish uchun).Rasmlar va
videolarni  oling,  yaxshilanish  juda  tez  boshlanishi  kerak.Qichishish  va  tirnash  xususiyati  bir
necha  soniya  yoki  daqiqada  yo'qoladi  va  ekzema bir  hafta  yoki  undan  ko'proq  vaqt  ichida
yo'qolishi kerak.Eng yaxshi tilaklar, JB

"RSO mening autizmli  o'g'lim uchun eng yaxshi terapiya bo'ldi,  u meni kaltaklashdi va uyim
vayron  bo'lganligi  sababli  uyga  guruh  bo'lib  qoldi.Men  dietalar,  xelat  terapiyasi,  giperbarik
kislorod, metil b 12 in'ektsiyalari va ko'plab farmatsevtik o'ldiradigan dorilarni sinab ko'rdim va
hech narsa nasha yog'idan yaxshiroq ishlamadi.

Agar qo‘ng‘iroq qilib, autistik voyaga yetmagan bolaga karta beradimi, deb so‘rasangiz, voyaga
yetmaganlar  uchun  tibbiy  karta  olish  qiyin.Qiyin  kunlarni  boshdan  kechirayotgan  ota-onalar
uchun, bolangiz g'azablanayotgan paytda qo'ng'iroq qiling, shunda ular vaziyat qanchalik jiddiy
ekanini  o'z  qo'li  bilan  eshitishlari  mumkin.U  devorlarini  teshib  qichqirayotganda  qo'ng'iroq
qilishga qaror qilishimdan oldin 3 marta rad etdim...keyin unga karta berishlarini aytishdi”. Robin

"Rahmat sizga Rik Simpson moyi...Men sizga yetarlicha rahmat aytolmadim!Siz mening o'tkir
limfoblastik leykemiya bilan og'rigan yetti yoshli qizchamga davom etishi uchun kuch berasiz!
Yana nima deysiz?!Kapsula shaklida moyni qabul qilganidan bir hafta o'tgach, u remissiyaga
kirdi !!!(Unda shifokor tomonidan tavsiya etilgan leykemiya uchun nashadan qonuniy foydalanish
uchun OMMP kartasi bor)

Bizning  kichkina  qizimizning  tanasini  hayotga  to'ldirmaslik  imkoniyatini  berganingiz  uchun
tashakkur,  badanni  o'zgartiruvchi  giyohvand  moddalarni  o'zgartiring.Unga  shirinliklar
berganingiz uchun tashakkur...oddiy bolalarning oshqozoni og'riganida!Uning yuziga tabassum
qo'yganingiz va uzoq oy davomida yuqori dozali steroid davolashda birorta ham emirmaslikka
ruxsat berganingiz uchun tashakkur.

Biz  uchun Rik Simpson moyidan foydalanishning yagona halokati...U hayotida hech qachon
bo'lmagan  g'azablangan  biologik  ota  bo'lib,  bunga  rozi  bo'lmaydi  va  uni  vasiylik  qilishni
xohlaydi.Ammo men sizda mavjud bo'lgan shifobaxsh kuchlaringizga ishonaman va men biz
uchun va tibbiy marixuana uchun tik turaman va bu mening qizlarimni davolashning eng muhim
qismi ekanligi uchun kurashaman. Erin

"Dushanba kuni Brave Mykayla laboratoriyalarini kimyoterapiyani davom ettirish uchun etarlicha
yuqori yoki yo'qligini tekshirish uchun tekshirdi (u 4 iyundan beri neytrofillar soni pastligi sababli
kechikmoqda) ...Afsuski, ular hali ham juda past edi.

Men  u  haqida  qayg'uraman  ...uning  tanasi  ...uning  sog'lig'i  ...uning  kelajagi...uning
farovonligi.Men u uchun eng yaxshisini xohlayman va uning tanasini  bunday yomon holatda
ko'rish  mening  yuragimni  buzadi.Siz  hammangiz  tabassumlarni  va  baquvvat  yarim  sog'lom
ko'rinishdagi baxtli 8 yoshli bolani ko'rasiz (bu ajoyib va  men bundan xursand bo'lolmasdim),
lekin aslida uning laboratoriyalarini  ko'rsangiz ...va kimyo uning tanasiga nima qilmoqda, siz
men  his  qilayotgan  tuyg'uni  his  qilasiz.Parchalangan  yuragimning  mayda  bo'laklari,  rangi
yuzimdan sirg'alib  ketayotganda parchalanadi...tomog'imda shish  paydo bo'ldi  ...va ko'zlarim
yoshdan shishiradi.U juda chiroyli...u juda baxtli va sog'lom ko'rinadi ...unda saraton kasalligi
yo'q ...va u saraton kasalligiga qarshi kurashda eng yaxshi tabiiy doriga ega...Men bunga chiday
olmayman va bu unga nima qilmoqda.Men buni tezda amalga oshirishni xohlayman ...ammo
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Gavayiga jo'nab ketishdan bir kun oldin biz uning davolanish muddatini 2014 yil 13 noyabrda
oldik.Men o'ylaganimdan 8 oy tezroq tugashiga juda minnatdorman, lekin aslida...1,5 yildan ortiq
vaqt  davomida har kuni kimyoterapiya olishni  tasavvur qila  olasizmi?Va bundan oldin 10 oy
davomida haftalik intensiv kimyoterapiya ?!

Ta'minot  kimyoterapiyasi  bizga kimyoterapiyaning osonroq davri  sifatida tushuntirildi  ...va bu
umuman  oson  bo'lmagan.Ularning  ta'kidlashicha,  ularning  neytrofillar  soni  virusga  qarshi
kurashayotganda uzoq vaqt davomida past bo'lib qolishi mumkin ...Men uni virus yuqtirmasdan
davlat  maktabiga yuborishim kerakmi?!Bu imkonsiz  bo'ladi  ...ular  bizga uning virusi  borligini
aytishdi *garchi u hech qanday alomat ko'rsatmasa ham...uning singlisi juda kasal edi* va biz 20
kundan keyin hali ham juda kam sondamiz.

Iltimos,  do'stlar,  Jasur  Mikayla  uchun  ibodat  qiling,  bu  uzoq  davom  etgan  kam  hisob-kitob
davriga  sabab  bo'lgan  har  qanday  narsani  engish  uchun  kuch  topadi.Iltimos,  xudo  uning
tanasiga  shifo  bersin  va  unga  hech  qanday  nojo'ya  ta'sirlar  yoki  uzoq  muddatli  nojo'ya
ta'sirlarsiz  kimyoterapiyaga  chidash  uchun  energiya  bering.Iltimos,  xudo  uni  men  uchun
asrasin...Men  uning  chiroyli  tabassumi  va  iliq  tasalli  quchog'isiz  bir  kunni  tasavvur  qila
olmayman.Kelgusi  hafta  seshanba  kuni  laboratoriyalarni  yana  bir  bor  tekshiramiz...  va
barchangizni xabardor qilib turaman.tinchliksevar CURE." Jasur onam

-- Bu o'qish menga qanday ta'sir qilganini tasvirlash qiyin.Va bu zahar Mikaylaga nima qilishini
tasavvur  qilish  qiyin.Jamiyatimizning  eng  yuqori  qatlamlarida  ochko'zlik  va  korruptsiyadan
boshqa hech qanday sabab yo'q.

Mykayla uzoq muddatli tuzatib bo'lmaydigan zarar keltiradigan zaharga emas, balki immunitet
tizimini mustahkamlaydigan doriga muhtoj.Uning shifokorlari buni bilishmaydimi?Hech qanday
sababsiz zaharni yuborish uchun ular qanday malakaga ega?Bolalarga zahar berishdan foyda
ko'rayotgan gangsterlarning ham o'ldirish uchun litsenziyasi bormi?Ularga kim berdi?

Kecha biz ayollarni harakatga keltirish haqida gaplashdik.Mana sizning sababingiz.Shifokorlar
o'z ishini kerakli darajada bajarmasa, amalda shunday ko'rinadi.Va buni o'zgartirish siz ayollarga
bog'liq.Siz  butun umr farzandlaringizni  himoya qilasiz,  shuning uchun nima qilish  kerakligini
qiling.Endi harakat qiling, kutmang, har bir kun muhim.JB

"Bilasiz...Boshqa kuni biz Mykaylani shifokorlarga olib keldik va ular odatdagi laboratoriyalarni
o'tkazishdi ...Uning gemoglobin darajasi 5,2 dan juda past darajada edi (bu sizning tanangizning
ishlashi uchun texnik jihatdan zo'rg'a etarli  qondir  ...shifokorning aytishicha, o'rtacha bola bu
darajada past darajada deyarli JAVOB BERMAYDI) Mykayla u devorlardan sakrab tushdi, giper,
karavotiga  sakrash  uchun  muammoga duch  keldi,  gapiradigan,  jilmayib  qo'ygan  va  baxtli!!!
Shifokorlar nega hayron...Xo'sh, nima farq qiladi doktorMykayla va sizning boshqa bolalaringiz
o'rtasida ...u nasha bor!!!

Albatta, shifokorlar HECH QACHON bu kabi narsalarni nasha bilan bog'lashmaydi ...lekin ular
kerak.Shifokorlar,  tibbiyot  tadqiqotchilari  va  farmatsevtika  bizning  irqimizni  keraksiz  azob-
uqubatlarga duchor qilmoqda va bu halokatli.Agar biror kishi biron sababga ko'ra davolanmasa
ham ...ularning hayot sifati nasha bilan sezilarli darajada yaxshilanishi mumkin.Sizning bobongiz
uning  saratoni  juda  rivojlanganligi  va  butun  vujudiga  tarqalganligidan  dalolat  beradi  ...lekin
nasha uning uchun nima qilganiga qarang!

Mikayla  chaqaloq bo'lganida,  buvisi  saraton kasalligidan  vafot  etdi  ...juda  tez  va  tajovuzkor
saraton.U  nasha  ishlatmagan.Ular  uni  hospis  uyiga  joylashtirishdi  va  unga  morfin
quyishdi  ...Aslida,  bu  uning  og'rig'idan  xalos  bo'lish  va  o'lim  jarayonini  tezlashtirish  edi.Bu
shafqatsiz ...g'ayrioddiy ...  va ma'noli ...va bu STANDART TIBBIY DAVOLA bo'ladi.Men hech
qachon o'lgunimcha azob chekish uchun morfin tomchisiga yopishib qolishni xohlamayman.Bu
shafqatsiz ...va men har kuni bu buzuqlik tugashi uchun ibodat qilaman." Jasur Mykayla
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"Mening  so'nggi  ikki  xabarim  ko'plab  savollar  va  "dalil"  uchun  bir  nechta  talablarni  keltirib
chiqardi  ...Men siz  bilan  nasha va immun tizimining  saraton kasalliklari  (leykemiya/limfoma)
o'rtasidagi barcha fanlarni baham ko'rmoqchiman.Ushbu ma'lumot Jurkat leykemiya hujayralari
liniyalariga  xosdir  ...Bu  CD4+  t-hujayrali  o'tkir  limfoblastik  leykemiya...Aynan  Mykaylaning
leykemiyasi bilan bir xil nasl.

Jasur Mykayla saratonining o'ziga xos turi  nasha samarali  davolash bo'lishi  ortida juda ko'p
isbotlangan fanga ega, chunki olimlar immun tizimi hujayralarida apoptoz (hujayra o'limi) keltirib
chiqaradigan MAXSUS cb2 retseptorlari mavjudligini aniqladilar.

THC  uch  xil  mexanizm  orqali  Jurkat  (t-hujayrali  o'tkir  limfoblastik  leykemiya)  hujayralarida
apoptozni keltirib chiqaradi.(1) THC CB1 va CB2 bilan bog'lanadi va serin palmitoiltransferaza
tomonidan seramid sinteziga olib keladi.(2) Seramid mitoxondriyaga kiradi va sitokrom c ning
sitozolga  oqib  chiqishiga  olib  keladi.(3)  C  sitoxromi  Apaf-1,  kaspaza  9  bilan  birlashadi  va
apoptosomani  hosil  qiladi.(4)  Apoptozoma  prokaspaza  3  ni  faol  kaspaza  3  ga  aylantiradi,
natijada apoptoz paydo bo'ladi.THC shuningdek, tashqi yo'lni faollashtiradi (kaspazlar 8 va 10)
va  Raf  /  Mek  /  Erk  yo'lini  inhibe  qiladi.Hujayra  omon  qolish  yo'lini  inhibe  qilish  Badning
defosforilatsiyasiga va bu Bcl-2 oqsilining mitoxondriyaga o'tishiga va keyinchalik apoptozga olib
keladi. Jasur Mykayla

-- Qanchalik ko'p moy olsa, shuncha yaxshi bo'ladi, ayniqsa keraksiz tibbiy muolajalarni hisobga
olsak.Gavayiga  eng  ezgu  tilaklar,  Jasur  Mikayla,  orzuingiz  amalga  oshganini  ko'rish  juda
yaxshi.Yog'dan ozgina yordam bilan.JB

“Bu tutun bolalar yoki onalar uchun foydali emas... ahmoq onalar va siz bolalaringizga nima
deysiz?Neft yoki nada!Ayniqsa bolalar uchun! ” Naia

-- Bunchalik radikal bo'lmagan bo'lardim, chekish yoki bug'lanish ham foydali ta'sir ko'rsatadi,
masalan, homilador ayollarda ko'ngil aynishiga qarshi.Bu bolaga zarar keltirmaydi.JB

“Tutin  unchalik  katta  emas...,  ayniqsa,  sizda  allergiyaga  moyillik  mavjud  boʻlsa...  shunchaki
ayting.Men  tutunga  chiday  olmayman!Bundan  tashqari,  bolalar  qachon  to'xtash  kerakligini
bilishga qodir  emaslar  ...  shakar,  kofein,  oziq-ovqat  va hokazo.Siz ularga rahbar bo'lishingiz
kerak.Men  nasha  chekishni  targ'ib  qilish  o'smirlar  uchun  ajoyib  g'oya  deb
o'ylamayman.Shunchaki aytish.Men ko'rganlarimdan faqat mening fikrim.Shuningdek, u maktab
ishi va muhim masalalardan chalg'itishi mumkin. Naia

-- Men ham darsdan va muhim masalalardan chalg'irdim va bizda nasha umuman yo'q edi.Men
uchun kerak bo'lgan narsa, qayerdadir yaxshi ko'rinadigan qizni ko'rish edi va bu maktabdagi ish
va boshqalar uchun muhim bo'lgan muammolar edi, lekin men uchun emas.

Agar siz bolalaringiz qancha choy ichishini  nazorat  qilsangiz,  albatta davom eting va nasha
miqdorini  nazorat  qilingular  olishadi  yoki  yutishadi.Bunga omad tilaymiz.Bu behuda harakat,
lekin ishonchim komilki, bu ko'p odamlarni keyingi bir necha yil davomida ular nasha qanchalik
xavfsiz  ekanligini  va  uni  haddan  tashqari  oshirib  yuborish  deyarli  mumkin  emasligini
tushunmaguncha band qiladi.

Xo'sh, kim uni qancha miqdorda iste'mol qilishi kimga qiziq?men yo'q.Tasavvur qiling-a, odamlar
kuniga necha piyola choy yoki kofe ichishlari menga ahamiyat bermaydi.Nega endi men bunday
qilishim  kerak?Bu  mening  ishim  emas.Bu  hayotni  saqlaydigan  va  profilaktika  dori-
darmonlarining qancha qismini iste'mol qilishi hech kimning ishi emas.

Sizda  qancha  ko'p  yog'  bo'lsa  va  qanchalik  tez-tez  sog'ligingiz  uchun  yaxshi  bo'ladi.Bu
haqiqatan ham amal qiladigan yagona qoida.Barcha yoshdagi odamlarga, shu jumladan bolalar
va homilador onalarga.Agar sizga bu g‘oya yoqmasa, undan o‘ting, u bilan yashashni o‘rganing,
bu siz qila oladigan eng yaxshi ish.Nashani hech qanday tartibga solish ishlamaydi, baribir uni
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tartibga solish mumkin emas.Bundan tashqari, uni tartibga solish uchun haqiqiy sabab yo'q.JB

"Men butun homiladorligimni tug'ilishning 4 haftasigacha chekdim.Mening shifokorim har tashrif
buyurgan  shifokorlar  uchun  dori  tekshiruvini  o'tkazdi.Shunday  qilib,  u  mening  kurtak
chekayotganimni bilardi.Chaqaloq tug'ilganda u sog'lom, 10,6 funt tug'ildi va THC uchun test
salbiy chiqdi.Men ham emizaman va men hali ham kurtakdan foydalanishni davom ettiraman.Va
o'ylab ko'ring, u har bir kilometr toshda ustundir.Bu miya shikastlanishiga mutlaqo ziddir.Miya
sog'lig'ining  yalpi  motor  rivojlanishi  uchun  kannabinoidlarga  muhtoj,  shuning  uchun
nafratlanishdan voz keching. Nessa

“Mening o‘g‘lim 8 funt 1 oz vaznda tug‘ildi.Muddatidan 5 kun oshib ketdi.Bular men homiladorlik
paytida chekish, kam vazn va erta tug'ilish bilan bog'liq eng muhim ikkita "tashvish"dir.Mening
o'g'lim deyarli 9 oylik, hozirgina uning kognitiv rivojlanishini, shuningdek, motor funktsiyasi va
tilini  baholash uchun bayley baholadi.U barcha toifalarda yuqori  o'rtacha va juda yuqori  ball
oldi.Shunday ekan, bema'ni gaplaringni olib, eshakingni pufla." Eshli

“Bu  yerda  jinoyatchilar  hukumatdir...Menda  ko‘p  skleroz  bor,  o‘g‘lim  ham...  miyasidagi
nervlardagi og‘riqni o‘ldirish uchun har hafta miyasiga 26 marta ukol qilish kerak...

Mening 3 nabiram bor, NAROCHI EMAS, SINFINI YUQORI tamomlagan, aql-zakovati tufayli
sinf tarbiyachisi bo‘lish uchun maosh olgan O‘G‘LIM EMAS.Uning buyragi yopildi, yo'g'on ichak
ishlamay qoldi  va og'riq  shunchalik  kuchli  ediki,  u  harakatsiz  edi.U hech qachon giyohvand
moddalarni iste'mol qilmagan yoki spirtli ichimliklarni iste'mol qilmagan, faqat vaqti-vaqti bilan,
hayotida MS rivojlanishidan oldin.

Uning amakivachchasi uni kechki ovqatga taklif qilganda, o'ziga noma'lum bo'lgan qozonga bir
oz kostryulka qo'ydi ... va taxmin qiling?Uning buyraklari yana ishlay boshladi, titroq susaydi va
u tunda damlamani  qabul  qilganda uxlashi  mumkin edi.Bu titroqlarni  tinchitadi  va u kechasi
uxlashi mumkin ...U hali ham miyasidagi asab og'rig'i tufayli har hafta miyasiga 26 ta igna urishi
kerak...

Siz kimsizki bu aql bovar qilmaydigan dorini baholaysiz...??????Aytgancha, menda Gepatit B
ga qarshi emlashdan oldin bitta farzandim bor edi va u MS bepul, lekin emlangandan keyin bir
hafta ichida men ko'zoynak olishim kerak edi, keyin 2 hafta ichida chap ko'zim butunlay ko'r
bo'lib qoldi. ...Men 17 yoshda edim va ko‘r bo‘lib qolgandim.Qo'rqdingizmi?Ha...Agar shu dori
bo'lmaganida, men haligacha nogironlar aravachasida o'tirardim...

Bu  kasallikni  hech  kimga  tilab  qo'ymayman...lekin  siz  boshqa  joyda  hukm  qilishingiz
kerak ...Nima uchun XUDO bu dorini sayyoraga qo'ygan deb o'ylaysiz?Yoki Xudo xato qildi deb
o'ylaysizmi?

Umid  qilamanki,  sizning  farzandlaringiz  hech  qachon  mening  oilamdagi  narsalarni  boshdan
kechirmaydilar ...bolangizning ko'zingiz oldida o'lishini  ko'rish ...Rasmni oling, janob...  Xarper
hovlingizda bitta o‘simlik yetishtirishni jinoiy javobgarlikka tortdi...O'ylaymanki, uning oilasi hech
qachon MS yoki saraton kasalligidan o'tmagan ...yoki  RCMP ham.Dori kompaniyalari o'rniga
qonunlarni odamlar foydasiga o'zgartirish vaqti keldi. Laurel

“Shunday qilib, mening qizim bu hafta nasha haqida eng chuqur hissiy shifo tajribasiga ega
bo'ldi.Uning  hissiy  temperamenti  bor  deyish,  qo'pol  bahona  bo'ladi.U  tug'ma  nuqson  bilan
tug'ilgan va u bilan juda qiyin.Uning shaxsiy daxlsizligini hurmat qilgani uchun men bu haqda
gapirmayman, lekin aytaylik, bu haddan tashqari.Va u bilan yashash mening dunyomni ko'proq
larzaga keltirgan qiyinchilikdir.Uning jismoniy qiyinchiliklaridan biri bu migren.Ular kelganda, u
chindan ham qila oladigan narsa - yotish, ko'rpa-to'shakda pilla qilish va uxlashdir.Bu haqiqatan
ham yordam beradigan yagona narsa.

Shunday  qilib,  bir  necha  oy  oldin,  men  uni  nihoyat  nasha  moyi  qo'shilgan  gofretni  sinab
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ko'rishga majbur qildim va 15 daqiqa ichida uning migrenlari yo'qoldi.Shunday qilib, bu hafta,
men  bir  kechada  erta  yotmoqchi  edim  va  u  migrenni  keyinroq  his  qilishi  mumkin,  deb
o'yladi  ...Shuning  uchun  men  unga  to'shagining  yonida  ushlab  turishi  uchun  ichiga  gofret
solingan idish berdim, agar uxlab yotganimda bitta idish yonayotganini sezsa, uni olib qo'yishi
mumkin  edi.O'sha  kechasi  u  to'rttasini  oldi.Ular  bir-biriga  yopishib  qolishdi  va  u  hammasini
oldi.Va uning tajribasi bor edi.Va yarim.

Ertasi  kuni,  kechasi  va  ertasi  kuni  ertalab u ko'p  uxladi.Men uning qandaydir  tajribaga ega
ekanligini  bilardim...  Men  uning  fikrlari  aylanib  yurganini  ko'rdim  va  u  nimanidir  boshdan
kechirayotganini bilardim.Men qizim boshidan kechirgan 180 yilga tayyor emas edim.U quvnoq,
shirin, e'tiborli va yonida bo'lishdan xursand.To'g'ri, men ham vaziyat atrofida katta o'zgarishlar
qilyapman.Ammo bu ertasi  kuni  edi,  shuning uchun nasha o'zgarishi  qanchalik  hayratlanarli
bo'lganini inkor etib bo'lmaydi.Men uni bunchalik ko'p narsalarni olishga majbur qila olmadim.U
bunga  qarshi  bo'lardi.Rostini  aytsam,  buni  xayolimga  ham  keltirmagan  bo'lardim.Shunchaki
minnatdorchilik  bilan  ta’zim  qilmoqchiman.Men  u  bilan  arqonda  yurganimni  aytsam,
hazillashmayman.Biz  uchun  "baxtsiz  hodisa"  tufayli  sodir  bo'lgan  siljish  va  ochilish  tasodifiy
emas.Men unga hech qachon dori ichish uchun bir shisha idish bermaganman.O‘sha kechada
qilgan ishim mo‘jizadir”.

“O‘g‘lim  kimyo  va  nurlanishning  nojo‘ya  ta’siriga  qarshi  kurashish  va  yangi  o‘smalar  paydo
bo‘lmasligini  ta’minlash  uchun  nasha  ishlatayotganini  nihoyat  e’lon  qilganimdan  juda
xursandman!Bu dori unga katta yordam berdi.Dori-darmonlarni qabul qilishdan oldin u doimo
qusardi, ovqat yemasdi, u juda letargik va hushyor edi ...Endi u ovqatlanmoqda, ovqatini ushlab
turmoqda, vazni ortib bormoqda va uning atrofida bo'lgan har bir kishi uning qanchalik baxtli
ekanligini biladi.

-- To'g'ri, uning tanasida zahar bo'lmaganida, bola ancha yaxshi bo'lardi.Yog 'bilan birga kimyo
va  nurlanishni  qo'llash  haqiqatan  ham  mantiqqa  to'g'ri  kelmaydi,  bu  bemorning  tomirlariga
zaharni  quyish  paytida  antidot  berishga  o'xshaydi.Faqat  eng  yaxshi  natijalar  uchun
moy.Shifokorlar  buni  bilishlari  kerak,  kerak  bo'lmaganda  bolalarga  zahar  berish  yaxshi  fikr
emasligini tushunish unchalik qiyin emas.JB

Q.Men  29  yoshda  yolg'iz  onaman.Mening  o'g'lim  hozir  8  yoshda  va  o'rtacha  autizm  bilan
yashaydi.Men o'zimni bu dunyoda hech narsaga o'zgartirmagan bo'lardim, faqat uning hayotini
biroz  osonroq  qilish  uchun.Qiziq,  yog‘  haqida  so‘ragan  boshqa  ota-onangiz  bormidi?Yoki
autizm/Asperger  bilan  qandaydir  muvaffaqiyat  hikoyalari  bormi?Agar  men  ushbu  yo'ldan
borishga  qaror  qilsam,  qanday  dozani  ko'rib  chiqqan  bo'lardim?Men  barcha  ma'lumotlarni
qadrlayman!Rahmat.Xafa bo'lgan ona va kichkina boladan.

A."Moy faqat ishlashi mumkin bo'lgan narsadir", dedi Rik men unga buni o'qiganimda.Dozalash
bo'yicha ko'rsatmalar va moyni qanday ishlab chiqarish va ishlatish bo'yicha boshqa ma'lumotlar
bizning  saytimizda  va  u  erda  mavjud  bo'lgan  kitoblarda  mavjud.O'tmishda  men  juda  ko'p
autizmli bolalarga yordam berganman va bu dori ular uchun mo''jizalar yaratadi.Bolalar ushbu
dorini  qabul  qilishni  yaxshi  ko'radilar,  ular  noto'g'ri  fikrda  emaslar,  ular  "noto'g'ri  ish
qilayotganlarini"  bilishmaydi  va  ota-onalar  o'zlariga  vaqtlari  bo'lganida  juda  xursand
bo'lishadi.Eng yaxshi natijalarga erishish uchun, har doimgidek, men tabletkasiz 60 g standart
davolash  bilan  boshlardim,  keyin  men  bolani  uzoq  va  tinch  hayoti  davomida  o'zi  tanlagan
miqdorda parvarishlash dozasida ushlab turaman.Va videodagi bola xuddi shunday qilishi kerak,
agar bo'lsamumkin.Eng yaxshi tilaklar, JB

"Meri Jeyn homilador bo'lganimda menga ko'p yordam berdi va hech qachon ikki chaqalog'imga
ta'sir qilmagan." Samanta

“Salom Rik, yaqinda biz chap ko'kragimda o'rtacha va yuqori xavfli bo'lak borligini aniqladik.Men
34 yoshdaman va qizim atigi 1,2 yoshda - men juda qo'rqib ketdim!Men ham qizim tug'ilgandan
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keyin tug'ruqdan keyingi depressiyadan aziyat chekdim - shuning uchun bularning barchasi juda
ko'p tuyuldi.Ammo, xayriyatki, men Janubiy Afrikada yashayman, u erda hali ham noqonuniy
bo'lsa-da,  nasha  (yoki  biz  uni  bu  erda  deymiz,  dagga)  mo'l-ko'l  o'sadi  va  o'rtacha  narxga
munosib begona o'tlarni olish juda oson.

Men darhol moy tayyorlashga kirishdim - hakamlar hay'ati hali ham ko'kragimdagi bo'lakni ko'rib
chiqmaydi, chunki men 2 oydan keyin keyingi tekshiruvga qaytaman - lekin tug'ruqdan keyingi
depressiya  bir  oydan  keyin  butunlay  yo'qoldi.  moy.Men  o'zimni  kuchli,  g'ayratli  va  kundalik
narsalarga erisha olyapman - bu yaqinda orzuim edi!Janubiy Afrikada biz asosan faqat Sativa
shtammlarini yoki aralash sativa shtammlarini olamiz.Men sizga o'z hikoyam haqida ma'lumot
bermoqchi  edim,  chunki  u  erda juda  ko'p  odamlar  tushkunlikdan  aziyat  chekmoqda,  ularga
salbiy  ta'sir  ko'rsatadigan  yomon  dori-darmonlarni  qabul  qilishadi,  aslida  moy  hech  qanday
yomon tomonlarisiz osonlikcha tuzatishga yordam beradi. effektlar!Men o'zimni yana eskidek his
qilyapman  va  bu  Ajoyib!Ishda  davom  eting  va  men  bu  tomonda  xabar  tarqatishda  davom
etaman!Katta sevgi, Kelli"

-- Bu ajoyib guvohligingiz uchun rahmat, Kelli.Ishonchim komilki, bu ko'plab boshqa onalarga
yordam  berishi  mumkin.Mening  nazarimda,  onalar  homiladorlik  paytida  moyning  kichik
dozalarini iste'mol qilishlari va tug'ilgandan keyin ham, agar ular haqiqatan ham farzandiga eng
yaxshisini  berishni  xohlasalar,  undan  foydalanishni  davom  ettirishlari  kerak.Bu  munozarali
tuyulishi mumkin, ammo ona va uning bolasiga yog' kabi tabiiy narsadan boshqa qanday dori
berishni xohlaysiz?JB

"Men butun homiladorligim davomida chekdim va ovqatlandim va o'g'lim men ko'rgan eng aqlli
va sog'lom bolalardan biri.Men ertalab kasallik va bosh og'rig'iga qarshi tabletkalarni  olishga
harakat qildim, ammo hech narsa yordam bermadi.Mening siyatim doimo chimchilab turardi va
tanam og'riydi (ehtimol, men tug'ganimda uning uzunligi 10 funt va 23 dyuym bo'lganligi sababli,
shuning uchun bu o'sishni to'xtatadi deb aytadigan har qanday skeptiklar uchun siz juda noto'g'ri
bo'ldingiz.)  Men  shirinliklar  yedim  yoki  ichdim.  kichik  puff  men  deyarli  bir  zumda  yengillik
olaman.Men bu eng xavfsiz dori ekanligiga rozi bo'lardim." Sara

“Mening  ikkinchi  homiladorligim  qiynoq  edi!Birinchi  trimestr  oxirida  men  20  funtni  yo'qotib
qo'ydim, har kuni  qayt  qildim, ishtaha yo'q edi.Shubhasiz,  men uni yo'qotayotgan edim.Men
chekishni sinab ko'rdim va o'zimni aybdor his qildim!Biroq, bu uning hayotini saqlab qoldi ...Men
har qachongidan ham yaxshiroq ovqatlanib, dam oldim!U sog'lom baxtli va mutlaqo go'zal!Hozir
9 yoshda, sog‘lig‘ida umuman muammo yo‘q”. Jennifer

“Ona ovqatni  ushlab  turolmaydi.Bu  rivojlanayotgan  homilaga  qanday  ta'sir  qiladi?Bu  homila
uchun juda zararli.Xo'sh, qanday qilib onani ovqatni  ushlab turishga majbur qilish kerak?Siz
zarar keltirishi mumkin bo'lgan dorini ishlatasiz.Nasha.Shifokorlar foydalanishi mumkin bo'lgan
boshqa  ko'ngil  aynishga  qarshi  dorilar  yon  ta'sirga  ega.Nashaning  yagona  yon  ta'siri  -  bu
farovonlik va uxlash hissi." Gersh

Q.Xotinimning 7 oylik homiladorligi sababli belning pastki qismida kuchli og'riq bor, u buni asabiy
siqilish deb ta'riflaydi, bu juda og'riqli.Men sizning saytingizda va shu yerda atrofga qarashga
harakat  qildim.RSO og'riqni  sezilarli  darajada  engillashtiradimi?Sizda  ushbu  mavzu  bo'yicha
oldingi  mavzuga  havola  bormi?Agar  ular  unga  kodein  qo'yishsa,  bu  chaqaloqqa  zarar
etkazishidan xavotirdaman

A.Unga yog'ning kichik dozalarini iste'mol qiling va moyni orqa tomoniga surting.Unga moy va
kanop  urug'i  yog'i  aralashmasi  bilan  massaj  qiling.Ha,  kodein  chaqaloqqa  zarar  etkazishi
mumkin.Yog 'bolaga hech qanday zarar etkaza olmaydi va zarar etkaza olmaydi.JB

“O‘g‘limga  oktyabr  oyida  biopsiya  qilishdan oldin  o‘simtani  olib  tashlaganidan so‘ng sinovial
sarkoma tashxisi qo‘yildi.Saraton hali ham borligi va unga o'tishi mumkinligi aytilgansaratonning
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agressiv turi tufayli o'pka.Eng so'nggi sinov natijalariga ko'ra, ular o'zlarining hayratda qolgan
izlarini  topa  olmaydilar.Nasha  yog'i  men  uni  tashxis  qo'ygandan  so'ng  darhol  boshladim."
Amanda

“Siz RSO bilan davolanayotgan eng yosh odamni bilasizmi?Bolalarni davolash protokoli bormi?
Hozircha  biz  buvining  fikrini  o'zgartirish  va  bobomizni  davolay  olishda  muvaffaqiyat  qozona
olmadik.Mening 2 yoshli bolamda noma'lum oshqozon muammolari bor (ha, u bir yildan ortiq
vaqt davomida "tibbiy" davolanmoqda va barcha tabletkalar, kremlar, losonlar va Big Pharma
iksirlari  muvaffaqiyatsiz bo'ldi.Ular endi oqsil  sindromiga moyil.Shubhasiz, 25 funt og'irlikdagi
bola  175  funt  og'irlikdagi  erkak  bilan  bir  xil  dozani  qabul  qila  olmaydi,  shuning  uchun  uni
pediatriya uchun tavsiya qilasizmi? Sara

-- Homilador onalar yog'dan foydalanishlari kerak, keyin esa tug'ish paytida dozani oshirishlari
kerak.Tug'ilgandan  so'ng,  onalar  bolaning  optimal  tarzda  rivojlanishiga  ishonch  hosil  qilish
uchun yog'ning kichik dozalarini iste'mol qilishlari kerak.

Shunday qilib, agar siz mendan so'rasangiz, mening eng kichik bemorim minus sakkiz oylik edi
va hali ham yaxshi ishlamoqda, u o'z bog'chasidagi eng yaxshi rivojlangan bola va boshqalarga
qaraganda tezroq gapira boshladi.Uning onasi uni tug'ishidan oldin moyni ishlatgan va bolaning
tanasidan  xavfli  kimyoviy  moddalar  tezroq  chiqib  ketishiga  ishonch  hosil  qilish  uchun
geksavaktsin bilan emlangandan keyin ham moy berilgan.

Nasha  yog'i  har  qanday  yoshdagi  odamlar  uchun  xavfsiz  doridir.Agar  siz  buni  tushunishda
muammoga duch kelsangiz, moy ekzema yoki bezi toshmasi uchun nima qilishini ko'ring va
keyin qaytib kelib, bolangizga hech qachon nasha bermasligingizni ayting.Siz mendan eshitgan
narsangiz shuki, o'z farzandiga dori sifatida nasha bermagan ota-ona noto'g'ri ma'lumotga ega
yoki ular boshqalarning azoblanishini tomosha qiladigan psixopatik sadistlardir.

Tish og'rig'iga qarshi moy qanchalik samarali ekanligini bilasizmi?Tishlarning o'sishi bilan bog'liq
og'riq bilan kurashish uchun bolaga moy berasizmi?Men .. istayman.Hech ikkilanmasdan.

Bolalar  uchun  dozalar  asosan  kattalar  uchun  bo'lgani  kabi,  siz  jiddiy  narsalarni
davolaganingizda.Kuniga uch marta kichik dozadan boshlang, bemorni unga ko'niktiring, dozani
har to'rt  kunda yoki qulay bo'lganda oshiring va har doim bemorga iloji  boricha tezroq dori-
darmonlarni  kiritishga harakat  qiling,  shu bilan birga ular  saqlanib  qolishlariga  ishonch hosil
qiling. ularning konfor zonasida.JB

“Agar farzandingiz boʻlsa va “tavsiya etilgan” emlashlardan bosh tortsangiz, siz yashayotgan
davlat tomonidan farzandingizni sizdan majburan tortib olishga tayyor boʻling.Bu tez-tez sodir
bo'ladi,  dahshatli  tezlikda.Uni  Google  orqali  qidiring  va  davlatingizning  "talablari"  ni  ko'rib
chiqing. Ijtimoiy ishchilar har kuni ko'proq "Xudo majmuasini" ko'rsatmoqdalar va ular har bir
ota-onadan  ko'ra  har  bir  bola  uchun  nima  yaxshi  ekanini  bilishlariga  ishonishadi.Oila
shifokoringiz bilan bu mavzuda gaplashganda ham ehtiyot bo'ling. ” Platypus

“Men  ikki  kishini  bilaman,  ularning  farzandlari  hech  qachon  emlanmagan.Ikkalasi  ham
chiropraktor.Bolalardan  biri  xususiy  maktabga  boradi.Menimcha,  agar  siz  uyda  o'qiyotgan
bo'lsangiz, bu muhim emas.Ishonchi komil emas." Lorinda

“Men saraton kasalligiga chalingan bolalar va go'daklarni ko'rmoqdaman, ular davolanishdan
oldin yaxshi ko'rinishga ega, jarrohlik va kimyodan so'ng ular o'layotgandek ko'rinadi va tez-tez
shunday qilishadi.Bu moy juda shifo bo'lganida, odamlarni qanday azob chekib, erta o'lishlari
yuragimni  ezadi.Men  bir  hafta  davomida  moy  iste'mol  qildim  va  o'zimni  juda  yaxshi  his
qilyapman, bu mening buyragimdagi o'simtani kichraytirayotganiga ishonaman, menda hali hech
qanday dalil yo'q, lekin tez orada qilaman." Lanna

"Do'st hamshira buni 3-bosqichda bezi toshmasida ishlatgan, bir kechada yo'qolgan!" Elis
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--  Bolalar nasha ishlatmasligi  kerak deb o'ylaydiganlar uchun.Yana qanday dori bo'lardingiz?
Ming yillar davomida qo'llanilgan eng qadimgi, eng xavfsiz tabiiy dori bo'lmasa, ularga berishni
xohlaysizmi?Yoki  siz  bolalarni  hech  qanday  sababsiz  ekzema  va  toshmalardan  azob
chekayotganingizni  tomosha  qilmoqchimisiz?Bu  yaxshi  ish  emas,  deyman.Ayniqsa,  bu  teri
muammolarining barchasiga oddiy yechim mavjud bo'lganda.

Farzandlaringizning og‘riqdan qichqirayotganini ko‘rish, ularga bir tomchi yog‘ bersangiz, ular
og‘riqsiz bo‘lib qolishlari mumkinmi?Hm?JB

"Admin o'lim uchun uyga yuborilgan 8 yoshli  bolaga qanday dozani  berishni  maslahat  bera
olasizmi?" Rikardo

-- Kichkina dozadan boshlang, bolaning qanday javob berishini  ko'ring va keyin dozani bola
qabul qilishi mumkin bo'lgan tezlikda oshiring.Kuniga uch marta.Odatda, ular uyga o'lish uchun
yuborilganda,  ular  tabletkalarga  to'la  bo'ladi,  shuning  uchun  siz  ularni  birinchi  navbatda
zararsizlantirishni xohlaysiz, chunki siz o'zaro ta'sir nima qilishini bilmaysiz, odatda bu halokatli
kimyoviy  moddalar  bilan  o'zaro ta'sir  qilish  unchalik  yoqimli  emas.Ammo bu yog'ning ishlay
boshlashi uchun stolni tozalashga harakat qilgani uchun.

Yoki,  agar  yo'qotadigan  hech  narsangiz  bo'lmasa,  siz  ham  ko'p  miqdorda  yog'  bilan
boshlashingiz va bemorni shu tarzda nazorat ostida koma holatiga qo'yishingiz mumkin.Men
buni qilardim, lekin ota-onalar davolanishning qaysi yo'nalishini tanlashlari kerak.

Men biladigan narsa shundaki,  agressiv  kasalliklarni  agressiv  davolash kerak.Va shuni  ham
bilamanki,  umuman  olganda,  bemorga  qanchalik  ko'p  moy  tushsa  va  buni  qanchalik  tez
bajarsangiz, muvaffaqiyat va omon qolish imkoniyati shunchalik yuqori bo'ladi.Ammo dozalash
bo'yicha ko'rsatmalar biron bir sababga ko'ra aytilganligini ham bilaman.

Agar  bu  mening  bolam  bo'lsa,  men uni  moy  bilan  to'ldirgan  bo'lardim,  bilaman,  bola  unda
suzayotgan  bo'lardi  va  men  hech  qanday  shifokorni  unga  yaqinlashtirishga  yo'l  qo'ymagan
bo'lardim.Lekin bu men va men nima qilishni bilaman.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Yaxshi, men hozir o'zimni tashlab ketyapman.Deyvning doktori uni Shingle og'rig'ini davolash
uchun  Lyrica  qo'ydi.Oxirgi  ikki  kun  davomida  (va  bu  yomonlashdi),  Deyv  gallyutsinatsiyalar
ko'rdi.U xuddi shunday dedi: "Qizil sochli yigit bu erga etkazib bermasligi kerak". Men “Nima?”
deganimda, Deyv javob berdi: “Oh, hech qanday farqi yo‘q, u bu yerda yo‘qligiga aminman”.
Men u bilan hozirgina suhbatlashdim va u nimadir noto'g'ri ekanligini tushunganini aytdi, chunki
u ko'zining chetiga qaraganida, derazamiz tashqarisida o'rmonni ko'rishi mumkin.WTF!!!U bir
muncha  vaqtdan  beri  nasha  moyini  iste'mol  qilmoqda  va  hech  qachon  bunday  narsa
bo'lmagan.Lyrica-da  bir  haftadan kamroq vaqt  o'tdi  va  u  deyarli  barcha  motor  boshqaruvini
yo'qotdi va hozir u gallyutsinatsiya qilmoqda.Men shunchaki nasha moyini Shingles lezyonlariga
surtdim  (DMSO  bilan)  va  og'riq  to'xtadi.Men  doktorga  qo'ng'iroq  qildim  va  DUSHANMANI
BIRINCHI NIMA Deyvni olib kelaman.BTW, men hozirgina Lyrica saytini tekshirdim, "g'ayritabiiy
fikrlash" va "gallyutsinatsiyalar" yon ta'sirlardan biridir." Kim

"Spenser hamma uchun ajoyib hafta o'tkazdi!!U birinchi marta amakivachcha bilan uchrashdi va
Gruziyadan amakisi va xolasi bilan uchrashdi !!U Sora xolasini to'liq SEVGAN bo'lib qoldi, u
hatto uni mendan yoki dadamdan ustun qo'ydi!!Eng zo'r joyi uning xolasining bag'rida qo'lida VA
RANGAN TUTIRISHini ko'rish edi!U hatto o'ng qo'lidan chap qo'liga transfer ham qildi!!U TOES
yordamida yog'och mashinani to'liq aniqlik bilan bo'yadi!Tez orada uning videosini yuklashga
harakat qilaman!U yangi so'zlarni aytishda davom etmoqda va shunchaki maftunkor bo'ling!Biz
uni ko'p yordam bilan oyoqlariga og'irlik ko'tarishga muvaffaq bo'ldik!U eng yaxshi vaqtini o'z
yurgichida  tortgan  edi...Farzandimning  shunday  qilayotganini  ko‘rib,  ko‘nglimdagi  quvonchni
tasvirlab bera olmayman.Katta o'g'il  bolalar bilan o'ynashga muvaffaq bo'lgan uning yuzidagi
toza quvonch ...Ularning hammasi velosiped va skuter minishardi va uning qo'lidan kelganicha
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tomosha qilish edi...Men uning yuzida qo'shilish istagini  ko'rdim va nima uchun u shunchaki
yugurib, ular bilan o'ynay olmasligini tushunmadim ...Va keyin uning amakivachchasi Jeyson
oltin  yurak bilan uni  o'ziga  tortdi  va boshqa bolalarga tezroq haydashlarini  aytdi,  aks  holda
politsiya ularni qo'lga kiritadi va Spenserni o'z yuragi bilan tortib, sirena chaldi.boshqalar minib,
aylanib yurganda tovushlar.Agar uning yuzini ko'rsangiz edi ... nihoyat, nihoyat, u bolalardan biri
edi!Bu mening yuragimni milliardlab bo'laklarga bo'lib sindirdi va keyin ko'zlari va ovozidagi kulgi
bilan uni yana bir joyga tortdi.Uzoq vaqt davomida eng yaxshi hafta.Spenser katta bola bo'lishi
kerak va men buni yaxshi ko'raman!Bu meni Spenser deb ataydigan bu mo''jiza uchun qattiqroq
bosishga, ko'proq kurashishga, uzoqroq ibodat qilishga majbur qiladi.

"Va uning o'smalari yuqori THC nasha moyi yordamida qisqarmoqda !!Loma Linda onkologiyasi
Spenserni  terminal  deb  topdi.Biroq,  yaqinda  o'tkazilgan  MRI  o'simta  hajmining  qisqarishini
ko'rsatdi!Yuqori THC moyi uning yagona dorisidir!Yuqori CBD damlamasi uning qo'l funktsiyasini
yaxshilaydigan narsa ekanligini ko'rsatdi, asosan miya va orqa miya operatsiyasi paytida vayron
bo'lgan nervlarni davolaydi. Suzetta

“Haligacha neft menga nima qilganiga ishonmayman.Qandli diabet, buyrak shikastlanishi, artrit,
siyatik,  yirtilgan  tendonlar,  semizlik  hammasi  yo'qolib  ketdi  va  ba'zi  neyrogenez  aniq  sodir
bo'ldi.Bundan tashqari, agar men hozir bolaligimda DEHB borligini aytishgan bo'lardi.Men o'z-
o'zini yo'q qiladigan yirtqich hayvon edim.Men maktabni buzishga ko'proq vaqt sarfladim, keyin
darsga  bordim.Men  ota-onamni  do'zaxdan  o'tkazdim.Men  qozon  chekishni
boshlamagunimcha.Men maktabda  o'rtacha 30 yoshdan  80  dan,  hattoki  90  dan  oshgan bir
necha fanlardan o'tdim.Va endi buzg'unchilik yo'q.Qiziq, ular qozon bolalar uchun yomon deb
o'ylashadi.Men rozi bo'lmasligim kerak." Piter

“Biz  6  yoshli  o‘g‘limizni  AA3  miya  shishi  va  kam  uchraydigan  genetik  kasallik  bilan
davolayapmiz.Shifokorlar  hech  narsa  taklif  qila  olmaydilar  va  uning  faqat  oylar  yashashi
kerakligini  aytishdi.Hozircha  hech  qanday  soqchilik  va  keyingi  MRI  bizga  ko'proq  ma'lumot
beradi.Oxirgi tekshiruv, miya shishidan tashqari, uning sog'lig'i MUMKIN.Unga kimyo, nurlanish
va jarrohlik amaliyoti o‘tkazilmagan.FAQAT moy!!!” Penne

“Oh,  men  bu  yerda  ko‘zlarim  oqib  o‘tiribman,  telefon  qo‘ng‘irog‘i  haqidagi  yangiliklarni
o‘zlashtirmoqchiman.2  haftadan ko'proq vaqt  oldin  men 5  yoshli  qizi  endigina kasal  bo'lgan
sharqda  ota  bilan  gaplashdim.****  4-bosqich  yuqori  xavfli  neyroblastoma  (bolalar  saratoni)
tashxisi qo'yilgan - yomon prognoz (MYCN Amplified).Ularga hech qanday umid yo'qligini va
asosan  uni  uyiga  olib  ketish  va  u  bilan  so'nggi  kunlarini  o'tkazish,  uning  vaqti  ozligini
aytishdi.Dadam  menga  qo'ng'iroq  qilganida  juda  xafa  bo'lgani  tushunarli.Biz  uni  to'g'ri
yo'nalishda  ishora  qildik  va  ular  med  bo'yicha  ****  boshladi.Ular  endigina  shifoxonadagi
onkologlar bilan uchrashuvni tugatdilar.**** ning o'simta belgisi siydik tahlili TO'LA NORMAL!!!U
80 dan ketdi, keyin keyingi haftada 90 ga ko'tarildi va hozir 8,7 ga tushdi.(2 dan 9 gacha normal
hisoblanadi).To'g'ri odamlar, SARATON BELGILARI YO'Q.2 hafta ichida bu bola o'limdan / og'ir
kasaldan  aniq  sog'lig'iga  aylandi.Onkologning  aytishicha,  ular  ilgari  hech  qachon  bunday
narsalarni ko'rmaganlar. Korri

"Mening 11 yoshli o'g'lim so'nggi 10 oy davomida kimyo bilan shug'ullangan (va shu vaqt ichida
u 6 hafta davomida radiatsiya olgan) va biz unga so'nggi 4 oy davomida moy berdik va bu juda
ko'p yordam berdi. ”. Anjela

“Neft  mening  hayotimni  saqlab  qoldi.Tom  ma'noda.Menda  kuchli  yurak  etishmovchiligi,
osteoporoz, osteoartrit, bo'shashgan ligament sindromi va mintaqaviy og'riq sindromi bor.Men
boshqa  dori-darmonlarni  qabul  qilmayman  va  sog'ligim  barqaror  ravishda
yaxshilanmoqda.Mening  11  yoshli  autistik/epileptik  o'g'lim  bir  necha  oy  davomida  dori-
darmonlarni  qabul  qilmadi  va  Rikning  neft  haqida  ma'lumoti  tufayli  yaxshi  ishlaydi.Bizning
hayotimizni saqlab qolganingiz uchun rahmat. ” Mariya
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“Men u bir nechta ishlarni amalga oshirayotganini payqadim, chunki kichkintoyim tosh otish yoki
boshqa  narsa  tufayli  boshiga  urilganda  va  bo'lak  paydo  bo'lganda,  moy  uni  bir  kun  ichida
tarqatib  yuboradi!Bundan  tashqari,  teridagi  akne,  furunkul  yoki  hatto  kistalar  tomonidan
qoldirilgan teshiklarni yopish uchun ham ishlaydi.Ba'zida yuzimda furunkul paydo bo'ladi va ular
ichtammol  moyi  bilan  oqadi,  lekin  ba'zida teshik  qoladi.Men yaqinda teshikka nasha moyini
qo'yishni  boshladim va uning diametri  bir  millimetr  bo'lgan katta teshikni  muhrlab qo'yganini
bilmaysizmi?Va endi bu joy mening terim bilan yuviladi!U qilmagan yagona narsa - bu terimning
biroz  qoraygan  joyini  oqartirish,  ammo  buning  uchun  men  foydalanishim  mumkin  bo'lgan
boshqa narsalar ham bor.Bu terini muhrlab qo‘yganidan xursandman!” Mahndisa

“Mening eng yaqin  do'stim uni  o'g'liga  berdi  va  u  tutilishni  to'xtatdi.Kechirasiz  do'stim sizga
shubha  qilganim uchun.Farzandingiz  uchun  eng  yaxshi  narsa nima ekanligini  bilasiz  va  siz
haqsiz ». Meri

“Mening  terim  ostida  nima  borligini  bilasizmi?Bu  ota-onalar  buyrak  etishmovchiligi,  koma,
rivojlanish  kechikishlari  va  ehtimol  o'lim  kabi  nojo'ya  ta'sirlarga  ega.Ammo mumkin  bo'lgan
nojo'ya ta'sir "yuqori" bo'lsa, hamma darhol hayratga tushadi.Ularning miyasi shunchalik yomon
yuvilgan.O'lim qandaydir tarzda yuqoridan ko'ra ko'proq qabul qilinadigan yon ta'sirdir.Ko'pincha
bular o'qimishli, aqlli odamlardir.Bu aql bovar qilmaydigan narsa”. Missi

“Yana bolalarga dori-darmonlarida THC kerak.Nashani xuddi makkajo'xori yoki choyni qanday
tartibga solsangiz, xuddi shunday tartibga soling.Bu kerak bo'lgan hamma narsa.Qo'shimcha
soliqlar, maxsus litsenziyalar, hech narsa yo'q.Bu borishning yagona oqilona yo'lidir.30% THC
kosmetikasi eng yaxshi ishlaydi, shunchaki "nashani qanday tartibga solish" haqida o'ylashni
boshlaganingizda buni unutmang. Hatto “tartibga solish”ga urinish ham vaqt va kuch sarflashdir.
Biz allaqachon haddan tashqari tartibga solindik, deyman.JB

Suppozitorialar
“Rik Simpson moyi (RSO) bo'lgan shamlar PMS bilan bog'liq muammolari bo'lgan barcha ayollar
uchun, shuningdek, gemorroy, Kron, ichak va ichak bilan bog'liq muammolari bo'lgan har bir
kishi  uchun  barakadir.Ular,  shuningdek,  nafas  olish  va o'pka kasalliklari  uchun juda yaxshi,
grippga qarshi kurash haqida gapirmasa ham bo'ladi.Ular tanada juda yoqimli uzoq muddatli
tuyg'u  hosil  qiladi.Men  dastlabki  ikkilanishlarini  yengib  chiqqandan  keyin  ularni  olishni
yoqtirmaganlarni ko'rmadim.JB

“Salom JB,  men bu  hech  kimga foydali  ekanligini  bilmayman,  shuning  uchun  sizga  buning
hakami bo'lishga ruxsat beraman.Men yaqinda ichak tutilishi bilan bog'liq muammolarga duch
keldim, u hech qachon to'liq tashxislanmagan.Ichakni to'sib qo'ygan ichki, juda og'riqli shish.Eng
yomoni, men og'riqdan o'tira olmadim va hatto turolmadim va yengillik uchun faqat yonboshim
bilan yotishim mumkin edi.Shifokor, aftidan, qon tekshiruvi natijasida saraton kasalligini istisno
qildi, biroq menga bir necha hafta ichida maslahatchining tayinlanishidan boshqa hech narsa
yordam bermadi.Men  ahmoqona  dorixona  qoziqlarini  davolash  usullarini  sinab  ko'rdim,  ular
qisqa tinchlantirishdan keyin vaziyatni yomonlashtirdi.

Bundan bir  oy yoki undan ko'proq vaqt oldin men eBay'da sham sotib olgan edim, shuning
uchun uni sinab ko'rishga qaror qildim.Men kokos moyini (xona haroratida qattiq) RSO bilan
aralashtirdim va bir necha tomchi choy daraxti yog'ini qo'shdim.Tinchlanish darhol paydo bo'ldi
va 24 soat ichida men yaxshilanishni his qildim, aniq shifo tuyg'usi va shishish kamaydi.7 kun
ichida  men  normal  holatga  qaytdim  va  butunlay  tuzalib  ketganimni  his  qildim,  shamlardan
foydalanishni  to'xtatdim.Bu  biroz  erta  edi  va  yana  7  kundan  keyin  shish  qaytib  keldi.Men
to'g'ridan-to'g'ri shamlardan foydalanishga qaytdim va bu vaqt shishib ketganidan keyin 14 kun
(iloji boricha) davom etdi.Buni aytayotganda barmoqlarimni kesib oldim, lekin bu ish berganga
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o'xshaydi va moy meni mutaxassisga murojaat qilish uchun kutish vaqtida qo'rqinchli va og'riqli
tajribadan  qutqardi.Muzlatgichda  moy  solingan  naycha  bo'lmasa,  o'zimni  juda  zaif  his
qilyapman.

Og'riqni  engillashtirganim va tezda shifo  topganim,  mutaxassis  shifokorning qimmatli  vaqtini
tejaganim uchun men qonunni buzgan jinoyatchiman!Qanday g'alati dunyo!" M

Supozituarlarni qanday qilish kerak?
Kakao moyini eritib, moy qo'shing, boshlash uchun 100 g eritilgan kakao moyiga taxminan 1-2 g
yog' qo'shing.Keyin har to'rt kunda bemor har bir shamda taxminan 0,33 g moy ishlatmaguncha
dozani  oshiring.Bolalar  uchun  1  g  (umumiy  og'irlik)  shamlar,  kattalar  uchun  2  g,  vaginal
muammolar  uchun  3  g  (to'plar).Yangi  boshlanuvchilar  uchun  0,01-0,02  g  moy  yaxshi
ishlaydi.Agar siz kimnidir suppoda 0,05 g bilan boshlasangiz, ular ham buni sezmaydilar, lekin
kichik  dozadan  boshlash  yaxshidir  (o'tmishda  kanopni  sinab  ko'rmaganlar  uchun  va
hokazo).Haqiqiy RSO juda kuchli va siz hech qachonbemor qanday javob berishini aniq biling
(qon bosimi va boshqalar), ammo shamlar odamlarni moyga o'rganishning yaxshi usuli bo'ladi.

Supozituarlarning qiziq tomoni shundaki, ular 20 daqiqa ichida o'pkani qanday ochadi va nafas
olishni  osonlashtiradi  -  KOAH  yoki  astma  va  hokazolar  bilan  kasallangan  ko'pchilikning
orzusi.Bemorlar  ularni  toshbaqa  kasalligi,  yuqori  qon  bosimi,  Crohn,  PMS  kramplari  va
boshqalarni davolash uchun ham qo'llashgan.

Bundan tashqari, shamlarga boshqa tabiiy yog'larni qo'shishingiz mumkin, bu siz ularni nima
uchun xohlayotganingizga va maqsadingizga bog'liq.Shunchaki ba'zi  tabiiy  tibbiyot  saytlariga
o'ting va turli xil efir moylari nima qilishini o'qing va kerakli deb hisoblagancha tajriba qilishingiz
mumkin.

Bundan tashqari, shamlar yog'ni iste'mol qila olmaydigan yoki biron sababga ko'ra oshqozonida
saqlay olmaydigan bemorlarni  davolashning ajoyib usuli  hisoblanadi.Menga kelsak,  ta'siridan
kelib chiqqan holda, moyni shamlarda qabul qilish kanopdan foydalanishning eng yaxshi va eng
yoqimli usuli hisoblanadi.Avvaliga kulgili va kulgili tuyuladi, men buni tan olaman, lekin sinab
ko'rganlar rozi bo'lishadi.Ehtimol, u chakralarni pastdan yuqoriga ochadi, kim biladi, lekin bu,
albatta, ajoyib his qiladi.

Ayollar  süpozituarlarni  olishni  yaxshi  ko'radilar  -  ular  har  xil  bakterial  va virusli  infektsiyalar,
"mikrobiologik  ma'lumotlarning  sherik  almashinuvi",  prezervativlarga  allergiya  va  ularda
ishlatiladigan  moylash  materiallari  va  hokazolarda  yordam  beradi.Yog  'gormonal
nomutanosibliklarni  (darajalarini)  qanchalik  samarali  davolashini  eslatib  o'tdimmi?Eng yaxshi
tilaklar, JB

“RSO  bilan  shamlar  har  xil  vaginal  muammolar,  jumladan,  xamirturush  infektsiyalari,  HPV,
kondiloma,  gerpes  va  boshqa  ko'plab  kasalliklar  yoki  infektsiyalar  uchun  ham  ishlatilishi
mumkin.Ayniqsa, agar moy ishlatilsa, ular juda oson g'amxo'rlik qilishlari mumkin.JB”

“RSO kenevir moyi shamlari anal yoki vaginal muammolar, gemorroy, Kron, ichak yoki ichak
muammolari,  leykemiya,  o'pka  kasalliklari,  shu  jumladan  astma,  miya  shishi,  qon  bosimi,
gormonal muvozanatni nazorat qilish va boshqalar uchun juda yaxshi ishlaydi.JB”

"Iltimos, homiladorlik paytida kanop yog'ini ishlatish xavfsizmi yoki yo'qmi, menga maslahat bera
olasizmi?U erda men topa  oladigan juda  ko'p  ma'lumot  yo'q.Mening do'stimga uning  kindik
kistasi  borligini  aytishdi,  bu qon pıhtılaşmasına olib  kelishi  mumkin,  bu uning chaqalog'ining
o'limiga  olib  keladi.Men  kanop  yog'ining  ta'sirini  va  u  qanday  foyda  keltirishi  mumkinligini
ko'rdim, homiladorlik paytida uning xavfsiz ekanligiga ishonchim komil emas." Kristin
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-- Hurmatli Kristina, albatta, uni ishlatish xavfsiz, kanop asrlar davomida homiladorlik paytida va
tug'ruq paytida  ham ishlatilgan.Men unga har  birida  0,01-0,06 g  moyli  shamlar  tayyorlashni
tavsiya qilaman (100 g kakao moyi uchun 1-2 g moydan boshlang).Kist odatda bir necha hafta
ichida yo'qoladi.Kuniga uch marta va tashvishlanmang, moy chaqaloqqa zarar etkazmaydi.Eng
yaxshi tilaklar, JB

“O'chokli kasalmisiz?Bir dona guruch o'lchamidagi nasha yog'ini oling, akaRSO va bir necha
ko'z qisib qo'ying.Bundan yaxshiroq narsa yo'q, sizga aytaman! ” Sara

— Ajoyib maslahat, Sara.Bu haqiqatan ham ishlaydi.Men uni shamlarda sinab ko'rishni taklif qila
olamanmi, tez yordamga juda yaqin va agar siz uni har kuni diniy qabul qilsangiz, profilaktika
sifatida ishlaydi.Migren juda zaiflashishi mumkin.(Jindrich meni shamlar haqida o'rgatdi  va u
hamma narsada haq edi.) "Treysi

“Men xohlagan narsamga erishdim, rahmat.Men yog'ning kuchliligidan qat'i nazar, dori ekanligini
tan olishingizni xohlardim.Yog'ning dorivor ahamiyatga ega bo'lishi uchun 95-98% bo'lishi shart
emas.Bu shunchaki "axloqsizlik" emas, agar mumkin bo'lgan eng yuqori foiz bo'lmasa.Menga
ko'p odamlar nasha ahmoq bo'lishi mumkinligi haqida noto'g'ri ma'lumot olish uchun bu erga
murojaat qilishlari zararli ko'rinadi.Bu muqaddas o't va, albatta, har qanday shaklda qimmatga
ega.

O'ylaymanki,  bir  oz  isitilgan  moy  bilan  moylangan  shpritsni  (albatta  ignasiz)  to'g'ridan-to'g'ri
ichakka solib qo'yish mumkin.To'g'ridan-to'g'ri  u erda otib tashlang.Katta maydonlarda topikal
qo'llash uchun suyultirish mantiqiyroq ko'rinadi. Bleyk

-- Agar siz shuni xohlagan bo'lsangiz, demak, siz haligacha fikrni yo'qotasiz, Bleyk.45% THC
moyi eng yaxshi juda kuchli va tinchlantiruvchi 95-98% THC RSO bilan solishtirganda ahmoqdir
va  u  hech  qachon  bir  xil  yoki  taqqoslanadigan  ta'sirga  ega  bo'lmaydi.Eshitmoqchi  bo'lgan
narsangiz shumi?

Endi fikringizni yanada yaxshiroq isbotlashni istasangiz, to'g'ri ichakingizga moy surting, shunda
undan to'g'ri foydalanish bo'yicha ko'proq amaliy tajribaga ega bo'lasiz.Yog 'yog'i sizga tezda
nima uchun sham shaklida qo'llash yaxshiroq ekanligini  va yaxshi  niyatli  maslahatdan ko'ra
tinglash yaxshiroq ekanligini ko'rsatib beradi.Agar siz hali ham maslahat olmagan bo'lsangiz,
moy  elim  kabi  ishlashi  mumkin.Tajribadan  rohatlaning,  iltimos,  bu  haqda  video  tayyorlang,
shunda boshqalar yangi boshlanuvchilarning xatosini takrorlamaydi.Eng yaxshi tilaklar, JB

"Jigar  qon  ta'minotining  katta  qismini  ovqat  hazm  qilish  tizimidan  oladi,  shuning  uchun  u
oqsillarni,  boshqa oziq moddalar  va toksik  moddalarni  qayta ishlashga qodir.Shuning uchun
Simpson  moyini  iste'mol  qilish  jigarga,  so'ngra  qon  ta'minoti  va  tananing  qolgan  qismiga
ishonchli va tez etkazib berishni ta'minlaydi.Bundan tashqari, moyning bir qismi to'g'ridan-to'g'ri
yo'g'on ichakka kirib, qon oqimidagi dori-darmonlarni to'ldiradi.Omad!" Stiv

“Do‘stim,  nasha  moyi  bilan  tayyorlangan  sham  nihoyat  oshqozonimdagi  kuchli  og‘riqni
engillashtirdi!Men  ham  o‘zimni  umuman  toshbo‘ron  qilganim  yo‘q!(Men  buni  tanlashni  afzal
ko'raman)  Nihoyat  men  og'riqsiz  uxlab  qoldim  va  o'zimni  juda  yaxshi  his  qildim.Bir  do'stim
menga turli xil administratsiya usullari uchun nasha yog'ining biologik mavjudligini tushuntiruvchi
maqola berdi.Bu uzoq va ilmiy, lekin men hammasini o'qib chiqdim.

Og'iz orqali qabul qilinganda, oshqozon kislotalari so'rilish tezligini pasaytiradi.Odamlar moyni
yutganda  chindan  ham  "yuqori"  yoki  "toshlangan"  tuyg'uni  boshdan  kechirishadi  va  o'z
navbatida ular yog' "haqiqatan ham ishlaydi" deb o'ylashadi.Ammo og'zaki yo'l bilan u aslida
yuqori tezlikda so'rilmaydi, faqat psixoaktiv tarzda boshdan kechiriladi.

Men qariyb 2 yildan beri nasha yog'ini og'iz orqali qabul qilaman va yaxshi shifo topdim.Butt
(so'z  o'yini  nazarda  tutilgan),  2  kunlik  süpozituarlarni  sinab  ko'rganimdan  so'ng,  men  amin
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bo'ldim!Men  o'zimni  ancha  yaxshi  his  qilyapman!Mening  bo'g'imlarda  kamroq  yallig'lanish,
unchalik qattiq emas, asab og'rig'i va mushaklarning spazmlari juda yaxshi va oshqozon og'rig'i
yo'q!Nihoyat!Kasallik va surunkali og'riq dahshatli.Endi men bu moyga nisbatan yanada ijobiy
his  qilyapman.Menga u bilan umid qilish kerak edi.Men u qo'lidan kelganini  qildi  deb o'ylay
boshladim, endi esa bundan umidvorman”.

"To'g'ri ichakning biologik mavjudligi og'iz orqali qabul qilinganidan taxminan ikki baravar ko'p
edi, chunki yuqori so'rilish va birinchi o'tish metabolizmining pastligi." Mikki

--  Ko'p  sharoitlar  uchun  juda  yaxshi.Men  ularni  CRda  mashhur  qildim  va  minglab  odamlar
ulardan katta muvaffaqiyat bilan foydalanmoqda.Shunday qilib, tabriklayman, Mikki.;) JB

"Ko'rinishidan, sham bilan kattaroq dozalarni qabul qilish va salbiy psixoaktiv javob bo'lmasligi
mumkin.Rektal  yo'l  orqali  so'rilish  uchun  to'yinganlik  darajasi  bormi?Ya'ni,  kattaroq  dozali
shamlar tayyorlab, davolanishimni tezlashtira olamanmi?" Mikki

-- Dozani og'iz orqali qabul qilishda bo'lgani kabi ehtiyot bo'ling.Tajribasizlar uchun 5 mg gacha,
taxminan 10 mg odatda juda yaxshi  muhosaba qilinadi.Yuqori  dozalarda siz  bemor  qanday
javob berishini hech qachon bilmaysiz, shuning uchun dozani asta-sekin oshirgan ma'qul.Ammo
bag'rikenglikni oshirganingizdan so'ng, siz erkin tajriba qilishingiz mumkin.Shaxsan men 0,3-0,5
g moyli supposni yaxshi ko'raman -- lekin bu ko'pchilik uchun juda ko'p bo'ladi, shuning uchun
nima qilayotganingizni bilmasangiz va ikki kunlik uyqu yoki shunga o'xshash narsalarga qarshi
bo'lmasangiz, buni sinab ko'rmang.;) JB

"Men nima uchun  u  yog'  sizni  qanday  his  qilishi  mumkinligi  sababli  biroz  qo'rqib  ketganini
tushunaman.ayniqsa siz buni hech qachon boshdan kechirmagan bo'lsangiz.Biz uni moy bilan
boshlaganimizda, onam 62 yoshda edi, u ilgari marixuana chekmagan edi.U juda zaif va boshi
aylangan va bir muncha vaqt ovqatlana olmadi LEKIN bu moyning yon ta'siri.Endi biz shamlar
qilamiz va farq ajoyib.Endi u kuniga 3 ta kapsulaga bo'lingan to'liq grammni olishi mumkin.U hali
ham u boshlanganda his qiladi, lekin og'iz orqali qabul qilgandagidek og'ir emas.Biz kanop urug'i
moyini  bir  xil  nisbatda  aralashtiramiz  va  hozirgacha  u  yaxshi  ishlaydi.Umid  qilamanki,  men
qandaydir ma'noga ega bo'ldim." Nikkita

“Salom JB, onam o'pka saratoni bilan kasallangan (3-bosqich) va men unga moy surtyapman,
hozir uning 10 kuni va biz kuniga deyarli 1 grammni tashkil qilamiz.To'g'ri aytdingiz, u bunga
ko'nikib qoldi va kunduzi zombi effektlari yaxshiroq, u kechasi 10-12 soat uxlaydi.Xo'sh, men
ham onam bilan sham ichishim kerakmi?Rahmat." Rio E

-- Ha, Rio, nega?U ularni qabul qilishdan zavqlanadi, ular haqiqatan ham tanada juda yoqimli
tuyg'u hosil qiladi.U og'iz orqali qabul qilish uchun ishlatiladigan bir xil dozada, uni kakao moyi
bilan aralashtiring.Iloji bo'lsa, u qo'shimcha sifatida yoki og'iz orqali yuboriladigan doza o'rniga,
uni  dozalar  o'rtasida  qabul  qilishi  mumkin.Rektal  yoki  vaginal  yo'l  bilan  ayollar  bu  borada
erkaklarga nisbatan bir oz ustunlikka ega.

Va agar ayollar moyli shamlar hayzdan oldin va gormonal muammolarni hal qilishda qanchalik
yordam berishini bilsalar, ularning barchasi ularni qabul qilgan bo'lar edi, men bunga shubha
qilmayman.

Bundan  tashqari,  tarkibida  0,005-0,01  g  moy  bo'lgan  shamlar  yangi  boshlanuvchilar  uchun
davolanishni  boshlashning ajoyib usuli  hisoblanadi,  bemorlar  odatda yog'ning kichik  dozalari
bo'lgan süpozituarlarni iste'mol qilmaydilar va ular tajribadan juda zavqlanishadi.Ammo, biz bilib
olganimizdek, shamlarni qabul qilish odatda moyni ishlatishdan ko'ra ko'proq bahsli mavzudir.

Shunga  qaramay,  haqiqat  shundaki,  gemorroy  sizni  ertami-kechmi  ushlaydi  va  ular  paydo
bo'lganda, siz bir yoki ikkita nasha moyi shamini ichishdan xursand bo'lasiz, men sizga kafolat
beraman.Chunki yengillik darhol bo'ladi va menga ishoningki, bunday vaziyatlarda shamni qabul
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qilmaslik  uchun  faqat  bir  nechta  odam  qiyin.Nashaga  nisbatan  noto'g'ri  qarashlar  uchun
gemorroy ularni juda tez ajratishi mumkin.JB

"Siz  gormonal  muammolarni  aytdingiz  ...Men  Estrogel  qabul  qilaman,  chunki  mening  katta
operatsiyamning gormonal sababi yo'q.Buning uchun yordam beradimi? ” Elizabet

“Albatta...Men 55 yoshdaman va uni har kuni ishlataman. Christy

Oziqlantirish quvurlari
“Men onamni davolayapman.U tomoq saratoni bilan kasallangan va uni oziqlantirish trubkasi
orqali ketma-ket kiritgan.Bir oz qizdiring va kokos moyi bilan aralashtiring!Hech qachon trubkani
tiqmagan!” Stiv

“Men uni o‘g‘limga ovqat trubkasi orqali beraman, qachonki u yutmasa – men kosadagi moyga
juda issiq suv quyaman, keyin u tarqab ketadi,  so‘ng bir  oz salqinroq suv qo‘shaman (ko‘p
emas) shunda suv juda issiq emas, keyin uni kolba ichiga quying.Bu juda yaxshi ishladi, garchi
ba'zida moy trubkani biroz qoplaydi, lekin u hech qachon bloklanmagan.Buning siri shundaki, u
hali juda issiq bo'lganda uni to'kib tashlang." Anjela

“Kimdirda kanop moyini oziqlantirish trubkasi orqali kimgadir berish haqida biror fikr bormi?Qalin
bo'lmasligi  uchun uni  zaytun moyi  bilan  aralashtirdim,  lekin baribir  trubkani  tiqib  qo'yishidan
qo'rqaman.Har qanday fikr?” Stiven

--  Stiven,  har  doim  suyultirilmagan  moyni  qo'llash  usulini  topish  yaxshidir,  bu  eng  yaxshi
yo'l.Agar  yo'l  topa  olmasangiz,  uni  bemorning  ovqatiga  aralashtirib,  shu  tarzda  eyishingiz
mumkin.Ha, u trubkani yopishi mumkin, ya'ni yog'i qalin mustahkamlikka ega bo'lsa.Ba'zi yog'lar
qalin, ba'zilari esa ko'proq suyuq.Ammo ularni tana haroratiga qizdirganingizda, ular trubkani
to'sib qo'ymaslik uchun etarli darajada suyuq bo'lishi kerak.

Yana bir usul - uni bemorlarga kakao moyi bilan süpozituarlarda berishdir.Shunday bo'lsa-da,
moyni  iste'mol  qilish,  iloji  bo'lsa,  bu  dorini  qabul  qilishning  afzal  usuli  hisoblanadi.Yog'ni
qo'llashning ko'plab usullari mavjud va u ko'pincha individualdir, shuning uchun bemorga eng
mos keladigan usulni topishga harakat qiling.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Bilaman, bu dahshatli eshitiladi, lekin yopishqoq narsalarni yuborgandan so'ng uni yuvish yoki
umuman tiqinlarni tozalash uchun naycha orqali ozgina koka-kola yaxshi ishlaydi.Eski RN kutish
rejimi.” Ellen

Jarrohlik, kimyo yoki moymi?
"Men RSO yuta olsam, siz hech qachon mening ko'kraklarimni olmaysiz!" Chloe

"Ko'krak bezi saratoni "foizli  xavf" degan fikrning o'zi to'liq yolg'ondir.Darhaqiqat, har kimning
tanasida saraton mikro-o'smalari bor, shu jumladan men ham.Saraton - bu tasodifiy chaqmoq
urishi  kabi  "oladigan"  kasallik  emas.Bu  D vitamini  qo'shimchalari,  ovqatlanish,  superfoodlar,
sabzavot  sharbatlari  va  saratonga  olib  keladigan  kimyoviy  moddalar  va  radiatsiyadan
saqlanishni  o'z  ichiga  olgan turmush tarzini  tanlash  orqali  kundan-kunga,  ovqatlanish  orqali
"boshqarish" yoki "oldini olish" kerak bo'lgan narsadir. Shunday qilib, shifokor saraton kasalligiga
chalinish  ehtimoli  borligini  aytganida,  u  siz  saraton  kasalligini  nazorat  qila  olmaysiz  va  bu
yolg'ondir.Boshqacha qilib aytganda, saraton xastaligi."

-- Agar saraton kasalligiga chalinish "imkoniyatingiz" bo'lsa, shunchaki yog'ga kiring.Bu ancha
sog'lom va xavfsizroq variant.JB
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“Saraton yoki boshqa jiddiy kasalliklarga xuddi olovdek qarang.Yong'in qanchalik katta bo'lsa,
uni o'chirish uchun ko'proq kuch kerak bo'ladi.Xo'sh, agar sizning uyingiz yonib ketgan bo'lsa,
yuz  chelak  suv  (RSO)  yoki  bir  stakan  suv  (boshqa  turdagi  moy)  dan  foydalanishni  afzal
ko'rasizmi?Yoki professional o't o'chiruvchilar kelishini va sizga yordam berishni xohlaysizmi?
Men  shuni  afzal  ko'raman,  lekin  hozirgi  o't  o'chiruvchilar,  ya'ni  shifokorlar,  hatto  o'sha
yong'inlarni  o'chirish  uchun  suvdan  foydalanishga  ruxsat  berishmaydi  va  ular  o'nlab  yillar
davomida nasha ishlatmaslik, miyani yuvish va undan qanday foydalanishni bilishmaydi. Dori.

Shahardagi  katta  yong'inga  kimdir  tajribali  o't  o'chiruvchilarni  yuborib,  ularga  suvdan,  ya'ni
yong'inni o'chirishning eng oddiy va an'anaviy usulidan foydalanishga ruxsat bermagani sizga
mantiqiymi?Menga  emas.Ammo shunga  qaramay,  hokimiyatdagilar  bugungi  tibbiyot  tizimiga
aynan shunday qilishdi.

Ko'p  yong'inlar,  suv  yo'q,  ya'ni  o'z  ishlarini  eng  yaxshi  tarzda  bajara  olmaydigan  o't
o'chiruvchilar/shifokorlar  uchun  juda  ko'p  qo'shimcha  ish.Bu  shunday  bo'lishi  kerak  emas,
menimcha.Ular o'z ishlari uchun eng yaxshi jihozlar va eng yaxshi asboblarga ega bo'lishlari
kerak,  shunday  emasmi?Agar  men  ularning  menejeri/hukumati  bo'lganimda  shunday  qilgan
bo'lardim.Bunday qarashda yomon narsa bormi?Men bunday deb o‘ylamayman”. JB

"Buni  o'qiyotgan  har  qanday  ayol  uchun,  umid  qilamanki,  bu  sizga  variantlaringiz  borligini
bilishingizga  yordam  beradi",  dedi  Joli  xonim.
-- Agar Joli xonim ikki marta mastektomiya saraton kasalligining oldini olishning eng yaxshi usuli
deb hisoblasa, men bunga mutlaqo qo'shilmayman.Va agar men uning o'rnida bo'lsam, har kuni
moyni  yeyman  va  shubhali  joylarga  surtardim,  bu  uning  boshidan  kechirganidan  ancha
xavfsizroq variant.Qizig'i shundaki, u baribir yog'ni yeydi, chunki u kerak bo'ladi.

Masalan, operatsiyadan oldin va keyin qancha kompyuter tomografiyasidan o'tishi kerak edi?
Bitta  kompyuter  tomografiyasi  200-500  o'pka  rentgenogrammasiga  teng  yoki  teng  bo'lishi
mumkin va radiatsiya ta'siri kümülatifdir.Shunday qilib, aslida "profilaktik operatsiya" uning oldini
olish o'rniga saraton kasalligini keltirib chiqarishi mumkin.Ha mayli.

Agar  siz  juda  ko'p  pul  sarflasangiz  va  kelajagingizni  bashorat  qilish  uchun  gen  testini
o'tkazsangiz,  shunday bo'ladi.O'sha firibgarlar  unga ko'krak bezi saratoni bilan kasallanishini
aytishdi, shuning uchun u "harakat qildi" va endi u ko'kraksiz yashaydi, u bu haqda tushkunlikka
tushadi, u doimo bu haqda o'ylaydi, natijada u boshqa ko'plab kasalliklarga duchor bo'ladi. bu,
va  u  olish  ehtimoli  ko'proqbaribir  boshqa  joyda  saraton,  va  u,  ehtimol,  shifokorlar  unga
qilganidan keyin va ular unga aytgan barcha BS keyin.

Darhaqiqat,  uyda o'tirib,  yog'ni  yeb,  hech narsadan tashvishlanmaslik yaxshiroqdir.Yoki hech
bo'lmaganda men shunday deb o'ylayman.Agar kelsa, keladi, nima uchun yigirma yildan keyin
sodir  bo'lishi  mumkin  bo'lgan  narsa  haqida  tashvishlanib,  eng  yuqori  darajadagi  oddiy
korruptsiya va o'g'irlikdan boshqa sababsiz ko'kragini kesib tashlaydi.JB

“JB haqida haq ekaningizga ishonaman!2005 yilda men o'ng ko'kragimni olib tashladim, agar
RSO haqida  bilganimda,  men hech  qachon  bunday  operatsiyani  o'tkazmagan bo'lardim.Siz
bilganingizdek, menda o'pka saratoni bor va men RSO - bu yagona yo'l ekanligiga ishonaman.
Bonni

“To'g'ri JB, men ko'krak bezi saratonining 1-bosqichidan so'ng profilaktik histerektomiya qildim,
hozir bundan afsusdaman.Agar men RSO haqida bilganimda, men hech qanday operatsiya yoki
nurlanishni boshdan kechirmagan bo'lardim!Bundan tashqari, radiatsiya protokol edi!!!!!RSOga
bo'lgan ishonchim shunchalik ko'pki, keyingi mamogramimni bekor qildim.Men maslahatchimni
oxirgi marta ko'rib, saraton sanoati bilan shug'ullanganimni aytaman, chunki men davolanishni
bilaman deb o'ylayman, men kasalxonadagi yozuvlarimga RICK SIMPSON FENİKS TEARS deb
yozmoqchiman.:)  Yordamingiz  va  fidoyiligingiz  uchun  sizga  yetarlicha  rahmat
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aytolmayman.Mening saraton ehsonlari endi Feniks ko'z yoshlari uchun ketadi.Men baxtliman!!!
TINCHLIK, do'stim.:)" Tina

“Saraton bilan hayotingizni xavf ostiga qo'ymaslik uchun mastektomiya bilan hayotingizni xavf
ostiga qo'yish juda ahmoqlik.Va keyin bu barcha tekshiruvlar bilan saraton kasalligiga chalinish
xavfi  bor!Agar  bularning  barchasini  skanerlashdan  keyin  o'pkangizda  saraton  paydo  bo'lsa,
o'zingizni qanday soqov his qilasiz?Yoki operatsiya asoratidan vafot etganmi?Saraton tashxisi
qo'yilgandan keyin mastektomiya,  kanop yog'i  bilan bir  qatorda men hukm qilmayman, lekin
saratonsiz buni qilish saraton kasalligiga chalinish kabi xavflidir.Oddiy mantiq." Karla

"Afsuski, men ayollar buni har doim "profilaktika" sifatida qilishlarini ko'raman. Va ular bundan
qo'rqishadi, chunki ular buni yagona variant deb bilishadi.Biz yaxshi bilamiz lekin xudo haqqi
yana qancha odam shu bo'k kasalga chalinishi kerak???!!Hukumatlarimiz foydasiz.Agar bizda
erkin foydalanish uchun nasha bo'lsa, ko'pchilik yuqoridagi xonimdek holatda bo'lmas edi.Juda
qayg'uli va meni g'azablantiradi." Gruziya

"Demak, u o'zini o'ldirdi va buni profilaktika chorasi deb atadimi?Bu aqldan ozgan ...Bundan
tashqari,  genetika  bunday  ishlamaydi.Hammamizda  hamma  narsa  uchun  barcha  genlar
mavjud  ...Aynan  ma'lum  genlarning  faollashishini  qo'zg'atadigan  bizning  MUHIT.Ular  "oilada
ishlaydi"  deyishsa,  bu  haqiqatan  ham  bir  xil  genetik  qo'zg'atuvchilarni  keltirib  chiqaradigan
odatlarning avloddan-avlodga o'tishining belgisidir.Bu shunchaki genetika masalasi emas.Buni
aytish mutlaqo johillikdir...” Alister

"Shifokor kimnidir nima qilishga ishontirishi mumkin ...Odamlarni tinglang, genetik skrining "Oh,
sizda bu gen bor,  shuning uchun sizda saraton kasalligiga chalinish ehtimoli  87%"dan ko'ra
murakkabroq. Ko'pchilik bilmagan yana bir fakt: har bir insonda saraton hujayralari bor; Hayotiy
fizikani saqlash va atrof-muhit toksinlarini minimallashtirish - har kimning sog'lig'ini saqlashning
eng  yaxshi  usuli  ...Bu  juda  haddan  tashqari  ko'rinadi.Shifokor/bemor  munosabatlarini  jiddiy
suiiste'mol qilish." Jek

"Qiziq, Bred Pitt moyak saratonining oldini olish uchun to'plarini kesib tashlaydimi?" Mayk

"JB, buni siz va Rik bilan baham ko'rmoqchi edi.U gapirayotgan moyli tabletka - bu RSO.Bu
sizni qiziqtirishi mumkin deb o'yladim.Menda siz uchun rasmlarim bor.Buni xodim va tabiiy dori
foydalanuvchisi yuborgan”. Rik

“Yaxshi,  men  buni  dunyoga  birinchi  marta  aytyapman,  agar  biroz  dovdirab  qolsam,  meni
kechiring.
Men  endometriozning  og'ir  holatidan  aziyat  chekaman.Bu  odatda  bachadon  ichki  qismini
qoplaydigan, endometrium deb ataladigan to'qima bachadondan tashqarida o'sishni boshlagan
kasallikdir.Odatda tuxumdonlar,  ichak va boshqa organlar  va to'qimalarni  tos bo'shlig'i  shilliq
qavatida  qoplaydi.Xuddiendometrium  hayz  paytida  reaksiyaga  kirishadi,  shuning  uchun
bachadondan  tashqarida  joylashgan  endometrium.Har  bir  hayz  davrida  qalinlashadi,
parchalanadi  va qon ketadi.Ko'chirilgan to'qimalar  tuzoqqa tushib,  tanadan chiqishga imkoni
yo'q.Bu esa,  o'z  navbatida,  atrofdagi  to'qimalarning tirnash xususiyati  va yallig'lanishiga olib
keladi,  natijada  chandiq  to'qimalariga  va  bitishmalarga  (a'zolarni  bir-biriga  bog'laydigan
g'ayritabiiy to'qimalarga) aylanadi.

Bu  dahshatli  yon  ta'sirga  olib  keladi.Og'riq  Kb  doimiy  kundalik  ko'ngil  aynishi.Dismenoreya,
og'riqli  hayz  ko'rish,  odatda  butun  tsikl  davom  etishi  mumkin.Ko'p  qon  ketish,  bepushtlik,
charchoq,  ko'ngil  aynishi,  ich  qotishi  va boshqalar.Endi  endometroz uchun zamonaviy  tibbiy
yordam asosan gormonlar va og'ir  og'riqli  dorilar.Sizning og'irligingiz  va davolash rejangizga
qarab, eng tavsiya etilgan va samarali davolash - bu histerektomiya qilishdir.

Men endigina 21 yoshdaman.Men doimo kundalik og'riq va kelajak oila va yaxshi sog'liq umidi
bilan kurashaman.Bu kundalik hayotga shunchalik salbiy ta'sir qiladiki, men ba'zida yotoqdan
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zo'rg'a  turaman.Men  gormonlarni  sinab  ko'rdim  va  meni  juda  kasal  qiladigan  tonnalab
dorilar.Hozircha hech narsa ishlamadi ...taxminan bir oy oldin.Egasi va yaratuvchisi yoki MOTH
(o'tning dorisi)  meni "moyli  tabletka" deb nomlangan ushbu ajoyib dori  bilan tanishtirdi.  Men
dietamni o'zgartirish bilan bir qatorda, o'tgan oyda katta yaxshilanishlarni ko'rdim.Men 8 soat
uxladim, bu men uchun tabu!Men og'riqning sezilarli darajada kamayishini ko'rdim, aslida kam
yoki umuman yo'q.Mening ko'ngil aynishim butunlay yo'qoldi va shifokorlarim tomonidan qabul
qilingan og'riq qoldiruvchi dorilarning ta'siridan farqli o'laroq, men endi hech qanday muammosiz
hazm qilish va ovqatlanish imkoniyatiga egaman. Rostini aytsam, 15 yoshimdan beri o'zimni
bunday ajoyib his qilmaganman!”

“Kimdir meni shifoxonada temir stol ustiga o‘yib qo‘ygandan ko‘ra, tabiiy sabablar tufayli o‘lganni
afzal ko‘raman.Jarrohlar har doim ham 100% muvaffaqiyatga erisha olmaydi, mening do'stim
Margi histerektomiyadan vafot etdi, u operatsiya stolida qon ketdi. DeYoung

“Opalarimning  o't  toshlari  haqida  g'amxo'rlik  qildim.U  moyni  qabul  qila  boshlagan  zahoti  u
dahshatli hujumlarni to'xtatdi.Hech qachon boshqa operatsiya qilmagan va operatsiyani bekor
qilgan!!!!Mening sog'ligim ham 180 ga etdi." Kelli

“19 oy oldin yo'g'on ichakdagi saraton o'simtasini olib tashlaganimdan so'ng, saraton klinikasi
bo'shatish kuni qo'ng'iroq qilishdi.Kimyoviy va radiatsiya keyingi hafta boshlanishi rejalashtirilgan
-  standart  protokol  ular.Gap  men dedi!!!Nasha  moyi  standart  protokolning  mening  versiyasi
bo'ladi.O'tgan  oy  bir  yillik  tekshiruv.QON  TOZA -  KT  skanerlash  natijalari  menga  jarrohim
tomonidan aytilgan, Iqtibos, Gerri - yo'g'on ichaklaringiz beg'ubor". Gerry

“Salom JB, mening shoshilinch tibbiy savolim bor.Dadam yiqilib, boshini urdi va uning miyasida
emas,  balki  uning  tashqi  membranasida  qon  ivishi  bor.U  kasalxonadan  chiqdi  va  og'riq
qoldiruvchi vositalarni to'xtatdi, chunki ular bosh og'rig'iga ishlamaydi.Shifokorlar qon ivishi vaqti
kelib  kamayib  ketishiga  umid  qilishmoqda,  aks  holda  ular  operatsiya  qilishga  harakat
qilishadi...U qon bosimi uchun Coversyl 2,5 mg, prostata kengayishi uchun Flomackstrani qabul
qiladi,  shuningdek,  ma'lum  bir  ahamiyatga  ega  bo'lgan  gammofasiyani  keltirib  chiqaradigan
trombotsitlar  etishmasligi  holatiga  ega.U  80  yoshda  va  hech  qachon  RSO  ni  sinab
ko'rmagan.Menda  bor,  garchi  u  muzlatgichda  bir  yil  davomida  idishda  o'tirgan  bo'lsa
ham ...Ushbu turdagi qon quyqalarini kamaytirish bo'yicha tajribangiz bormi?Og'riq bo'lgan joyda
boshga topikal qo'llash foydali bo'ladimi yoki eng yaxshisi yutish bo'ladimi?Bugun men sizning
elektron kitobingizni albatta sotib olaman, lekin har qanday maxsus XUSUSIY maslahatlar juda
qadrlanadi...Ehtimol, RSO ni kokos moyi yoki zaytun moyi bilan aralashtirib yuboraman, chunki
u italiyalik  bo'lganligi  sababli,  yutish va/yoki  topikal  qo'llash uchun afzal  ko'radi.O'ylaymanki,
men bilmoqchi bo'lgan asosiy narsa - RSO ni qabul qilish qon pıhtılarına salbiy ta'sir ko'rsatishi
mumkinmi?Hamma joyda  o'smalarni  kamaytirish  bo'yicha  juda  ko'p  narsalar  bor,  lekin  men
miyaning tashqi  membranasidagi  qon quyqalari  haqida biron bir  narsani  topa olmadim???!!!
Iltimos, yordam bering." Ross

--  Salom  Ross,  mana  siz  uchun  elektron  kitob.Yog  'qon  pıhtılaşmasına  yordam  beradi,
shuningdek, oson.Yiqilganidan so'ng uning tizimida nasha bor edi.Va endi siz uni tezroq qabul
qilishingiz  mumkinmuvaffaqiyatga  erishish  imkoniyati  shunchalik  yuqori  bo'ladi.Nomaqbul
nojo'ya ta'sirlarni oldini olish uchun uni moy bilan boshlaganingizda, men dorilarni yarmini kesib
tashlagan bo'lardim, keyin siz aytgandek, ichki va mahalliy.Yog'li  sham juda yaxshi ishlaydi -
farazlar o'pka va miya kasalliklari uchun juda yaxshi. JB

“Men taxminan yarim untsiyani 60 ml zaytun moyi bilan aralashtirib yubordim (men qanchalik
sifatli  tayyorlaganimni  bilmayman).U  erga  bordi,  u  o'lim  qizib  ketganga  o'xshardi  (u  faqat
boshiga mahalliy ravishda qo'llashga ruxsat berdi).Men pipetkada 0,5 ml sinovdan o'tkazdim va
men hali ham ishlayapman, lekin men engil vaznliman.Men uning boshiga kamida ikki barobar
surtdim.Yarim soatdan keyin u hammasi ichkariga kirgan degan xulosaga keldi va sochiq bilan
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boshini artdi....Men olib kelgan dudlangan lososni yedik, keyin non va sutga chiqdim va uning
boshqa  bolalari  bilan  telefonda  chiyillashini  eshitdim,  ular  ham  uning  odatdagi  holiga
qaytganidan xursand bo'lishdi.Yadayada, ishingiz uchun rahmat, bolalar!...Ross

"Men 4 marta saraton kasalligidan omon qolganman, mening oxirgi tashxisim agressiv invaziv
bosqich  4  ko'krak  bezi  saratoni  edi,  shuning  uchun  2014  yil  fevral  oyida  men  ikki  marta
mastektomiyadan o'tdim. Men bu safar kimyo va radiatsiyadan voz kechdim va o'zimni davolash
uchun THC va CBS moylaridan foydalandim. Men 2 yildan beri remissiyadaman. Ha, azizim, u
ishlaydi. Agar sizda biron bir savol bo'lsa, menga xabar bering. Men sizga yordam bera olaman
deb o'ylayman. Men oldin radiatsiya va kimyo terapiyasidan 3 marta o'tganman va bu safar men
rad etdim va muqobil usullardan foydalandim. Bu safar men hayotning eng yaxshi sifatiga ega
bo'ldim. Har doim kasal va ko'ngil aynish emas. Mening og'riq darajasi THC va CBD moylari va
konsentratlar  bilan  nazorat  qilinadi.  Bu  safar  farmatsevtika  emas.  Opioidlar  yo'q.  Xudoga
shukur." Tina

“Bir  oz  oldin  men  bir  janob  bilan  uchrashdim,  u  menga  yetmishinchi  yillarning  boshlarida
hukumatda ishlagan maxsus loyihalar  direktori  ekanligini  aytdi.U menga o'sha paytda tibbiy
kanop yog'ini o'rganishganini aytdi va uni tashlab yuborishdi.NEGA?Chunki u ishlagan!!Ha, u
aytdi:  "Kuchlar  yashash  uchun  pul  yo'qligini  bilishadi,  faqat  o'lish".  Hammamizga  ma'lumki,
bizning mamlakatimizda va AQShda siyosatchilar kimyo laboratoriyalari va dori kompaniyalariga
sarmoya kiritadilar.Uzoq suhbatdan so'ng, u menga o'zining butun jamoasi bilan o'sha paytdan
beri  kenevir  moyini  iste'mol  qilishini  aytdi  va bu ajoyib jentlmen yoshi  oltmishdan oshganga
o'xshaydi. !!Uning jamoasining boshqa a'zolari hali ham yashashmoqda, endi bu haqida o'ylash
kerak!Hey, siz ham bilasizmi, sayyoramizdagi eng keksa odam 131 yoshda, butun umri dorivor
kanop moyida bo‘lgan va hali ham har kuni borib, o‘z fermasida ishlaydi... Biz ishonishimiz kerak
bo‘lgan odamlar tomonidan xiyonat qilishmoqda! ” Brayan

PMS, menopauza
“Bu,  ayniqsa,  kanop  va  kenevir  yog'i  eng  yaxshisi  bo'lgan  narsadir,  baribir.Siz  kanopdan
yaxshiroq yordam beradigan yoki yordam beradigan hech narsani topa olmaysiz.Bu gormonal
muvozanatni  tiklashga  yordam  beradi  va  tajovuzkorlikdan,  kayfiyat  o'zgarishidan  va
hokazolardan xalos bo'ladi.Shuningdek, u hayzdan oldingi og'riq va kramplarni,  noqulay his-
tuyg'ularni, tashvishlarni va hokazolarni engillashtirishga yordam beradi.

Agar  ayolning  tanasida  PMS bilan  bog'liq  gormonal  nomutanosiblik  tufayli  o'zini  g'alati  tuta
boshlaganini ko'rsam, men darhol unga kanopni barcha usullarda yoki mavjud shakllarda yoki
shakllarda  bergan  bo'lardim.Men  hech  kimning  behuda  azoblanishiga  sabab
ko'rmayapman.Biror kishi azob chekayotganda, uning atrofidagilarning hammasi shunga qarab
azob chekishini eslatib o'tmaslik kerak, chunki hayzdan oldin ayol bilan uchrashishga majbur
bo'lgan har  bir  kishi  buni  tasdiqlashi  mumkin.Men unga moyni  iste'mol  qilishni,  uni  shamda
ishlatishni  so'rardim  va  uning  qorniga  va  orqasiga  topikal  foydalanishni  e'tiborsiz
qoldirmayman.Bu unga yoqadi, chunki u og'riqni yo'qotadi va uning terisini yaxshilaydi.U "yolg'iz
emasligini" va kimdir g'amxo'rlik qilishini bilishi uchun men u bilan bir oz moy chekardim.Kanop
bilan hayz ko'rish har bir  ishtirokchi uchun asabiylashuvchi va yoqimsiz tajriba bo'lishi  shart
emas.JB”

"Nasha yog'i mening menopauzaga qarshi dori va 1985 yilda onamni qabul qilgan tuxumdon
saratoni uchun profilaktika dorim.Agar moy haqida bilganimda, onam meni ko'rgan bo'lardikatta
bo'ling va farzand ko'ring!Bu menopauza alomatlarimni davoladi.48 soat ichida ishladi!Men yana
yashashim mumkin!Men bu ma'lumotni hamma joyda baham ko'raman.Davolash hamma uchun
mavjud bo'lishi kerak!Rikga yangiliklarni tarqatganingiz va odamlarni sog'lom qilganingiz uchun
rahmat!" Shelagh
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“Gormonlarimni ishlab chiqargani uchun men 50 kilogramm vazn yo‘qotdim – men buni darhol
his qilaman – umuman kechayu kunduz davom etadigan issiq chaqnashlar yo‘q.37 yoshimda
kasal  bo'lib  qolganimda,  men  ham  darhol  menopauzaga  tushib  qoldim  va  kasallik  har  bir
gormon  bilan  aralashib  ketdi.Men  kasal  bo'lganimdan  beri  100  funtga  vazn  to'plaganimga
ishonaman va ozgina foydalanish bilan 50 kilogrammni yo'qotdim. Joann

“Men Rikning sahifasini anchadan beri kuzatib boraman va u yerdan olgan maʼlumotlarim tufayli
mening  astmam  va  juda  ogʻir  menopauza  tufayli  JUDA OGʻIR  kechasi  terlashlar  va  issiq
qizarishi yoʻq.Yaxshi ishlashda davom eting." Liza

“Menda  saraton  va  uyqu  apneasi  bor.Men  nafaqat  ajoyib  uyquni  olaman,  balki  issiq
chaqnashlardan uyg'onmayman.Bu barakadir”. Stefani

“Yana kimdir bu moyning menopauza alomatlarini engillashtirish uchun juda yaxshi ekanligini
xabar qilganmi?Yog‘ni  ichayotganimda issiq chaqnashlarim va tungi terlarim deyarli  butunlay
yo‘qoldi”. Gill

Q.Jin ursin, JB...  u antiestrogen zarbalarigacha ajoyib ish qilardi.Ular uni o'limga olib keladi.
A.Ajab, ajablanib, Valeriya.“Shifokorlardan uzoqroq turing” - afsuski, hozir o'yin qoidasi.Biz buni
zavq uchun aytmayapmiz, bu haqiqat.Bemorlar, odatda, tibbiyot mutaxassislari aralashib, ba'zi
keraksiz yuqori muqobil va eksperimental kimyoviy dorilar bilan ishlamaguncha moyni yaxshi
qabul  qilishadi.Shuning  uchun  shifokorlar  ushbu  dorini  qanday  qilib  to'g'ri  qo'llashni
o'rganmaguncha, ulardan uzoqroq turish eng xavfsizdir (agar sharoit imkon bersa, albatta).Unga
ukol kerak emas, avvalgi tibbiy muolajalar natijasida etkazilgan zararni bartaraf etish va uning
ahvolini  nazorat  ostiga olish uchun imkon qadar tezroq yog‘ yutishi  kerak.Agar moy yordam
bermasa, boshqa narsa yordam berishi dargumon.JB

Tana vaznini tartibga solish
"Nasha yog'i tana vaznini tartibga soladi va sizni sog'lom vaznga olib keladi!Bundan tashqari, bu
sizni arzimas oziq-ovqatlarni unchalik istamasligingizga yordam beradi.Bu haqiqatan ham ajoyib
dori.Bu vazn yo'qotish uchun yagona HAQIQIY dori». Rik

“Men ham vazn yo'qotyapman --- kamar sotib olishim kerak.:) Men taroziga qadam qo'ydim va
men hozir 139# -- Men o'rta maktabdan beri bu vaznni ko'rmaganman.Men hayratdaman va
odamlar  menga  vazn  yo'qotish  qanchalik  sezilarli  ekanligini  aytishlarini  davom
ettirmoqdalar.Bundan  tashqari,  ishtaham  deyarli  yo'q  va  men  ilgari  hech  qachon  qo'yib
yubormaydigan  yog'li  shirinliklarni  iste'mol  qilish  istagi  paydo  bo'lganida,  bu  juda
g'alati.G'alati.Men juda ko'p yog' yoki boshqa narsalarni iste'mol qilyapman deb bir nano soniya
tashvishlandim, lekin tezda anglab etdimki, bu mening tanam shifo topmoqda ...  u erga etib
bormasligi  kerak  bo'lgan  narsalarni  to'kib  tashlab,  dietamni  organik  ovqatga  o'zgartirganim
sayin, u shunchalik sog'lom bo'ladi.Hech qanday parhez, ortiqcha jismoniy mashqlar, faqat ot
minish, bog'dorchilik va ona bo'lish.Menimcha, bu RSO ning tabiiy yon ta'siri.:)" Xezer

"Men 2 oydan beri yog'da bo'ldim va vazn yo'qotishni ham payqayapman ...retsept bo'yicha dori-
darmonlardan butunlay chiqarib tashlang ...Qon bosimi tabletkalarini to'xtatdi ...hozirgina qon
bosimimni  o'lchab  oldim  (moy  olganimdan  beri  2  oy  ichida  tabletka  yo'q)...natijalar  124/80
o'tirganda  yurak  urish  tezligi  79...OBBO...bu  shunchaki  ajoyib  !!!Tez  orada  qon  tekshiruvi
o'tkaziladi va keyin men HAMMA ko'rishi uchun MUMKIN raqamlar haqida xabar beraman...
Rahmat RS, mening YaSIL farishtam." Suzanna

“Yaxshi ish Suzanna!!Men bir yildan ortiq vaqtdan beri har kuni nasha iste'mol qilaman va o'rta
maktabdagi vaznimni saqlab qolish harbiy faoliyatim davomida retsept bo'yicha dori-darmonlarni
qabul qilganimda hech qachon bu qadar oson bo'lmagan!Nasha bilan ishlash qanchalik oson
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ekanligini yaxshi ko'raman!!!” Tammy

“Bir oz moy chekkanimdan keyin qon shakarim tezda pasayganini payqadim.Va men kurtakdan
ko'ra ko'proq yog' chekaman va biroz vazn yo'qotdim va ovqat hazm qilish tizimim tinchlandi."
Mishel

“Men bir  muncha vaqt  neft  bilan shug'ullanaman.Bu haqiqatan ham qondagi  qand miqdorini
me'yorda  ushlab  turishga  yordam  beradi,  lekin  menda  muammo  bor.Mening  yangi  og'riqni
davolash bo'yicha shifokorim siydik qildi va ijobiy chiqdi.Men unga insulin qabul qilmaslik uchun
uni  ishlatishimni  aytdim.Uning so'zlariga  ko'ra,  agar  test  ijobiy  bo'lsa,  u meni  boshqa og'riq
qoldiruvchi vositalarimni olib tashlashini aytdi.Men hozir 40 funtni yo‘qotdim va qondagi qand
miqdorim normal va o‘zimni juda yaxshi his qilyapman.Dorilarimni tashlab qo'yishsa, men yana
vaznimni  olaman,  chunki  orqa va tizzalarim degeneratsiyaga  uchragan va men mashq qila
olmayman.Men  hozir  Oregonda  yashayman,  u  yerda  dispanserlar  tufayli  neft  olish
osonroq.Doktorimga nima deyishni bilmayman.Men ular bilan oldinda bo'lganman.VA mening
dori-darmonlarimni rad etadi va biz bilan doimo og'riqni boshdan kechirishni istamaydi.Qanday
tartibsizlik”. Mishel

“Mening chiropraktorim, hozir RSO haqida meni eshitmoqda.Endi men hech qanday jismoniy
mashqlarsiz 5 oy ichida 65 funtni yo'qotgan edim, insulin bilan o'zimni o'ldirishni to'xtating, endi
tabletkalarni miqdorining 1/2 qismini oling.Tez orada ularni ham tashlab qo'ying.Men unga Rik
va uning hikoyasini aytib berganimda uning yuragi ochildi.U boshqa bemorlarni so'radi, u aziz
odam, men unga RSO haqida gapirganimni eslatdim, u uchun!Bu unga yoqdi, shuning uchun
hammamiz davom eting!” Deyv

"Men  nasha  yog'ini  iste'mol  qildim,  chunki  men  vazn  yo'qotishni  maqsad  qilib  qo'ydim,
shuningdek,  dietamni  va  muntazam  jismoniy  mashqlarimni  kuzataman.Hozirgacha  8  hafta
ichida men 8 kilogramm vazn yo'qotdim.bu ta'sirlimi?Men hali ishonchim komil emas, lekin men
sizga xabar beraman.Men buni 6 oy davomida har kuni bajarishga qaror qildim.Men deyarli och
emasligimni va shirinliklarga (yaxshi shokoladdan tashqari)  ishtiyoqim yo'qligini  payqadim va
shirin  narsa  iste'mol  qilsam,  faqat  oz  miqdorda  iste'mol  qila  olaman.Buni  joylashtirganingiz
uchun  tashakkur.Boshqalar  ham shu  tarzda  neftdan  foyda  ko‘rayotganini  ko‘rishni  istardim?
Robin

“Salom JB.Umid qilamanki,  bu xabar sizni yaxshi ish tutadi.Men nasha yog'i  bilan tajribamni
kundalik qo'shimcha sifatida baham ko'raman deb o'yladim.Rik Simpson va o'zingiz orqali nasha
yog'ining foydalari va uning inson tanasi uchun nima qilishi mumkinligini bilishdan oldin, menda
mavjud bo'lganlar bilan bir qatorda yaqinlashib kelayotgan tibbiy muammolarni ham boshdan
kechirdim.

Men o'ng tizzamni vayron qilgan daraxt kesish baxtsiz hodisasi tufayli  og'ir  OAdan surunkali
og'riqni boshdan kechirdim.Ushbu jarohat tufayli men endi to'liq ishlay olmadim.Men ham o'ng
yelkam,  qo'lim  va  qo'limdagi  OAdan  o'ng  yelkamga  brakiyal  pleksusdan  og'riqni  boshdan
kechiraman, bu esa bir  yil davomida o'ng qo'limning falaj bo'lishiga olib keldi.Men barmoqlar
uchida  karıncalanma,  shuningdek,  ikkala  pastki  oyog'imda  ham  yallig'lanish  va  shishishni
boshdan kechirdim.Mening shifokorim barmoqlarimdagi karıncalanmadan 6 oy oldin, agar hayot
tarzimni o'zgartirmasam, diabetga chalinish yo'lida ekanligimdan ogohlantirgan edi.

O'sha paytda mening vaznim 260 funt edi.Men hid va ta'mni ham yo'qotdim.Bularning barchasi
diabetga chalinish belgilari edi.Shifokor qondagi qand miqdorini tekshirgandan so'ng, 1-10 tadan
6,5 ga yaxshi ketayotganimni aytdi.Men moyni taxminan 6 oy oldin qabul qila boshladim.Ertalab
va yana yotishdan oldin guruch yadrosi.Men hozir 203 funt og'irlikdaman, barmoqlarim uchida
karıncalanma yo'q, hidlash hissim qaytdi va yana narsalarni tatib ko'ra olaman.Pastki oyoq va
oyoqlarimdagi shish va yallig'lanish, shuningdek, OA og'rig'i yo'qoldi.Ushbu shifobaxsh o'simlik
haqidagi haqiqatni butun insoniyatga tarqatganingiz uchun sizga katta rahmat.Siz va Rik bizga
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muhtoj bo'lganlar uchun haqiqiy Xudoning in'omisiz.

Oh!Qizim xonadonimizda yog‘ koptoklari  (kichik bir  bo‘lak nonga o‘ralgan doza) deb atalgan
narsani  yasaydi,  bizda  yog‘  koptoklari  tugab  qoldi.Men  o'zimni  tayyorlashga  juda  dangasa
bo'ldim va ahmoqona ravishda bir hafta davomida dozani qabul qilishni to'xtatdim.Men yana 217
funtga qaytdim.Men moyni qabul qilishni qayta boshlaganimda, vaznim yana 203 funtga tushdi
va pasayishda davom etmoqda.Mening bo'yim 5'8 dyuym, shuning uchun bu meni nikohdan
oldingi  vaznim  175  funtga  qaytarishini  tez  orada  bilib  olaman.Shunchalik
hayajondaman.O'rganilgan  saboq.Hech  qachon  yog'ni  olishni  to'xtatmang.Hayot  go'zal!Ko'p
rahmat." Ron

“O'g'lim Kron kasalligi  uchun Simpson moyidan foydalanadi,  lekin men bu vazn yo'qotishga
yordam  berishi  mumkinligini  eshitaman.Agar  shunday  bo'lsa,  qanday  qilib?"  Kristal
-- Ha, mumkin, yog'ni yeb, ortiqcha vaznga ega bo'lsangiz, vazn yo'qotasiz va vazningiz kam
bo'lsa.Sababini  so'ramang,  qanday qilib  bu mumkin,  deb so'ramang,  javobini  bilmayman.Bu
shunchaki sodir bo'ladi.Men o'zim yog'da 50 kilogrammni yo'qotdim va ishonamanki, Rikni rad
etishga qo'limdan kelgancha harakat qildim.Lekin men muvaffaqiyatsizlikka uchradim va moy
ham mushaklarimni tikladi.Bu g'alati va ishonish qiyin edi, tan olaman.Ammo bir tomchi tersiz va
jismoniy mashqlarsiz buncha vazndan qutulganimga qarshi emasman.Aslida, bu juda yoqimli
edi va men moydan foydalanishning yagona sezilarli yon ta'siri bo'lgan yaxshi uyquga qarshi
emasdim.JB

“Salom  Rik,  hayotimni  saqlab  qolganingiz  uchun  sizga  rahmat  aytmoqchi  edim.Men  17
yoshdaman,  Dehli,  Hindiston.Men haqiqatan  ham ortiqcha vaznga  ega  edim.Va o'tgan may
oyida RSO iste'mol qila boshlaganimdan beri men 10 oy ichida 40 kg (88 funt) yo'qotdim.Mening
akam ham 23 kg, onam esa 15 kg yo'qotdi va buning sababi, men ulardan ko'ra ko'proq yog'
iste'mol qilaman, chunki men bir gramm iste'mol qilsam ham yog'ni umuman olmayman.

Shunday  qilib,  yog'ni  qanchalik  ko'p  va  tezroq  iste'mol  qilsangiz,  natijalar  tezroq  va  yaxshi
bo'ladi.Bu  butun  dunyodagi  eng  katta  kasalliklardan  biri  bo'lgan  semirishni  davolay  olishini
hamma bilishini juda xohlayman.

Bizga  har  safar  kerakli  ma'lumotlarni  taqdim etgani  uchun JBga rahmat.Siz  ikkalangiz  ham
mening qahramonlarimsiz va sizga rahmat aytolmayman”. Shobxit va Shashank

Anksiyete, paranoyya

"Halol,  ammo  noto'g'ri  maslahatlar  qanday  zarar  etkazishi  mumkinligiga  misol:  kimdir
yuqoriligidan shikoyat qildi va CITICOLINE qabul qilishni aytdi. Bu yaxshi, bundan mustasno,
CITICOLINE  QONNI  SUYURTIRGAN  moddasi  bo'lib,  maslahat  berilgan  odam  qonni
suyultiruvchiga toqat qilolmagan edi. Maslahat bergan kishi yaxshi niyat qilgan, lekin bu muhim
ma'lumotni  oshkor  eta  olmadi.  Bilaman,  yordam berishni  xohlaydigan yaxshi  niyatli  odamlar
ko'p,  lekin hayotga ham,  o'limga ham ta'sir  qilishi  mumkin bo'lgan ma'lumotlarni  tarqatishda
EHTIYOT BO'LING. Aytgancha, balandlikni pasaytirishning oson yo'li - og'zingizga bir nechta
qalampir no'xati solib qo'yishdir ... xavfsiz, arzon va samarali. Gari

“Sitikolin haqida bilish juda yaxshi, chunki men warfarinni ham qabul qilaman. Xuddi zerdeçal
kabi, u ham qonni suyultiradi. Rendi

"Sitoxolin metastatik hujayralarni o'z qon ta'minotini rivojlantirishga olib keladi / yordam beradi.
Saraton kasalligiga unchalik yaxshi emas”. Jim

“Kecha  men  bir  ayolni  dori-darmonlarni  qabul  qilishni  boshladim.Bu  uning  birinchi  kundan
boshlab hisoboti.Shunchaki ajoyib!Mana mening birinchi kunim hisoboti:
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Kecha ertalab labimdagi ekzema bilan uyg'onib ketdim va ustiga bir oz moy surtdim.Qichishish
taxminan 10 daqiqada to'xtadi.Og'riq 30 daqiqada yo'qoldi.Bir necha soat ichida shish paydo
bo'ldi.Bugun labimdagi pufakchalar deyarli yarmi yo‘qoldi – ularning tuzalishi uchun odatda 2
hafta  kerak  bo‘ladi.Labimdagi  moydan  bug'larni  nafas  olish.Bir  necha  hafta  davomida  o'ng
sinusimda og'riq to'xtaganini payqadim.Va burnim oqishni to'xtatdi.Kechadan beri faqat bir marta
aksirgan.Mening  charchoqim  odatdagidek  chuqur  emasligini  payqadim.Men  o'zimni
bo'shashayotganimni va bu tashvishli chekka yo'qolganini payqadim.

Kechqurun  tana  og'rig'ining  kamayganini  sezdim  -  odatda  kechqurun  tanam  shunchalik
og'riydiki, men bir joyda o'tira olmayman (to'piq nervlari va mushaklardagi og'riqlar, tizza / yelka /
tirsak / bilaklar / bosh barmoq og'rig'i sezilarli darajada kamaydi).Bundan tashqari, men har bir
dozada  juda  engil  porlashni  olaman.Men  ishlashda  yoki  diqqatni  jamlashda  hech  qanday
qiyinchilikka  duch  kelmayman va haydashdan  tortinmayman.Bugun  ertalab  sitikolinni  olishni
unutgan bo'lsam ham, men juda aniq fikrdaman.Men Craisenga yarim dona moy ekvivalentini
qo'yaman va uni shunday qabul qilaman."

"Men nasha moyini  2012 yil  dekabr oyida umumiy tonik sifatida boshladim.Men 2-toifa bilan
azoblanardimo'sha  paytda  diabet.Mening  qondagi  qandlarim  300  larda  edi,  bu  erda  100
normaldir.Menga  Metformin  qo'yishdi,  bu  har  safar  qabul  qilganimda  kasal  bo'lib  qoldi.Men
diabetga  qarshi  boshqa  doriga  o'tishni  so'radim  va  Metforminni  olib  tashladim  va  Januvia
qo'ydim.Dori-darmonlarni  qabul  qilganda  qondagi  qand  miqdori  sezilarli  darajada
pasaygan.Mening  raqamlarim  kun  davomida  100  dan  yuqori  bo'lgan.Men  moyni  rejimga
qo'shganimda, raqamlarim odatdagidan biroz yuqoriroqqa qaytdi.Keyin Januviya oshqozon osti
bezi saratoniga sabab bo'lganligi aniqlandi.Men ushbu dori-darmonlarni to'xtatmoqchi bo'ldim va
shifokorimdan Metforminga qaytishni so'radim.U rozi bo'ldi.Albatta, Metforminni har safar qabul
qilganimda kasal bo'lib qoldim.

Yog‘ga  ko‘nikish  men  uchun  juda  og‘ir  sinov  edi.Men  marixuana  bergan  yuksaklikdan
nafratlanardim.Men moyni  ishlatishdan oldin  35 yildan ortiq  marixuana ishlatmaganman.Men
moyni  pin  boshi  kattaligidagi  tomchi  bilan  boshladim  va  hatto  bu  juda  ko'p  edi.Men  Korri
Yellandning  tavsiyasiga  ko'ra,  moydan  yuqori  darajani  yo'qotish  uchun  Citicoline  qabul  qila
boshladim.Bu yaxshi ishladi va men bu yo'lda bir yildan ko'proq vaqt davomida yurdim.2013 yil
may oyida  meni  o't  pufagi  uchun  shoshilinch  operatsiya  qilishdi.Kasalxonada  5  kun  yog'siz
qoldim.O'sha  paytda  mening  magniyim  past  ekanligi  aniqlangan.Ular  meni  kasalxonada
qo'shimcha magniy bilan boshladilar.Uyga kelganimdan so'ng yana yog'ni boshladim.Bir hafta
davomida magniy qo'shimchalarini iste'mol qilganimdan so'ng, hayratda qoldim, men yog'dan
juda yoqimli yuqorilikni boshdan kechirdim.Bu mening tajribam bo'lishda davom etdi.Men yuqori
darajani engillashtirish uchun Citicoline-dan foydalanishni to'xtata oldim.O'shanda men yog'ning
dozasini kuniga 1 donaga oshirishga muvaffaq bo'ldim.Menda juda ko'p past qon shakar bor
edi.Men Metforminni kundalik rejimimdan olib tashladim.

Yog 'dozasini kuniga 1 dona guruch o'lchamiga oshirganimdan beri, mening shakarim butunlay
normaldir.Mening  a1c  bir  yil  oldin  va  1/2  dan  7,2  dan  6,1  ga  tushdi.Mening  MDMening
farmatsevtim kabi hayratda.Muvaffaqiyatim sababini ular bilan baham ko'ra olmayman, chunki
men  neft  noqonuniy  bo'lgan  davlatda  yashayman.Bu  voqeaning  qiziq  tomoni  shundaki,
operatsiyaga  shoshilganimda  anesteziolog  bilan  alohida  gaplashishni  so'radim.Yog  'xavfsiz
protseduraga  to'sqinlik  qilishidan  qo'rqdim.Anesteziolog  mening  moyda ekanligimga mutlaqo
befarq edi va agar biror narsa bo'lsa, operatsiyam osonlashishini aytdi, chunki qon tomirlarim
kengayadi va men ostida bo'lganimda nafas olish osonroq bo'ladi.Bularning barchasida Aamann
men bilan birga bo'ldi.U har doim ham menga kerak bo'lgan javoblarga ega emas, lekin menga
o'z tanam va sezgilarimga ishonishni buyurdi.Bu men uchun oson bo'lmadi, lekin biz nihoyat
katta muvaffaqiyatga erishdik,  u erda mening 2-toifa diabetim faqat moy bilan muvaffaqiyatli
davolanadi.Hozir 2014 yil may.Hurmat bilan, Elis"
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“Heck, men hatto boshqa moylar qo'shilgan nasha yog'ida yuvinaman.Og'riq va tashvish bilan
yordam berish uchun hammomni kim o'ylardi.Qotib kuldim." Tonya

“Men buni 13 kundan beri qabul qilyapman va ruhiy tushkunlik asabimdagi chimchilash og'rig'i
yo'qoldi,  menda normal  uyqu  sikli  paydo  bo'ldi  va  menda g'azab,  tushkunlik,  tashvish  yoki
Iroqdagi PTSD ta'sirini his qilmayman.Maqsad, Iroqdagi portlash natijasida paydo bo'lgan fosfor
bug'lari o'pkamdagi teshiklar va zaharli zarrachalarni nafas olish, shuningdek, men ta'sir qilgan
kamaygan uran saratoni bilan bog'liq.Iroqdan uch yil o'tgach, men bazal hujayrali karsinomani
rivojlantira boshladim. Yeremiyo

"Rahmat!Men do'stlarim bilan bir nechta moy partiyalarini tayyorladim va boshqa do'stlarimga
qo'l  shpritslarini  berdim.Men  juda  katta  farqni  his  qilyapman!Mening  PTSD  pasaydi,  og'riq
kamayadi  va  bo'g'inlarim  WD-40  squirtini  olgandek  bo'ladi.Xavotir  yomonlashganda,  men
moydan ozgina chekaman va u yo'qoladi.Aks holda, men taxminan uch hafta davomida kuniga
uch marta dozalashdim.Men o'sha uch hafta ichida oxirgi uch yilga qaraganda ko'proq piyoda
yurdim!"Feniks ko'z yoshlari"da barchangizga muhabbat va hayratimni bildiraman!Sizga janob
Simpson,  butun  umrim  uchun  rahmat.Bilaman,  endi  kasalxonada  yotish  o‘rniga  bundan
zavqlana olaman”. Fred

"Og'riq kamayadi va mening bo'g'imlarim WD-40 squirtini olgandek bo'ladimi?Bokira kokos yog'i
xavfsizroq" Hunter

“Men RSO ni kesish uchun organik bokira kokos moyidan foydalanaman.Bu yaxshiroq so'rilish
tezligini  ta'minlaydi,  shuningdek,  yog'ni  hamma  narsaga,  shu  jumladan  tishlarga  yopishib
olishdan saqlaydi.Bundan tashqari, 20 daqiqa davomida og'zimga bir osh qoshiq chayqab, axlat
qutisiga tupurish orqali toksinlarni olib tashlash uchun foydalanaman. Fred

“Men  hayotimning  bir  nuqtasida  sog'ligim  dahshatli  edi  va  men  juda  og'riqli  edim.Men  o'z
jonimga  qasd  qildim,  chunki  hayot  juda  tushkun  edi.Keyin  men  qoqilib  qoldim  "Davodan
qoching”.  O'shandan  beri  o'rgangan  ma'lumotlarimni  qo'llash  orqali  hayotim  ancha
yaxshilandi.Mening  sog'ligim  hozir  juda  yaxshi  va  men  ancha  optimistman,  chunki  nasha
tanamni zarardan himoya qilishini bilaman.O'shandan beri menda o'z joniga qasd qilish fikri yo'q
va  men  nasha  yog'ining  turli  dorivor  xususiyatlari  haqida  ko'proq  bilib  olganim sayin  hayot
yaxshilanmoqda. Piter

"Mening tashvishim qanday boshqariladi ...Men surunkali bo'lib qoldim... O'zingizni normal his
eting, agar normal holat baxtli va ko'proq yashash bo'lsa... Rahmat, Rik. Do'stim

Depressiya

“Menda  travmadan  keyingi  stress  buzilishi  bor  va  nasha  dam  olishimga,  ovqatlanishimga,
uxlashimga,  diqqatimni  jamlashga  yordam  beradi.Men  endi  klinik  depressiyaga
tushmayman...va  boshqalar...Men  antidepressantlar,  kayfiyat  stabilizatorlari,  kayfiyatni
ko'taruvchi vositalar, uxlatadigan dorilarni qabul qilardim ...Men ularni taqillatmayman ...Menga
nojo'ya ta'sirlar  yoqmaydi...va nasha tufayli  ular  endi menga kerak emas ...Odamlar ALLOH
bergan  O'SIM,  nasha...  uning  ko'p  qo'llanilishi  va  shifobaxsh  mo''jizalari  haqida  o'zlarini
tarbiyalashlarini so'rayman...shunchaki...” Ale

“Bu  haqiqatan  ham ajoyib  dori.Men  dozani  yutish  uchun  kapsulaga  solib  qo'ydim.Og'riq  va
TSSB  belgilari  bilan  yordam  beradi.Men  soqchilik,  Kron  kasalligi,  chekinish  belgilari  va
boshqalar uchun bundan foyda ko'radigan bir nechta bemorlarni bilaman.Ayrim dispanserlar uni
olib yuradi”. Umid

"Men  boshqalar  uchun  gapira  olmayman,  lekin  men  uchun  bu  bipolyar  buzuqlik,  kech
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diskineziya,  kechikish  distoni,  katta  depressiya,  surunkali  og'riq,  TSSB,  qayg'u  va  tashvish
alomatlarini boshqaradi.Men sentabr oyidan beri zahardan (farmatsevtikadan) ozodman va shifo
topyapman va o'zimni juda yaxshi his qilyapman.Bu mo''jizaviy davo.Mening itim deyarli saraton
kasalligiga chalingan, moy va topikal vositalardan ham xoli.Bu o'simlik Xudo tomonidan atrof-
muhitni, hayotni va iqtisodiyotni saqlab qolish uchun yaratilgan.Jamiyatni xabardor qilish kerak”.
Keti

“Men shunchaki rahmat aytmoqchiman, Rik. Men 50 yil davomida depressiyadan azob chekdim,
8 kundan beri moyda bo'ldim va o'zimni qayta tug'ilgandek his qilyapman. Sizga katta rahmat!"
Sue

Ko'p skleroz (MS)
“Faqat  tez  yangilanish,  Jindrich...Xotini  [59]  uyqu  va umumiy  salomatlikni  yaxshilash  uchun
kuniga bir dozali guruch donasi moyidan foydalanmoqda va vazni 30 funtga kamayguncha vazn
yo'qotdi.U men kabi moydan foydalanishda ajoyib tajribaga ega.Matematik ko'nikmalarni va MS
bilan nazariy fikrlashni yo'qotish ko'p hollarda teskari bo'ldi va men yana yoshligimda boshimda
katta matematika bilan shug'ullanyapman.Foydalanishning birinchi yilida biz hayotdagi asosiy
maqsadlarga  intildik  va  ularga  erishdik.Rik  va  sizga  rahmat,  do'stim.Oh,  va  Betti,  Golden
Retriever  hali  ham  har  qachongidan  ham  yaxshi,  sog'lom  va  veterinarlar  hali  ham  rad
etishmoqda. Mark

"Mening yaxshi do'stim, MS bilan og'rigan katta yoshli bemor MS kasalligini engillashtirish uchun
marixuanadan foydalanadi.U bu bilan qasam ichadi”. Ron

“Ishdagi  katta do‘stim menga uning xotini  MS bilan kasallangani  va uning qanchalik  yomon
ekanligini aytdi.U zo'rg'a unga tegardi va u doimo og'riqli  edi.Men unga moy haqida aytdim,
chunki ular sinab ko'rgan boshqa hech narsa ishlamadi.Ular buni sinab ko'rishdi va u ishlaydi!U
o'zini ancha yaxshi his qilmoqda va qila oladiaslida oyoqlarini his qiladi (u ilgari seza olmasdi) u
endi  polning issiq yoki  issiq emasligini  va ular  juda qizg'in  ekanligini  aniqlay oladi.Hey,  neft
qonuniylashtirilgunga qadar noqonuniy sotib olishni davom ettiradi,  chunki u ishlaydi.Boshqa
hech  narsa  MSni  davolamaydi,  ular  deyarli  voz  kechishdi  ...Nasha  moyi  ularga  hayotga
yangicha qarash va birgalikdagi  kelajagiga katta  umid  baxsh  etdi.Men ushbu tibbiy  mo''jiza
haqida xabar berishda davom etaman!Rahmat Rik, agar Feniks Ko'z yoshlari bo'lmaganida men
bu ma'lumotni hech kimga bermagan bo'lardim." (Ontariodan)

“Xayrli tong Rik, men sizni Facebookda kuzatib boraman.Men sizdan juda ko'p narsalarni bilib
oldim va mehnatingiz va fidoyiligingizni qadrlayman.Mening marixuanani dorivor maqsadlarda
ishlatish  uchun  o'ylashimning  sababi  faqat  mening  ko'p  skleroz  kasalligim  edi.Ammo  men
boshqa kasalliklar, shu jumladan MS va saraton kasalliklari uchun foydalari haqida aniqlagan
tadqiqotlarim bilan, agar men boshqalarni xabardor qilishda o'z burchimni bajarmasam, demak,
men o'z vazifamni to'liq bajarmayapman, deb qaror qildim.Men Arkanzas aholisini 2014 yilgi
keyingi  saylovlarda  tibbiy  marixuana  bo'yicha  "ha"  deb  ovoz  berishga  ishontirishda  foydali
advokat bo'lishga umid qilaman.Bu yil biz juda yaqinlashdik.Yana bir bor rahmat.Hurmat bilan,
Nensi”

“Biz Simpson moyi va topikal moylar haqidagi bizning versiyamiz MS bilan og'rigan bemorni,
terining psoriazini, saraton kasalligini davolaganini va hatto insult bilan og'rigan bemorga ko'p
so'z  va  jumlalarni  aytishga  yordam  berishini  ko'rdik.  insult!Qilgan  barcha  ishlaringiz  uchun
rahmat!  ”  --  Rahmat,  Maykl,  lekin  men hech kimning  RSO ning "o'z  versiyasini"  yaratishini
ko'rishni  yoqtirmayman.Iltimos,  ko'rsatmalarga  iloji  boricha  amal  qiling.Har  doimgidek,
kimningdir hayoti xavf ostida bo'lishi mumkin va siz har doim bemorlarga imkon qadar ushbu
dorining eng kuchli shaklini berishni xohlaysiz.JB
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“U yerda har xil dalil va dalillar bor, uni tadqiq qiling.Men MS bilan og'rigan bir odamni bilaman, u
ko'p yillar davomida kasal.Uni moy bilan davolaydi, men kabi yura oladi va ishlaydi.Keyin men
MS bilan kasallangan boshqa bir hamkasbini bilaman, u doktorlar va zamonaviy tibbiyot unga
buyurgan hamma narsani qiladi.Va u nogironlar aravachasida va uning tanasi yopiladi. Jeff

"Menda  ham  MS  bor  va  13  ta  skriptimni  olishni  to'xtatdim.Haftada  108  tabletka  va  3  ta
enjektabl...Va men hozir faqat nasha iste'mol qilaman." Jon

“Besh hafta oldin menga MS bilan og'rigan bir ayol qo'ng'iroq qildiU 15 yildan beri nogironlar
aravachasida.Hech qanday yaxshilanishni ko'rmaslik uchun u o'ylaydigan hamma narsani sinab
ko'rdi,  shu jumladan munozarali  CCSVI terapiyasi.Biz unga to‘g‘ri  yo‘nalishni ko‘rsatdik va u
moyni ola boshladi.Uning menga so‘nggi  qo‘ng‘irog‘i  shunday bo‘ldi:  “Salom Korri.Men faqat
nogironlar  aravachasi  garajda  ekanligini  sizga  xabar  qilmoqchiman.  (Shunday  qilib,  men
buzilgan  deb  o'ylayman,  chunki  bu  faqat  5  hafta  bo'ldi).“Men  turaman  va  yuraman!Men
sehrlanganman.Men  qaramligimdan  xalos  bo'ldim  va  bir  kunlik  xaridlardan  keyin  uyga
qaytdim.Korri,  men 3 yildan beri do‘konga chiqolmayapman”. Shu payt u yig'lay boshladi va:
"Korri, sen mening hayotimni menga qaytarib berding", dedi. Korri

Tabletkalar, sigaretalar va detoksifikatsiya
"Agar siz chekishni tashlamoqchi bo'lsangiz, Rik Simpson moyidan foydalaning.Chiqib ketish
orqali shunchaki uxlang.Boshqa har qanday kasallik uchun bir xil protokol va bir xil dozalash,
shunchaki bizning saytimizdagi ko'rsatmalarga amal qiling.To'g'ri ishlab chiqarilgan va ishlatilgan
RSO boshqa barcha turdagi  moddalar  qo'shimchalari  uchun ham ishlaydi,  masalan,  geroin,
kokain, alkogol, morfin, o'ta o'ziga qaram va kuchli dori vositalari va boshqalar.JB”

"Men  sizga  va  har  bir  ishlab  chiqaruvchiga,  distribyutorga  va  siyosiy  idora  egasiga  ushbu
mo''jizaviy  moyni  ommaga  etkazish  uchun  shaxsan  minnatdorchilik  bildirmoqchiman.Men
qisqacha  aytaman,  men  dahshatli  spazmlar,  ko'ngil  aynishdan  aziyat  chekaman  va  bu  va
boshqa yoqimli alomatlar tufayli juda uzoq vaqt davomida opiatga qaram bo'ldim.Men sog'ligim
bilan  shafqatsiz  kurash  olib  borganimdan so'ng,  qarshi  kurashishga  qaror  qildim.Tabletkalar
og'riqni  engillashtirmadi,  ular  meni chekishdan saqlashdi.Chekish dori  yaxshi  edi,  lekin hech
narsa neft  men uchun nima yaqin emas.Shunchalik  minnatdorchilik  bilan to'ldirmasdan buni
yozish men uchun juda qiyinko'z yoshlarimdan ko'ra olmasligimni.

Men  yog  'bilan  butunlay  zararsizlantirish  bilan  kurashdim!Men  buni  oldin  bir  necha  marta
qilishim kerak edi va har safar yomonlashdi, lekin bu safar menda hech qanday muammo yo'q
edi.Tana  talvasalari,  teri  qichishi,  terlar...opiatlardan  qutulishning  odatiy  kabuslaridan  hech
biri.Menimcha, moy mo''jiza!Bu mening hayotimni saqlab qoldi!

Opiatlardan voz kechganimdan beri men dietamni asosan glyutensiz qilib o'zgartirdim.Bug'doy
muammoli, ammo ba'zi boshqa donlar muammo emas.Ammo mening dietamning katta qismi
mening moyli pastillarimdir.Men ular bilan muomala qila olaman, ishlay olaman, o'ylay olaman,
qilmoqchi bo'lgan hamma narsani qila olaman, buning o'rniga dori ichganimdan ko'ra ko'proq
kuch va hushyorlik bilan.

Men buni  qisqa  tutaman dedim,  haqiqat  shuki,  men bu mo''jizaviy  moyni  va  u  men uchun
qilingan  barcha  narsalarni  maqtash  uchun  kitob  yozishni  o'ylayapman.Shunday  ekan,  sizga
chuqur minnatdorchilik va muhabbat bilan Rik Simpsonga minnatdorchilik bildiraman.Mahalo,
Lois"

"Opiatlarga  allergiyam borligini  ko'rib...  (Eng  kam zaharli???)  Men nasha  ichaman,  iltimos."
Heather

“Agar siz ayniqsa opiat iste'mol qiladigan bo'lsangiz, shuni tushunishingiz kerakki, "sinergiya"
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bo'ladi, bu asosan 1+1=3 degan ma'noni anglatadi, chunki opiat bilan birga olingan moy sizga
faqat bitta qabul qilganingizdan ko'ra ko'proq ta'sir qiladi. yoki boshqasi, ular bir-birining ta'sirini
kuchaytiradi,  shuning  uchun  sizga  odatdagidek  og'riq  qoldiruvchi  vositalar  kerak
bo'lmaydi.Qabul  qilayotgan  dori  miqdorini  kamaytirish  haqida  doktoringiz  bilan  gaplashing,
o'zingizga zarar bermasdan ko'p tabletkalar bilan faqat sovuq kurka ichib bo'lmaydi. Jim

“Erim bilan men yil boshida neft ishlab chiqarishni boshladik.Unda o‘pka emboliyasi bor va unga
2-toifa qandli diabet tashxisi qo‘yilgan.Biz kuniga ikki marta atigi bir tomchi iste'mol qilmoqdamiz,
chunki hozircha bizda bor narsa shu.Aytgancha, ko'rsatmalarga amal qilish oson edi va juda
yaxshi ishladi.Men qila olsam, har kim qila oladi.Naftani Kanadadagi Home Hdw-dan sotib olish
mumkin va hidsiz bo'yoq tiner sifatida belgilangan.Unda MSDSni so'rang.

Men haligacha ishonchim komil emas, bu mening erimga yordam beradimi yoki yo'qmi, ehtimol
hali ham ikkita kompyuter tomografiyasining oqibatlarini davolaydimi?Men bilan bu juda qisqa
vaqt ichida ajoyib o'zgarishlarga erishdi.Mening laktoza intoleransi davolandi (agar men yog'ni
tashlab  ketsam,  u  qaytib  keladi),  lekin  u  hozirda  yo'qolganligi  aniq.Mening  hidga  bo'lgan
allergiyamda  ham  sezilarli  o'zgarishlar  yuz  berdi.Men  uzoq  vaqt  davomida  surunkali  sinus
infektsiyasiga duchor bo'ldim, antibiotiklar hech narsa qilmadi va men yillar oldin ulardan voz
kechdim.Aytishim mumkinki, sinuslar tozalandi va men nafas olaman!Menga hid hali ham ta'sir
qiladi, lekin u hidga yaqin emas.

Ushbu ma'lumotni ommaga etkazganingiz uchun Rik va JBga rahmat va o'z hikoyalarini yozib,
baham ko'rayotgan barchaga rahmat.Qaniydi, men buni tom tepasidan baqirsam, lekin hibsga
olishim mumkin edi ;-))  Nasha atrofida shunday stigma bor va odamlar (bu erda) shunchaki
eshitishni  xohlamaydilar.Afsuski,  men  shunchalik  ko'p  narsani  bilamanki,  bu  yordam berishi
mumkin." Klemmi

“Liza, men sizga shuni ham aytishim kerakki, men koʻrgan koʻplab guvohlik va hujjatli filmlarda
bu odamlarning baʼzilari  maʼlum bir  kasallik  uchun moy isteʼmol  qila  boshladilar  va  natijada
foyda  koʻrishdi  va  boshqa  kasalliklardan  xalos  boʻlishdi.  moyni  ishlatishdan  oldin  xabardor
bo'ling.

Masalan, siz qandli diabet uchun moyni iste'mol qildingiz, deylik, yog'ni ishlatganingizdan so'ng,
xolesterin miqdori normal holatga qaytganini, terida toshmalar yoki ekzemaning tozalanishini va
gemorroyingiz to'satdan g'alati bo'lak paydo bo'lishi bilan yo'q bo'lib ketishini aniqladingiz. sinus
infektsiyasi to'satdan tozalanadi.Men o'z tadqiqotimda buni ko'p ko'raman.

Bundan tashqari, ko'p odamlar, agar ular ortiqcha vaznga ega bo'lsalar, tez-tez vazn yo'qotadilar
yoki odatdagi vaznga qaytadilar, ko'pincha dietaga harakat qilmasdan.Va agar siz xom nasha
sharbatini iste'mol qilsangiz, vazn va sog'liqdagi natijalar yanada aniqroq bo'ladi.

Bilaman,  Rik  Simpson  o'simlikka  asoslangan  parhezni  ham  targ'ib  qiladi.Ko‘plab  boshqa
tadqiqotlarda,  tibbiy  nasha  ishlatishdan  tashqari,  o‘simlikka  asoslangan  parhezga  o‘tishning
sog‘liq uchun shunchalik ko‘p foydasi borligini ko‘ramanki, bu odamlar ko‘pincha o‘z hayotiga
sadoqatli bo‘lib, o‘simlikka asoslangan parhezga o‘tishni maqtab, targ‘ib qilishadi. tom ma'noda
ularning hayotini saqlab qoldi." Donna

“Salom Jindrich, bezovta qilganim uchun uzr, lekin bugun Bred meni bir narsani toʻgʻirladi, siz
toʻgʻrilamoqchi  boʻlishingiz  mumkin.Uning  qandli  diabetdagi  qondagi  qand  ko'rsatkichlarini
normallashtirish uchun faqat keyingi kun emas, balki 7-10 kun kerak bo'ldi ...hali ham diqqatga
sazovordir.Bu,  shuningdek,  menga  uning  elektron  pochtasining  qolgan  qismini  yuborish
imkoniyatini beradi, menimcha, siz uni PTda ham joylashtirmoqchisiz:

"Mening chap qo'limda 5 ta teri saratoni bor edi, men bilaman, ular yillar davomida sho'ng'in
paytida qo'limni deraza tokchasiga surib qo'yish natijasida paydo bo'lgan.Men ularni 24/7 yog'da
qopladim va kattasidan tashqari hammasi butunlay yo'qoldi.Kattasi zo'rg'a seziladi, lekin men
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hali  ham  bir  oz  ko'tarilgan  joyni  his  qilaman,  shuning  uchun  har  kuni  moy  surtib
turaman.O'ylaymanki,  u  juda  yaqin  bo'lgani  uchun  hafta  oxirigacha  yo'qoladi.Shuni  yodda
tutingki,  men  buni  o'tmishda  bir  necha  marta  muzlatib  qo'yganman  va  ular  doimo  qaytib
kelishgan,  bu safar  ular  buni qilmasligiga ishonchim komil,  agar shunday bo'lsa, nima qilish
kerakligini aniq bilaman.Sizga va Rikga, Deyl.

-- Rahmat, Deyl, nima qilishni aniq bilganingizni bilish juda yoqimli.JB

"Men  moyni  og'riq  qoldiruvchi  vositalar  va  sigaretani  tashlash  uchun  oldim  ...Va  men
muvaffaqiyatliman!Bir oydan ko‘proq vaqt o‘tdi, ikkisi ham yo‘q!” Rendi

—  Tabriklaymiz,  Rendi.Yog'ni  ishlatish  bilan,  oxir-oqibat,  unchalik  qiyin  emas  edi,  shunday
emasmi?JB

“Ba'zi  odamlar  shunchaki  johil  va  qo'rqishadi.Rik  Simpson  tufayli  men  o'zimning  og'riq
qoldiruvchi  vositalarimni  sezilarli  darajada  kamaytirishga  muvaffaq  bo'ldim,  demoqchimanki,
men ertalab 60 mg OxyContin 3 va yotishdan oldin 3 mg qabul qildim va ularni 8 yildan ortiq
vaqt davomida qabul qildim ...Bu yomon edi!

Endi moyni boshlaganimdan beri men faqat ertalab 1 va kechki soat 1 ni qabul qilaman!Hech
bo'lmaganda  mo''jiza  haqida  gapiring,  men buni  shunday  ko'raman!Shifokorlar  menga hech
qachon  tusha  olmasligimni  yoki  ularni  qabul  qilishni  to'xtata  olmasligimni  aytishdi.Bola  "Rik
Simpson" ni qildi va men shifokorlarim noto'g'ri ekanligini isbotlayman,

Men buni qilyapman va o'zimni o'sha la'nati zaharli tabletkalarni ichganimdan ko'ra yaxshiroq his
qilyapman!Men OxyContinning shunchalik yuqori dozasini iste'mol qilgan bo'lsam ham, men kun
bo'yi  og'riqni  his  qilardim,  uxlamadim va ovqatlanmadim ...Bugun men og'riqsizman,  normal
uxlayman  va  ko'proq  ovqatlanaman!Va  men  bu  tabletkalarni  tashlashga  intilishimni
to'xtatmayapman,  umid  qilamanki,  men bir  oy  davomida  yog 'ichida  bo'lgunimcha,  butunlay
yo'qolaman!Menga omad tila!" Nensi

"Odamlarga  har  xil  turdagi  opiatlardan  tezda  xalos  bo'lishga  yordam  berdim  ...RSO
bilan...ortiqcha uyqu tabletkalari va boshqalar.Hech qanday chekinishsiz, kramplarsiz.Ajoyib.Bir
do'stimning aytishicha, bu xuddi uxlab, toza turishga o'xshaydi, hech narsaga intilish yo'q.Ular
o'zlarini  juda  yaxshi  his  qilishadi,  xuddi  men  eshitgan  har  kuni  ertalab  grizli  ayiq  bilan
kurashayotgandek.Ular o'zlarini yana yosh va sog'lom his qilishadi.Detoks bilan bog'liq barcha
muammolarni hal qilish uchun bizga "RSO Detoks Markazi" kerak.Hammaga tinchlik." Ron

“Salom  Jindrich,  moy,  albatta,  qo'shnimning  moyak  yorilishini  saqlab  qoldi.Bir  yarim  hafta
davomida  qonli  siydik  va  chidab  bo'lmas  og'riq  bor  edi.Shifokor  bunday  og'riqlarga  yordam
beradigan  hech  narsa  yoza  olmasligini  aytdi  va  agar  qon  ketishi  to'xtamasa,  moyakni  olib
tashlashdan uch kun oldin unga vaqt berdi.RSO og'riq uchun bir necha soat ichida ishladi va 3-4
kun ichida u qonni  butunlay  to'xtatdi.Ikki  hafta o'tdi  va  u yaxshi.Men hali  ham uning ustida
guvohlik berish ustida ishlayapman, lekin u buni qilishdan biroz qo'rqadi (uning so'zlari ... "Video
qilsam, meni olib ketishadi") va u haqiqat haqida ko'p narsani bilmaydi. RSO ning kuchi, shuning
uchun u moy uning erkakligini saqlab qolganiga bir  oz shubha bilan qaraydi,  lol.Men guvohi
bo'lganimdan,  moy  aniq  hiyla  qildi,  lekin  bu  100%  hujjatlashtirilgan  emas,  men  bilganim
shundaki, men uni birinchi marta ko'rganimda uni olib tashlamoqchi edi va bir necha kun ichida
u yog'ni iste'mol qilgandan keyin yaxshiroq bo'ldi, uni mahalliy foydalanish, va sifatidashamtungi
qalpoq,  lol,  lekin  u  buni  tan  olmaydi.Men  unga  har  kuni  aytaman:  "Do'stim,  men  sizning
yong'oqlaringizni  saqlab  qoldim!"  lol  Nima  bo'lganda  ham,  men  sizga  bu  qanday  o'tganini
aytmoqchi edim va agar men uni guvohlik berishga majbur qilsam, sizga xabar beraman." Stiv

"Biz ikki haftadan kamroq vaqt ichida Keshni metadon, fentanil,  Klonapin, Versed, Ativan va
Oksikodondan ajratib oldik!Chiqib ketish belgilari/alomatlarisiz.Bu ajoyib ishlaydi! ” Kalli
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2012-yil  avgust  oyida o‘g‘lim “Pnut” tutqanoq tuta boshladi,  katapleksiya, ko‘p miqdorda suv
oqishi, har kuni suyuqlik iste’mol qilish va umumiy charchoqni boshdan kechira boshladi.Uning
aqliy  qobiliyatlari  bizning  ko'z  o'ngimizda  tezda  pasayib  ketdi.Bir  yil  oldin  u  futbol,  futbol
o'ynagan va skaut bo'lgan.Umuman olganda, u 2012 yil avgustigacha oddiy bola edi.

2013 yil  martiga o'ting va nihoyat unga Niemann Pick turi  C tashxisi  qo'yildi.NPC - terminal
kasallik  bo'lib,  u  eng  asosiy  ma'noda  lizosomal  saqlash  muammosidir.Men  bunga  davom
etayotgan  miya  shikastlanishi  sifatida  qarayman.Shifokorlar  bizga  siz  o'ylashingiz  mumkin
bo'lgan har qanday tutqanoq dori-darmonlarini berishdi, klonazepam, tegretol, Dilantin, lamiktal,
keppra, favqulodda vaziyatlar uchun diastat jeli va boshqalar va HECH NARSA ish bermadi.(Bu
bizga  yolg'on  umid  berib,  vaziyatni  yomonlashtirgandek  tuyuldi.Har  safar  u  ishlamasa,
shifokorlar dozani oshirardi.Men ularni ayblamayman, chunki ular shuni bilishadi.) U divanda
yotardi,  balki  undan  tabassum  chiqararding,  balki.U  o‘sha  yerda  yotib,  oqizardi.U  qimirlay
olmadi.U  juda  faol  kichkina  boladan  zombiga  aylangan  edi.Biz  unga  nogironlar  aravachasi,
epilepsiyaga qarshi xizmat itini olib berishimiz kerak edi va u hospis parvarishiga yotqizildi.

2014 yil yanvar oyida haqiqiy do'stga aylangan haqiqiy notanish "amaki S" o'rtaga kirib, bizga
Rik Simpson moyi shaklida yordam taklif qildi.Biz telefonda bir yarim soat gaplashdik va u butun
o'simlik  dori-darmonlariga  shunchalik  ishtiyoqli  edi  va  u  Rikning  moyi  boshqalarga  yordam
berishda o'z harakatlari orqali nima qilganiga chin dildan ishondi va u bizga yordam berishga
majbur  bo'ldi.Uning  yuragi  mehribonligi  orqali  u  bizga  juda  zarur  bo'lgan  dori-darmonlarni
olishning yo'lini topdi.

31 yanvar kuni o'g'limiz hushyorligida kamida 15 marta tutqanoq tutdi, bularning barchasi hatto
Klonazepam  va  Diastatda  ham  bor  edi.U  ba'zi  kunlarini  boshqalarga  qaraganda  yaxshiroq
o'tkazdi,  ba'zi  kunlar  tutilish  va  qo'rquvga  to'la  edi.Agar  siz  buni  boshdan  kechirgan
ota-ona/sevimli odam bo'lmasangiz, o'zingizni his qilayotgan qorong'u joyni tushunolmaysiz.

U 1-fevral  kuni  Rik  moyining birinchi  dozasini  oldi.O'sha kuni  u  bor-yo'g'i  3  marta  tutqanoq
tutdi.U  bir  necha  oy  ichida  birinchi  marta  to'shakda  o'tirdi  va  to'liq  gap  aytdi.Men o'zimcha
o'yladim  tasodif.Lekin  baribir  xursand  bo'ldim.4-kuni,  u  bir  necha  oy  ichida  birinchi  marta
xotinimni "onam" deb chaqirdi.O'sha kuni quvonch va ko'z yoshlar haqida gapiring.Ertasi kuni,
5-kuni, u umuman tutqanoq tutmadi.Ushbu xabarga ko'ra, biz faqat 2 ta tutilish bilan 58 kun
o'tdik va ularni tashqi omillar bilan bog'lash mumkin.

Bugun o‘g‘limiz ko‘proq gapiradi, faol, bir qancha prezidentlarni yuziga qarab aytib bera oladi,
o‘zi  maxsus  velosipedda  minadi.Bizning  ko'z  o'ngimizda  sodir  bo'lgan  voqealar  mo''jizadan
boshqa narsa emas.Men eng dindor odam emasman, lekin men Xudoga ishonaman.Men chin
dildan ishonamanki, u bizga "amaki S" ni yuborgan.Ishonamanki, u Rikga buni qanday qilishni
ko'rsatgan va u sizga JBga so'zni etkazishda yordam bergan.

Bularning barchasi uchun, o'g'limizni menga, bizga qaytarishga yordam bergani uchun.Xotinimni
eng chuqur tushkunlikdan qaytargani va oilamga yordam bergani uchun.Rik Simpson, JB va "S
amaki", men abadiy sizning qarzingizdaman.Rahmat!!!" Kevin

Giyohvandlik
"Yaqinda  men  morfinga  bog'liq  bo'lgan  saraton  kasalligining  "SOVUQ  TURKIYA"  morfinini
o'chirishni kuzatdim.Morfindan voz kechganida, u ochlikdan o'tib ketdi; endi ich qotib qolmadi;
juda  qattiq  uxlab  qoldi  va  uning  og'rig'i  ancha  yaxshi  nazorat  qilindi.U  yana  bir  bor  izchil
bo'ldi.Ajoyib.Agar men bu 180 graduslik o'zgarishni o'zim ko'rmagan bo'lsam, men bunga HECH
QACHON ishonmasdim.Men hech qachon marixuana tarafdori bo'lmaganman, lekin bu shaxsiy
kuzatuv meni imonli qildi. Janice
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“Men  RSO  ni  3  oydan  beri  qabul  qilganimda  bir  narsani  payqadim,  bu  mening  spirtli
ichimliklarga  bo'lgan  ishtiyoqimni  deyarli  yo'qotdi.Ilgari  men  har  kecha  bir  yoki  ikki  marta
ichardim,  lekin  hozir  men  kamdan-kam  ichishni  xohlayman,  qachonki  ichsam,  unchalik
ichmayman, shuningdek, shimlarim ancha kengroq bo'lganini payqadim.Men 10 kilogramm vazn
yo'qotdim.Men kamroq qiladigan yagona narsa - spirtli ichimliklar ichish.

Men  hali  ham  xuddi  shunday  ovqatlanaman  va  hali  ham  aralash  yong'oqlar,  pechenye  va
hokazolarni  tishlayman va kechalari  munchies bo'lganimda va hatto yog'dan oldingidan ham
ko'proq ovqatlanayotgan bo'lishim mumkin.Ha, yog' sizni och qoldirishi mumkin.

Shunday  qilib,  spirtli  ichimliklar  yoki  yog'ning  etishmasligi  3  oy  ichida  10  kilogrammni
yo'qotishimga sabab bo'ldi.Va men ortiqcha vaznga ega emas edim, 5' 10 dyuym va taxminan
198 funt.Yoshligimda men har  doim taxminan 186 funt  va baquvvat  edim.Endi  oxirgi  marta
tekshirganimda 187 funtga tushdim.Qanday bo'lmasin, yog 'yoki spirtli ichimlikning etishmasligi
menda vazn yo'qotishimga sabab bo'ldi.Faqat baxtli yon ta'sir." Skott

“Opiatlar meni ich qotishiga, ko'ngil aynishiga olib keladi, samarali yordam uchun kerakli dozani
olish  qiyin.Ular  meni  haydashga  majbur  qiladi,  haydashda  va  davom  etishda  xavfli
qiladi.Marixuana yo'q.Yetardi.” Fred

“15 yillik opiatga qaramlik moy bilan davolanadi.Rik bo'lmaganida men buni sinab ko'rmagan
bo'lardim.Demak, men unga haqiqatan ham hayotim uchun qarzdor ekanligimni aytishim kerak,
shuning uchun men hozir uning eng katta tarafdorlaridan biriman.Men har doim chekardim, lekin
bu tabletkalarni  qabul  qilishdan kelib  chiqadigan og'riqlarga yordam bermadi.Men shunchaki
ko'p marta o'lishni xohlardim, chunki men endi hayotim uchun javobgar emas edim.RSO tufayli
aytishim mumkin.Men morfin, oksi, perk, vik yoki subokson EMAS... bu meni hamma narsadan
xalos qildi!!!!!Va men 40 yoshdaman va yana 20 yoshdaman.Men har kuni ertalab his qiladigan
artritim endi G'oyib bo'ldi.Men moyni 10 marta ichkariga oldim va hayotim yana boshlandi.Men
qanchalik  minnatdor  ekanligimni  ifodalash  uchun  so'zlar  yo'q.Agar  siz  tabletka  ichayotgan
bo'lsangiz, uxlash uchun bir hafta bo'lmasa, kechasi yog'ni ichishdan boshlang, men bu yo'ldan
boraman." Rebekka

"Nasha meni 30 yildan ortiq 15 yil oldin giyohvandlikdan so'ng Benzozdan olib tashladi, agar
usiz men qanday bo'lsam, hozir o'lgan bo'lardim ..." Fil

“Men kimnidir  nasha  ishlatib,  ularni  suboksondan  xalos  qilishni  bilaman.  Nasha  unga  katta
yordam  bermoqda.Uning  aytishicha,  bu  og'riq  bilan  yordam  beradi.Ammo,  menimcha,
tabletkalarning ko'pchilik  uchun o'ziga qaram bo'lgan qismi "yuqori"  qismdir  ...  bunda nasha
unchalik "yuqori" emas ... lekin mening fikrimcha, agar siz boshidan o'tib, unga rioya qilsangiz
va siz qurasiz. tolerantlik haddan tashqari charchoq hissi yo'qoladi.Bag‘rikenglik – bu kalit.” Erin

"Men barcha  og'riq  qoldiruvchi  dori-darmonlarni  bekor  qildim  va  endi  ishlashga  qodirman -
ko'proq odamlar tabiatning kuchiga ishonishlarini istardim!" Sue

“2000-yilda singan umurtqa asabim bor va yillar davomida men undan nogiron bo'lib qolishimni
va nasha iste'mol qilishga qaror qilgunimcha,  qariyb o'n yil  davomida Oksikontinga yopishib
qolishimni  qabul  qildim.Endi,  mening  MRIlarimni  solishtirganda,  shifokorlar  asabdagi  mielin
qanday  tuzalib,  chandiq  to'qimasini  to'kishni  boshlaganiga  hayron  bo'lishadi.So'nggi  ikki  yil
ichida  mening  holatim  yaxshilana  boshladi,  harakat  doiram,  shuningdek,  tutilishlar
kamaymoqda. Ann

Q.Metadon haqida nima deyish mumkin?RSO metadondan xalos bo'lishga yordam beradimi?
Bu, albatta, olib tashlash uchun eng qiyin dori.Men bir necha marta turli  xil  narsalarni sinab
ko'rdim!Pul mablag'larini olish shunchalik uzoq davom etadiki, uni uzoq vaqt davomida hal qilish
juda  dahshatli!Hatto  Alabama  shtatidagi  Bredford  Rehab  ham  buni  detoks  qilish  eng  qiyin
ekanligini aytdi!Aaron
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-- Aaron, metadonga qaramlik, ayniqsa, bizning ko'rsatmalarimiz bo'yicha ishlab chiqarilgan va
ishlatilgan  bo'lsa,  yog'  uchun  kekning  bir  qismidir.4-bosqich  saratoni  bilan  og'rigan
bemorlarimizni tasavvur qiling-a, ular odatda siz tasavvur qilishingiz mumkin bo'lgan eng yomon
narsaning mexnatida bo'lishadi va shunga qaramay, ular odatda biron bir narsani olishni to'xtata
oladilar.ular  bir-ikki  hafta  ichida  olishardi.Shunday  qilib,  yana  o'sha  shirinliklar  bilan
solishtirganda, metadon moy uchun kek bo'lagidir.Men narkomaniya bo'yicha mutaxassislarga
bu  haqda  ko'p  yillar  davomida  aytaman,  ular  bunga  ishonishni  xohlamaydilar  va  men buni
ularga ko'rsatishim uchun hech qachon paydo bo'lishmadi.JB

“Men akamning geroinga qaramligi uchun nasha ishlatganman.U ish joyida o'ldirilgan, ammo biz
uning o'limiga qadar nasha bilan ajoyib natijalarni ko'rdik ». Laura

--  To'g'ri  qo'llaniladigan RSO insonga ma'lum bo'lgan barcha giyohvandliklarni  engish uchun
ishlatilishi mumkin.Odatda bemorga giyohvand moddalarni / tabletkalarni qabul qilishni to'xtatish
uchun bir yoki ikki hafta kerak bo'ladi va odatda sezilarli olib tashlash belgilari yo'q.Bu yaxshi,
ya'ni bemorlar va ularga qaraydiganlar uchun.JB

“Menimcha, barcha uchuvchilar bir kunga qo‘ngandan keyin yog‘ yeyishlari kerak.Shunday qilib,
ular  yaxshi dam olishadi va yaxshi uxlashadi  va ertasi  kuni yana yaxshi  ishlashlari  mumkin
bo'ladi.Bundan  tashqari,  ular  yana  qanday  qilib  radiatsiya  kasalligidan  va  uchuvchilarning
sog'lig'i bilan bog'liq o'nlab muammolardan saqlaydilar?

Men  THC  testiga  qo'shilaman,  bu  odam  o'z  sog'lig'iga  mas'uliyatli  yoki  mas'uliyatsizligini
aniqlashning yaxshi usuli.Avvalo salomatlik.Men uchun tizimida THC bo'lmaganlar shunchaki o'z
hayotlari bilan o'ynashmoqda.Yoki ular atrof-muhitning ifloslanishi, Fukusima va chemtrails inkor
etish  sindromidan  aziyat  chekmoqda.Bilishning  yaxshi  tomoni  shundaki,  moy  ham  bunga
yordam beradi.JB”

“Men geroinga qaram odamman.Men maslahat markazimda nasha yoki BHO yoki marixuana
emas,  balki  xanax  va  benzodiazipenlar,  masalan,  valium  va  boshqa  retsept  bo'yicha  dori-
darmonlardan  kelib  chiqqan  odamlarni  bir  kun  va  boshqasi  o'liklarni  ko'raman.Bularning
barchasi noqonuniy ravishda sotib olingan!Butun tarixda nasha hech kimga zarar keltirmagan va
o'ldirmagan.Siyosiy partiyalar shlyuz nazariyasi va shizofreniya nazariyasini ilgari surganda.Siz
tushunmaysiz,  ular  ochiqchasiga  yolg'on  gapirishadi!Shizofreniya  bilan  og'rigan  nasha
chekuvchilar,  bo'g'in  olishdan  oldin  shizofreniya  bilan  kasallangan.Va,  ehtimol,  uni
aniqlanmagan muammoni davolash uchun ishlatgan.Va shlyuz - bu bema'nilik.MARİXUANADA
SIZNI  QATTIQ  GIYONGLIGLARGA SOG'ATGAN  HECH  NARSA YO'Q!Haqiqiy  “shlyuz”  bu
noqonuniy dilerlar bo‘lib, ular “Agar sizga begona o‘t yoqsa, buni yaxshi ko‘rasiz” deb da’vo qilib,
boshqa dori-darmonlarni taklif qiladilar, chunki ular begona o‘tlar kimnidir har kuni yoki soatda
yuzlab  dollar  sarflashga  majbur  qilmasligini  bilishadi.Ammo  geroin  yoki  kokain  sizni  uning
eshigini  kuniga 7 marta taqillatishga majbur qiladi.Biz  o'sish vaqti  keldi.Ko‘zimizni oching va
hukumat  bizga  ularga  va ularning  yolg‘onlariga  muhtoj  bo‘lganidan  ko‘ra  ko‘proq  kerakligini
anglab yeting”. Che

“Men 30 yildan ko‘proq vaqt oldin bildimki, agar men ko‘chaga ichib chiqsam va ko‘p ichishdan
to‘shak aylanib qolishidan qo‘rqqan bo‘lsam (eslab qoling), uxlashdan oldin darhol choynakni
urdim va bu menga yordam berdi deb o‘ylayman. kasal bo'lib qolishimdan yoki osilib qolishimni,
agar menda bunday zarba bo'lmaganida, avvalgidek yomonlashtirmaydi." Skott

"THC  qon-miya  to'sig'idan  o'tadi  va  alkogol  va  boshqa  giyohvand  moddalarga  qaramlik
amigdalasini tuzatadi ...Bu, odatda, spirtli ichimliklarni suiiste'mol qilish va opiatlarni suiiste'mol
qilish natijasida zaiflashgan odamning o'z kognitiv qobiliyatini tiklashga va o'z-o'zidan suiiste'mol
qilishni to'xtatishga olib keladi. Robert

“Men buni payqadim.Men endi umuman ichmayman.Yoki biror xohishingiz bor." Brittni
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"Juda to'g'ri.Men buni boshdan kechirdim.Jigarimni vayron qilgan o'sha zaharli zaharni ichishni
umuman  istamayman.Men  undan  uzoqroq  tursam,  butun  madaniyat  tobora  g'alati  bo'lib
bormoqda.Atrofda  turgan  odamlar  bo'g'ziga  zaharli  siyishni  to'kishmoqda.Bu  men  uchun
g'alati.:)  Garchi  o'tlardan  foydalanish  juda  baxt.Ajoyib  tuyg'u,  HECH  QO'SHISH  YO'Q!!!”
Kamush

“Kim  yoki  qaysi  hayvonlarda  endokannabinoid  tizimi  borligini  qanday  bilasiz?Va
endokannabinoid nimani anglatadi? Trisha

“Hasharotlar  bundan  mustasno,  barcha  hayvonlar  endokannabinoid  tizimiga
ega.Kannabinoidretseptorlari  terimiz,  miyamiz,  immunitet  tizimimiz,  ichaklarimiz,  jigarimiz,
umurtqa  pog'onasi,  qovurg'alar,  oq  qon  hujayralari  va  suyak  iligi  (ildiz  hujayralari)  va
boshqalar.600  million  yildan  ortiq  endokannabinoid  tizimi  bo'lmasa,  "ildiz  hujayralari
haydovchisiz mashina kabi harakat qiladi". Doktor Gay, GW Pharmaceuticals kompaniyasining
ijrochi raisi, London, Buyuk Britaniya.U tanamizdagi barcha funktsiyalarni tartibga soladi.Omega
yog  'kislotalari  (3,  6,  9)  endokannabinoidlarni  hosil  qiladi,  shuning  uchun  ular  biz  uchun
muhimdir.Nasha yog'i (RSO) asosan endokannabinoidlar tizimini kuchaytiradi, shuning uchun u
har qanday sog'liq muammosini davolashi yoki davolashi mumkin. Rik

Hayot sifati
“Nasha  moyining  yuzlab  shifobaxsh  xususiyatlari  borligini  bilib  olgach,  gulga  oshiq
bo‘lasiz.Darhaqiqat,  men  nasha  moyi  bunchalik  kuchli  ekanligiga  ishongan  va  hali  sevib
qolmagan odamni uchratmaganman. Piter

“Moydan oldin men oldingi 3 pog'onadan zo'rg'a tushardim, endi 4 soatlik velosiped haydashim
mumkin.Faqat yaxshilanadi”. Piter

"Ushbu  ma'lumot  uchun  rahmat!Men  o'zimning  vahima  hujumlarini  TSSBdan  RSO  bilan
davoladim  va  xuddi  shunday  natijalarni  topdim.Lyme  kasalligi,  shuningdek,  bezgakni  ko'p
jihatdan taqlid qiladigan yana bir kasallik bo'lib, ko'pchilik uni yuqtirgan shomil chaqqan bo'lsa,
buni  anglamaydi.Keling,  ushbu  postlarni  MILLIONLAR  ko'rishiga  imkon  beraylik!!!Keling,  bu
Facebookdan bir marta yaxshi foydalanaylik!!!!” Linnea

“Akamning tishi yomon va og'rigan edi.Shunda men moy surting, dedim va u ikki hafta o'tgach,
hali  ham  og'rimaydi  va  hozir  ham  yuqmaganga  o'xshaydi,  dedi.Qayta  ko'ring,  RSO  yana
yordamga !!!!!" Stiv

“Hey, siz buni eshitganmisiz, bilmayman, lekin men moy HAM SOG'AYGANini, to'g'rirog'i  old
tishlarimdagi ulkan bo'shliqni davolay boshlaganini aniqladim. Men u erda tasodifan moy oldim
va  bo'shliq  teshigi  yog'  bilan  TO'LIQ  edi  va  men  bir  necha  kundan  keyin  bo'shliqning
qisqarganini va endi yarmiga o'xshashligini payqadim!Hech kim buni ilgari aytganmi?RSO tish
pastasi juda yaxshi g'oyaga o'xshaydi!Bo'shliqlarni davolash qiyin va aminmanki, har bir kishi
tishlarini  tortib  olgandan  keyin  ularni  davolaydi!Neft  bilan  baxtsiz  hodisa  yuz  berdi,  men
xursandman. Kim

"Nasha  yog'i  nima  qilmaydi?Bu  tishlar  haqida  eshitish  uchun  ajoyib  yangilik.Shona  Banda
og'zida o'lik tishni yuqtirgan xo'ppozdan nekrozga uchragan.Nekrozni davolash uchun shifokor
yoki stomatologga borishga uning puli  yo'q edi.O'RNIGA, u har doim RSO qo'ydi va u hech
qachon tish shifokoriga borishga majbur emas edi, hech qachon antibiotiklar yoki yallig'lanishga
qarshi  dorilarga  muhtoj  emas  edi  va  uni  toza  saqlash  uchun  hech  qanday  maxsus
mahsulotlardan foydalanishga hojat yo'q edi.Bularning barchasi Rik Simpson moyi tufayli nekroz
to'xtadi va endi uning yana pushti tishlari bor!

Bundan tashqari, nasha moyini boshlaganimdan beri menda bo'shliqlar yo'qligini payqadim.Ilgari
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og'zim  shunchalik  kislotali  va  bo'shliqlar  bilan  to'lgan  ediki,  agar  menda  chirish/bo'shliqlar
bo'lmasa, bu g'alati tuyulardi.O'tgan kuni Shon ham bu haqda gapirgan edi.

Men neft haqida guvohliklarni eshitishni yaxshi ko'raman!U NIMANI TUZIB BO'LMAYDI?Jindřich
Bayerga  bu  odamning  tishlari  haqidagi  guvohliklarini  baham  ko'rganingiz  uchun  tashakkur,
odamlar umumiy kasalliklarni davolash yoki gomeostazni saqlab qolish bo'yicha o'z tajribalarini
baham ko'rishlari menga yoqadi. LinZy

"Men har kuni bir dozani qabul qilish orqali saratondan oldingi poliplardan xalos bo'ldim." Donna

“Nasha ayolning hayot  aylanishida qanday rol  o'ynashi mumkin?Onam baxtli  bo'lsa,  hamma
baxtli  bo'ladi,  -  men shuni  bilaman.Va moy ayolni  tsiklning qaysi  bosqichida bo'lishidan qat'i
nazar, baxtli qilishi mumkin.JB”

“Qaysi  hollarda moy yordam bera olmadi?Ularda naqsh bormi yoki  ko'proq sinovsabablarini
tushunish kerakmi? Denni

--  Yog'da  shifokorlar  birinchi  bo'lib  buzgan  narsalarni  tuzatishda  muammolar  bor,  bu  men
o'ylayotgan yagona namuna.JB

"Mening qiz do'stim chivin chaqishiga juda alerjisi bor va kecha uning chakkasida chivin bor
edi ... bu juda katta edi, baribir men tishlash joyiga nasha barglaridan yasalgan RSO qo'yish va
bandaj olishni taklif qildim.Bugun ertalab uyg'onganimizda, shish butunlay g'oyib bo'ldi."

-- Rahmat, Jimmi.Ishonchim komilki, ushbu ma'lumot ko'p odamlarga yordam beradi.Bu erda
chivinlar mavsumi keldi.Va moy ham kovucu sifatida ishlaydi, sinab ko'ring.Muammolarni yog
'bilan tuzatish juda oson bo'lsa ham, ularni oldini olish har doim yaxshiroqdir.Yog'ni qichiydigan,
kuydiradigan  yoki  og'riydigan  har  qanday  narsada  mahalliy  sifatida  ishlatish  mumkin.Yog'ni
qanchalik tez surtsangiz, muammolar tezroq yo'qoladi.Eslab qoling.JB

“RSO  mening  yirik  xurujlarimni  butunlay  to‘xtatdi.Men  hech  qachon  boshqa  sun'iy  dori
ishlatmayman,  men  bu  haqda  erim  o'tishidan  oldin  bilsam  edi.U  Xojkin  limfomasidan  vafot
etdi.Balki u hali ham shu yerda bo'lardi.O'shanda bizga uning 70% davosi borligini aytishgan.U
ikki yildan kamroq vaqt ichida ketdi." Kelli

“Bir  farmatsevt  menga  bu  bema'nilik  ekanligini  aytdi!Shu  may  oyida  men  dadamni  saraton
kasalligidan  yo'qotdim,  uning  Klivlend  klinikasi  va  Geauga  kasalxonasida  ikkita  eng  yaxshi
shifokori  bor edi!Mening dadam atigi  62 yoshda edi,  u mening kitobimda hali  chaqaloq edi!
Mening amakivachchamning otam saraton kasalligiga chalinganini  menga isbotlang.Endigina
dadamni va qaynona-qaynotamni yo‘qotganimdan keyin bildim”. Tammy

"Shubhasiz,  farmatsevt sizga bu bema'nilik  ekanligini  aytadi,  chunki agar dunyo nasha yog'i
saratonni davolaganini aniqlasa, u ishdan bo'shaydi." Moni

“JB sizning qat'iyatingizdan hayratda qoldim.Agar kimdir mendan dalil "talab" qilsa, men ularga
qayerga borishni aytardim, lekin bu Youtube bo'lmaydi!Shu bilan birga, agar kimdir  buni o'zi
tadqiq qilmagan bo'lsa va asosiy ommaviy axborot vositalariga bog'langan bo'lsa, ular faktlarni
bilishmaydi va bu bema'nilik deb o'ylashlari mumkin.JB va Rikdagi askar!PSFarmatsevtingizga
ayting, uning "sanoati" bir to'da bema'nilikdir!!" Gord

"Men  uni  og'riq,  uyqu,  surunkali  ovqat  hazm  qilish  muammosi,  ko'ngil  aynish,
tashvish/depressiya  uchun  ishlatganman.Men og'riq  qoldiruvchi,  mushak  gevşetici,  qusishga
qarshi,  uyqu  tabletkalari  va  tinchlantiruvchi  vositalardan  muvaffaqiyatli  xalos  bo'ldim.MMJ
mening hayotimni saqlab qoldi.MMJ tufayli men hayotimni qaytarib oldim, shifokorim dahshatga
tushdi. Mehr

"Moyni doimiy ravishda qabul qilganda, mening qizim 4 oy davomida migrenga duchor bo'lmadi,
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biz pasayganimizda ular qaytib keldi va u kuniga ko'p yog' iste'mol qila olmadi, lekin u oyiga 2-4
martadan  nolga  tushdi.  RSO,  o'sha  paytda  u  surunkali  charchoq  uchun  Norco,  Baclofen,
prozacni ham tashladi, hatto qalqonsimon bezga qarshi dori-darmonlarni ham tashladi, garchi
darajalar bir necha oydan keyin tuzatilgani yo'q, u taslim bo'lmayapti va o'zini etarlicha yaxshi
his qilgani uchun men shundayman. levotiroksinni rag'batlantirmasdan, men juda qiziqaman,
agar oxir-oqibat  uning qalqonsimon bezi RSO doimiy foydalanish bilan normallashadi,  bizga
faqat  material  uchun  izchil  manba  kerak!Shaxsan  men  RSO  dan  foydalangan  holda  og'riq
qoldiruvchi va mushak gevşetici vositalaridan foydalanmayman. Uitni

"Men qo'pol gapirishni yomon ko'raman, agar ular Klivlenddagi ikkita eng yaxshi shifokor bo'lsa,
nima  bo'ldi?Saraton  kasalligini  an'anaviy  davolash  ishlamaydi!Kimyo,  EMAS,  radiatsiya,
ishlamayapti...  va  sizning  farmatsevtingiz,  yana  nima  deydi?U  RSO  ni  qonuniy  ravishda
tarqatayotganini  yana  bir  bor  so'rang.Otangizning  joylari  tinch  bo'lsin,  sizga  va  oilangizga
hamdardlik bildirsin.Iltimos, tanqidiy tadqiqot qilish uchun boshqa o'limni kutmang...barakalar”.
Lori

"Men uni  chekmagan bo'lardim,  lekin 1990 yildan beri  davom etgan dahshatli  migrenlardan
xalos bo'lsam, moy yoki boshqa narsalarni sinab ko'raman." Rivqo

--  Qanchalik  tez  yog'ga  tushsangiz,  migrendan  shunchalik  tez  qutulasiz,  Rivqo.Bu  shunday
oddiy.JB

“Xo'sh, men prostata bezi bilan og'rigan 63 yoshli erkakka moy berdim.Bir necha kun ichida moy
unga yordam berdi, u hech qanday muammosiz siyishi mumkin edi ...moydan oldin har kuni
kateter yotqizish kerak edi, og'riqli va dahshatli protsedura.Tinchlik.” Yurgen

“Men tabiatan skeptikman, lekin bu qisqa vaqt ichida Jenniferning hayoti uchun nima qilganini
ko'rib, butunlay SOTIB bo'ldim.U 30 yoshda.keksa, lekin tushkunlikka tushgan 70 yoshli odam
kabi harakat qildi.Shifokorning yagona maslahati operatsiya bo'ldi, u har qanday yengillik uchun
bajonidil qilgan bo'lardi, ammo tibbiy sug'urtasi yo'q.U shunchaki shunday yashashi kerakligini
tan oldi.

Uning onasi sifatida uning azoblarini ko'rib yuragim ezildi.Uning bolalari ham azob chekishdi,
chunki  ularning onalarida  sabr-toqat  yo'q  edi.Mening boshqa qizim litsenziyaga ega massaj
terapevti va uning og'rig'ini engillashtirish uchun astoydil harakat qildi.Massajlar yordam berdi,
lekin juda qisqa vaqt ichida.

Bu moy Xudoning ne'mati bo'ldi!Jenni hozir jilmaydi (biz buni anchadan beri ko‘rmagan edik)..
Men  undan  o‘zini  qanday  his  qilayotganini  so‘rasam,  u:  “Ona,  men  bunchalik  yaxshi  his
qilganimni eslay olmayman”, dedi.

Men imkon qadar tez-tez ko'proq material olishni va bu moyni imkon qadar ko'proq saqlashni
rejalashtirmoqdaman (ular bu abadiy davom etadi deyishadi).Erim va men kunlik yumushlarimiz
tugagandan so'ng uni kechqurun qo'llashni boshlaymiz, shuning uchun bizning yoshdagi ko'plab
kasalliklarning oldini olishimiz mumkin.SOTILDIM...RİK SİMPSONGA RAHMAT.!!!“ Tonda

"Yangi  tashxis  qo'yilgan  prostata  kasali,  taxminan  60,  ovchi  turi.Men  unga  bir  gramm  moy
berdim, buni ochiq tan olaman.U bugun qo'ng'iroq qilib, ko'proq moy istashini aytdi.U o'zini juda
yaxshi his qilayotgani, moyni qabul qilishda hech qanday muammo yo'qligi, ishini yaxshilagani
va hokazo.Shuningdek, u birinchi kundan boshlab "aniq natijalarni" his qilganini aytdi.U shunday
deganida kulib, xursand bo‘lib ketdim.Va men unga yana bir oz berishdan xursand bo'laman -
bunday hikoyalar menga juda yoqadi.JB”

"Men prostata bilan bog'liq muammolar 2 haftalik moy iste'mol qilgandan keyin yo'qolganini bilib
oldim ...Men o'zim moy tayyorlayman.Ishonchim komilki, THC darajasi yuqoriga ko'tarilishi kerak
...Menda  bir  nechta  shtammlar  bor.Ularning  barchasi  ishlaydi  va  men  ularni
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birlashtiraman.Mening urologim o'sha rentgen va ultratovush tekshiruvi natijalarini ko'rib, hayrat
va  hayratda  edi...Men  hammani  o'sadigan  chodir  sotib  olishga,  o'zingizning  o'simlikingizni
yasashni  taklif  qilaman,  unda  sizning  shaxsiyatingizning  bir  qismi  bo'ladi  ...Oxir  oqibat  siz
o'zingiz bilan tanishish imkoniyatiga ega bo'lasiz ...Va muammosiz davolang.Va silkinishdan va
shunga  o'xshashlardan  emas.Shunchaki  BUDLAR.Ularni  to‘g‘ri  va  o‘z  vaqtida  yig‘ib  olishga
ishonch  hosil  qiling...Bu  moy  oddiygina  samoviy  davodir.Haqiqatdan  ham...Men  buni  hozir
bilaman." Gagi

“16 yoshimdan beri migrendan aziyat chekaman.Men hozir 56 yoshdaman.Menga va mening
klasterli  migrenlarimga yordam beradigan yagona davolash - bu dori.Kechasi yotishdan oldin
guruch hajmining 1/4 qismini olaman.Dori tom ma'noda barcha klasterli va klaster bo'lmagan
migrenlarni  yo'q  qiladi.Men  tugagach,  migren  qaytib  keladi.Men  har  qanday  migren  dori-
darmonlarini sinab ko'rdim va ularning hech biri dori kabi yaxshi ishlamaydi.Men kodein miyasi
yoki boshqa nojo'ya ta'sirlardan azob chekishim shart emas.Bu men uchun xudo yubordi. ”

"Mening migrenlarim boshlanganidan beri,  moyni  qabul  qilganimdan keyin  30-45 daqiqadan
so'ng  davolandim.Og'riq  yo'q.Ko'ngil  aynishi/qusish  yo'q.Yorug'lik/tovush  sezgirligi  yo'q.Ketdi!
RSO - bu borishning yo'lidir.Yagona sevgi." Allen

“Bu mening qizil  yuguruk,  fibromilagiya,  migren,  tashvishga yordam beradi.Men usiz yashay
olmasdim.Men barcha tabletkalarda o'zimni yomon his qildim.Bu dori meni har kuni qutqaradi."
Jessika

“Bu mening terimdagi qizil yugurukni ham tozalaydi!Mening shifokorlarim menga hech qachon
aytmagan, ular faqat steroidlar uchun retsept taklif  qilishgan.Ammo bu zarbalarni tinchitdi va
ular hech qanday salbiy ta'sir ko'rsatmasdan ketdieffektlar." Xolli

"Men kokos moyi  asosidagi  moyni  bosh suyagi,  chakkalar  va  peshonamning tagida migren
uchun ishlataman ...soniyalar ichida ishlaydi." Shirli

"Menda shizofreniya bor va men tibbiy nashadan tashvish va uyqusizlik kabi ahvolimga bog'liq
yon  ta'sirlar  uchun  foydalanaman.Dori  ta'sir  qiladi,  men  tez-tez  dori-darmonlarni  qabul  qila
boshlaganimdan beri uxlay oldim, lekin ilgari uxlay olmadim.Ko'p alomatlarim uyqum bo'lganda
paydo bo'ladi.Men nasha ichganimda hech qachon ovozlarni  boshdan kechirmaganman,  bu
meni ulardan himoya qilishini his qilaman ..." Xose

--  Qabul  qilaman,  Xose,  uyqusizlik  ko'plab  ruhiy  holatlarning  sababidir.Mantiqan  to‘g‘rirog‘i,
odam uyqusi to‘liq bo‘lmasa, yog‘ni iste’mol qilgandan keyin o‘n soatlik tetik uyqudan keyin o‘zini
yaxshi his etmaydi.JB

“Men  Lymeni  nasha  moyi  bilan  davolayapman.Hozirda  asosan  Bartonella.Men  usiz  uxlay
olmasdim, usiz ovqatlana olmasdim va usiz doimo terlayman.Ishonchim komilki, boshqa ko'plab
yoqimsiz  narsalar  bor,  lekin  men  buni  bilish  uchun  undan  voz  kechishni  xohlamayman!
Qo'shimcha qilishim kerakki, men birinchi hafta yoki undan ko'proq vaqtni o'tkazdim, lekin keyin
u erdan silliq suzib ketdim !!!" Meggi

“RSO VA ASALGA ALLERGIYA.Men bir do'stimning oldiga bordim.Uning tomog'i sovuq bo'lib,
endigina shifokordan bir guruh antibiotiklar bilan qaytdi.Kecha men unga bir tomchi moy berdim,
u bo'yniga va tomog'iga bir oz surtdi va uxlab qoldi.Odatda u ko'p gapiradi, men ba'zida u gapira
boshlaganida umuman nafas oladimi deb o'ylayman, bu safar u men ko'rgan eng jimjit edi.

Ertalab  unga  choy  damlab  berdim,  oq  kosani  olib  ket,  chunki  ikkinchisiga  asal  solib
qo‘ydim.Uning asalga alerjisi bor, uning bir tomchisi shoshilinch tibbiy yordamni talab qiladigan
katta allergik reaktsiyaga olib kelishi mumkin.Yarim soat o'tgach, men uning xonasida ahvolini
tekshirib ko'rdim va oshxonadagi lavaboda oq piyola, ikkinchisida esa to'shagining yonida uch
qoshiq asal bor edi.Yaxshiyamki, u tanasida hech qanday noto'g'ri narsani sezmadi, tomog'ida
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tirnalgan (bu odatda allergik reaktsiyaning boshlanishi belgisidir).Shuning uchun men unga yana
bir katta tomchi moy berdim.U hali  ham yotoqda yotibdi,  kino tomosha qiladi,  xursand bo'lib
jilmaydi va bu uning hayotidagi eng yaxshi "kasal vaqti" ekanligini aytadi.

Men uchun  bu  to'g'ri  ishlab  chiqarilgan  RSO har  xil  turdagi  allergiyaga  qanchalik  samarali
ekanligining yana bir  tasdig'idir.Bundan tashqari, men kasalxonada bir piyola asal bilan choy
ichib  omon qoladimi  yoki  yo‘qmi,  deb o‘tirmasdan,  shu yerda o‘tirib,  buni  e’lon qilganimdan
xursandman.JB”

"Tishimdagi xo'ppozni 2 kun ichida saralab oldim, ketdi!!" Suzanna

"Men bu haqiqatlarni o'qib, g'azablanaman, chunki ular haqiqat ekanligini bilaman.Men tashvish
va qattiq ko'ngil aynish bilan birga bipolyar kasallikdan aziyat chekaman va hatto davlat orqali
tibbiy kartani saqlasam ham.Men cheka olmayman, chunki bugungi kunda ko'pchilik ish joylari
giyohvand moddalarni sinab ko'radi va tasodifiy qiladi.Nasha ongimni bo'shashtiradi va menga
yana nafas olishim mumkinligini his qilishimga imkon beradi.

Men hukumatni ularda bor yoki bizdan tortib olishga urinayotgan hamma narsa uchun va bu
g'azab va tashvish tufayli o'zimni to'g'ri davolamasdan men mutlaqo nafratlanaman.Men ruhiy
holatimdan qo'rqaman.Men butunlay bog'langanman va bundan hukumat emas, faqat o'zim jabr
ko'raman”.

--  Men  bu  tuyg'uni  juda  yaxshi  tushunaman,  Amanda.Kenevirni  choy  kabi  tartibga  solish
kerak.JB

“Bu menga hayotimdagidan ko'ra yaxshiroq va yaxshiroq uxlab qoldi.Menda epilepsiyaning kam
uchraydigan shakli, fibromiyaljiya, pastki bel qismida degenerativ disk kasalligining 2-bosqichi
va ovqat hazm qilish bilan bog'liq bir  qator muammolar bor.Doimiy ravishda uni qabul qilish
imkoniyatiga ega bo'lganimdan so'ng, hozirgi alomatlarimni kamaytiradigan barcha dorilarimdan
voz kechishga umid qilaman. farishta

"Dadam vafot etdi, u tuzalishi mumkin edi, yuragim deyarli 2 yil davomida sindi, men buni bilsam
edi." Ann

- Xuddi shunday, lekin onam edi.O'zingizni qanday his qilayotganingizni biling." Robert

"Men saraton kasalligiga chalinganimda bu moydan qutqarilgan odamdan, odamlar uyg'onishi
kerak!Men kuniga 52 tabletka ichdim!Meni o'limga olib keladigan muolajalar qilish!Bir do'stim
moy oldi va menga olib keldi!Men 100% qarshi edim!!Hech qanday yo'l yo'q deb o'yladim va
meni qamoqqa tashlashadi!!U buni Google Rik Simpsonga ko'rsatmalar bilan qoldirdi.

Bir necha kun o'tdi, men butunlay og'ridim va men bu muolajalar sabab bo'lgan nojo'ya ta'sirlar
haqida o'ylamaslikka harakat qilardim!Keyingi narsa, men 11 soatdan keyin ekanligini bilaman !!!
Qoyil!!Men muolajalarni  to'xtatdim,  bu  dori-darmonlarni  deyarli  butunlay  olib  tashlash  uchun
asta-sekin kamroq va kamroq dorilar qabul qildim va moyni boshladim!Jin ursin, men bir  yil
davomida o'zimni yaxshi his qilmagan edim!Men do'stimga qo'ng'iroq qildim va u kurashdi, lekin
menga ko'proq moy olishga muvaffaq bo'ldi!Men bu ishlayotganining jonli isbotiman !!Agar men
bo'lsam, hali ham shunday bo'lardim, lekin bu moliyaviy narsa!Oh va men hali ham saraton bilan
kasallanganman, lekin unchalik yomon emas va hech qanday skaner qilmaganman, shunchaki
tirik!Menda BRCA geni  bor,  shuning uchun har  doim saraton kasalligi  bo'ladi,  lekin  bu moy
tufayli men tirikman!Rahmat." Seliya

"Rey  Pitning  ko'p  yillik  izlanishlardan  so'ng  to'liq  erishgan  tezisi  shundan  iboratki,  shakar,
kraxmal,  tuz  iste'moli  oshqozon  kislotasi  uchun  nisbatan  yuqori  bo'lishi  kerak,  oqsil  yuqori
bo'lishi kerak, ammo 4: 1 nisbatda bo'lishi kerak. uglevodlar, to'yinmagan yog'lar kerak emas va
bundan tashqari, mitoxondriyalarga zarar etkazadi, kofein oqsillar yoki yog'larni kannibalizatsiya
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qiluvchi  hujayrali  stress  tsiklini  va  to'yinmagan  yog'larni  estrogenga  aylantirish  uchun
aromatazadan  foydalanishni  to'xtatadi.Progesteron  to'g'ri  hujayra  metabolizmining  asosiy
himoya  gormoni  bo'lib,  E  vitamini  tanadagi  to'yinmagan  yog'larning  oksidlanishini  oldini
oladi.Rey Pit  va  Rik  Simpsonning  birgalikdagi  ishi  ma'lum tarixda  o'ylab  topilgan eng  katta
qashshoqlik sxemasini barbod qiladi." Endryu

“IBSga  yordam  beradi  va  yo'g'on  ichak  og'rig'im  uchun  tabiiy  antispazmotik  vosita  sifatida
ishlaydi.Doktor  menga  bermoqchi  bo'lgan  tabletkalardan  ko'ra  yaxshiroq,  retsept  bo'yicha
yorliqda bu dori foydalanish bilan vaqt o'tishi bilan tabiiy hazm bo'lishiga to'sqinlik qilishi mumkin
va  men  ovqat  hazm qilish  uchun  unga  bog'liq  bo'lishim  mumkinmi?Bunga bog'liqmi?Ammo
doktor foyda xavfdan ustun ekanligini aniqladimi?smh!?Yo'q, rahmat!" Mari

“Mana,  men shaxsan kuniga atigi  1,5 dona guruch donidan foydalanganimning foydalari  va
yutuqlari - saraton kasalligini davolash uchun zarur bo'lgan hech narsa grammga yaqin emas.

1 - qon bosimimni 189/99 dan 145/84 gacha tushirdi, bu ajoyib.

2 - 3-darajali kuyishda davolangan infektsiya faqat 2 marta qo'llaniladi!

3  -  shishgan  limfa  tugunining  bir  oydan  ko'proq  vaqt  davomida  shishganidan  keyin  normal
holatga qaytishi uchun 3 kun kerak bo'ldi

4 - 14 yoshli va burun saratoni bilan og'rigan itimga juda yordam beradi, men uning burniga
mikro tuman va zaytun moyini  sepaman -  shuningdek,  unga energiya,  burga va artrit  bilan
yordam beradi

5 - Men juda ko'p vazn yo'qotishni boshlamadim, lekin bir oy ichida hech qanday o'zgarishsiz 4-
5 kilogramm vazn yo'qotishim mumkin, lekin umid qilamanki, u tezlashadi

6 - uyquga yordam beradigan vositadan boshqa foydalanmang, osongina chuqur uyquga keting

7 - chimchilgan asabni dam olish bilan davolashga yordam berdi, ammo og'riqni hech qanday
boshqa  dori  vositalariga  tegizdi.
Bu moyni yaxshi ko'ring ...haqiqatan ham hayotni qutqaruvchi." Omon qolish

“Rik  Simpson  mening  hayotimni  butunlay  o‘zgartirdi.Nasha  haqida  bilganimning  hammasi
yolg'on  edi.Men  2012-yil  oktabr  oyidan  beri  RSOdaman  va  hayotimda  o‘zimni  yaxshi  his
qilmaganman.Mening metabolizmim bornormallashtirilgan.Men yuqori qon bosimi tabletkalarini
yuvdim.Mening oshqozonim o'rta maktabdan beri birinchi marta normal ishlaydi.Hammasi Rik
Simpsonga rahmat.Men urinmasdan 30 funtni tashladim va agar urinib ko'rsam, uni qayta tiklay
olmadim.Men kuniga 1-2 gramm og'iz orqali iste'mol qilaman.Men moy sotib olaman va uni Rik
Simpson kabi kasallarga bepul tarqataman va marhum otam Solomon Marsden sharafiga buni
davom  ettiraman.RSO  haqiqiy  tibbiyot  va  buni  tan  olmagan  har  qanday  doktor  maktabga
qaytishi kerak. Vilgelm

"Meni ikki qutbli tashvish va uyqu muammolari uchun barcha dorilardan olib tashladim!!! Doza
muhim va to'g'ri bo'lishi uchun biroz harakat qilish kerak!! Kara

“Men Parkinson kasalligini keltirib chiqaradigan dori-darmonlarni qabul qilishga majbur bo'ldim,
lekin  mening  haqiqiy  xudom  bergan  dori  menga  qandli  diabetning  halokatli  oqibatlarini
engishimga yordam berdi.RSO bu aniq davo.Rahmat Rik!” David

“Menda  Parkinson  bor...  Va  yo'g'on  ichak  saratonining  4-bosqichidan  o'tganman.UNI  Rik
Simpson moyi bilan davolagan.Umumiy xarajat 2000,00 dan past.Oddiy saraton kasali tibbiy
muassasaga 200 000.00 ga yaqin pul beradi.Ular buning chiqishini istamasliklarining sababi bor
va shuning uchun shifoxona farmatsevtika kompaniyalariga tegishli va boshqariladi.NASA YOG'I
ISHLAYDI!!!Mening  shifokorlarim  bu  haqda  gapirishdan  ham  bosh  tortishdi,  chunki  ular
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farmatsevtika kompaniyalaridan qo'rqishdi! Li

“Ha.Bu Parkinson kasalligiga yordam beradi.Undan foydalangan odamning videosi bor va siz
yaxshi  tomonga o'zgarishlarni  ko'rishingiz  mumkin.Mening katta  xolam Parkinson kasalligiga
chalingan va unga hozirgina miya shishi  tashxisi  qo'yilgan.U mening bobom va buvimnikida
yashash  uchun  Ogayodan  Pensilvaniyaga  ko'chib  o'tmoqda  va  biz  uni  ASAP  neft  ishlab
chiqarishni boshlaymiz. Darlen

Uyqusizlik, uyqusizlik
“Ha, uyqusizlik. Yomon bo'lsa, endi toshdek uxlayman." Laura

“Men  eng  ajoyib  uyquni  olaman.Taxminan  ikki  haftadan  beri  RSO  dan  foydalanaman  va
hisoblarim yaxshi,  o‘zimni sog‘lom his qilyapman va uyqu ajoyib.Bir  nechta o'smalar hajmini
tekshirish uchun 3 hafta ichida uy hayvonlarini skanerlash ...Menda ishonch bor”. Laura

"Aarin: Menimcha, men juda katta bo'lak yedim ...lekin bu yomon narsa emas!Ehtimol, uxlash
vaqti keldi.

-- Uyqu qanday kechdi, Arin?JB

Aarin: Ajoyib!Men hali ham dam olaman!Bu mening depressiyam va tashvishlarimga yordam
berayotganini tushunaman.Moy meni kuldiradi, lol.

Bu yerda yana bir bemorim bor edi, u moyni qanday tayyorlashni ko‘rsatayotgan edim, u ham
xavotirda.U ham kulardi.Judaham zo'r bo'ldi.

Oxirgi 2 kun ichida men kuniga 4 marta guruch o'lchamidagi miqdorda iste'mol qilyapman va
dorini kamroq nafas olishga majbur bo'ldim va menda minimal og'riq bor.

--  Og'ir  kasallikni  davolash  shunday  bo'lishi  kerak,  shunday  emasmi?Bemor  uxlaydi,  tetik
uyg'onadi, o'zi va butun vaziyatning ahmoqligi haqida ko'p kuladi, stress, tashvish yoki kimyoviy
dorilarning  nojo'ya  ta'sirini  boshdan  kechirmaydi  va  hokazo.Shaxsan  men  buni  juda
xohlardim.JB

“Men kanop moyini bir necha sabablarga ko'ra iste'mol qilaman va men hech qachon bunchalik
yaxshi  uxlamaganman va o'zimni  juda yaxshi  his  qilmaganman....Rik  Simpson va JB ga bu
o'simlik  tasavvur  qilinadigan  hamma narsada  ajoyibotlar  yaratishi  haqida  xabar  berganingiz
uchun  rahmat!Faqat  buni  qiling  odamlar  va  o'zingiz  ko'ring  !!Bu  sizga  erishishning  yagona
yo'liHaqiqiy mo'min bo'l, menga ishon!!"Val

-- Rahmat, Val.To'g'ri, hech narsa yog'ning qo'lidan kelganicha shaxsiy tajribaga ega emas.Siz
buni sinab ko'rganingizdan so'ng, masalan, kuyish yoki chivin chaqishi va qichishish va og'riq bir
necha soniya ichida yo'qoladi,  har kim sizga nima istayotganini  aytishi  mumkin,  ammo moy
baribir  eng yaxshi  dori  bo'lib  qoladi.Va agar  biror  narsa yuz bergan bo'lsa,  uyda bir  chelak
bo'lishni xohlaysiz.

Siz  biz  aytgan  so'zlarga  ishonishingiz  shart  emas,  shunchaki  moy  tayyorlang,  kuygan,  teri
saratoni, diabetik yarasi bo'lgan odamni toping, keyin uni mahalliy ravishda qo'llang va nima
bo'lishini tomosha qiling.Keyin shuni yodda tutingki, siz yog'ni iste'mol qilganingizda tanangizda
ham xuddi shunday bo'ladi va bu siz bilishingiz kerak bo'lgan narsadir.JB

Tibbiy  nasha  haqida hech  qanday  tadqiqot  o'tkazilmagan deb  o'ylaydiganlar  uchun.Bugungi
kunda nashani  qonuniy  qilish  uchun etarli  ma'lumotlar  mavjud,  bu shunchaki  yolg'on,  uning
tibbiy  ahamiyati  yo'q  va  uning  ta'siri  ilmiy  jihatdan  isbotlanmagan.Nasha  tibbiyotda
qo'llanilmaydi,  chunki  u  samarasiz,  uning  asosiy  muammosi  shundaki,  u  juda  samarali  (va
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arzon).JB

"Hozirda  men  nasha  psixoz/shizofreniyaga  olib  kelishi  mumkinmi  yoki  yo'qmi,  degan  bahs-
munozaradaman.Chunki ular, iqtibos keltirgan holda, "ko'p qozon chekkan va hozirda turli xil
ruhiy  salomatlik  muammolari  bo'lgan  juda  ko'p  kattalarni  bilishadi".  Sizga  shunday  degan
odamga nima deysiz?Munozara ota-onalarning farzandlariga nashaning foydalari haqida aytib
bergan multfilmdagi rasmidagi “Like” tugmasini bosganimdan kelib chiqdi!”

-- Keti, men ularga Rikning kitobini o'qishlarini aytgan bo'lardim.Yog'ni iste'mol qilganda psixoz /
shizofreniyani  davolaydi  va uni  davolaganda,  bu mantiqan sabab bo'lmaydi.Biror  kishi  qilish
kerak bo'lgan narsa - bu holat uchun to'g'ri shtamm yoki shtammlarni va moy yoki moylarni yoki
ularning kombinatsiyasini topish.Haqiqatan ham, hamma narsa shu.JB

“Sedativ qancha ko'p bo'lsa, shuncha yaxshi.Men uni kechasi yotishdan oldin ishlataman va u
ishlaydi.Men hozir  to'g'ridan-to'g'ri  8 soat  uxlayman.Dam olish men uchun eng yaxshi narsa
edi.80% va undan yuqori quvvatga ko'nikishingiz uchun biroz vaqt ketadi, lekin siz u erga etib
borasiz.Ko'rsatmalarga muvofiq 0,01 ml dan boshlang va u erdan davom eting.Men boshlash
uchun 0,025 ni sinab ko'rdim ...keyingi safar men faqat 0,01 ml oldim.0,025 ml meni divanda 10
soatga qo'ydi.Ehtiyot bo'ling,  lekin uni olishni unutmang.Aytganimdek,  tungi vaqt men uchun
to'g'ri vaqt.Kunduzi ishlay oladi, kechasi esa dam oladi”. Jon

“Menda MS bor va men doimo og'riqdan azob chekaman, hamma joyda, shu jumladan juda
kuchli  bosh  og'rig'i.Men  oyoqlarim  chiqaradigan  titroqlarni  olaman va  hokazo.Men hali  ham
og'riqni engillashtiradigan hech narsa topolmayapman.Menga kuchli narsalarni qo'yishlariga yo'l
qo'ymayman, chunki men giyohvandlikka moyil bo'lishni xohlamayman.Shunday qilib, men azob
chekaman  !!Balki  men  buni  sinab  ko'rarman,  uyqu  nima  ekanligini  unutib  qo'ydim,  doimiy
ravishda. Donna

-- Donna, moyni sinab ko'ring, u sizni uxlab qolishiga ishonch hosil qiladi.JB

“Men kanop moyini bir necha sharoitda iste'mol qilaman va men hech qachon bunchalik yaxshi
uxlamaganman va o'zimni juda yaxshi his qilmaganman....  Rik Simpson va JBga bu o'simlik
tasavvur qilib bo'ladigan hamma narsada mo''jizalar yaratishi haqida xabar berganingiz uchun
tashakkur!Faqat  buni  qiling  odamlar  va  o'zingiz  ko'ring  !!Bu  haqiqiy  imonli  bo'lishingizning
yagona yo'li, menga ishoning!!” Val

“Men kelinimga moy beryapman, u ko'p olmadi va bu uni juda charchatdi.U kunning ko'p qismini
uxlaydi.Bu  qanday  o'zgarishlar  bo'lishini  ko'rish  uchun  men  uni  bir-ikki  kunga  olib
tashlayman  ...Balki  unga  1/2  guruch  donasi  kabi  ozgina  bering  (hech  bo'lmaganda  biz
o'qiganimiz shu edi), balki biz uni tezda urib yuborganmiz." Glioblastoma bilan kurashuvchi

-- Jeyson, uyquchanlik yaxshi, siz bemorning iloji boricha uxlashini xohlaysiz.Sedativ ta'siri bir
necha hafta ichida yo'qoladi, lekin bu istalmagan narsa emas, aksincha.Eng yaxshi tilaklar, JB

Savol:  Oq xalatlilarning  aytishicha,  ikki  hafta  umri  bor  va  u  uchun boshqa  hech  narsa qila
olmaydi,  degan  odam  uchun  bir  oz  narsa  qilish.Tez  orada  hamma  uchun  yaxshi  yangilik
bo'lishiga  umid  qilaman.Shuningdek,  uni  chekishni  to'xtatishga,  dietasini  o'zgartirishga  va
immunitet tizimiga qarshi kurashish imkoniyatini berishga harakat qilish.Rik va JBga bilimingiz
va bizga haqiqiy davo berganingiz uchun rahmat.

Javob:  Deyv,  cheksin,  yog‘ni  yesa,  farqi  yo‘q.Bundan tashqari,  u  juda ko'p uxlaydi,  shuning
uchun u baribir chekmaydi.Endi dietani o'zgartirishga kelsak, u uni oqilona o'zgartirishi kerak,
lekin keskin emas, u o'zini qanday his qilsa, shuni eysin.Albatta kolbasa emas, balki oqilona
narsa.Uning tanasining pH darajasini oshiring, har kuni ikkita olma urug'ini iste'mol qiling.Eng
muhimi, unga imkon qadar tezroq yog 'olishdir.Hali imkoniyat bor.Eng yaxshi natijalarga erishish
uchun yog ', sham, bug'lanish va topikal foydalanishni birlashtiring.Agar u bunga erisha olmasa
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ham, u oxirigacha maksimal darajada hayot kechiradi va bu ham juda muhim.Ishonchim komilki,
bu ikki haftadan ko'proq vaqt o'tadi, lekin biz ko'ramiz.Yog 'o'yinga tushganda shifokorlar har
doim ham o'zlarining bashoratlari bilan to'g'ri kelmaydi.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Men juda qattiq va odatdagidan uzoqroq uxlayman.Turganimdan so'ng o'zimni juda dam his
qilaman, chekish paytidagidek zerikmaydi." Terri

“Men yaxshi uxlayman va tush ko'raman, lekin uyqusiz uyg'onaman.Bir necha soat davom etadi,
keyin  esa uzoq davom etadi.Men uni  har  kecha ishlataman.Bu mening artrit  og'rig'imni  olib
tashlaydi va uxlab qolishimga imkon beradi. Ketrin

“Menda  saraton  va  uyqu  apneasi  bor.Men  nafaqat  ajoyib  uyquni  olaman,  balki  issiq
chaqnashlardan uyg'onmayman.Bu barakadir”. Stefani

"Baxtli o'lgandek tuyuladi!" Mal

“Usiz mening fikrim Nyu-Yorkdagi tirbandlikka o'xshaydi.U bilan - u normal darajada ishlagan
holda uni Zen bog'i holatiga osonlashtiradi." Andris

"Men  20  yildan  beri  uyqu  buzilishi  bilan  shug'ullanaman,  RSO  moyi  birinchi  marta  uxlab
qolishimga yordam berdi va men uyg'onganimda og'riqsizman!Vajjaj!" Bonni

“Mening  siyatik  asabimni  bosib  turadigan  disk  churrasi  bor,  bu  esa  pastki  belimdan  chap
oyog'imdan  barmoqlarimgacha  qattiq  og'riqni  keltirib  chiqaradi.Men  har  to'rt  soatda  3  dona
ibuprofen qabul  qilardim,  shunda  to'shakdan  turib,  yura  olaman.Men deyarli  ikki  hafta  oldin
og'riq va yallig'lanish uchun moyni qabul qila boshladim.Endi menga ibuprofen kerak emas, men
har doimgidan ham yaxshiroq uxlayman, hamkasblarim yaxshi kayfiyatim va umumiy baxtim
haqida fikr bildirdi.MEN O'ZIMNI YAXSHI XIS QILYAPMAN!" Jennifer

“Mening 14 yoshli qizimga 4 haftadan beri saraton kasalligi uchun moy beraman.Ko‘p bersam, u
ba’zida biroz “qo‘zg‘aldi”  va mast bo‘lib qoladi,  lekin bezovtalik yo‘qolgach, xuddi kuchukcha
uxlab  qoladi.U  veterinar  dori-darmonlarini  qabul  qilishdan  bosh  tortdi,  shuning  uchun  uning
o'rniga  moy  oldik.Hali  dastlabki  kunlar,  lekin  men uning  taraqqiyotini  qayd  qilyapman.Uning
moyga ko‘nikishi  va yana ishtahasi  paydo bo‘lishi  uchun bir  haftacha vaqt  kerak bo‘ldi.Men
hasad qilaman, chunki bu bosqichda biz faqat uning moyini  to'lashga qodirmiz. Hammaning
chiroyli hikoyalarini seving! ”

“Menda  ijtimoiy  fobiya  (yaxshiroq  ijtimoiy  anksiyete  buzilishi  deb  ataladi),  depressiya  va
uyqusizlik bor.Men hech qachon moyni olmadim, chunki men uni o'zim yashayotgan joydan topa
olmayapman, o'zim ham ekib, qazib ololmayman ...lekin men taxminan o'n marta chekdim, men
birinchi marta chekganimdan so'ng, men charchagan paytimda uxlab qolishim mumkinligini his
qildim,  "hayotimdagi  depressiyasiz  oy"  bo'lganman,  hech  qachon  bunchalik  baxtli  his
qilmaganman (depressiya yo'q) Va bu hayotiylik bilan, hatto eng kuchli dori-darmonlarni qabul
qilganimda (ular meni boshqa sog'liq muammolariga olib keladi) buning uchun mening ijtimoiy
tashvishim (fobiya) ham juda kamaydi va buni his qilish uchun "yuqori" bo'lishim shart emas edi.
Men  1  yoki  hatto  2  kun  oldin  chekganman  va  tashqariga  chiqib,  boshqa  odamlar  bilan
gaplashishim, jamoat joyida qolishim kerak edi (bu buzuqlik buni imkonsiz qiladi), ENDI BUNI
QILISHIM MUMKIN, yana "oddiy odam" sifatida o'zimni tirik his qilardim. hech qanday dori buni
qilmadi.Muammo shundaki,  qonunlar,  o'tning  ustuvorligi,  shuningdek,  o'simlik  haqida ijtimoiy
tasavvur  va  jaholat  tufayli,  menendi  chekish  ham  mumkin  emas,  “balandlikka”  tushishni
istamayman, shunchaki hayotni cheklaydigan muammolarsiz yana yashashni xohlaysan.Menga
o'xshab  fobiya  va  boshqa  kasalliklar  bilan  yashaydigan  juda  ko'p  anonim  odamlar  bor  va
menimcha, moy bu yechim bo'lishi mumkin. Pablo

"Siz Rik va yoki JB dan so'rashingiz mumkin, biz 20-30% sativa bo'lgan mahsulotni ishlatish
tashvish  bilan  bog'liq  muammolar  uchun  eng  yaxshi  kombinatsiyalardan  biri  ekanligini
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aniqladik." Brewster

-- Biz aynan shu sabablarga ko'ra 20% THC yoki undan ko'p bo'lgan indikator dominant sativa
xochlari  bilan  ishlashni  yaxshi  ko'ramiz.Eng  yaxshi  moylarning  ta'siri  juda  kuchli  va
tinchlantiruvchi, ammo eyforik va undan ham yaxshiroq afrodizyak.Bemorga bunday ta'sirga ega
dori  berganingizda,  ular  uni  qabul  qilishdan  zavqlanishlariga  deyarli  amin  bo'lishingiz
mumkin.Kim xohlamaydi?Siz yaxshi uxlaysiz, yaxshi dam olgan holda uyg'onasiz, eyforiya va
kimnidir xursand qilish istagi bilan to'lasiz.Bu kimga yoqmaydi?JB

“Tabriklayman,  bu juda yaxshi  yangilik!Bu ko'p  narsalar  uchun  juda  samarali  ...Amakimning
o‘pkasida  greypfrutdek  o‘simta  bor  edi.Unga  6  oy  yashash  uchun  vaqt  berishdi...U  asosan
ko'kragiga va orqasiga ishqalardi, chunki u ovqatlanayotganda juda ko'p uxlab qolardi ...qotib
kuldim.Bu muolaja uni yong‘oq kattaligigacha kichraytirdi... deyarli yo‘qoldi...va oradan bir yarim
yil o'tdi ... shifokor hayratda qoldi, lekin baribir kimyoterapiya buyurdi ...O'sha kuni tog'am yurak
xurujiga uchradi ... u bir necha bor yurak xurujiga uchradi va saraton emas, balki ulardan vafot
etdi ... kimyoterapiya juda qattiq ...Tabiiy dori-darmonlarni qabul qiling, shunda hammasi yaxshi
bo'ladi! ” Dag

"INDICA yaxshi ma'noda tinchlantiruvchi vositadir!Agar uyqu paytida ko'z va tomoq quriganligi
sababli  ko'p miqdorda ftoridsiz  toza suv ichsangiz  (men limon siqib qo'shaman).Nihoyat  uni
to'g'ri qabul qilishim uchun ikki oy maksimal dozalashim kerak bo'ldi, shuning uchun men tun
bo'yi  uxlab,  tetik  holda  uyg'onaman!Boshqa  kasallik  yo'q!Men  o‘zimnikini  yaratadigan  baxtli
mo‘minman!” Linnea

“Sedativ,  eshakni  uyquga  qo'ygandek,  tinchlantiruvchi.Hech  qanday og'riq,  og'riq  yo'q,  faqat
sog'liq uchun yoqimli sayohat." Jon

“Men  har  kuni  RSO  haqida  va  u  odamlar/hayvonlar  uchun  nima  qilgani  haqida  bilishni
qadrlayman.Agar  bu  moy  ular  aytganini  qilsa,  uni  eng  baland  tog'dan  baqirish  kerak  -
tinchlantirmaslik kerak.Men u bilan shaxsiy tajribaga ega emasman, lekin agar men yoki men
uchun  muhim  bo'lgan  kimdir  bizga  kerak  bo'lsa,  albatta  bo'lardi.
Bu orada imkon qadar ko'proq postlarni o'qiyman.Men haligacha “Rik Simpsonga rahmat, meni
toshbo‘ron qildim, do‘stim” degan yozuvni o‘qiganim yo‘q. Debbi

-- Qo'llab-quvvatlaganingiz uchun tashakkur, Debbi, ishonchim komilki, siz tez orada aynan shu
narsani  aytadigan  post  yozasiz.Ular  uchun  to'g'ri  RSO  ning  to'g'ri  dozasini  qabul  qilganda
tanadagi  tuyg'uni  faqat  "juda  ajoyib"  deb  ta'riflash  mumkin.  Yoki  juda  zo'r.Yoki  hayratlanarli
darajada ajoyib.Bu inson boshdan kechirishi mumkin bo'lgan eng yoqimli tuyg'ulardan biridir, bu
juda tabiiy, tinchlantiruvchi va tinchlantiruvchi.

Aytganimizdek, eng yaxshi yog'lar juda sedativ, ammo yutilganda eyforik ta'sirga ega.Shunday
qilib, siz yaxshi uxlaysiz va keyin bola kabi kulib uyg'onasiz.Yaxshi uxlab, kulib uyg‘onsangiz,
yaxshi  uxlamagan va kulib  uyg‘onmaganingizdan  ko‘ra  o‘zingizni  yaxshi  his  qilasiz  va  dam
olasiz.Va o'zingizni yaxshi his qilganingizda va dam olganingizda, tanangiz mantiqan tuzalib,
yaxshi ishlaydi.Nasha tibbiyotida bo'lgani kabi, raketa ilmi yo'q.JB

“Uxlayapsizmi?Yog'da bir hafta bo'ldi va uning ko'p qismini uxladim.Men Rikning tana shunday
davolaydi,  deganini o'qidim, shuning uchun bu normalmi?Bu ishlatayotgan moy yaxshi narsa
ekanligini isbotlaydimi? ” Sharon

"Hech qanday muammo yo'q ... :) Men undan juda ajoyib uyqu olaman.Men uni yupqa tualet
qog'oziga solib, koptokchaga aylantirib, uni tabletkadek o'rardim yoki nonga aylantirardim.Keyin
kimdir  tp  xavfli  ekanligini  aytdi,  shuning uchun men boshqalar  nima qilayotganini  bilmoqchi
edim.;)  Rahmat  bolalar.@jb  Menda  hech  qanday  muammo  yo'q,  faqat  yaxshi  uyqu  va
uyg'onganimda biroz sekin harakat qilishdan tashqari. Kristina
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"TSSB, uyqu buzilishi, bel og'rig'i (parashyut halokati tufayli), tashvish va buyrak kasalligi bilan
og'rigan  harbiy  faxriy  sifatida  RSO  men  nasha  olishim  mumkin  bo'lgan  yagona
usullardan/shakllardan biridir.Nihoyat, tunda uxlab qolaman, sifatli uyqu tufayli 20 funtdan ortiq
vazn  yo'qotib  qo'ydim  va  kechagi  kunga  kelib,  mening  ikki  yillik  buyrak  laboratoriyam
yaxshilandi.Mening laboratoriyalarim juda yaxshilandi, endi dori dozasini kamaytirishim kerak,
chunki  qon  bosimim juda past.Kechasi  RSO ni  qanchalik  yaxshi  qabul  qilish  mening  hayot
sifatim yaxshilanayotganining barcha ijobiy belgilari. Korvin

“Mening akam qattiq g'azab bilan bog'liq muammolardan aziyat chekadi va unga chegaradagi
shaxsiyat  buzilishi  tashxisi  qo'yilgan.U  nasha  gullarining  kunlik  rejimi  va  ekstraktlari  orqali
aytilishicha, bir tiyinni ham ushlay oladi, bu bilan u o'z kayfiyatini muvozanatlashtirib, oddiy baxtli
hayot kechira oladi va vaqti-vaqti bilan bo'ladigan epizodlardan tashqari hamma narsadan xoli
bo'ladi. mukammal, lekin shaxsan aytishim mumkinki, nashasiz akam, ehtimol, butunlay boshqa
joyda bo'lardi.

...O'ylaymanki, nasha iste'moli tufayli paranoyya bilan og'rigan odamlar uning tabiiy aqlni ochish
qobiliyatiga dosh bera olmasligi va ongsizligingizni anglash hissi tufayli azoblanadi.Men nasha
iste'moli  bilan  bog'liq  ko'plab  paranoyalar  qat'iy  platsebo  ekanligini  his  qilaman  va  nasha
taqiqlash davridagi Reefer Madness targ'ibotidan kelib chiqadi. Kori

"Aralashgan...Bu ba'zilarga yordam beradi, lekin boshqalarni yomonlashtirganga o'xshaydi.Bu,
albatta, mening tashvishimga yordam beradi!Menda juda zo'riqishli ishim bor edi, bu mening
mushaklarimning  siqilishiga  sabab  bo'lgan  ...Yog'ni  olgandan  keyin  hammasi  o'tib  ketdi.Bu
bema'ni ish endi kerak emasligini anglab, meni tinchlantirdi va men ishdan ketdim. Heather

“Men ikki qutbliman va har doim RSO moyini olsam, oddiy qilib aytganda, o‘zimni ikki qutbli
emasman, bu juda yaxshi tuyg‘u.” Yusuf

“Men TSSB va tashvishli faxriyman.Hujumlarni nazorat qilish uchun endi xanaxni olishim shart
emas.Men hali ham uni bostiruvchi ssri ni olaman, lekin agar biror narsa yog 'yog'ini his qilsam,
quvur yoki vapeni tortib oling va men yaxshiman." JR

"Ha,  agar  u  to'g'ri  qabul  qilingan  bo'lsa,  TSSB va  ozgina  manik  xatti-harakatlar  va  vahima
buzilishi uchun kayfiyat stabilizatori sifatida juda ko'p yordam beradi." Jennifer

“Ha,  juda  ham  shunday.Fabry  kasalligida  ham,  neyrofibromatozda  ham  asabning  katta
zararlanishi  ham  tashvishga  sabab  bo'ladi.Men  hayotga  butunlay  boshqacha
qarayman.Marixuana  hayotimni  o'zgartirib  yubordi  va  menga  tirik  bo'lish  qanchalik  go'zal
ekanligini ko'rsatdi." Jeyms

“Men hayotimda hech qachon ruhiy jihatdan yaxshiroq bo'lmaganman.Men ikki yildan beri RSO
dan foydalanaman va barcha dori-darmonlardan voz kechdim va vaqti-vaqti bilan moy kerak
bo'ladi.Men bir nechta nuqtalarni olaman va men o'zimni umuman ikki qutbli  emasligimni his
qilyapman ... va men bu bilan uzoq vaqt azob chekdim ...O'ylaymanki, bu mening hayotimni
saqlab  qoldi  va  boshqa  ko'plab  kasalliklarga  yordam berdi  ...O'sish  va  o'zimning  HAQIQIY
dorimni yaratish uchun bilim va qobiliyatga ega bo'lganimdan baxtiyorman.

Men ikki yil oldin shu iyun oyida boshladim va kuniga atigi 65 mg qabul qildim.Men ko'k pishloq
shtammidan foydalandim, unda ko'rsatkichlar ustunlik qiladi va CBD tarkibida yuqori va THCda
pastroq.Men ham kuchli bo'lgan va meni biroz tashvishga soladigan sativa dog'ini sinab ko'rdim,
shuning  uchun  men  indikator  dog'iga  qaytdim  va  u  mo''jizalar  yaratdi  ...Men  uni  30  kun
davomida  har  kuni  qabul  qildim  va  endi  faqat  o'zimni  biroz  zaiflashganda  qabul  qilishim
kerak  ...Bu,  shuningdek,  erimning  qandli  diabeti  uchun  juda  yaxshi  ishladi,  otamning
tutqanoqlari va do'stimning saratoni remissiyada ... Bu mening hayotimda haqiqatan ham ajoyib
ishlarni amalga oshirdi.Omad tilaymiz va umid qilamanki, siz o'zingiz uchun yaxshi ishlaydigan
shtammni topasiz." Sara
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“Mutlaqo.Bu menga tashvish va PTSD bilan yordam bergan yagona narsa.Men retsept bo'yicha
4 ta antidepressant  doridan voz kechdim (o'n yil  davomida mavjud bo'lgan har bir  chumoli-
depressant bilan tajriba o'tkazganimdan so'ng va hech qanday nojo'ya ta'sir ko'rsatmaydigan
birini  topa olmadim) va endi  spirtli  ichimliklar  bilan o'z-o'zini  davolashni to'xtatdim.Men 2007
yildagi avtohalokatdan keyin yillar davomida tashvish va PTSD bilan azoblanganman.Men 4 yil
davomida  hech  qachon  haydamaganman.Endi  Homecare  Agency  uchun  haydash  ishiga
qaytingyana va bu o'simlik uchun hayotimni qarzdorman." Donna

“Bu surunkali kasallik bilan kechadigan depressiyaga juda yordam beradi.Men o'rta maktabda
qolish uchun diqqatimni jamlay olmadim, lekin nasha ishlatib, 6 oy ichida kollejda Gr.9-12 dan
"yangilanishga"  muvaffaq bo'ldim.Nega menda ko'p yillik  zo'ravon jismoniy zo'ravonlik  tufayli
TSSB yo'qligi haqida hech qanday ma'lumot yo'q, faqat men muntazam ravishda nasha iste'mol
qilganman, shuning uchun bu bilan bog'liq bo'lishi mumkin.Bular hisobga olinadimi? ” Lori

“Ha.Men  DEHB,  TSSB,  depressiyadan  aziyat  chekdim.Hozir  moy  tufayli  hech  qanday  dori
ichmayman”. Jerissa

“Anksiyete, vahima hujumlari va depressiya.Yog'dan ko'proq gullar.Smoking Indica gullari, agar
men yaxshi hujumning o'rtasida bo'lsam, tashvishni yanada kuchaytiradi.Biroq, moyli dorivorlar
hech qachon bunday qilmagan.Neft qaysi shtammdan olingan bo'lishidan qat'i nazar. Sara

“Mening dadam veterinar va TSSBdan aziyat chekadi.Yog' va kurtak unga bir  tonna yordam
beradi! ” Jenni

“Bu  qizimning  tashvish  hujumlariga  yordam  beradi.Chastotasi  va  intensivligini  pasaytiradi."
Suzanna

“Menda bipolyar buzuqlik, PTSD (1991 Quvaytdagi jang) bor va tashvish va uyqusizlikdan aziyat
chekaman.Nasha bu alomatlarning barchasida yordam berdi va shifokorlar menga simptomlarni
yomonlashtirayotganini  aytishsa ham (buqa xokkeyi)  men aniq bilamanki,  bu menga o'zimni
nazorat qilishimga yordam berdi va juda og'ir damlarda boshqalarning ko'p jarohatlanishini oldini
oldi. .Qasam ichaman.” Adrian

"Albatta,  bi-polyarni  barqarorlashtirishga  yordam  beradi,  shifokordan  olgan  dorilar  sizni  yo
o'ldiradi yoki jinsiy hayotingizga zarar etkazadi." Endryu

"Men  TSSB  va  tashvish  muammolarim  uchun  og'riq  va  sativa  uchun  indicadan
foydalanaman.Men  ikkala  shtammning  aralashmasi  mening  muammolarimni
muvozanatlashtiradi  va  hiperaktivligimni  o'zim  uchun  xavf  tug'diradigan  darajaga  tushiradi.
Styuart

“Hozirgi  vaqtda  biz  asta-sekin  uning  bipolyar  uchun  psixotrop  dorilarini  kamaytirish  ustida
ishlayapmiz.Uning shifokorlari  bunga qarshi.Ko'ryapmanki,  retseptlangan dorilar  uning ongini
"mush" qilmoqda.Biz allaqachon RSO bilan ajoyib muvaffaqiyatlarga erishdik, shuning uchun biz
buni ko'rib chiqmoqdamiz.

Mening erim ikki qutbli bo'lib, maniyaga kuchli urg'u beradi.Ko'p yillar davomida u o'zini alkogol
bilan davolagan, ammo 4 yil  oldin hushyor bo'lganidan keyin u maniya bilan kurashdi.Faqat
bezovta qiluvchi  xilma-xil  dorilar  maniyadan saqlaydi.Ammo bu uning Altsgeymer kasalligiga
chalingandek ko'rinishini ham keltirib chiqaradi.Spirtli  ichimliklar bilan o'z-o'zini davolash ko'p
yillar davomida yordam berdi, ammo alkogolizm ham hal qilinishi kerak bo'lgan muammodir.Endi
biz dori-darmonlardan to'yganmiz.Shunday qilib, men yana bir bor ishni o'z qo'limizga olaman.

Dori-darmonlarni  qabul  qilishda  uning  hayot  sifati  yomonlashadi.Kuniga  uning  ko'plab
tabletkalaridan birini kamaytirishning o'zi farq qiladi (hozirgina kamaytirishni boshladim, shuning
uchun  manik  hujumdan  qo'rqib,  asta-sekin  bo'lishi  kerak).U  eng  aql  bovar  qilmaydigan

- 172 -



natijalarga  ega  bo'lgan  boshqa  muammolar  uchun  taxminan  2,5  oy  davomida  RSO-da
bo'ldi.Shunday  qilib,  endi  men  uning  dori-darmonlarini  asta-sekin  kamaytirishni  xavfsiz  his
qilaman.Bu boshqa sog'liq muammosiga qarshi kurashishga yordam berdi! ” Debora

“Men uni kimyoviy moddalarga qaramlikdan qutulganim uchun 12 oy ishlatganman.Bu nafaqat
uxlab  qolishimga  yordam  berdi,  balki  TSSB,  depressiya,  tashvish  va  boshqa  ko'plab  ruhiy
salomatlik muammolari kabi men boshdan kechirayotgan "darslik" ni olib tashlash alomatlariga
yordam berdi.Aytishga hojat yo'q, men davolanish paytida THC va dori vositalari mening aql-
idrok va ruhiy sog'ligimni deyarli birga saqlaganliklarini aytishga harakat qildim. Chantelle

"Alkogolizm / Giyohvand moddalarni suiiste'mol qilish masalalari bunday tibbiy qonunlarga ega
bo'lgan shtatlarda "saralash shartlari"  sifatida ko'rib  chiqilishi  kerak.Tibbiy  marixuana ko'plab
ichkilikbozlarning hayotini saqlab qoldi." Jim

"Taxminan  besh  oy  davomida  bir  kunlik  guruch  donasi  mening  tashvish  va  tushkunlikdan
butunlay xalos bo'ldi ... Yog'ni qabul qilganimga deyarli 2 yil bo'ldi va hech qanday alomatlar
qaytmadi." Daniel

"Men moyni qabul qilganimdan keyin bir hafta ichida antidepressantlar va anksiyetega qarshi
dorilar  va  opiatlardan  voz  kechdim.Men  o'ylaymanki,  marmarlarimni  yo'qotish  xavfi  bor
edi.Feniksning ko'z yoshlari uchun Xudoga shukur." Edi

"Mening ruhiy tushkunligimga yordam beradi va og'ir nogiron bo'lib, men faollik va og'riqning
etishmasligidan biroz tushkunlikka tushaman." Rik

“O‘g‘lim  tug‘ilgandan  keyin  hayz  ko‘rishim  yomon  kechdi,  ajrashgandan  keyin  tushkunlikka
tushdim va ikkala ota-onamdan ham ayrilib qoldim.Nasha Xudo yuborgan edi !! ” Loren

"Bu so'nggi bir necha yil ichida mening stressim va tashvishlarimga cheksiz yordam berdi, aslida
u tom ma'noda  uzoq  vaqt  davomida  o'tib  ketdi.Hech  bir  dori  xuddi  shunday  ishlamagan...”
Styuart

“Uxlashdan  1  soat  oldin  qabul  qilinsa,  kechasi  tashvish  va  vahima hujumlari  tufayli  uyquni
yo'qotishga yordam beradi.Bu yengillik, oylar davomida uyqusizlikni boshdan kechirayotgan har
bir kishi bu qanchalik charchashini biladi.Shuningdek, bu sizni kunning yaxshi qismida yaxshi
xotirjam kayfiyatda saqlaydi. ” Kat

"Menga  migrenli  bosh  og'rig'i,  obsesif-kompulsiv  buzuqlik,  tashvish,  ishonchsizlik,  pastlik
kompleksi bilan yordam berdi, barchasini umumlashtirdi va u 3 hafta ichida depressiyadan xalos
bo'ldi." Riddhi

“Yuqori qon bosimini keltirib chiqaradigan surunkali stress muammolari.Mening stress darajam
darhol  nasha orqali  tinchlanadi.Vaping yomon daqiqalarda yordam beradi.Men faqat  iste'mol
qilinadigan  mahsulotlarga  o'tyapman  va  bu  usulning  kamchiliklari  mening  tizimim  so'rilishini
kutishdir.Men yetarlicha mashq qildimki, men yarim soat sabr-toqat bilan kutishga qodirman va
agar bu juda qiyin payt bo'lsa, men bug'lashtirgichimga qaytaman. Andie

"Mening  belim  va asabim shikastlangan  va  nasha  -  uxlab  qolishim va  kunimni  engishimga
yordam beradigan yagona dori!" Lesli

"Bu menga tunda hushimdan ketishga yordam beradi,  shuning  uchun men ishga  juda  erta
uyg'onishim mumkin." Matt

Kamdan-kam uchraydigan yoki keng tarqalgan bo'lmagan kasalliklar va kasalliklar
"Rik  Simpson  moyi  sizni  uyg'onish  va  yana  nima  shifo  topganini  ko'rish  uchun  hayajonga
soladi.Men qandaydir o‘ylanib qolganman”. Natalya
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Q.Salom Rik/JB,  siz hech qachon kam uchraydigan porfiriya kasalligi  haqida eshitganmisiz?
Agar shunday bo'lsa, siz RSO bilan hech kimni davolaganmisiz va natijalar qanday bo'ldi?

A.Yo‘q, yo‘q.Ammo bu haqda o'qiganlarimga ko'ra, moy uni davolashga yoki uni nazorat ostiga
olishga yordam bermasligi uchun sabab ko'rmayapman.Bu, albatta, bu noyob va, albatta, juda
yoqimsiz holatning alomatlariga yordam beradi.

Saytimizdagi  protokolga amal  qilgan bo'lardim,  moyni  yeyman va uni  shamlarda ishlatardim
(shunday qilib  u qonga to'g'ri  kirib  boradi).Men moyni  teri  kasalliklari  uchun damlamasi yoki
malhami shaklida qo'llayman (u barcha qichishish va boshqa noqulayliklarni olib tashlaydi).

Men ikki  yoki  uch oy davomida kamida 60 gramm iste'mol  qilardim,  hech qanday kimyoviy
moddalar ishlatmasdim, shunchaki Rik Simpsonning ko'rsatmalariga amal qilardim.Agar 60 g
uni davolamasa yoki nazorat ostiga olmasa, men yana 120 g yeyman.Va agar bu qoniqarli natija
bermasa, men ichimdagi yog'ni kuniga bir ikki uch gramm yoki undan ham ko'proq iste'mol qila
boshlasam,  iloji  boricha  tezroq  ovqatlanardim.  .Nega?Chunki  moy  sizga  yordam  bermasa,
boshqa biror narsani topa olmasligingiz dargumon.Shuningdek, tajovuzkor kasalliklarni agressiv
davolash kerak.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Bu  qo'pol  bo'lishi  mumkin,  lekin  baribir  aytishim  kerak  va  men  o'z  ixtiyorimga  unchalik
ishonmayman.Demak, menda moy uchun hali kerak bo'lgan hamma narsa yo'q, lekin chaqaloq
qadamlari u erga etib boradi.Ammo menda bu gemorroy bor edi, u doimo qaytib keladi.Men
5,3,1 yoshda uchta farzandli bo'ldim va birinchi bolamda gemorroy yo'q ikkinchi bolam faqat
bitta gemorroy uchinchi qudugim bitta gemorroy edi va u ketadi va qaytib keladi va ketadi va
qaytib keladi.Men quyosh ostida hamma narsani sotib oldim, hech narsa ishlamadi.Shunday
qilib,  men nima bo'lishini  aytdim.Men 1/8  choy qoshiq  kief  1/4  choy qoshiq  kokos yog'i  bir
chimdim quritilgan lavanta va bir chimdim quritilgan romashka va ikkita yalpiz bargini oldim.Men
hammasini birlashtirdim.Men uni kecha bir marta qo'lladim, bir necha soniya ichida men endi
og'riqni  his  qilmadim,  bugun  ertalab  u  o'chirilgan  shardek  tuyuldi.Men  uni  yana  qo'lladim,
ishonchim komilki,  keyingi  yoki  ikki  kun ichida butunlay yo'qoladi.Qanday bo'lmasin,  mening
fikrim  shuki,  men uni  uyda  hukumat  versiyasiga  qaraganda  tezroq  va  sog'lomroq  davolash
orqali pulni tejadim va uning isboti nasha aqldan ozgan shifobaxsh kuchga ega va agar men
moy ishlatgan  bo'lsam,  u  allaqachon  yo'qolib  ketgan  bo'lar  edi.Yana  uch  yoshli  bolam  yuk
mashinasidan tushib ketdi, menda hech qanday malham yo'q edi, peroksid ham, biz sayohat
qilayotganimizda  hech  narsa  yo'q  edi.Shunday  qilib,  men  tayyorlagan  tayyorlovimni  uning
tizzasiga  urdim  va  ertalabki  qoraqo'tir  bir  oy  oldin  bo'lganga  o'xshardi.Neosporin  bilan
xayrlashing, mening tiyinlarimni qutqaring!Tinchlik sevgisi va nasha." Moni

"Qadrli Janob.Rik Simpson, avvalo aytmoqchimanki, oilam sizni ajoyib deb o'ylaydi va biz sizga
yaqinroq bo'lishni va ajoyib ishingizda sizga yordam berishimizni xohlaymiz.Men 14 yildan beri
politeistik tuxumdon sindromi va artrit tufayli surunkali og'riqlar uchun tibbiy nasha ishlataman.10
yillik  dorixona  zaharlari  tufayli  men  ko'proq  kasal  bo'lib  qoldim,  90  kilogramm  vaznga  ega
bo'ldim va doktor tomonidan buyurilgan Fentinolga dahshatli qaram bo'ldim.Men moyni 7 hafta
oldin  boshladim  va  shuni  aytishim  mumkinki,  mo''jizalar  sodir  bo'lmoqda!Olti  hafta  ichida
qondagi qand miqdori endi tabletkalar kerak bo'lmaguncha nazorat qilinadi, men hech qanday
harakat qilmasdan 28 funtni yo'qotdim.Men o'zimni har qachongidan ham yaxshiroq his qilsam
ham,  kasal  bo'lib  qolganimdan  vahima  qila  boshladim!Ko'p  sinovlardan  so'ng,  shifokorlar
boshlarini tirnab, bu mo''jiza deb aytishdi!Endi nafaqat yangi miomalar, o'smalar yoki massalar
yo'q,  balki  ilgari  mavjud  bo'lgan  miomalar  va  boshqalar  ham  yo'q!Kasallikning  mavjudligini
ko'rsatadigan hech qanday alomat yo'q!Buyrakdan ham yo'qolgan yoki yo'qligini aniqlash uchun
hali ham testlarim bor, lekin men yuragimda ular ham yo'q bo'lib ketishini bilaman.Rahmat sizga
Rik Simpson, siz Rabbiyning ishini qilyapsiz, sahifangizni topib, Xudo sizni barakali qilsin.” Enni

“JB & RICK yaxshi yangilik!!!Bugun test natijalarim uchun shifokorlarga bordim!22 yil davomida
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dori-darmon bilan davolanmagan qalqonsimon bez endi faollashdi!Men bir oy davomida faqat
RSO  ni  to'liq  vaqt  ichida  ichaman,  men  damlamani  tomog'imga  surtaman  va  RSOni  ham
bug'layman!Men bundan juda xursandman!U juda zo'r  shifokor,  u  erda bo'lgan va bularning
barchasida  meni  qo'llab-quvvatlagan  va  juda  yaxshi  biladi,  men  RSO  OIL  dan
FOYDALANAMAN!U shifokor  bo'lib,  u  hali  ham qalqonsimon  bezga  ultratovush  tekshiruvini
o'tkazmoqchi va tugunlarni tekshirishni xohlaydi!Ultratovush haqida nima deb o'ylaysiz?Men har
doim bu moyni qolgan kunlarim davomida g'urur bilan qabul qilaman, bu to'g'ri, bu to'g'ri gap!
Retsept  bo'yicha beriladigan dorilar  YOMONdir!Menda boshqa ko'plab sog'liq  muammolarim
bor, men hozirda ushbu ajoyib moy bilan davolanmoqdaman!

Chiari miya poyasining 1-toifa malformatsiyasi, shuningdek, menda og'ir karpal tunnel bor va
boshqalar!Men bugun 45 yoshdaman, men avvalgidek qiynalaman va xafa bo'lmayman!Men
ham 7 oy oldin miya operatsiyasini o'tkazganimni aytdimmi va dorilardan jigar etishmovchiligi
tufayli operatsiyadan keyin hech qanday giyohvand moddalarni ishlatmaganman!Men haqiqatan
ham bu moy ALLOHdan ekanligiga dalilman!Bu biz dori sifatida qabul qilishimiz kerak bo'lgan
narsadir!JB va Rikga chin yurakdan qilgan barchangiz uchun rahmat!Endi qalqonsimon dorilar
yo'q, YAY!!!!!!!!" Margene

— Tabriklayman, Margene.Ultratovushga kelsak, menimcha, siz javobni bilasiz.Qanchalik kam
skanerlashsa, shuncha yaxshi, men shuni ayta olaman.Shaxsan men 22 yil davomida menga
neft haqida gapirmagan odamning yoniga bormayman, lekin agar bu odamlar hali ham sizga
aytadigan gaplari bor deb o'ylasangiz, ular bilan suhbatlashing, xususan, agar siz ularning nima
deyishi  sizni  qiziqtirsa.  tibbiyot  haqida.Ammo bu men ularga faqat  gapirishga ruxsat  bergan
bo'lardim, agar ular sizni o'zlari tanlagan tabletkalarni ichishga ishontirishga muvaffaq bo'lishsa,
ular  sizga  o'zlari  kabi  zarar  etkaza  olmaydilar.Eng  yaxshitilaklar  va  22  yil  davomida  sizga
noto'g'ri  maslahat  berganlardan  uzoqroq  turing.Ularning  "davolanishlaridan"  omon
qolganingizdan xursand bo'ling, boshqalarning omadi kelmadi.JB

“Menda hipotiroidizm (Graves kasalligi) ham bor.Biz buni 17 yil oldin homilador bo'lganimda va
qizimni 15 haftalik tug'ilganda aniqladik (men jami 14 ta dori-darmon, shu jumladan pastki bel
qismidagi  og'ir  degenerativ  disk  kasalligi  va  umurtqa  pog'onasidagi  skolioz  /  gipertiroidizm
uchun 3 ta narkotik og'riqli dorilarni qabul qildim. (Graves kasalligi) / Qandli diabet (II-toifa) /
Moviy sklera / Psoriaz va ekzema / Gipertenziya / Buyrak muammolari / Bezovta oyoq sindromi
(men buni boshqa dorining nojo'ya ta'siri sifatida oldim) / Yuqori xolesterin darajasi / ortiqcha
vazn (ortiqcha yo'qotilgan) O'tgan yozda dori-darmonlarni qabul qilgandan beri 100 funt og'irlik
qildim.kundalik sharbat chiqarish va hokazo ...16 yil davomida to'xtovsiz ishlab chiqarilayotgan
dori-darmonlar har kuni NOL bo'ladi!!!!

Men Rikning maxsus ko'rsatmalariga ko'ra o'z uyimdagi Rik Simpson moyining kuniga taxminan
chorakdan yarim grammgacha iste'mol qilaman ~ ** MEN MUHAMMOT YO'LLARINI BERISH
KERAK...QILMANG,  TAKROR  QAYTAMAN,  BO'LGAN  MATERIALLARINGIZNI  SIFATIGA
ARZON BO'LING > SIZ BO'LGAN YOG'INGIZ SHAFFON VA RANGAR RANGDA BO'LISHI
KERAK >> AKS BO'LGAN SHIFOBALI YO'Q SIFATI EMAS**” Michele

"Nasha moyi quturishni davolash uchun ishlatilishi mumkinmi?" Aami

--  Aami,  ha,  lekin bu,  ehtimol,  bemorni  komada bir  muddat,  ayniqsa,  rivojlangan holatlarda,
moyning juda yuqori dozalari bilan qo'yishni talab qiladi.JB

“Kecha  men  kasalxonaga  borishdan  suvchechakka  chalingan  bir  dugonamga  bir  oz  moy
berdim.Men bu odamga bir oz zaytun moyini qizdirib, RSOga, keyin esa bu odam ishlatayotgan
kremga aralashtirishni taklif qildim.Bu odam menga shunday deb xabar yubordi: “Piter, bu ajoyib
moy uchun sizga qanchalik minnatdor ekanligimni ayta olmayman!MUQADDAS SHIT.Yolg'on
so'zi yo'q: menda bor eng yomon "cho'ntak", men kasal bo'lganim davomida eng katta va eng
jirkanch bo'lib qolgan birinchi "nol" paydo bo'ldi - shunchaki qurib ketdi va qoraqo'tir tozalandi.
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yog'ni qo'llashdan keyin taxminan ikki soat ichida.Men o'zgarganman!Muqaddas jahannam!Men
uni  butun bosh terimga va tanamdagi  eng yomon joylarga qo'lladim -  sochlarim biroz yog'li
ko'rinadi, lekin o'zimni juda yaxshi his qilyapman.Bu juda ajoyib.VOY-BUY!Kimnidir haqiqatga
ishontirish uchun ko‘p narsa kerak emas”. Piter

--  Rahmat,  Piter,  yaxshi.Kenevir  urug'i  yog'i  va RSO ham ajoyib  ishlaydi.Bozorda juda ko'p
zaytun  moyi  zaytundan  ishlab  chiqarilmaydi,  butun  dunyo  bo'ylab  ishlab  chiqariladigan  va
sotiladigan barcha "zaytun moyi" uchun dunyoda zaytun etarli emas, shuning uchun siz kanop
urug'i  yog'ini  sotib  olganingizda  aldanib  qolish  ehtimoli  kamroq bo'ladi.  .Bundan tashqari,  u
teriga kirib, to'qimalarga bir yarim dyuym chuqur kirib boradi, bu ham shifo uchun juda yaxshi.Va
zaytun moyi kabi yog'li emas.JB

“Agar  disleksiya  ro'yxatda  bo'lmasa,  ehtimol  shunday  bo'lishi  kerak.Men  o'zimni  boshqa
narsalardan davolaganimdan oldin 100 baravar yaxshiroq talaffuz qilish qobiliyatini payqadim.2-
toifa  diabetdan  o'zimni  davolashning  dahshatli  yon  ta'siri:  endi  artrit,  siyatik,  semizlik  yoki
disleksiya yo'q.Hahaha!!” Piter

“Bu saraton kasalligini davolash yoki boshqa narsa emas, lekin men Rikga deyarli bir yildan beri
o'ng tovonimda oqsoqlanib yurganimni bildirmoqchi edim.Nima bo'lganini bilmayman va shifokor
menga dori berishini bilaman, men qabul qilish o'zimni yaxshi his qilmayman, shuning uchun
men faqat og'riqni boshdan kechirdim.Biz RSO bilan yaqinda do'stimiz Charlz orqali tanishdik va
biz uni yaratishni boshladik.So'nggi ikki kun davomida men kuniga bir necha marta moyni ichdim
va bugun ertalab uyg'ondim va oqsoqlanmadim.Erim buni darhol payqab qoldi.U yog 'o'z sehrini
ishga  solayotganiga  e'tibor  qaratdi!Rahmat  Rik  Simpson![:)]  Men  o‘zimni  juda  yaxshi  his
qilyapman!” H

-- Hurmatli H, xushxabar uchun rahmat, biz ular haqida doimo eshitishni yaxshi ko'ramiz.Men
moyni kanop urug'i yog'i yoki zaytun moyi bilan aralashtirib, damlamani tayyorlayman va moyni
ham mahalliy sifatida ishlataman.Albatta, yog'ni iste'mol qilish haqiqiy shifo kalitidir va moyni
qanday ishlatish bo'yicha barcha ko'rsatmalar bizning saytimizda mavjud.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Olti  kun  oldin  men  jigar  saratoni  va  qandli  diabet  bilan  kasallangan  ikki  kishiga  yordam
berdim.Bir do'stim, kimyo, og'zi kuygan, lablari kuygan.225 kilogramm edi, hozir 139, ovqatlana
olmadi,  uxlay  olmadi,  juda  charchadim.U  mendan  RSO  haqida  ko'p  so'radi.Men  uni  doim
tarbiyalayman.Men u bilan 6 oydan beri shug'ullanaman.Ammo uning ikki amakivachchasi vafot
etganidan  keyin  6  oy  oldin,  ikkalasi  ham  Saraton,  1  Jigar  miyasi.Va  qalqonsimon  bez
saratoni.Men ikkala oila bilan gaplashaman, ular RSO ni sinab ko'rmoqchi bo'lishdi, lekin ular
hukumat ularning uylarini tortib olishidan yoki uni qamoqqa tashlashidan qo'rqishdi.Ikkalasi ham
olamdan o‘tdi.JOYI JANNATDA BO'LSINBirodarlar.

Ammo  bu  odamlar  6  kundan  beri  RSOda,  men  va'da  qilganimdek,  uni  tekshirish  uchun
bordim.U  yana  ovqat  eyishi  mumkinligidan  hayratda  qoldi  va  u  ovqatni  to'xtata  olmasligini
aytdi.Bu yaxshi narsa.Chunki u moyni boshlaganida suyak edi.Kasal ko'rindi.Ammo 6 kundan
keyin ...og'iz og'rig'i ketdi.U: "To'g'ri aytdingiz, men o'zimni ancha yaxshi his qilyapman", dedi. U
yana energiyaga ega, juda ko'p.U juda yaxshi ko'rinardi va rang-barang edi.RSO.Yana bir bor
rahmat  Rik  Simpson.Yana  bir  nechta  baxtli  saraton  kasallari.Yashash  va  fantastik  his
qilish.Tinchlik, sevgi va nasha davolaydi" Ron

“Mening qarovchimning tanasida qizil yuguruk va simob zaharlanishi tashxisi qo'yilgan bemor
bor.Taxminan  bir  yil  o'tgach,  uning  uy  qurilishi  moyidan  foydalangandan  so'ng,  simob bilan
zaharlanish  butunlay  yo'qoldi  va  Lupus  deyarli  yo'qoldi.Uning  muvaffaqiyati  yangilanishlari
uchun uning tanasida aniq nima va qancha zahar borligini  bilish uchun har 2 haftada soch
follikulalari  olinadi.Tabiiy  yo'l  bilan  davolash  mumkin  bo'lgan  narsa  haqiqatan  ham
hayratlanarli.Bu biroz qimmatga tushadi, lekin baribir sog'lomroq va hayotga arziydi! ” Jessi

- 176 -



“Menga birlamchi miyeloid fibroz tashxisi qoʻyildi, yordam bergan dori-darmonlarni qabul qildim,
ammo ogʻriq kuchaygani, ishtahaning yoʻqligi va qon miqdori kamayishi, taloq hajmining oshishi,
uyqusizlik tufayli qoniqmadi.Bir yil davomida ushbu dori-darmonlarni qabul qilganimdan so'ng,
men RSO ni sinab ko'rishga qaror qildim, atigi 1 oy moyda, mening og'rig'im yo'q, ishtaham
qaytdi, qon miqdori ko'paymoqda, toshdek uxlab qoldim. Aguae

“Men  undan  tibbiy  anomaliyani  davolash  uchun  foydalanaman…  Mening  hududimdagi  bir
nechta shifoxonalar buni mumkin emasligini aytishadi... lekin RSO ajoyib... Men tanamga VP
shuntini rad qilyapman, biriktiruvchi to‘qima kasalligim va boshqa bir qancha kam uchraydigan
kasalliklarim bor.  muammolar...  36 kun ichida 4 marta miya operatsiyasi  va men giyohvand
moddalarni  to'ldirishdan bosh tortdim……faqat tibbiy  marixuana,  RSO va nafas olish… Men
umrimda  hech  qachon  bunchalik  tez  tuzalmaganman...  Laboratoriyalarim  tanam  shu  qadar
siqilib ketganini ko'rsatsa ham, og'riqlarim qattiq aslida unchalik yomon emas...” Keti

“Nasha moyi mening PCOS (Polikistik tuxumdon sindromi) ni davolaydi.Mening alomatlarimning
aksariyati nazorat ostida.Men buning uchun ishlatgan 7 ta dori-darmondan voz kechdim.Menda
bo'lgan  periferik  neyropatiya  yo'qoldi  va  tuyg'u  yana  oyoqlarimga  qaytdi.Mening  metabolik
sindromim nazorat ostida.Men 130 kilogrammgacha vazn yo'qotaman.

PCOS va Metabolik sindromning ko'plab belgilari yo'qoladi: Gormonlar muvozanatli (testosteron
180da  juda  yuqori,  hozir  esa  40  gacha).Mening  insulin  qarshiligim  (qon  shakar)  nazorat
ostida.Leptin qarshiligi (to'yganingizni bildiruvchi gormon) nazorat qilinadi.15 yillik ammenoreya
(hayz  ko'rishning  yo'qligi)  va  anovulyatsiya  (ovulyatsiya  yo'qligi)  dan  keyin  oylik  davrni
oladi.Diabetik asab og'rig'i yo'qoladi.

Mening ishtaham nazorat ostida.Yog 'shakarga qaramlikdan xalos bo'lishga yordam berdi.Bir yil
ichida 120 funtni yo'qotdi (oyiga 10 funt) - PCOS belgilari semirish, tananing yuqori qismida
semirish va vazn yo'qotishda qiyinchiliklarni  o'z ichiga oladi.Qo‘llarim ostidagi va bilagimdagi
kistalar yo‘qoldi.Artrit  kamdan-kam hollarda og'riyapti va agar u sodir bo'lsa, bu ko'proq yog'
vaqti kelganligini anglatadi.

Hidradenitis suppurativa (deformatsiyalangan follikullar, kistli akne, qora nuqta) nazorat qilinadi /
kamayadi.Acanthosis nigricans (terining qora dog'lari, qo'pol teri, teri teglari) yo'qoladi.Visseral
yog  'zudlik  bilan  yo'qoladi  (yurak  va  jigar  atrofidagi  xavfli  yog'lar).Kamroq  akne,  kistalar  va
o'sgan tuklar.Yaxshiroq yuz rangi  (kichikroq teshiklar,  ko'z atrofidagi  qora doiralar  yo'qoladi.)
Hirsutizm  (ayollarning  yuzi,  bo'yinlari,  ko'kragi,  orqasi  va  oshqozonidagi  kiruvchi
tuklar.)kamayadi, lekin yo'qolmaydi.Chuqurroq va tun bo'yi uxlash yaxshiroqdir.Endi Heels Spurs
va Plantar Fasiitdan og'riq yo'q.Bosh og'rig'i yo'q.Intrakranial gipertenziya yo'qoladi, mushak va
asab  og'rig'i,  elka,  bo'yin  va  boshning  orqa  qismidagi  bosim  keskin  kamaydi.Doimiy  bosh
aylanishi  va  bosh  aylanishi  kabi  vertigo  belgilari  yo'qoladi.Kayfiyat  o'zgarishi  nazorat
qilinadi.Endi gemorroy yo'q.

Surunkali  tomoq  og'rig'i  (kislota  reflyuksidan  takrorlanuvchi  tomoq  og'rig'i)  davolanadi  va
yo'qoladi.(kislota  reflyuksiyasi  saqlanib  qolmoqda,  chunki  oziq-ovqat  har  kuni  ta'sir
qiladi).Mavsumiy  allergiya  yo'qoldi  (burunning  oqishi/to'lishi,  ertalab  balg'amning  ko'pligi  va
ko'zlarning  qichishi).Oziq-ovqat  allergiyalari  kamaydi  (tasodifan  qisqichbaqalar  iste'mol  qildi,
reaktsiya  odatdagidan  sekinroq  edi,  lekin  baribir  benadrilni  olish  kerak  edi).Orqa  og'rig'ini
yo'qotish.Tetik  barmog'i  ketdi.Irritabiy  ichak sindromi IBS belgilari  nazorat  ostida.Qon bosimi
pasaygan.Karpal tunnel operatsiyasi paytidagi chandiq butunlay tuzalib ketdi.

Men  nasha  yog'i  va  hindiston  yong'og'i  yog'i  kombinatsiyasi  bilan  bir  nechta  kuyishlarni
davoladim.Yigitim qo'lini qattiq kuydirdi va moyni ishlatganidan bir kun o'tgach, uning belgisi yo'q
edi.Mening xolesterin hali ham yuqori.Men detoksatsiya/gerksing davrini boshdan kechirdim, u
erda moydan voz kechishim kerak edi, aks holda men bundan ham yomonroq bo'lardim.Men
xuddi shu dozaga qaytish uchun harakat qilyapman.Mening oilamda zaif jigar ishlaydi va PCOS
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Candida albicans bilan bog'liq va agar xamirturush jigar orqali haddan tashqari qayta ishlansa,
ko'p  odamlar  gerksgeymer  reaktsiyasiga  duch  kelishlari  kerak.Men  ham  organik  ovqatlarga
o'tdim va tozalangan shakarni iste'mol qilishni to'xtatdim, bu ham detoksning bir qismi bo'lishi
mumkin  edi.Yog  'mening  xolesteringa  ta'sir  qilmaganga  o'xshaydi,  lekin  men qanchalik  ko'p
tadqiqot qilsam, xolesterin odamlar o'ylaganchalik yomon emasligini va yallig'lanish bor ekan,
xolesterin bo'lishini ko'raman.Bu tananing unga qarshi himoya mexanizmi.Shuning uchun men
tashvishlanmayman." Aamann orqali

“Mening  o‘g‘lim  FSGS  deb  ataladigan  kam  uchraydigan  buyrak  kasalligiga  chalingan  va  u
so‘nggi  2  yildan  beri  dori  ishlatib  kelmoqda.Uning  qon  tekshiruvi  har  doim  kam  albuminni
ko'rsatdi  (oqsil  siydikga to'kiladi,  bu qondagi  albumin darajasini  pasaytiradi).Dori-darmonlarni
qabul qilishni boshlaganidan beri (PMda guruchning 1/4 donasi) uning qon aylanishi shunchalik
yaxshilandiki,  uning nefrologi  hayratda.Qaytgan so'nggi  natijalar  "normal"  odamning albumin
darajasini ko'rsatdi.Nefrolog: "Men nima qilayotganingizni bilmayman, lekin davom eting", dedi.
Ushbu  turdagi  buyrak  kasalligi  bilan  bemor  odatda  tashxis  qo'yilgandan  keyin  8  yil  ichida
transplantatsiyani kutishi mumkin.Mening o'g'lim 2 yoshida tashxis qo'yilgan va hozir deyarli 25
yoshda.Uning ikkala buyragi hamon bor va ikkalasi ham buyrak kasalligi bo'lmagan "sog'lom"
odam kabi  ishlaydi.Nefrolog  boshini  tirnayapti.Shuningdek,  biz  naturopatni  ko'rmoqdamiz  va
so'nggi 17 yil davomida shunday qildik.U ham juda katta yordam ko'rsatdi, lekin men BILAN
BILAN, bu dori albumin chiqishini tuzatdi.Bu bilan davolash mumkin bo'lgan ko'plab kasalliklar
mavjud  va  men  bu  dori  menga  ham,  o'g'limga  ham  yordam  berganiga  ishonaman  va
bilaman.Rahmat!!"

"Bizning o'g'limiz  Niemann Pick  C tipiga ega va biz  1 fevraldan beri  Rikning moy usulidan
foydalanamiz.Biz  hushyor  bo'lganimizda  kuniga  o'rtacha  15+  o'rtacha  tutilishdan  o'tdik  va  u
uxlab yotganida son-sanoqsiz so'nggi 56 kun ichida bor-yo'g'i 2 grandiya tutdik.Endi biz kichik
fokal  tutilishlarni  boshdan  kechira  boshlaymiz.Siz  yangi  moy  yasashni  va  shtammlarni
almashtirishni taklif qilasizmi? Kevin

-- Ha, Kevin.

"Boshqa yuqori THC shtammi bilan yopishib qolasizmi yoki Harlekin kabi yuqori CBD shtammini
Candy Kush kabi boshqa yuqori THC shtammi bilan aralashtirish yaxshimi?"

--  Men  ikkita  alohida  moy  tayyorlayman,  men  RSO-ni  CBD  bilan  suyultirishni
xohlamayman.Qanchalik kuchli va tinchlantiruvchi bo'lsa, u dori sifatida ishlaydi.JB

“Siz buni bir muncha vaqtdan beri qilayotganingiz uchun, yuqori CBD moylaridan farqli o'laroq,
yuqori  THC moylariga yopishib olishni  taklif  qilasizmi?Men Charlotte's  Web yo'lidan borishni
xohlamayman, chunki biz  foydalangan yuqori  THC shtammida ajoyib natijalarni  ko'rdik.Lekin
men Xarlekinga qiziqaman.YokiBu CW ga juda o'xshaydimi?

-- Yana, Kevin, men RSO ni o'zim olishim mumkin bo'lgan eng kuchli va tinchlantiruvchi indikator
dominant  shtammdan tayyorlagan bo'lardim.Keyin,  ehtimol,  men yuqori  CBD moyini  alohida
tayyorlagan  bo'lardim  va  keyin  bemorga  ular  uchun  eng  yaxshisini  tanlashiga  ruxsat
berardim.Ideal  holatda  bemorlar  yuzlab  turdagi  moylarni  tanlashlari  mumkin.Xuddi  vino
do'konidagi kabi - hamma o'ziga yoqadigan narsani yaxshi ko'radi va qaysi sharobni ko'proq
yoqtirishini aytishning iloji yo'q.

Ko'rish qobiliyatini tiklash
"Men bir necha kecha oldin bir partiya" kanop yog'i va bir partiya sariyog' tayyorladim.Men miya
shishi bilan og'rigan bemorga moy berdim, moyni ichishdan oldin u ko'r bo'lib qolgan edi, bir oy
davomida moyni qabul qilgandan so'ng, uning ko'rish qobiliyati deyarli tiklandi.Siz sariyog'dan
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bir xil natijalarga erisha olmaysiz.Siz sariyog'dan shifobaxsh natijalarga erishasiz, ammo yog' bu
dorilarning  ko'proq  konsentrlangan  shakli  va  u  deyarli  hamma  narsada  ishlaydi,  bu  ajoyib
narsa." Dion

“Og'iz orqali qabul qilish onamning ko'rish qobiliyatini tiklaydi.Uning chap ko'zi qonuniy ravishda
ko'r.Jarohati  uni  ob'ektivsiz  qoldirdi  va  bir  nechta  jarrohlik  amaliyotlari  uni  glaukomaga  olib
keldi.U RSOda bir yarim yildan beri ishlaydi - uni har kuni ishlatadi.U ko'zini bo'yanmaguncha,
ko'rish  qanchalik  yaxshilanganini  hech qachon  payqamadi.U 40 yil  davomida bu ko'zni  ko'r
emas, shuning uchun u ko'zlarini yumib ko'z bo'yanishini qanday qo'llashni o'rgatgan.Bu uning
yaxshi  ko'ziga  qo'llashning  yagona  yo'li  edi  -  yaxshi  ko'zini  yumib,  uni  butunlay  ko'r  qilib
qo'ydi.Xo'sh,  u oxirgi  marta yaxshi  ko'zini  yumganida,  u ko'r  ko'zlari  bilan ko'ra boshladi  va
diqqatini  qarata  boshladi.U  faqat  vaqti-vaqti  bilan  bo'yanadi,  shuning  uchun  uning  ko'rishi
qancha  vaqt  o'tganini  aniq  bilmaydi,  biroq  bir  yildan  ortiq  yog'da  bo'lganidan  keyin  u  endi
tasvirlar, ranglarni aniqlay oladi va hatto ba'zi narsalarni o'qiy oladi. uning yomon ko'zi!Men bir
qop Lays chipslarini ko'targan edim va u stolning narigi tomonida layslarni o'qiydi.Uning fikricha,
agar unga yangi optikasi bo'lsa, uning ko'rish qobiliyati butunlay tiklanadi.Yangi linza olish uchun
u  organ  donorlari  ro'yxatiga  kiritilishi  kerak  -  uning  sug'urtasi  hozircha  bunday  narsalarni
qoplashiga ishonchim komil emas - bu moy unga mo''jiza berdi - bir vaqtlar faqat qorong'ulik
bo'lgan joyda ko'rish mo''jizasi !Shuning uchun men YO'Q DAMLASH KERAK YO'Q - shunchaki
doimiy ta'minot!Endi davoni ekishga kirishing!Oh, u GLAUKOMA haqida hech qanday dalil yo'q!
Lindsi

“Men  glaukoma  uchun  kanna  moyidan  foydalanaman  va  u  10  daqiqada  ishlay
boshlaydi.Ko'zlarimdagi  tuxum  qotib  qolgan  hissi  o'tib  ketadi  va  tumanli  ikki  tomonlama
ko'rishimni  tozalaydi.Menda  hech  qachon  tana  og'rig'i  bo'lmagan,  shuning  uchun  bu  og'riq
uchun ishlaydimi yoki yo'qligini bilmayman, lekin men ishonaman.Men 47 yoshdaman va hech
qanday og'riqlar yo'q, ehtimol men kanna yog'ini ishlatganim uchundir.Menga endi Wellbutrin
yoki Adderall kerak emas, nasha mening ruhiy tushkunlik va ADD/DEHBni davoladi.Bu mening
tashvishimga ham yordam beradi,  shifokor meni Klonopinga qo'ymoqchi  edi.Hahahaha voy."
Rebekka

“Bugun makula naslidan aziyat chekkan va ikkala koʻzi deyarli koʻr boʻlmagan otam soʻnggi 6 oy
davomida Feniks koʻz yoshlarimni olib, yana Doktorga bordi.Bugun shifokorlar hayratda qolishdi,
chunki uning ko'rish qobiliyati yomonlashdi.Nerv uchlari qayta bog'lana boshladi va u bugun o'ng
ko'zida 20/20 bilan sinovdan o'tkazdi.NASANI DAVOLAYDI.Men unga Rik Simpsondan qanday
qilishni o'rgangan Feniks ko'z yoshlarini bergan edim.Bu juda yaxshi kun.Bu nasha qudratini
isbotlaydi." Gregg

“Xo'sh, menimcha, ko'pchilik o'quvchilarimiz kanop yog'i saraton kasalligini davolashiga ko'nikib
qolgan,  ayniqsa  to'g'ri  ishlab  chiqarilganda  va  foydalanilganda  va  bemor  Rik  Simpsonning
ko'rsatmalariga  amal  qilganda.Keyin  siz  mening  diabet,  artrit,  Kron,  MS va  boshqa  har  xil
kasalliklar  haqida  gapirganimni  ko'rdingiz.Ba'zilar  buni  allaqachon  yengib  o'tishgan  va  neft
haqiqatan ham davo ekanligini bilishadi yoki hech bo'lmaganda shunday ko'rinadi, ba'zilari esa
yo'q.Keyin kuyishlarni  davolash va eski  chandiqlarni  olib  tashlashni  o'ylab topdik  -  isbotlash
oson, ko'pchilik buni qilgan.Keyin biz yog'ning kal dog'larda sochni qayta o'stirishini aytdik - va
uqiladi.Keyin  biz  erektil  disfunktsiyani  eslatib  o'tdik  va  ko'pchilik  buni  eng  yuqori  deb
o'ylashdi.Ammo ushbu guvohnomani o'qiguningizcha kuting:

“Mening ikkita ota-onam bor, ularning guvohliklarini yozib olish kerak!Mening onam o'z saytini
ko'r-ko'rona qayta tiklayapti, (moyda bo'lganidan keyin) u endi yaxshi ko'zini yumgan holda ham
ranglar va shakllarni ko'ra oladi va dadam diabetini davolagan. Lindsi

--  Rahmat,  Lindsi  Bann  Rojers,  bu  bizning  kunimizni  qildi.Aytishim mumkinki,  uning  ko'rish
qobiliyati  yanada  yaxshilanadi  va  men  unga  moyni  shamlarda  ham  ishlatishni  maslahat
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beraman.Ko'z kasalliklari uchun shamlar?Albatta.JB”

"Men saraton kasalligi uchun bir yildan ortiq vaqt davomida RSO qabul qilyapman ... bu nafaqat
o'smalarimni  kichraytirdi,  balki  ko'rishim  -650  dan  -400  gacha  yaxshilandi.Ko'z  shifokorim
ko'rishim  qanchalik  yaxshilanganiga  ishonolmadi.Men  ko'zoynakni  ikki  marta  almashtirishga
majbur bo'ldim." Debbi

Hayvonlar - guvohliklar
“Bizning  buqa  mastifimizni  davoladik.Deyarli  11  oy  oldin  gemangiosarkoma  tashxisi
qo'yilganidan  keyin  unga  4  oy  yashash  uchun  berilgan!Rik  Simpson  va  nasha  moyini
topganimizdan juda xursandmiz!” Amanda

“Men dorivor nasha haqida hech qanday tasavvurga ega emas edim.Bizning 14 yoshli itimiz
juda itoatkor va siz bifshteksni erga qo'yishingiz mumkin, xonadan chiqib ketishingiz mumkin va
siz  "OK"  demaguningizcha  u  unga  tegmaydi.Xo'sh,  olov  yonida  bir  necha  daqiqa  yumshab
turgan sariyog' bor edi va changli it buning yaxshi ekanligini bilgan bo'lsa kerak, chunki u ko'p
yeydi!Bu bir o'tirishda 30 ga yaqin kuchli inson dozalari edi.Men o'zimni juda yomon his qilardim,
ayniqsa uning oyoqlari bo'shashib, yarim komaga tushib qolganida.Men u bilan birga bo'ldim va
keyingi ikki  kun davomida og'ziga shakarli  suv quydim, keyin u uyg'ondi,  yashil  qusdi,  katta
yashil  shivirladi,  chayqaldi  va  o'shandan  beri  yangi  itga  o'xshab  qoldi.U  kuchukchaga
o'xshardi.Avvaliga  men buni  tirikligimdan xursand  bo'lish  uchun  qo'ydim,  lekin  bundan  ham
ko'proq  edi.Go‘yo  kimdir  uni  zavod  sozlamalariga  qaytargandek  bo‘ldi.Bu  bizni  dorivor
xususiyatlarni o'rganishga va Rik Simpsonning hikoyasini kashf qilishga majbur qildi. Odam

“Ba'zi bolalar limfomasi T-hujayrali CLCT-1 saratoni KETIBDI!

Biz veterinarga faqat har uch haftada bir marta kaltsiy darajasini o'lchash uchun CBC va saraton
t-hujayralari uchun qizil-oq qon miqdorini kuzatish uchun FNK uchun testlar uchun boramiz.U
endi retseptlangan dori-darmonlarga muhtoj emas, lekin biz uni umrining oxirigacha har kuni
saraton kasalligini davolagan Rik Simpson moyida ushlab turamiz.Biz minnatdor oilamiz”. Ba'zi
bola

“Mening  itimda  osteosarkoma (suyak  saratoni)  bor.Men bir  hafta  oldin  uning  oyog'ini  kesib
tashladim va u bir haftadan keyin kimyoterapiyaga kirishishi kerak.Uning saratoni bilan u odatda
o'pkaga tarqaladi, itlarning 95% bir yil ichida o'pka saratonidan vafot etadi.Agar bu sizning itingiz
bo'lsa, siz moyni hozir boshlaysiz va kimyo bilan shug'ullanasizmi yoki kimyo va to'g'ridan-to'g'ri
moysizmi?Odamlar  uchun siz  70 funt  vaznli  it  bilan  guruch donidan boshlaysiz,  kuniga ikki
marta  uning  3  qismidan  boshlaysizmi?Buni  o'qiganingiz  uchun  tashakkur  va  javobingizni
sabrsizlik bilan kutaman. ” Eda

"Eda,  moy  bizning  qimmatbaho  itimiz  Sofini  qutqardi.U  o'layotgan  edi.Tezroq  itingizga  moy
bering ...Kimyo uni o'ldiradi.Siz bilan ibodatlar...” Brewster

“Men itimning qulog‘idagi o‘simtasini RSO bilan davoladim...Bu juda katta edi va endi u KETIB
bo'ldi!!!!" Andrea

“Mening itimda o'simta bor edi,  uni  veterinar operatsiya qilishni xohlamadi!!U tinmay ochilib,
yuqadi.Men  RSO  moyimni  koko  moyi  bilan  aralashtirilgan  holda  ishlatdim  va  o'simta
yo'qolguncha har kuni topikal ravishda surtdim.Bolamning ichida yoki tashqarisida o'sish yo'q!!"
Boris

"Bizda 10, 9 va 8 yoshdagi uchta mo'ynali chaqaloq bor, men ularni har kuni profilaktika chorasi
sifatida  RSO  bilan  davolayman.Men  ularning  turli  yaralari  va  topikal  dog'larini  ham  katta
muvaffaqiyat bilan davoladim.Rahmat sizga Rik!” Virjiniya

- 180 -



“Men yaqinda do‘stlarimning iti haqida juda ajoyib yangilikni oldim, ular bilan baham ko‘rishim
kerak edi!Bir necha oy oldin uning pitbulli Maksimusning orqa oyoqlaridan birida o'simta bor edi,
u nazoratdan chiqib ketayotgan edi.Veterinar do'stimga oyog'ini kesib tashlash uchun 3 mingdan
ortiq pul to'lashi kerakligini, aks holda u tarqalib, bir yil ichida vafot etishini aytdi.Bu taxminan 4
oy oldin  edi.O'shanda uning rejalashtirilgan  operatsiyasi  haqidagi  holatini  ko'rganimda,  men
unga xabar yubordim va uning o'rniga nasha yog'ini berishni taklif  qildim.U amputatsiya kabi
keskin va qaytarib  bo'lmaydigan narsalarni  qilishdan oldin tabiiy  davolanishni  sinab ko'rishni
o'yladi.Yaxshiyamki,  uning  (va  Maksimus)  Kaliforniyada  yashayotgani  uchun  u  allaqachon
nasha kartasiga ega edi.Shunday qilib,  u nasha dispanseriga borib, bir  oz oldi.U kuniga ikki
marta ovqat  bilan  birga bir  no'xat  kattaligida 1 tomchi  yog'  bilan oziqlantirdi.U darhol  uning
og'rig'i  kamroq  ekanligini  va  o'zini  ancha  qulay  his  qilayotganini  payqaganini  aytdi.Bundan
tashqari, uning ovqatlanish odatlari darhol normal holatga qaytdi.Bir necha hafta o'tgach, u hatto
oqsoqlanmasdan  ham  yugura  oldi,  shuning  uchun  u  operatsiyani  bekor  qildi  va  tabiiy
davolanishni  davom  ettirdi.U  bugun  veterinar  ko'rigidan  uyga  qaytdi  va  uning  o'smasi
TAMAMLANGANligini  aniqladi.O'simtadan  hech  qanday  iz  qolmagan.Veterinar  uni  qanday
davolaganini aytib, chindan ham hayratda qoldi.

Ma'lumot uchun: Bu men bilgan uchinchi it, uni nasha moyi saqlab qolgan.Men ham qutqarilgan
ko'plab odamlarni  bilaman.Agar  siz  hali  ham nasha saratonni  davolamaydi  deb o'ylasangiz,
demak  siz  e'tibor  bermagansiz.Men  haqiqatni  ko'p  yillar  davomida  bilaman  va  nasha  yog'i
qutqara olmagan hayvon yoki odamni hech qachon topmadim. Lara

“Mening  qo'shnim  bor,  u  itiga  dori  berib,  bir  oy  ichida  o'simtalarini  muvaffaqiyatli  olib
tashladi.Davom eting va ha, juda kichik dozalar, chunki Rik ularning metabolizmi juda yuqori
ekanligini aytdi, shuning uchun ular biznikiga qaraganda tezroq yaxshilanadi. Kovi

“Ha, bu sizning itingizga yordam beradi.Mening itimning tutilishi bor edi, lekin men uni moy bilan
davolashni boshlaganimdan keyin bir marta ham tutmadi! Shelagh

“Biz  undan sevimli  basset  itlari  glaukomasini  davolash uchun foydalanamiz.U 12 yoshda va
uning ko'z bosimi ko'rsatkichi 60 dan 70 gacha edi va ular 80 ga tushsa, ko'zni olib tashlashga
to'g'ri  kelishi  mumkinligini  aytishdi,  shuning  uchun  biz  so'nggi  bir  necha  oy  ichida  moydan
foydalanishni boshladik va uning so'nggi ko'z bosimi testi FAQAT 8 o'lchandi! !!Bu normal ko'z
bosimi darajasidan past va ko'z shifokori bu glaukomani davolashda yaxshi hujjatlashtirilganiga
rozi.Biz unga har kuni juda oz miqdorda pin bosh miqdori beramiz va undan kattaroq narsa u
haqiqatan ham toshbo'ron qiladi,  lekin shunchaki  yaxshi uxlaydi va u uyg'onganida ko'zning
yaxshilanishini ko'rishingiz mumkin.Yog ', shuningdek, men juda yomon ko'radigan Warfarinning
qonni suyultiruvchi dorilaridan xalos bo'lishimga yordam berdi va uni har kuni qabul qildim va
hech  qachon  o'zingizni  yaxshi  his  qilmayman  va  iloji  bo'lsa,  GMOsiz  dietani,  umumiy
ovqatlanish  va  biroz  jismoniy  mashqlar  bilan  birlashtirdim  va  men  haqiqatan  ham  yangi
odamman.Bu Ajoyib yog'ga kuch va Rikga va bu ajoyib shifobaxsh o'simlikni targ'ib qilayotgan
barchaga rahmat." Dekan

“Xudo  JB  va  Rik  Simpsonni  sizga  eng  muhtoj  bo'lgan  odamlarga  sodiqligingiz  uchun
barakallasin.Men  o'zim  bilgan  odamlarga  yordam  berish  uchun  imkonim  bo'lganda  o'zimni
yarataman.Qizim  itidagi  o'simta  uchun  trimdan  ozgina  yasadi.To'rt  kunlik  foydalanishning
so'zlariga  ko'ra,  u  qulab  tushmoqchi  bo'lganga  o'xshaydi.Men  hali  yakuniy  natijalarni
kutyapman.XUDO KIMYOGAR oldida!” Greg

“Ajoyib  hikoya!Men sog'liqni  saqlash uchun RSO qilaman va qabul  qilaman,  chunki  mening
oilam  saraton  kasalligiga  chalingan.Men  uni  itlarimga  berishni  boshladim,  chunki  ularning
ikkalasida ham kichik o'smalar bor va mening Shetland qo'y itimdagi Diskoid Lupus, itlar qizil
yuguruk.Bu aql bovar qilmaydigan narsa!Bir necha hafta ichida itning o'smalaridan biri 70% ga
qisqardi va qizil yuguruk bilan kasallangan boshqa it ajoyib ishlamoqda!Yillar davomida birinchi
marta uning qizil, shishgan va og'riqli burni shifo topmoqda!Men retseptlar, steroidlar, parhezni
sinab ko'rdim va hech narsa yordam bermadi.RSO mening itimdagi qizil yugurukni davolayapti,
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men bu odamlarga ham yordam berishi mumkinligini bilaman!♥♥♥ "Eshli

“Hayvonlarni  davolagan  har  qanday  odamni  duo  qiling!Men  ikkala  itimni  ham  saraton
kasalligidan davoladim.Birida bachadon saratoni.Boshqa tomondan teri  saratoni.Ikkalasi  ham
butunlay  davolanadi.Men  chap  qo‘limdagi  3-darajali  katta  kuyishlarni  ham  RSO  yordamida
davolayapman.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Goblin

“Itim oqsoqlanib qolgani uchun veterinarga olib bordim.Doktor rentgen nurlarini oldi va ularni
menga ko'rsatdi (men uning yelkasidagi massani ko'rdim) va menga ikki hafta borligini aytdi.Ular
unga  juda  ko'p  og'riq  qoldiruvchi  dori-darmonlarni  qo'yishdi  va  bu  uni  juda  kasal  qildi  va
menimcha, u narsalarni ko'rgan va eshitgan.

Yaxshiyamki, mening bir do'stim THC moyi bilan konfet so'rg'ichlarini tayyorlaydi, shuning uchun
men og'riq  qoldiruvchi  vositalarni  to'xtatdim va  unga  har  4  soatda  so'rg'ichning  1/4  qismini
berdim va u ajoyib qildi, hatto yana ovqatlana boshladi.Qisqasi, 2 hafta o'tgach, uni qaytarib olib
ketishdi va ular yana rentgenogramma qilishdi va u g'oyib bo'ldi, doktor u ilgari hech qachon
bunday  narsani  ko'rmaganligini  aytdi  ...Men  rasm  joylayman  ...NEFT  HAQIQATDA
ISHLAYDI...YO'Q YO'Q___" Temi

"Siz  va  sizning  bilimingizsiz  men  do'stlarim  va  boshqa  muhtojlarga  yordam  bera
olmasdim.Ularga  qanday  yordam  berganingizni  ko'rganingizda,  ichingizda  juda  yaxshi
tuyg'u.Ma'lumotni  tarqatishda  davom  eting,  men.Bu  hatto  itimning  artritiga  ham  yordam
beradi.Uning oqsoqlanishini 2 kun ichida to'xtatdi." Kristal

“Men  itim  Ellining  yuzidagi  saraton  o'simtasini  olib  tashladim.U  mening  eng  yaxshi  do'stim
bo'ladi.Rikni tasvirlash uchun uchta so'z ... fidokorona ilg'or lider.

“Rik bilganidek, biz o'zimiz bilan birga itlarimiz va otlarimizda RSO dan foydalandik.Bizningcha,
hayvonlar odamlardan ko'ra ko'proq javob beradi.Biz buni nafaqat ularning qancha retseptorlari
borligi, balki ular haqiqatan ham begunoh bemor ekanligi bilan bog'laymiz. Brewster

“Men  itimga  kuniga  yarim  o'lchamdagi  guruch  donidan  boshlab,  u  ko'nikmaguncha,  tunda
boshladim.Ehtiyot bo'ling, bu itni uyqusiratadi va bu ularni asabiylashtirishi mumkin, ammo JB
aytganidek,  ular  bunga  tez  javob  berishadi.Men  uni  to'g'ridan-to'g'ri  o'simtaning  o'zida
davoladim, shuningdek kuniga 2 marta og'iz orqali berdim va u bir oydan kamroq vaqt ichida
ishladi, o'simta yo'qoldi.Omad!" Feniks

“Eng yaxshi usul - uni tillariga surtish - ba'zi itlar ta'mini yaxshi ko'radilar - bu ularni tinchlantirishi
va hatto siydik o'g'irlab ketishga olib kelishi mumkin, shuning uchun ular yaxshi ekanidan xavotir
olmang.Itlar uchun xom go'sht va suyak dietasi ham ideal va saraton kasalligiga qarshi yordam
beradi.Gomeopatik veterinarni ham toping." Uitni

“Mening ikkala itim ham har kuni moy oladi (texnik xizmat).Agar bu itlar uchun xavfli bo'lsa, unda
hech qanday tajribaga ega bo'lmagan 1,5  gramm moy iste'mol  qilgan it  uxlash va yotoqqa
siyishdan tashqari jiddiy yon ta'sirga ega bo'lar edi.Men moy bilan davolagan 5 ta itning har biri
ko'proq  quvvatga  ega  bo'ldi  va  davolanishga  ijobiy  javob  berdi.Ularning  yoshi  4  oydan  10
yoshgacha  bo'lgan  va  kesishdan  tortib  saratongacha  bo'lgan  hamma narsani  davolagan.Bu
mening  itlarim oladigan  yagona dori,  men Holistik  veterinardan  foydalanaman va u  mening
orqamda ularni davolaydi.

Men  har  bir  itni  (20  funtdan  80  funtgacha)  dozada  taxminan  1/4  don  guruch  bilan
boshladim.Xuddi  odamlar  kabi,  ularning  barchasi  turli  xil  bardoshliklarga  ega,  ammo  men
bundan pastroq dozadan boshlashning hojati  yo'qligini  ko'rganman.Eng yomoni,  ular  baland
ko'tariladi, agar ular noqulay bo'lib tuyulsa, ular bilan birga yoting, ular dam olishadi, chunki siz
bo'shashgansiz  va  ular  uxlab  qolishadi.Keyin  ular  uyg'onganlarida  ular  energiya  bilan  to'la
bo'ladi, bu har bir itga mos keladi.Dozalarni tez, har ikki kunda oshirish mumkin.
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Agar itlar bundan boshdan kechirganlarini yoqtirmasalar, ular men qo'ygan taom yoki taomni
olishmasdi.Ular uzum yadrosi ekstrakti atrofida ovqat eyish, uni kosalarida qoldirish bilan bog'liq
muammolarga duch kelmaganga o'xshaydi,  lekin yog'li  ovqat hech qachon orqada qolmaydi.
Jey

"Bir necha yil oldin men "Rik Simpson moyi" ga ko'proq havolalarni ko'ra boshladim va uzoq
vaqtdan  beri  nasha  iste'molchisi  bo'lganim  uchun  men  ko'proq  qiziqdim.Bu  vaqt  ichida  biz
Golden Retrieverni qon bilan tug'ilgan gemangiosarkoma deb ataladigan saraton kasalligidan
yo'qotdik.Veterinarimiz  tashxis  qo'yganidan  3  hafta  o'tgach,  uni  o'ldirdi.Eng  yaxshi  holatda
yomon tez saraton.

Shu vaqt ichida xotinim va men RSO ni yarata boshladik va mening Multipl sklerozimni va uning
orqa  miya  nervlarining  shikastlanishini  nazorat  qilish  vositasi  sifatida  foydalana
boshladik.Do'stlarimizdan  biri  Golden  RetrieverTo'satdan  qattiq  kasal  bo'lib  qoldi  va  unga
gemangiosarkoma tashxisi qo'yildi va veterinar tomonidan maksimal 2 hafta yashashi mumkin
edi.Men egalari bilan maslahatlashdim va biz it Bettiga RSO bilan kuniga taxminan bitta “guruch
donasi” dozasini oziq-ovqat bilan birga berishni boshladik.

3-5 kun ichida u nafaqat yuqoriga va HAQIDA, balki yugurib, yana o'ynadi.U kun bo'yi o'z ustasi
Tog' velosipedini mahalliy axloqsizlik yo'llari  bo'ylab quvib yuradi va u har qachongidan ham
sog'lomroq ko'rinadi.Veterinarga qayta  tashrif  buyurganida,  u  avvaliga  oldingi  tashxisi  tufayli
sarosimaga tushdi va u to'g'ri tashxis qo'ygan boshqa hayvonlar singari tezda o'lishini kutgan
edi.Keyin  u  zudlik  bilan  yuzma-yuz  ko'rdi  va  uning  ahvoliga  SHUNDAN  noto'g'ri  tashxis
qo'yganini e'lon qildi, lekin unga RSO bilan davolanishi haqida aytilgach, u bu fikrni qabul qildi
va  uning  samaradorligini  tibbiy  isboti  yo'qligini  aytdi.Uning  haqiqiy  "tibbiyot  mo''jizasi"  ga
ishonishdan  bosh  tortishi  uning  qattiq  boshli  imonsizlar  jamiyatiga  (shifokorlar)  a'zoligidan
dalolat beradi.

RSO  mening  MSga  dramatik  ta'sir  ko'rsatdiDavom  etayotgan  sinovlar  isbotlaganidek,  men
kasalliklarning rivojlanishini kuzatib borish uchun qilaman (kompyuter o'yinlari, bir xil o'yin, bir xil
versiya, boshqa yil, aslida buni tezroq va aniqroq qilish).Tibbiyot xodimlari 15 yil davomida qabul
qilgan barcha farmatsevtika dori-darmonlaridan butunlay voz kechganimdan so'ng, men vazn
yo'qotdim va har doimgidan ham sog'lomroqman.Va, ehtimol, to'g'ridan-to'g'ri OF natijasi emas,
lekin shunga qaramay, men RSO dan foydalanish orqali kuchga ega bo'ldim, 50 YILLIK tamaki
chekishdan keyin men nihoyat, 60 kun oldin oxirgi sigaretimni o'chirishga va barcha kuldonlarni
tashlab  yuborishga  muvaffaq  bo'ldim.Men bu  haqiqatdan  juda  faxrlanaman va  RSO menga
kundalik  jinlarimga  qarshi  kurashish  uchun  bergan  kuch  uchun  minnatdorman.Biroq,  dunyo
hozir  ko'proq  hidlanadi!!!!!Bundan  tashqari,  oyiga  taxminan  250  AQSh dollari  tamaki  uchun
sarflangan mablag'ni endi yuqori sifatli oziq-ovqat mahsulotlari va LIFE sifatini yaxshilash uchun
ishlatish  mumkin.Rahmat  sizga  Rik  va  JB.Siz  mening  oilamning  hayotini  yaxshi  tomonga
o'zgartirdingiz!!!!!Kitobingiz yoqdi!!!” Mark

"Mening mushukim surunkali yallig'lanishli UTIni davolash uchun kuniga 2-3 marta 1/4-1/3 donli
guruch oldi, chunki suyuqlik, antibiotiklar va dori-darmonlarni ko'p marta ichish, shuningdek, uni
xom dietaga qo'yish imkoni bo'lmagan va u ovqatlanmagan. yana sodir bo'ladi.Albatta, saraton
uchun  siz  yuqori  dozadan  foydalanasiz.Umuman  olganda,  men  ularga  katta  ta'sir
ko'rsatmaydigan dozani topishga harakat qilaman - bu ularga hech qachon zarar qilmaydi, lekin
egasi uyquchanlik, o'zini tuta olmaslik, ehtimol biroz mastlikni sezishi mumkin.Albatta, saraton
kasalligi sizni qiziqtirmaydi - ularni iloji boricha tezroq dozani asta-sekin oshiring.

Bu  "parvarish"  uchun  -  masalan,  mening  ko'zini  glaukomadan  olib  tashlagan  (va  Ajoyib
qilmoqda) boshqa ko'zining glaukomaga chalinish xavfi bor, shuning uchun men kuniga kamida
ikki marta ozgina yog' bilan dozalashtiraman va yaxshi natija topdim. dozani tuta olmaslik va
hokazolarni keltirib chiqarmaydi, lekin u hali ham yog'ini oladi.Men uni og'riq uchun ko'z enuc
oldin  ko'proq olib  edi.Men haqiqatan ham moy unga operatsiyadan keyingi  an'anaviy  og'riq
qoldiruvchi vositalardan ko'ra ko'proq yordam berganini his qilyapman - 1 yoki 2 kun u veterinar
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tomonidan 1-2 dozada og'riq qoldiruvchi vositalarni qabul qildi, keyin men faqat RSOga bordim,
operatsiyadan keyingi  kun u allaqachon yana to'p  o'ynashni  xohladi  va baxtli  qiz  edi.Chloe
barmog'imdan  RSO  ni  yalab  tashlaydi  -  uni  yomon  ko'radigan  mushukimdan  farqli
o'laroq.QOTIB KULDIM (…)

RSO  hayvonlarda  tashvish  tug'diradi  deb  topmadim  -  yorug'lik  sezgirligi  yuqori  dozalarda
sezilishi mumkin.

Men hatto paromimda RSO dan foydalandim - u juda keksa edi va bir kuni juda zaif uyg'ondi,
ehtimol  u  insultga  uchragan.Men  uni  uxlab  qolishi  uchun  kun  davomida  RSOning  kichik
dozalarini  berdim - o'sha kuni kechqurun u uyg'onganga o'xshardi -  boshini  chayqab, itlarim
nasha yeyayotgandek harakat qildi, tanasi nima bo'lishidan qat'i nazar, uni uxlab qo'ydim. hech
bo'lmaganda u og'riq yoki azob chekmayapti - men u uyg'onishi haqida yarim tasavvurga ega
edim - afsuski, u vafot etdi, lekin oxirgi kungacha uning hayot sifati juda yaxshi edi, shuning
uchun RSO unga oxirgi kunni eng yaxshisini berganini his qilaman mumkin.Bilaman, u og'riqli
emas edi va u juda xotirjam uxladi va men juda ko'p RSO emasligini bilaman, chunki u ertalab
va tushdan keyin dozalangan edi, keyin hech narsa yo'q va men uni kechqurun tekshirgan edim,
u shunchaki uxlayotgan edi - u uyg'onishi mumkin edi, lekin u shunchaki uxlashni xohladi. Uitni

--  Oxirigacha  eng  yaxshi  hayot  sifati,  bu  ham  neft  ishtirok  etganda  katta  ahamiyatga
ega.Rahmat, JB

“Ishonchim  komilki,  siz  bu  savolga  avval  ham  javob  bergansiz.Taxminan  135  kilogramm
og'irlikdagi ingliz mastif iti uchun tavsiya etilgan doz qanday?Uning son qismida juda katta o'sish
bor.Rostini aytsam, 3-to'p qopga o'xshaydi.U taxminan 12 yoshda va men RSO davolash bu
o'sishni hal qila oladimi yoki yo'qligini bilishni xohlayman.Rahmat!”

-- Janette, har doim bir xil, siz kuniga uch marta kichik dozalardan (yarim don yoki undan kam
guruch,  1-2-5  mg)  boshlaysiz,  bemorning  javobini  ko'rasiz  va  keyin  har  to'rt  marta  dozani
oshirasiz.  kunlar  yoki  har  safar  siz  itga/bemorga  moy  berasiz.Keyin  siz  ularni  100%
davolanmaguncha kuniga bir  grammda ushlab turasiz  va keyin ular  parvarishlash dozalarini
iste'mol qilishda davom etayotganiga ishonch hosil qilasiz.JB

“Kecha  Chloe,  mening  8  yoshli  sterilizatsiya  qilingan  Heeler  tulki  teriyerining  bir  ko'zida
glaukoma tashxisi qo'yildi.Uning 1 ko'zida bosim juda yuqori edi va u ko'r bo'lib qolishi mumkin
edi.Biz shoshilinch ravishda tomir ichiga suyuqlik va mannitol  yubordik va u bir  nechta dori-
darmonlarni qabul qildi.Bosim biroz pasaydi, lekin unchalik emas, va u hozir yarim ko'r bo'lib
hayotga  moslashishni  yoqtirmayapti.Men  uni  RSO  bilan  davolashni  xohlayman,  chunki  bu
mening sevgilim va o'zimning og'rig'im uchun ajoyib bo'ldi va men bu moyga ishonaman va bu
erda  odamlar  aytadigan  hikoyalar  aql  bovar  qilmaydi.Men  Chloening  boshqa  ko'zning
glaukomasiga  duchor  bo'lishini  istamayman  va  men  zararlangan  ko'zni  qo'limdan  kelganini
davolamoqchiman.Men ko'plab uy hayvonlariga moy yordam berganini  tushunaman va agar
Chloe ko'rish qobiliyatini tiklasa yoki hatto zararlangan ko'zning ko'rish qobiliyatini tiklasa, men
juda xursand bo'lardim ...Har qanday yordam yoki maslahat uchun rahmat! ” Uitni

--  Uitni,  uni  moyga  olib  keling.Ba'zi  moylar  glaukoma  uchun  boshqalarga  qaraganda
yaxshiroqdir.Bu qanchalik samarali  bo'lishi  mumkinligini bilishning eng oson yo'li  - bu dozani
qabul  qilish  va  ertalab  uning  ko'zlariga  qarash.Agar  ular  toza  bo'lsa,  boshqa  shtamm  yoki
shtammlar birikmasini qidiring.Agar sizda ularni tozalash uchun juda ko'p narsa bo'lsa, bu ko'z
ichi bosimini pasaytirish uchun yaxshi shtammdir.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Rahmat JB!Kecha biz aql bovar qilmaydigan yutuqlarga erishdik deb o'yladim, ko'z tiniq edi
(men kun bo'yi ularni olib tashladim) va ko'z qorachig'i to'liq kengaymagan va boshqa ko'zning
qorachig'iga  to'g'ri  kelmasa ham, men u  yorug'likka javob beradi  deb o'yladim,  lekin  bugun
ertalab yana bulutli  ko'rinadi.Balki  kechagidek yorqin nurda u yaxshiroq ko'rinadi...  Siz  unga
qancha  va  qanchalik  tez-tez  dozani  tavsiya  qilasiz?Hozirgacha  men  no'xatning  juda  kichik
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dozasini qo'llayapman, u bor-yo'g'i 30# va bu unga ta'sir qilganga o'xshaydi, bu itlar har doim
poya va barglar yoki roashka yeyishni,  tutunni olishni va hokazolarni  yaxshi ko'rishardi.  yog'
ham va bu unga bir oz ta'sir qilganga o'xshaydi, agar u poyani iste'mol qilgan bo'lsa, bu meni
tashvishlantirmaydi, menimcha, bu "ishlayotganini" bildiradi. Uitni

--  Uitni,  men uni  kuniga ikki-uch marta yaxshi  narsa bilan berardim.Unga qanchalik ko'p va
tezroq kirsangiz, shuncha yaxshi.Agar u bir-ikki kun uxlashi kerak bo'lsa ham, kimga qiziq.Bir oz
kanop sabab bo'lgan koma zarar etkaza olmaydi.JB

“Menga yaxshi tuyuladi!Men buni bugun qilaman.Kecha u ham juda zo'r edi.JB tez javob uchun
rahmat! ” Uitni

“Mening do‘stlarimning 1/2 bo‘ri  1/2 huskisi hash eyishni yaxshi ko‘rar edi va uning yashash
xonasida qozon o‘simligi bo‘lsa, pochcha uni qo‘riqlab turardi.Undan uzoqlashish uchun unga
pora  berishlari  kerak  edi.Men  o'ylagandan  ko'ra  ko'proq  yovvoyi  hayvonlar  nasha  iste'mol
qilganini his qilyapman." Piter

“Mening  boston  teriyerim/bokschim  menikini  o‘g‘irlaydi,  agar  yashirmasam!!LOL...  u  qochib
qutulganida bobble boshiga o‘xshaydi”. Sara

“Mening  chuqurim  ham  begona  o'tlarni  yaxshi  ko'radi!Men  qirqaman,  u  o‘sha  yerda  barg
so‘rayapti...” Ohang

"Mening huskim har qanday imkoniyat bo'lganda moyli keklarimni o'g'irlaydi ...Ishonchim komilki,
u qanday ta'sirni biladiunda ham bor...Balki men unga kuchukchalik chog‘ida butun zahiralarimni
chaynash uchun berganim uchundir”. Brayan

"Hayvonlar o'zlariga nima kerakligini biladilar va o'zlariga kerak bo'lgan narsadan foydalanadilar
- aqlli!" Sheri

"Kichik  dozalardan  boshlang,  lekin  juda  ko'p  va  ular  mushaklarni  nazorat  qilish  qobiliyatini
yo'qotadi." Zak

“Kecha mening itim o'simlikning bir qismini yedi, chunki u kechki ovqatning qolgan tovuq yog'ini
iste'mol qilgandan keyin oshqozoniga yordam berishini bilar edi va u ko'p qadam tashladi va
keyin qusdi va keyin qulay dam oldi.Tasavvur qiling-a, uning qusig'ida nima bor edi -  qozon
barglari.Aqlli it." Donna

"O'ylab ko'ring,  bu 70-yillarda FDA birinchi  marta nasha saraton hujayralarini  o'ldiradiganligi
haqida xabar bergan ...Mening bilganim shundaki,  mening mushukimning oshqozon saratoni
yo'qolganga o'xshaydi, u hozir yaxshi ovqatlanmoqda, og'irlik qilmoqda va yangi mushukchadek
yugurmoqda ... "Toni

“Men 19 yoshli mushukimga 2011 yil dekabr oyidan beri dekarboksillangan nasha beraman.U
juda letargik edi, axlati oqardi, mushuklarda qarilik alomatlari bor edi...veterinarda ishlagan bir
tanishim unga 1/4 aspirin, 1/4 t metamuksil berishni taklif qildi ...bir necha kun shunday qildim,
keyin  nasha  iste'mol  qilishga  qaror  qildim  ...Men uning  ho'l  ovqatiga  har  ikki  kunda  bir  oz
miqdorda sepaman ...u hali ham biz bilan!!!” Lori

“Ha,  men  iyun  oyida  mushukimni  saraton  kasalligidan  davoladim,  veterinar  uni  qo'yishni
aytdi.Shunchaki uni moy bilan oziqlantirdi va 10 kun ichida halokatli o'simta yo'qoldi!Veterinar bu
mo''jiza ekanligini aytdi!" Charli

"Mening mijozim uning mushukining o'simtasini davolagan edi va xuddi shu narsa sodir bo'ldi - u
darhol chiqib ketdi va orqasida porloq yangi teridan boshqa hech narsa qoldirmadi." Sita

"Siz mushukni moy bilan oziqlantirasiz, xuddi odam xuddi shunday ...> UNNI YE!Men 14 yoshli
mushukimni og'zidagi o'simtadan bir yarim hafta davomida nasha moyi bilan oziqlantirish orqali
davoladim...keyin POOF!...>KETIBDI!Veterinarim: "Mo''jizalar ro'y beradi", dedi.
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— Toʻgʻri aytdi, Charli, moʻjizalar yogʻ borligida ham kutilmaganda roʻy beradi.Rahmat va sizga
va mushukingizga eng yaxshi tilaklar.JB

"Mening 12 yoshli laboratoriyamda shish paydo bo'lishi va artrit bilan bir xil muammo bor edi, u
6 oydan beri Simpson moyini qabul qildi va u deyarli 20 funtni yo'qotdi (u ortiqcha vaznga ega
edi)  va  o'zini  ancha  yaxshi  his  qilmoqda  va  aylanib  o'tish  juda  oson.Uning  o'smalari  ham
yo'qoldi!U  hozir  qancha  olishini  bilmayman,  lekin  guruchning  o'lchami  3  donadan  oshadi."
Andrea

“JB,  biz  unga bir  nechta partiyalarni  tayyorladik,  chunki  biz  uni  har  2 oyda yangi  partiyaga
aylantirdik, chunki u kuniga 1 kubometr oladi.Biz 2 xil shtammdan foydalandik.U hozirda mening
mushukim saratonini davolagan o‘sha partiyadan foydalanmoqda”. Charli

“Rik, men sizga rahmat aytishim kerak.14 yoshli mening sevimli mushukim 1-iyun kuni skuamoz
hujayrali karsinoma tashxisi qo'yildi.Men uni RSO bilan BIR HAFTADA davoladim!Veterinarning
aytishicha, bu mo''jiza.Men uni 8 iyun kuni uning oldiga olib bordim va u mendan bu xuddi shu
mushukmi, deb so'radi, chunki uning og'zidagi o'simta deyarli yo'qolgan va u men uni qo'yishim
uchun qaytib kelganimni kutgan edi.Hozir u deyarli butunlay tuzalib ketdi.Men uni juda yaxshi
ko'raman  va  dorini  qanday  qilib  to'g'ri  BEPUL qilish  haqida  aytib  berganingiz  uchun  sizga
rahmat aytishim kerak edi!

“Mening  mushukimga  o'tgan  iyun  oyida  saratonning  tez  o'sadigan,  tajovuzkor,  davolanib
bo'lmaydigan, operatsiya qilib bo'lmaydigan shakli,  septumidagi skuamoz hujayrali  karsinoma
tashxisi qo'yilgan edi, bu juda xunuk tuyuladi.Unga ko'pi bilan 1-3 oy vaqt berildi va veterinarim
muloyimlik bilan "uni hozir qo'yib yuborishni" taklif qildi.Men yig'ladim, o'yladim va uning o'limini
ko'ra olmayman deb qaror qildim.Men internetga kirdim, saratonni davolash uchun juda ko'p dori
borligini bilib oldim.Unga bir qator qo'shimchalar berishni boshladi va hokazo.U yaxshi edi, lekin
saraton hali ham o'sib, nafas olishiga ta'sir qilardi.O'simta nihoyat burnining narigi tomoniga o'sa
boshladi va dekabr oyida u pastga tusha boshladi.Xo‘p, endi vaqt keldi, deb o‘yladim.

Keyin men nasha va u saratonni qanday o'ldirishini aniqladim.Qisqasi, Ted dekabr oyidan beri
RSO ni  qabul  qilmoqda.To'g'ri  kichik  dozani  olish  boshida  vaziyat  biroz  qiyin  edi,  chunki  u
mushuk.Va  insondan  ancha  kichikroq.U  KO'P  yaxshi  uxlaydi,  uxlayotganida  nafas  olishi
yaxshilanadi,  ishtahasi  qaytdi,  garchi  avvalgidek  bo'lmasa  ham.Bularning  barchasi  davom
etayotgan sayohat va men uning qanday yakunlanishini bilmayman.

Biroq,  o'simta juda sekin bo'lsa-da,  tekislanganga o'xshaydi.Menimcha, agar bu juda yomon
saraton bo'lmaganida,  u bir  necha oy oldin tuzalib  ketgan bo'lardi.Mening veterinarim uning
ahvolidan xursand va hayratda.Shuning uchun men buni kundan-kunga qabul  qilyapman va
o'sha kunlarning aksariyati yaxshi kunlar bo'lganidan xursandman.Uning maksimal amal qilish
muddati o'tgan yilning sentyabrida edi, shuning uchun u yaxshi ishlayapti. Anne-Mari

"Vajjaj!!!!Mening  ham  nasha  mushukcham  bor.Yuqori  navli  nasha  moyi  meni  qassobga
veterinarlarga  4800  dollar  to'lashimdan  qutqardi  ...Men  uh...o'simtani  olib  tashlash  uchun
mushukimning qulog'iga operatsiya qiling.Cannabis Kitties n Cannines uchun yosh!” LinZy

“RSO-ish moddasi 40 funtlik itning hayotini saqlab qoldi  --  etil  ekstraksiya qilingan moy, aks
holda RSO bilan bir xil, qo'shnining antifrizini ichgan itimni qutqarish uchun ishlatilgan.Veterinar
telefon  orqali  u  tugatganini,  juda  kech  ekanligini  va  evtanizatsiya  qilish  uchun  40  daqiqalik
yo'ldan omon qolmasligini aytdi va menga unga qulaylik yaratishni maslahat berishdi.

Mening sodiq hamrohimning og'zidan ko'pik paydo bo'lardi, tez-tez tutqanoqlar bor edi, qattiq
qizib ketgan va tomog'i shunchalik shishganki, u zo'rg'a nafas olardi, hushidan ketardi. Albatta,
o'lim,  shubhasiz.Uning  bu  dunyodan  o'tishini  engillashtirishga  urinib,  men  bir  choy  qoshiq
sariyog'ga  1/2  gramm  yog'ni  qizdirdim  va  tomog'im  bilan  tomog'imga  to'ldirib,  shishgan
tomog'idagi teshikni itardim.O'n daqiqa ichida uning og'zidan ko'pik chiqmadi, isitmasi buzildi, u
normal nafas oldi, barcha konvulsiyalar va tutilishlar to'xtadi.
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U ishtiyoq bilan suv ichdi, keyin 12 soat uxlab yotdi va uyg'onganidan keyin bir necha daqiqada
yugurib  o'ynab,  ajoyib  holatda  uyg'ondi.Men  veterinarga  aytdim  va  undan  voqeani  amaliy
tadqiqotda nashr etishni so'radim va u nasha itlar uchun zaharli ekanligini aytib, rad etdi! Alan

“Mening  itim  bor,  u  bilan  ham  xuddi  shunday  bo'lgan.Uning  ko'kragida  yumshoq  to'p
o'lchamidagi  shish  paydo bo'lgan,  ko'kragining barcha terisi  yallig'langan.3 veterinar  unga 6
hafta berdi, agar bu erda og'riq bilan yashashga ruxsat bersam.Biri uni o'ldirishga tayyor bo'lgan
igna ichiga axlatni tortdi.Men uni uyga olib keldim va davolanish boshlanganidan 3 kun o'tgach,
u yirtilib ketdi.Ikki kundan keyin u o'ziga qaytdi va xursand bo'ldi ». Boy

“Biz uni tutqanoq tutgan 14 yoshli chihuahuamizda ishlatamiz.Bir  necha oy oldin biz u uzoq
davom etmaydi deb o'ylagandik, shuning uchun men nima uchun moyni sinab ko'rmaslik kerak
deb o'yladim?Bir kun ichida u butunlay yangi itga o'xshardi!U yaxshiroq ovqatlanardi va o'zini
o'tkir  his  qilardi  va  o'ynashni  xohlardi!Bu narsa haqiqatan ham ko'p narsa uchun ishlaydi!  ”
Mindy

“Biz juda katta odam tomonidan oyoq osti qilingan kuchukchani oldik.U o'yinchoq chihuahua,
uning pastki yarmini to'rtdan to'rt dyuymgacha bo'lgan paychalari bor edi.U juda yomonlashdi va
sovib keta boshladi, shuning uchun men ko'z yoshlarini to'kish unga ko'p zarar keltirmasligiga
qaror qildim.

Men unga birinchi marta doza berganimda, u boshini zo'rg'a qimirlatib yubordi.Men sizga shuni
aytishdan juda xursandmanki, bir hafta davomida kuniga uch marta ko'z yoshlari to'kilganidan
so'ng, u baxtli, sog'lom va xushchaqchaq kichkina dumba.Bizni haqiqatni ochib bergani uchun
Rik va JBga rahmat.Xotinim va men ko'z yoshlari uni qutqarganiga ishonamiz.

Shuni unutmangki, men kuniga 3 marta bir gramm RSO bilan bir funtdan kam bo'lgan o'yinchoq
chihuahua dozasini qo'lladim.Og'irligi bir funtdan kam bo'lgan kuchukchaga kuniga 3 gramm,
vazni 300 funtdan ortiq bo'lgan o'g'il bola oyoq osti qilgani uchun o'lim eshigida qolgan.Agar
nasha haqiqatan ham zaharli bo'lsa, kaymana hali ham biz bilan birga bo'lmas edi, yong'oqqa
yugurib, begona o't tutuniga sakrab tushardi. Yoshua

“Men uni itlarim uchun ishlataman.Lekin biz o'zimiz uchun ishlatganimizdan ancha kam.Mening
12 yoshim boru yugurib ketgan va uning sonini olib tashlash kerak edi, almashtirilmagan ...olib
tashlandi!4 hafta ichida...Jarrohlikdan chandiq yo'q, yuradi,  hali  ham oqsoqlangan, lekin juda
yaxshi aylanib yuradi va men og'riq qoldiruvchi vositalar o'rniga moy ishlatdim...  ajoyib ta'sir
qildi!” Dolli

"O'sha paytdagi 13 yoshli qizimizga orqa oyoqlari va sonlaridagi artrit bilan yordam berish uchun
berdik ...ajablanib, biz nafaqat bahorgi itni, balki 4 kuchukchani ham oldik.Hech qanday holatda
u hali  ham bir  litrga  ega bo'lishi  mumkin  emas edi,  va  hammasi  sog'lom va ajoyib!RSO-ni
seving!” Julie

“Mening itimning teri muammosi (toshma uning mo‘ynasini yirtib tashlashiga sabab bo‘lgan) va
qulog‘ining takroriy infektsiyasi bor edi.Menda RSO yo'q edi,  lekin unga do'stim tayyorlagan
damlamani berdim.Uning mo'ynasi o'sib chiqdi va quloq infektsiyasi tozalandi.Agar damlamasi
yaxshi ishlagan bo'lsa, men RSO bilan uni butunlay davolay olaman deb o'ylayman.Shunday
qilib,  men shuni  aytmoqchimanki,  ha,  RSO odamlarda  bo'lgani  kabi,  itning  saratonida  ham
ishlaydi.Rik va sizni ham duo qiling, JB.

— Rahmat,  Bette.Sizning fikringiz  mantiqiy  va to'g'ri.Hayvonlar  tezroq metabolizmga ega va
shuning  uchun  yog'  odamlarni  davolagandan  ko'ra  ularni  tezroq  davolaydi.Hayvonlarni  moy
bilan davolash juda yoqimli, ular uni olishni yaxshi ko'radilar.JB

“Men ham bezorilarimni yaxshi ko'raman.Sizni qiziqtirganlar uchun Smokey hali ham biz bilan.4-
bosqichdagi ommaviy hujayra bezorilarni  to'xtata olmaydi.Ayniqsa,  u moy ustida bo'lsa.Hozir
hayot uchun.Katta hurmat." Bocaj
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“Men uni itlarim uchun ishlataman.Biz kutganimizdan biroz kamroq.Mening 12 yoshli qizim bor,
u yugurib ketgan va uning sonini olib tashlashga majbur bo'lgan.O'zgartirilmadi ... olib tashlandi!
4 hafta ichida...Jarrohlikdan chandiq yo'q, yuradi, hali ham oqsoqlanadi, lekin juda yaxshi yuradi
va men og'riq qoldiruvchi vositalar o'rniga moy ishlatdim ...Bu ajoyib ishladi!(...) Mening 9 yoshli
Rotti  bor,  u  yurak  qurtlari,  dahshatli  allergiyasi  bor,  energiya  juda  past  va  dumida  sochlari
to'kiladi.Uni bugun boshlash...Hozirgina 3 ta shishi bor 10 yoshli chixuaxuani qutqardim va bu
uning tuzalishini bilaman!!!” Dolli

“Bizning itimiz burnida katta yirtiq bilan kirib keldi.Biz fermada yashaymiz, shuning uchun bu
qanday sodir bo'lganini bilmayman.Yara tozalangan va RSO bilan to'ldirilgan kesilgan.U uyquga
ketdi.Yara to'liq davolandi.Ha, ko'p suv ichdi.Rik uchun yana biri!!” Asalari

“RSO OIL Dog Pechene va uning oyog'idagi saraton yaralariga topikal malham bilan u bir dollar
pulining  ½  hajmida  edi.U  o'rnidan  turib  yig'lay  boshladi  va  uning  titrashi  yomon  edi.RSO
ishlashini bilardim...Ertasi kuni u yig'lamasdan va titramasdan o'rnidan turdi va bir necha kundan
keyin u o'zining kichik do'sti Nugget, kalamush teriyeri bilan hovlida yugurib ketdi.Bu 6 oy oldin
edi.U hozir 12 yoshda emas, 6 yoshli itga o'xshaydi.Bu men so‘nggi 2 yil ichida guvohi bo‘lgan
juda ko‘p voqealardan biri.

Mening  hikoyam  uzoqroq  ...RSO  mening  hayotimni  saqlab  qoldi.Boshqa  opiatlar  yo'q.Va
ko'pincha juda kam og'riq.Rahmat Rik Simpson...Sizlarga tinchlik bo'lsin”. Ron

“Boshqa bir do'stimni davolayotgandim, u Jek Rassell teriyeri bo'lib, uning orqa qismida katta
o'simta bor.  'Doktor  Jey  buni  ming marta  ko'rganini  va  bu erkak it  uchun yaxshi  emasligini
aytdi.Xo'sh,  men  unga  RSO  tomchilarini  berishni  boshladim,  shuningdek,  o'simtaga  RSO
qo'ydim.Men u bir necha kundan keyin ketadi deb o'yladim.Men bir do'stimning itida xuddi shu
o'simtani ko'rganman.Bir necha kundan keyin u o'tib ketdi.

Xo'sh, Nugget yaxshi ishlaydi, o'simta teriga tekis va rangi yo'q.U haqiqiy yomon qora, binafsha
qizil va qon oqayotgan ko'rinardi.Bir kun ichida o'simtadagi yoriq ikki kundan keyin to'liq yo'qoldi
va qon ketishi to'xtab, qorayib ketdi.Bu ikki hafta oldin edi.U 1/2 ga kunida va uni yaxshi qabul
qilmoqda.Dastlabki bir  necha kun ko'p uxlab qoldi,  endi u keldi,  yaladi va u yaxshi.Oyoqlari
qaltiramaydi,  Nugget  ajoyib  ishlayapti.Men  saraton  kasalligini  o'z  vaqtida  tutganimga
ishonaman.O'simta tez qisqaradi va u yangi it.Yana juda o'ynoqi.Yana bir bor rahmat Rik S."
Ron

"Menimcha,  asosiy  odamlarning  miyasi  yuvilgan  va  farmatsevtika  kompaniyalariko'pchilik
qo'lidan  ovqat  yeydi,  ochko'z  odamlar.Ular  hech  qachon  kasalxonada  yoki  biron  bir  g'arbiy
tibbiyot  shifokori  orqali  nasha  ishlatmaydilar.Agar  uni  patentlash  mumkin  bo'lmasa,
farmatsevtika kompaniyalari uchun pul ishlamaydi.Yaxshiyamki, men Kaliforniyada yashayman,
u erda u qabul qilingan va qabul qilingan.

Men o'tgan oy RSO ning birinchi partiyasini yaratdim.Men uni ikkala itimga ham berdim, chunki
ularning ikkalasida ham mayda o'smalar bor, shuningdek, mening Shetland qo'y itimning qizil
yuguruk  shakli  bor.Bir  necha  hafta  ichida  nafaqat  o'smalardan  biri  50% ga  qisqaradi,  balki
ularning  ikkalasi  ham  kun  davomida  ko'proq  energiyaga  ega  bo'lib,  kechasi  juda  yaxshi
uxlashadi.Va hatto u mening Shetland Sheepdogga qizil yuguruk bilan yordam berayotganga
o'xshaydi.Men ularga bir davolash yordamida guruch hajmi RSO kichik don beraman.Men RSO
ni to'g'ridan-to'g'ri uning burniga qo'ydim, chunki qizil yuguruk uni yeb qo'yadi.Bir hafta ichida
uning burni kamida 4 yil ichida eng yaxshi ko'rinadi!

Men  yaqinda  RSO  bilan  yuz  kremini  tayyorladim,  Rik  o'z  kitobida  bu  haqda  gapirganini
eslayman.Bu menga judayam yoqdi!Mening terim har kuni  silliq  va silliq  bo'lib ko'rinadi.Men
hatto og'iz orqali o'zimni profilaktika sifatida qabul qilaman.

Men yaqinda pay paychalarining yaxshi xulqli  gigant hujayrali o'smasi bo'ldim.Bu apelsinning
kattaligi edi va u mening siyatimga o'ralgan edi.Mening shifokorim bu juda kam uchraydigan
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o'simta  ekanligini  va  u  nima  uchun  paydo  bo'lganiga  ishonchim  komil  emasligini
aytdi.Operatsiyadan oldin taxminan uch hafta davomida moyni  oldim.Men o'simtani  o'lchash
bilan yakuniy patologiya hisobotini olishni kuta olmayman.Menimcha, u RSO dan qisqardi!

Rik  sizga  hayotingizni  shu  maqsadda  bag'ishlaganingiz  uchun  rahmat,  men  bilaman,  biz
birgalikda  o'zgarishlar  qilishimiz  mumkin.O'zlarini  "davolayotgan"  odamlar  barcha  tibbiy
yozuvlarini  to'plashlari  va  xabarni  tarqatishlari  kerak.O'ylaymanki,  agar  yaxshi  hujjatlar  bilan
etarli  dalillar  mavjud  bo'lsa,  biz  bir  kun  kelib  RSO  ning  saraton  kasalligini  o'ldiradigan
afzalliklarini isbotlash va ishontirish imkoniyatiga ega bo'lishimiz mumkin.

Yana  bir  bor  rahmat  Rik.Senga  o‘xshagan  insonlar  menga  insoniylikka  ishonch
bag‘ishlaydi.Ishonchingiz  va  qat'iyatingizni  davom  ettiring  va  bilingki,  sizning  ehtirosingiz
ko'plarni davoladi va ko'plab odamlardan imonlilarni yaratdi.Siz go'zalsiz." Eshli

“Kitobga qo'shish  uchun yana bir  hikoya!O'g'lim  sirg'alib,  yiqilib  tushdi  (men taxmin  qilishim
mumkin,  nima  bo'lganini  ko'rmadim)  va  uning  ikkala  qozig'ini  yirtib  tashladi.Ot  ustidagi  xok
o'rash  va  toza  saqlash  oson  ish  emas,  aslida  bu  behuda!Siz  eng  qimmat  o'ramlarni  sotib
olishingiz mumkin va ular hali ham yaraga siljiydi va yopishadi.Taxminan 4 kundan keyin uning
hocklarini o'rab, men taslim bo'ldim.Uning yaralarini yumshatish uchun suv shlangi bilan ho'llash
paytida bandajni  yechishga majbur  bo'ldim.U baxtli  emas edi,  men ham, bechora yigit!!Men
hamma  narsani  davolaydigan  yagona  narsaga  murojaat  qildim  ...RSO!Bizda  uxlashimizga
yordam berish  uchun mahalliy  yoki  trubamizda ishlatadigan "qolgan"  RSO bankasi  bor.Men
o'sha  kavanozni  ushladim  va  hokka  tomon  yo'l  oldim!!Men  uning  yaralarini  moy  bilan
surtdim.Ularni o'rab oldi va eng yaxshisiga umid qildi.Tong keldi, o'ramlar do'konda edi (hech
narsa ajablanarli  emas) va mening birinchi fikrim, bu RSOning behuda sarflanishi edi!Ammo
keyingi tekshiruvdan so'ng, RSO hali ham xok yaralariga yopishtirilgan va qatronga o'xshash
moddaga qotib,  chivinlar  va yaralarni  yopish uchun to'siq  yaratgan.Men uni  qoldirdim.Qayta
o'rashga yoki boshqa narsaga harakat qilmadim.Ertasi kuni... xuddi shunday.

Bu kamida 4 kun edi, men uning hocks bir narsani qayta qilish kerak edi, chunki neft shunday
ajoyib band-yordamchi qildi!

Bugun  uning  jarohatining  3-haftasi  bo'ldi,  men uning  ho'kizlarini  shlangga  solib  qo'ydim  va
ostidagi yangi tuzalgan/debritsiyalangan terini fosh qilib, eski RSO ni xoklardan olib tashlash
uchun menga 1/2 soat vaqt ketdi.Men yana RSO ga murojaat qildim va yana 4 kun bizga nima
olib kelishini ko'ramiz.Men rasmlarni yuklashga va baham ko'rishga ishonch hosil qilaman.

Rahmat Rik -- Siz birinchi RSO partiyangizni yaratganingizda, u hatto otlar dunyosiga ham to'lib-
toshib ketadi deb o'ylaganmidingiz?Siz ajoyibsiz !! ” Heather

-- Rahmat, Xizer.Moy otlar uchun mo''jizalar yaratadi, xuddi boshqa barcha hayvonlar uchun
mo''jizalar.Har bir ot egasida otlari uchun bir chelak moy bo'lishi kerak.Siz ular bilan qandayligini
bilasiz - ular sizni qanday ajablantirishlarini hech qachon bilmaysiz.JB

“Mening itimning suyak saratoni bor edi.Men veterinar menga buyurgan barcha muolajalardan
bosh tortdim, hatto uning yelkasi va oyog'ini ham olib tashladim.Menga unga 2 hafta borligini
aytishdi va unga ko'p og'riqli dorilar berildi.Ular uni juda kasal qilishdi va u axlatni ko'rdi.

Do'stimga qo'ng'iroq  qildi  va  moydan tayyorlangan so'rg'ichlarni  oldi.Men unga og'riq  uchun
berdim va bu juda yaxshi ishladi.Ilgari yura olmasdi.

Bir  oy  o'tgach,  shifokor  hali  ham  shu  erda  ekanligiga  ishona  olmadi  va  yana
rentgenogrammalarni o'tkazdi va SARATON KETIB KETDI...Agar xohlasangiz, rentgendan oldin
va  keyin  rentgenogrammalarni  olib,  siz  uchun  joylashtiraman.Bu  haqiqiy  kanop  saratonni
o'ldiradi..." Tammi

"JB, o'tgan yili menga otimning 3 oylik umri borligini aytishdi, nasha uni tirik qoldirdi, lekin men
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RSO qilish  uchun tovuq bo'lganim uchun faqat  barglarini  boqdim.Men buni  qilmoqchi  edim,
keyin 8-sinfdan beri mening do'stim bo'lgan Janni Xerer menga bu erda kimdir men bilan birga
bo'lmaguncha buni qilmaslikka va'da berdi, chunki men zohidman va buni yoqtiraman.Baribir
barglari bitta o'simtadan tashqari hammasini yo'qotdi va siz uning melanomasi borligini hech
qachon bilmaysiz.U 2011 yilning iyulida  o'lishi  kerak edi.U sog'lom va baxtli,  lekin  har  kuni
ertalab  uni  ovqatlantirish  uchun  qozonim  bo'lmasa,  g'azablanadi.Xudovandga  rahmat,  men
hududimdagi ba'zi g'amxo'rlikchilarni bilaman, ular unga mahsulot sovg'a qiladilar!Men bir oz
maqtanaman va Jek Xerer o'zining so'nggi qayta ko'rib chiqilgan kitobida ozodlik kurashchisi
bo'lganim uchun menga minnatdorchilik bildirganini aytaman, men 40 yildan ortiq vaqtdan beri
nasha yaxshiligi haqida baqiraman!Biz jangda g'alaba qozonamiz, menimcha, bu ko'rinib turibdi!
Umid umid!” JoAnn

— Yaxshi, JoAnn.Uni g'azablantirmang va unga RSO'ni yaratmang, bu ko'rinadigan darajada
qiyin yoki xavfli emas va siz buni bir yoki ikki untsiya bilan aytishga urinib ko'rishingiz va shu
tarzda o'zingizning ishonchingizni oshirishingiz mumkin.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Mening mushukim uchun ham xuddi shunday natija!!!Lekin men hali ham o'simtani jarrohlik yo'li
bilan olib tashladim.Bu 3-4 yil oldin edi.Hech qanday shish paydo bo'lmaydi!U 16 yoshda thkelasi
oy tug'ilgan kuningiz!Men ziyofat qilishdan ko'ra ko'proq "o't" qilish kerakligini bilardim! Rayan

"Mening 16 yoshli mushukimning ko'zida saraton kasalligini davoladim." Dan

Q.Aziz do'stlar, umid qilamanki, bu sizga yordam beradi.Men 8 yoshli 40 funtlik itimga uning
tanasining o'ng tomonida o'sadigan o'smalar uchun RSO beraman.Bugun uning davolanishining
birinchi kuni va u taqillatib uxlab yotibdi.Men unga bir guruch donining miqdorini berdim.Bu juda
ko'pmi?Qancha  vaqt  va  qanchalik  tez-tez  unga  moy  berishni  maslahat  berasiz?Men  o'zim
yog'daman.Vaqt o'tishi bilan men "balandlikka" ko'proq o'rganib boraman. Kelgusi oy operatsiya
qilishim  kerak  va  men  og'riq  va  tiklanish  uchun  RSO  dan  foydalanishni
rejalashtirmoqdaman.Agar  men  ishlay  olsam,  umrimning  oxirigacha  shu  bilan
shug'ullanaman.Rahmat va barakalar

A.Ketrin, agar iloji bo'lsa, kuniga bir gramm (yoki undan ko'p) 180 g yog'ni uchta dozada iste'mol
qilmaguningizcha,  operatsiyani  kechiktiraman.Agar  itga  hozir  olgan  narsasi  yoqmaydi  deb
o'ylasangiz, unga yarmini bering.Uxlash shifo jarayonining bir qismidir, bu tashvishlanishga hojat
yo'q va bu moyning tinchlantiruvchi ta'siridan dalolat beradi, bu siz xohlagan narsadir.Qanchalik
kuchli va sedativ bo'lsa, shuncha yaxshi.Eng yaxshi tilaklar, JB

“Salom Jindrich!Men siz bilan 9 iyul kuni o‘g‘limning uy hayvonlari kalamushi (1,5 yosh) haqida
gaplashdim,  uning  o‘ng  old  oyog‘i  orqasida  (diametri  taxminan  1  dyuym)  o‘simtasi  o‘sib
chiqdi.Men unga kuniga 3 marta RSO berishni boshladim va 1 hafta o'tgach o'simta zo'rg'a
ko'rindi.2 hafta o'tgach, u yo'qoldi!Men unga kuniga 3 marta dozani berishni davom ettirdim va
uning singlisi ham parvarishlash dozasini olmoqda.Ularning ikkalasi ham juda xursand va ular
va mening  oilam nomidan  Rikga  va  o'zingizga  eng  muhim ma'lumotlarni  taqdim etganingiz
uchun katta rahmat aytmoqchiman!Nasha saratonni davolaydi!”

“Sizga mening itimga suyak saratoni tashxisi qo'yilgani haqidagi yangilanishni yuboraman.1-iyun
yetti  oy  o'tdi,  oxirgi  rentgenogrammada  o'pkaga  tarqalmagan.Ular  oyog'idagi  o'simta  joyi
yaqinida  buzilmagan  tanaffusni  topdilar,  bundan  nima  qilish  kerakligini  bilishmaydi.Odatda
tanaffusga ega bo'lgan bu itlar, ularni qo'yish kerak.Ular Zometa deb nomlangan preparatning
oylik infuziyalari uni saqlanib qolgan, shuning uchun ular uni sinovda davom ettiradilar, ammo u
har oy Zometa infuziyalarini  oladi,  degan xulosaga kelishdi.Ammo saraton yo'q va ular 7 oy
oldin bo'lgan o'simtani ololmaydilar.Faqat bilishni xohlaysiz deb o'yladim.Ushbu agressiv saraton
odatda  tashxisdan  keyin  4-6  oy  ichida  itning  hayotini  oladi.Mana,  u  7  oylik,  saraton
tarqalmagan.Buzilmagan sinish, lekin hali ham hech narsa bo'lmagandek yuradi. Linda

"9  haftadan  so'ng  mening  itimdagi  teri  saratoni  butunlay  yo'qoldi!Endi  umrining  oxirigacha
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parvarishlash dozasi.Bu men endi nafaqat uning uchun qulayroq, balki uzoq umr ko'rishini his
qilaman.BLESSINGS RS & JB!!>;-)” Yashil

“Mening itim boshida pin boshi o‘lchamini yaxshi bajardi, keyin 1-2 guruch bo‘lagini olguncha
kattalashdi.Uning vazni 80 funt.Afsuski, men olishim mumkin bo'lgan moy etarli darajada yuqori
emas (82%), shuning uchun u ishtahani yaxshilagan bo'lsa-da, uning artritiga yordam bergan,
ko'ylagi va terisini yaxshilagan bo'lsa-da, bu uning burun saratoni bo'lishi mumkin bo'lgan stak
burunga yordam bermadi.Agar bu yerda kimdir WAda bo'lsa va 90+% moyga ega bo'lsa, men
buning uchun mamnuniyat bilan xayriya qilaman." Omon qolish

-- Uning burniga ham moy surtib ko'ring va agar u sizni buning uchun tishlamasa, Q uchi yoki
shunga o'xshash narsadan foydalanib, burnini ko'tarishga harakat qiling.Bundan tashqari, moyni
taxminan  bir  soat  davomida  130  °  Tselsiy  bo'yicha  o'rnatilgan  pechga  qo'yishga  urinib
ko'rishingiz  va  shu  tarzda  uni  yanada  konsentratsiyali/kuchli  qilishga  harakat  qilishingiz
mumkin.Yoki sabr qiling va moyga ko‘proq vaqt bering”. JB

“Mening  itimning  yashashiga  3  hafta  bor  edi.Uning  naslli  pitbul  tanasida  ommaviy  hujayrali
o'smalar ...3 haftadan so'ng o'smalar ISO/RSO da qisqaradi.Qasam ichaman.U bir necha marta
o'zini o'zi siydi va mast holda harakat qildi, lekin men bu yaxshi ekanini bilardim.U hali ham
ishda.Hatto  ular  g'oyib  bo'lganda  ham,  men  uni  dori  vositasiga  aylantiraman.Seni  yaxshi
ko'raman, JB va Rik." Bocaj

“Mening 14 yoshli  qizimga 4 haftadan beri  saraton kasalligi  uchun moy beraman.Men unga
haddan  tashqari  ko'p  bersam,  u  ba'zida  biroz  "jimirlab"  qoladi  va  mast  bo'ladi,  lekin  ta'siri
yo'qolganda,  u  xuddi  kuchukcha  uxlaydi.U  veterinar  dori-darmonlarini  qabul  qilishdan  bosh
tortdi, shuning uchun uning o'rniga moy oldik.Hali dastlabki kunlar, lekin men uning taraqqiyotini
qayd qilyapman.Uning moyga ko‘nikishi va yana ishtahasi paydo bo‘lishi uchun bir haftacha vaqt
kerak  bo‘ldi.Men  hasad  qilaman,  chunki  bu  bosqichda  biz  faqat  uning  moyini  sotib
olamiz.Hammaning chiroyli hikoyalarini seving!” Janine

“Itingizning yon ta'siri bormi?Mening itimni ham unda istayman.U beagl”. Mari

"Hech  qanday  nojo'ya  ta'sirlar  yo'q.U  xuddi  itlar  o't  yoki  boshqa  narsalarni  chaynaganda
qilganidek, o'zlarini tozalash uchun qilgan.Hech kim (uy hayvonlari, shu jumladan) salbiy yon
ta'sir  ko'rsatadigan  narsada  o'z-o'zini  davolamaydi.Biz  shunchaki  shunday  ishlash  uchun
yaratilmaganmiz”. Tielman

“Mening  itimning  hayotini  steroidlar  ishlashni  to'xtatadigan  avtoimmun  kasalligidan
qutqardi.Hech qanday nojo'ya ta'sirlar yo'q!" Jon

"Men RSO qabul qilgan itning ta'sirini birinchi qo'l bilan ko'rdim ...Dastlabki bir necha kun ichida
Rubi (12 yoshli it) hali ham kasal edi va biroz titraydi, alomatlar tashvishlanar edi, agar siz ushbu
mavzuga shubha bilan qarasangiz, lekin men sizni ishontirib aytamanki, davolanishga 1 oy o'tdi
va it hayotga to'la bo'lib ketmoqda. zinadan yuqoriga yugurish to'shak va stullar ustida sakrab
energiya har doim juda o'ynoqi yana.Ilgari ko'zlar suvli va kulrang qoplamaga ega edi, endi ular
butunlay normal holatga qaytadi.Rubining oyog'ining ichki qismida ancha katta o'simta bor edi, u
ko'p yillar  davomida o'sha erda edi va endi yog'ni  iste'mol qilgandan so'ng, u deyarli  tushib
ketdi!!!Rik Simpsonga rahmat, xxx bu moyni duo qildi, u haqiqatan ham ishlaydi, nega bunday
emasligini aytish uchun hech qanday guvohlik yo'q..?” Brett

“Bugun mening itimni RSO (Rik Simpson moyi) bilan davolash uchun 3-kun, bu ko'plab jiddiy
kasalliklarni davolash uchun nasha konsentrati.U 13 yoshda va taxminan 7 yoshdabir necha oy
oldin, u haddan tashqari snotting, katta shilimshiq va bir necha kun u letargiya sabab nima bor
edi.Internetda qidirib topdim, "pitomnik yo'tali yoki itlarga sovuq" dedim, shuning uchun men bu
erda antibiotiklar ichdim va uni kursga boshladim.Hech qanday yordam bermadi, shuning uchun
biz uni veterinarga olib bordik.

- 191 -



Albatta, ular qon tekshiruvi,  rentgenogramma va shilimshiqni tekshirishni xohlashdi.Taxminan
500 veterinariya to'lovlari,  men rad etdim, shuning uchun biz unga keng ko'lamli  antibiotikni
boshladik, u ham bir oy ichida unga tegmadi.Uni yana ichkariga oldi va yana ikkita kuchliroq
antibiotik oldi, ularga bir oy diniy munosabatda bo'ldi.Unga ham tegmadi!

Shunday qilib, veterinar fungitsid dorini sinab ko'rdi ...HANI UNING KASALLIGINA TEGIMADI!!
13 yoshli itga nima sarflashni oqlash qiyin...Shunday qilib, men uning tanasi tiklanishiga imkon
berish uchun taxminan bir oy oldin barcha dori-darmonlarni to'xtatdim va RSO ni atigi 3 kun
oldin, jami 6 dozada boshladim va u butunlay yangi it!

Yo'tali  yo'tali  yo'q, uning ovqatlari bor va umuman olganda biz E'tiborga molik yaxshilanishni
ko'rdik.Haqiqatan ham aql bovar qilmaydigan.Shaxsiy tajribamdan shuni tasdiqlashim mumkinki,
bu qandaydir ajoyib surreal dori.Chin qalbimdan rahmat!” Omon qolish

“Bokschim tutunni ushlash uchun meni qidirmoqda.U bizning tutatqimiz ustida turib, shovqin-
suronni  ushlamoqchi  bo'lib  qo'lga  tushdi...u  hamma  tutun  ham  do'stona  emasligini
o'rganmoqda.Umid qilamanki, sizning itingiz tez orada moyni his qiladi! ” avgust

“Mening 13 yoshli 14 yoshli oltin Nyufi (50% golden retriever, 50% yangi topilgan yer) bor va u
juda qattiq yig‘lardi, chunki uning sonlari uni qattiq og‘ritardi, chunki uning artriti borligi aniq edi
(eski  it  +  taxta  pol)  va mening otasi  va akasi  uni  veterinarga olib  borishdan bosh tortishdi,
shuning  uchun  men  itimga  40  dollarlik  sumka  sotib  olardim  va  u  og'riyotganini  his  qila
boshlaganida,  men uni  biroz chekardim va u kuchukcha harakat  qildi.Hech qanday ingrash,
ingrash, yurish yoki biror narsa qilishda muammosi yo'q edi va u tinchgina uxlardi.

Bu vaqt  ichida uning ham shishi  bor  edi.Nihoyat,  men otamni  uni  veterinarga olib  borishga
ishontirdim (agar uni qo'yish kerak bo'lsa, biz aytdim, lekin biz uchrashuv tayinlashdan oldin
VETS fikrini olishni xohlayman) biz u erga boramiz va u itimni tekshiradi.Uchrashuv oxirida u o'z
yoshida ko'rgan eng sog'lom it ekanligini aytdi!

Uning  MINOR  artriti  bor  va  u  qanday  qilib  bundan  ham  yomonroq  bo'lmaganini  va  uning
o'simtasi beysbol o'lchamiga ega ekanligini bilmasligini aytdi?Ha, bu endi gumballning kattaligi
edi!Uning  so'zlariga  ko'ra,  unga  qo'yilgan  artrit  dori  uning  tarkibini  saqlab  qolishga  yordam
berishi kerak, bu 30 kunlik retsept uchun 150 dollar edi va bu SHIT edi.Dori bunga arziydimi yoki
yo'qligini bilish uchun uni chekishni ham to'xtatdim.Yoq.U ularni olish uchun kurashdi, ich qotib
qoldi va u doimo og'riqli edi!

Yovvoyi o'tlar bilan u to'g'ridan-to'g'ri mening oldimga kelib, o'sha erda o'tirardi va nima olishini
bilardi va uni yaxshi ko'rardi!Uning shishi yo'qolishiga yordam berdi, uning artriti deyarli hech
narsa emasligiga ishonch hosil qildim, men uni zo'rg'a chekishga majbur bo'ldim, chunki bu uni
chekishimgacha bo'lgan miqdorning yarmigacha ham bezovta qilmaydi.Marixuana mo''jizaviy
o'simlik bo'lib, itlarimning umrini uzoqroq va sog'lom qildi!Qizim uchun hamma narsani qilardim!
U mening faxrim va faxrim!” Betaniya

"Mening itim 13 yoshli belgiyalik cho'pon.Bir necha yil oldin uning yon tomonida kichik bo'lak
paydo bo'ldi.Bir  necha oy oldin to'satdan qo'rqinchli  darajada o'sishni boshladi.Afsuski,  unga
saraton tashxisi qo'yilgan ...va faqat bitta bo'lak emas.Tekshiruvdan so'ng u juda ko'p edi.Uning
boshqa muammolari ham bor edi ...Asosan artrit va kestirib, disfazi.Jarrohlik mumkin emas edi,
chunki  u  behushlikdan  omon  qolishi  shubhali  edi.Uning  qiynalayotganini  ko‘rishga
chidolmadim... u zo‘rg‘a yurib, ovqat yemay qo‘ygandi.Men unga yordam berish uchun oxirgi
urinish  sifatida  nasha moyini  berishga qaror  qildim.Sherigim Pat  va  men unga pechenyega
ozgina miqdorda (taxminan guruch donasidek) berdik.Bu unga haqiqatan ham ta'sir  qildi  ...u
oyog'ida beqaror edi va soatlab uxladi.

Biz keyingi bir necha kun ichida dozani o'zgartirdik va uning ishtahasi darhol yaxshilanganini
payqadik.U  ham  ancha  oson  harakatlana  boshladi  va  uning  munosabati  ancha  yorqinroq
edi.Kunlar o'tishi bilan biz uning dozasini asta-sekin oshirdik.Oradan 3 hafta o'tdi va men uni
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xuddi o'sha it deb arang taniyman.U baxtli!Dumini chayqab, o'ynoqi, ovqatlanayotgani va eng
yaxshisi,  o'simtaning yarmi yog'ga kirishimizgacha bo'lgan kattaligi!!!!Men uning davolanishini
davom  ettiraman  (biz  o'z  moyimizni  ta'minlay  olish  baxtiga  erishamiz)  va  sizni  xabardor
qilaman.Men bu o'smalar butunlay yo'qolishini kutaman !!!!!!!!" Jozi

“Men kichkina pomerani  moy ustida  boshladim,  chunki  uning traxeyasi  yiqilib,  tug'ma yurak
etishmovchiligi bor.U yozdan beri muntazam dori-darmonlarni qabul qilmagan va yozdan beri
birinchi marta deyarli yo'talmagan (u doimo yo'talib, hatto shifokor bergan dori-darmonlarni ham
ichib  qo'ygan).U ko'proq kuchga ega va u dori-darmonlarni  qabul  qilgandan ko'ra yaxshiroq
ishlaydi. Karen

"Mening itimning ham bo'laklari bor va men unga moy berdim, lekin menimcha, u juda titragan,
uyqusirab,  mast  bo'lgandek  tuyuldi,  u  Rottweiler  135  funt,  shuning  uchun  unga  beradigan
miqdorni o'zgartirishim kerak. .Ammo bu unga yordam berishiga ishonaman”. Piter

Q.Assalomu alaykum, faqat bitta orqa oyog'i singan va endigina amputatsiya qilingan qurbaqa
uchun  dolzarb  RSO  mos  keladimi?Ehtimol,  ochilgan  suyakka  ozgina  bo'yalgan  narsa  bu
kichkina  odamga  yordam  beradi?Yoki  bunday  kichik  jonzot  uchun  juda  kuchlimi?Xabarni
etkazganingiz uchun rahmat va Xudo rahmat!

A.Tan olishim kerakki, men qurbaqani hech qachon moy bilan davolamagan bo'lsam ham, unga
qarashim  qanchalik  ko'p  yog'  va  tezroq  bo'lsa,  shuncha  yaxshi.Men  uning  ovqatiga  ham
qo'yaman.Eng  yomon  stsenariy  -  bechora  qurbaqa  toshbo'ron  qilinadi.Katta  shartnoma.Eng
yaxshi tilaklar, JB

"Mening itida glaukoma bo'lgan bir do'stim bor edi va "tajriba" qildi, u itiga bir hafta davomida
nasha berdi va uning ko'z bosimini tekshirdi ... veterinar hech qachon bosimning bunchalik tez
pasayganini ko'rmaganligini aytdi ... keyin u" Unga bir hafta davomida hech narsa bermang va
uni  qabul  qildi...  veterinar  undan nima qilayotganini  so'radi,  chunki  bosim shunchalik  yuqori
ediki,  bu  uning  ko'rish  qobiliyatini  buzdi  ...U  veterinarga  o'zining  "tajribasi"  haqida  javob
berganida, veterinar uni nasha bilan davolashni davom ettirishga undaganidan ko'ra !!!!!" Garret

“Men eski  itimga ko'p marta nasha berganman.Bu og'riqni  engishga yordam berdi  va uning
so'nggi kunlarini engillashtirdi.Men uni qo'ygan kunim, men unga biftek berdim, bir-ikkita nasha
bog'lab qo'yilgan it taomlari bilan quyoshni cho'zish uchun.U men bilan oxirgi marta o'tkazdi va
vaqti kelganda xotirjam edi. Samanta

“Mening hayvonlarim va men qutqarish uchun noma'lum Bug, dahshatli  yaralar,  nasha bilan
kurashdik.Mening uy hayvonlarim tosh haykal kabi toshbo'ron qilingan bo'lsa-da, ular men kabi
yaxshilanmoqda.Nima  bo'lishidan  qat'iy  nazar,  bu  dahshatli,  veterinar  yoki  shifokorlar  buni
aniqlay  olishmadi.  --  Sovuq  va  o'likdan  ko'ra,  tosh  haykal  sifatida  toshbo'ron  qilingan
yaxshiroqdir.Men bilganim shu, JoAnn.lol, JB

“Men hech qachon moylarga unchalik  ahamiyat  bermaganman.Keyin  men damlamani  sinab
ko'rdim ... muqaddas moly ...Men uni itimga beraman, u 12 yoshda va bu unga haqiqatan ham
yordam beradi, u o'ynaydi va u o'zining eski o'ziga o'xshaydi.Glyukozaminni sinab ko'rdim, lekin
bu uning og'rig'iga  ham tegmaydi  ...Bu yerda boshqalar  buni  qilganini  ko'rmagunimcha,  uni
itimga berish haqida hech o'ylamagan edim ... lekin ha, moy juda yaxshi ... barchaga rahmat,
agar mening itim sizga rahmat aytsa, men ishonchim komilki, u ... tinchlik.. ." Kari

“Men Ferretimizni oshqozon osti bezi saratoni yaratgan insulinomadan davoladim.Qani, ko'ring,
"mo'ynali  oila"  sizga kerak.Mana Gul  muolaja  paytida,  u bu yerda bir  oz  chaqqon va tinch
uyquga tayyor...!” Xushbichim

"Mening ikkita itimdan birida nasha moyi tufayli epilepsiya yo'q." Charlz

"Menda Rottweiler bor va Rojdestvoda u oshqozon saratoni bilan kasallangan va hech narsa
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yo'qligini aytishdi.ular qila olishdi va u maksimal yashash uchun 2 oyga ega.Shuning uchun men
uni  o'zim  tayyorlagan  moyda  sinab  ko'rdim.2  hafta  oldin  uni  skanerdan  o'tkazdilar.Saraton
hammasi o'tib ketdi." Ian

“Men buni 13 yoshli laboratoriyamga beraman.Keyin u xuddi 2 yoshli kabi to'pni quvib yuradi.
Stefani

"Mening pitbullning melanomasini davoladim." Brandon

"Rottweilerimni  2-jarrohligidan  so'ng  veterinardan  oldim,  "biz  birinchi  marta  ololmagan
saratonning qolgan qismini olish uchun". Men unga bir oy davomida RSO berdim, shuningdek,
kesilgan joyga nasha balzamini ishqaladim.Nima deb o'ylaysan?Jarroh "Ko'rinadigan saraton
yo'q"  ni  ko'rdi.Ishonch  hosil  qilish  uchun  laboratoriya  natijalarini  kutishim  kerak,  lekin  men
o'zimning 100 funtlik mo''jizam borligini aytaman. Joni

“Mening amakivachchamning mushukida Parkinson kasalligining mushuk shakli bor edi.Weed
uni  tinchlantirgan va spazmlarini  to'xtatgan va hayotini  uzaytiradigan va yaxshilagan yagona
narsa haqida edi.Uning o'limiga sabab bo'lish  yoki  unga zaharli  bo'lishdan yiroq!Aytgancha,
mening amakivachcham o'sha paytda epilepsiyani nazorat qilish uchun ishlatgan!Odamlar va
hayvonlar uchun samarali dori!” Enñio

“Pishloq yoki go'shtni oz miqdorda iste'mol qilishdan boshlang!Mening rotti 100 lbs va yarim don
guruch etarli!Guruch o'lchamidagi butun don uni 4-6 soat davomida oqizmay o'tiradi." Greg

"Mening itim uzoq uyqudan tashqari, hech qanday yomon ta'sir ko'rsatmasdan, bir oylik kosmik
keklarni yedi." Ned

"Juda to'g'ri.Bizning sevimli  to'rt  oyoqli  oila a'zolarimizdan birining tirsagidan pastda besh yil
davomida teri shishi bor edi.Bu har yili  kattalashib borardi.U 11 yoshga kirganida. yoshida u
kestirib, diplaziya belgilarini ko'rsata boshladi.Uning jigari va buyragini buzishi mumkin bo'lgan
og'riqli  dori-darmonlarni  to'ldirish  o'rniga.Biz  uning  ovqatiga  yoki  muolaja  sifatida  re-vape
kurtaklarini sepa boshladik.U engil qovurilgan gullarning ta'mini yaxshi ko'rardi.Keyin u faolroq
harakat  qila  boshladi.Bir  necha  yil  davomida  uni  qayta  vaplangan  nasha  bilan  diniy
davolagandan so'ng, uning tirsagidagi o'smasi kamayib, bo'shashgan teriga aylana boshladi.U
14 yil yashadi.U hech qachon bizga mehrli ko'zlar bilan qaramadi.U yugurib sakrab yuradigan
itga aylana olmaguncha.Shunday qilib,  biz  o'n  yildan ko'proq vaqt  davomida birga ishlagan
mehribon va mehribon oilaviy veterinar orqali uning azob-uqubatlariga barham berish uchun eng
qiyin qarorni qabul qildik.Rojdestvodan bir necha kun oldin veterinar va uning rafiqasi uyimizga
qaytishda yordam berish uchun uyimizga kelishdi.*ko‘z yoshlari* Umuman olganda, nasha ko‘p
dardlarga  davodir.U  bizning  sevgimiz  va  haqiqiy  marosimga  bo'lgan  muhabbatimiz  tufayli
o'zining etuk qariligiga qarib qoldi.... CANNABIS.

"Ha, bilaman, mening itim aprel oyining oxirida vafot etdi va biz birga qilgan oxirgi ishimizda men
u bilan bir oz begona o't chekdim va u nihoyat og'ridi.U tinchgina uxlab qoldi”. Morganna

“Bilish  yaxshi.Sizningcha,  bu  odamlarning  uy  hayvonlari  uchun  ham,  umurtqa  pog'onasida
ishlaydi? Brenda

"Sizning uy hayvoningiz bormi?" Kolin

“Ushbu  uy  hayvonlaridan  birini  qayerdan  olsam  bo'ladi?Ular  qiziqarli  eshitiladi.Men  o‘zimni
bog‘dorchilikka o‘rgatmoqchiman.Sizningcha, ular buni qilishga aqllimi? Sasha

“Ha, u uy hayvonlari uchun ham ishlaydi.Buning uchun rahmat - bu meni kuldirdi. ” JB

“Bir koʻzi oʻsib chiqqan quyonimga qozon kurtaklarini (oz miqdorda) ishlatdim.O'sish ketdi va u
ko'rish  qobiliyatini  saqlab  qoldi.Faqat  bir  oy  davolash va u  hamma narsa aniq  edi.(Vterinar
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nazorati ostida).Endi menda miyasi bilan bog'liq muammolar va tutilishlar bo'lgan ajoyib Daniya
bor.Men qizil yuguruk uchun chekaman (hech doktor skriptlari, faqat marixuana va doktor biladi)
va buyuk Daniya yonimdagi divanda uxlaydi.Uning tutqanoqli dori-darmonlari va mening uyimda
(men uni 6 hafta oldin asrab olganman) yonimda bo'lganida, u 5 1/2 haftadan beri tutqanoq
tutmagan va u og'irlik qilmoqda, yaxshiroq yurmoqda va yanada qulayroq. .Shuningdek, men
kuniga 2 osh qoshiq kokos moyi qo'shdim va u o'zining harakatchanligi va kasalligida ajoyib
yutuqlarni ko'rsatmoqda. Tumanli

“Mening  9  yoshli  bokschimning  belida  kattaligi  “otishma”  marmardek  o'simta  bor  edi...  stol
tennisi to'pidek katta emas.Men uni og'zaki RSO 3xday da boshladim.U dozani yaxshi toqat qildi
va o'simta oxir-oqibat  teridan chiqib,  asosan teshik  qoldirdi.To'liq  yopilgunga qadar  RSO va
antibiotiklarning  davomli  rejimi.U  yangidek  yaxshi,  hech  qanday  shish  va  nojo'ya
ta'sirlarsiz.Mening  Dobermanim  RSO  ga  juda  yaxshi  toqat  qilmaydi  va  sezilarli  darajada
kichikroq dozalarni qabul qilishi kerak.Ammo u ham bundan shifo topdi”. Karen

“Keksa itimning qulog‘iga tutun purkab dorilaganman.U buni yaxshi ko'rardi va 21 yoshli it (inson
yillari) emas, balki kestirib, artrit bilan kasallangan kuchukcha kabi harakat qildi. Jina

"Kanop yog'i mening nemis cho'pon itimga taloq saratoni tashxisi qo'yilganida qutqardi, u hozir 9
yoshda va remissiyada va yaxshi." Pol

“Mening 6 yoshli erkakda og'ir artrit paydo bo'ldi.Uni qayta ishga tushirish uchun 3 hafta kerak
bo'ldi.Men 3 ta itimga haftasiga ikki marta profilaktika dozasini beraman...Menda hech qachon
veterinariya to'lovlari yo'q ...Men ularni har kuni eng yuqori cho'qqilarida ko'raman ...Nasha yog'i
bizning dietamizning zaruriy qismidir...Men bu o'simlikdan hayratdaman ...har doim...” Sparky

Xulosa 

«Jindrich Bayer: SIZ IQTISODIYOTNI KANA YO'QSIZ ROTILLIY YUQARISH BO'LMAYSIZ.

Rik Simpson: To'g'ri!

JB:Buni oddiygina qilib bo'lmaydi.

Oddiy  misol...  Agar  biz  tibbiyotga  yopishib  olsak.Chexiya  faqat  diabetga  chalinganlarga  bir
milliard dollar sarflaydi.Ulardan 800 000 tasi bor!

[Endi JB JAKA - musiqachi, nasha faoli, DIABETIC - Rik va unga chap tomonda o'tirgan ...]

Qandli diabet uchun yog'ning nima qilishini o'zingiz bilasiz.AGAR KUNDA 4 GRAM OLSANGIZ
SIZGA INSULIN UMUMAN KERAK BO'LMASDI.

Va  biz  har  yili  bir  milliard  dollar  sarflaymiz  ...pul  esa  Chexiyani  tark  etadi  va  qayergadir
ketadi...Va hech qachon qaytib kelmaydi!

[Ishonmay kuladi...]

Va  bu  faqat  diabet!Keyin,  Rik  aytganidek,  yoqilg'ini  qo'shing  ...  OK  [men  sizga
beraman ...balki...], hamma mashinalar emas, hamma narsa emas... Lekin 50% bo'lsa... Agar
[shunchaki] hamma traktorlar o'sha [HEMP FUEL] bilan ishlagan bo'lsa... Nega emas???

Keyin,  oziq-ovqat  narxi  tushadi,  mantiqan  ...Chunki  yuk  mashinasi/traktorga  yonilg'i  quyish
uchun bir litr benzin uchun €1, 2, 3 yevro to'lash shart bo'lmaganda... Shunda, mantiqan, oziq-
ovqat  arzonroq  bo'lishi  mumkin.
Va odamlarda pul yo'q ...

Davlat  odamlarning ovqatlanishi  va omon qolishini  ta'minlashi kerak.Ular  o'lib  ketgani  uchun
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emas ...

RS:Va  nafaqat  bu,  balki  fermerlar  o'zlarining  mavjudligini  saqlab  qolish  uchun  bu  hosilni
etishtirish huquqiga ega.Butun tarix davomida bu o'simlik chorva mollari uchun ajoyib ozuqa
sifatida ishlatilganligi ma'lum bo'lgan, ular urug'lardan kenevir urug'i yog'ini olib tashlaganlaridan
so'ng, bu urug'lik keklari hayvonlarga beriladi.Bu sayyoradagi eng yaxshi hayvonlar ozuqasi!
Demak, bu ularning chorva mollarini davolash uchun dori-darmon bilan ta’minlabgina qolmay,
chorva mollari uchun oziq-ovqat manbai ham bo‘ladi.

Va  bu  Jindrich  aytganidek  ...Har  qanday  mamlakat  uchun  kanopdan  foydalanmasdan
iqtisodiyotni  boshqarishga  harakat  qilish  ...  Yoki  har  qanday  fermer  uchun  bu  kasb  bilan
shug'ullanishga harakat qilish va kanop etishtirishga ruxsat berilmasligi,Bu faqat behuda mashq
bo'lar edi!Fermerlar bu o'simlikni etishtirish huquqiga ega.Va har kim o'z ehtiyojlarini qondirish
huquqiga ega bo'lishi kerak.Biz hammamiz bu erkinlikka ega bo'lishimiz kerak ...

JB:Nosog'lom oziq-ovqat  bilan  oziqlangan  va  antibiotiklar  yuborilgan  hayvonlarning  go'shtini
iste'mol  qilishni  afzal  ko'rasizmi  yoki  kanop  bilan  oziqlangan  va  umuman  antibiotik  talab
qilmaydigan hayvonlarning go'shtini iste'mol qilasizmi?

Siz kanop urug'lari bilan oziqlangan va sog'lom tovuq go'shtini iste'mol qilishni afzal ko'rasizmi -
bu  yomon  sharoitlardan  aziyat  chekmaydi  -  yoki  sanoat  mahsulotini  iste'mol  qilishni  afzal
ko'rasizmi?Omega-3,  6,  9 ga boy bo'lgan sazan yoki  baliq  iste'mol  qilishni  afzal  ko'rasizmi,
chunki  u  kanop  urug'ini  oziqlantiradi  -  yoki  maydalangan  barglar  yoki  o'lik  hayvonlar  bilan
oziqlanadigan baliqlarni  iste'mol qilishni  afzal  ko'rasizmi?Bu juda oddiy...  IQTISODIYoT...  Siz
juda ko'p pul to'layapsiz va pul mamlakatni tark etmoqda.Siz bu erda pulni xohlaysiz.VA NIMA
YAXSHI  -  PULNI  SARFATLASHINGIZ  SHART  BO'LMAGANDA...[keyin]  SIZ  PUL
ISHLASHINGIZ SHART EMAS...” (danNasha manifestihujjatli film,Youtube-da mavjud)

"Rik  Simpson  moyi  atrofida  sodir  bo'layotgan  voqealarning  ko'pini  sarhisob  qilishga  ijozat
bering.Ko'rsatmalar odamlarga A, B, C va D ga aytiladi.Odamlar ularni o'qiydilar va so'rashadi -
agar men A ni qilmasam, B, C va D ishlayaptimi?Agar B ni qilmasam, A, C va D ishlayaptimi?
Agar men C qilmasam, A, B va D ishlaydimi?Agar D ni bajarmasam-chi, A, B va C ishlaydimi?Va
agar men A, B, C va D ni boshqacha qilsam, u hali ham haqiqiy narsani ishlab chiqaradimi?

Umumiy javob: yo'q, bo'lmaydi.Agar siz RSO ni ishlab chiqarmoqchi bo'lsangiz, ko'rsatmalarga
amal  qilingSaratonni  davolashda:  Rik  Simpson  protokolixat  uchun  elektron  kitob.Agar  siz
boshqa narsa ishlab chiqarmoqchi bo'lsangiz, boshqa ko'rsatmalarga amal qiling.Ammo, iltimos,
boshqa  turdagi  moy  ishlab  chiqarsangiz  va  davolanish  muvaffaqiyatsizlikka  uchrasa  va
bemorning keraksiz o'limi bilan tugasa, bizni javobgarlikka tortmang.

Agar siz A, B, C va D ni qilsangiz, moy eng yaxshi tarzda ishlaydi, shuning uchun ko'rsatmalar
mavjud.Agar  shunday  qilmasangiz,  u  ishlamasligi  mumkin.Bu  shunchalik  oddiy,  shunday
emasmi?Agar  sizga  dori  kerak  bo'lsa,  shaxsan  nima  olishni  xohlaysiz?Yaxshi  ishlashi
isbotlangan narsami yoki noma'lum tibbiy fazilatlarga ega bo'lgan boshqa narsa, faqat moyni
kim ishlab chiqargan bo'lsa, o'z gipotezasini yoki "usulini" isbotlashi yoki rad etishi uchunmi? JB
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